
[06-04-2020 15:34:58] Bas Van Den Dungen: Overzicht6 april;

- 1409 Covid IC opnames, delta tov gister +24
- Daarvan 37 in Duitsland, delta tov gister +13
- En 1372 in NL, delta +11

- in LCPS momenteel erg rustig, reflectie van trage stijging patienten en voldoende opschaling
- afgelopen 24 uur 24 supra-regionale verplaatsingen waarvan 18 IC - update predictie model

+2wk 1841; stabiel beeld

[09-04-2020 13:54:28] Bas Van Den Dungen: Overzicht9 april;
- 1417 Covid IC opnames, delta tov gister +9
- Daarvan 56 in Duitsland, delta tov gister +4
- En 1361 in NL, delta +5

- Dat betekent ondertussen 4 dagen feitelijk stabiel plateau
- afgelopen 24 uur 31 supra-regionale verplaatsingen waarvan 22 IC

- update predictie model +2wk 1412; daalt verder
- Duitse situatie conform, actieve vraag om meer patienten
- Blijvende weerstand onder sommige intensivisten om patienten naar DE te sturen

- Afspraken herbevestigd om COVID zorg evenredig over regio’s te verspreiden, en vandaar uit

gezamenlijk voor te bereiden om synchroon non-COVID zorg weer op te pakken, ogv NZA

[09-04-2020 13:55:20] Bas Van Den Dungen: Overzicht 7 april;

- 1408 Covid IC opnames, delta tov gister -16
- Daarvan 52 in Duitsland, delta tov gister +6
- En 1356 in NL, delta -22

- afgelopen 24 uur 33 supra-regionale verplaatsingen waarvan 12 IC

- update predictie model +2wk 1604; daalt verder

- 130 Duitse ziekenhuizen aangelijnd, 150 plaatsen, nu ook in Niedersachsen

-

vraag uit Duitsland om meer patienten en of men ons LCPS kan kopieren
*
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fo2-04-2020 12:04:2s ERECT IEEECAEN
We kunnen 2 ic patiénten naar Osnabriick verplaatsen maar dan wil betreffende collega hierboven

een positief signaal hebben van VWS dat het akkoord is en vergoed wordt. Kunnen jullie dit geven

en laten horen als contact geweest is? Dank!

[02-04-2020 14:07:00]| IEEE Avast op de app;
- 1273 Covid IC opnames
- Covid niet-IC nnb

- alle regio’s muv Groningen verwacht in weekend 200% te zitten. Groningen begin volgende week

- momenteel voldoende aanbod IC en non-IC plaatsen aan LCPS

- afgelopen 24 uur 30 supra-regionale verplaatsingen waarvan 28 IC

- update predictie model + 2 wk 1860 Covid IC opnames, zal morgen weer wat hoger liggen door

wat grotere stijging vandaag tov gister

[02-04-2020 14:34:08 EEE Nu bereidheid bij klinieken in Hessen

Essen

Krefeld

Hamburg
Osnabruck

Oldenburg

Leipzig
Dresden

Berlijn

Aantal is ongetwijfeld uit te breiden

[03-04-2020 09:56: 10] Bas Van Den Dungen:[IEE:| contact

opnemen met jou over het verhaal : hoe duiden we alle cijfers (bijsluiter). Zal ik haar jouw
nummer geven?

03-04-2020 14:01:46]| PEEI 13:58. 2320201 [EESAlvast op de app;

- 1324 Covid IC opnames, delta tov gister +51
- non-Covid IC bedden 520 beschikbaar, aantal patienten nnb

- alle regio’s op schema richting 200%.
- momenteel voldoende aanbod IC en non-IC plaatsen aan LCPS

- afgelopen 24 uur 37 supra-regionale verplaatsingen waarvan 32 IC

- update predictie model + 2 wk 1893 Covid IC opnames, blijft binnen zelfde marges

[14:01, 4/3/2020] IEEE Verplaatsingen naar Duitsland: nu 3-4 per dag, momenteel 14

gerealiseerd, komen er nog enkele bij. Naar Essen, Hamburg, Oldenburg, Krefeld en Mainz.

Dresden, Leipzig, en ook Gent in de aanbieding.

[03-04-2020 14:02:01 [EEN EEE =<" me benaderd, ik neem contact op

[03-04-2020 14:14:58] Bas Van Den Dungen: Mooi EEE Dank ook fijn dat je ook de

verplaatsingen naar Duitsland opneemt!

[04-04-2020 15: REL) 5120 |Alvast op de app;

- 1360 Covid IC opnames, delta tov gister +36
- Daarvan 17 in Duitsland, delta tov gister +3, vandaag gaat het harder lopen
- non-Covid IC bedden 510 beschikbaar, aantal patienten nnb

- alle regio’s onveranderd op schema richting 200%.

- momenteel voldoende aanbod IC en non-IC plaatsen aan LCPS

- afgelopen 24 uur 61 supra-regionale verplaatsingen waarvan 47 IC inclusief 3 naar Duitsland
- update predictie model nnb, zal binnen zelfde marges blijven

[05-04-2020 rn) EEOverzicht;
- 1385 Covid IC opnames, delta tov gister +25
- Daarvan 24 in Duitsland, delta tov gister +7
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- En 1361 in NL, delta +18

- non-Covid IC bedden 505 beschikbaar, aantal patienten 271

- momenteel voldoende aanbod IC en non-IC plaatsen aan LCPS

- afgelopen 24 uur 34 supra-regionale verplaatsingen waarvan 26 IC inclusief 7 naar Duitsland
- update predictie model +2wk 1843; stabiel beeld

[05-04-2020 14:50:42] Bas Van Den Dungen: Dat zijn goede ciffers ERE
Ook mooi dat Duitsland gestaag opschaalt

[05-04-2020 14:52:01] [EEE 32. nu ruim 45 zkh op de lijn, aantal stijgt. Stuur [IEEE
[EEERlupdates over aantallen en zkh

[06-04-2020 Ee LL.
2 6 april;

- 1409 Covid IC opnames, delta tov gister +24
- Daarvan 37 in Duitsland, delta tov gister +13
- En 1372 in NL, delta +11

- in LCPS momenteel erg rustig, reflectie van trage stijging patienten en voldoende opschaling
- afgelopen 24 uur 24 supra-regionale verplaatsingen waarvan 18 IC - update predictie model

+2wk 1841; stabiel beeld

[06-04-2020 13:41:23) | EEE © Duitse ziekenhuizen aangelijnd, 100 plaatsen

[07-04-2020 14:12:25]ar
Overzicht 7 april;

- 1424 Covid IC opnames, delta tov gister +15
- Daarvan 46 in Duitsland, delta tov gister +9
- En 1378 in NL, delta +6

- in LCPS momenteel rustig
- afgelopen 24 uur 18 supra-regionale verplaatsingen waarvan 13 IC - update predictie model

+2wk 1718; daalt
- 89 Duitse ziekenhuizen aangelijnd, 130 plaatsen

[08-04-2020 13:58:41]| EE overzicht 7 april;
- 1408 Covid IC opnames, delta tov gister -16
- Daarvan 52 in Duitsland, delta tov gister +6
- En 1356 in NL, delta -22

- afgelopen 24 uur 33 supra-regionale verplaatsingen waarvan 12 IC

- update predictie model +2wk 1604; daalt verder
- 130 Duitse ziekenhuizen aangelijnd, 150 plaatsen, nu ook in Niedersachsen

-

vraag uit Duitsland om meer patienten en of men ons LCPS kan kopieren
*

[09-04-2020 13:53:46] [JERE
Overzicht 9 april;

- 1417 Covid IC opnames, delta tov gister +9
- Daarvan 56 in Duitsland, delta tov gister +4
- En 1361 in NL, delta +5

- Dat betekent ondertussen 4 dagen feitelijk stabiel plateau
- afgelopen 24 uur 31 supra-regionale verplaatsingen waarvan 22 IC

- update predictie model +2wk 1412; daalt verder

- Duitse situatie conform, actieve vraag om meer patienten
- Blijvende weerstand onder sommige intensivisten om patienten naar DE te sturen

- Afspraken herbevestigd om COVID zorg evenredig over regio’s te verspreiden, en vandaar uit

gezamenlijk voor te bereiden om synchroon non-COVID zorg weer op te pakken, ogv NZA

[10-04-2020 13:55: 241 | ERE ©Vericht 10 april;

- 1384 Covid IC opnames, delta tov gister -33
- Daarvan 58 in Duitsland, delta tov gister +2
- En 1326 in NL, delta -35

- afgelopen 24 uur 25 supra-regionale verplaatsingen waarvan 19 IC

- update predictie model +2wk 1350; daalt verder

- Duitse situatie conform, actieve vraag om meer patienten



[11-04-2020 14:35:61 [EET
Overzict 11 april;

- 1391 Covid IC opnames, delta tov gister +7
- Daarvan 57 in Duitsland, delta tov gister -1 tgv overlijden
- En 1334 in NL, delta +8

- afgelopen 24 uur 20 supra-regionale verplaatsingen waarvan 17 IC

- 0 transporten naar Duitsland

- Initiatieven en verzoeken tot afschaling leiden tot daling beschikbare capaciteit

[11-04-2020 14:36:01] [EEEBeeld past bij plateau sinds afgelopen maandag

[12-04-2020 Ca Overzicht 12 april;
- 1358 Covid IC opnames, komt over een met delta van -33

- Daarvan 56 in Duitsland, delta tov gister -1 tgv terugplaatsing
- En 1302 in NL, delta -32

- afgelopen 24 uur 12 supra-regionale verplaatsingen waarvan 6 IC

- 0 transporten naar Duitsland
- Beschikbare capaciteit stabiel, regio’s solidair, accepteren daarbij beeld van verschillende

bezetting COVID en non-CQOVID per regio en zijn bereid daar op te acteren met herverdeling indien

nodig.

[14-04-2020 14:45:45] Bas Van Den Dungen: Had jij nog nieuw overzicht?

[14-04-2020 15:28:47] [EEE Zeker, van harte:

[14-04-2020 15:28:49] EEE overzicht 14 april;
- 1303 Covid IC opnames, komt over een met delta van -35

- Daarvan 55 in Duitsland, delta 0

- En 1248 in NL, delta -35

- Afgelopen 24 uur slechts 9 supra-regionale verplaatsingen waarvan 9 IC.

- Geen transporten naar Duitsland
- Beschikbare capaciteit stabiel.

[15-04-2020 14:09: 16] [EEE overzicht 15 april;
- 1279 Covid IC opnames, komt over een met delta van -24

- Daarvan 55 in Duitsland, delta 0

- En 1224 in NL, delta -24

- Afgelopen 24 uur 10 supra-regionale verplaatsingen waarvan 7 IC.

- 1 transport naar Duitsland, en 1 Duitse patient terug naar NL

- Beschikbare capaciteit stabiel.

[15-04-2020 14:20:02] Bas Van Den Dungen: Kunnen langzamerhand wel van een trend spreken
toch? Zeker nu aantal ziekenhuisopnames ook steeds verder afneemt.

[15-04-2020 15:01:12] 5.1.2e Zeker!

[16-04-2020 13:32:27]| EEE overzicht 16 april;
- 1258 Covid IC opnames, komt overeen met delta van -21

- Daarvan 52 in Duitsland, delta -3 (1 overlijden, 2 terugplaatsingen)
- En 1206 in NL, delta -18

- Afgelopen 24 uur xx supra-regionale verplaatsingen; data volgt nog.
- Beschikbare capaciteit stabiel.

- Zorgplatform in de lucht, nog 5 Gallische dorpjes over..

[18-04-2020 13:28: 11][IEEE Overzicht 18 april;
- 1201 Covid IC opnames, komt overeen met delta van -34

- Daarvan 52 in Duitsland, delta 0

En 1149 in NL, delta -34

- Afgelopen 24 uur 4 supra-regionale verplaatsingen; waarvan 3 IC, 0 naar Duitsland

- Beschikbare capaciteit stabiel.

[23-04-2020 13:19:44| [IEEE Overzicht 23 april;
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- 1008 Covid IC opnames, delta van -42

- Daarvan 42 in Duitsland, delta -2 door 2 terugplaatsingen
- En 966 in NL, delta -40

- Afgelopen 24 uur 8 supra-regionale verplaatsingen; waarvan 2 IC, 0 naar Duitsland
- Non-Covid IC opnames vrijwel stabiel 389

[24-04-2020 14:01:50]| EEE overzicht 24 april;
- 963 Covid IC opnames, delta van -45

- Daarvan 41 in Duitsland, delta -1 door terugplaatsing
- En 922 in NL, delta -44

- Afgelopen 24 uur 7 supra-regionale verplaatsingen; waarvan 3 IC, 0 naar Duitsland.

- Non-Covid IC opnames vrijwel stabiel 388

We werken aan plan voor lange termijn IC capaciteit in op en afschaling, zoals afgesproken in

gezamenlijke call.

[25-04-2020 13:22:30] [ERIN Overzicht 25 april;
- 959 Covid IC opnames, delta van -4

- Daarvan 37 in Duitsland, delta -4 door terugplaatsing
- En 922 in NL, delta 0

- Afgelopen 24 uur 7 supra-regionale verplaatsingen; waarvan 3 IC

- Non-Covid IC opnames vrijwel stabiel 385

Afname dus traag. Twee aanvullende punten ter duiding:

i. Gister was rapportage -45. Gisteravond heeft 1 regio de eigen eerdere opgave

gecorrigeerd naar boven (+16; eerder onjuiste getallen aangeleverd..). Als je dat verdisconteerd,
was de correcte overall daling gister feitelijk -29 ipv de gerapporteerde -45, en vandaag -20 ipv de

gerapporteerde -4. Omdat dit pas gisteravond boven water kwam, is het getal nu wat het is.

2 In het weekend wordt veelal later visite gelopen dan door de week en wordt daardoor ook

later op de ochtend besluit genomen wie van de IC af kan door voldoende herstel. Dat kan een

effect hebben op cijferbeloop. Als dat zo is moeten we dat zien doordat morgen de daling weer in

lijn met voorgaande dagen is.

Overall nieuws; gestage langzame daling. Geen reden om aan te nemen dat dit stokt. Laat me

horen als er vragen zijn, van harte.

[25-04-2020 15:51:17] Bas Van Den Dungen: Doen jullie hier nog iets mee in de communicatie

straks?

[25-04-2020 15:58:58) [EEE = zie persbericht: 959 COVID-patiénten op IC, beeld past
in dagelijkse fluctuatie

Rotterdam, zaterdag 25 april. Het aantal COVID-patiénten dat op de Intensive Care verblijft,
bedraagt 959. Dat zijn er4 minder dan de dag ervoor. Er liggen daarnaast nog 385 non-COVID-

patiénten op de IC. Dit blijkt uit de gegevens van het Landelijk Coérdinatiecentrum Patiénten

Spreiding (LCPS). Voorzitter Ernst Kuipers van het Landelijk Netwerk Acute Zorg: ‘De afname van

vandaag is gering, maar valt binnen de normale schommelingen. We hebben geen reden om aan

te nemen dat de geleidelijke daling geheel tot stilstand komt. Het geringe verschil met gisteren
wordt mogelijk deels verklaard doordat de ontslagen van de IC in het weekend wat later op de dag

plaatsvinden dan doordeweeks.’

Van de Nederlandse COVID-patiénten op de IC liggen er 922 in Nederland, hetzelfde aantal als

gisteren. En 37 in Duitsland, 4 minder dan gisteren door terugplaatsingen. De afgelopen 24 uur

zijn er 7 verplaatsingen geweest tussen de regio’s, waarvan 3 naar een IC.

[25-04-2020 15:50:41] [EENAanvullend: in Brabant wat ruis op de lijn. Nothing new. In

dit geval B

[25-04-2020 16:24:07] 5.1.2e Tav evenementen; voorkomen daarvan zal heel veel

schelen mbt grote uitbraken. Helaas voor de sportevenementen etc. Daarnaast hebben we



natuurijk ook de uitbraken gezien waarbij mensen in groepen op kleinere schaal bij elkaar

kwamen; in een bar, een kerk, etc. Dat betekent dat we iets moeten verzinnen om ook bij dat

soort gelegenheden distantie in te bouwen. Is bijv voor het openbaar vervoer een grote uitdaging.
In Rdam afgelopen dagen bij gelegenheid al weer volle trams en metros. Maar als ons dat zou

lukken om slim te doen, moet het mogelijk zijn om de maatschappij weer meer op gang te laten

komen. Ben alleen bang dat we lange tijd behoorlijk opgeschaalde capaciteit nodig hebben, mn in

ziekenhuizen. Als we daar op in zetten, is overigens huidige basisschool versoepeling conservatief,

afgaand op rivm voorspelling dat deze maar erg beperkt effect heeft op aantal opnames, en gezien
start vanaf 11 mei ook niet eerder dan over maand.

[25-04-2020 was liAanvullend: mbt contact beroepen; zowel in het Amphia als

bij ons hebben we in de afgelopen periode patienten nauw getrieerd bij binnenkomst, en patienten
zonder verdenking op covid ook zonder PBM behandeld, alleen met de standaard hygienische

maatregelen zoals handenwassen voor en na contact. Het goede nieuws is dat dit niet heeft geleid
tot een stijging van het aantal besmettingen onder personeel. Is relevant voor contactberoepen,
los van waar de discussie in het OMT op uitkomt tav gebruik PBM.

[25-04-2020 17:36:29] Bas Van Den Dungen: Zeker van belang!

[25-04-2020 17:37:39] Bas Van Den Dungen: Tja vooral dat OV is echt een breinbreker. Hoe sta

jij in de kapjes discussie in dat soort onderdelen van de openbare ruimte (even afgezien van

schaarste)

[25-04-2020 20:46:45 |[IEE Even lang antwoord *, even geheel uitgaand van voldoende

voorraad. De infectiologen zijn erg verdeeld over het gebruik van kapjes in ziekenhuizen,

verpleeghuizen, contactberoepen, en algemeen in maatschappij zoals je weet. [JEEEZMin UMCG
lijkt voorstander voor kapje bij alles. JIEEEZIMbij ons zit op de lijn van triage in ziekenhuis en

verpleeghuis en alleen gebruik bij verdachte gevallen. Voor zkh deel ik die lijn, ondersteund door

onze data. Mbt verpleeghuizen is precies dezelfde lijn verdedigbaar, maar is het voor de publieke

opinie + kwetsbare populatie + langdurig contact en gebrek aan verwijzingsmogelijkheid naar mijn
idee goed om toch standaard kapjes te overwegen. Is bij triage niet nodig, vervangt triage ook

niet, maar geeft iedereen tenminste het idee dat alles wordt gedaan om verspreiding te

voorkomen. Voor contactberoepen kun je prima de lijn van de ziekenhuizen volgen, nl triage. Bij
iedere lichtste verdenking geen contact, en anders contact zonder PBM. In openbaar vervoer tot

slot wordt het onmogelijk om contact te beperken en 1.5m afstand te houden. In dat geval vind ik

het erg verdedigbaar om wel te vragen om mondkapjes. Geeft ongetwijfeld enige bescherming,

geeft mensen meer vertrouwen, en is gelijk ook signaal dat men voorzichtig moet blijven doen.

[25-04-2020 21:38:34] Bas Van Den Dungen: Deel je analyse en ook de daarbij deels

onvermijdelijke keuzes om maatschappelijk draagvlak te behouden.

[26-04-2020 sss iE
Overzicht 26 april;

- 934 Covid IC opnames, delta van -

- Daarvan 33 in Duitsland, delta -4 door terugplaatsing
- En 901 in NL, delta -21

- Afgelopen 24 uur 5 supra-regionale verplaatsingen; waarvan 4 IC

- Non-Covid IC opnames weer iets hoger; 395

- Drukte per zkh en regio wisselt cf eerder, we stimuleren dat drukkere regio’s overplaatsen..

Bestuurders en dokters in dezelfde zkh en regio's zitten niet altijd op dezelfde lijn *, niets nieuws

- Berichten gister in pers over opnieuw grootte drukte in Brabant zien we vooralsnog niet echt

terug in de getallen over de afgelopen dagen zoals door Brabant zelf gerapporteerd, we houden

vinger aan de pols.

(27-04-2020 12:24:37]| EEE Overzicht 27 april;
- 905 Covid IC opnames, delta van -29

- Daarvan 32 in Duitsland, delta -1 door terugplaatsing
- En 873 in NL, delta -28

- Afgelopen 24 uur 5 supra-regionale verplaatsingen; waarvan 5 IC

- Non-Covid IC opnames weer iets lager; 367, past bij minder geplande ok’s in lang weekend

- Drukte per zkh en regio wisselt cf eerder, we stimuleren dat drukkere regio’s overplaatsen..
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[28-04-2020 14:06:04]| EEE overzicht 28 april;
- 861 Covid IC opnames, delta van -44

- Daarvan 29 in Duitsland, delta -3 door 2 terugplaatsingen en 1

- En 832 in NL, delta -41

- Afgelopen 24 uur slechts 2 supra-regionale verplaatsingen
- Non-Covid IC opnames weer hoger; 399, past bij oppakken geplande ok’s na weekend

- Drukte per zkh en regio wisselt cf eerder, verschil neemt iets af door daling in N-Limburg..

[29-04-2020 14:05:46) KEEN
Overzicht 29 april;

- 804 Covid IC opnames, delta van -

- Daarvan 28 in Duitsland, delta -1 door 1 terugplaatsing
- En 776 in NL, delta -56

- Afgelopen 24 uur slechts 2 supra-regionale verplaatsingen
- Non-Covid IC opnames weer hoger; 431, past bij oppakken geplande ok’s

- Drukteverschil tussen regio’s wordt kleiner

[30-04-2020 ta:s1:57) [CEE
Overzicht 30 april;

- 783 Covid IC opnames, delta van -21

- Daarvan 29 in Duitsland, delta +1 door overplaatsing
- En 754 in NL, delta -22

- Afgelopen 24 uur 9 supra-regionale verplaatsingen
- Non-Covid IC opnames stabiel; 432

- Drukteverschil tussen regio’s wordt kleiner

Voorstel om dagelijkse update te laten vervallen, getallen nu in veilige zone. Laat me horen als je
er toch prijs op blijft stellen, dan uiteraard van harte. Uiteraard volgt signaal als er iets bijzonders

gebeurt.

[30-04-2020 15:16:34] Bas Van Den Dungen: IC capaciteit is wel een van de kompassen waar we

op willen blijven varen bij het unlocken van de samenleving. Bedoel je met stoppen met dagelijkse

update deze app of gaan jullie ook op jullie site deze update niet meer doen?

[30-04-2020 15:37:31 [EERE
Excuus voor onduidelijkheid. Ik bedoel deze app. Monitoren

en rapporteren blijven we doen, ik vraag me alleen af of jullie nog geholpen zijn als ik het ook

dagelijks voorIEEECNlen jou op de app zet. Laat me gerust horen als jullie het op prijs

stellen, voor mij erg kleine moeite, maar ik wil je ook niet vermoeien.

[01-05-2020 13:52:01) [ECKERT Overzicht
1 mei;

- 735 Covid IC opnames, delta van -48

- Daarvan 28 in Duitsland, delta -1 door terugplaatsing
- En 707 in NL, delta -47

- Afgelopen 24 uur 7 supra-regionale verplaatsingen
-Non-Covid IC opnames licht lager; 426

- Drukteverschil tussen regio’s wordt kleiner

[02-05-2020 14:15:46]| EAE Overzicht 2 mei;
- 708 Covid IC opnames, delta -27

- Daarvan 28 in Duitsland, delta 0

- En 680 in NL, delta -27

- Afgelopen 24 uur 4 supra-regionale verplaatsingen
Non-Covid IC opnames licht lager; 418, past bij minder ok's in weekend

- Drukteverschil tussen regio’s onveranderd
- Overall IC bezetting nu met 1098 weer binnen perken van vroegere capaciteit

[03-05-2020 14:44: 04][EEE Overzicht 3 mei;
- 788 Covid IC opnames, delta -20

- Daarvan 28 in Duitsland, delta 0

- En 660 in NL, delta -20

- Afgelopen 24 uur 3 supra-regionale verplaatsingen
- Non-Covid IC opnames lager; 382, past bij minder ok's in weekend, werk aan de winkel komende
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week
- Drukteverschil tussen regio’s acceptabel, alleen Limburg en ZWN nog boven 100%

- Aantal COVID opnames buiten IC daalt ook rap naar nu 1380

[03-05-2020 14:45:31]| SIE Excuus: overall IC COVID is 688 ipv 788

[04-05-2020 12.450

fl
Overzicht 4 mei;

- 683 Covid IC opnames, delta -

- Daarvan 28 in Duitsland, delta 0

- En 655 in NL, delta -5

- Afgelopen 24 uur geen supra-regionale verplaatsingen
- Non-Covid IC opnames lager; 377, moet deze week weer stijgen
- Drukteverschil tussen regio’s acceptabel,
- Aantal COVID opnames buiten IC blijft dalen naar nu 1333

[05-05-2020 12:40:52| [IEEE Overzicht 5 mei;
- 644 Covid IC opnames, delta -39

- Daarvan 26 in Duitsland, delta -2 door terugplaatsing en [IEEE
- En 618 in NL, delta -37

Afgelopen 24 uur 2 supra-regionale verplaatsingen
- Non-Covid IC opnames 394, delta +17, moet snel verder stijgen....
- Drukteverschil tussen regio’s acceptabel,
- Aantal COVID opnames buiten IC stabiel

[06-05-2020 13:25:43] [EEC Overzicht 6 mei;
- 628 Covid IC opnames, delta -16

- Daarvan 23 in Duitsland, delta -3 door terugplaatsing
- En 605 in NL, delta -13

- Afgelopen 24 uur 5 supra-regionale verplaatsingen
- Non-Covid IC opnames 397, delta +3

- Drukteverschil tussen regio’s acceptabel,
- Aantal COVID opnames buiten IC daalt naar nu 1241

- Tempo van afname IC opnames daalt iets van gemiddeld 35 per dag in laatste 2 weken van april,
naar nu gemiddeld 20 per dag in 1e week van mei. Betekent dat target van 500 iets langer op zich

laat wachten.

[06-05-2020 13:27:31]| EEKrijg net nog correctie op Duitse getallen, zijn er nog 21.

Daarmee totaal op 626

[06-05-2020 13:28:26] 5.1.2 Zojuist tevens LNAZ - ROAZ vz call gehad. Nu veel steun

voor plan IC opschaling.... Heb [EIEN al gesproken voor vervolg.

[07-05-2020 12:35:27) [CEE
Overzicht 7 mei;

- 584 Covid IC opnames, delta -42

- Daarvan 18 in Duitsland, delta -3 door terugplaatsing
- En 566 in NL, delta -39

- Afgelopen 24 uur 7 supra-regionale verplaatsingen
- Non-Covid IC opnames 440, delta +43

- Drukteverschil tussen regio’s acceptabel,
- Aantal COVID opnames buiten IC 1286, delta +45

- Tempo van afname IC opnames vandaag hoger dan in afgelopen 5 dagen, oorspronkelijke tempo

richting 500 op 8 mei wordt naar verwachting niet volledig gehaald maar we gaan onveranderd die

kant uit.

- Daling COVID IC zorg afgelopen 24 uur volledig ingevuld door non-COVID, goed teken

[08-05-2020 14:33:13]ICE
Overzicht 8 mei;

- 564 Covid IC opnames, delta -

- Daarvan 15 in Duitsland, delta -3 door terugplaatsing
- En 549 in NL, delta -17

- Afgelopen 24 uur 6 supra-regionale verplaatsingen

660056
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- Non-Covid IC opnames 414, delta -26

- Drukteverschil tussen regio’s acceptabel,
- Aantal COVID opnames buiten IC 1286, delta +45

- Afname begint in aantal langzaam af te vlakken, met in afgelopen 3 weken per week resp -240, -

200, en nu -170. Dat is echter percentueel nog steeds een stabiele afname met resp -20, -21, en -

23% (klein verschil niet relevant voor nu). Als we die trend nog vasthouden, zouden we volgende
week vrijdag op 435 uitkomen. Dan moet de komende week de daling gemiddeld met 18,5 per dag
afnemen. We gaan het volgen.... Ook belangrijk in termen van versoepelen maatregelen.

[09-05-2020 14:26:57]Overzicht 9 mei;
- 541 Covid IC opnames, delta -23

- Daarvan 15 in Duitsland, delta 0

- En 526 in NL, delta -23

- Afgelopen 24 uur 4 supra-regionale verplaatsingen
- Non-Covid IC opnames 450, delta +36, hoger dan in afgelopen 2 maanden

- Nog 2 regio’s (Limburg en ZWN) nog net boven 100%, alle andere onder 100% van reguliere

bezetting
- Aantal COVID opnames buiten IC 1132, delta -57

- Afname in lijn met verwachting

[10-05-2020 13:13: 48] [IEEE Overzicht 10 mei;
- 507 Covid IC opnames, delta -34

- Daarvan 15 in Duitsland, delta 0

- En 492 in NL, delta -34

- Afgelopen 24 uur 1 supra-regionale verplaatsing
- Non-Covid IC opnames 418, delta -32, weekendeffect

- Nog 1 regio’s (ZWN) net boven 100%, alle andere onder 100% van reguliere bezetting
- Aantal COVID opnames buiten IC 1054, delta -78

[12-05-2020 14:32:02] [ECKECR
Overzicht 12 mei;

- 463 Covid IC opnames, delta -35

- Daarvan 12 in Duitsland, delta -3

- En 451 in NL, delta -32

- Afgelopen 24 uur 5 supra-regionale verplaatsingen
- Non-Covid IC opnames 462, delta +74

Alle regio’s (ZWN) nu onder 100% bezetting
- Aantal COVID opnames buiten IC 1110, delta -8

- Voor eerst in lange tijd meer andere dan COVID patienten op NL IC's

- Percentuele daling blijft deze week naar verhouding hard gaan

[13-05-2020 13:48:31] [EI overzicht 13 mei;
- 432 Covid IC opnames, delta -31

- Daarvan 10 in Duitsland, delta -2

- En 422 in NL, delta -29

- Afgelopen 24 uur 3 supra-regionale verplaatsingen
- Non-Covid IC opnames 474, delta +12, hoogste niveau in afgelopen langere periode
- Aantal COVID opnames buiten IC 1031, delta -79

- Percentuele daling blijft deze week naar verhouding hard gaan

[14-05-2020==
14 mei;

- 410 Covid IC opnames, delta -22

- Daarvan 7 in Duitsland, delta -3

- En 403 in NL, delta -19

- Afgelopen 24 uur 5 supra-regionale verplaatsingen
- Non-Covid IC opnames 497, delta +23, hoogste niveau in afgelopen langere periode
- Aantal COVID opnames buiten IC 1029, delta -2

- Percentuele daling blijft deze week naar verhouding harder gaan dan 3 wk daarvoor

[14-05-2020 21:26:51] Bas Van Den Dungen: Volgens mij hebben we vanmiddag de structurele

toekomst van lcps incl doorkijk naar seh capaciteit goed op het netvlies van iedereen gekregen.
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Met positieve reactie. Zetten we ook in opdrachtformulering. Belangrijk om dit nu snel “in te

koppen”.

Gr Bas

[14-05-2020 21:45:31 | IEEE Helemaal eens, met dank. Verstandig om dat nu te doen,
want er zijn ook veel mensen die dit snel weer willen laten varen. Kreeg toevallig net een mailtje
van roaz collega die vraagt of we doorgeven van IC bezetting niet kunnen stopzetten want teveel

werk..
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[11-05-2020 08:00: 11] Bas Van Den Dungen: Is het bij het opstarten van de zorg en ons

bijzondere aandachtspunt veel digitaal en alleen zinnig nog een idee om ZIN te betrekken. Zij
hebben veel expertise op deze onderdelen (zorgevaluatie en gepast gebruik en uitkomst gerichte

zorg)

[11-05-2020 os: 18:00] | EENZijn al betrokken, we spreken ze iedere week. Zal het

lijntje aantrekken



[16-04-2020 18:26:23] Hugo De Jonge: Nvi is toch Intravac?

[16-04-2020 18:27:10] 5.1.2e : afbeelding weggelaten

[16-04-2020 18:29:58]EE: Nvi is gesplitst in a)productie=verkocht en

b)ontwikkeling (intravacc) waarvoor verkoop al een tijd in onderzoek is

[16-04-2020 18:30:28] Hugo De Jonge: Maar er is toch nog productiefaciliteit?

[16-04-2020 18:34:33] 5.1.2e : Ja, maar die is dus verkocht aan india maar zit nog in

bilthoven.

[22-04-2020 16:15:07] Hugo De Jonge: De niet-GGD-testuitslagen zijn toch ook in beeld bij GGD

voor bron en contactonderzoek?

[22-04-2020 16:16: 15] EE Ja, dat zit in de meldplicht. Alle positieve uitslagen
moeten verplicht gemeld worden bij de GGD

[22-04-2020 16:18:09] Hugo De Jonge: Precies, dat dacht ik ook. Dus antwoord op Heerma is -

alle testuitslagen moeten gemeld bij RIVM en zitten dus in de 7000. En alle testuitslagen moeten

gemeld bij GGD opdat bron- en contactonderzoek kan worden gedaan. Dat bron- en

contactonderzoek vindt in de verschillende regio’s nu verschillend plaats.

[22-04-2020 16:19:30] Hugo De Jonge: En vervolgens dus; welke verschillen zijn er nu tussen

ggd-regio’s qua bron en contactonderzoek

[22-04-2020 16:20: 20] INEEEZIE: bron en contact onderzoek loopt in GGD regio's op

zelfde wijze obv handboek/ richtlijnen

[22-04-2020 16:20: 32]IEEE Dat geldt dus ook voor teststraten van commerciéle

labs. Alle artsen en labs moeten melden.

[22-04-2020 16:28:08] Hugo De Jonge: Nee is niet zo. In sommige regio’s nog helemaal als altijd,
in sommige regio’s stelt t bijna niks voor. Wat te doen in welke situatie heeft meen ik het OMT

over geadviseerd.

[22-04-2020 16:31:03] Hugo De Jonge: enEEEdenk dat we een goede aparte q&a moeten

hebben in de trant van ‘tegen welke belemmeringen kunnen mensen in de zorg oplopen en hoe

lossen we die op’

[22-04-2020 16:37:49] IEEE Landelijke lijn was: contactopsporing om mogelijk
besmette kwetsbare mensen op te sporen en te waarschuwen. Nu gaan we opschalen.

[22-04-2020 17:24:57] - Vragen Wob zijn voor MVWS

- Contactberoepen voor MP

- PBM in de zorg VWS

- testen leraren MP, rest VWS

5.1.2i.5.4a
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Volgende pagina verwijderd i.v.m. artikel 5.1.2i jo. 5.4a Woo
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buiten verzoek

buiten verzoek

buiten verzoek 5.1.21.5.4a

buiten verzoek

[SV CLRYE PAE]

[22-04-2020 22:29:21] Begrijp net van[EXE dat[EXEC we! wist dat

hierover gesproken werd. Waarschijnlijk via [2 Ik probeer hem even te bereiken.

[22-04-2020 22:32:54] EEN: technische ondersteuning is niet meer dan met ons

meedenken. experts leveren ed. kunnen we zltijd doen. ook trouwens van ecdc

[07-05-2020 11:40:14] Hugo De Jonge: Hoe zit dit?

https: //twitter.com/schellevis/status/1258329034603343873?s=12

[07-05-2020 11:40: 53]EEEWe gaan het na.

[07-05-2020 w:41:41 IEEEis [EE mee bezig. is verzoek geweest van RIVM

om. meer data
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[07-05-2020 13:00: 06][EEEheeft het onderwerp gewizigd naar "MVWS - 7/5
Coronadebat”

5.1.2i,5.4a

[07-05-2020 18:51:22] <bijgevoegd: 00000339-PHOTO-2020-05-07-18-51-

22.jpg>

5.1.21,6.4a

Volgende pagina's verwijderd i.v.m. 5.1.2i jo. 5.4a 
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:

Ter info: 09.30 uur afspraak IC capaciteit met

Aansluitend aan Fin actua.

[03-04-2020 08:56:33]
minister V Rijn, De Jonge, en

[03-05-2020 15:00:00 | EEN: Martin wilt vandaag een webex over strategie

mondkapjes met [ENE BES" jou



Buiten reikwijdte

[31-03-2020 16:48:39] [JIEXIZI: Hoi Bas, fijn dat je VWS komt versterken. Weet het

Zorginstitiluut te vinden. We hebben kennis en denkkracht in huis. Ben al over hulpmiddelen
benaderd. We zijn met NZa en IG] in gesprek over non Corona zorg, de verdringing. Dat willen we

oppakken en komen met plannen voor opschaling en prioritering. Vanuit Zin staan we klaar voor

inhoudelijke opdrachten. Weet me te vinden, grts

[01-04-2020 12:44:53] Bas Van Den Dungen: Tor BEYFijn dat ook jullie capaciteit en

denkkracht in willen zetten. Gaan we zeker gebruik van maken.

[01-04-2020 23:16:42] IEENE Hoi Bas, morgen komt er een blog van mij inEEES over de

verdringing van de non Corona zorg. Waar staan we, wat betekent dit voor het moment voor de

patiénten en hoe gaan we daar gecodrdineerd mee om. Ik stel voor om daar met partijen het

gesprek over aan te gaan en scenario’s uit te gaan werken. We zijn ook met IG] en NZA in gesprek
over gezamenlijke actie. Ik wil dat ook graag met VWS afstemmen. Let wel, met partijen en niet

over partijen heen, maar wel met publiek perspectief. Heb je ergens een gaatje in de agenda

morgen?

[02-04-2020 11:56:35] Bas Van Den Dungen: Heel weinig tijd. Gevraagd aan [EEom clubje te

gaan leiden over dit issue vanuit toezicht op zorgplicht. Ook verzocht igj en zin aan te haken.

Neem svp sowieso ook even contact op mer EEY
[02-04-2020 11:57:05] Bas Van Den Dungen: Ik kijk tussen de bedrijven door of ik je nog even

kan bellen

660073



[01-04-2020 18:12:36]EEE orden bouwt noodhospitaal: "Terug naar wat

Florence Nightingale ons heeft geleerd’

https://nos.nl/I/2329038

[01-04-2020 18:13: 3: EEDit wordt ons nadenk werk en zonodig actie. Hoor dat

Martin het er ook al met jou over had.

[01-04-2020 18:14:28] Bas Van Den Dungen: Ja morgen even samen zitten

[06-04-2020 14:54:22] 5.1.2e <bijgevoegd: 00000107-PHOTO-2020-04-06-14-54-

22.jpg>

[06-04-2020 15:00: 17 EEEMogelijk jij ook voorzitter federatie gesproken. Hij
zou meer duidelijk willen maken wat professionals meemaken. M.i. Belangrijk dat Martin

voorzitter spreekt samen met jou en mij minimaal

[06-04-2020 15:04:46] Bas Van Den Dungen: Is prima om te doen. Eerst KNMG daarna FMS

[06-04-2020 15:10: 171 [EE =nner we dat voor morgen. Straks met Martin

bespreken

[07-04-2020 08:55:49]EEDe angst voor het zwartste scenario

https://www.rtlnieuws.nl/columns/column/5082996/coronavirus-triage-vws-hugo-de-jonge

[07-04-2020 12:19: 06 INNER: «st< JERE ik heb je net proberen te bellen. Straks

sturen wij een informatieve brief aan de vaste Kamercommissie VWS. Het is een brief die

informerend is over de rol van de Federatie in deze tijd. Er is in onze achterban behoefte aan

zichtbaarheid van onze inspanning. Er worden nadrukkelijk geen politieke statements gemaakt,

geen vragen gesteld, geen oproepen gedaan etc. De brief is puur informerend. Alle info kan bij

wijze van spreken ook op onze websi gevonden. In deze gevoelige tijd wilde ik je hiervan

toch op de hoogte brengen. oroer. IEEE
[13-04-2020 18:38:58 IEEE Beste Bas, [EE belde mij en gaf de uitkomsten terug
van de consultatieronde. De partijen, ook de ouderenbond vond leeftijdsgeneraties beter dan

loten. Ik hebBEEoezdviseerd goed te visualiseren wat de stappen zijn en hoe je trechtertje,

daarbij aangeven of dit een realistisch verhaal is (kan zich dit in de praktijk echt voordoen of zijn
dan alle patiénten al eerder uitgefilterd. Afspraak was dat er een Zoom sessie zou komen opnieuw
alsBE alc gesprekken gehad zou hebben (hij heeft morgen nog VGN). Kun jij sessie regelen
met Martin-Bas| Wij moeten even nadenken, hoe we erin gaan zitten. Toen ik hem

sprak had jij de mail nog niet gestuurd. Morgen even met elkaar doornemen. [JEEEZN
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[20-04-2020 15:52:59] Wopke Hoekstra: scan.pdf.pdf.pdf « 1 pagina <bijgevoegd: 00000128-

scan.pdf.pdf.pdf>

[20-04-2020 15:54:13] Wopke Hoekstra: Zeker niet voor nu. Ik kreeg dit doorgestuurd, en kan

totaal niet beoordelen of we er wat aan hebben. Maar als er iemand bij vws denkt dat er muziek in

zit, moeten ze er wellicht ff achteraan bellen. Take care daar, Wopke

[20-04-2020 16:12:25] Bas Van Den Dungen: Ik zet m door

[22-04-2020 16:12:33] Bas Van Den Dungen: <bijgevoegd: 00000131-PHOTO-2020-04-22-16-12-

33.jpg>

[03-05-2020 15:09:22] Bas Van Den Dungen: Zag terugkoppeling van [EEE uit Catshuis. Ook

mbt Mondkapjes. Ik heb zo call met Martin over mondkapjes. Heb hier voor het weekend al op

gedrukt dat we met industrie/bedrijfsleven afspraken moeten gaan maken die ervoor moeten

zorgen dat er een overvloed aan communitymasks in omloop moet zijn. Moet gewoon overal

beschikbaar zijn, jumbo ah, Kruidvat, bol, Coolblue, zalando etc.

Als ze namelijk heel veel beschikbaar zijn dan zal neiging om medische kapjes te willen afnemen.

Keep you posted en zet ook Afep in de loop.

[03-05-2020 15:21:37] Wopke Hoekstra: Exact. Mijn verbazing is dat er niet veel meer

ondernemers al in dit gat zijn gesprongen. Hoe dan ook is het in ons belang om te zorgen dat we

miljoenen en miljoenen mondkapjes laten produceren

[03-05-2020 16:27:52] Bas Van Den Dungen: Call met Martin gehad. Morgen overleg met Stientje
en

[Ep
ver kapjes in OV. Tevens morgen overleg VWS/EZK met VNO/ncw over productie van

zoveel mogelijk communitymasks via de markt!

5.1.2i5.4a

660087
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[28-04-2020 11:14:32] 5.1.2¢ Berichten en gesprekken in deze chat zijn nu beveiligd met end-to-end

versleuteling.

[28-04-2020 11:14:32] 5.1.2¢ Martin

ml
ik je ergens 5 min storen en kunnen we dan even bellen over mondkapjes e.a. zaken. Dank

[28-04-2020 11:28:45] Martin: [ERE
Ik ga je bellen.

[28-04-2020 11:29:35] 5.1.2e Top
Ben nu bereikbaar alsje wilt

Of wat komtje beste uit?

[28-04-2020 11:37:41] Martin: Tussen nu en 12.00

[28-04-2020 11:42:12]EEEOk
Ik hou mobiel open voorje
Bel maar als past
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[10-04-2020 09:04:1SHEEBerichten en gesprekken in deze chat zijn nu beveiligd met end-to-end

versleuteling.

[10-04-2020 09:04:15] 5.1.2e e maken nu tijdlijn, maar alvast goed om op te merken dat afpro nooit

voor half april had kunnen produceren en dus dat zijn tijdlijn voor productie gewoon gehaald is.

[10-04-2020 09:15:21] 5.1.2 Dit bericht is verwijderd.

[10-04-2020 09:1 wo C0 Com AFpro is overigens binnengekomen via minister Blok.

[13-04-2020 13:15:18] Martin;

Je wordt ws gebeld doorEENog veel kiachten

over bureaucratie en heel veel verschillende aanspreekpunten. We moeten besluitvormingssnelheid echt in

gaten houden. Het verhaal bureaucratieblubber gaat weer rond....

Laat even weten of we nog iets kunnen doen.

Groet, Martin

[13-04-2020 13:16:05] 5.1.2e OK, ik zit nu in onze dagelijkse call © en bel daarna.

[17-04-2020 12:02:31EEEBeste Martin, buiten verzoek ij werken

hard door en zetten de afstemming met VWS gewoon ambtelijk en goed door. Hartelijke groetSERES

[17-04-2020 12:02:54] Martin: Dank!

[08-05-2020 19:38:41TEEDag Martin, Er is vandaag contact geweest tussen de ambassade en het

bedrijf in Duitsland dat een machine zou kunnen leveren voor MBPP. Het bedrijf gaf aan |IIE

I —
We hebben vanavond weer contact met dsm en gaan maandag verder.

Groete

[08-05-2020 19:40:50] Martin: Dank. Ging toch ook om levertijd of was dat met die aanbetaling het issue?

[08-05-2020 19:41:1‘IEELevertijd was het issue, maar aanbetaling zou dan helpen was boodschap.
De

[08-05-2020 19:41:51] Martin: Moet ik DSM bellen?

[08-05-2020 19:43:14] EEE ope wij zijn er nu mee bezig. Maar dacht wel goed je even op de hoogte
te houden. Vanavond hebben we contact met dsm en maandag denken we dan helder te krijgen of het DId of

IEE wordt qua machine.

[08-05-2020 19:55:52] Martin: Heel veel dank!



[03-04-2020 14:51:29] [JEXEZIE: Berichten en gesprekken in deze chat zijn nu beveiligd met end-to-end

versleuteling.

[03-04-2020 14:51 29 EE wil graag jou of Hugo spreken over model Capaciteitsorgaan. Dringend.
Moet ik Hugo proberen?

[29-05-2020 16:04:53] Martin,

Toch nog even in verlengde van overleg zojuist. Zie link. Ik kreeg vergelijkbare signalen uit Brabants ziekenhuis.

Zou hele verkeerde ontwikkeling zijn.

Groet en mooi weekend,

51.2e

https://nijkerk.nieuws.nl/nieuws/145492/nieuwe-coronabesmettingen-in-st-jansdal/

Buiten reikwijdte
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[31-03-2020 183517) EEBerichten en gesprekken in deze chat zijn nu beveiligd met end-to-end

versleuteling.

[31-03-2020 18:35:17] Martin ERED
Kreeg persvragen over waarom geen koortstest na Amerikaanse viuchten.

Naar Nederland. Heb aangegeven:
- Daar is (nog) geen richtlijn voor van RIVM

- het is de vraag of dat zinvol is als middel

- we hebben beperkte testcapaciteit, dus prioriteit aan onze zorgverleners.

Klopt dit beetje?

[31-03-2020 183704 | EEEntry screening is nooit zinvol gebleken. Dus klopt.

[31-03-2020 18:37:15] Martin: Thx
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[05-04-2020 oa3e:241[IEEBerichten en gesprekken in deze chat zijn nu beveiligd met

end-to-end versleuteling.

[05-04-2020 09:36:24] |IIEGIEEI 0:9 i,

dit
Wij hebben elkaar in 2017

een paar keer ontmoet ikv Convenant Zorg voor ouderen. Mijn collega heeft op dit moment met

werkgevers regelmatig bestuurlijk over de noodmaatregelen met Wouter Koolmees en Erik Wiebes. Met

betrekking tot gezondheidszorg is dat er alleen op ambtelijk niveau. Ik zou een BO op zeer korte termijn zeer

waarderen. Deze week komt er een brandbrief naar VWS. Ik hoor graag. HG,

[06-05-2020 10:26:14]IEEEJ: Martin, ik ben ontstemd over zowel de brief die er nu ligt
als het proces van de totstandkoming.Je bent niet bij het BO helaas. We spreken nu met [IEEE Wat mij
betreft is het echt niet goed. zowel qua inhoud niet als qua proces. Het spijt me zeer om je dat te moeten

meedelen. De brief geeft de intentie van ons gesprek niet weer, maar [EEE horende geeft het steeds minder

vertrouwen. Waarom zijn wij zoals beloofd twee weken terug niet betrokken?

[02-06-2020 1 1:47:32] EEDag Martin, kunnen wij elkaar vandaag even kort bellen?

[02-06-2020 12:12:47] Martin: Doen we. Ik probeer straks.

[02-06-2020 13:10:59]

Buiten reikwijdte
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Buiten reikwijdte

[04-04-2020 12:09:16] Dag Martin,

Heb jij nog steeds dit nummer, en zo ja, mag ik je dan even bellen?

[04-04-2020 12:11:55] Martin: Klopt en ok

[17-04-2020 12:17:29] [EEE 029 ik zie een ontwikkeling geinitieerd door de LCPS die zich de rol

toebedelen die volgens mij nu juist bij de NZa is belegd. Ik ben hier al een tijdje bezorgd over en heb hier ook

Martin op aangesproken. Ben niet gerust op deze ontwikkeling. Ik heb veel vertrouwen in jullie aanpak en het

vertrouwen in de LCPS neemt sterk af, dit hoor ik ook van sommige van mijn collega’s. Hor, EXEY
[17-04-2020 12:17:53] Tot straks

[20-04-2020 19:02:42] <bijgevoegd: 00000010-PHOTO-2020-04-20-19-02-42.jpg>

[20-04-2020 19:03:11] De Belgen,
5.1.2e

[20-04-2020 19:03:33] Martin: De NZA ck

[29-04-2020 15:05:17BOm half zes gaan we uit met de tweede rapportage. Aantal

spoedverwijzingen ligt weer bijna op niveau van voorgaande jaren. Kindergeneeskunde loopt achter,

longgeneeskunde voor. Andere verwijzingen nemen licht toe. Stuwmeer wordt wel groter,

[29-04-2020 16:18:54] Martin: Thx. Op zich mooie ontwikkeling, toch?

[29-04-2020

rE
Heel mooi

[06-05-2020 11:55:28] Dag Martin,

Is er ergens een moment dat we even kunnen bellen? Ik stoorje niet als het niet nodig is, maar heb een urgent

en lastig punt,

[13-05-2020 21 7.03 [EESWilde jij nog bellen over de huisartsen? Staat in mijn agenda
51.2e

buiten verzoek

Buiten reikwijdte



[24-03-2020 18:1 5:35|Berichten en gesprekken in deze chat zijn nu beveiligd met end-to-end

versleuteling.

[24-03-2020 18:15:35] Dag Martin, van |EE<< ik het verzoek je te

herinneren en Theo Weterings te bellen. Ik zal je hun contactgegevens voor de zekerheid

doorsturen:

BEE vee steden ziekenhuis),

Theo Weterings (burgemeester tilburg)

Mv

[24-03-2020 18:15:47] SEEREEL bijgevoegd: 00000003 [IEEE <>

[24-03-2020 18:16:31] 5.1.2¢ En de contactgegevens van [JERECIvoor de zekerheid. Ik krijg
bericht dat Theo Weterings tot 2030 goed bereikbaar is.

[25-03-2020 20914 EEDag Martin, ik hebje vanmiddag een beantwoording aan Ploumen

meegegeven waarvan twee vragen opjouw portefeuille betrekking hebben. Hebje daar nog naar kunnen kijken?
Tk wil ze uiteraard ook met alle plezier nog even op de mail zetten. Hartelijke groet, EXER
[25-03-2020 20:20:23] Martin: Ja, had paar opm. Maar geldt hiervoor ook niet dat deze vragen geacht worden met

de brief te zijn beantwoord?

[25-03-2020 20:21:41EEEik geloof dat de beantwoording inhoudelijk was en dat hugo ze graag

wilde sturen maar zal dat even checken. Anders leg ik de opmerkingen morgen terug bij beleid, passen we aan

en versturen we alsnog voor debat.

[25-03-2020Bg net de wgp brief gemaild, zal je ook een versie in platte tekst

mailen zodatje daarin kunt aanpassen

[25-03-2020 21:01:15] Martin: Zie mail

[25-03-2020 21:01:25] 5.1.2 Dank!

[31-03-2020 19:43:33 5 Ik heb je zojuist de tekst over IC-capaciteit voor de brief vanavond per mail

toegezonden. De brief mail ik je toe zodra ik deze ontvang.

[31-03-2020 19:44:13] Martin: Thx

[31-03-2020 20:01:00] 5.1.2e Kamerbrief in de mail

[31-03-2020 22:30:34] IEEE 1k begrijp datje de brief niet meer hoeft te zien voor verzending. Ik zal

morgenvroeg een print van de definitieve brief maken. Fijne avond!

[31-03-2020 23:23:56] Martin: Top!

[03-04-2020 19:25:34]

[03-04-2020 19:26:45] Martin:

[03-04-2020 19:26:57] Dank

[07-04-2020 23:00:18] IEEE rect je de nieuwe tekst gemaild begrijp ik. Fijne avond!

[08-04-2020 09:40:00] <bijgevoegd: 00000020-PHOTO-2020-04-08-09-40-00.jpg>

[08-04-2020 09:44:12] Martin: Ja

[08-04-2020 09:44:21] 5.1.2e Thx

[08-04-2020 10:08:07] EEE Ter informatie de volgende tekst die ik van DI terugkreeg. Zinnen zijn uit de

set en ik heb toegezegd dit naarje door te geleiden:

"Deze alinea is opgenomen om te laten weten dat er wel een uitzondering is op de beleidslijn. Het Gerechtshof

heeft namelijk nog steeds de mogelijkheid om vervolging te bevelen. Heeft te maken met trias politica, wij gaan
als ministerie niet over de rechterlijke afweging, zij zijn een onafhankelijke partij. Van het OM mogen wij de

beleidslijn niet bijvoegen waar dit in staat, daarom adviseer ik deze alinea wel te laten staan. Het is een afweging
van de minister of hij deze uitzondering al dan niet wil benoemen."

m.i. sluit bovenstaande aan bij je opmerking dat het altijd geldt, ook los van deze beleidslijn en dat de zin er dus
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uit kan, maar heb beloofd dit metje te delen. Gr

[08-04-2020 12 weerstand van DI op het schrappen van die alinea. [IIEEEZMen ik

zijn het eens met jouw ijn, we gaan het (kort) betrekken bij de afspraak dieje@14:30 hebt met EEE
[08-04-2020 11:49:02] Martin: Ok

[09-04-2020 21:48:45] EEEEM Dag Martin, in je mail een brief va 5.1.2e Ik heb met hem

gebeld, verzending kan vanavond door hen digitaal, morgen zorgen we voor een nette gestempelde versie per

post. Gr

[09-04-2020 22:37:07] Martin: Geregeld, thx

[10-04-2020 09:57:57) IEEE Ha Martin, heb je een kamerbrief eu gezondheidsraad voor akkoord

gemaild. Zou fijn zijn alsje hier in de loop van vandaag naar zou willen kijken. Gr BEES
[10-04-2020 09:58:18] Martin: Ok

[10-04-2020 17:32:1 SIEBER excuses dat t me niet lukt om nu bij deze afspraak aan te sluiten, Zoom

werkt niet mee. Ik zal me achteraf laten informeren door mijn collega-adviseur. Gr

[10-04-2020 18:14:06] Martin: Ok

[16-04-2020 16:53:46] IEEE Hebje net gemaild over de eu agenda informele sportraad. Directeur sport
en ik hebben tekst laten aanpassen zodat we niet aan steunpakket refereren. Brief moest snel naar Kamer ivm

schriftelijk overleg.

[16-04-2020 16:54:10] Martin: Ok, prima

[16-04-2020 16:54:20] .
(20-08-2020 12:45:25 EEEFS

buiten verzoek

was. Tk zal daarnaast informeren,

[20-04-2020 12:46:29] Ter info

[21-04-2020 16:07:36] IEEHele stuk over pbm wordt herzien en ingekort, je kunt er dus voor kiezen

deze vooralsnog even te laten liggen. Gr

[29-04-2020 17:27:15]BEE EEE me net weten dat ze op advies van az vanavond nog een

stuk voor de MR naarje gaan mailen.Je akkoord voor morgenvroeg is gewenst. Heb ze gevraagd het zsm aan te

leveren, zal hopelijk rond 2200 zijn.

Gaat over dat wat in vijfhoek is afgesproken JERE IS uiteraard beschikbaar voor nadere toelichting en zal je

geloof ik ook nog een bericht sturen.

[29-04-2020 210831 EEN - hebt de brief nu in je mailbox! Fijne avond, gr

[29-04-2020 23:28:32] Martin: Done

[05-05-2020

—"—
Ter info: nieuwe versie kamerbrief zit in je mail. Gr

[06-05-2020 12:35:18] Marti

Er moet zsm een QenA ko bc persco mbt mondkapjes HH in relatie tot OV. Zetjij vast in gang bij RE?
[06-05-2020 es ovo[06-05-2020 12:42:47] Heb je signaal doorgegeven. Er komt vanmiddag een hele set jouw kant op,

waaronder spreeklijnen en gena over pbm, waaronder overq huishoudelijke hulp, ov, contactberoepen.

[06-05-2020 12:52:46] Martin: Maar deze wil ik eerder bekijken.

[06-05-2020 12:53:19]IEE check, dan ga ik de set bekijken die nog niet door EE is geaccordeerd en

je de betreffende stukken even mailen.

[06-05-2020 12:55:08 [IEEE je mail.

[06-05-2020 13:25:43] 5.1.2e 1330 ad donorwet met iemand van gmt en meest recente versie

kamerbrief, 1345 ic met [JIERECIINcz. 1400 pbm metEE -- EEE
[06-05-2020 16:27:12] Martin: onderbouwing van de factsheet mondkapjes is in principe rond. net ook noofREY
gesproken. ik probeer dat factsheet meteen vanavond uit kan.

[06-05-2020 16:27:34] Martin: Die zijn er dus ook mee bezig....

[06-05-2020 16:28:13 | EE: Dat komt een beetje op mij over als dubbel werk... ik zal je appjes naar

51.2e doorgeleiden, van wie komen ze?

[06-05-2020 16:28:55] Martin: EES
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06-05-2020 16:29:01] [IEEE dank

[06-05-2020 16:34:27] [EEE Begrijp van5.1.2: LT dit over een infographic gaat, dus los staat van de

spreeklijn die EEE heeft opgesteld. Gr

[06-05-2020 16:34:55] I BENEAls in: niet hetzelfde ding is, de informatie moet wel corresponderen

natuurlijk.

[06-05-2020 16:34:55] Martin: Maar moet wel sporen

[06-05-2020 16:35:08] IEEE
[06-05-2020 16:42:01]NEEM BEES merkt tegenover mij op dat[EEIEd niet bij de infographic is betrokken

omdat het niet "over zijn deel" gaat. Heb opgemerkt dat de informatie in de infographic iig moet sporen met de

(mogelijk overlappende) info uit de spreeklijn die REX heeft opgesteld. Boodschap is overgekomen.

De infographic wordt door aan je voorgelegd. Wordt vervolgd dus! Succes daar.

[14-05-2020 10:10:05] <bijgevoegd: 00000059-PHOTO-2020-05-14-10-10-05.jpg>

[14-05-2020 10:10:40] Ter info van lijst genodigden voor het gesprek met hugo
en mona vandaag, mochtje daar nog met hugo over willen spreken

[15-05-2020 13:06:32] Martin: Wilde je net appen: wel bij debat.

[15-05-2020 13:06:48] 5.1.2e tb thx

[15-05-2020 14:15:32] 5.1.2e : Er ligt zometeen een prachtig briefje voor nl actief voorje klaar bij Ss

[15-05-2020 14:16:02] Martin: Oh

20-05-2020 00:55:29] IESE: Dit bericht is verwijderd.

[20-05-2020 01:00:26] 5.1.2e Tk het IEEE ote weten datje akkoord bent met jouw deel van de

brief na doorvoering van de door jou gewenste wijzigingen. De brief wordt later deze avond verzonden. Tot

morgenvroeg!

[20-05-2020 07:47:27] Martin: Top!

[27-05-2020 20:39:02] Dag Martin, ik heb je zojuist de concept-Kamerbrief corona/omt/sport per

mail toegezonden. Een kleine aanvulling hierop is dat ik heb begrepen dat er verwarring is over de binnensport.
Niet geheel duidelijk is of bij de MCCb is besloten dit eerder toe te staan dan 1/9 EE stelt dat dit pas per 1

september is besloten met uitzondering van fitness&sportscholen.

Tot morgen!

[27-05-2020 20:43:31] Martin: Thx. Heb al kontakt gehad me (EREWe lossen dit op in de adviesaanvraag
voor het pakket 1/7

[28-05-2020 10:59:23] Martin: Kunje mij concept inhoud coronabrief ff mailen?

[28-05-2020 10:59:50] 5.1.2e check, in je mail.

[02-06-2020 19:45:55] LA De conceptbrief corona heb je in de mail, ook een nazending pbm via

LRIFIN We kijken natuurlijk allemaal erg uit naarje opmerkingen morgen! Fijne avond

[03-06-2020 15:14:55] 5.1.2e : De nieuwe versie tekst PBM zit in de mail ©

[09-06-2020 19:06:1JEIn tegenstelling tot wat ik in je tas heb aangegeven wordt er vanavond

geen omt-aanvraag nagezonden. Er schijnen in de afstemming nog wat hiccups te zijn. Wordt vervolgd!

[09-06-2020 19:35:16] Martin: Thx!

[15-06-2020 14:50:48] 5.1.2e Ik heb je zojuist per mail het concept OMT-adviesaanvraag gestuurd

[15-06-2020 15:48:03] [I Brief lessons learned in je mail, vraag mbt omt advies heb ik bij[ESE
neergelegd en kom ik op terug.

Buiten reikwijdte
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[11-05-2020 125240 IBerichten en gesprekken in deze chat zijn nu beveiligd met end-to-end

versleuteling.

[11-05-2020 rzsze INCE
Beste Martin,

morgen is het de dag van de Verpleging en viert Florence Nightengale haar geboortedag ( 200jaar). Wil je ons

helpen door een korte videoboodschap in te spreken om hen een hart onder de riem te steken en te bedanken

voor hun inzet? Zou heel fijn zijn. Zo ja, regelen we het verder met communicatie. Ik hoor graag van je, groet
5.1.2e NU'91

[11-05-2020 21:27:34] 5.1.2e Dank voor de bijdrage!!!

[25-06-2020 12:25:30 5.1.2e Beste Martin, blij met de NETTO bonus voor verpleegkundigen en

Verzorgenden in alle sectoren van de zorg voor al hun inspanningen in de afgelopen maanden. De eerste stap

naar structurele betere waardering, vriendelijke groet

[25-06-2020 12:32:56] Martin: 5
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Buiten reikwijdte

[05-05-2020 12:16:08] Beste Martin,

1. Gesprekken met V&VN zijn in gang gezet. NFU steunt deze lijn. Belangrijk dat IC verpleegkundigen betrokken

worden bij het ontwikkelen van een duurzame oplossing voor de opschaling van aantal beademde bedden.

2. Met

agesproken en zijn recente reconstructie van de deal waar het LUMC financier is geweest
en het e deal heeft gesloten sluit volledig aan bij ons feitenrelaas. VWS vergoedt onze betaling volledig en

daarmee is dit probleem voor ons naar tevredenheid opgelost.

Hor JED
[05-05-2020 13:20:26] Martin:
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5.1.2e

Buiten reikwijdte

15-03-2020 11:47 - Bas van den Dungen: <bijgevoegd: -PHOTO-2020-03-15-11-47-47.jpg>
15-03-2020 15:14 - |EEE:HES hebjij oc REE or mij ajb?
15-03-2020 15:25 - Bas van den Dungen: <bijgevoegd: 00000138-IEEECNv cf>
19-03-2020 19:04 - Bas van den Dungen: <bijgevoegd: 00000139 JEEZ.
19-03-2020 19:05 - Bas van den Dungen: Sorry dat het even duurde gebeurde iets te veel na jouw 1e telefoontje
waardoor ik het even kwijt was.

21-03-2020 12:15

IEEE
al gelezen. Maar er zijn 690.000 FFP2 mondkapjes echt binnen.

Geweldig. Extra ABDer ingevliogen voor de nkoopcombinat NEI En BCG ondersteunt team dat van

ons dit begeleidt. Hebben voor symbolisch bedrag hun diensten aangeboden.IEE - ook de toeslagen
het had afgerond. Super hoe iedereen meewerkt!

21-03-2020 12:19 - Bas van den Dungen:cigGoed gedaan!!
Geniet er ook even van. Dit is heel bijzonder.
21-03-2020 12:19 - Bas van den Dungen: Fijn dat Martin aan boord komt. Gaat jullie echt helpen!

21-03-2020 12:22 - [JEREZ1 geniet, maar die kapjes zijn echt de verdienste va (die

geniet van zijn werk wil nooit meer wat anders zegt hij ) en inkoop Erasmus MC en natuurlijk EEFSS en BEERS

21-03-2020 12:23 - Bas van den Dungen: &
24-03-2020 13:38 - Bas van den Dungen: Belbaar?

25-03-2020 12:55 -[JEEESI U hebt dit bericht verwijderd.
25-03-2020 12:55 -

|EEEC: Be'en?

27-03-2020 18:24 - Bas van den Dungen: Gesproken met Martin, Wopke2 | Zullen we dit weekend even

bellen om samen een plannetje te maken hoe ik mij het meest nuttig kan maken voor jullie en toch ook nog SG

van Financién kan zijn?
Gr Bas

27-03-2020 18:40 - 5.1.2e Dank zal er even over nadenken maar ging mij om het gezicht van en steun

aan Martin. Dat wordt ‘m dus niet begrijp ik. Bel je nog wel ergens dit weekend.

27-03-2020 18:40 - 5.1.2¢ : Was ook heel veel gevraagd hoor, dus alle begrip!
28-03-2020 11:31 TEENBelje nog, maar had ook 1 idee nav ons eerdere contact deze week

(waarover ministers elkaar inmiddels hebben gesproken, mooi) waar EZK MinFin en SZW misschien al mee bezig

zijn? Maar zo niet wat ik je mee wil geven. Dit is een drieledige crisis: economisch, maatschappelijk en zorg. En we
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komen zometeen in de we pakken de scherven weer op/opbouw fase. Dat vergt denk ik een soort breed

gedragen “marshall plan”. Nederlands en Europees. Ik denk dat het goed is al een groep mensen in opdracht
van kabinet (achter de schermen) hierover nadenkt. Groepje wijze types/maatschappelijk Nederland/NGO's.

Kunnen worden ondersteund door groepje ambtenaren van verschillende departementen. Secretariaat bij

vijfhoek beleggen?
28-03-2020 11:31

LC nogmaals, zijn jullie misschien al lang mee bezig
28-03-2020 11:51 - en: Voor veel sectoren zijn we hier nu achter de schermen mee bezig. Ons

gesprekje afgelopen week was mede bedoeld dat we dit ook voor zorg op gaan pakken. En dan vanuit wat leren

we uit de crisis wat betekent dit voor investeringen in infrastructuur, e-Health, organisatievermogen, publieke

sturing etc. Dus dat zouden we heel graag met jullie oppakken. Dat is iets wat ik sowieso ook vanuit mijn huidige
rol kan aanjagen.
28-03-2020 11:55 - Bas van den Dungen: De optie: [fEfkomt 3 maanden volledig naar VWS wordt m inderdaad

niet. Dan gaat er ook bij Fin weer veel mis. Maar wat ik wel kan doen daar moeten we gewoon samen eens over

spreken. Waar ben jij bij geholpen. Hoe kan ik mijn netwerk, positie, vertrouwen, etc benutten om jouw te

ondersteunen. Ook een specifieke klus kan wat mij betreft .

Maar goed komt in de loop van het weekend.

28-03-2020 22:58 - IEEMooi dat jullie dat doen, en zou ook alvast denken aan brede draagviak

daarvoor, vandaar suggestie aanpak. Zou het breed trekken. Alle departementen en ook nu al laten bedenken

door een afspiegeling van de maatschappij. Breed draagvlak en eigenaarschap zo heel belangrijk denk ik.

28-03-2020 23:05 - Bas van den Dungen: Hoe laat zullen we morgen even bellen?

28-03-2020 23:11 - 5.1.2e 12 uur?

28-03-2020 23:13 - Bas van den Dungen: 5
29-03-2020 11:46 - 512e : Wordt 13.00 ok?

29-03-2020 11:58 - Bas van den Dungen: Zomertijd &
29-03-2020 11:58 - Bas van den Dungen: Dit bericht is verwijderd.
29-03-2020 11:59 - Bas van den Dungen: Oké

29-03-2020 17:36 - Bas van den Dungen: Belbaar?

30-03-2020 09:26 - Bas van den Dungen: Ben vandaag vooral bezig hier in huis aantal dingen te regelen.
30-03-2020 09:27 - Bas van den bungen: [JERE vraagt vergaderritme op bij BE odat ik kan kijken hoe dat

passend te maken is

30-03-2020 09:28 - Bas van den Dungen: Moet ook nog even afstemming zijn over communicatie. Ik wil iemand

van communicatie Fin even koppelen aan iemand van communicatie VWS. Wie kan dat zijn?
30-03-2020 09:39EEELaat ik je weten. Moeten er een naam en korte functie omschrijving aan

geven.

30-03-2020 22:30 -[JEREZ Hej Bas, hoelaat komjijmorgen? Heb wel een kort programma in mijn

hoofd, en lijst van punten maar vraag is van wanneer tot wanneerjemorgen beschikbaar bent. Volgens mij
hebben on IRE cc agenda verder al doorgenomen. Tot morgen!
30-03-2020 22:33 - Bas van den Dungen: Ik ben morgen rond 8.15 op VWS zodat ik beraad bij [EXER vii kan
wonen. Heb daarna 2 Financién calls en ben dan verder de hele ochtend beschikbaar.

30-03-2020 22:50 - OK 8.00 gewone staf door m 8.30 crisisstaf. Zie je daar.

31-03-2020 11:17 - Nu een zoomcall over bedden

31-03-2020 11:17 - 5.1.2 Stond ook net in mijn agenda
31-03-2020 11:18 - Wil jij meeluisteren?

31-03-2020 21:37 - Kan ik even bellen?

01-04-2020 13:07 - Bas van den Dungen:BES gaat rol oppakken [REY maakt Ad-tje en schakelt met [EES
en

5.1.2e

Wij sturen dan A4-tje naar EEEmet verzoek dit op te pakken.
Martin is akkoord met deze aanpak
01-04-2020 16:28 - : Nog 1 ding: wat is met [BE afgesproken

2e

01-04-2020 16:28 - BEN
01-04-2020 16:32 - Bas van den Dungen: Bel je na 18.00
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01-04-2020 19:52 -

01-04-2020 19:52 -

02-04-2020 11:03 -

Hugo gaat motie ‘demonteren en castreren’

1k kijk er naar uit 3)

Eerst ff afspraken naar jou gestuurd. Prima toch?

02-04-2020 11:04 - Na jou reactie stuur ik ze naar iedereen

02-04-2020 11:04 - Die bij overleg zat

02-04-2020 11:07 - Bas van den Dungen:Ja ziet er goed uit.

02-04-2020 11:07 - Bas van den Dungen: Hebben we nog iemand nodig om dit allemaal te codrdineren in huis?

Namelijk nogal wat acties voor VWS

02-04-2020 11:10 - Bas van den Dungen: Als thema opnemen in ons overzicht

02-04-2020 14:54 -EEE kan bellen met[IEEEZi; schrijft het voor hem op. Tk heb

haar bijgepraat. Laatjij dit weten aan

02-04-2020 15:00 -
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5.1.2a

02-04-2020 15:03 - U hebt dit bericht verwijderd.
02-04-2020 15:04 5.1.2¢ Van [EEE] lijkt me onvoldoende basis voor een afspraak
02-04-2020 16:50 -

https://nos.nl/livestream/2329162-kijk-mee-update-over-ontwikkeling-aantal-ic-bedden-in-nederland.html
02-04-2020 16:50 - Gaan ze elke middag doen

02-04-2020 16:51 -

-

Heeft|EEEGhiet eerder gemeld
02-04-2020 18:09 - Bas van den Dungen: Nee raar

02-04-2020 18:39 - Ik meld naar Directeuren datjij vr za aanspreekpunt bent he?

02-04-2020 18:39 - Bas van den Dungen: Yes!!

02-04-2020 20:06 -

EEECIR: 1k wil vanavond graag even niets. Bel je morgen voor “overdracht” ok?

02-04-2020 20:14 - Bas van den Dungen: Tuurlijk. En als het niet hoeft doen we dat morgen ook niet!

02-04-2020 20:22 - Yep, ik zie op 8 uur journaal dat ze in VK al doen wat wij willen doen “fase

3"; heeft Gupta lijntje naar VK? Wel handig.
02-04-2020 20:24 - Bas van den Dungen: Zag het.

Even niets toch®
02-04-2020 20:57

02-04-2020 20:57

Caribisch NL kent 26000 nl.

580 bewoners per apparaat

02-04-2020 21:00 Als wij er 24000 hebben voor 17.000000 hebben zij recht op 4.

02-04-2020 21:22 Gesproken met|EXED)Vanavond niets. Morgen checken we de getallen na

rato van NL en daar moet dan af wat ze al aan apparaten hebben. Andere vraag voor morgen: wie bereidt

minister van Rijn voor voor MCBB?

02-04-2020 21:23 - Bas van den Dungen: Goede vraag gaan we mee aan de slag!
02-04-2020 21:23 -EEE:Beste vanmiddag is op advies van|ESElibes/oten dat de

eilanden en in het bijzonder Sint Maart zo snel mogelijk geholpen moeten worden. Vanavond is hier nog politiek

overleg over tussen Martin/Paul en ministers BZK, Defensie en de NCTV. Ik stuurje dadelijk onze scenario’s door.

Er moeten asap IC/beademingsapparatuur naar toe. Kunnen wij contact hebben hoe we dit kunnen aanpakken.

or

02-04-2020 21:24 -[IEEE En dit komt vanlEEEEMen hier ga ik niet op reageren.

02-04-2020 21:25 - Bas van den Dungen: Laat maar even. Anders doorsturen naar mij

02-04-2020 21:32 - IEEAandachtspunt: geen externe communicatie. Neem aan dat dat pas

morgen gebeurt na MR maar goed om Martin mee te geven. En nu laat ik los.

03-04-2020 08:00 - : Overdracht in je mail. Nog 1 hangend punt: sterilasatie van mondkapjes die

in zorg buiten ziekenhuizen worden gebruikt. Wie kunnen we opdracht geven (extern) om daar een logistieke

oplossing voor te verzinnen? dus: ophalen, steriliseren, terugbrengen.
03-04-2020 08:36 -

2
: https://media.nu.nl/m/6ypxj8ta5go7_wd1280.jpg

.1.2e

03-04-2020 12:48 - : Kom toch niet naar kantoor vanmiddag. Begrijp dat| EE ook

overslaat vanmiddag en jij bent er dus CZ is ook helemaal goed vertegenwoordigd bij BPS staf! Ik geniet van

gewoon even niets :)

03-04-2020 12:59 - Bas van den Dungen: Verstandig! En hoe dat “gewoon even niets” nog even vol (best lastig

volgens mij). Gaat goed hier!

03-04-2020 19:56 - Zie mail [iE MinistergaatEE bellen. Die mag dus geen getallen of

indicaties noemen!

03-04-2020 19:56 -EEE:Geweldig nieuws

03-04-2020 19:57 -IEEE: maar kamer wil vast getallen. Maandag bedenken hoe we dat gaan fixen

03-04-2020 20:18 - Bas van den Dungen: Eerst maar even genieten van goede nieuws

04-04-2020 16:44 - Bas van den Dungen:



04-04-2020 16:44 - Bas van den Dungen: De getallen van vandaag
04-04-2020 16:45 - Bas van den Dungen: Inmiddels 60 harde toezeggingen bedden in Noordrijn-Westfalen
05-04-2020 11:10 - Bas van den Dungen: Straks even bellen?

05-04-2020 11:17

Ee.
bel je zo

05-04-2020 11:20 Nog even aan het ontbijten. Dus 11.35

05-04-2020 14:10 - Bas van den Dungen: Dadelijk beltEEN 0 even naar ons beide

05-04-2020 14:11 EEE.OK, ik was er inmiddels uitgegooid maar verstond ook niets

05-04-2020 14:51 - Bas van den Dungen:

05-04-2020 16:13 -IJEEETS:Thanks. Krijg ‘m ook dagelijks.
05-04-2020 16:20 - Bas van den Dungen: Ah logisch

Buiten verzoek

07-04-2020 21:37 - Zo even bespreken welke punten precies
07-04-2020 21:40 - Tweede apje was per ongeluk .

07-04-2020 21:40 - Bas van den Dungen: Oké!

08-04-2020 07:57 EEE bijgevoegd: 00000243-PHOTO-2020-04-08-07-57-42.jpg>
08-04-2020 08:01 - Bas van den Dungen: Vier keer gelezen en toch niet gezien. Stom

08-04-2020 08:11EEEgisteravond laat ook niet

08-04-2020 08:11IEEEGoed dat Martin pragmatisch reageert

08-04-2020 08:13 - Bas van den Dungen: Dat is wel weer fijn
08-04-2020 08:13 - Bas van den Dungen: Misschien zegt dit iets over ons proces.....

08-04-2020 08:15EEEZIN2 dat denk ik wel. Daarom beginnen we morgen met Kamerbrief. En ligt ie

vrijdag in romp klaar.

08-04-2020 08:17EEEEn de brief moet gewoon om vier uur op dinsdag worden bevroren en

gelezen
08-04-2020 08:18 - Bas van den Dungen: Mee eens

08-04-2020 08:20 - Bas van den Dungen: Ik zou proberen donderdag zoveel mogelijk moties en toezeggingen

afgewerkt te hebben, plus de 10 thema'’s . 10 thema’s kunnen mee met Martin voor Catshuis. Vrijdag zoveel

mogelijk mensen niet aan het werk!

08-04-2020 08:25 JIEEEGoed idee

08-04-2020 13:00TEEKun jij vanmiddag tussen 4 en 5 beschikbaar zijn voor debat (bij vragen en

moties). Ik moet dan BO voorzitten. Mis gegaan in mijn agenda.
08-04-2020 13:01 - Bas van den Dungen:Ja is goed
08-04-2020 13:02 5.1.2¢ Thanks!

08-04-2020 13:02 - Bas van den Dungen: Zit wel deels in SGO maar kan daar uit als het moet

08-04-2020 14:05 -
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08-04-2020 14:05 : Jeejl!
08-04-2020 14:06 - Bas van den Dungen: Echt goed nieuws dit!

08-04-2020 16:23 - Bas van den Dungen: Moetje toch echt even spreken sorry

08-04-2020 16:54 - 5.1.2e *Net Akkoord gehaald bij martin op derde initiatief.*tekst nu dus:

@ Binnenkort starten de eerste NLe bedrijven met de productie van mondkapjes. @ Ook vandaag heeft de

minister van MZ weer financiering toegezegd voor nieuw initiatief.

@ in loop van mei kunnen we dan volgens betrokken bedrijven komen tot opgeteld meer dan miljoen kapjes

productie per week

@ daarmee komen we volgens de bedrijven op in totaal 12 miljoen mondkapjes uitgaande van grondstoffen
waarover zij nu beschikken.

@ maar let op: productie moet nog starten dat gaat altijd met onzekerheden gepaard. Dus ik houd echt een slag
om de arm.

08-04-2020 16:54EEAkkoord gehaald bij martin op derde initiatief.*tekst nu dus:

@ Binnenkort starten de eerste NLe bedrijven met de productie van mondkapjes. @ Ook vandaag heeft de

minister van MZ weer financiering toegezegd voor nieuw initiatief.

@ in loop van mei kunnen we dan volgens betrokken bedrijven komen tot opgeteld meer dan miljoen kapjes

productie per week

@ daarmee komen we volgens de bedrijven op in totaal 12 miljoen mondkapjes uitgaande van grondstoffen
waarover zij nu beschikken.

@ maar let op: productie moet nog starten dat gaat altijd met onzekerheden gepaard. Dus ik houd echt een slag
om de arm.

@ en kapjes moeten veilig zijn!
08-04-2020 16:55 - Bas van den Dungen: Mooi

09-04-2020 17:17JEEZKunnen wij straks nog even bellen?

09-04-2020 17:38 - Bas van den Dungen: Zeker vanaf nu goed belbaar

10-04-2020 08:08 - Bas van den Dungen: <bijgevoegd: 00000266-PHOTO-2020-04-10-08-08-29.jpg>
10-04-2020 11:30 - Bas van den Dungen: Deze zoomsessie helpt in de overdracht!

10-04-2020 11:30 - 5.1.2e Zeker

10-04-2020 11:54 -

[IEEEZ[k houd nog niet van de ggz

10-04-2020 11:54 - Bas van den Dungen: @
10-04-2020 12:00 - Bas van den Dungen: Ik doe crisisteam met Martin vanmiddag niet, oké?

10-04-2020 12:00EEFa prima.
10-04-2020 12:10 -

[EEEoud ji me in loop over het zorgverhaal waar [JEIEimet jou over aan de

slag gaat ajb?
10-04-2020 12:23 - Bas van den Dungen: Zeker moeten we denk ik samen doen.

10-04-2020 12:27 - Bas van den Dungen: Want dit gaat ook een verhaal worden voor de langere termijn, en daar

sta jij straks voor curatieve zorg gewoon voor aan de lat.

10-04-2020 18:46JEREZ De cocktail wordt er niet beter op: Beroepsvereniging zorgverleners: ‘Geen

bescherming, geen zorg bij corona’

https://www.telegraaf.nl/nieuws/1786884112/beroepsvereniging-zorgverleners-geen-bescherming-geen-zorg-bij

-corona/?utm_source=whatsapp
10-04-2020 18:46JEEZHad jij opvallen iets over gehoord?
10-04-2020 18:46 -

SESENee IEEE misschien?

10-04-2020 18:46 Staat daar uit

10-04-2020 18:47 - Bas van den Dungen: Ik wist dit ook niet

10-04-2020 18:48 -[EESA'lcen ter info app wisseling met|EEIEEIk wist het niet maar ook niet
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verbazend. Ik check bij FEES er volgende week een ROAZ, NVZ, NFU overleg is met Martin. Daar staan BHM

altijd op agenda.
10-04-2020 21:07

10-04-2020 21:10 - Bas van den Dungen: Ik heb met Martin hier ook over gesproken (had ik metas

besproken om te voorkomen dat iedereen weer stukken ging maken) en net volgende mail gestuurd
10-04-2020 21:11 - Bas van den Dungen: Analyse op hoofdlijnen Covid 19: Zorg
-Covid 19 crisis startte als een klassieke publieke gezondheidszorg/infectieziekte crisis met vooral maatregelen
ter beperking van de verspreiding —> uitmondend in intelligente lock down

-Vervolgens werd Covid 19 een curatieve zorg crisis met name op het terrein van acute zorg en IC-zorg —>

uitmondend in uitbreiding en landelijke coérdinatie IC capaciteit
-Ook werd Covid 19 een persoonlijke beschermingsmiddelen crisis —> uitmondend in landelijke inkoop,

versterking Nederlandse productie en verdeling schaarste

-Nu verschuift Covid 19 naar een crisis in de langdurige zorg (met name ouderenzorg) —> strategie nog volop in

ontwikkeling: na bezoekverbod nu inzet op testen, maar eigenlijk nog geen golden bullit voor “kaalslag die

dreigt”
-Inmiddels kan wel gezegd worden dat intelligente lockdown effect heeft en is publieke gezondheidszorg bezig
met volgend scenario —> intelligente unlock richting 1,5 m samenleving
-Inmiddels heeft curatieve zorg (met name ziekenhuizen) IC-capaciteit beter onder controle en kan serieus werk

gemaakt worden van opstarten urgente niet Covid zorg, minder urgente electieve zorg —> nieuw risico:

capaciteitscrisis van alle uitgestelde zorg

-Inmiddels moet ouderenzorg tijdens het ontwikkelen van een aanpak van de crisis ook antwoord vinden op de

maatschappelijke druk om lockdown/bezoekverbod te verzachten

Vanuit deze analyse komt er in ieder geval een aantal opdrachten voor de Zorg naar boven die in de komende

weken richting 21 april van een eerste antwoord voorzien moet worden

1.Publieke gezondheidszorg: randvoorwaarden voor 1,5 meter samenleving (—> rivm) plus protocollen per

sector (via vijffhoek onder regie van EZK)

2.0uderenzorg: testen, beschermen personeel, scenario’s bezoekregelingen.....maar meer nodig

3.Persoonlijke beschermingsmiddelen crisis duurt nog voort en verschuift meer naar beschikbaarheid voor

langdurige zorg —> crisismodus blijft nodig
4.Curatieve zorg in ieder geval de volgende zaken oppakken om de golf voor te zijn!



-vaststellen benodigde IC capaciteit Covid

-Vaststellen benodigde beddencapaciteit Covid ziekenhuizen

-Vaststellen wat resterende beschikbare capaciteit is in ziekenhuizen

-Vaststellen wat per deelsector uitgestelde zorgvraag is

-Matchen van uitgestelde zorgvraag met beschikbare capaciteit ziekenhuizen en daar toegangsbeleid op maken

—> doseerbeleid

-In het bijzonder Huisartsen equiperen om toegangspoort goed te kunnen zijn en hen ondersteunen zodat ze

niet worden overlopen
10-04-2020 21:11 - Bas van den Dungen: Analyse op hoofdlijnen Covid 19: Zorg

0-OCovid 19 crisis startte als een klassieke publieke gezondheidszorg/infectieziekte crisis met vooral maatregelen
ter beperking van de verspreiding —> uitmondend in intelligente lock down

0-OVervolgens werd Covid 19 een curatieve zorg crisis met name op het terrein van acute zorg en IC-zorg —>

uitmondend in uitbreiding en landelijke codrdinatie IC capaciteit
0-000k werd Covid 19 een persoonlijke beschermingsmiddelen crisis —> uitmondend in landelijke inkoop,

versterking Nederlandse productie en verdeling schaarste

0-ONu verschuift Covid 19 naar een crisis in de langdurige zorg (met name ouderenzorg) —> strategie nog volop
in ontwikkeling: na bezoekverbod nu inzet op testen, maar eigenlijk nog geen golden bullit voor “kaalslag die

dreigt”
0-OInmiddels kan wel gezegd worden dat intelligente lockdown effect heeft en is publieke gezondheidszorg

bezig met volgend scenario —> intelligente unlock richting 1,5 m samenleving
0-OInmiddels heeft curatieve zorg (met name ziekenhuizen) IC-capaciteit beter onder controle en kan serieus

werk gemaakt worden van opstarten urgente niet Covid zorg, minder urgente electieve zorg —> nieuw risico:

capaciteitscrisis van alle uitgestelde zorg

0-OInmiddels moet ouderenzorg tijdens het ontwikkelen van een aanpak van de crisis ook antwoord vinden op

de maatschappelijke druk om lockdown/bezoekverbod te verzachten

Vanuit deze analyse komt er in ieder geval een aantal opdrachten voor de Zorg naar boven die in de komende

weken richting 21 april van een eerste antwoord voorzien moet worden

01.0Publieke gezondheidszorg: randvoorwaarden voor 1,5 meter samenleving (—> rivm) plus protocollen per

sector (via vijfhoek onder regie van EZK)

[2.00uderenzorg: testen, beschermen personeel, scenario’s bezoekregelingen.....maar meer nodig

03.0Persoonlijke beschermingsmiddelen crisis duurt nog voort en verschuift meer naar beschikbaarheid voor

langdurige zorg —> crisismodus blijft nodig
[4.0Curatieve zorg in ieder geval de volgende zaken oppakken om de golf voor te zijn!
0-Ovaststellen benodigde IC capaciteit Covid

O-OVaststellen benodigde beddencapaciteit Covid ziekenhuizen

[-OVaststellen wat resterende beschikbare capaciteit is in ziekenhuizen

O-OVaststellen wat per deelsector uitgestelde zorgvraag is

O-OMatchen van uitgestelde zorgvraag met beschikbare capaciteit ziekenhuizen en daar toegangsbeleid op

maken —> doseerbeleid

0-0In het bijzonder Huisartsen equiperen om toegangspoort goed te kunnen zijn en hen ondersteunen zodat ze

niet worden overlopen

10-04-2020 21:11 - Bas van den Dungen: Volgens mij met jouw en mijn info voldoende

10-04-2020 23:04 - Bas van den Dungen: Vanavond nog uitvoerig gesproken met 5.1.2e

(bestuurdsadviseur burgemeester Amsterdam, schrijver verkiezingsprogramma cd's) nav tweet die Hugo
doorstuurde. Verhaal is to good to be True. Kan vele maskers naar nl halen. Heeft supply Chain opgebouwd met

o.m. Coolblue . Krijgt geen voet aan de grond bij LCH. Morgenochtend graag even met jou bespreken. Gedachte

is om einde zaterdag een call op te zetten tussen hem en Martin plus mensen van ons en bij voorkeur ook IEE
Maar zoals gezegd morgenochtend eerst even met jou bespreken. Lukt 10.00?

10-04-2020 23:04 - Bas van den Dungen: https://twitter.com/sywert/status/1248657582157430791?s=12
10-04-2020 23:05 - Bas van den Dungen: <bijgevoegd: 00000288-PHOTO-2020-04-10-23-05-50.jpg>
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10-04-2020 23:06 - Bas van den Dungen: <bijgevoegd: 00000289-PHOTO-2020-04-10-23-06-31.jpg>
10-04-2020 23:17 - Hi Bas, 1. Mooi als het zo is, maar 2. let op, van Hugo moest[ERERsteeds
het lijntje met houden. Daar had Hugo toen steeds contact over mefS:i0]

10-04-2020 23:19 Goed om dus eerst even contact over te hebben ook met[JERE morgen.
Prima als dat om 10 uur is. Ik app hem wel even.

10-04-2020 23:20 -IEEE[k vind het wel ongemakkelijk dat Hugo cerstfiighierop zet en nu jou.
10-04-2020 23:21 - Bas van den Dungen: Morgen maar even alles aan elkaar knopen.Jij bent gelukkig constante

factor

10-04-2020 23:31 JEEECIHeb je met Martin al contact gehad hierover? Dan zou ik het wel goed
vinden als je Martin vanavond nog laat weten dat er viaBEES ook al lijntje liep.
10-04-2020 23:39 - Bas van den Dungen: Heb met Martin intact gehad, en Martin weet dat er ook al een lijntje

liep met BEER Afgesproken dat ik eerst met jou verder zou spreken en wij (jij en ik) dan de route voorwaarts

gaan bedenken. Ik zou namelijk liever niet ook nog de volgende willen zijn die gaat interveniéren bijBEA jullie
hebben die lijn lopen dus volgens mij moeten we dat aanhouden. Maar goed morgen maar even bespreken!
10-04-2020 23:45JEREZPrima om met jou hierover te praten morgenochtend maar gegeven hoe

dit nu loopt en op verzoek van Hugo zowelS¥8Rals jij contact hebt gehad met lijkt het me goed dat dit via

een directe lij t kortgesloten (1 call). Morgen liefst kwart voor tien bespreken. Dan kan het om 10 uur ook

metEEER Als iets anders moet dan ook goed dat hij dat dan hoort.

10-04-2020 23:45 : Ik heb regelmatig contact gehad met Hij deed eerst mee met

consortium maar wilde niet de non-disclosure tekenen. Vroeg telkens om gunsten. En was geirriteerd als hij niet

gelijk bediend werd. 9

10-04-2020 23:46 - 5.1.2e Reactid RE
11-04-2020 08:13 - Bas van den Dungen: Ok 9.45

11-04-2020 15:09 - Bas van den Dungen: [JEEIlevert liever later aan. Dan is het beter zegt ie. Ik heb gezegd dat

wij onze mensen er ook nog naar willen laten kijken dus als hij later levert ik niet uit kan sluiten dat planning gaat

schuiven. 16.30 call heeft sowieso geen zin. Ik denk dat als we het hebben we het beste morgenochtend een call

kunnen doen BEY, jij n ik en dan later in de middag met Martin. Oké?

11-04-2020 15:16 e Dan wordt het nietBE BEX Graag call in ochtend ETERS
buiten verzoek Ik maak wel app groepje met jouw app erin.

11-04-2020 15:18 - Bas van den Dungen:[ETE
11-04-2020 15:19EEE:Bij voorkeur 8.30 of9 uur maar vereist wel dat het einde middag komt.

Jammer dat het avond werk wordt voor mensen.

11-04-2020 15:44 - Bas van den Dungen: [EEE heeft wel een punt. En jij ook qua avondwerk.

Zullen we het niet als volgt doen: ik geef JEEEEMitot morgen middag. Dan kunnen wij er morgen in de loop van de

dag naar kijken. leder op zijn eigen moment. Doen we een call ma ochtend en Martin ma middag. Hoe zie jij dat.?

11-04-2020 15:45 - Bas van den Dungen: Ik ga hem dan wel uitleggen dat iedereen zich vreselijk uit heeft

gesloofd en nu toe is aan een dag rust

11-04-2020 16:12

Te
Heb[BEE] gebeld. Uitgelegd. Begreep het. Zie ook mail net die ik

doorstuurde naar Dat kan dus echt niet. Daar en donderdag en vrijdag uitgebreid ook met minister erbij
met hem over gesproken. Vandaar ook de verduidelijkende opdracht. Daar zit geen woord Spaans bij.
11-04-2020 16:13 - 5.1.2e at ik wel denk: 4 KLM vliegtuigen per week is top, maar je wilt er dus nog

meer...

11-04-2020 16:15 -

11-04-2020 16:15

predictiemodel? G

11-04-2020 16:15 -[EREPredictie update heb ik nog niet. Regio's Groningen en Brabant +

N-Limburg willen meest afschalen, Leiden moet afschalen ivm MRSA uitbraak op een IC

ank EES Nog specifieke regio’s waar ze afschalen?is er ook nog update
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11-04-2020 16:17 -[EEEVe! interessant volgende week om te achterhalen waarom juist die regio’s
willen afschalen.

11-04-2020 20:55 - Bas van den Dungen: Nog geen voorstel binnen. Call morgenochtend lijkt me nu van de baan

en dus ook call morgenmiddag met Martin, want we zullen ons toch echt nog even goed moeten kunnen

voorbereiden.

11-04-2020 21:23 -

[IEEE OK

12-04-2020 22:39 - Bas van den Dungen: Mag ik nog bellen?

12-04-2020 22:41 -

EEFJa hoor

13-04-2020 08:49 Hi Bas, ik ben zo niet bij de zoom. Brief, belangrijkste accenten morgen: zo

goed mogelijk verhaal over 1. inkoop, eigen productie en hergebruik en 2. Terug naar nieuwe balans cofid zorg

en reguliere zorg.

13-04-2020 08:50 - Bas van den Dungen: ck
13-04-2020 08:54PEE och [EEE willen samenwerken met LCH zou dat top zijn, Wat ik van zijn
resentatie meeneem: zou willen dat LCH 24/7 gaat werken. Dat vereist meer menskracht. Zal ik morgen met

bespreken. Verder missen we een “gezicht” voor het inkoopverhaal. Daar ga ik even over piekeren (Eerste

die te binnen schiet is INI
13-04-2020 09:11 - Bas van den Dungen: 24/7 is inderdaad belangrijk punt. Gezicht is ook wel een ding. Vind ik

nog wel wat lastiger om goed in te vullen

13-04-2020 17:27 Eerste snelle reactie in je mail

Dubbel

Fall1]

13-04-2020 18:46 - Bas van den Dungen: Teruggekoppeld naar

13-04-2020 18:57 -[IEEOK en gedeeld met[RE
13-04-2020 18:58 - Bas van den Dungen: Yep en

13-04-2020 18:58 -

13-04-2020 21:14 - Bas van den Dungen: Zegt mij niets. Ik ou

anderSEE
13-04-2020 21:15 - Bas van den Dungen: Zegt mij niets. IkoleicMT even vragen of die iets weet

anders INEKECENNN

GMT even vragen of die iets weet
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13-04-2020 21:15 - Bas van den Dungen: Mijn antwoord.

13-04-2020 21:15 - 5.1.2e OK

13-04-2020 21:15 - Bas van den Dungen: Niet bedienen maar als we die vraag toch krijgen dan kunnen we kijken
of we iets te weten kunnen komen

13-04-2020 21:16 - Bas van den Dungen: Maar we gaan als we niets weten wat mij betreft niet heel lang zoeken

13.04.2020 21:21 JENNESETSIN OK doorverwezen.IE
5.1.2e 2a

13-04-2020 21:22 - Bas van den Dungen: “&
14-04-2020 15:10 -ENECIEGocd alsje vooraf[JEERgbelt. Om te managen op: we willen ze in regie
laten maar politieke druk zit erop.

14-04-2020 15:21 - Bas van den Dungen: Doe ik

14-04-2020 16:53 - Bas van den Dungen: Ik ben eruit gemikt
14-04-2020 16:54JEEZJa bel je zo weer in

14-04-2020 17:29 - Bas van den Dungen: Ik moet zo uit de call.

14-04-2020 17:38 - Bas van den Dungen: Acties:

1 aanleveren verhaal nza aan en VWS

2 aanleveren opstartgetalle en VWS

3. Aanleveren staatjes[EEERaan en VWS (en NZa)

4. VWS maakt verhaal voor de brief en stemt dit nog af met Nza en IG)

5. Call vrijdag om met elkaar next steps te bespreken
14-04-2020 23:17 Zie woordvoering VWS. Die klopt niet.

https://www.ad.nl/binnenland/8000-zorgmedewerkers-besmet-ik-breng-mijn-gezin-in-gevaar~ae6aa26b/
14-04-2020 23:20 Morgenochtend maar weer aandacht voor vragen. weet niet of ze verkeerd

zijn geciteerd.
15-04-2020 19:04 - Gelukt! SZW Akk. Ik ga graag bij je op taalles.

15-04-2020 19:14 - Bas van den Dungen: Toppie!ll!
15-04-2020 19:52‘EEEBespreeksessie brief is naar later:8.45 uur.

15-04-2020 19:54 - Bas van den Dungen: &
15-04-2020 21:59EEE ory dat ik je heb gevraagd mee te luisteren@)chaotischer dan ooit.

15-04-2020 21:59 - Bas van den Dungen:Jij hebt in ieder geval strak proces gehad!
15-04-2020 21:59 - Bas van den Dungen: Wan{JERERis oké

15-04-2020 21:59 JIIEEIIINd. bij mee.

15-04-2020 22:00 -[EEEMaar hij schijnt nog over iets metBE3- gaan spreken,..
15-04-2020 22:56 -EKETIN
https://www.tagesspiegel.de/wirtschaft/mundschutz-kaufen-so-kommen-sie-doch-noch-an-atemschutzmasken/2
5740212.html

15-04-2020 22:57 - 5.1.2¢ Ook niet zo rooskleurig
16-04-2020 16:58 - 5.1.2¢ Denkenjij en [EEEajb vast (met Martin) na wieje in Catshuis wil hebben

zondag. 3-4 externe plekken voor 1 uur en een kwartier. Volgens mij moetje er Max 3 willen voor zo weinig tijd.
Komt LZ persoon, denk [EEEEEM kwaliteit van zorg) en...iemand voor planbare zorg.

16-04-2020 16:59IEE'swe [EY uitnodigen is dat in die zit niet goed passend dat hij juist voor

cofid aan lat staat.

16-04-2020 16:59 -| 5.1.2e

16-04-2020 17:35 - Bas van den Dungen: [JE§ETJzou ook kunnen wat mij betreft

16-04-2020 17:35 Dan dit met Martin bespreken.
16-04-2020 17:38 - Bas van den Dungen: Ik Bel hem zo wel even oké?

16-04-2020 17:39EEEYep
16-04-2020 19:41 TEE © site staat bij vluchten “samen met de overheid™

16-04-2020 19:49 - Bas van den Dungen: Martin wilde nuIBEX og niet, eerst iets meer gevoel krijgen voor wat

ze deze dagen gaan leveren dan kan het wel volgende week bijvoorbeeld
16-04-2020 19:49 - Bas van den Dungen: Dit bericht is verwijderd.
16-04-2020 19:51 - Bas van den Dungen: [EER gebeld het is en eigen toko en als supplier van Lch,

16-04-2020 20:05 - 5.1.2e OK dan even bedenken of daar nog 1 keer juist wel of niet handig is.
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Ligt een beetje aan agenda maar ik neig naar niet

16-04-2020 20:12EEEKunnen we nog even bellen?

17-04-2020 07:09EEEPeit voor 3 monitors:

1. Besmettingsfactor
2. belasting zorg

3. mogelijkheid mensen voldoende te beschermen in stappen naar buiten die we zetten.

https://t.co/AclI3gn3F9?ssr=true
Ad 2 dus aantal sub indicatoren maken, maar ook niet te veel. Reguliere en cofid zorg.

Ad 3 wat kunnen we doen om zorgverleners en zorgontvangers te beschermen:

Protocollen

Hulpmiddelen
Etc

Ook hier monitoring nodig
17-04-2020 07:09 Pleit voor 3 monitors:

1. Besmettingsfactor
2. belasting zorg

3. mogelijkheid mensen voldoende te beschermen in stappen naar buiten die we zetten.

https://t.co/Acll3gn3F97ssr=true

Ad 2 dus aantal sub indicatoren maken, maar ook niet te veel. Reguliere en cofid zorg.

Ad 3 wat kunnen we doen om zorgverleners en zorgontvangers te beschermen:

Protocollen

Hulpmiddelen
Etc

Ook hier monitoring nodig
17-04-2020 07:13 - Bas van den Dungen: Mee eens

17-04-2020 07:18 - Bas van den Dungen: Ik zal zelf even me {EEE chakelen vanochtend over opstarten zorg etc

17-04-2020 07:19 |EEEPrima. i is ook bij overleg met IEREZNINZA en [EXER]
17-04-2020 07:20 - Bas van den Dungen: Verhaal zou moeten zijn?
A. opstarten

1. Nza landelijke richtlijnen over prioritaire diagnoses en behandelingen (wanneer lijst klaar; beeld uitgestelde

zorg; benodigde capaciteit landelijk)
2. Bottom-up up plannen maken om dit te laden (hoe vinger aan de pols dat het in beweging is)

3. Om gelijke uitgangspositie te hebben verdeelt Icps Covid gelijkmatig (ontwikkeling en prognose benodigde
Covid en non-Covid capaciteit)
B. Wat gaan we Omt vragen? Covid non Covid? Of wachten we nza af?

17-04-2020 07:23EEEVeet jij nog iemand die strategisch met ons mee kan denken over de

hulpmiddelen? We hebben nu LCH en er zijn kleinere spelers op de markt, we produceren zelf, _wat kunnen we
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nog meer doen? _Kan BCG vragen.

17-04-2020 07:24EE =agraag ook alternatieven /mensen die hier verstand van hebben.

17-04-2020 07:27 - Bas van den Dungen: 5.1.2e

17-04-2020 07:28 - Bas van den Dungen: Ik denk nog even verder

17-04-2020 07:39 -IEEE hebt dit bericht verwijderd.
17-04-2020 07:45IEEE Zouden welEEEShiet gewoon dagelijks in covid staf moeten hebben?

17-04-2020 07:51 - Bas van den Dungen: Twijfel ik over. Wat zijn jouw overwegingen?
17-04-2020 08:07 -

|EEEEI1 - Te veel arm length nu. Bijv. Gisteren punt reputatie management bureau

inhuur.

2. Politiek belangrijk
3. Relatie hulpmiddelen opstart

17-04-2020 08:39 - Bas van den Dungen: Even bellen

17-04-2020 08:39 -|IEEEOver 10 min ok

17-04-2020 08:40 - Bas van den Dungen: Yep
17-04-2020 09:40 -[IEEE8<! jii nog in

17-04-2020 09:47 - Bas van den Dungen: Nee

17-04-2020 09:48 - Bas van den Dungen: Net alles over opstarten goed doorgesproken met EE
17-04-2020 09:51 - Bas van den Dungen: Dit bericht is verwijderd.
17-04-2020 09:52 - Bas van den Dungen: Idee mbt capaciteit IC Covid is om nu nog niet te vragen aan Omt maar

in nza traject alle betrokken dokters (FMS, dus meer dan IC dokters) LNAZ en bestuurders af te tappen over

noodzakelijke capaciteit en dat dan voor te leggen met de vraag of Omt dit ook een goed idee vindt. Als we het

namelijk open neerleggen in Omt krijg je alleen maar het oordeel var[ EEE en het gaat nu breder

17-04-2020 09:58EEE maar moeten het in OMT wel opschrijven dat we dat gaan doen

anders gebeurt het weer.

17-04-2020 10:04 - Bas van den Dungen: KunjijEES nog laten weten dat 1.5 m samenleving zorg niet meer via

nza loopt maar dat we dit regulier bij de branches neerleggen. Dat zij daarom ook geen apart overleg meer hoeft

te hebben met EXE dat we rondom opstarten zorg etc we alles via cz laten lopenEE had ik al gesproken.
En die vond dit helemaal oké en logisch)
17-04-2020 10:07 - Bas van den Dungen: Kunnen straks nog wel even bellen, zit zo in de auto

17-04-2020 11:36 Zitin BR

17-04-2020 12:36 - Wanneer schijt het jou om te bellen?

17-04-2020 12:39 - Qeps schikt

17-04-2020 13:31 - Bas van den Dungen: Let even op bij mails dat ze naar mijn Fin account gaan
17-04-2020 13:38framoK

17-04-2020 13:38 - Bas van den Dungen: Belbaar?

17-04-2020 18:39 5.1.2e Kan ik jou bellen?

17-04-2020 18:40 - 5.1.2¢ [BEES heeft troepen toegesproken cf verzoek. En wacht op alle voorbeelden

van jou die hij maandag zal afhandelen naar alsnog kopen cq helder maken dat het niet verantwoord is. En pas

een beetje op met de toon die we kiezen want hij kan er ook zo maar mee stoppen en daar wordt het echt niet

beter van. Goed overigens dat ze zelf even bellen.

17-04-2020 18:40 51.2¢ App van[EEDit lost niets op

17-04-2020 18:44 5.1.2e bijgevoegd: 00000403-PHOTO-2020-04-17-18-44-43.jpg>
17-04-2020 18:47 -EEEZIEn Volkskrant vragen die kennelijk woensdag bij en LCH zijn

neergelegd met uitgestelde deadline vandaag maar nog niet zijn beantwoord [EEEghu mee bezig. Moeten voor

19.30 reactie op. Plus signaal dat ik bij hem heb neergelegd dat contract van kant consortium partijen niet

getekend zou zijn.
17-04-2020 18:49 Martin maakt zich ook echt zorgen, maar wil hem nu niet weer met dit

artikel punt belasten.

17-04-2020 19:17 -EFKan ik jou hierover bellen?

19-04-2020 19:28 -EEE<bijgevoegd: 00000407-PHOTO-2020-04-19-19-28-00.jpg>

buiten verzoek
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buiten verzoek

20-04-2020 16:12 - Bas van den Dungen: <bijgevoegd: 00000415-scan.pdf.pdf.pdf>
20-04-2020 16:12 - Bas van den Dungen:

20-04-2020 16:13 - Bas van den Dungen: Zie bericht van Wopke aan mij. Wellicht even laten uitzoeken

21-04-2020 11:15 - Bas van den Dungen: Geluid resident valt weg

21-04-2020 11:15 -

IEEE:°

21-04-2020 11:16 - Bas van den Dungen: Webex

21-04-2020 11:16 - Bas van den Dungen: Kan het niet meer horen

21-04-2020 11:16 - Bas van den Dungen: We zijn er weer

21-04-2020 11:19 1k heb eerste 15 m gemist. lets spannends
21-04-2020 11:19 - Bas van den Dungen: Nee

21-04-2020 11:20 - Bas van den Dungen: Eigenlijk een beetje wat net ook aan de orde was, wat wel en wat niet

21-04-2020 11:25 - Bas van den Dungen: Is 3 weken niet veel te lang
21-04-2020 11:34 - Bas van den Dungen: Plus FMS

21-04-2020 11:34 - Bas van den Dungen: Plus KNMG

21-04-2020 11:34 - Bas van den Dungen: Etc

21-04-2020 11:36EEE - zoals net besproken toch?

21-04-2020 11:36 - Bas van den Dungen: Yep
21-04-2020 20:32EEEHi Bas, Ik wil erop voorbereid zijn dat er morgen druk komt op LCH/VWS in

termen van reikwijdte inkoop kapjes. Ik vind niet dat we als VWS de taak hebben om voor de hele maatschappij

kapjes te regelen. Daarom goed dat we LCH helder hebben gepositioneerd in brief. Maarja er is wel een

lijntje/publieke taak naar volksgezondheid. Denk zelf dus dat druk er morgen in Kamer mogelijk wel komt. Ook

misschien moties. We kunnen ons er nog 1 x achter verstoppen dat er volgende week pas advies komt over de

kapjes bij contactgroepen vanuit OMT. Maar wat daarna ?

21-04-2020 20:45 Begreep dat Hugo gaat duwen op deadline genoeg hulpmiddelen en pgb
erin.

21-04-2020 20:51 - Bas van den Dungen: Dan toch nadenken over laten beleveren via andere kanalen (Coolblue

ea) onder strikte voorwaarden dat het niet zelfde leveranciers mogen zijn, geen vrachtcapaciteit bezet, geen

tekorten in de zorg, mantelzorg oplevert. Maarja hoe ga je dat checken? Is ook iets wat misschien hoort bij de

protocollen aanpak van ezk.

21-04-2020 20:52 5.1.2e : Ja ik vind het EZK. In tijden van oorlog deed VWS ook niet de distributie

21-04-2020 20:54 Heb jij de brief?

21-04-2020 20:55 - Bas van den Dungen: Eens

21-04-2020 20:56 - Bas van den Dungen: Nee alleen DGCZ delen

21-04-2020 21:09[IEEEKomt groepscultuur
21-04-2020 21:09

is
all

21-04-2020 23:30
-

Pffff wat een prut overleg weer. Lang leve de technologie not.

22-04-2020 10:52 - Bas van den Dungen: Ik kan nog niet in de Webex, wordt aan gewerkt
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22-04-2020 10:53 - Bas van den Dungen: Zit er in

22-04-2020 10:54 ooi

22-04-2020 12:42 Mmmmm probleempje met reguliere zorg denk ik

22-04-2020 12:46 Kan jij mij bellen

22-04-2020 13:39 an jij ajb nog even meekijken op deze lijn?
22-04-2020 14:06 - Bas van den Dungen: Ga nu lezen

23-04-2020 09:58 - 5.1.2¢ Ha

Nav kamerdebat gisteren en voorstellen voor een Impact team is het wellicht goed te weten;

- dat we met de RVS hard bezig zijn met een advies op korte termijn in de lijn die we eerder bespraken. We

gokken op begin mei: Dat ik aangesloten ben bij De denktank van decSER - en daarbij vooral nauw overleg heb

met scp ( de rest is meer sociaal eco of algemeen georiénteerd)
- dat we gisteren een 7-instituten overleg hebben gehad, waar scp en ser meeluisterde. Oa gesproken over

noden en lessen op korte termijn, en scenarios voor de toekomst. Ik fungeer voorlopig even als voorzitter

7-instituten en als linking pin met ser danktank. Overleg morgen met [JEEEZIliNoe we eea goed op elkaar

aansluiten...

Er is dus al veel gaande... laat weten als we wat kunnen betekenen.

Groet[IEY en we hadden leuke live streaming aanbieding advies Dak en thuislozen dinsdag met Paul Blokhuis..-

voor herhaling vatbaar!

23-04-2020 09:58.,a5.1.2|
Nav kamerdebat gisteren en voorstellen voor een Impact team is het wellicht goed te weten;

- dat we met de RVS hard bezig zijn met een advies op korte termijn in de lijn die we eerder bespraken. We

gokken op begin mei:

Dat ik aangesloten ben bij De denktank van decSER - en daarbij vooral nauw overleg heb met scp ( de rest is meer

sociaal eco of algemeen georiénteerd)
- dat we gisteren een 7-instituten overleg hebben gehad, waar scp en ser meeluisterde. Oa gesproken over

noden en lessen op korte termijn, en scenarios voor de toekomst. Ik fungeer voorlopig even als voorzitter

7-instituten en als linking pin met ser danktank. Overleg morgen met[IEE oe we eea goed op elkaar

aansluiten...

Er is dus al veel gaande... laat weten als we wat kunnen betekenen.

GroetgFH( en we hadden leuke live streaming aanbieding advies Dak en thuislozen dinsdag met Paul Blokhuis..-

voor herhaling vatbaar!)

23-04-2020 09:58 -

_
Ter info bericht| EEN

23-04-2020 10:01 +

-

Hier moet echt regie op. Krijg geen vat op hoe dit hier op VWS gaat.

Hulpvraag aan jou. Ik doe er nu niets mee.

23-04-2020 10:02 - Bas van den Dungen: Zit nu in roaz call

23-04-2020 18:02 - LR : Probeer nu via webex uit te nodigen
23-04-2020 21:29 | Alsje puf hebt fijn alsje nog even naar stukken kan kijken die we net

hebben gemaild.
23-04-2020 21:51 - Bas van den Dungen: Gelezen. Ik zou nog iets meer benadrukken in de tekst dat bij opengaan
van niet-zorg-sectoren en behoefte aan pbm (medisch of niet medisch) naast de randvoorwaarden die er al in

staan (geen onttrekking aan de zorg) het echt de verantwoordelijkheid van de betreffende sectoren is om hun

protocollen op te nemen hoe ze aan die pbm komen.

Ik zou daarnaast niet allen zeggen dat het niet door dgcz kan worden opgepakt maar ook niet door VWS. Wij zijn
er voor de pbm voor de zorg en voor waarborgen dat dit voldoende beschikbaar is, we zijn er niet voor andere

sectoren. Is niet mogelijk voor VWS om deze verantwoordelijkheid op te pakken.
Waar ik nog geen sluitend antwoord op heb is brede inzet pbm bij exitstrategie . Je kunt wel zeggen dat het eigen

verantwoordelijkheid is van burgers om eigen spullen te regelen maar hoe garandeerje geen onttrekking aan de

zorg. Via NVWA?

23-04-2020 22:08 e Die plastichirurgen helpen ook niet

23-04-2020 22:10 - Bas van den Dungen: Nee niet echt. Maarja onze lijn maar stug pluggen....

buiten verzoek

5.1.2¢
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28-04-2020 15:46 1k wildeje nog 1 vraag stellen vandaag. Kanjijme laten weten wanneer dit

je schikt?

28-04-2020 16:21 - Bas van den Dungen: Na SGO ergens tussen 18.00-18.30

28-04-2020 17:04 5.1.2e OK

29-04-2020 10:58 - 5.1.2e Luisterjijnu mee?

29-04-2020 12:49 - Bas van den Dungen: Ik zit hele dag in selectiegesprekken DG bel en DG toeslagen
29-04-2020 13:00 - OK

30-04-2020 18:52 Kan ik je even bellen?

30-04-2020 18:55 - Bas van den Dungen: Zit nu in Webex over IC cap. Na 19.30

30-04-2020 19:00 5.1.28 Prima

30-04-2020 21:41 5.1.2e Je hebt mijn stukje
30-04-2020 21:48 - Bas van den Dungen: Nog niet gezien. Goede adres?

30-04-2020 21:52EE tverk plat. Nog een poging
30-04-2020 21:53 - Bas van den Dungen: Nu 4 keer binnen&}
30-04-2020 21:53 - Mooi zo 3)

01-05-2020 10:01 - Kunnen we nog even bellen?

01-05-2020 11:55 Hi [JIEEESI oraag even een bericht uit Brabant: de bezetting van de CoV

afdelingen en IC's dalen maar te langzaam. Dat past bij de hoge initiéle verspreiding van het virus in de tweede

helft februari. Het betekent helaas nog veel CoV zorg, beperkte ruimte voor non CoV zorg en een aanhoudend

appel op het (vermoeide) personeel. Bij een aanzienlijke wachtlijst van 40 a 45000 patienten is dat een verkeerde

combi. Als de verspreidingsfactor toe gaat nemen wordt het spannend. ROAZ Brabant is doende met het

ontwikkelen van scenario’s; in verbinding met de landelijke ontwikkeling. Graag bereid tot toelichting. Gr FEF

02-05-2020 15:07 -

02-05-2020 15:08 - Laatste streepje mijlpaal 3)

02-05-2020 15:09 - Bas van den Dungen: Zeker!!

03-05-2020 15:35 - Bas van den Dungen: Kom nog niet in Webex

03-05-2020 15:46EEIk kom er niet meer in. Wat nu wordt gezegd voor de rest kan effect

hebben voor hele zorg. Dan ga je dus naar 90 min

03-05-2020 15:47 - Bas van den Dungen: Snap ik

03-05-2020 15:47EEEGraag benoemen hebben we niet volgende week

03-05-2020 15:47 - Bas van den Dungen: Klopt doe ik

03-05-2020 15:48 - Bas van den Dungen: <bijgevoegd: 00000484-PHOTO-2020-05-03-15-48-16.jpg>
04-05-2020 10:38 Hi Bas, Voor jouw info omdat ik net merkte datjijook zat op mensen

morgen vrij. Veel collega’s werken liever morgen ivm brief en debat en zijn dan liever vrijdag vrij. Dat snap ik

goed dus ik ga daar ook in mee.

04-05-2020 10:49 - Bas van den Dungen: Prima, maar ging volgens mij om op kantoor of thuis toch?

04-05-2020 10:51TEEJa maar aantal mensen werkt liever hier aan brief/debat. Ook morgen. Daar

heb ik geen bezwaar tegen.

04-05-2020 10:51 - Bas van den Dungen: Primal!

04-05-2020 18:28 - Bas van den Dungen: Eens met ingreep om tekst kapjes contactberoepen en paramedische

zorg op om te zetten. Moeten tekst Omt afwachten en daar 1op1 bij aansluiten!

04-05-2020 18:31 OK ook ben ik er niet zeker van dat we voor hele zorg op 1 lijn zitten voor

beschermingsmiddelen. Ik probeer de lijn vanavond op te schrijven en leg deze aan jou EEE RFE BY 5.1.2 |
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voor.

04-05-2020 18:32 - Bas van den Dungen:
05-05-2020 09:29 - Bas van den Dungen: Had Martin even aan de lijn en ook al kort bijgepraat om onze

gedachten
06-05-2020 09:57-IEEEKunnen we voor afstemmingsoverleg nog even bellen?

06-05-2020 09:58 - Bas van den Dungen: Zit nu in roaz overleg
06-05-2020 21:08 - Bas van den Dungen: Beste Bas, heb vanavond gesproken met Martin van Rijn. Ten eerste

gecondoleerd met het verlies van je vader. Van Martin het verzoek of we morgen gesprek kunnen organiseren
met jou ) en ons

(Hulptroepen) voor extra inkoop China voor PBM's en afstemming zorg/r en plan voor vrij forse

aantallen waarbij er combi geslagen moet worden tussen LCH en ideeenf EXER u ptroepen. Heb

numme EEE oc k regen, maar nog niet te pakken gekregen. Kunnen we mss nog even bellen

en/of afspraak organiseren? ov IBER
06-05-2020 21:10 - Bas van den Dungen: Berichtval Ik kan dat overleg misschien wel doen maar voor

follow up en het feit datjij er nu dochter op zit iets LCH misschien beter datjij het doet of samen?

06-05-2020 21:51 U hebt dit bericht verwijderd.
06-05-2020 22:00 - Bas van den Dungen: Rare tekst)
06-05-2020 22:00 - Bas van den Dungen: Dichter op het Ich zit

06-05-2020 22:00 - Bas van den Dungen: Dat moest het zijn.
06-05-2020 22:13EEEMorgen even bespreken? ben pas kwart voor

10 op kantoor. Zou jij crisisstaf kunnen voorzitten. Zo niet vraag ik hoor.

06-05-2020 22:14 [EEE Trouwens voornemens om vrijdag vrij te nemen omdat ik gisteren ook hele

dag heb gewerkt en kort lontje begin te krijgen &
06-05-2020 22:14 - Bas van den Dungen: Heel verstandig
06-05-2020 22:15 - Bas van den Dungen: Doe ik

06-05-2020 22:15 - Bas van den Dungen: Ik kan overigens ook] EEE of PA vragen dit samen met mij te doen.

Kijken morgen wel even

06-05-2020 22:18 - Bas van den Dungen: Nu maar even afschakelen dan lijkt me!

06-05-2020 22:21 Gaat waarschijnlijk over community masks. Kijken morgen wel even wie.

06-05-2020 22:22 Martin schuift door op tekst Pbm. Zorgverleners moeten zich veilig
voelen...zo even reactie op brief afwachten.

07-05-2020 11:43 - Bas van den Dungen: Dag Bas, hierbij overigens het vluchtschema (commerciele cargo’s) die

bij het productieschema hoort.

07-05-2020 11:43 - Bas van den Dungen: <bijgevoegd: 00000526-PHOT0-2020-05-07-11-43-36.jpg>

07-05-2020 11:43 - Bas van den Dungen: <bhijgevoegd: 00000510-PHOTO-2020-05-07-11-43-36.jpg>
07-05-2020 11:43 - Bas van den Dungen: met complete oplossing voor 80 miljoen FFP2/320 miljoen IIR in +- een

maand (met vorige order LCH hebben we moeten aanleveren in Shanghai, gaat uiteindelijk via de boot). Dit lijkt
ons het snelste. Fabrieken zijn al gedubbelcheckt me EER Als we het aan LCH kunnen leveren

en het is nog van nut, prima: dan horen we het graag.

07-05-2020 11:43 - Bas van den Dungen: we concurreren dus niet in de fabrieken, niet in de lucht etc. Hugo,

Martin enEEgweten dat het speelt. Tot nu toe niks gehoord ook niet te pakken gekregen).
07-05-2020 11:43 - Bas van den Dungen: Alternatief is dus soort waarbij in een cockpit doorIRE
afstemming plaatsvindt tussen VWS/EZK/markt om de juiste spullen tegen de juiste prijs op de juiste plek te

leggen - met voorrang voor de zorg

07-05-2020 16:34EEE btVNO met boodschap geen medische kapjes kopen (van

Medische spullen zijn voor de zorg. Specs niet medisch hebben we nog niet. Krijg van hem terugkoppeling.
07-05-2020 16:35 - Bas van den Dungen: Top
07-05-2020 17:35 Benjijmorgen bij crisisstaf en afstemmingsoverleg? Zo ja kan je weer

voorzitten bij staf?

07-05-2020 18:05 - Bas van den Dungen: Crisis staf niet afstemmingsoverleg wel

07-05-2020 18:14 5.1.2e OKREEPLN zit crisisstaf voor.

07-05-2020 18:14 5.1.2e Nog niets van [fEIgvernomen.
07-05-2020 18:44 - Bas van den Dungen: We wachten



07-05-2020 20:25 heeft gesproken met VNO Ncw[EEEIEEE is nog
niet bij hen op de lijn gekomen, maar als dan is de lijn: zij kopen geen medische kapjes of kapjes die deze

vanwege grondstoffen gebruik zouden verdringen.
07-05-2020 20:27 - 5.1.2e

https://www.nu.nl/economie/6049684/bolcom-grote-drogisterijen-en-hema-gaan-mondkapjes-verkopen.html
07-05-2020 23:03 : <bijgevoegd: 00000523-PHOTO-2020-05-07-23-03-01.jpg>

5.1.2¢
08-05-2020 08:55 : Bas as di en do staat nu overdrachtsgesprek met [EEEen Stel nav

wat we gister bespraken voor dat we dinsdag doen met jou EXER Ren mij en dan donderdag laten staan

met[ES en EE Eens? Zoja kan jeJEXEI(die geeft gepland) vragen dit aan te passen. or. | EER
08-05-2020 09:17 - Bas van den Dungen: Doe ik!

08-05-2020 11:22

-_l—
Hierbij de uitkomst van mijn resultaatsverplichting. Volgende week ma

tussen 10:00-12:00 uur] alleen in hoorzitting TK. Er zijn nog suggesties gedaan voor andere partijen maar

TK heeft maar beperkte ruimte en tijd maandag dus dit is de uitkomst. Onderwerp van gesprek is nogal diffuus

maar positie van verpleegkundigen in het opstarten van reguliere zorg, de ic en de verpleeghuizen. Tweede

resultaat is volgende week geen andere technische briefing of hoorzitting op het terrein van de zorg. Aangeven
dat we week daarna bij technische briefing nader willen ingaan op bron en contactonderzoek.

09-05-2020 14:38EEHi ook in Brabant zijn wij druk met een plan voor ‘houdbare’

curatieve zorg. Duitsland is een kostbare route maar heeft veel averij opgelopen; ervaringen van patienten cq

familie zijn weinig positief. Om die rede heb ik, vanuit mijn leerstoel aan de Radboud, een studie opgezet om de

ervaringen te beschrijven (quasi-exp vergelijkende analyse) en om te zetten in voorwaarden om te verbeteren

(actie-onderzoek). EU-ondersteuning is inmiddels al zeer waarschijnlijk. Hoe ziejij dit? Graag zou ik dit met

jou/jullie kort nader willen bespreken zodat studie en uitkomsten goede plaats krijgen. or BES
09-05-2020 14:38

10

5.1.2¢

09-05-2020 14:41
=

Van [JEEEZl Bedenken hoe wij hem meenemen in aanpak. Hij blijft

signalen afgeven. Beter vooraf goed proberen mee te nemen dan achteraf gedoe. Eens?

11-05-2020 21:27 5.1.1d Dus misschien net te laat bij crisisstaf. Kun jij dan

starten ajb (kan het nog 1 week misbruiken ;})

11-05-2020 21:32 - Bas van den Dungen: Uiteraard!!

11-05-2020 22:04 - 5.1.2¢ Leuk item Nieuwsuur

11-05-2020 22:13 - Bas van den Dungen: Over?

11-05-2020 22:21 De overheid en de markt tijdens Corona.

11-05-2020 22:21 Qok wel een MinFin stukje.
11-05-2020 22:21 - Bas van den Dungen: Ga zo Ff terugkijken
11-05-2020 22:22 Voor MinFin relevant stukje.
11-05-2020 22:22 Lekker kort ook

11-05-2020 23:06 - Bas van den Dungen: En daarvoor lekker stuk over de belastingdienst &
11-05-2020 23:07 - Bas van den Dungen: Mijn klus vanaf volgende week in een nutshell

11-05-2020 23:23 ie had ik dan net even gemist.
13-05-2020 15:29 Handig om nog even te bellen denk ik

16-05-2020 08:51 Verhaal dat het bijzonder onverstandig is en

dat we als enige land in Europa niet medische mondkapjes hebben. Er is geen schaarste. Iedereen moet zo’'n 3

per dag dragen: we subsidiéren nu als overheid naar 20 cent, waarom niet voor iedereen subsidiéren naar 50

cent. Dan kunnen marktpartijen in China voldoende inkopen. Hij adviseert type 2R. Tweede Kamer moet

ingrijpen.
16-05-2020 08:54 -[IEEEVat was jou laatste contact met hem?

16-05-2020 09:43 - Bas van den Dungen: Hij wil graag medisch kapjes leveren want die heeft hij dus zijn belang is

puur commercieel. In mij contact heb ik hem aangegeven dat wij als overheid niet zullen meewerken aan het ter

beschikking stellen van medische mondkapjes aan de retail en dat als hij ze niet bij het Ich kwijt kan hij het

rechtstreeks aan de zorg kan leveren

16-05-2020 09:44 - Bas van den Dungen: Zijn samenwerkingspartners zijn echter Coolblue jumbo etc, daar kan hij

makkelijk afzetten denk ik. en daar willen wij geen medische kapjes en dus gaat hij nu zeggen dat er voor

iedereen medische kapjes moeten komen.

16-05-2020 09:45 - Bas van den Dungen: Ik stuurje zijn laatste mail naar Ich ook nog even.
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16-05-2020 09:53 - 5.1.2e Thanks. Volgens mij kan hij ze ook niet kwijt aan de zorg vanwege de LCH

subsidie...

16-05-2020 09:53IEEEMag is je nog wel advies vragen?
16-05-2020 09:54 - Bas van den Dungen: Zeker

16-05-2020 09:56JEREZZou denken we moeten zo snel mogelijk van die subsidie op specifiek de

kapjes af. Want liEPLBdoet omgekeerde: vraagt subsidie op alle kapjes.
16-05-2020 09:56

SE
Eens?

16-05-2020 09:57
ee

Wie zou ik kunnen vragen dat uit te werken? Zal ik EEE ragen of 1} 5.120 |
mag lenen want moet ook met verzekeraars.

16-05-2020 09:57 - Bas van den Dungen: Mee eens, daar kun je de markt al sneller zijn werk laten doen.

16-05-2020 09:58 - Bas van den Dungen: is hier wel een goede voor, samen met iemand van Z.

16-05-2020 09:59 - Bas van den Dungen ij cz vind ik ook wel een goede!
16-05-2020 10:00 - Bas van den Dungen: Maar weet natuurlijk niet of zij daar tijd voor heeft

16-05-2020 10:03
a

O ja goede tip!

19-05-2020 09:33
LD

Kunnen we nog 1 x bellen over | EES Korte checkvraag. Kijk maar

wanneer het schikt.

19-05-2020 14:00JEREZPoeh heftig. Sterkte.

19-05-2020 14:34 - Bas van den Dungen: Tja ik dacht even lucht te krijgen.....

Buiten reikwijdte
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buiten verzoek

04-04-2020 16:44 - Bas van den Dungen:

Dubbel

Vorige pagina's zijn verwijderd i.v.m. buiten reikwijdte en 
buiten verzoek



Dubbel

04-04-2020 16:44 - Bas van den Dungen: De getallen van vandaag
04-04-2020 16:45 - Bas van den Dungen: Inmiddels 60 harde toezeggingen bedden in Noordrijn-Westfalen
04-04-2020 18:29 - 00i zeg van Duitsland!!

buiten verzoek

05-04-2020 14:51 - Bas van den Dungen: Dubbel

Dubbel

07-04-2020 17:31 - Bas van den Dungen{BEH met het logistieke VWS team zijn alle details door gesproken om as

vrijdagIEEE haar de Caribian te vliegen . Alles akkoord dus. Volgens mij is MP al geinformeerd. Groet, stay

safe!

07-04-2020 17:32 - Bas van den Dungen: Wistjij waarschijnlijk al!

07-04-2020 17:36 -

07-04-2020 17:36 - 5.1.2e

07-04-2020 17:36 - Groet van 5.1.2e voor jou.
07-04-2020 18:16 - Bas van den Dungen: Yep [JIEEEZIllen groeten terug

07-04-2020 18:42 - Bas van den Dungen: Alles geleverd?
07-04-2020 18:45 JEREZ Nog niet, maar ze zeiden toe het op orde te krijgen!l!
07-04-2020 19:18 - Bas van den Dungen: Top!!
07-04-2020 21:09 - : Kunjij ajb nota nieuwbouw apparatuur nog even bekijken? Zie mail van mij
einde middag. i ik pak da punt verder op met Fez enzo)

07-04-2020 21:16 - Bas van den Dungen: Gelezen, is akkoord

08-04-2020 07:27 -IEEE: Goedemorgen! Had je vast al bedacht: Kun jij t vandaag ajb even met

bewindspersonen hebben over bestellingen voor komende paasweekend (incl ma). Catshuis, Kamerbrief, debat,

andere vraagstukken. Bij cz moeten de mensen echt even rust. Veel dank,[|
08-04-2020 08:04 - Bas van den Dungen: Ga ik doen!

08-04-2020 16:48JERE <bijgevoegd: 00000893-PHOTO-2020-04-08-16-48-21.jpg>
08-04-2020 16:48 - Bas van den Dungen: Ok

08-04-2020 20:03 - Bas van den Dungen: Kunnen we straks nog even bellen?

09-04-2020 17:45 - [JEXEZI Kunjijom zes uur bellen over apparaten? Duurt tien min.

09-04-2020 17:50 - Bas van den Dungen:Ja is goed!
10-04-2020 14:54 - |JIEEEZIE2s. kunnen we nog even bellen?

10-04-2020 14:55 - Bas van den Dungen: Ik heb om 15.00 call, kan het rond 15.30?

10-04-2020 15:48 - Bas van den Dungen: Bel over 5 min

11-04-2020 15:18‘EEEHal App van Hij wil maandag met ons bellen. Ik vind t prima. Ik zou

16 uur of 19.30 uur willen voorstellen, anders zit ik met buiten verzoek

11-04-2020 15:18 - BEEGoede sessie met bij Defensie, kunnen en ik as maandag einde

middag even bellen met jou en om update te geven en paar zaken te sonderen; tussen 17-18 uur mag ook

eerder of later ? Gr[Edoen we even via 06 nrs aan elkaar te schakelen.

11-04-2020 15:40 - Bas van den Dungen: Doe maar ma 20.00

13-04-2020 17:48 -

52s
<bijgevoegd: 00000904-PHOTO-2020-04-13-17-48-18.jpg>

13-04-2020 17:48 - De eerste 20 van Lowenstein zijn binnen!

13-04-2020 18:19 - Bas van den Dungen: ck cb
13-04-2020 19:01 - Bas van den Dungen: Mag call met f8&om 20.30?

13-04-2020 19:06EEE mij wel, weet hij t al?
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13-04-2020 19:06 - Bas van den Dungen: Ik app wel even

13-04-2020 19:18 - Bas van den Dungen: 20.30 it is

13-04-2020 19:18 -

a
Amen

13-04-2020 21:11 -

ee

Ze zijn wel lekker bezig denk ik. Ik zal de acties wel oppakken, maar die

intelligente brief over betalen vd aankopen enzo moet ik nog ff over nadenken. Moet niet te ruim zijn, maar ook

niet te strak. Komt vast goed hé!

13-04-2020 21:16 - Bas van den Dungen: Zeker

14-04-2020 18:43 - Bas van den Dungen:[IESE
14-04-2020 18:50

14-04-2020 18:51

15-04-2020 11:20 - Bas van den Dungen: Jij belde; ik zat en zit in overleg (nu afstemmingsoverleg) . Wilde hij iets

meegeven

15-04-2020 11:28 -[EXEDie paniek over de getallen in omt advies.....o my God. Ons advies: noem

GEEN ic getallen in de brief als randvoorwaarde voor opschalen reguliere zorg. Anders maken we zelfde fout als

begin crisis dat er steeds hannesten met opbouw ic en dat EEF steeds met nieuwe getallen kwam.

15-04-2020 11:29 - Bas van den Dungen: Zijn we het hier over eens

15-04-2020 11:32 - Bas van den Dungen: We formuleren proces en gaan volgende week op basis van nza getallen
meerdere cijfers noemen die iets te maken hebben met capaciteit
15-04-2020 16:01 - Dit is toch weer een briljante ministeriéle uitspraak.
15-04-2020 16:01 - 5.1.2e <bijgevoegd: 00000923-PHOTO-2020-04-15-16-01-37.jpg>
15-04-2020 16:01 - Wat moet je er mee....

15-04-2020 16:25 - Bas van den Dungen: Heel snel spullen afbestellen &
15-04-2020 16:25 - Bas van den Dungen: Of morgen nog maar even vragen, ja dat is beter...

15-04-2020 16:28 -

HT
: Je kunt wel zien dat deze man ambtenaar is geweest&

16-04-2020 11:37 - : Directie Caribisch NL gisteravond bij EEE ad telefoon ‘we hebben 6

beademingsapparaten nodig en 6 monitors’. Ik speel dit via niveau BR want ik ben het zat.

16-04-2020 17:02 - 5.1.2¢ : HaFEEH Kun jij morgen het overleg met [JE§IEEl overnemen? Dus dat [IEEE
niet doet?

16-04-2020 18:27 - Bas van den Dungen: Hoe laat?

16-04-2020 18:41 - 1630@
16-04-2020 18:45 - Bas van den Dungen: Is goed
16-04-2020 18:58 -[EEE Dan bel ik ook in. En dan meld ik de mensen wel terug.
16-04-2020 19:07 - Bas van den Dungen: [JEEESvilde nul EEEnog niet, eerst iets meer gevoel krijgen voor wat

ze deze dagen gaan leveren dan kan het wel volgende week bijvoorbeeld
16-04-2020 19:13EEEEven check: ERE zegt dat ze ook met [EEE gaat praten. Maar dat gaan

we dan afzeggen toch? We moeten even die 34 overleggen straktrekken, want die nza wordt gestoord.

5.1.2e

[ITHCT RYT pel

17-04-2020 09:31 - Bas van den Dungen: opstarten

1. Nza landelijke richtlijnen over prioritaire diagnoses en behandelingen (wanneer lijst klaar; beeld uitgestelde

zorg; benodigde capaciteit landelijk)
2. Bottom-up up plannen maken om dit te laden (hoe vinger aan de pols dat het in beweging is)

3. Om gelijke uitgangspositie te hebben verdeelt Icps Covid gelijkmatig (ontwikkeling en prognose benodigde
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Covid en non-Covid capaciteit)
B. Wat gaan we Omt vragen? Covid non Covid? Of wachten we nza af?

17-04-2020 10:38 -

JERE: Gemaild

17-04-2020 10:47 - Bas van den Dungen: Gereageerd
17-04-2020 10:47 - Bas van den Dungen:[Ef heb jijmobiel nr van [INIEEEN> GrEEO
17-04-2020 10:47 - Bas van den Dungen: Vraag van[EEEd heb ik niet in mijn telefoon, kun jij hem van dienst zijn?
17-04-2020 16:45 - 5.1.2¢ Hoe was t? Ik heb nog een vraag over noodzakelijk beschikbare Ic capaciteit

gemaild, die we aan FMS kunnen stellen.

buiten verzoek

17-04-2020 17:00 - Bas van den Dungen: Kijk zo even naar de mail

17-04-2020 17:03 - Bas van den Dungen: Mail nog niet gezien

buiten verzoek

19-04-2020 19:28 - Ha, twee vragen (als het niet uitkomt, laat gewoon weten ok?)

1. ik heb het opschalingsplan nu af. Bestaat nu uit 4 punten (ook een vraag aan FMS over noodzakelijke Ic cap)
Ook met nza afgestemd. Kun je nog kijken? Moet daarna naar minister. Weet niet of FMS en Inaz akk zijn.

2. 1k ga nog redeneerlijn maken over andere zorg die wil opstarten, bijv cosmetisch artsen. Moet morgen id staf,

Kunje dat morgenochtend lezen?

19-04-2020 19:29 - Bas van den Dungen: Ga ik zo doen, leidt lekker af

19-04-2020 19:34 - IEEEJa geds, er zijn echt betere afleiders vrees is.... eerste stuk is verzonden.

Tweede ga ik nu

buiten verzoek

21-04-2020 23:14 - TeSI Even klagen: 1. Waanzin met

die kamerbrief weer. Pg had dingen in hun tekst over (para)medische contactberoepen opgenomen. 2. Ik ben er

nog steeds niet uit met meva over wat (para)medische beroepen zijn en wat dus mag opschalen. Wij mogen het

BiG woord perse niet gebruiken (‘dan wil iedereen in de big’). Zij willen via zvw-aanspraak definiéren, maar daar

vallen sommige paramedici niet onder. Ik hebjemorgen voor dit punt ff nodig, want het schiet niet op. Komt

vast kb
21-04-2020 23:16 - : Brief blijft drama. Spreken elkaar morgen even over meva

buiten verzoek
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buiten verzoek

buiten verzoek

23-04-2020 08:03 - 5.1.2e SENREFEE Even iets heel anders: kun jij zo om 815 inbellen bij mij en

EEEf ben je nog niet klaar voor de dag? Hij wil stavaza geven. Tis wel onrustig
23-04-2020 08:07 - Bas van den Dungen; Ik zit nu in een andere call, ben tussen 8.45-9.15 wel beschikbaar

23-04-2020 08:14 -[EEEEI[k doe t zelf wel even. Komje niet in crisisstaf om 830?

23-04-2020 08:19 - Bas van den Dungen: Als ik klaar ben bel ik in

23-04-2020 09:44 - Bas van den Dungen: Hebben jullie nog geluid?
23-04-2020 09:47 -

EEEHet loopt niet goed met Webex. We halen er nu iemand bij
23-04-2020 09:48 - Bas van den Dungen: Oké ik hoor het dan wel. Kan nu niet echt iets horen zien of doen

5.1.2¢

buiten verzoek

28-04-2020 12:43 - Bas van den Dungen: <bijgevoegd: 00000988-PHOTO-2020-04-28-12-43-33.jpg>
28-04-2020 15:30 -

NEC RET
=. fou straks de vraagstelling ic opschaling. Wil je ff

meekijken? Bedoeling is dat graag leidt tot een schema zoals wij bespraken. [JF
28-04-2020 16:19 - Bas van den Dungen: Doe ik

28-04-2020 22:13 - Bas van den Dungen: <bijgevoegd: 00000991-PHOTO-2020-04-28-22-13-20.jpg>
29-04-2020 07:22

TER
Ja joh, ik vertel je er straks alles wat over. FEE vond t beetje voorbarig

29-04-2020 08:31 - : <bijgevoegd: 00000993-PHOTO-2020-04-29-08-31-17.jpg>
29-04-2020 08:31 - Bas van den Dungen: Mooi

29-04-2020 09:28 JEFFSVil jij dan ajb nog ff IESEEIl bellen? Vragen: kun je morgen 18 uur? Zijn

vragen en opdracht ok en duidelijk! Hoe stem je af met andere wetensch beroeps ver voorje input?
29-04-2020 09:42 - Bas van den Dungen: Ga ik doen!

29-04-2020 12:43 -EENog gelukt met[JEXETN
29-04-2020 12:47 - Bas van den Dungen: Die heb ik staan om 18.30

29-04-2020 12:51 -[JEREZ Maar plan ik dan wel alvast die afspraak morgen? Kan bijna niet anders he.

29-04-2020 13:12 - Bas van den Dungen: Doe maar en zeg maar dat ik toelicht

29-04-2020 18:48JJEEEZit je nog metERECR
29-04-2020 18:48 - Bas van den Dungen:Ja rond bijna af



29-04-2020 18:48 -IEEE: Ok. Ik stel t ff uit.

29-04-2020 18:51 - Bas van den Dungen: Ik ben beschikbaar

29-04-2020 20:01 - Bas van den Dungen: Zit deze belemmering bij ons? Ze kunnen toch gewoon aan de slag?

https://nos.nl/1/2332213
29-04-2020 20:01 - Bas van den Dungen: Crux zit in interpretatie medische noodzaak

29-04-2020 20:01 - Bas van den Dungen: Maar waar wachten ze dan op? Toestemming van wie?

29-04-2020 20:01 - Bas van den Dungen: Volgens mij hebben we een heel mooie leidraad gemaakt en is daar

geen woord Spaans aan. Ik check nog even bij
29-04-2020 20:02 - Bas van den Dungen: & zie app contact met ministers enBEJ en laatste app is van mij.
29-04-2020 20:02 - Bas van den Dungen: Kunjij even kijken?
29-04-2020 20:29 - Bas van den Dungen: Is al beantwoord!

29-04-2020 20:48-IEEMooi voorbeeld dat t soms vanzelf goed komt......Ik was ff met f8EERad tel. Je

krijgt de groetjes, heel erg veel!!!

29-04-2020 21:12 - Bas van den Dungen: ...en goed voorbereid want er lag al een heel mooi leidraadje.
En wat die groetjes betreft&)
29-04-2020 21:15

hora,
Ja ons leidraadije.....niet iedereen is er blij mee. Ik heb net een heel heel

moeilijke PowerPoint van gehad over Ic capaciteit. Ik vind t zo erg, maar ik snap er echt niks van. Kun jij
eens kijken? Of hebje geen zin?

29-04-2020 21:47 - Bas van den Dungen: Ik denk dat ik het wel een beetje snap, maar wil er nog even beter naar

kijken wat nu precies de verschillen zijn tussen de diagrammen. Lijkt steeds weer een nieuwe fase te zijn per

diagram

Morgen verder

30-04-2020 18:56 -IEEEWaarom doen we Duitsland niet al eerder? Dus in vierde grafiek?
30-04-2020 19:20 - Bas van den Dungen: Inderdaad dus veel eerder Duitsland

30-04-2020 19:21 - [JEEEZ2 dat we dat vanmiddag niet bedachten!

30-04-2020 19:22 - Bas van den Dungen: Ach ...

30-04-2020 19:23TEEja, wij kunnen ook niet alles hé. Hoe moet dat nou na 15 mei......

30-04-2020 19:28 - Bas van den Dungen: Dan hebje de oneindige strippenkaart
30-04-2020 19:32‘EEE i moet zo ff afsluiten met een goed proces voorstel. Ajb
30-04-2020 19:38 - Bas van den Dungen: Dat gebeurde dus

30-04-2020 19:39 - Bas van den Dungen: Wij moeten samen maar even lijstje maken met[SEis

buiten verzoek

01-05-2020 09:34 - Bas van den Dungen: Probeerje te bellen en samen te voegen maar lukt nog niet

01-05-2020 17:49EEE rep up vandaag: 1. Catshuis spullen over IC opschaling in tas minister; 2.

3 buiten verzoek

FW Je

‘en verzoek

01-05-2020 18:11 - Bas van den Dungen: En klaar is [EXETg
Was weer een goed weekje! Thnx en fijn weekend

04-05-2020 14:01 - Bas van den Dungen:Jijkomt zo ook in Webex toch?

04-05-2020 14:32 - Bas van den Dungen: [JEJE moet echt weg

04-05-2020 14:33 - IEEEWe moeten ook nog even iets zeggen over [JEEZ draaiboek. Apart
gesprek? Ik had hier al ruzie over met zijn mw

04-05-2020 14:34 - Bas van den Dungen: Even kijken hoe het loopt komende minuten
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04-05-2020 15:02 -[EEEZI Aha....kunnen ze er niet bij gewoon?
04-05-2020 15:03 - Bas van den Dungen: Handig
04-05-2020 15:03 -EEEBe! je nog ff?

05-05-2020 08:34 - Bas van den Dungen: Belbaar?

05-05-2020 08:34 -[IEEE|=

05-05-2020 09:28 - Bas van den Dungen: HebBE} kort even bijgepraat op ons ideetje
05-05-2020 09:29

TEEN
Slim

05-05-2020 11:07 - Zie nieuwe brief

05-05-2020 12:01 - Bas van den Dungen: Zie mijn reactie

05-05-2020 12:02 - Bas van den Dungen: Volgens mij hebben we hem nu wel

05-05-2020 12:04 -

e100
Ja top!! Ik heb m aan [IIERESIM gestuurd

05-05-2020 18:55 - Ben je akk met annotatie van[EEvoor verg morgen (Roaz)? Zie mail

rond 1530 uur. Grigg
05-05-2020 19:15 - Bas van den Dungen: Ah sorry, ja akkoord

06-05-2020 08:50EEWaarom gaat het nu al zes weken en uren en uren over mondkapjes? Er is

gewoon geen strakke lijn. Ik ben zo ah afhaken op dit onderwerp

06-05-2020 08:54 - Bas van den Dungen: Dit gaat niet echt goed. Ga ik ook metEEEbespreken
06-05-2020 12:25 -[EEEHeb tekst brief aangepast. Kunje ajb nog even kijken?
06-05-2020 12:27 - Bas van den Dungen: Doe ik zo

06-05-2020 13:44EEE: (de. Hij heeft met ROAZ vzers gepraat en nu vinden ze het een

fantastisch plan. Idee is dat BEd de opdracht krijgt om plan verder uit te werken. Ik ga dan iets combineren met

cabu. Ik dacht ineens aanjIEEEN
06-05-2020 14:37 - Bas van den Dungen: Combi met cabu handig maar even een goed vervolgopdrachtje maken

Als ze EEE zien zitten vind ik het prima, maar ben bang dat dat ook wel weer tot verschillende inzichten kan

leiden over de persoon.

06-05-2020 16:29 -

EN:
we morgen nu al webexen over Ic opschalen of eerst opdracht maken?

06-05-2020 16:29 - Morgen was afsp met [JEEEZM Maar ik zie nu even geen relevantie voor

overleg
07-05-2020 16:47EEEBen ah bellen over robijn &
07-05-2020 16:56 - Bas van den Dungen: Gezellig. Hebje al gemaild
07-05-2020 17:29 -EEE Dank. Alsje al een keer een addendum op hla msz hebt gemaakt, dan hoefje
toch niet nog een keer?

07-05-2020 17:33 - Bas van den Dungen: Ik ga dat niet doen hoor, maakje geen zorgen()maar dat hla helpt
structuur te brengen en is nu op onderdelen toch minder passend. Bijv op versnellen digitaal en zinnige zorg

kunnen we nu veel harder, op sturing IC en acute zorg kunnen we nu veel sneller, en liefst wil je "het nieuwe

normaal” ergens met elkaar verankeren toch?

07-05-2020 17:39 - IEEE )- tuurlijk, ik snap t hoofdtechnisch wel, en we zijn nu ook naar die hlas aan

het kijken. Maar ik moet er wel heeeeel veel zin in maken.

07-05-2020 18:05 - Bas van den Dungen: Zou het sowieso pas na de zomer doen alsje het al moet doen

08-05-2020 16:09 - n EiESkomen op IEEEEIIN. 1k zie [ERECnog wel

zitten. Maar [BEES vindt te aardig.
08-05-2020 16:41 - Bas van den Dungen: Als zij dat heel graag willen, wie zijn wij dan...

08-05-2020 16:50 - Bas van den Dungen: Prima opdracht beschrijving. Qua planning loopt het in de tekst niet

helemaal. Onderdeel 1 juni
Onderdeel 2 sept

Onderdeel 3 ....(eigenlijk ook juni)
Onderdeel 4 sept

13-05-2020 17:58 - 5.1.2e Ha, heeft mail gestuurd over meeting vanavond. Allemaal goede

vragen, maar ik zoek soms nog even naar het handelingsperspectief.....ze wil met me voorbespreken maar ik

denk dat t beter is dat ze t gewoon inbrengt in de Webex.

13-05-2020 18:14 - Bas van den Dungen: Alsje nog tijd hebt kan belletje geen kwaad, maar ook prima om het in

Webex te doen

13-05-2020 21:25 - [EEE Heeeeeerlijk.
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13-05-2020 21:29 - Bas van den Dungen: Dus we gaan t gewoon doen.....

13-05-2020 21:29 - 1k wist gewoon datje dit ging zeggen.....

13-05-2020 21:51 - 5.1.2e Die IEEE
13-05-2020 21:52 - Ben blij dat t Malieveld dichter bij financién is dan bij VWS

13-05-2020 22:21 - Bas van den Dungen: Helden zijn t

15-05-2020 17:16 - |IEEE1k zit nog even met [Bad lijn. ....bel je zo.

15-05-2020 17:16 - Bas van den Dungen: Ok

16-05-2020 09:52 - Bas van den Dungen: Ik wildeje gisteren terugkoppelen over gesprek met[EEE Maar

kwam iets tussen en toe gewoon vergeten.

buiten verzoek
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Buiten Reikwijdte

"20-03-2020 13:00 - Bas van den Dungen: Gaaf Martin, heel mooi datje dit gaat doen! Zullen de mensen op VWS

enorm blij mee zijn.
21-03-2020 14:55 - Martin van Rijn: Thx!

21-03-2020 17:25 - Bas van den Dungen: De afgelopen weken nog veel geklankbord met VWS-ers en waar

mogelijk ook geholpen via betalingen (agentschap) of douanegedoe. Je weet me te vinden als ik iets kan doen.

21-03-2020 19:57 - Martin van Rijn: Thx!



30-03-2020 09:34 - Bas van den Dungen: Wopke, Hans en Alexandra snappen dat ik kom helpen. Heb een paar

dossiers besproken die ik op Fin wil blijven doen. Ga vandaag van alles organiseren hier bij Financién, probeer
vanaf morgen de nodige tijd aan en op VWS te besteden!

Gr Bas

30-03-2020 14:51 - Martin van Rijn: Top!
31-03-2020 16:08 - Bas van den Dungen: Hebje 2 mails gestuurd mbt beademingsapparatuur. Graag even naar

kijken. Evt even overleg.
03-04-2020 21:08 - Bas van den Dungen: Ik laat even aan jou of en wanneerje Duitsland route deelt met Hugo....
03-04-2020 21:09 - Bas van den Dungen: BE gaat contact opnemen

03-04-2020 21:10 - Martin van Rijn: Ja, zal dat op goed moment doen.....

03-04-2020 21:10 - Bas van den Dungen: (2)
04-04-2020 16:14 - Bas van den Dungen: Dit bericht is verwijderd.
06-04-2020 20:20 - Martin van Rijn: BRP ebeld. Is bereid. Kunjijhem (morgen) bellen?

06-04-2020 20:20 - Bas van den Dungen: Zeker, bespreken we morgenochtend even watjijmet hem hebt

besproken!
06-04-2020 20:38 - Martin van Rijn: Ok. Hij vroeg mn welke ondersteuning hij zou kunnen krijgen.
06-04-2020 20:40 - Bas van den Dungen: Kan wat mij betreft veel geregeld worden. Lijkt me niet dat we daar te

zuinig in moeten zijn. Zal ik met hem bespreken.
06-04-2020 20:40 - Martin van Rijn: Eens

07-04-2020 16:54 - Bas van den Dungen:
B88 gesproken, is aan de slag, focus is om draaiboek incl mogelijkheid

om binnen 24 a 48 uur operationeel te zijn binnen 2 weken op te leveren. Hij regelt eigen ondersteuning. [ERE
en ik zijn Liaison. Gr Bas

07-04-2020 16:54 - Bas van den Dungen:
i888

gesproken, is aan de slag, focus is om draaiboek incl mogelijkheid
om binnen 24 a 48 uur operationeel te zijn binnen 2 weken op te leveren.

Hij regelt eigen ondersteuning [EXESen ik zijn Liaison.

oiEER
07-04-2020 16:59 - Martin van Rijn: Mooi. Signaal uit Roaz voorzitters vanmorgen: bereid om mee te werken/

moet kunnen. Wel gedifferentieerd; de een kan meer dan de ander. Op enig moment die club( LNAZ/Roaz) er bij
betrekken.

07-04-2020 17:00 - Bas van den Dungen: We hebben hem inderdaad een aantal need to contact partijen

meegegeven waaronder roaz'en, rode kruis, defensie.

Hij had het ook over beschikbaarheid bedrijfsartsen en keuringsartsen.
07-04-2020 17:01 - Martin van Rijn: Ja. Mooi

07-04-2020 17:31 - Bas van den Dungen: Afgesproken nu geen ruchtbaarheid aan te geven en allen te melden dat

kabinet aan verdere scenarios werkt.

08-04-2020 08:29 - Bas van den Dungen: Zometeen ook even stilstaan bij proces briefen hoe dat beter kan, plus

planning en bestellingen voor komende dagen/Pasen.

buiten verzoek

"08-04-2020 14:06 - Bas van den Dungen: Cijfers]
08-04-2020 14:09 - Martin van Rijn: Top !

10-04-2020 16:00 - Martin van Rijn: Had nu ook call met ERE Ik zal ook bespreken
10-04-2020 16:05 - Martin van Rijn: Zij haalt ze er uit

10-04-2020 16:15 - Bas van den Dungen: Ze heeft t me net geappt. Dubbelgenaaid houdt beter

10-04-2020 16:38 - Bas van den Dungen: Zo nog even bellen mbt Catshuis?

ERR echt goed nieuws!
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10-04-2020 16:39 - Martin van Rijn: Yep. Nog 2 calls....

10-04-2020 16:45 - Bas van den Dungen: S goed
10-04-2020 18:22 - Martin van Rijn: Straks ff bellen ?

Hoe laat?

10-04-2020 18:46 - Bas van den Dungen: Kan het nu?

11-04-2020 12:05 - Bas van den Dungen: In mijn mail voor Catshuis ontbreekt nog potentiéle

geneesmiddelencrisis.
11-04-2020 12:05 - Martin van Rijn: Yep
11-04-2020 12:06 - Bas van den Dungen: Hebben we wel goede structuur voor staan die is opgetuigd in het kader

van Brecht

11-04-2020 12:09 - Bas van den Dungen: Brecht=brexit

11-04-2020 12:21 - Martin van Rijn: Prepare fir the worst

11-04-2020 12:22 - Martin van Rijn: Fir is for. Ook bij geneesmiddelen. Maar eens : hier nog in control

11-04-2020 21:37 - Bas van den Dungen: We hebben nog geen voorstel binnen van 5.1.2e Dus ik heb

de call met jou morgenmiddag gecanceld, want we moeten er eerst goed naar kunnen kijken. Een nieuwe

planning volgt. Ik schat in call met jou ergens maandag middag.

Fijne 1e paasdag.
Ps: bericht verdeelsysteem goed gevallen volgens mij!

[0]V]=1=158

11-04-2020 21:45 - Martin van Rijn: had ook al benaderd hoorde ik van hem.

Prima contact met jou gehad.
Verdeelmodel wel ok. Ik wacht jouw signaal af.

Goede Paas!

11-04-2020 22:37 - Bas van den Dungen EEE mij ook gebeld.
12-04-2020 23:11 - Bas van den Dungen: HebjEET hog uitgebreid gesproken en geprobeerd hem in een iets

ander film te krijgen, namelijk gebruikje netwerk, je kanalen, andere leveranciers, extra vrachtcapaciteit, je

creativiteit om nu de komende maanden zoveel mogelijk spullen naar nl te krijgen. Daar kan gewoon voor

betaald worden, evt ook vooraf met afname garantie, maar rijdt het de loods in Leusden binnen! Zodat we

vandaar uit verdelen en distribueren en geen concurrerend netwerk krijgen. Daar wilde hij over nadenken. Wie

weet.

13-04-2020 12:34 - Bas van den Dungen: Dit bericht is verwijderd.
13-04-2020 12:41 - Bas van den Dungen:Jij hebt regulier gesprek metfE&FLiom 17.00 over consortium

, 17.30

kunnen we danfJEEEaanhaken
13-04-2020 12:41 - Martin van Rijn: Ok

13-04-2020 17:10 - Bas van den Dungen: Benjij nu in overleg met EEE
13-04-2020 17:10 - Martin van Rijn:Ja
13-04-2020 17:10 - Bas van den Dungen: Oké kunjij mij zo even bijvoegen
13-04-2020 17:10 - Martin van Rijn: Is met zoom

13-04-2020 17:11 - Martin van RijnJERE
13-04-2020 17:11 - Bas van den Dungen: Oké

13-04-2020 17:11 - Martin van Rijn: Kan nu al

13-04-2020 17:11 - Bas van den Dungen: Kom erin

13-04-2020 17:13 - Bas van den Dungen: Password?

13-04-2020 17:13 - Martin van Rijn: Is dat niet het nummer

13-04-2020 17:14 - Bas van den Dungen: Meting id?

13-04-2020 17:14 - Martin van Rijn: 1 ja passworc||EREa
13-04-2020 17:40 - Martin van Rijn: Er

SRR
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Dubbel

5.1.1c

13-04-2020 18:45 - Bas van den Dungen: Dit teruggekoppeld naar [JEEEZg}(en
14-04-2020 16:51 - Bas van den Dungen: Dank. Yes, heb m gesproken. Spreken vanmiddag af. Voor mijn begrip:

hij gaf aan dat er komende drie maanden geen tekorten zijn qua bv mondkapjes en er geen formeel besluit is

genomen tot oversupply (of ijzeren voorraad). Zullen het straks wel horen, maar is dat een gedeeld beeld. Vond

dat enigszins verrassend na ons eerdere gesprek.
14-04-2020 16:51 - Bas van den Dungen: Berichtje van[JEXE
16-04-2020 18:47 - Bas van den Dungen: Nog even tegendenken: Is het misschien toch een idee om naar Catshuis

IEEE vragen ipvEREof misschien samen me(JERESN
16-04-2020 18:51 - Martin van Rijn: Kan, maar we moeten ook nog een verpleeghuisdeskundige regelen.
En: kan[EEEdat aan?
16-04-2020 18:52 - Bas van den Dungen: Hoeveel mogen er mee?

16-04-2020 19:24 - Martin van Rijn: https://twitter.com|JERETgl status/1250832220341899264 7 FINERED

lanceert hulptroepen.nu
16-04-2020 19:51 - Bas van den Dungen: EEE gebeld het is en eigen toko en als supplier van Lch gesprek met

Ich nog niet afgerond maar gaat de goede kant op

buiten verzoek

17-04-2020 09:52 - Bas van den Dungen: Idee mbt capaciteit IC Covid is om nu nog niet te vragen aan Omt maar

in nza traject alle betrokken dokters (FMS, dus meer dan IC dokters) LNAZ en bestuurders af te tappen over

noodzakelijke capaciteit en dat dan voor te leggen met de vraag of Omt dit ook een goed idee vindt. Als we het

namelijk open neerleggen in Omt krijg je alleen maar het oordeel van[JEEEI en het gaat nu breder

17-04-2020 09:53 - Martin van Rijn: Zeer eens. Is nu echt zorgbreed en niet alleen ic

17-04-2020 14:15 - Bas van den Dungen: Moetjij niet afwegen om Catshuis te laten lopen?

buiten verzoek
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buiten verzoek

07-05-2020 21:56 - Bas van den Dungen: Goed gedaan! Ouderwets!

Broos evenwicht mooier woord dan fragiel©
11-05-2020 23:26 - Martin van Rijn: Van

Zo kunnen zij zelf kijken wat eventueel nodig is (klein of groot). Maar het laat zien hoe breed en diep
deze markt is in China, en dat we als samenleving allemaal goed beschermd rond kunnen lopen zonder elkaar in

de weg te zitten. Morgen gesprekken met grote retailers in NL

| sicWe geven LCH op alle het eerste ‘recht’, zodat de zorg altijd voor

gaat. Benieuwd naar de reactie. We hebben verder nog niet gesproken met LCH of VWS na ons contact -

vanochtend wel goed en prettig telefonisch contact met Bas van den Dungen. Als ik de mail kan doorsturen en je
het zelf eens wilt zien: laat het weten. Fijne avond. Gr.

[a]U]=]=1=

12-05-2020 07:53 - Bas van den Dungen: Gelukkig vindt hij contact met mij nog prettig.
maar even bespreken.
12-05-2020 07:53 - Martin van Rijn: Yep
13-05-2020 20:48 - Bas van den Dungen: Kom jij zo in de Webex ?

13-05-2020 20:49 - Martin van Rijn: Kom er niet in wachtwoord?

13-05-2020 20:49 - Bas van den Dungen: <bijgevoegd: 00000103-PHOTO-2020-05-13-20-49-42.jpg>
15-05-2020 09:44 - Bas van den Dungen: <bijgevoegd: 00000104-PHOTO-2020-05-15-09-44-44.jpg>

adelijk in crisisstaf
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Buiten reikwijdte

11-04-2020 14:23 - 5.1.2¢ Ha Bas, mag ik je ff5 min bellen ergens vanmiddag ivm de mogelijkheid dat

Hans Vijlbrief wordt benaderd over onderstaande en hetgeen hoe Hugo dit voor zich ziet? Hugo heeft mij

Vorige pagina's zijn verwijderd i.v.m. buiten reikwijdte 



hierover gebeld; ik deel dit graag ff. Mede omdat ik zsm eea doen terug te koppelen vanwege motie en media.

Hoor graag ff,

11-04-2020 14:26 Stichting ZWiC - Zorg na Werk in Coronazorg Postbus 8153

3503 RD Utrecht

BEozwic.nl

De Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport De heer H.M. de Jonge
Per e-mail verzonden

10 april 2020

Geachte heer De Jonge, beste Hugo,
Namens Stichting Zorg na Werk in Coronazorg (Stichting ZWiC) vragen wij uw aandacht voor het volgende.
De afgelopen dagen is er in de media veel aandacht geweest voor het doel dat Stichting ZWiC nastreeft, het

verzachten van de financiéle gevolgen voor (nabestaanden van) zorgverleners die worden opgenomen op de

intensive care afdeling, of overlijden als gevolg van het coronavirus.

De brede belangstelling voor het doel van onze stichting en de vraag waarom we de doelgroep van zorgverleners
niet breder trekken, heeft gemaakt dat wij er naar willen streven de doelgroep van de stichting te verbreden,

zodat verpleegkundigen en verzorgenden in de verpleeghuizen en de wijk ook tot onze doelgroep behoren. We

willen dit doen om een zo breed mogelijke groep mensen die in de zorg werken, en door dat werk extra risico’s

lopen, in financiéle zin bij te staan.

Het verbreden van de doelgroep kunnen wij alleen doen met steun van de overheid. We zijn reeds een

inzamelingsactie gestart. Uit door de media uitgevoerd onderzoek blijkt dat het publiek het van belang vindt dat

de overheid onze stichting ook financieel steunt. Juist omdat onze zorgverleners extra risico’s lopen - die zij nooit

hebben voorzien en die ook anders en ingrijpender zijn dan ooit - zijn we van mening dat tenminste de materiéle

schade die zij lopen door hun werk in deze bijzondere omstandigheden, gecompenseerd moet worden. Met onze

aanpak bieden we ze een vangnet, dat niet door bureaucratie wordt vertraagd of verhinderd. In de Tweede

Kamer is een motie ingediend (motie Asscher) die strekt tot het instellen van een fonds dat vergelijkbaar is met

de Stichting ZWiC.

Wij gaan graag met u in overleg over een bijdrage van de overheid aan onze stichting, om een verbreding van de

doelgroep mogelijk te maken, zodanig dat de particuliere donaties die wij ontvangen, tenminste worden

aangevuld. Ook willen wij graag met uw ambtgenoot van Financién overleggen over het realiseren van een netto

uitkering van de beoogde materiéle ondersteuning. Tevens dient verder verkend te worden over hoe we een en

ander zo goed mogelijk kunnen inrichten om ervoor te zorgen dat de mensen die het betreft zo eenvoudig,

transparant en snel mogelijk een compensatie krijgen. We hopen samen met u te kunnen optrekken in deze en

kijken er naar uit om verder met u hierover in gesprek te gaan.

Wij vernemen graag van u.

Hoogachtend,
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11-04-2020 14:42 - Bas van den Dungen: Beste is om direct me te schakelen

11-04-2020 14:42 - Bas van den Dungen: <bijgevoegd: 00000059

11-04-2020 14:42 - Bas van den Dungen: <bijgevoegd: 00000059

11-04-2020 14:45 - Bas van den Dungen: Sorry ik reageer te snel omdatje aangeeft Vijlbrief. Maar dit is geen

fiscaal ding maar gewoon extra geld toch? Dan denk ik dat dit even met IRF opgenomen moet worden [SERERI
51.2e

11-04-2020 14:46 -

11-04-2020 14:46 - Dankje wel en fijn weekend

11-04-2020 14:48 Wel goed datje weet dat behalve extra geld; Hans Vijlbrief via D66 TK fractie ook

hierover wordt geinformeerd. Met oog daarop goed dat we onze reactie afstemmen.

11-04-2020 14:49 - Bas van den Dungen: Oké

Ok doe ik dat

51.2e

buiten verzoek

Buiten reikwijdte
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«ll VENL #StayConn... 4G © 13:14

{ Postvak IN "4

Onderscheid tussen A-sectoren en B-

sectoren. Voor B-sectoren moet een

overheidsbesluit genomen worden om

weer open te stellen. A-sectoren zijn
niet van overheidswege gesloten dus

daar is geen politiek besluit nodig.
Processen voor vaststelling protocollen A-

en B-sectoren lopen grotendeels

parallel. A-protocollen: Protocollen

worden opgesteld ism de branche-

sectoren. De werkgroep toetst daarna

aan richtlijnen RIVM, wanneer het

protocol daaraan voldoet vindt er

vaststelling plaats door sociale

partners in overleg met

departementen en na

overeenstemming in crisisstructuur. B-

protocollen gaan daarna naar

ICCb/MCCb voor besluitvorming.
4 elementen in beoordelingskader: (1)

naleving RIVM-richtlijnen; (2)
uitvoerbaarheid en handhaafbaarheid;

(3) communicatie; (4) proces

totstandkoming.
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Intensive Care
Stap ) } : Maatregelen

non-Covid19 Covid19 opschaling

1
| 800 350 0 op basis van normale bedrijfsvoering 2019 (1150 IC-bedden)

800 600 250
opschaalcapaciteit UMC/STZ zonder impact op reguliere zorg (nog te

2 verkennen)

3 800 1200 600 opschaalcapaciteit via Duitsland route

4 600 1600 200 afschalen noodzakelijke non-Covid19 zorg >3mnd

fschal
ij

Covi < lusi :

400 3200 400
afschalen

noodzalelijce flan Covidio zorg <3 mnd exclusief spoedzorg;

5 2000 bedden in NL is realiseerbaar gebleken

6 400 2800 600 CABU
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[19-05-2020 11:50:51EEEerichten en gesprekken in deze chat zijn nu

beveiligd met end-to-end versleuteling.

(19-05-2020 11:50:51]NKZS 0; Varin,EEThe(Nv)

Hoorde ik nou goed dat er wordt opgeschaald naar 32.000 medewerkers die ondersteunen bij testbeleid? Geen

3.200 toch? © Groeten [JERER



[04-05-2020 19:52:24] EEE richten en gesprekken in deze chat zijn nu beveiligd met end-to-end

versleuteling.

[04-05-2020 19:52:24] [EE hangen op en ik bedenk me ... we hebben de hele tijd gehad over de boa

en de conducteur. maar de uitkomst van gesprek met mp was toch dat reiziger mondkapje verplicht werd? en

dat weet ERED nu niet. hadden we dat niet door moeten laten schemeren? of is dat te vroeg voor mcch?

ik vraag het maar even. miss was strategie.

[04-05-2020 19:53:21] Martin: Zal hem nog wel ff bellen.

[06-05-2020 15:50:19] onderbouwing van de factsheet mondkapjes is in principe rond. net ook

nog esproken. ik probeer dat factsheet meteen vanavond uit kan.

[06-05-2020 204500 [RE onckries rond maatregelen doet mp. we sturen nog lijstje wat mp doet

in debat

[13-05-2020 18:28:32 EEvandaag is veel gebeld gemaild ge appt en gesproken over afspr
evenementenbranche die Mona en Hugo morgen hebben. jenv niet aanwezig. Mona wilde klein houden.

uiteindelijk bleek toch ook ocenw aangehaakt. ben direct na mccb even naar Hugo gegaan (gehoopt datjij er ook
was) en besproken. dat we dan wel ook over sportevenementen kunnen spreken. denk aan m marathon CPC ed.

levert stukken aan. zal morgen ook nog in jullie overleg bespreken. in afstemmingsoverleg miss ook

nog even aan orde hebben?

[15-05-2020 18:41:31 Martin er is bij ov sector wat gedoe over bijgaand artikel.[size
mij zo in met stientje. zal ik jou daarna even bellen? zie ook mail van Eillvan gisteren met nadere uitleg

[15-05-2020 18:41:45] 5.1.2e

https://www.nrc.nl/nieuws/2020/05/15/kabinet-ziet-gebruik-mondkapjes-in-ov-als-wassen-neus-a3999884

[15-05-2020 19:14:43] EE i» en stientje meteen geinformeerd over de twee pnt uit omt advies. was

ze blij mee

Buiten reikwijdte
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Buiten reikwijdte

[24-03-2020 07:27:49] IEEE Martin een goedemorgen.Je krijgt ongetwijfeld vele initiatieven en plannen

voorgeschoteld. Het lijkt me een goed plan om een beperkt aantal ziekenhuizen, helemaal coronavrij te houden

voor spoedzorg. Dat zou kunnen worden georganiseerd door bijv tweelokatie ziekenhuizen. De medewerkers etc

kunnen we dan integraal en a tempo testen. Ik hoor wel ofjullie dit een goed plan vinden. Groet en sterkte

wardens, INMREKEEKANN
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[24-03-2020 19:32:12] Martin: Ik laat het uitzoeken.

[19-05-2020 08:08:36] Goedemorgen Martin, voor jullie vast een drukken spannende dag. Ik heb

een vraag over uitbreiding IC bedden. We zijn in Hilversum een nieuw ziekenhuis aan het bouwen. Nu is ernog

ruimte en gelegenheid het aantal IC bedden te verdubbelen. Wie gaat daarover en met wie van VWS kan ik dat

afstemmen? Groet en mooie dag toegewenst, [IEEE



665006

[02-04-2020 21:40:18]

end-to-end versleuteling.

[02-04-2020 21:40:18] Beste Martin, vandaag is ons beademingsapparaat positief
beoordeeld door verschillende experts. Morgen gaan we aanvragen vanuit het buitenland honoreren. Mvg

Berichten en gesprekken in deze chat zijn nu beveiligd met

buiten verzoek
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[26-03-2020 22:01STEENBerichten en gesprekken in deze chat zijn nu beveiligd met end-to-end

versleuteling.

[26-03-2020 22:01:57] Martin: Beste [JEEN,
Nu de IC getallen zich zo snel ontwikkelen, moeten we dan niet “out of the box” iets doen met meer personen op

1 beademing in een speciaal ingerichte locatie?

Weet niet of dit( snel) zou kunnen....

Groet, Martin van Rijn

[26-03-2020 22:06:03] IEEE K denk dat we morgen moeten overleggen. Kan denk ik niet tot zondag
wachten. Als het zo door stijgt zijn we mogelijk eind volgende week out of control (vraag>aanbod) -> maar

daarvoor moeten jullie mijns inziens wel lockdown hebben afgekondigd. &

[26-03-2020 22:07:28] [EEE |e mag ook even bellen nu of morgen vanaf 6:30

[26-03-2020 22:07:44] Martin: Nu even?

[26-03-2020 22:08:01] 5.1.2¢ Prima

[27-03-2020 16:12:39] Martin: https://youtu.be/uClq978oohY
27-03-2020 16:13:22] Martin: Dit was een bron die ik kreeg.

buiten verzoek

5.1.2e
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[08-04-2020 15:45:33] [JIEEEZII Berichten en gesprekken in deze chat zijn nu beveiligd met end-to-end

versleuteling.

[08-04-2020 15:45:33) IEEE Ha Martin, de ZN-leden maken zich zorgen over de meerkosten

(hulpmiddelen en extra bedden) die nu gemaakt worden, en willen overzicht krijgen. VWS zou het P-risico nemen

en nog voor Pasen een BO organiseren. Graagje toezegging voor een BO nog voor de Pasen, zodat iedereen

weer aangesloten is. VrGr

[08-04-2020 15:48:37] Martin: Ik ga even nal

[08-04-2020 16:40:06] Martin: [JEREZ BO over de bedden wordt geregeld en [IEEEzal P-risico voor

VWS bevestigen.

Groet, Martin

[08-04-2020 16:52:26] Dankje Martin, ik neem aan dat we met de bedden dan ook de extra

kosten kunnen bespreken. VrGr[B

Buiten reikwijdte

De volgende pagina is verwijderd i.v.m. buiten reikwijdte.



(30-04-2020 13:50:17]| EEEZI Berichten en gesprekken in deze chat zijn nu beveiligd met end-to-end

versleuteling.

[30-04-2020 13:50:17] MEEEEDNE Vaccine brief final.docx <bijgevoegd: 00000002-Vaccine brief final.docx>

[30-04-2020 13:50:18] EEE Beste Minister van Rijn, ik begrijp van [JIEEESEIdat u contact

opneemt met Halix over productie van het COVID-19 vaccin. Dat is excellent om te horen. Hierbij de brief die ik

naar de Premier heb gestuurd. Als ik u verder ergens mee kan helpen neem dan gerust contact met mij op.

Vriendelijke groeten,

[30-04-2020 21:13:21] Dear Minister,

https://www.astrazeneca.com/media-centre/press-releases/2020/astrazeneca-and-oxford-university-announce-la

ndmark-agreement-for-covid-19-vaccine.html
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[21-03-2020 14:00:50] [IEEEZIM <bijgevoegd: 00000070-PHOTO-2020-03-21-14-00-50.jpg>

[21-03-2020 14:01:11 | EEEZI Speciaal gemaakt voor (we maken normaal op kleine schaal voor eigen

gebruik) en gedoneerd aan de Nederlandse gezondheidszorg

[21-03-2020 14:01:23] Martin: Bijvoorbeeld!

Top!

[21-03-2020 14:01 281 IEE vo kijken nu of het ook lukt om maskers te maken voor de zorg

[21-03-2020 14:02:29] EEE A'sje iets nodig hebt waar ik/DSM of via mij anderen kunnen helpen, laat

het weten!

[21-03-2020 14:02:58] Martin: Dat zou echt super zijn. Wordt groot probleem, ook in verpleeghuizen.
Thx!

[21-03-2020 14:04:05]
5.12e Ook die maskers maken we normaal niet. We doen wat we kunnen. Maar

wat ik ook merk is dat onze internationale inkoopkanalen soms veel beter/sneller werken dan die van de

overheid. Dus schroom niet

[21-03-2020 14:06:00] Martin: Is idd al mijn eerste indruk....

[21-03-2020 14:08:16]EEEucces Martin. Ik krijg echt een mega golf van berichten (vanuit alle

geledingen van de samenleving) dat ze blij zijn dat een ervaren, stressbestendige ouwe rot in het vak bijspringt.
Het vertrouwen in je is onder de bevolking echt groot! En terecht &

[21-03-2020 14:09:25] Martin:Ja, merk ik ook. Nu nog waarmaken....

Is er goed overleg bedrijfsleven - overheid over deze crisis naarje merkt?
[21-03-2020 14:09:41] Martin: Anders meteen opzetten...

[21-03-2020 14:12:37]| EEESI Loopt via de brancheverenigingen, zoals VNO-NCW, VNCI, etc bv inzameling
maskers in de industrie. Dat is ook het beste (anders wordtje gek), maar zo'n initiatief om die desinfectants te

maken gaat gewoon bilateraal (Bruno/DSM) en dan zetten wij anderen weer onder druk om ook te doneren. Gaat

ook het snelst

[21-03-2020 14:13:08] Martin: a

[23-03-2020 17:32:04 [IEE Hoi Martin, Ik heb een dringende vraag. Hoe hoog is de nood voor

mondkapjes? DSM kan dmv 3D printing ism andere bedrijven deze mondkapjes (hoogste kwaliteit, ben even de

specificatie kwijt) voor de zorg gaan maken. Dat gaat niet zomaar, we doen dat normaliter niet, maar als de nood

hoog is kunnen we het waarschijnlijk wel. Mijn vraag is: is dit urgent, of lost het zich snel op door import van

mondkapjes? Moeten wij dit gaan doen, of is het niet nodig....BE
[23-03-2020 17:35:07] Martin: Heel graag wel. Dit blijft nog tijden een probleem. Wat moet ik doen om dit

mogelijk te maken?

Groet, Martin

[23-03-2020 17:36:33][J EEEZ Even bellen?

[23-03-2020 17:50:10] Martin: Zit in crisis beraad. Ik bel je Ik bel je zsm

[23-03-2020 17:50:35] 5.1.2e EE

[23-03-2020Ra RL krijg morgen een inventarisatie van de mondkapjes markt. Heb ook vraag

over beademingsmachines

[24-03-2020 18:19:12] 5.1.2e Hoi Martin, nog gedacht aan een contactpersoon?

[24-03-2020 18:19:29]| 00000090-PHOTO-2020-03-24-18-19-29.jpg>

[24-03-2020 19:34:41] Martin: Jazeker! 5.1.2e 1k hoopte datje al gebeld was....

Groet, Martin

[24-03-2020

RSE
Nee, nog niet

[24-03-2020 19:46:24] 5.1.2e Dank

[13-04-2020 12:21 CE] 512 | Hoi Martin kan ik jou vandaag bellen over mondkapjes? Gr

[13-04-2020 12:35:09] Martin: Nu?

[13-04-2020 12:38:21] Martin: Kan tot 13.00 en daarna vanaf ca. 15.00

[17-04-2020 203527 EEMidden volgende week hebben we de eerste mondkapjes van zowel Auping
als AFPRO. Is het leuk om die aan jou te overhandigen?

[17-04-2020 20:36:10] Martin: Jaaah !

[17-04-2020 20:36:30] [IEEE <2

[17-04-2020 20:42:07] IEEE raag ikEEEmet communicatie van VWS een

tijd/datum/plaats te vinden. Ik wil graag iets van zorg op de achtergrond (lastig in deze tijd)

665010
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[17-04-2020 20:43:25] Martin:Ja, eens. We vinden wel wat. Mooi hoor.

[17-04-2020 20:44:04][I Onder stoom en kokend water...

[17-04-2020 21:25:35] Martin: <bijgevoegd: 00000103 [IEEE vc

[17-04-2020 21:26:03] Martin: Is[ENE
[17-04-2020 21:35:54 5.1.2e Ok top, fijn weekeinde!

[30-04-2020 13:22:54 5.1.2e oi Martin, om nog meer vertraging te voorkomen, is het echt belangrijk

datjjvandaag die steun brief tekent

5.1.2e
i a

Hij ligt al een tijdje bij jullieIEEE)
Thx en sterkte!! od
[30-04-2020 22:46:23] Martin: Done

Groet, Martin

[01-05-2020 07:45:08]

ergens tijd om te bellen? Groet

[01-05-2020 19:44:40] Martin: Vanavond bellen ?

[01-05-2020

=—
J

[01-05-2020 20:25:55] Bel jij maar als het uitkomt

01-05-2020 21:05:19]IESE Heb jij een e-mailadres, mail ik je de offerte

[01-05-2020 21:06:07] Martin: [IEEE minvws.nl
[01-05-2020 21:06:31]EEEThx
[05-05-2020 22:09:17] [IEEEHoi Martin, Heb jij mijn mail met offerte ontvangen? Ik heb nl nu 2 adressen

(EEEEP minvws.nl enEEEZiminvws.niHeb naar het laatste adres gemaild, zojuist nog een mail gestuurd
met een artikel over de markt waarin we zitten. Groet EXER]
[05-05-2020 22:12:05] Martin: Artikel wel, offerte niet. Laatste adres ( met mj) is juist

Groet, Martin

[05-05-2020 22:14:43] Wat gek, ik heb daar ook de offerte naar gemaild. Ga het nog een keer

doen!

[05-05-2020 22:24:24) [JEEEZI Ik heb het nog een keer gemaild!

[05-05-2020 22:25:44] Martin: Niet binnengekomen!

[05-05-2020 22:31:12] Martin: Got it!

[05-05-2020 22:31:15] 3xscheepsrecht?

[05-05-2020 22:31:19]IEEE: Ei

[05-05-2020 22:33:53] ERECT Issue: opleverdatum zou augustus, werd december en in februari up and

running. Dat is veel te laat. Verzoek or SRR te drukken opdat we eerder

geleverd kunnen krijgen. Bvd, groet

[05-05-2020 22:54:16] Martin: Gaan we proberen !

[05-05-2020 22:56:44] IEE ‘hb

[07-05-2020 09:30:21] 5.1.2e Goedemorgen Martin, sorry dat ik loop te jagen. Maar het volgende is het

geval: vandaag of morgen moeten we de knoop doorhakken over de aankoop van de machine in Wij

kopen liever in Duitsland. Is het nog gelukt om contact te leggen? En heeft dat nog wat opgeleverd? Gr

[07-05-2020 18:45:43] [EEE Hoi Martin, ben ik weer &

Kunjijme laten weten waar eea staat? En of ik nog wat kan doen om eea te bespoedigen?

[07-05-2020 18:53:55] Martin: Zit in debat. Ik berichtje nader
[07-05-2020 23:09:54] Martin: Morgen contact met Duitsland

[08-05-2020 06:59:26] Top!!!

[09-05-2020 15:05:05] Martin: Ha

Tk krijg nu toch weer vragen over de brief over consortium die wij zouden moeten tekenen maar waarvanjij zei:

doe maar niet. Kunje even aangeven wat nu de bedoeling is?

[09-05-2020 15:11:38][EEEZNict tekenen Martin, er komt een nieuwe (is af), thx!

[09-05-2020 15:12:00] Martin:

[15-05-2020 10:47:18] Martin: Sterk optreden gisteren en dank voorjemooie woorden.

Reactie van een vws'er: het leek wel ofjullie er weer even samen zaten....

Groet, Martin

Dank Martin! Ik heb een andere (ook weer dringende) vraag aan je. Hebje
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[15-05-2020 11:23:18] Haha, dank Martin!

Buiten reikwijdte



[01-05-2020 11:57:03] EXEC: Berichten en gesprekken in deze chat zijn nu beveiligd met end-to-end

versleuteling.

[01-05-2020 11:57:03] [IEEE Hi Martin, begreepwiargumentatie wilt hebben voor gat

EEEom vraagt en ons bedrag van [JEEEEM(eigenlijk Is je storting SWS meerekent).

Heb gesproken. Verschil zit (1) in tijdsvak (zij rekenen met maand langer) en (2) in inschatting over door

betalen contributies waar wij op basis van onderzoek|EEEeen positievere inschatting van maken dan de sector

zelf.

Hebje hier voldoende aan? EEE

[01-05-2020 12:04:14] Martin: Ok, thx!

[13-05-2020 14:08:17] EXE oi Martin, vandaag contact gehad met NLactief. Lukte hen niet in per

direct iets goeds aan te leveren. Nemen liever iets meer tijd om juiste vraag aan OMT voor te leggen dan nu

overhaast iets in te brengen. Loopt dus week later mee in goed overleg met NLactief

665013
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[03-05-2020 10:26:00] Beste Martin, ik appje even persoonlijk over het volgende. In het Zaans

Medisch Centrum hebben we een UV-C robot voor desinfectie van besmette ruimtes met UV-straling. Door de

microbioloog, infectiepreventie en klinisch fysicus is een succesvolle studie gedaan om deze UV-C robot in te

zetten voor desinfectie van mondkapjes FFP-2, FFP-1 en chirurgische maskers. 1 robot kan 30.000 maskers per

week desinfecteren. Deze methode laat de pasvorm in tact, kan onbeperkt worden herhaald en is goedkoop. Wij
en de ROAZ willen dit breed gaan inzetten, maar wachten nog steeds op een akkoord van RIVM. RIVM geeft
echter al vanaf eind maart aan geen tijd te hebben, terwijl er

zo

mondkapjes is. Zou jij hier iets

in kunnen betekenen? Fijne dag verder. Vriendelijke orocter IESGMedisch Centrum

[03-05-2020 22:00:08] Martin: Ik ga eens even kijken wat hier speelt. Dank!

Groet, Martin

[10-05-2020 09:32:43] EEEEIIBste Martin, dank voorje hulp! Is er al iets over bekend?Je bent overigens
van harte welkom in [IEEElals je een keer een werkbezoek aan een ziekenhuis wilt brengen. Vriendelijke groet,

665014
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TCHR ETE

5.1.2¢

Beste Martin. Van harte metje benoeming. De

[21-03-2020 11:46:53] Martin: Heel veel dank !,

Ik hoop en verwacht goede samenwerking. Heel erg nodig komende tijd.

groet Martin

[21-03-2020 11:47:47{A<:

[23-03-2020 16:30:19][EIBeste Martin,

Ik appje even omdat ik hoorde dat onze afspraak morgenochtend is afgezegd. Ik weet dat jullie op dit moment

focussen op beheersbaarheid van de epidemie in relatie tot IC beddencapaciteit en dus gelukkig veel contact

hebben met 1 van mijn leden,[IEEEover de IC bedden. Daarnaast speelt bij andere specialismen
ook ontzettend veel in de (subacute COVID, non-COVID zorg. Wij vangen veel signalen op en rubriceren die. Als

onderdeel van het Landelijk Coérdinatiecentrum Patiéntenspreiding | ERC kunnen we die deels

adresseren. Maar zeker niet alles, Het lijkt me dan ook goed om regelmatig contact te hebben. Het LUMC is viak

bij Den Haag.
orEEN
[25-03-2020 23:20:58] Martin: Ben je nog belbaar?

Groet, Martin

[26-03-2020 07:11 jw,

Cc “Lag al te slapen. Nu belbaar.

[10-04-2020 15:30:15] 3 Beste Martin,

Ik hoop dat het jou ook gegund wordt om tijdens de paasdagen even afstand te nemen en hernieuwd kennis te

maken met de familie

Vrolijke Pasen.

Gr. 8

[10-04-2020 23:00:29] Martin: Dank, zal proberen !€2

Jij ook goede Pasen.

Groet, Martin

[16-04-2020 10:25:50][NEBeste Martin, vorige keer is benoemd en door jou als

‘vanzelfsprekend’ betiteld dat [JJEXEZlibetrokkken zou worden bij de verkenning ‘boven 2400 IC- bedden’, Tk

ben echter nog niet benaderd door [JEEZ Kunjij dat nog ergens onder de aandacht brengen?

o NEE
[16-04-2020 11:41:54] Martin: Done. Hij zal kontakt opnemen.

Groet, Martin

[16-04-2020 12:28:18] 7 mk

[28-05-2020 17:03:58] 5.1.2e Beste Martin, ik zou graag vandaag of morgen even metje
overleggen om af te stemmen. Tussen[IESEheb ik een webinar. Laatje even weten?

Groet, [RPL

[11-06-2020 23:14:54] Martin:

Ik snap niet dat EEzit te roepen dat we er uit zijn tav code zwart. Dit helpt dus niet.

Groet, Martin

[11-06-2020 23:23:43] Martin, dit doet hij zonder mijn medeweten! Ik heb hem bij

herhaling gezegd dat hij nauw contact moet houden met ons als hij wordt uitgenodigd om hierover te spreken!
Tk spreek hem hierop aan!

orIESE
[11-06-2020 23:24:32] Martin: Thx.

[12-06-2020 10:05:01] DEIEEEZl vanmorgen gesproken. Hij begrijpt nu dat hij dit niet had

moeten doen. Hij belooft ( weer) om af te stemmen.

Fijne dag!

GrEE
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[12-06-2020 12:25:23] Martin: Thx!

Buiten reikwijdte
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Buiten reikwijdte

[20-03-2020 15:53:06] Zet m op Martin!

[21-03-2020 08:57:50] Martin: (&,

[21-03-2020 10:19:37] En als ik op enigerlei moment iets voorje kan doen, commissie of taskforce of

zo, moetje het maar laten weten,NINETY
[21-03-2020 10:58:52] Martin: Ok, thx!

[23-03-2020 1721620 EEE Martin wij zijn als invest NL betrokken bij een paar mogelijk urgente

financieringen zoals bv van Weet ons te vinden als we nodig zijn. Speelt rond

verkrijgen van testkits nog een financieringsprobleem of regelen jullie dat zelf?

[23-03-2020 20:08:27] Martin: Ik ga na

[26-03-2020 18:14:52) EEE Martin, wij waren in een vergevorderd stadium om [IEEE ce financieren

(opschaling, beademingsapparatuur). Ze haken vandaag opeens af. Met daaromheen het gerucht dat ze met

jullie in gesprek zijn over funding of steun. kun jij plaatsen wat er gebeurt?

aroet, EES
[27-03-2020 08:36:40] 5.1.2e Dank je. VWS heeft bovenop de apparaatskosterlag ontwikkelkosten”

betaald. Is beetje raar maar anderzijds die hadden ook in de appraatskosten versleuteld kunnen worden. De

klant betaalt dus uiteindelijk, het is geen liefdadigheid. Niet optimaal voor de belastingbetaler maar het blijven
zakenlieden aan de andere kant van de tafel (die zichzelf net ruim een miljoen dividend hebben uitgekeerd,
vonden we ook bijzonder...) in een seller's market. Gaan we vaker tegen komen. Jammer dat we er zo veel tijd in

hebben gestoken maar op naar de volgende dan maar!

[27-03-2020 08:39:28 IEEE atin, bovenstaande is het verhaal. Over en sluiten dan maar denk ik. Dit zijn

geen fraudeurs of zo maar wel zakenlieden die ook gewoon kijken hoe ze er zelf goed uitspringen. Kun je ze

nauwelijks kwalijk nemen maar is in deze tijden wel wrang.

[28-03-2020 142020 BEI Martin heb jij de contactgg van|EEE voor mij? Dan leg ik even contact voor

het geval hij ergens op financieringspeoblemen stuit

[28-03-2020 15:20:59] Martin: Visitekaartje weggelaten

Buiten reikwijdte

De vorige pagina is verwijderd i.v.m. buiten reikwijdte.

De volgende pagina is verwijderd i.v.m. buiten reikwijdte.
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«1 KPNNL = 18:17 7 79%Em)
11 berichten

<D Help for Corona... /\

For Internal Use Only

Thanks [EE we have the team working
on a few solutions, and we found a few

simple designs that could work, main

issue is validation and regulatory, so

areas that government can help, as soon

as you can send me a connection | can

engage them with the team,

Related to masks we can have a few

solutions available, they are not the so

called N95 masks with all protections but

it can help, there is also a few others we

are seeing getting close to the specs

needed for full protections and as soon

as it ready we can print using a medical

grade material,

Please send the contact person and we

can organize a few discussions and get
them connect to our team, yesterday we

created a focus team working on that as

we have many requests from customers/

partners, main challenge will be

regulatory and validation, and we need

help to have a fast track assessment, so

we make sure that any device used

complies with regulatory and safety,

A
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[13-04-2020 18:1 s24 EE:Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld.

Niemand buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[13-04-2020 18:15:24] KE: IEEE, kan ik jou vanavond bellen? [IEEE
[13-04-2020 18:17:34]IEEEEF | ja zeker, rond 21h ok ? Groeten, EEE
[13-04-2020 18:17:50 Primach

[09-05-2020 09:46:07]IEEFCIE:FEFT kunnen wij vandaag even kort bellen. Ik heb vraag tav hulp

operatie medische hulp middelen NL overheid tnv toekomstige invulling bij KLM. Groeten, [EN
[09-05-2020 10:07:30] BRET 1k bel je zo. EEEA
[09-05-2020 10:12:17]EEF"Dank en sorry voor storen op zaterdag ochtend.
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[24-03-2020 16:1 431[EEBerichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld.

Niemand buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[24-03-2020 16:19:48] |EEEIEEDkun jij mij gelijk bellen op
EEE Betreft initiatief IIEKECNN

BEN zi willen dat ik om 5 uur in een conference call kom zitten met KLM

[25-03-2020 ov2s:28] EE:Kan ik je bellen? Betreft discussie Coolbleu

[25-03-2020 09:33:28|:Vandaag call gehad met directie KLM. We hebben ern

luchtbrug! Zie bericht

Dear all,

After our call we had a quick discussion internally and our preference will be to have 4 dedicated flights for relief

goods. We have currently the following proposal in our mind (pending operational checks off course, will be

known soon):

Monday 30MAR: Shanghai
- Amsterdam

Tuesday 31MAR Hong Kong - Amsterdam

Wednesday 01APR Shanghai - Amsterdam

Thursday 02APR Hong Kong - Amsterdam

Will this work for you? In that case we need to have a confirmation of the goods around 48hrs before departure

(delivery can be later, 24hrs before departure).

If we see still a strong demand from your side afterwards we can do the same process another time for the week

after. Our regular flight schedule from Shanghai and Hong Kong to Amsterdam is as follows:

Period until and including 28MAR:

Hong Kong - Amsterdam: departure 26MAR

Shanghai - Amsterdam: departure 27MAR

Period after 28MAR: fixed schedule

Hong Kong - Amsterdam: departures on Mondays, Wednesdays and Saturdays

Shanghai - Amsterdam : departures on Tuesday, Friday and Sundays

Regards,

[25-03-2020 09:33:45 5 -1. is van KLM Cargo

[25-03-2020 09:34:21
:

was het eerste contact

[25-03-2020 09:35:17

[25-03-2020 11:18:54]

[25-03-2020 11:26:40]

media hebben gegooid.

(25-03-2020 11:34:14] |IEEE: Top 2 Dan doe ik nu even niets.

[25-03-2020 11:48:22]IEEENog even BNO rr met [JEEZ geen bericht geweest.

Qua wilde verhalen: kwam nog een projectleider aan van ons die wilde gaan werken. Zi stond even te wachten

bij de Zij werkt ook o.a. voor
[BEES Dat deed kennelijk wel belletjes rinkelen.

[25-03-2020 11:48:35]
:

Berichtje [EXEZN
[25-03-2020 11:48:40] We zijn in control

[25-03-2020 11:53:18 Stuur jou nu even de app die ik van |EE kreeg, nadat ik hem net had

geappt.

gears FE, :53:33] ER BesteleBE2E dank voorje bericht. Begreep van iEwat zijn opdracht is

: Dank. Graag weer even contact. ERE
BEF net gesproken. Hij geeft aan dat ze niets op social



665232

vanuit jullie. Het lijkt mij prettig alsje dit vooraf even zou overleggen. We zijn vanochtend ongelofelijk bruut a/d

kant gezet en per beveiliging afgevoerd van het terrein. Terwijl wij al vier dagen bezig zijn ook voor de

gezamenlijke inkoop tegen kostprijs (eigenlijk eronder) te werken. Wat er nu ligt sinds gisteren is doordat directie

KLM haar nek heeft uitgestoken, mogelijk gemaakt, ism aantal private partijen. Prima dat voor de zorg NL de

overheid dit coordineert en KLM daarvoor inzet. Maar het lijkt mij heel zinvol zsm contact op te nemen met KLM

hoe jullie dit gaan regelen. En ons een beetje aangehaakt houden. Zou het op prijs stellen dat we nog even

bellen, alsje tijd hebt. Gr. JEEEEN
(25-03-2020 12:07:56[NEEHo EEE verhaal is iets anders. is vanochtend

teruggekomen op de afspraken van gisteren. Zijn achterban willen niet dat alles via ons loopt. Telefonisch

hebben we toen netjes besproken dat hun dan niet zouden gaan werken in Leusden. [EE®LS was het hier mee

eens echter hij had nog niet de anderen geinformeerd. Daardoor ontstond er gedoe. Ook al was ik er niet bij ik

heb namens Team Leusden excuses aangeboden. Deze hebben ze geaccepteerd.

[25-03-2020 12:08:41]
5129

Ik zal bericht van vanochtend sturen voor compleet beeld

[25-03-2020 12:09:06] GoedemorgerjJEEoraag deze ochtend overleg. Gisteren

hebben we een aantal zaken besproken. De afspraken met KLM hebben we concreet kunnen maken. Andere

zweven naar mijn gevoel nog teveel. Voelt niet oké en daar moeten we vandaag iets mee. Ik heb met [ERED
IEEEI afgesproken dat zaken strak, zuiver, transpararant én ten behoeve van Landelijk Consortium

Hulpmiddelen (LCH) zijn. Gedurende de schaarste staat LCH centraal en mogen er geen commerciéle belangen
doorheen lopen. Zelfs de schijn moet vermeden worden. Alle andere partijen zoals Onemed, QRS, Mediq, CB,

Postnl werken op basis van non profit en transparantie.Je aanname dat bv Mediq marge zou gaan maken wil ik

nogmaals ontkrachten. Deze partijen faciliteren alleen maar met hun netwerk en zijn geen eigenaar van de

voorraad. Die is en blijft van de overheid. De enige kosten die ze in rekening mogen brengen zijn kosten die ze

maken voor het faciliteren van het proces. En dat tegen kostprijsniveau met achteraf een volledige transparantie
en controle. Tk wil dan ook duidelijke werkafspraken maken voordat we verder gaan. Ik wil definitieve bevestiging
dat Coolbleu de kritische artikelen gedurende de schaarste aanbiedt (VWS koopt ze dan) aan LCH ten behoeve

van distributie naar dejuiste instellingen. En Coolbleu dus geen aparte webshop opzet hiervoor gedurende de

periode dat we in de schaarste zitten. Jullie initiatief was om verpleeghuizen te voorzien van pbm's zoals

mondkapjes. In de prioritering zal dat meegenomen worden. Echter als de acute zorg geen mondkapjes heeft

dan zal hier altijd eerste prio aan worden gegeven. Een andere verdeling zou niet juist zijn. Het doel is om door

aanleveringen het zo snel mogelijk voor elkaar te krijgen dat producten van de kritische lijst afgaan. De formele

call wordt gemaakt door VWS 5.1.2e Doel is namelijk om marktwerking minimaal te blokkeren. Is er weer

genoeg voorraad en is de supply chain stabiel dan stapt LCH er direct tussenuit. Ik begreep dat jullie tot

gisteravond 20.00 uur nog in Leusden waren. Dat is eigenlijk niet de bedoeling. Groep in Leusden is veel te groot
en geeft een enorme gezondheidsrisico's. Er is gister dan ook de afspraak gemaakt dat bezetting tot het

minimum teruggebracht moet worden. Het idee dat jullie kantoor gaan houden kan dan ook niet. We zullen

vandaag een "digitale" werkvorm moeten afspreken om de partijen kritische artikelen die jullie kunnen

bemachtigen vanuit jullie netwerk in LCH te laten stromen. Dit doen we ook met andere partijen. Laten we om

half negen even bellen om dit verder af te stemmen. ef 5.1 2¢ |
[25-03-2020 12:09:36][EEEBericht van vanochtend 06:48 uur

[25-03-2020 12:14:41 JEREZ Dank. Heel helder. Maar ze pruttelen nog. Ga vanmiddag baas Coolblue nog

wel even bellen om verdere Fuzz in te dammen. [EES vraagt ook nog om hem te bellen. Zal ik dat om dezelfde

reden ook doen?JE
[25-03-2020 1223.05 IEE wellicht wel handig. Beetje aandacht en zalvende woorden

zonder het consortium geweld aan te dien is beter dan radiostilte. Succes! En veel dank voor de steun. Truck

wordt om komende dagen kikkers in de kruiwagen te houden. Grif
[25-03-2020 12:26:10] Precies. Dat was ook mijn gedachte. Gr Zk coérdinator kikkers

[25-03-2020 15:05:24] Beste[EEFIMdank voorje telefoontje. Kou is zo uit de lucht lijkt mij. EE
neemt contact metje op. Geefje ook nogje

emailadres door voor eventuele call morgenochtend met alle cargo-hotshots van KLM? Dan voegen we je toe.

Tip: is het geen idee als overheid bv op weekbasis KLM garantie geeft op afname op aantal viuchten (ongeacht

cargo)? Met garantie weetje zeker

datje een strak vluchtschema behoudt voor NL. Mocht er wat zijn, bel vooral. Gr.

[25-03-2020 15:05:24] (PS: is het handig om de license to operate van twee structuren nog even op



de mail te zetten, dat we daar beide OK mee zijn?)

[25-03-2020 15:07:21][IEEEZI<reeg ik net. Ik heb het uiteraard niet gehad over license to operate gehad.
Wel geconstateerd dat er een parallel circuit is. Dat vraagt om goede koppelingen. Zoals wij net bespraken. [FEES]
[25-03-2020 15:17:13EEE1k heb al een appje van EEE gehad. Hij blijft maar draaien

om zn zin te krijgen. Het begint nu wel een beetje vervelend te worden. Ben een halve dag metEE ei.
Ik heb wel andere dingen te doen. Nu vraagt hij contactgegevens verbindingsman van Postnl om

politiebegeleiding van eigen vrachten naar Coolbleu te regelen. Dus hij wil luchtbrug KLM cargo met garanties
van de overheid, hij wil overheid om zn maskers te keuren. hij heeft ontheffing BTW en importheffing en hij wil

politiebegeleiding naar de warehouse van Coolbleu. Om dan vervolgens winkeltje te gaan spelen. Ik vraag me af

of we dit allemaal moeten willen. Ik heb liever dat hij concreet serieuze partijen middelen via ons laat lopen om

de manier die wij nu hebben ingericht van China tot instelling. Gr FES

[25-03-2020 16:09:34 EEHoi | EEEENzoals vanochtend aangegeven is voor mij niet

acceptabel om twee netwerken bij schaarste te creéren. Ik sta hier niet achter. Ik snapje vraag ook niet zo goed.
De feiten zijn de volgende. Sommige van mijn collega's staan nu zonder beschermingsmiddelen te werken. [EES

it is niet oké en daar

werken we met zn allen keihard voor om het op te lossen. Tk ben samen met een paar collega's sinds vorige week

al 150 uur in de weer om samen met VWS en GGD GHOR te creéren wat er nu is. Ik ben de afgelopen 24 uur

teveel tijd kwijt geweest met dit hele gebeuren. Tk waardeer de intenties maar dit moet niet contraproductief
worden. Hier baal ik ontzettend van want daardoor blijven andere zaken liggen en daar hebben uiteindelijk EES
collega'sJEEEZH last van. Dit moet dan ook nu stoppen. Ik heb een voorstel. Tot eind volgende week focussen we

vol op de lijn LCH. Alle handel gaat dan naar de zorg. De GGD/GHOR bepaalt verdeling. Als jullie hulptroepen
daarin willen meehelpen graag. Geef aan welke partijen er zijn en laten we dat als de sodemieter naar Nederland

halen. Daarna wil ik zeker ruimte geven voor alle initiatieven die er zijn. Maar NU is er één belang en dat is zorg

Nederland overeind houden. Al het andere is daar ondergeschikt aan. Tk hoop dat jullie JA zeggen want NEE is

echt geen optie alsjullie echt menen wat jullie roepen.

[25-03-2020 16:09:40] Fyi

[25-03-2020 16:10:07] Ik wil niet blijven soebatten

[25-03-2020 16:10:28] Het moet ff duidelijk worden

[25-03-2020 16:10:37] Linksom of rechtsom

[25-03-2020 16:16:00] Snap ik!

[25-03-2020 18:00:44 Hoi EEE tbv continuiteit van mijn positie moet er een

onafhankelijke backup zijn. Ik kan namelijk ook ziek worden. Nu is mijn backup iemand vanuit de commerciéle

kant en daar wil ik vanaf. Geeft spanning op belangen. Tk merk dat het cruciaal is om er kort op te zitten. Ik zoek

en man of vrouw die zich niet gek laat maken, standvastig is, verstand heeft van logistiek en van doorpakken
weet. lemand van Defensie zou mijn inziens het beste zijn. Zou je me kunnen helpen?

[25-03-2020 527.42 EEHoi [EEX] hierbij email] 5.1.20 /

telnr heb je. Dank voor de snelle actie

[25-03-2020 19:33:38] IEEEKan ik je kort storen over mondkapjes cargo op KLM (die mee moet)? KLM

vraagt naar onze verhouding.

[25-03-2020 19:34:1

gl == 1
Krijg net deze vraag van [JEEEEJ] Suggestie voor reactie? [ERE

[25-03-2020 19:44:01 Het beste zou zijn datjehem nu naar mij stuurt. Dan kan ik

kijken wat ik voor kan doen. Belangrijkste vraag is of dit mondkapjes zijn voir zn webwinkel of worden ze

beschikbaar gesteld aan het LCH?

25-03-2020 19:52:1 dlIEENEJe doet mij genoegen door eerst hierover nog even te schakelen met[EXERBE. het LCH.

[25-03-2020 19:52:10]

[25-03-2020 19:52:32]

[25-03-2020 19:52:38]

[25-03-2020 19:52:45]

[25-03-2020 19:52:50

[25-03-2020 19:53:01] Thanks

[25-03-2020 23:21:51] Mijn mail aan jou over[IEEkomt niet weg/aan?! Hij is van

Defensie en is morgenvroeg in Leusden. Overleg met hem morgen over jouw vraag. En kijk of defensiejou kan

OK

Mijn bericht en reactie [EXE
Hij zit al op de app @

: Ik pak het op
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helpen. Groet ERE
[25-03-2020 23:22:53] : Ga ik doen. Dank

[26-03-2020 09:05:35] Goedemorgen. Om 10u de call met KLM. Wij moeten daarvoor nog even

afstemmen hoe we nu los of samen optrekken richting cargo KLM. Werd gisteravond rondgestuurd.
5.1.2e wil helpen, maar KLM zoekt specifiek akkoord namens overheid dat wij op de vlucht kunnen

en mee in dit proces

[26-03-2020 09:05:35] 5.1.2¢ Mochtje tijd hebben? Dan hoeven we dat niet openlijk te bespreken waar

kim bij is om 10u

[26-03-2020 09:05:35]
Si

Gaat niet om specifics, maar alleen over intentie van samenwerking

[26-03-2020 09:06:22]
=

dit kreeg ik van [EEE net. Kun jij mij even bellen?

[26-03-2020 09:21:43]
.

Ik heb nu standup

[26-03-2020 09:21:49] Bel over 15 min

[26-03-2020 09:24:19 Graag
Ik heb gesproken melEEEvan KLM Cargo.BER wil[26-03-2020 09:59:58

graag ons proces volgen en gaf duidelijk aan dat er die bridge komt. HKG is en mag voor ons geen optie zijn
omdat daar gewoon cargo geweigerd wordt

[26-03-2020 10:00:10] Ik moest wel schakelen met relief van KLM en dan gaat de bal

rollen.

[26-03-2020 10:00:24] Reactie

[26-03-2020 10:06:20] 5.1.2e : Dank. Heb jij voor mij het tel nr vanEiO

[26-03-2020 10:07:25 <bijgevoegd: 00000058

[26-03-2020 10:28:52 Mail gezien van

[26-03-2020 10:28:58 Pakjen we op

[26-03-2020 10:34:10 Fijn! Hoor graag of het wat is.

[26-03-2020 10:34:57 Krijg even geen contact met SEY Loopt hij bij jou rond?

[26-03-2020 22:52:08 <bijgevoegd: 00000063-PHOTO-2020-03-26-22-52-08.jpg>

[26-03-2020 23:03:29]

[02-05-2020 17:32:23] BestesiPIN ten behoeve van railvervoer en treinvervoer dien

ik asap een call te maken over een nieuwe contractpartner. We hebben uitvoerig gesproken met Neele-Vat

Logistics uit Rotterdam. Idee is dat zij de klus oppakken omBEEweek via boot en trein deze kant

op te halen. Als subcontractor zetten we Kuhne Nagel in voor spoor. Is dan ook direct fall back scenario.

Neele-vat heeft zeer goede referenties bij grote internationalw klanten en daarnaast oer Hollands Rotterdams

bedrijf waar ze de mouwen opstropen. Zou het mogelijk zijn datjij bij
checkt of ons positief beeld over

[02-05-2020 17:56:27] van Neele-Vat?

[02-05-2020 18:26:12]

[02-05-2020 19:05:53] [ERIE Heb net de vraag per app gesteld. Hoe snel moetjij antwoord hebben?JE
[02-05-2020 19:08:23][NE\Villen morgen in de loop van de dag een keuze maken zodat

ze maandag direct kunnen starten.

[02-05-2020 19:08:34] Dank voor de snelle hulp

[03-05-2020 10:35:54; 5.1.2 : Dag
Neele Vat is een absuluut betrouwbaar bedrijf.
Dat geldt zeker voor de 5.1.2e

Alsje wil kan ik je bij hen direct introduceren.

Laat maar weten wat ik voorje kan betekenen.

hgr. JERE

[03-05-2020 10:37:51]EKER [EE vit bericht is van |EXE. Oe 5.1.26

van het Havenbedrijf. Ik dacht dat hij net iets meer weet van de achtergrond van bedrijven in de haven

5.1.2e vcf>

[03-05-2020 10:38:58] Super! Dank

[03-05-2020 10:40:42] Dan gaan we met ze in zee. Ik spreek (iB deze ochtend en dan

gaan we direct doorschakelen met Neele Vat

[03-05-2020 10:43:08] [IEEE Prima. Misschien dat ik daarna[SEI o9 even bel om te zeggen dat
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het belangrijk is. Maar nadatjij contact hebt gehad. BEER
[03-05-2020 10:43:50] Top! Ik hou je op de hoogte

Hor [REET gesproken definitief besluit genomen en[03-05-2020 11:46:27]

gecommuniceerd met Vanaf morgen Neele Vat in lead op Boot en Trein waarbij we bij Trein optimaal
het netwerk van Kuhne Nagel gaan benutten. Kuhne Nagel was wat minder blij natuurlijk maar willen graag hun

bijdrage leveren. Gr [gE

[03-05-2020 1 1:49:33] EESIs Kuhne Nagel dan een subcontractor voor het treindeel 2H]
[03-05-2020 11:50:15][EEE)- Kiopt. Da houden we ze erbij, benutten we capaciteit

optimaal en is er een fall back scenario.

[03-05-2020 12:13:08]HEE
Jnog even gebeld en onderstreept hoe belangrijk het voor de

overheid is dat het transport alle aandacht en prioriteit krijgt. Hij vond het fijn dat te horen. Maandag zitten ze bij

jou/jullie in Leusden zo begreep ik van hem. Mooi tempo! ck

[03-05-2020 12:14:31] Super. We gaan het fixen.

[04-06-2020 10:44:35] Beste ik begreep via de wandelgangen dat er vandaag

overleg is met KLM. Goed om te weten dat we tot midden juli doorvliegen met KLM. Nog ongeveer 50 viuchten te

gaan. Is in overleg gegaan met operatie KLM. Gri

[04-06-2020 11:1 7:53] IEE EEER Dank. Heb je het hele schema voor mij? Vraagje nog, stel dat we toch

nog vluchten nodig hebben, wat is dan het arrangement?

[04-06-2020 11:35:1IEEE D<finitieve planning zijn we nu in afstemming met KLM aan het

maken. Begin volgende week gereed. Arrangement is dat we bij nood slots kunnen plannen op de commerciéle

vluchten. Dat is feitelijk ook wat we doen op de luchtbrug Maleisié. Dat is een combi van charters en slots op

commerciéle lijnen.

[04-06-2020 12:1 sso EEREn is dat met dezelfde prijsafspraken die wij nu nog hebben voor vliuchten

vanuit China 7&8

[04-06-2020 12:46:10]IEEE)- in principe valt dit onder het contract wat we hebben. EES

zal dit bevestigen via mail.

Buiten reikwijdte

De volgende pagina's zijn verwijderd i.v.m. buiten reikwijdte.
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[07-04-2020 13:54:34] 5.1.2e Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand

buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[07-04-2020 13:54:34] Hoi ik kreeg jouw contactgegevens van[JEREZdoor. Wij

(VNO-NCW) en FME schakelen dagelijks met jouw LCH-mensen. Petje af voor de voortvarendheid waarmee LCH is

opgezet, maar ook paar signalen vanuit onze kant. Vind je het goed als we morgen ge3-en bellen (of wie beheert

jouw agenda?). Hartelijke groet, VNO-NCW PS ik appje zo de gegevens van mijn FME-collega

[07-04-2020 13:54:53] Visitekaartje weggelaten

[07-04-2020 14:00:01] IEEE IEEEdat is goed. Schikt morgen tussen 1300 en 1400 uur? EXER
[07-04-2020 14:02:22] EEE: Prima tot morgen 1300!

[19-04-2020 13:03:06] : HaBEY net met [IEEE gesproken en hun plan

ingezien. Vanuit ons perspectief lijkt alles dat (samen met reguliere groothandels en LCH) meer spulletjes richting
NL krijgt no-regretbeleid. Wat is jouw appreciatie en wat zou je ons adviseren? Hartelijke groet, JJEEEEIIPS ik

heb mij ook bijEEgemeld
[19-04-2020 Ln

YT
een langer verhaal bij. Zal kijken of ik eind dag kan bellen.

[19-04-2020 13:26:39] Vermoedde al zoiets... Ps Kan ook morgenochtend liefst tussen 830

en 11.00 of om 12.00. Fijne zondag!

[19-04-2020 13:31:29] Oké. We bellen morgenochtend. JB
[20-04-2020 09:09:52] Goedemorgen! Hoe laat schikt jou?

[20-04-2020 09:24:28] ERIE Be! je zo. EEE
[20-04-2020 10:13:32] [IEEE Kleine nabrander, hebjij de 06 van [ESESDankje J
[20-04-2020 10:16:49] Visitekaartje weggelaten

[23-04-2020=<HalEEEA, had de jeugdige net aan de lijn. Hij vertelde dat hij

met jullie nu overeenstemming heeft over leveringEE «optft”
[23-04-2020 15:15:28] Dat klopt. Hij maakt nu deel uit van de LCH-familie &

[23-04-2020 15:15:43] ES

[24-04-2020 16:33:47] Hoi EY, ik zou je graag een prudente kwestie voorleggen, wanneer

schikt het als ik bel? JRE

[18-05-2020 15:15:59] Ha ERE var{JEgEEgbegrijp ik dat Martin van Rijn niet op de hoogte
was van onze voorstellen incl enige codrdinatie. Ik heb hem daarom zaterdag onze slides gemaild. Is er al witte

rook of voortschrijdend inzicht bij VWS cq EZK (EZK leunt overigens zwaar op VWS)? Hartelijke groet ERE
19-05-202020:25:05]| IEE Hoi is er bij jouw politieke baas nog behoefte aan enige

codrdinatie? Verder: ik kreeg van VWS een bijgestelde factsheet waarin alle types chirurgisch met CE keurmerk

(inclusief type 1) tot medisch is verklaard. Dat is wel duidelijk, maar zal een deel van onze achterban niet blij mee

zijn. Hartelijke groe

[19-05-2020 21:14:18] Nog niet verder met hem besproken. Maar ik beschouw mijn eerdere

afspraak met hem als ruimte om dat te doen. EES
[19-05-2020 21:14:54] En ik snap dat de ruime medische definitie niet blij maakt.

[19-05-2020 21:19:15 Dank je, ik weet datjij van goede wil bent! onze[ffEkreeg een raar

telefoontje vanmiddag van Martin, hij zou hebben gezegd dat volgens [CER wi er een zooitje van hebben

gemaakt [JERE ontkent dat in alle toonaarden. Ik heb het gevoel dat onze hulp bij EZK en VWS niet als zodanig
wordt ervaren (en genoeq dingen te doen hier).

[19-05-2020 22.3005 REN: Zal wel niet helpen voor jouw gevoel, maar bij de overheid doen we ook veel

dingen die niet altijd gewaardeerd worden ©)

[19-05-2020 22:31EEVoor de goede orde, ik waardeer het wel watjij doet
[19-05-2020 22:31:54] Dank je, dat is een morele opkikker die zeer wordt gewaardeerd

[25-05-2020 15:29:45] Ps Nabrander: mocht voor Martin jouw voorstel akkoord zijn, dan zou

onze voorkeur zijn om dat direct te communiceren naar onze achterban (veel retailers staan nu in de wachtstand)

ipv te wachten op het overleg dat we gaan inplannen. Ik zou er zelf ook aan toevoegen: afspraak met de retailers

is dat -mocht dat ooit weer nodig zijn- zij hun ladingen doorzetten naar de zorg.

[26-05-2020 18:21:46] Minister gesproken. Hij snapt mijn voorstel. Maar is nog niet

helemaal zover. Heb aangedrongen op snel gesprek met jullie. Wil hij doen. Denk dat het in een gesprek wel

mogelijk zal zijn om conclusies te trekken. Gezegd dat jullie dat gesprek hebben aangevraagd. Klopt dat? ERE
[26-05-2020 18:26:12] Hales veel dank, waar zit de aarzeling of barriére? Zal

1.2e
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morgenochtend ons secretariaat checken, want zag de afspraak nog niet in de agenda'’s. Fijne avond!

[26-05-2020 21:53:53 Ja check het. We bellen morgen nog even over de inhoud. JE
[27-05-2020 16:24:57] Afspraak staat gepland voor morgen 1700, top! Heb jou en onze[fi
net een voorstel gemaild voor de gezamenlijke agenda.

[27-05-2020 17:33:04] : Kijk er zo naar. kh Voorstel is dat ik die dan ook deel met minister?!

[28-05-2020 17:06:08] We krijgen melding dat vergadering nog niet begonnen is, klopt dat

[28-05-2020 17:09:30] We wachten tot jullie zover zijn

[28-05-2020 17:21:39 Klopt. Wij stappen net in allemaal in de auto vanuit Leusden. Bedoeling is

dat we zo de call doen
JE

[29-05-2020 16:55:15] Ha wij gaan bij onze achterban een kort vragenlijstje uitzetten

om consumentenvraag (verkoopcijfers) en aanbod in bed te brengen, we verwachten dan eind volgende week de

resultaten in een groepscall (met jou erhij) te bespreken. Eens om zo te doen cq heb jij nog specifieke wensen? Ps

wie doet jouw agenda?

[29-05-2020 rszo

EEE223
rioEER22BE! door-appen. FEES

[29-05-2020 17:52:35] : Visitekaartje weggelaten

[29-05-2020 17:53:13] Dank en fijn weekend! 5

[05-06-2020 10:31:30] Kom je ook in de call

[15-06-2020 11:25:11] Ha REI de Etos kreeg een bezoekje van een overijverige

NVWA-inspecteur. Ik mail zo naarje door. Is er bij jouw bewindspersoon al witte rook over een aangepaste

definitie van niet-medische mondkapjes? Hartelijke groet,

Buiten reikwijdte
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[21-03-2020 10:58:24] EEEBerichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand buiten

deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[21-03-2020 10:58:24] EXER [EDkan ik jou even bellenIEEE
[21-03-2020 11:51:36]IEEEEIBEES kun je mij terugbellen?

[21-03-2020 12:59:14][EEE Visitekaartje weggelaten

[21-03-2020 13:25:46] KEE Dank. Wat is jouw mailadres? 3B
[21-03-2020 13:38:56] IIEEECIM EEEE@minvws.nl
[21-03-2020 13:40:02] ck

[21-03-2020 13:40:52] Een adres IEEE
[21-03-2020 13:45:40] IEEE IEEEElominvws.nl
[21-03-2020 13:55:18] %

[30-03-2020 10:43:01] EER je sprak met over overleg rond middaguur, red jij 12.30? Wij
hebben om 13 weer volgende afspraak

[30-03-2020 11:08:42] EEEZ} Ja dat ga ik proberen

[30-03-2020 22:02:14] [EEE Deze kreeg ik nog wel:

Hi[Ed om te voorkomen dat de LCH zendingen met 6% invoerrechten worden belast moeten wij ontheffing

regelen voor niet-donatie zendingen voor onze Schiphol agent. Ik begreep dat met de douane

directie zit deze week. Kan jij dit nog met [EER bespreken of hij daarin iets kan betekenen?

[30-03-2020 22:03:16][EXER EEE herinner ik mij goed dat jij contact hebt bij de douane? Bovenstaand bericht

kreeg ik vanEEEd
[30-03-2020 22:11:41] Klopt, contact gehad met [INNENEEEEEEE Info was toen

dat mondkapjes zijn vrijgesteld van douanerechten en direct worden ingeklaard zonder vertraging. En dat loket

zou worden ingericht bij douane voor vragen, LCH heeft sindsdien contactpersoon. Ik kan zo nodig weer met

IEEE schakelen

[31-03-2020 08:43:53] Vrijstelling invoerrechten geldt voor donaties, niet voor producten die

verkocht worden

[31-03-2020 09:12:15JEKEZH Hier betreft het iets ertussen: zonder winstdoelstelling Nederland redden. Kun je het

proberen?38
[31-03-2020 11:07:03] Mark kun je mij terug

Dubbel

[13-04-2020 19:26:51] Dit teruggekoppeld aan ERED

[13-04-2020 19:27:11] Kreeg ikEE
[13-04-2020 22:17:55] [EER29 vraagje. Morgen op BNR hebben we een item dat

doorgaat op wat er in dit artikel beschreven staat:

https://www.scmp.com/news/china/diplomacy/article/3078427/coronavirus-chinas-new-export-restrictions-medic

al-supplies China heeft dus sinds begin april strengere exportregels waardoor sommige Chinese bedrijven die

medische hulpmiddelen maken nu niet kunnen exporteren en het kan wel 1 tot 3 jaar duren voor zij van de

Chinese overheid een exportvergunning krijgen.
leronder ook producten dieal besteld zijn door

partijen in Nederland. Die lijden hierdoor financiéle verliezen en ook komen de spullen, waaronder mondkapjes
en meer van dat soort zaken, ook niet onze kant op. Ik vroeg me af hoe u hiernaar kijkt en of u er wellicht ook

meer van weet. In ieder geval besteden wij er morgenochtend aandacht aan dmv een gesprek met iemand van

de China Busniness Council. Mocht u willen reageren of meer weten dan is dat dus zeer welkom.
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[13-04-2020 22:18:34] Kreeg dit via [EI bij LCH bekend?

[14-04-2020 15:08:44) IEREE Dank. Nog geen contact gehad. Dealteam Rabobank heeft morgen ongeveer

voorwaarden nodig van afnamegarantie om volgende week te starten (ze zetten nu in op 120 miljoen). cr. | EEE
[14-04-2020 15:09:12] Nog steeds geen contact gehad?!CRED

[14-04-2020oegebeld, hij heeft voicemail ingesproken en nu app contact begreep ik

: Great newsJEREZbegint morgen bij LcH als[16-04-2020 15:16:29]

5.1.2e

Heel fijn

[16-04-2020 20:30:40] https://twitter.com/JEE status/1250832220341899264 (+3
lanceert hulptroepen.nu



[13-04-2020 12:59:43] Bas Van Der Dungen: Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand

buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[13-04-2020 12:59:43] Bas Van Der Dungen: Heb [ERE Inog uitgebreid gesproken en geprobeerd hem in een iets

ander film te krijgen, namelijk gebruikje netwerk, je kanalen, andere leveranciers, extra vrachtcapaciteit, je
creativiteit om nu de komende maanden zoveel mogelijk spullen naar nl te krijgen. Daar kan gewoon voor

betaald worden, evt ook vooraf met afname garantie, maar rijdt het de loods in Leusden binnen! Zodat we

vandaar uit verdelen en distribueren en geen concurrerend netwerk krijgen. Daar wilde hij over nadenken. Wie

weet.

[13-04-2020 13:06:50] REY: Bas, Dank. Ben benieuwd. Eerder wilde hij dat niet ivm connectie met Cool Blue. IB
[13-04-2020 16:54:04] Bas Van Der Dungen: Bel jij rechtstreeks met Martin?

[13-04-2020 16:54:12] Bas Van Der Dungen: Om 17.00

Zwerd gelegd viel mijn verbinding al weg

[3]0]:]:1=18

[13-04-2020 18:44:45] Bas Van Der Dungen: Dit teruggekoppeld naarERFEN (cc ook naar
EEE
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[13-04-2020 16:45:1slsrichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand buiten

deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[13-04-2020 16:45:18] [IEE Geachte

ik heb uw naam en telnr gekregen van 1k zelf ben[IEEEde

Landmacht. Ik ben sinds begin maart achter de schermen actief met 51.2e

Covid19. Er gebeurt ontzettend veel en natuurlijk moeten we het kaf van het koren scheiden. Vandaar dat

medische en test capaciteit essentieel zijn.

Voor

Specifiek zijn er de volgende innovatie opties die wat mij betreft kansrijk zijn:
= geanonimiseerde beweging conform AVG en concentratie van mensen per stad/regio etc. Met name handig
om effecten van maatregelen te monitoren. Zonder dat extra en persoonlijke apps nodig zijn.
= beschermde kennisdeling en video instructies voor ziekenhuizen : wordt nu door 1 ziekenhuis gebruikt, maar

kan landelijk veel meer impact hebben.

« Defensie heeft een 3D print netwerk (intern/extern) klaar staan voor het oplossen van tekorten zoals ventielen,

kleppen of spatschermen.
= met verschillende universiteiten en ondernemers zijn oplossingen bedacht voor bescherming personeel
ziekenhuizen en voor patiénten, Testresultaten zijn goed. Maar lijkt nu niet landelijk uitgerold te worden. Dit

gaat nu met specifieke ziekenhuizen verder, met als nadeel dat straks gevraagd wordt waarom de overheid dit

niet landelijk heeft uitgerold.
= thuismonitoringsmiddelen voor risicopatienten, maar ook voor de workforce van vitale beroepen. Als

Defensie hadden we op dit vlak al diverse initiatieven lopen.

Dit zijn een aantal voorbeelden van zaken waarop we samen meer kunnen bereiken. Ik heb dit aan het Defensie

Crisis Actie Team gepresenteerd.

Ik merk alleen dat Defensie niks doet zonder een vraag van VWS. Terecht. Maar zijn deze opties ook bekend bij

jullie?

En hoe kunnen we als overheid jullie ondersteunen of ontlasten? Binnen Defensie staan genoeg mensen in ons

innovatie netwerk nu te trappelen om VWS en de maatschappij te helpen.

Tk heb veel respect voor jullie, want het zijn hectische tijden met een enorme verantwoordelijkheid bij VWS. Als

bovenstaande een last is en niet behulpzaam, hoor ik het ook graag.

Landmachtstaf

5.1.2e

[13-04-2020 20:30:25] [EREEAHoi [JEREZ Dank voor jouw bericht, met interessant ideeén. Het beste lijkt mij datjij
met iemand van mijn VWS team dit bespreekt op mogelijkheden. Dan kunnen jullie samen bekijken welke optie
waar kan ‘landen’. Zal ik zorgen datjijmorgen wordt gebeld?

[14-04-2020 08:28:04] 5.1.2¢ Prima! Groeten,=
[15-04-2020 wn, CC Cong EEE dank voor het contact metEEE Zi heeft mij

doorverwezen, dus ik ben in contact.

Tot op heden snap ik alleen nog steeds niet waarom een zeer kansrijk project met grote mogelijke impact door

VWS is afgewezen. Misschien zijn twee projecten door elkaar gehaald?

Bijgaande post gaat over het traject om ca 9000 IC en Corona zorgmedewerkers te beschermen. Het is getest

door TUDelft en voldoet op alle punten beter dan de huidige middelen. Het gaat om relatief geringe kosten. Het

gaat hierbij dus niet om een masker voor patiénten, maar voor zorgverleners. Want ik begreep dat er een

richtlijn voor was om geen maskers voor patiénten te gebruiken.
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Het zou mooi zijn als we als overheid een dergelijk bottum-up initiatief omarmen en faciliteren. Dat stimuleert de

positieve energie die er nu is, en laat ook de slagvaardigheid van de overheid zien. Alle betrokken ondernemers

steken er namelijk sowieso tijd en energie om niet in. De pompen kunnen de komende maanden in bruikleen

verstrekt worden uit de lasindustrie.

Groeten, INEXECE

[15-04-2020 22:24:04] ERELSHoi Ik heb zelf niet de kennis over de afwijzing. Na dit signaal van jou ga ik

nog eens doorvragen ER]

Zou mooi zijn.IEEEteam beademing wist het niet. Ik[15-04-2020 22:34:22]

denk dat Defensie de uitrol ook prima kan coordineren bij de ziekenhuizen, zodat we als overheid kunnen

regelen dat het neutraal en onder toezicht gebeurt. Dat wil de stichting ook graag, om alle belangen uit te

schakelen.

Probleem is dat TNO| sie REE inward leakage test kan doen. Alleen BSI kan CE gecertificeerd
dat doen, maar zij hebben nauwelijks capaciteit. Tweede keus testcapaciteit is TUDelft. Die heeft alles getest en

het voldeed bovengemiddeld goed.

Nu liggen er 2 vragen:

1. Zijn de testen van TU Delft valide in deze crisistijd?
2. Willen we dit landelijk uitrollen, of laten we dit over aan vraag en aanbod per ziekenhuis?

[15-04-2020 22:53:19] Dat laatste zou wat mij betreft een kans gemist zijn.

[15-04-2020 22:56:10] bijgevoegd: 00000009-PHOTO-2020-04-15-22-56-10.jpg>

[15-04-2020 23:00:19] Helaas vandaag weer slechte mondkapjes uit EEEbij Haaglanden MC

voor op de IC... Ze gleden van de neus af en lekten langs de zijkant. Aangeschaft via LCH.

In belgie vorige week ook al 3 miljoen afgekeurde mondkapjes.

Daarom zijn de NLDse productielijnen (opstarttijd) en deze maskers een uitkomst. De maskers kunnen al snel

geleverd worden: met name reiniging, 3d print onderdelen en assemblage.

[17-04-2020 14:27:39] ERED Beste|EEEXY weet je al iets meer?

[17-04-2020 14:30:55] EXER )a omdat er ingezet is op productie van mondmaskers en nu ook spatbrillen en

faceshields. Dit was een masker dat korte tijd op de ic te gebruimen is.

[17-04-2020 14:30:55]BEviaar let op.. we proberen niet specifiek op proposities in te gaan. Want dan moeten

we ieder voorstel met redenen omkleed gaan beantwoorden. De investering was idd beperkt. De partijen zouden

ook zelf kunnen oppakken.

[17-04-2020 14:31:12] Dit antwoord kreeg ik. [EXE
[17-04-2020 14:39:45] Het gebruik voor "korte tijd op de ic" begrijp ik niet. De 9000 laspompen

zijn voor lange tijd in bruikleen. De mondmaskers en spatbrillen zijn minder effectief/comfortabel en worden

meestal weggegooid.

De partijen kunnen het alleen zelf oppakken als VWS zegt dat testen door TU Delft volstaan. Ziekenhuizen

wachten namelijk allemaal op goedkeuring door de overheid.

[17-04-2020 14:42:52]IEEE:- zijn waarschijnlijk verward met het masker zonder pomp: die is

inderdaad alleen 15 min te gebruiken bij het ondersteuning van intubatie of draaien patiénten.

[17-04-2020 15:42:52] IEEEEn net gesproken met de stichting wat het effect is van centraal via LCH

(met bv ondersteuning van Def) en decentraal uitrollen is:

1. Centraal : goedkoper en landelijk 9000 systemen uit te rollen over 1-1,5 week en binnen 1 maand.

2. Duurder. Iedere behoefte los aankopen per ziekenhuis.
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En langzamer: duurt maanden.

Tov mondmaskers /spatschermen is het systeem binnen 1 maand qua kosten terugverdiend.

Ik zou graag met jou hierover spreken. Bellen vandaag of morgen?

[20-04-2020 12:14:51] IEE rusvri met snorkelmasker - NRC.pdf « 4 pagina's <bijgevoegd:

00000018-Virusvrij met snorkelmasker - NRC.pdf>

[20-04-2020 12:17:52][EEEDat het masker voor patiénten is afgekeurd om centraal uit te rollen,

snap ik op zich. Dat moet zich misschien op kleine schaal zich klinisch bewijzen.

Maar de andere masker opleiding voor zorgverleners moeten we in mijn beleving centraal uitrollen.

Gelukkig is het artikel nog niet negatief over de overheid. We kunnen nog heroverwegen?

[22-04-2020 1 112.36 IEEKan ik je vandaag bellen?

Hoe laat zou uitkomen?

Alvast bedankt! Groeten,

[22-04-2020 21:21:29] Lukte vandaag niet. Morgen? Rond 11 uur? BEER
[22-04-2020 22:42:09] Okee, gaan we proberen! /k

[23-04-2020 18:22:13] Ik stuur de info morgen in het VWS format.

[23-04-2020 18:26:45] ERLE Prima

[24-04-2020 11:48:23] Net verstuurd. Alle informatie bij elkaar.

[24-04-2020 11:49:07] Ontvangen?

[24-04-2020 12:36:20] Mark: Ontvangen

[24-04-2020 12:37:48] 5.1.2e Top!

[24-04-2020 19:23:57] 1.2e Nu ook artikel van VNO-NCW over 2 innovaties voor Covid19, waaronder

deAir-wave.org protector:

https://www.vno-ncw.nl/forum/deze-bedrijven-gooien-het-roer-om-tijdens-de-coronacrisis

[24-04-2020 20:29:31]EEEok goed nieuws trouwens: CZ, de zorgverzekeraar, heeft een sponsoring

toegezegd waarmee 5 ziekenhuizen bediend kunnen worden; Maar valt en staat bij de goedkeuring door VWS.

[30-04-2020 18:54:56] 51.2 Beste weet je al iets meer?

Ze kunnen nu bij 5 ziekenhuizen op kosten van CZ uitrollen, maar lopen klem bij het aanvragen van vrijstelling
CE markering... @

[30-04-2020 21:17:48] Stuurde jou net een mail

[11-05-2020 14:44:23] Heb je het telefoon nummer van |IEXEZSvoor mij?

Vanavond is de stichting met een gebruiker uitgenodigd voor Op1.

[11-05-2020 14:49:55] <bijgevoegd: oooooo34 [EEREVWS.vcf>

EEE[11-05-2020 14:50:23]



665242

[04-04-2020 37.42 EEBerichten en gesprekken worden end-to-end

versleuteld. Niemand buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[04-04-2020 18:37:42] [HES_ beste Minister van Rijn heeft minister Bijleveld
benaderd over het inzetten van een militair vliegtuig om zorghulpmiddelen op te halen in China. Het was gister
een acute kwestie omdat KLM niet meer kon/wilde vliegen. Het acute is sinds vanmiddag er weer af, want KLM

heeft weer groen licht. Minister van Rijn heeft toch uw minister gevraagd om voorbereidingen met Defensie te

treffen als de nood toch a d man komt. Is het mogelijk om hierover met u te spreken? Uw gegevens kregen wij

[04-04-2020 20:45:50] Beste EIT] goed dat we even contact leggen. Tk

weet ervan. Ik ben blij voor iedereen dat de KLM weer door kan. Ik zat er een beetje mee omdat ik niet 1-2-3 een

oplossing zou hebben. Nu fingers crossed dat we voorlopig met civiele toestellen kunnen blijven vliegen.Jij bent
full-time bezig met het verkrijgen van hulpmiddelen neem ik aan?| 5122 A) kan

jouw aanspreekpunt zijn voor verzoeken. Je weet vast dat de koninklijke weg via het LOCC gaat om integraal
overzicht te houden, maar met een-tweetjes van onze kant kunnen we wel snel afstemmen en kijken of we wat

voorje kunnen doen. Daarna pakken we de lijn wel op. Ik heb bij jullie al een tijdje contact metININIEE
overigens. Mijn mailadres Fijne avond, JERE
[04-04-2020 20:56:09] [ELE Beste Dank voor jouw reactie. Hoopte al op deze warme toon. Stel voor

dat we toch samen naar een worst-case-scenario kijken. Mijn mailadres is 512 2 En ja ik ben

nu fulltime bestuurder van de hulpmiddelenstroom en heb inderdaad graag direct contact. Maandag bellen?

[04-04-2020 20:56:48] prima [ERE
[04-04-2020 20:57:41] on, en sorry, IEEE is van VWs, niet ERE
[04-04-2020 20:59:52] EBFLY: Weet ik@ Met haar heb ik afspraken over beademingsapparatuur. Ik ben nu zelf ook

fulltime VWSser. Heb allee mailadres aangehouden omdat het even tijd kostte om mij over te zetten

[04-04-2020 21:00:43] Ah. Nu begrijp ik het....denk ik. Groet en fijne
avond.

[07-04-2020 14:07:28] fei

[07-04-2020 14:17:21]

[07-04-2020 14:29:41 ]F8FLN Ja

[07-04-2020 14:29:48]EREAH Nu?

[07-04-2020 20:03:31] Sorry zit nog in een call. Wordt half uur later JERRY
[07-04-2020 20:05:08] Dan ga ik fietsen. Morgenvroeg kan ook.

09:00-09:30 of 11:00?

[07-04-2020 20:15:06]EEFY Probeer 9 uur te bellen [SRF

Krijg jou nog niet te pakken. Wanneer zouden wij kunnen bellen? FEES]
5.1.2e Kan ik je over een paar minuten bellen?

[07-04-2020 20:15:32] Ok

[08-04-2020 09:02:00] RFLE Kunnen wij nu bellen?fin]

[08-04-2020 09:02:30] J a

Visitekaartje weggelaten[08-04-2020 09:13:14) EEEES
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[21-03-2020 1 13839 IEEAZ: Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand

buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[21-03-2020 11:38:39] AZ: Visitekaartje weggelaten

AZ: Op verzoekEIheb ik je net de gegevens van [EEE[21-03-2020 11:39:30]

SPI gestuurd. Groet,

[21-03-2020 11:41:34]

[14-05-2020 10:17:23]

Maar het LCH is voor de zorg en niet voor veteranen. Misschien dat daar het

misverstand zit? SEAS

(14.05.2020 17:25:52EXECEEC 1 ricciels heb ik het ate uitplizen. r

is een herstelmail naar Buiza/ambassade. Met uitnodiging komt maar op’ & Graag in toekomst dit type

vragen/voorstellen via ons/mij/VWs, groetERIE
[14-05-2020 7.26 00 EEOappte ik net[EXER
[14-05-2020 17:28:49] AZ: ¢k fijn. Dank, ook voor de terugkoppeling. Fijne avond

[20-05-2020 17:42:08] Ben inmiddels net gebel diIEEEZNZi hadden de

vraag of ik geinteresseerd was in de prijs van €3,45 voor ffp maskers. Ik heb gezegd stuur maar op. Dat doen ze.

Dan brengen ze ons in contact met deze leverancier. Verder moeten wij het zelf regelen. Ik kijk nu overigens net

naar onze inkoop en die is voor €2,40. Dus dat is veel goedkoper. Denk dus niet dat we er wat mee doen. Hou je

Buiten reikwijdte
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[14-05-2020 15:11:18] 5.1.2e Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand buiten

deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[14-05-2020 15:11:18] 5.1.2e Beste[REY begreep

oo
datje over China nog even contact

wilde. Ik ben bereikbaar op dit nummer wanneer hetje schikt. Groeten,

[14-05-2020 72s CREE Er —Inmiddels heb ik het laten uitpluizen. Er is een

herstelmail naar Buiza/ambassade. Met uitnodiging komt maar op’ © Graag in toekomst dit type

vragen/voorstellen via ons/mij/VWS, groet [EEEEN
[14-05-2020 20451 IEEEDanKEEES hoe sneller we afhankelijkheid van China kunnen afbouwen,

hoe beter. Als die missie maar helder is bij jou en Ich, dan ben ik gerust. Groet, FEES
[14-05-2020 22:27:29 FRE eens EE hebben het eerder al geprobeerd.
Grondstoffen moesten uit China komen.



[02-04-2020 22:47:53] EXEZIl Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand buiten

deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[02-04-2020 22:47:53] Geacht

Mijn naam i ik heb uw nummer van gekregen [NIECE is op dit

moment 1 vd partijen die in opdracht van LCH mondmaskers in China inkoopt. Ik neem contact met u op omdat

ik mijn ernstige zorg wil uiten over het verloop van een deel van het proces waar ik geen controle over heb.

Vorige week maandag ben ik in Leusden geweest. Ik heb daar bij | NN NNEE
51.2e mijn eerste concrete mogelijkheden aangeboden. Dit heeft geresulteerd in een initiéle

opdracht van 3 miljoen maskers in de categorie FFP2 en FFP3. ‘De ondersteuning in het financieren van deze

opdracht’ en ‘de aanwezigheid van een luchtbrug verzorgd door KLM’ waren voor ons doorslaggevend in het

accepteren van de opdracht.
Nu een week later, met grote voorraden die vaststaan in China, moet ik helaas concluderen dat ‘de luchtbrug’ en

‘de algemene communicatie van LCH' eerder een probleem opleveren dan een gewenste oplossing. Sinds 26

maart proberen wij 100.000 maskers op een KLM-vlucht te krijgen. Dit werd in eerste instantie door een lokale

KLM-agent geblokkeerd, omdat we geen accreditatie van LCH hadden. Het LCH wist niet dat er een accreditatie

nodig was of wie daarvoor verantwoordelijk is. De KLM-agent weigerde iedere medewerking en het LCH had

geen antwoord. Na 4 dagen bellen met het LCHCEEde KLM 5.1.2¢ en vele anderen werd

de vracht op 1 april eindelijk aangenomen door de agent; de goederen zouden dezelfde avond naar Schiphol

vliegen. Vanochtend, 2 april, leek de vlucht eerst gecanceld en toen vertraagd. Sindsdien is het voor iedereen een

raadsel waar de betreffende 100.000 maskers zich bevinden: misschien in Shanghai, misschien in een vliegtuig of

misschien ook al in Nederland. Voor wat betreft de communicatie met LCH ben ik volledig afhankelijk van | EE
5.1.2e en zijn directe collega’s, dit is mijn geluk, omdat ik hun al jaren ken. Het email adres

IEEEvat in het leven is geroepen om ons van antwoorden te voorzien heeft tot op heden geen

enkele reactie gegeven op onze vragen.

De productie van de mondmaskers loopt door en de volgende 150.000 stuks staan klaar voor vertrek uit onze

opslag in China. De volgende lading van 300.000 stuks wordt nu geproduceerd en is binnen 4 dagen gereed voor

vertrek. Drie dagen later hebben we wederom 300.000 stuks klaar enz. Ik vrees nu dat de magazijnen in

Shanghai eerder vol raken, dan dat we op dit moment kunnen verplaatsen naar Nederland. Dit zal verstrekkende

gevolgen hebben voor financiering en productie-continuiteit. Ook al hebben wij lokale partners ter plekke in de

fabriek, de fabriek doet pas iets als ze geld zien, zo werkt China. Dit betekent concreet dat de goederen in

beweging moeten blijven om financiering mogelijk te houden. Overbodig om daarnaast te noemen dat we

niemand in Nederland helpen, met heel veel maskers in Shanghai.
Tk twijfel niet aan de goede intenties van alle betrokkenen bij dit proces en ik weet dat onze bijdrage daar aan van

waarde kan zijn. Het laatste wat ik wil is iemand als schuldige aanwijzen, maar ik signaleer als een van de

mensen die virtueel naar China is gestuurd dat hulptroepen nog lang niet inzicht zijn. Een korte rondvraag onder

mijn collega’s die dezelfde opdracht voor LCH uitvoeren, leert dat dit ook door hun wordt bevestigd. Gezien de

serieuze aard van het geheel is dit een probleem voor ons allen in Nederland.

Met dejuiste inzet van de juiste middelen kunnen wij grote problemen in Nederland voorkomen. Op dit moment

loopt er een schat aan ervaring rond binnen LCH en hun samenwerkingspartners, ik vrees alleen dat de ervaring
van velen wordt onderschat en dat er tijd verloren gaat aan zaken die door goede communicatie in een fractie

van de tijd kunnen worden opgelost. Ik zou bv niet zelf de KLM moeten hoeven bellen om een antwoord te

krijgen, noch zou ik de logistieke problematiek met het inkoopteam moeten oplossen. Door gebrek aan toegang

tot enige communicatie is dit echter de enige oplossing gebleken tot nu toe. Ik hoop dat u begrijpt dat ik een

goedbedoeld signaal wil afgeven, we kunnen beter, en het méet inmiddels beter. Mocht u vragen hebben dan

kunt u mij bereiken, mijn nummer heeft u.

MVG] 5.1.2e

[02-04-2020 23:48:53]FHFIE Dank u wel. Mag ik u morgenvroeg bellen. [EEE
[02-04-2020 23:54:40] RL Dat mag zeker, tot morgen.

[05-04-2020 15:00:29 Om jou even terug te koppelen: Over jouw punten heb ik vrijdag overleg

gevoerd; accreditaties zijn als het goed is verleend/beschikbaar, testen in China is inderdaad gewenst, capaciteit
wharehouse Shanghai is een issue vanwege problemen met vliegtuigen en coronatesten piloten, er staan

overigens 3 vluchten gepland deze dagen, en boot-optie staat in lijst alternatieven niet bovenaan. [EXES
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[05-04-2020 15:1

so
Bedankt voor de terug koppeling. Ik ben vrijdag deels op de hoogte gesteld.

We vertrouwen erop dat we er nu een gestroomlijnde operatie van kunnen maken. Succes en sterkte de

komende weken. Dank u voor het luisterend oor de het meedenken. Eid

[05-04-2020 15:34:07] BEERELE Dank. En stel bijdrage van jou aan samenwerking zeer op pris [EEE
[07-04-2020 17:02:20] LAR Hallo ERE ik dacht ik stuur nu wat positievere feedback. Het lijkt er op dat de

acties/ gesprekken vruchten afwerpen, goederenstroom komt nu op gang en de snelheid gaat omhoog.

Nogmaals mijn dank BEES
[07-04-2020 17:59:35] JEXEZSAttent. Dank. [ERE
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[25-03-2020 11:14:42] EE richten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand buiten

deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[25-03-2020 11:14:42] FEE Heb je even 5 min voor

a
is mijn 2de telefoon)

[25-03-2020 13:28:00] Het gaat om 2 complete productielijnen .

1. 3 laags Sterile Medical Surgical mondkapjes. Ca 70.000 st dagelijkse productie
2. FFP2 mondkapjes, ca 50.000 st dagelijkse productie

[25-03-2020 13:28:09] 5.1.2e Zie mail

[25-03-2020 14:01:12] 2 I re:

IESEgebeld en ook[INGEN
[26-03-2020 17:39:01 2e Zie berichten aan mii EE = denk ik publicitair risico dus onze kant

verhaal wel scherp hebben ben zelf ook nieuwsgierig.

[26-03-2020 17:39:1

T=
<bijgevoegd: 00000007-PHOTO-2020-03-26-17-39-17.jpg>

[26-03-2020 17:39:47] 5.1.2e Niets meer gehoord vandaag

Erg onbehoorlijk!
Over 2 uur zonder bericht gaat de batch naar n ander land !

[26-03-2020 17:39:47) IEEE Dat krijgen we te horen van n boze Ceo via fli zich zwaar door [Een
deze situatie bedonderd voelt

Ikzelf ben eveneens bizar geschoffeerd

[26-03-2020 18:11IEEENet afgesproken dat coordinator LCH hem belt. Afspraak is stuk gegaan op

prijs (veel te hoog) en kwaliteit.

[26-03-2020 18:13:30] IEEE: Oké helder

[26-03-2020 21 :52:05] [ERE Waarom horen wij niets na zoveel werk als goede betrokken burgers. Welk

antwoord ook, het interesseert ons niet, maar geen antwoord dat is vreemd. Dan klopt er duidelijk iets niet aan

jullie kant! En dan komt de vraag wat wil je verzwijgen door te zwijgen ?

Wij kunnen een antwoord aan dat de deal niet door zou gaan met een valide reden, niet een onzin verhaal dat

bracht.

en zij vragen [lib advies omdat zij dit tot de

bodem willen uitzoeken omdat zij deze gang van zaken nog nooit hebben meegemaakt .

Waarom dan|E§EIg|naar ons toe on hold zetten en toezeggen dat[IEEEcontact zouden opnemen ?

Wederom een batch voor Nederland verloren gegaan . Dus jullie hebben in 1 week nu 16 miljoen mondkapjes
laten schieten. Hoe moeten burgers dit begrijpen ? En wij zijn ook burgers!

Beste[XEdEEen ik verdienen als belasting betalers een fatsoenlijke behandeling en dus een valide antwoord.

En willen dus een gesprek hierover !

Bin belangrijkste vraagpunt voor dit gesprek is de suggestieve opmerking vanEEEQ dat alsBBide batch

niet zou opleveren de reputatie va n Nederland een geweldige deuk zou oplopen.
En dan levert hij de batch en wordt hij onbeschoft afgeserveerd met n mailtje zonder valide inhoud. Dat vind [EE
aan alle kanten stinken.

Ik heb als advies aan jou twee punten :

- een andere soortgelijke order plaatsen bij Tellus matrix

-een gesprek plannen met en mij om dit op een juiste manier af te ronden

Ik wensje alle wijsheid toe en warme groet [EXER]
[26-03-2020 22:40:40] 5.1.2e Sorry. £Zal checken of nu wel gebeld is EXE
[27-03-2020 12:51:42] <bijgevoegd: 00000014EE<~
[06-04-2020 17:09:17] [EEES: chuift ook even aan zo

[06-04-2020 17:26:04] Jammer, wist niet dat ik jou nu zou spreken. Ben niet meer in gebouw [EE
[06-04-2020 17:27:03] Oh ik had 17.30 staan in agenda

[06-04-2020 17:28:06[NERCTot jouw appje wist ik nog niet van afspraak. & Telefonisch?

[06-04-2020 17:30:29] 51.2e En zie nu net dat call met de minister op 17.30'is gezet
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[07-04-2020 08:38:12] Zie app.

[07-04-2020 08:38:35] Hoi veel complimenten met de grote voortvarendheid met opzetten

LCH en aanschaf IC-be Aandachtspuntje blijft snelle(re) follow-up richting ondernemers die

productie opstarten en betere vraagarticulatie (hoewel ik weet dat er snoeihard gewerkt wordt). Op
LCH-werkniveau (waar we korte lijntjes mee hebben) wordt dit steeds bevestigd. Verder zien wij en FME op

andere issues internationaal hamsteren (zoals onderdelen beademing of patientbewaking). Met wie kunnen wij

cq FME dat het beste kortsluiten (we helpen graag verder waar dat kan)? Ps me {EEE schakelen we over slim

heropenen economie incl datagebruik IEEEgeeft ons nuttige adviezen). Hartelijke groet,

[07-04-2020 08:45:31] 51.2¢ Laat hij met mij schakelen

[07-04-2020 08:46:51] Check

[07-04-2020 14:11:40] Hai was goed gesprek wat mij betreft

[07-04-2020 14:12:49]

Van Panton Auping aan de lijn die in afwachting is van besluitvorming LCH en zich af vroeg hoe ik e.e.a kan

helpen versnellen

[07-04-2020 es

BEET EIT
voortdurend opgeroepen door dg’s en ministers

en komt maar niet toe aan de nota met het voorstel! £)

[07-04-2020 14:15:13] : Alsje meer mensen nodig hebt :-€

[07-04-2020 14:15:17] : 2)

[07-04-2020 14:27:38 Don't shoot the messenger

[10-04-2020 10:26:50 Zie signaal

[10-04-2020 10:27:23 HE or artikel geeft aan waar ik ook tegenaan ben gelopen. Géén of

afwijzende reacties. Men laat veel mogelijkheden kennelijk liggen. Ik kan zeker wat betekenen. Heb ook een

bedrijf in China. En doe het graag tegen open en controleerbare geringe marge. Dat aanbod staat nog steeds.

Men wil wel aanbiedingen, maar verwijst voor de vraag waarvoor, momenteel naar een gedateerd artikel op de

site van het ministerie, noemt geen hoeveelheden, noch richtprijzen waarvoor moet worden ingekocht. Dan

wordt het met hagel schieten en niet aan onuitgesproken verwachtingen voldoen. Dat is echt heel jammer. Kost

tijd en verspilde energie van alle kanten. Werkt ook voor het ministerie inefficiént op deze manier. Ook het LCH

kan veel beter gerichte vragen stellen, dan komen er ook gerichte aanbiedingen. Ik doe graag mee, maar wil dan

wel weten voor welke hoeveelheden en tegen welke richtprijzen ik moet aanbieden. En wat op dit moment nodig
is. Dat voorkomt ook dat er aanbiedingen komen tegen woekerprijzen. Omdatje zei datje graag wil weten hoe

proces verloopt, meldt ik het maar even uitgebreid. Ik doe dat niet publiek, maar heb dezelfde ervaringen als de

mensen in het artikel. Sterkte met alles. Het lijkt me echt heftig voorje om nu leiding te moeten geven, maarjij
hebt de dynamiek, creativiteit en ondernemingszin die hiervoor nodig is. Als men van mijn diensten gebruik wil

maken, dan hoor ik het graag. Aan mijn motivatie zal het niet liggen. HG, 5.1.2e

[10-04-2020 10:27:51 : Uiteraard met verwijzing naar VK artikel

[11-04-2020 14:36:29 Zie mail de VIP is BM Rotterdam

[11-04-2020 15:15:56 Is dat de mail van 5.1.20 Zo ja, zie mijn mail antwoord [EE
[11-04-2020 15:17:10 Ja

[11-04-2020 15:17:42] Zie ook tweede mail

[11-04-2020 15:18:01] Graag vertrouwelijk mee omgaan

[11-04-2020 15:45:09] Voorstel en directe afzender mag je delen met LCH niet de betrokkenheid

van BM 010 gaat om en vind het om die reden al lastig om contact met mij op te nemen

[11-04-2020 15:47:32] : Snap ik. Haal ik BM uit bericht en kijk ik eerst met 5.1.2 hoe

bruikbaar dit is en leggen we daarna contact met de persoon die het voorstelt. J&
[11-04-2020 15:48:56] 5.1.2e : Top

[11-04-2020 22:04:56] 5.1.2 : Zie mai lEEEkan desgewenst spoed betaling regelen voor [EEN
casus. Volgende week maar eens evalueren waarom deze niet gewoon vrijdag is afgehandeld.

[14-04-2020 09:39:41] Geef maar een paar opties wanneer het jou schikt om bij te praten

[14-04-2020 09:57:09] Is goed. Laat ik straks weten. Zit nu nog in calls.

[16-04-2020 11:04:27 Weet niet of dit helpt: maar ik geef het even door

Net 5.1.2e

Nu bij afstemmingsoverleg bewindslieden vraag over “geluid” dat jullie reputatie bureau in de arm zouden willen



nemen.... als dat het geval zou zijn dan zou dan niet zo handig zijn. Kan gewoon door onze DCO gefaciliteerd
worden.

[16-04-2020 11:32:50] Ha ha. @ De NFU, die participeert in het LCH, had iemand ingehuurd van

de Reputatie groep voo
ell en heeft deze persoon in het LCH ingebracht voor communicatie, bijv een

nieuwsbrief. En overigens alle beslissingen over communicatie liggen bij vws. BE
[16-04-2020 1 r4s:38) IEE Slechte naam reputatie groep voor een club die adviseert over reputatie met

Inhuren van een club met die naam staje qua reputatie al met 10-0 achter :-)

[16-04-2020 11:55:55]| EXESIE A's ik klaar ben met de klus van jou zal ik deze Groep gaan adviseren over

een betere naam

[17-04-2020 16:13:48

[17-04-2020 16:15:12

[17-04-2020 16:19:23] Oké

[17-04-2020 16:25:23] Minister wil garantie op maximaal inkopen door alle LCH medewerkers mits

verantwoord (en dus niet niet meer inkopen omdat er genoeg is of partij te klein) en concrete reactie op alle VIP

leads klachten........

[17-04-2020 16:26:22] [JIESEZIM Effe sparren hoe we deze geest weer in de fles krijgen
Groetenvan
[17-04-2020 16:27:47| EXIETJI Daarvoor zit ik nu ook in Leusden. Spreek zo alle mensen toe met deze

boodschap. (%

[17-04-2020 16:29:1

JENMaarja even tel contact, want het verhaal wordt zo op basis van een paar

reacties veel groter dan nodig.

[17-04-2020 16:31:28]

[17-04-2020 16:35:48]

Kan ik je rond 17.00 even Bellen?

Mag het iets later. 6 uur? Zit nog in Leusden voor overleg. EE]

512e <bijgevoegd: 00000055-PHOTO-2020-04-17-16-31-28.jpg>

<bijgevoegd: 00000056-PHOTO-2020-04-17-16-35-48.jpg>

[17-04-2020 16:36:17] Heb net iedereen indringend toegesproken over: doorgaan met kopen! {&

[17-04-2020 16:39:08 Groeten uit Leusden, 5.1.2e

[21-04-2020 16:09:28] Ha lank voor overzicht leads mooi, het zou erg helpen als je de

twee politieke leads ir A kunt bereiken. Daar concentreert zich nu de

zenuwachtigheid op richting debat morgen (Jesse klaver had het er gisteren in talkshow ook weer over). Martin

gaatje er naar vragen om 18.00. Misschien dat zelf even proberen contact te maken de simpelste manier is om

voor nu even kou uit de lucht te halen? En daarmee ruimte voor ons eigen verhaal dat er indrukwekkend begint
uit te zien?

Groet

5.1.2e

[21-04-2020 16:17:18 EEE Chief. Nr 1 is op 10 april afgewezen op certificaat dat niet aan kwaliteit

voldeed. Nr 2 is pas na herhaaldelijk bellen door Vipteam net pas weer a d lijn gekomen. LCH is nu bezig om te

bezien of die wel tot een deal kan leiden. Dit komt zo in een mail naar Uw souschef relatiebeheer

[21-04-2020 16:20:10] Klinkt goed. Snap niet waarom dan zo nerveuzig doet

[21-04-2020 16:24:41] Toen ik haar iets hiervoor appte was er nog geen contact met nr 2.

[21-04-2020 16:25:41] Maar sowieso moetje hierover niet nerveus zijn
[21-04-2020 16:26:43] Oké ik lees ook iets over debunken “beeld dat er genoeg voorraad zou zijn”

bij nr 1

Ik ben niet nerveus wel

[21-04-2020 17:11:01] Tk word waarschijnlijk voorgedragen voor een nieuwe leerstoel ‘Micro

management’. Als dat rond is, wil jij dan een keer gastcollege geven? ¢9 ©)

buiten verzoek

[21-04-2020 17:31:23] Ja snap ik. Maar ik heb nu zoveel praktijkervaring dat ik grote waarde zou

hebben voor de ‘vierkante centimeter kunde’

[24-04-2020 10:02:13] 5.1.2e Verzuchting en hartekreet net naar jou gemaild FREY
[24-04-2020 10:38:04] 5.1.2e 1k probeer je te bellen, begrijp de verzuchting maar voor nu: dit is de kans

om de casus te gebruiken juist om het verhaal te keren als illustratie voor de andere 10.000 dus ik zou hier juist
wel nog veel energie in willen steken snap alleen niet waarom dit niet gewoon volgensjou loopt
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[24-04-2020 10:45:27] Volgens moet zijn via

[24-04-2020 ne CL,laten we deze casus goed gebruiken. Hiermee kunnen we duidelijk
maken dat er grenzen zijn! Maar wat ook systematicus gebeurt is dat het allemaal nu nu nu moet. Ze hebben dus

weer tot laat moeten doorwerken! Want het moest er persé om half 10 zijn! Mensen die al 7 dagen in de week

werken JERE
[26-04-2020 ag

|vraagie: [IEE s ook nog nooit bij het LCH geweest. En rijdt
zelf niet. Is het een optie dat zij meegaat met jouw bezoek. Of is dat ongemakkelijk JERERN
[26-04-2020 14:15:06] 5.1.2i,5.4a

5.1.2i,5.4a

5.1.2i,5.4a

[26-04-2020 14:51:58]

beschikbaar

Ad 2 heel &

[26-04-2020 15:03:03

[27-04-2020 19:43:36] Stuurde ministers net dit appje [IE
[27-04-2020 19:43:46] In het kader van goed nieuws: deze dagen komen elke dag 1 min ffp2
maskers binnen; we hebben een deal gesloten voor 130 min jassen; en maskers die Auping gaat maken zijn goed
door de test gekomen ©

[27-04-2020 19:56:30

[29-04-2020 18:15:07.

[29-04-2020 20:01:32]

[29-04-2020 22:14:55

[29-04-2020 22:59:47

[30-04-2020 19:27:01] Nog hulp nodig bij met spoed versterken van je communicatie team?

[30-04-2020 19:56:22] Yes

[30-04-2020 20:41:47] Wat hebje nodig?

[30-04-2020 21:19:33] : Een slimmerd die wat snapt van communicatie, goed in verbinding staat met

het LCH en zelf tekstjes kan maken, zonder dat ik zijn/haar hand moet vasthouden ||

[04-05-2020 15:50:35

NC
« heb bij het LCH het gaspedaal ingedrukt. Zij zijn bezig met inkoop

van 350 min extra chirurgische maskers. En met spoed. Daarvoor moet nu het mandaat worden verruimd. Dat

voorstel komt nu naar jou toe. SVP direct tekenen JERE
[04-05-2020 16:31:21] : Done

[04-05-2020 16:50:01 Thanks & @

[06-05-2020 20:10:59] ij weet toch dat het kabinetsbeleid is dat alleen mensen in de zorg de

medische PBM krijgen!

[06-05-2020 20:11:13]

Ad 1 we mogen niet met 2 in auto maar wellicht nog andere chauffeur

Helder!

Wauw gaaf hoor! Trots op je!
video weggelaten
Had me dit nou eerder laten zien

,
dan waren we veel sneller klaar geweest!

: <bijgevoegd: 00000082-PHOT0-2020-04-29-22-14-55,jpg>
Haha @

<bijgevoegd: 00000092-PHOTO-2020-05-06-20-11-13,jpg>

[06-05-2020 20:32:49 En topambtenaren mogen de afdankertjes hebben

[06-05-2020 20:33:40] as echt mooi werkbezoek echt heel knap wat er is neergezet mag je trots

op zijn. Mensen ook allemaal erg te spreken over jou

[06-05-2020 20:51EENFijn. @Ze vonden het leuk datjij er was en fijn datjij zo positief over hun

werk was cb

[06-05-2020 21:03:28] . <bijgevoegd: 00000096-PHOTO-2020-05-06-21-03-28.jpg>

[06-05-2020 21:04:03 ik Ben jij door de kwaliteitscontrole gekomen?

[06-05-2020 21:04:19]

Buiten 1
512’
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[04-04-2020 14:03:17] 5.1.2¢ Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand buiten

deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[04-04-2020 14:03:17] 5.1.2e 5.1.2e
| erder spraken wij over het benutten van het LCH, Consortiums, voor

het inkopen van testen. Volgens mijn info is er daarna geen contact met het LCH geweest om in te kopen. Hoor

graag snel van jou of dat toch gewenst is. Want dan moeten er snel afspraken worden gemaakt over wat en

hoeveel,

[04-04-2020 15:33:00] het loopt NIET goed wat mij betreft - zorgelijk

5.1.2e Omdat ik het zorglijk vond, richtte ik mij juist tot jou. Zocht al tel contact met

Begrijp inmiddels dat er wel vandaag over een concrete vraag, met aantallen en specs,

is gesproken. [EXER
[04-04-2020 16:37:09] Ik heb net opdracht gegeven een overzicht te maken wat al in de planning
zit van inkoop. Dat hoop ik gauw aan jou te kunnen laten zien. Want ongeacht de onduidelijkheid zijn we met het

consortium al wel a d slag gegaan. Met het idee, later komt wel de verantwoording @

[04-04-2020 16:56:37] 5.1.2e Eens

Better ask foreg iveness than wait on permission !!

Buiten reikwijdte
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[21-03-2020 1250571 EEBerichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand buiten

deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[21-03-2020 12:50:57][REEN Mijn app

[21-03-2020 12:57:27] Visitekaartje weggelaten

[21-03-2020 12:57:27]

[21-03-2020 12:57:28] Visitekaartje weggelaten

[21-03-2020 12:57:28] EARLS onze

[21-03-2020 12:59:58] En voorje achterhoofd: ben dus op zoek naar het goede contact bij
ziekenhuis Delft en ziekenhuis Assen voor materiaal dat zij gebruiken: hoeveelheid en waar ze het betrekken.

Capaciteit om materiaal te verwerken is er inmiddels en schaalt binnen week naar >150.000 stuks per dag.

[21-03-2020 15:48:02] Contact loopt nu met beide.

[21-03-2020 15:50:38] [EREENFijn

[24-03-2020 22:02:05] HalEXEik krijg varEXECionaal dat hij verschillende partijen

beademingsapparatuur via de NFIA kanalen heeft achterhaald maar dat het lastig is om de specs geverifieerd te

krijgen. Ik begrijp dat iedereen overloopt, maar vraag is wel hoe we dit goed koppelen want vaak zijn de

Windows kort om de apparatuur daadwerkelijk vast te leggen. Groet [JENS
[24-03-2020 22:46:26] EEA Geet maar zijn tel nr dan breng ik hem in verbinding met het team dat hiermee bezig
is. Groet [EEE
24-03-2020 22:48:35] |EEEIIIIEEEZoor de goeie orde: hij werkt in opdracht van VWS maar het is

dus lastig de specs geverifieerd te krijgen

[24-03-2020 22:52:55] Oke. Zal kijken of ik die bij hem kan krijgen JJEXESJ
[26-03-2020 06:55:52] corr RRRweer een signaal - dat van gisteren heeft

gewerkt: NFIA heeft de specs. Jullie kunnen dat netwerk overigens ook inzetten voor andere benodigdheden dan

beademingsapparatuur, bij voorbeeld tests.

[26-03-2020 seseso ET Belangrijkste knelpunt is bij ook bij de productie vraagarticulatie. Wat is

nodig (specs) en hoeveel? Voor mondkapjes en beademingsapparatuur nu redelijk duidelijk. Maar voor andere

zaken zoals beschermende kledij, testen en sterilisatie (nog) niet. Specs en hoeveelheden zijn wezenlijk om

bedrijven gericht te kunnen bevragen en binnenkomende leads te wegen.

[26-03-2020 oe:ss:521 [IEEE Er ontstaat ook behoefte aan financiering. Bijvoorbeeld bij opzetten en

opschalen van productie van mondkapjes of financiering van prototype. Het is een wat prozaisch en ambtelijke

vraag, maar op welk budget moet/kan dit drukken. We hebben wat kleinere dingen zelf gefinancierd, maar we

hebben geen budget voor grote(re) opdrachten. Ook daar ontbreekt het dus nog aan wat duidelijkheid.

[26-03-2020 06:59:12] Groeten, Keep up the good work and stay safe [EXE
[26-03-2020 08:21:31] NDank voor jouw bericht. Graag vandaag tel contact over wat zijn de manco’s, specs

en financiering.

[26-03-2020 13:05:41] Even staccato de knelpunten:
-

specs van beschermende kledij en beschermingsmiddelen
- medische expertise koppelen aan proposities productie
- begroting/order mgt. Wie betaalt bijv voor productiekosten mondkapjes?

[26-03-2020 14:30:55] JlIDank. Even bellen zo 7JERE)
Probeerde terug te bellen &)[26-03-2020 15:25:21]

[26-03-2020 16:12:55) [EEE Het zit niet mee, jij druk, ik druk. Voorstel: vanavond 8.30uur? Kan kort

denk ik

[26-03-2020 16:14:17]|EREg Oke. Prima. En er is ook al een voorstel bij [ERE over verwerking van wat uitgaven.
To

[26-03-2020 16:14:37]

[27-03-2020 11:09:45] Dubbel

[27-03-2020 11:10:28] Geefje dit signaal nog even mee. Komt van investNL gaat over demcon, die
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[28-03-2020 12:16:32] | EEE crichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand buiten

deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[28-03-2020 12:16:32] [EEN Welkom in de samenwerking! Ik kreeg dit nr vane EEIMet dit nr van mij

app ik. Ik bel metEEEEEN En mijn mailadres is Hebjijvandaag tijd om te bellen?

2e

[28-03-2020 13:22:55 EEDag[EEEHFin om mee te kunnen helpen. Bellen zou mij morgenvroeg

het beste uitkomen, voor half 12. Zou dat ook voor jou uitkomen? croet, IEE
[28-03-2020 13:32:08] MPrima. Doen we dat <&

[29-03-2020 10:28:02] Dag vanaf 11 in calls voor LCH - zou je daarvoor even tijd hebben

om te bellen? Groet,

[29-03-2020 12:51:54]

morgenvroeg.

Overje bezoek dinsdag: met wie bij jou kan dit ingepland worden?

5.1.2e

[29-03-2020 12:58:06] Met mij. Dat gaat het snelst. Stel voor 11 uur of half 12 vianen?! EXEH
[29-03-2020 12:59:00] OK:). Ga ervan uit dat het lukt anders laat ik het weten!

[29-03-2020 13:00:1bi 5.1.2¢ | &

[29-03-2020 13:00:27]fERFLR Wat is het adres?

[29-03-2020 13:09:16] <bijgevoegd: 00000011-Centraal Boekhuis (CB) Vianen.vcf>

[31-03-2020 20:12:59]FER*LR Hebben wij nog een call?

[01-04-2020 17:16:55] Zullen we morgenvroeg om 9 uur even bellen (ipv vanavond)? Groet,

5.1.2e

[01-04-2020 17:44:09] [IEEE Morgenmiddag om 16 uur hebben we in Leusden een fysieke algemene

‘stand-up weekafsluiting' bij LCH ( met voldoende afstand).

Om 17 uur de dagelijkse (wrsch laatste) bijeenkomst met BCG over zorgvraagmodel irt inkoop.

Morgen even bespreken of je bij een of beide aanwezig wil zijn?

[01-04-2020 17:45:24] EEE oor vraagmodel uitleg/bespreking kunnen we dus ook vrijdag een

aparte meeting inplannen met BCG.

[01-04-2020 17:49:39] ERE 1k zit om 9 uur in een tel overleg. Kan het ervoor? Anders kwart voor 10? Maar liever

vanavond

[01-04-2020 18:52:03] IEENog aantal calls vanavond, liefst voor mij morgenvroeg. ik kan

morgenvroeg voor 9 any time behalve 7.45-8.15.

Is er iets urgents voor vanavond? Dan kan ik kijken of ik daar een antwoord op kan geven.

[01-04-2020 19:15:25] [EEEEIHalf 9 morgenochtend?

[01-04-2020 19:17:09] a fijn als dat ook voor jou werkt.

[01-04-2020 19:22:19] {5} minister noemt net Vianen in debat...

[01-04-2020 19:23:20] Vandaag is beveiliging daar gelukkig opgeschroefd

[02-04-2020 13:50:03] De meetings voor morgen zijn gepland : Vraagprognose, cashflow model,

Afstermming. Ik begrijp fysiek in Leusden

[02-04-2020 13:52:48]

Goed je even te spreken - alle hens aan dek nu om cijfers te krijgen voor

[02-04-2020 13:53:03]

[02-04-2020 14:08:49]

[02-04-2020 14:09:57]

Praten je morgen bij

Ja ik kom morgen naar Leusden. Ook voor afstemmingsgesprek met jou en

[03-04-2020 16:32:27] 5.12e RLlje bent even niet bereikbaarEE: ot je met een

urgente vraag
- als kan even reageren. pank/JIEEE

[03-04-2020 21:50:13] 5.1.2¢
—-

https://nos.nl/I/2329316
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[03-04-2020 21:50:32]

[03-04-2020 21:51:04]

[03-04-2020 22:24:25]

[04-04-2020 10:29:46]

[04-04-2020 12:09:32] 5.1.2e In je mail!

[04-04-2020 12:09:56] lk ga lezen

[04-04-2020 12:18:42] [ERFLEEERnet gebeld. Hij past mail nog aan en stemt weer af met jou [I
[04-04-2020 12:19:59] Wil je daarna dan ook nog kijken naar mijn mail van vanochtend mbt smartvitaaliEg
[04-04-2020 12:20:19] 5.1.2¢ Ja

[04-04-2020 12:52:23 GREE appt net dat hij het oppakt. EXER
[04-04-2020 12:54:20] had ik hem gevraagd- zit hij helemaal in.

[04-04-2020 12:54:30] Over 2 min aangepaste mail in je box

[04-04-2020 13:00:48] Geoliede machine

[04-04-2020 19:43:29]| NEEECII Berichtie vanEEEM(wellicht zelf al gekregen): Er is een KLM kist los gegaan

om 17:30 naar Shanghai

[04-04-2020 19:47:1JENRest van vliegschema voor de week ook bekend. En ik begrijp dat jullie

bezig zijn met ‘emergency lift’ van Defensie. Mooie voortgang. Schriftelijke update morgenavond bij je.

Fijne avond verder

[04-04-2020 20:04:37] EKEMMIEREI Dank voor deze berichten. Jij ook fijne avond! [ERE
[05-04-2020 11:08:38] <bijgevoegd: 00000045-PHOTO-2020-04-05-11-08-38.jpg>

[05-04-2020 11:08:49] ERED

[05-04-2020 17:04:16] <bijgevoegd: 00000047-PHOTO-2020-04-05-17-04-16.jpg>

[05-04-2020 18:08:07] Weekrapportage supply & demand in je mail

[05-04-2020 18:52:28] Dank rj Zie vraag in mail

[05-04-2020 18:53:10] Mooi schema in de NRC?! &

[05-04-2020 18:53:58] Ja, hoe ingewikkeld...

[05-04-2020 21:05:1H.Cbellen? JERE
[05-04-2020 21:05:25] Jal

[06-04-2020 18:29:08] [ERIPAN Kan ik jou bellenJEEES
[06-04-2020 18:29:30] 5.12e Zit in zoom call - over 10 min kan!

[06-04-2020 18:30:06] EHF

[06-04-2020 22:53:00] [IEEE Martin van Rijn heel supportive op TV! Fijn! Ben je tevreden?

Veel gedoe over andere sectoren (VVT) ook in andere programma'’s, draagvlak lijkt me om zsm ook andere

sectoren aan te sluiten op ons bestelsysteem. Morgen afstemming metSEEIE daarover.

[06-04-2020 23:27:29) BEE )a ik zie het net. Hij heeft alleen de info gebruikt die gedeeld kon worden! En ja
andere sectoren ook goed aansluiten. ck

[07-04-2020 17:27:32] 5.1.28 Over kamerbrief mondmaskers:

IEEE verwacht dat de brief vanavond pas laat uit gaat. Wellicht rond 23.00 uur. Wat er dan in de brief

staat is dan een feit. Ook als morgen tijdens het debat er moties worden ingediend, zou VWS ze naast zich neer

kunnen leggen.

[07-04-2020 17:27:39] Zegt communicatie

[07-04-2020 BO me logisch! Kamer kennende komt dan vast nog wel de vraag of ze wel veilig

zijn

[07-04-2020 20:32:58] Morgenvroeg véér 10 reactie / evt aanvulling op jouw adtje.

[07-04-2020 20:39:15]FAFEN Dank. Vanavond call gehad van minister met alle branche organisaties. [Eat er

ook bij. Was goed. RPO

[07-04-2020 20:40:10]

horen datjij er ook bij zat

[07-04-2020 20:42:07] EEE Was te merkenck. Aandacht ging niet uit naar LCH maar vooral naar verschillen

tussen Roaz-zen.

[08-04-2020 08:32:15] AR

https://www.rijksoverheid.nl/binaries/rijksoverheid/documenten/kamerstukken/2020/04/08/kamerbrief-over-sta

nd-van-zaken-covid-19/Kamerbrief+COVID-19+stand+van+zaken.pdf

Dit helpt niet met openen luchtruim China ..

<bijgevoegd: 00000030-PHOTO-2020-04-03-21-51-04.jpg>
Good News and bad News &3

Graag direct contact. Ivm inschakelen Defensie. [EN

Had je daarover al gemaild / heb veel mensen voorgesproken. Blij te

665250



[08-04-2020 08:32:28]
Be

Hebje uiteraard al. Relevant stuk over mondmaskers:

[08-04-2020 08:32:40]
-

Over fit test:

LCH schat de verwachte vraag van FFP2-maskers op dit moment in op ongeveer 4,5 miljoen stuks per week. De

verwachte vraag naar chirurgische maskers is ongeveer 8 miljoen per week.

Het LCH heeft mij laten weten op dit moment 30 miljoen mondmaskers (FFP2) in bestelling te hebben. 1k

benadruk hierbij dat wat besteld is, niet altijd overeenkomt met wat ook geleverd wordt. Alles wat in het

buitenland besteld wordt, moet bovendien via een luchtbrug met vele logistieke schakels naar Nederland

vervoerd worden. Elke stap in deze schakel kost tijd en capaciteit. Er gaat dus tijd overheen voordat een

bestelling in Azié, uiteindelijk wordt uitgeleverd in het opslagcentrum van het LCH, zodat het verspreid kan

worden. Vanwege de schaarste zijn niet alle mondmaskers die beschikbaar komen voorzien van een

CE-certificaat afgegeven door een Europese notified body. Sommige landen hanteren andere testnormen dan

Europa. De Europese Aanbeveling 2020/403 geeft de mogelijkheid om tijdelijk ten behoeve van

zorgmedewerkers niet-CE-gemarkeerde persoonlijke beschermingsmiddelen op de Europese markt

Kenmerk

1671618-203996-PG
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toe te laten, na beoordeling van de essentiéle eisen door de markttoezichthouder. De cruciale parameters

waarop getest wordt, met name het tegenhouden van deeltjes, zijn echter gelijkwaardig, zoals ook de CDC6 en

de Inspectie SZW en 1GJ7 eerder hebben geconcludeerd.
Alle ladingen die binnen komen in het centraal distributiecentrum van het LCH worden getest op kwaliteit. Het

LCH werkt hiervoor samen met Inspectie SZW en het RIVM. Gezien de beperkte voorraden bij verschillende

zorginstellingen wordt een praktische maar betrouwbare test uitgevoerd. De kwaliteitsbeoordelingen zijn

gebaseerd op steekproeven. Het kan dus voorkomen dat een partij mondmaskers bevat die niet aan de gestelde
eisen voldoen. Daarom blijft het belangrijk dat zorginstellingen ook zelf de geleverde mondmaskers beoordelen,

net zoals zij doen als zij zelf hun beschermingsmiddelen inkopen. Verder krijgen alle ontvangers van

mondmaskers instructies over het goed gebruik van de beschermingsmiddelen. Het LCH inventariseert op dit

moment met partners in gehele zorg nieuwe mogelijk schaarse producten als gevolg van het Coronavirus, voor

de komende periode. Ik bepaal op basis hiervan welke hulpmiddelen aan de scope van het LCH moeten worden

toegevoegd.

[08-04-2020 08:35:08] [IEEE Kortom: SZW is erbij gekomen en kan mogelijk gaan vertragen.

Veld heeft urgent FFp2 nodig.
Die liggen inmiddels klaar:

200K goedgekeurd om uit te leveren vanaf vandaag. 500K on hold vanwege fit test. En enkele honderdduizenden

in vliegtuig vandaag waar alle quality en fit testen nog van uitgevoerd moeten worden .

Als we een ‘go’ krijgen kan er dus voor Pasen geleverd worden

[08-04-2020 08:36:42]EEE Voor perspectief: wat er nu dus klaarligt/komt en uitgeleverd kan worden

voor wkd is meer dan we tot dusver hebben uitgeleverd vanuit LcH (ongeveer 500K totaal)

[08-04-2020 08:37:42] EEE olitieke druk nodig dus om nu vrij te geven. Wellicht met SZW aan de

slag komende dagen om samen een ‘nog’ betere instructie oid te maken voor volgende week. Maar nu niet

ophouden

[08-04-2020 08:38:05] 5.1.2¢ ERI duwt’ ook ri van Rijn

[08-04-2020 08:41:33] [EAE Vanochtend even bellen 7ikg
[08-04-2020 08:42:36] EENRond 10 na de stand up? dan heb ik laatste info, je Adtje gecheckt en

stukje update klaar

[08-04-2020 08:45:04] Tegen 10 uur I)

[08-04-2020 10:05:04] Kunnen we nu bellen?

[08-04-2020 10:05:36] 5 min! Ik bel

[08-04-2020 10:48:21] Startdatum van de laatste kolom in jouw staatje is 24 maart, start LCH.

[08-04-2020 12:18:12] Dank 2%

[08-04-2020 13:24:29] komt nu ri VWS om te kijken of hij svz fit test kan achterhalen bij
GMT. We hebben hier nog geen voortgang geboekt/gehoord.Jij wel?
[08-04-2020 13:28:17) [IEE NE: door dit verlies van snelheid en zorgen in de markt creéren we kansen
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voor partijen die wel snel (niet gekeurde) maskers op de markt brengen. Net van Mediq gehoord dat dit aan de

orde begint te komen. Dit is een gevaarlijke situatie voor zowel zorgmedewerkers als voor LCH.(net gehoord dat

Coolblue begin volgende week met maskers in de webshop wil komen)

[08-04-2020 15:29:40] [IEEE HIEE
Ik ben alle koepels aan het aanhaken - beginnend bij Actiz (VT), huisartsen en VGN. Moeten we KNoV

(verloskunde, Kraamzorg) ook meenemen? En GGZ? Meer?

[08-04-2020 15:43:02][EEE Stuur jou net de lijst van deelnemers van gisteravond. Daar zat kraam dacht ik niet

bij. Maar lijkt me wel verstandig EfEq
[08-04-2020 15:43:31

==
|te bellen over inspectie en versturen spullen EE

[10-04-2020 10:42:53]
88 c

Graag zo even tel contact. Wil een paar issues die gisteravond opkwamen even met

je bespreken. [EES
[10-04-2020 12:06:20]

mY
Ben bereikbaar!

[10-04-2020 18:43:20] Concreet besteld zijn door het LCH 45 miljoen chirurgische maskers type

IIR en 62 miljoen FFP2 maskers voor de NL markt

Komende 4 dagen 4 vluchten naar NL met in totaal:

800000 brillen

300 infuuspompen
3.251.000 maskers

60 beademingsmachines

50000 jassen.

Uiteraard nog met vervoer, handling, quality control daarna.

Groet, IEERPL]

[10-04-2020 18:45:47] EEE V uchtschema loopt nu. Grote KLM 747 gaat eind komende week vliegen

(daar zijn er 3 van nodig om schema te maken). Die kan 2 x zoveel volume aan.

[10-04-2020 18:48:03] IEEE Cus: cijfers in nieuwsbrief zijn daadwerkelijk geplaatste orders, die komen

vanaf nu gestaag minimaal 4 x per week aan .

Zou fijn zijn als de ‘dagkoers’ info puur als achtergrond info worden gebruikt met alle onzekerheden die er zijn in

de keten

[11-04-2020 16:37:16]

Fijne Paasdagen!

[11-04-2020 17:23:50]

[11-04-2020 17:26:06]

[11-04-2020 17:26:19]

[11-04-2020 17:26:30]

Weekrapportage supply & demand in je mail.

Ja dank. Stuurde alleen gelijk primaire vragen. Ik begrijp het niet meer EES
Denk dat de regels in de tabel zijn verschoven &) 3

Ik ga kijken , zit niet continu in m'n mail

Alleen continu op telefoon:)

[11-04-2020 17:26:40] Pers heel goed gegaan in Vianen medERED]
[11-04-2020 17:27:03] <bijgevoegd: 00000096-PHOTO-2020-04-11-17-27-03.jpg>

[11-04-2020 17:27:44]fsRPLNDit is zonder de lokatie te noemen?

[11-04-2020 17:28:08] Dat was expliciete opdracht

[11-04-2020 17:28:27] En zonder volle magazijnen

[11-04-2020 17:29:02] Wel een binnnekomende lading op achtergond (toeval)

‘die meteen getest en doorgeleverd wordt’

[11-04-2020 17:29:08] We zien het vanavond op TV

[11-04-2020 17:30:11] Ik kom zo bij je terug over tabel!

[11-04-2020 17:30:55] Gaat mn over verdeelsleutel.

[11-04-2020 17:42:11] Martin ook nog kort op camera hierover begrijp ik.

[11-04-2020 17:42:16] Goed volgens mij

[11-04-2020 17:43:02] Tabel is idd verschoven bij laatste opmaak Communicatie . Ongelooflijk
balen. Ook teken van overbelasting van iedereen.

Stuur het zo opnieuw, hopelijk dan alles duidelijk

[11-04-2020 17:44:48] ERFPLROkido
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[11-04-2020 19:10:1

TE
es00000108-VIDEO-2020-04-11-19-10-17.mp4>

[11-04-2020 19:10:44] onder[EEERiin naam staat LCH dit wordt voor 20.00 journaal nog

aangepast. Verder prima item lijkt mij

[11-04-2020 21:21:45] e

https://www.rijksoverheid.nl/ministeries/ministerie-van-volksgezondheid-welzijn-en-sport/nieuws/2020/04/11/zor

gpartijen-akkoord-met-nieuw-verdeelmodel-beschermingsmiddelen

[12-04-2020 09:58:49] JBEERI Het wordt iets later, 11.45 als dat kan?! [ERED]
[12-04-2020 09:59:10] Ok

[13-04-2020 16:05:50] 16.55 paar talking points bij je , kan nu niet mailen

[13-04-2020 16:11:28] E&E2RHeb 1700 minister, kan het er nog voor?

[13-04-2020 16:50:34] In je mail. Handmatige tabel erbij, zojuist allemaal bij elkaar geraapt. Niet

naar punten en komma'’s kijken, bijgevoegd puur voor jouw gevoel dat we aan het leveren zijn aan Acute zorg en

Care.

[14-04-2020 18:26:43]

[14-04-2020 18:27:20] Nu?

[15-04-2020 14:02:43] Krijg het signaal dat in de kamerbrief van vandaag een verlaging van

kwaliteitsstandaarden wordt gecommuniceerd. Doelstelling is oa sectoren die lagere kwaliteit nodig hebben

beter te bedienen. Weetjij hiervan?
[15-04-2020 14:04:1EER VV o-t voor gevoel van veiligheid van medewerkers en vragen over onze

producten heel genuanceerd worden gecommuniceerd anders boomerrangt het terug

[15-04-2020 14:11:33] ERELRKuUNjij mij gelijk bellen? EE
[15-04-2020 15:10:45] Heb contact met EFS gehad - voldoende?

[15-04-2020 15:18:15] Ben bereikbaar!

[15-04-2020 15:21:22]8FLE |a voldoende

[15-04-2020 15:21:43] Top

[15-04-2020 17:47:59] Wil je nog even bellen mag cijferraportage ? Ben straks minder meer goed
bereikbaar

[15-04-2020 19:17:18] 5.1.2e Nieuwe Rapportage in je mail. Ik stap nu de auto in, mochtje nog willen

bellen over rapportage dan kan dat .

Morgen verder over andere zaken - Nieuwsuur -

opnames begin volgende week gekoppeld aan landing eerste

747 maandag.Blij dat ons idee toch doorgaat!Jij had EEE al gevraagd, wij briefen haar vrijdag iom VWS uiteraard

- Vraagprognosemodel : nieuwe cijfers van verloop ziekte, IC bedden etc. We willen graag 2 scenario’s metje
bespreken voor inkoop targets. Even bespreken hoeje dat zou willen doen

[15-04-2020 19:20:33] 5.1.2e

https://www.telegraaf.nl/nieuws/1039078788/noodkreet-verloskundigen-wij-willen-bescherming

Morgen de verloskundigen-koepel bellen?

[15-04-2020 19:20:43] Bellen we morgen
- kunnen we aansluiten !

[15-04-2020 19:29:32] ké. Dank voor nieuwe tabellen. Heb die aan ministers gestuurd. Spreekje morgen
in Bleiswijk

[15-04-2020 19:29:50] Ok!

[17-04-2020 08:59:00] Hi [EEEEIKomjijvanmiddag toevallig nog naar Leusden voor

weekafsluiting en gesprek met BCG over vraagmodel? Dan zouden we ook even over communicatie kunnen

doorpraten - ik ben een stukje verder in mijn denken hierover . Anders graag telefonisch even.

Succes met Coolblue.

Groet, BEER

[17-04-2020 09:27:46] Weet nog niet of ik Leusden haal. Dus bellen eind ochtend alvast [JI
[17-04-2020 09:30:53] Vandaag ook spreken over rechtspersoon. Denk zelf aan zsm een Stichting zonder

winstdoelstelling. JERE

[17-04-2020 09:57:05]

LOt-C etc.

[17-04-2020 09:59:20] 5.1.2e Hot topic vanuit LOT-C: vragen om spullen vanuit politie,

uitvaartverzorgers etc.

Pragmatisch insteken - als het spullen zijn die wij kunnen sourcen en niet ten koste gaan van de zorg wel

Kunnen wij vanavond nog even bellen? EES

oe

Vanaf 12.45 bereikbaar - tot die tijd in tel calls met koepels, inspectie,



opstarten? Of eerst alles netjes regelen via regeling ‘scope uitbreiding?

[17-04-2020 19:24:34] | EEE communicatie was bezig met het maken van een lijst van ‘mensen die

betrokken zijn bij LCH'". Niet zeker voor wie - Martin?

Ik heb gezegd dat we dit volgende week even heel goed moeten oppakken - het LCH verhaal. Dus als jij iets hoort

over ‘een lijst’ die ik heb tegen gehouden dan is dit de achtergrond.

[17-04-2020 19:29:00] IEE en ik begreep net dat Nieuwsuur wordt doorgeschoven, op z'n vroegst 2e

helft komende week. Wrsch andere insteekBEG wrsch ook niet als ‘talking head’.

BE hierover geinformeerd.

[17-04-2020 19:29:22] [EEE Fiin wkd 13

[17-04-2020 19:46:43] FEET Lijst is voor antwoord op Volkskrant vragen die vanavond moeten worden

beantwoord

[17-04-2020 20:14:46] VK antwoorden zijn gegeven!

[17-04-2020 20:30:07] In je mail- volgens mij hebben we precies geantwoord zoals afgesproken.

[17-04-2020 20:31:05] De antwoorden zoals die naar jou zijn verstuurd doo IEE
zijn de antwoorden die door LCH/VWS team zijn gemaakt.

[17-04-2020 20:31:18] Onnodig om daar zo op te reageren

[17-04-2020 20:35:48] Wil je nog bellen?

[17-04-2020 20:37:41 ]EAFLY Ja even bellen

[18-04-2020 07:21:54] In het mondiale gevecht om mondkapjes heeft Nederland al een paar

ronden verloren

https://www.volkskrant.nl/a-b3bd0232

[18-04-2020 07:26:57] 5.1.2 Net te laat met pro-actief verhaal naar buiten brengen. Dit wkd comm

strategie versnelken
- hoe deze week naar buiten.?

[18-04-2020 07:36:32]IEEheb hier geen regie over kunnen voeren deze week, dat was mijn
frustratie.

[18-04-2020 07:36:40] [ERE Straks even bellen?

[18-04-2020 10:09:18] bijgevoegd: 00000150 cf>
5.1.2

[18-04-2020 10:11:06] Ik stuur jou de info over Zij heeft ook jouw gegevens.

Afspraak gemaakt: samen een verhaal maken en 1 communicatie strategie. Minister steunt dit ook. SuccesERESN
[18-04-2020 10:24:19] Helemaal top. Net ook strakgetrokken met het team.

[18-04-2020 10:26:59] Einde dag update, dan moeten we een heel eind zijn

[18-04-2020 10:27:14] En rond 17 de weekrapportage cijfers

[18-04-2020 10:27:54] FR FL

[18-04-2020 17:31:21] iiferrapportage in de mail.

Vanavond communicatie call met alle betrokkenen. Loopt goed nu

[18-04-2020 17:40:02] Dankje wel. Ik ga ernaar kijken JE
[18-04-2020 17:40:36] Fijn jullie samen met verhaal/plan komen! ck

[18-04-2020 18:06:27] Kan ik jou bellen over de cijfers?fEEg
[18-04-2020 18:19:56] a - ben bereikbaar

[18-04-2020 21:19:54] DEF rapportage in je mail. Cijfers klopten, maar uitleg is verbeterd,

onderaan bij chirurgische maskers onder kopje 5. Dubbele administratieve fout waardoor cumulatief aantal en

aantal in bestelling moest worden aangepast.

We zullen zorgen dat cijfers die in de nieuwsbrief naar buiten gaan geen vragen oproepen

[18-04-2020 21 27:47) [EEE Dank. Inmiddels aan ministers gestuurd. Is het mogelijk voor woensdagmiddag nog

een vooruitblik te krijgen voor de drie weken hierna? gis

[18-04-2020 21:28:03] Ga ik aan werken!

[18-04-2020 21:28:21] Stuk over inkoop strategie komt ook vanavond of morgenvroeg

[18-04-2020 21:34:27] Jouw dag is te lang. Stel voor: schenk een wijntje in. © En blik terug op een lange
maar succesvolle dag! Ik ben heel blij met jouw inzet én betrokkenheid! dankje wel £%

[18-04-2020 21:34:59] fijn te horen. Ga ik doen

[18-04-2020 21:35:05] Jij ook fijne avond

[20-04-2020 19:40:471AFLE Kan ik jou bellen? JERE

[20-04-2020 20:20:22] Ik ben eraan het werken en laatje om uiterlijk 22 uur horen hoe ver ik sta.
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Ik ga het stuk 'herschrijven’ met daarin de antwoorden die gezocht worden

[20-04-2020 20:40:00] Oké ck

[20-04-2020 22:44:50] In je mail. Heb hem echt volledig moeten herschrijven ..

[20-04-2020 22:47:15] Dit is het maximale wat ik kan vertellen - meer is er niet.

Voel me alleen wat oncomfortabel met het stuk over de niet kloppende cijfers. Het was gewoon een

administratieve fout in een opstartende organisatie waar we excel bestanden gebruiken en allerlei orders uit het

(VWS(®) verleden er niet goed ingezet zijn ...

[20-04-2020 22:48:08] [IEEE Ben tussendoor een aantal keren gebeld door EfERdie met van Rijn zat

over internationale leveringen van handschoenen - vandaar enige vertraging (J &)
[20-04-2020 23:02:46 | EEE <n je hier verder mee - als ik morgenvroeg nog iets moet doen dan hoor

ik het graag, volle agenda

[20-04-2020 23:26:39] IEEE: cijfers zijn dus uit de rapportage van zaterdag
- een rapportage

vandaag had geen zin zoals afgesproken

[21-04-2020 07:03:43] |[EEEEEEIID ank je wel. Heldere tekst. Is na gister het aantal orders inmiddels al niet

weer hoger. Dan nemen we dat op in de brief. Verdwijnt ook het ongemak ££

[21-04-2020 07:07:43] 5.1.2e Ik ga checken

[21-04-2020 07:14:24] E88 Dank. Er zijn veel nieuwe orders geplaatst. [JE]
[21-04-2020 07:16:25] 51.2e Really 22 moet even uitzoeken hoe dit dan weer aansluit bij eerder

genoemde getallen

[21-04-2020 09:00:1 Bo sie [3 zijn sinds zaterdag middag geen extra orders voor chirurgische
maskers ingeboekt. Dus we kunnen de ordercijfers voor chirurgische maskers in de kamerbrief niet ophogen.
We gaan vandaag werken aan de nieuwe rapportage einde middag, daar zullen op de andere categorieén wel

verhoging in orders te zien zijn

21-04-2020 09:03:44J EEEZII De tekst zoals nu in brief kan wat mij betreft prima.
Ik heb nog een omissie in de tekst ontdekt: in het stuk over orders etc, beginnend met ‘het LCH heeft zaterdag ..."

mist het woord ‘handschoenen’ bij de 70 miljoen in de tekst

[21-04-2020 09:04:29] [IEEE ga nu meetings in, kan ik het loslaten of wordt er nog iets verwacht

vanochtend?

[21-04-2020 09:06:26] Kun jij dat nog in de bijlage zetten. Dat kan ik niet. Daarna ga ik het doorsturen. [Eg
[21-04-2020 09:10:12] Laat anders maar. Ik gebruik de mailtekst wel IES
[21-04-2020 09:10:24] 51.2¢ Komt er aan nu

[21-04-2020 09:46:56] [ERFLRVolgens ons zijn er gister 12min chirurgische maskers besteld.

[21-04-2020 09:47:23] Klopt maar nog niet geheel in onze systemen

[21-04-2020 09:47:33] Dus komt vanmiddag in up to date overzicht

[21-04-2020 09:54:22] BREE Brieftekst was daarmee wat makkelijker geworden

[21-04-2020 10:25:22] EEO heeft mij net weer gebeld met vragen over de kamerbrief- heb

geantwoord. Zij schrijven m af.

Haar vraag is om dinsdag en vrijdag voor 11 uur cijferraportages aan te gaan leveren. Dat betekent voor ons ma

en dond avond bij jou. Ga ik hier uitzoeken en integralen.

Complicerende factor zijn feestdagen elke week komende weken dus wellicht andere kamertijden. Ze laat me

weten als dit helder is. Dus wellicht volgende week een andere dag.

[21-04-2020 ro

a
kan ik niet werken. Ik maak met jou afspraken over rapportages en het

ritme. Krijg eerst vial te horen dat 2 x genoeg is en nu viaFEEdat het andere dagen moeten zijn. En

zelf had ik die complicatie ook al bedacht! Je mag iedereen die een idee heeft naar mij verwijzen. Ik maak de

afspraken met jou. EEE

[21-04-2020 10:41:19]

[21-04-2020 10:42:53] FR

[21-04-2020 10:54:34]

[21-04-2020 17:19:34]

[21-04-2020 17:20:39]

[21-04-2020 17:20:46]

[21-04-2020 17:28:18]

[21-04-2020 17:28:51]

Even bellen zo pls - ik zit in call

Ik ben bereikbaar! Beljijme als jij kan?

Heb de mails nog niet gezien?

Krijg ze nu binnen

Cijfers in je mail

Graag je reactie daarop

Ik ben met inbox team de 4 mails aan het doorspitten - hoop over half



uurtje analyse en antwoord

[21-04-2020 18:19:46][EEEe 4 mails helemaal doorgespit. Komen van 1 persoon ( binnen 1 dag 4 x

)Men rechtstreeks door naar GL)!!! En alles vanuit LCH supercorrect beantwoord

[21-04-2020 18:21:04] Proof wat mij betreft van de last die LCH heeft van dit soort partijen

[21-04-2020 18:27:01] [EEL Je bedoelt toch niet[IEEEwant die is van VWS

[21-04-2020 18:28:33] Nee ©)! Va 2e die vanuit verschilende bedrijfjes mailt

[21-04-2020 18:28:43] Dat GL zich hiervoor leent

[21-04-2020 18:35:30] [ERE Heb dit nu ook als verzuchting gemeld &

[21-04-2020 21:22:05] |NEEECIFiin als jij morgen rustig aan [JEXEZIlkunt vragen hoe het staat met de

media exposure deze week -

geen negatieve emotie svp in relatie leggen, het team staat erg onder druk. Ik wil

graag voortbouwen op positieve energie van weekend, dan nu wel doorpakken. Thx

[21-04-2020 21:32:25] [EEE 1k ben het toppunt van positieve energie & &

[21-04-2020 21:33:00] Ha ha , klopt! Needless to say dus

[22-04-2020 20:33:52]fERFLRSorry, gesprekken liepen uit. Nog even bellen?

[22-04-2020 20:34:32] Alles op mail beantwoord - alleen comm niet - hoeft wat mij betreft niet

meer vanavond (tenzij voor jouw wel)

[22-04-2020 20:34:55]

[22-04-2020 20:39:53]

[22-04-2020 20:40:02]

[24-04-2020 14:07:55]

[24-04-2020 14:08:11]

[24-04-2020 14:08:32]

[24-04-2020 14:45:37] Kijk svp naar mail over Baudet die ik nu net stuurde. [ERE
[24-04-2020 14:46:19] 5.1.2e zodra call klaar is - kan niet tegelijk

[24-04-2020 14:46:32]8 Snap ik &)

Zien / horen elkaar morgen ook in werkoverleg
SRPLEPrima. Probeer er morgen om 14.00 uur te zijn voor overleg met jou enfEEROké?

Primal

Enig idee hoe ik mijn microfoon aanzet?

Gelukt

E©

[24-04-2020 15:07:53] 5.1.2e Baudet ook even metEREgbesproken, samen hele dag mee bezig

geweest.

OK met lijn in mail!

[26-04-2020 12:06:00] 5.1.2e Fyi: einde middag kleine notitie in je mail over stand van zaken aansluiting

koepels en uitvoeringsvragen - denk ook handig voor info aan Martin voor Jinek dinsdag.

[26-04-2020 ad

2:
Wh &%

[26-04-2020 12:07:51] Kijkjij dit weekend ook nog naar het stuk over de communicatie strategie, dat ik

stuurde?

[26-04-2020 12:09:04] Done

[26-04-2020 19:16:45] Notitie over koepels verstuurd aan

[27-04-2020 11:05:14] buiten verzoek

buiten verzoek

[27-04-2020 11:21:48] buiten verzoek

buiten verzoek

[27-04-2020 11:22:13]

[27-04-2020 11:22:27] .
LEICURTIEELS

[27-04-2020 11:23:07]

[27-04-2020 11:23:57]

[28-04-2020 20:19:28]

[29-04-2020 16:07:56]

[29-04-2020 16:08:19]

[29-04-2020 16:08:42]

[29-04-2020 16:08:51] [REIN Oké

[29-04-2020 16:32:23]

EENin mijn vrijdag call. Zijn baas isEESREL]

Die zouden we eigenlijk even moeten spreken (voor vrijdag)

[29-04-2020 17:36:09] EXEEEEDs elt voor gesprek met zijn 4-ten: hij en ERE en ik. In Leusden. Kan dat

vrijdag om 12 uur. Ik ben de middag al in Leusden [IFY

Kan ik je nog bellen? i

Nog kortlevende napraten?
Kort even napraten

Ja! Zou je me met app kunnen bellen - iets geks met mijn tel
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[30-04-2020 11:08:41]

Logistieke uitdaging - vollopend magazijn in China, alle hens aan dek om spullen naar Nld te krijgen nodig

[30-04-2020 11:39:59] Begrijp datje al rechtstreeks

CR
igesproken bent vanochtend

[30-04-2020 11:41:51] Kennen jullie de aanleiding voor de fuss?

[30-04-2020 11:56:27)[EEEA \gemeen neg sentiment over Nederland (in rijtje met USAGE) zegt REY
niets specifieks over LCH

[30-04-2020 12:08:21] [ike]

[30-04-2020 12:15:03]
1.2a

[30-04-2020 12:16:39] [ERIE Gaan we al doen. (&

[30-04-2020 12:16:58]

[30-04-2020 12:17:30] Probleem van de dag - hoefje niets mee

[30-04-2020 12:18:27] doen het goed!

[30-04-2020 12:18:50]]ERFLR]s het toestel helemaal leeg gebleven of zaten de jassen er wel in?

[30-04-2020 12:19:16] Leeg - jassen zaten in ander vliegtuig afgelopen dag

[30-04-2020 12:19:27] Alle LCH is eraf gehaald vandaag

[30-04-2020 12:19:42] Nogmaals - niets mee doen, zijn wij uiteraard mee bezig

[30-04-2020 12:20:09]RFLEMinister vraagt of het toestel leeg was!

[30-04-2020 12:20:42] Alle LcH is eraf, weet niet zeker of er iets anders bij zat - zal even checken

[30-04-2020 12:21:59] Zat wat commerciéle vracht bij die wel is meegegaan

[30-04-2020 12:22:21] Ik hoop dat we zsm niet meer op dagbasis en vliegtuigbasis hoeven te

rapporteren..

[30-04-2020 12:22:51] Die fluctuaties en dagelijkse verstoringen zullen blijven

[30-04-2020 12:24:22]

[30-04-2020 12:30:24]

[30-04-2020 12:30:40] fEFLH Stuurde dit net minister JERE

[30-04-2020 13:32:35]

[30-04-2020 13:32:42] bijgevoegd: 00000262-VIDEO-2020-04-30-13-32-42.mp4>

[30-04-2020 13:33:02] Zie file van alles en iedereen richting vliegveld Shanghai!

[30-04-2020 13:33:31] bijgevoegd: 00000264-VIDEO-2020-04-30-13-33-31.mp4>

[30-04-2020 13:33:44] En onze jassen staan in deze file richting ons warehouse

[30-04-2020 13:34:12]

Heb ik net ook aanfeRFESgezegd

[30-04-2020 13:34:23] 5.1.2e Was dagkoers voor jou!

[30-04-2020 13:39:14] Zo even bellen hierover FREY
[01-05-2020 07:26:40] 5.1.2e

https://nos.nl/artikel/2332349-naamswijziging-nederlandse-taipei-office-zet-relatie-met-china-op-scherp.html

"Op sociale media en in de staatsmedia circuleren oproepen om Nederlandse producten te boycotten en de

levering van medische hulpmiddelen aan ons land in deze coronacrisis 'te heroverwegen’, al lijkt opschorting
daarvan volgens analisten onwaarschijnlijk."

[01-05-2020 07:39:02] | EEE Anost bij zorgpersoneel, 'mede door tekort beschermende middelen'

https://nos.nl/I/2332364
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[01-05-2020 11:16:20] Gemist spraakgesprek

[01-05-2020 11:16:45] Na met Distributie te hebben overlegd. We zitten nu in week 18.

Gebasseerd op vanaf week 21 8 extra vliegtuigen in te zetten voor enkele weken datje gradueel afbouwt over de

volgende weken. Beschikbaar in Vianen per week:

-wk 19> 13M

-wk20>11M

-wk 21> 16M

-wk 22 > 28M

-wk 23 > 50M en verder..

2

Laat weten als er nog vragen zijn, succes!

[01-05-2020 1734 EEE oor net dat onze meeting met LOT-C vanmiddag om 12 uur niet

doorgaat. En dat ze nu in Den Haag zijn om verschillende scenario’s te bespreken medEREY]Zitjij daar bij?

[01-05-2020 11:24:44] Gemist spraakgesprek

[05-05-2020 14:22:26] <bijgevoegd: 00000275-PHOTO-2020-05-05-14-22-26.jpg>

[05-05-2020 14:40:56] ERIN Graag gedaan! Samenwerking met jou was een voorrecht!JeREe

Buiten reikwijdte
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[27-03-2020 09:33:56]| Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld.

Niemand buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[27-03-2020 09:33:sel IEE EE iis mijn app telefoon @1Ik zou met jou en en call om 10 uur

hebben. Wordt die vervangen door een call met jou e m 11 uur

i
zijn het 2 gesprekken?

[27-03-2020 09:51:46] ld Beste) 1 worl
[27-03-2020 10:02:55]

[27-03-2020 12:06:18] EEE Pittig gesprek gehad met{EREheb hem

niet kunnen overtuigen. Vanmiddag is overleg met Nederlandse Vereniging Ziekenhuisapothekers. Wij hebben

afgesproken daarna nog even contact te hebben.

[27-03-2020 12:33:43] [EEE Dt had ik gister ook. &Houd mij maar even aangesloten na jullie overleg.
Dan ga ik van mijn kant ook weer beweging proberen te organiseer. i2512
[27-03-2020 12:42:16)[EE <b net met Brocacef (zit al in Leusden) gesproken: die willen

ook graag een landelijke aanpak. Gaan ze ook tegen Nederlandse Vereniging ziekenhuisapothekers vertellen.

Heb ok opgeroepen om met zijn concollega’s te overeenstemming te komen.

[27-03-2020 12:53:04] Prima. Goed dat ik het weet. Soms helpt het om klein te beginnen met bijv 3

evidente knellende geneesmiddelen

[27-03-2020 14:37:45]

vanmiddag. fi

[27-03-2020 14:39:42] Prima, weet niet zeker overigens of deze doorgaat.

[27-03-2020 14:46:12] 5.1. buiten verzoek

bij JEEEs uit aan bij conference call

[27-03-2020 14:50:15] 5.1.2e buiten verzoek

buiten verzoek

[27-03-2020 14:51:07] 5.1.2 5.1. buiten verzoek

buiten verzoek

[27-03-2020 14:51:42] 5.1.2e

27-03-2020 14:52:48
b

buiten verzoek

5.1.2e buiten verzoek

[27-03-2020 14:52:57] 1 ij misschien ook?

[27-03-2020 14:53:30] Hopen dat we tegen die tijd wat meer op orde zijn. En nee daar ben ik niet.

[27-03-2020 14:54:56] Je maakt de indruk helemaal in control te zijn.

[27-03-2020 15:12:14]

[27-03-2020 18:50:58]

jij?

[27-03-2020 19:03:27]

[27-03-2020 20:04:54]

[27-03-2020 20:06:20]

[28-03-2020 12:00:03] <bijgevoegd: 00000024 [IEEE
[28-03-2020 17:52:20] Dag allen, vanochtend afgesproken dat we eerst helderheid

hebben over maskers en dan definitief naar buiten met communicatie. [Enog even gesproken: idd zo doen we

het, ook iom VWS. Onrust kanaliseren. We weten nog niet alles. Helaas is onderstaande bericht geving door

Bernhoven uitgedaan. Dat betekent dat wij niet anders dan ook moeten communiceren in onze huizen en RoAZ.

Ik wil dat graag even met jullie afstemmen .

Het lijkt mij goed dat we morgen even bellen. Wanneer kun

Oké. Rond 10 uur?

11.30 uur?

“Bernhoven heeft dit aan alle medewerkers gecommuniceerd:

Veiligheid Chinese FFP2 maskers?

Afgelopen weekend zijn er FFP2 maskers aan ons geleverd die bij nader onderzoek mogelijk niet aan de

veiligheidsstandaarden voldoen. Het gaat om de zogenaamde KN95-maskers uit China, die je op dit filmpje ziet.

De maskers zijn via het ministerie van VWS aan ons verstrekt. Volgens rapporten van het ministerie van VWS zijn
deze maskers veilig. Een rapport van een extern onderzoeksbureau dat is verstrekt door het Amphia Ziekenhuis

spreekt dat nu tegen. Een definitieve uitspraak hierover volgt nog. De maskers zijn van maandag 23 maart tot en

met vrijdag 27 maart gebruikt. We weten niet zeker dat de maskers onveilig zijn. Maar we nemen het zekere voor
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het onzekere en daarom zijn gisteren alle maskers op elke afdeling weggehaald. We begrijpen dat dit onrust

veroorzaakt in huis en veel vragen oproept. Duidelijkheid over de kwaliteit van de maskers is zeer belangrijk en

we hopen dat het ministerie van VWS deze spoedig geeft.

Bij klachten, mogelijk om je te laten testen!

Hebje tijdensje dienst dit masker gebruikt en ontwikkelje in de daaropvolgende 14 dagen (tot en met 10 april)
klachten (hoesten en/of neusverkouden en/of koorts)? Neem dan contact op met Bernhoven Vitaal, T2010. Dat

kan van 08.00 - 19.00 uur.Je kuntje dan laten testen op COVID-19. Alsje geen klachten hebt, is testen niet zinvol.

Maar ben je ongerust en wilje daarover praten? Ook dan ben je van harte welkom om contact op te nemen met

Vitaal.”

[28-03-2020 17:56:16] U hebt dit bericht verwijderd.

[28-03-2020 18:01:14] Ministers zijn inmiddels geinformeerd en er is contact met de nos. EEEd
[28-03-2020 18:13:32] 5.1.2e <bijgevoegd: 00000028-PHOTO-2020-03-28-18-13-32.jpg>

[28-03-2020 18:20:39] Ziet er Chinees uit &

[28-03-2020 18:22:02]

helaas niet lezen.

[28-03-2020 19:46:30] IEE EE hebt toch heel scherp dat dit niet door het

consortium is geleverd, maar dat was de vWs/ErasmusMCJERESdeal. Voor mij overigens de reden/aanleiding
van het consortium.

[28-03-2020 10.47.01][EEKapjes zijn 23 maart geleverd, toen had consortium nog geen

bestelling binnen.

[28-03-2020 20:33:57]

kwaliteitscontrole uitgevoerd

[28-03-2020 20:37:08] Zal jou straks de richtlijn mbt standaarden mondkapjes sturen waarin meer

ruimte zit dan nu door LCH wordt gehanteerd. Wat is jouw mail adres?

Dus kan het

Jazeker. Dat heb ik scherp. VWS weet dat ook. Er is hier geen

[28-03-2020 20:38:23] 5.1.2¢ Ik ken die [BEES Dank je

[28-03-2020 20:39:34] 5.1.2e Volstrekte paniek in alle ziekenhuizen. Bij mij worden alle

mondkapjes teruggehaald. Emotionele reacties van leidinggevenden en verpleegkundigen. Dit is heel heftig.

[28-03-2020 20:41:35] Dat is inderdaad heftig ©

[28-03-2020 23:27:16]

[31-03-2020 20:12:43]

[31-03-2020 20:18:46]

[05-04-2020 08:50:57]

[05-04-2020 08:51:23]

[05-04-2020 09:19:17]

tel contact. Rond 11?

[05-04-2020 09:20:03]

[07-04-2020 20:39:44] lil Kan ik nog even bellen? [JERETSN
[07-04-2020 22:05:48]

[10-04-2020 07:40:23]

<bijgevoegd: 00000041-PHOTO-2020-04-05-08-50-57.jpg>

En, is de bestuurder tevreden? Nog even overleg nodig?

[10-04-2020 09:07:59] ah andaag even bellen?

[10-04-2020 09:19:00] Prima. Ik zit nu in een teams meeting. Om 10 uur?

[10-04-2020 09:19:57]

[10-04-2020 09:51:47]

[16-04-2020 10:05:43]

verzoek.

[18-04-2020 07:25:08]

[18-04-2020 07:30:52]

[20-04-2020 16:28:58]

berichtgeving over de 747!

[20-04-2020 16:30:50]

‘toezichthouders’

Het wordt iets later. 10.15 uur?

Afgestemd metIEEE:«oord met je

Heel vervelend stuk in Volkskrant

Kunnen we even bellen?

De dag begon vandaag beter dan zaterdag: mooie

Morgen 7 uur heb ik weer de wekelijkse call van

en ik) met directie LeH. IEE 0 den het waarderenals jij

a probeerje te bellen, maarje bent vastin overleg. [EES
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weer een keer aansluit. Zou dat lukken?|EES
[20-04-2020 16:48:18] In principe ja. Bel me maar in. JERE
[20-04-2020 16:48:57] Werkje ook met TEAMS - dan krijg je daar een uitnodiging

voor,,.,

[20-04-2020 17:06:51] Kunnen we vanavond even bellen?

[20-04-2020 17:09:15] Ja ik heb Teams en ja we kunnen vanavond bellen. FREY
[20-04-2020 17:09:43] CRE Hoe laat schikt jou?

[20-04-2020 17:13:23]

[20-04-2020 17:14:15]

[20-04-2020 17:14:40]

[21-04-2020 18:58:19]

Dan graag om 20.30 uur. Okay?

had je nog een uitnodiging ontvangen voor Teams

vergeten is dat te doen..

[21-04-2020 18:59:09] Wat is je mailadres?

[24-04-2020 19:15:06]
)

buiten verzoek

buiten verzoek

[24-04-2020 19:15:54] buiten verzoek

buiten verzoek

[24-04-2020 19:17:06] Net overigens met SERRLES gesproken: het was weer een

enerverende dag met politiek gevoelige leads. VWS op zijn slechts, geloof ik.

[24-04-2020 20:32:49] 5.1.2e buiten verzoek

buiten verzoek

[24-04-2020 20:35:39] 51.2e buiten verzoek

5.1.2e ten verzoek

[24-04-2020 20:37:34] 5.1.2¢ Elke organisatie kent zijn eigen drukmakerij &

[24-04-2020 20:43:07] heeft zeker genoten van jouw inbreng.

[24-04-2020 20:43:42]
|

Maar komt het ooit nog goed met VWS; jarenlang een goed

geleid ministerie.

[24-04-2020 20:45:58] 1k geef deze weken gratis leiderschapsadviezen

[25-04-2020 15:25:31] buiten verzoek

buiten verzoek

[25-04-2020 15:25:47]
210¢

[25-04-2020 15:26:59]
-

5.1.2e buiten verzoek

buiten verzoek

6-04-2020 10:16:
16: <bijgevoegd: 00000079-PHOT0-2020-04-26-10-16-31,jpg>

[26-04-2020 10:17:58]
5.1.2ize

Misschien moet de Arbeidsinspectie eens gaan kijken bij

[26-04-2020 10:40:32] buiten ver.
5-1-2

[26-04-2020 10:43:19] 1.2 VIC RET pAT-1 8

5.1.2e

buiten verzoek

J

[26-04-2020 10:51:01] ah

512¢  buiten verzoek

[26-04-2020 10:51:42] buiten verzoek

[26-04-2020 10:52:43]

[26-04-2020 10:53:17] 512e buiten verzoek

[29-04-2020 07:57:54] SPLHik weet datje het niet wil horen, maar, ik vind dat ik het

je toch niet melden: ik maak me zorgen over toename bestellingen, bestellijnen en voorraden. Dit moeten we

echt onder ogen zien - hoe politiek contra-intuitief dit ook is.

[29-04-2020 09:44:31] Vandaag even bellen? BEE]
[29-04-2020 09:45:43] Graag. Rond 12.30 uur?



[29-04-2020 12:18:06]

[29-04-2020 12:36:55]

[29-04-2020 12:37:24]

[29-04-2020 12:37:31]

[29-04-2020 12:46:28]

[29-04-2020 12:46:59]

[29-04-2020 12:48:21] Call net weer gecanceld Dus het kan weer

[29-04-2020 12:52:29] Krijg steedsje voicemail

[29-04-2020 13:42:32] Bel me op andere nummer SEL

[29-04-2020 21:11:47] buiten ver;  5.1.2e

[29-04-2020 21:15:19] LR oek

Japrima ©
Schikt het om te bellen RE

Ik bel je over 10 min.

Sorry. Moet iets later worden. Had niet gezien dat ik in een call zit &)

Okay

buiten verzoek

[29-04-2020 21:16:04] buiten verzoek

[29-04-2020 21:42:22] buiten verzoek

buiten verzoek

[29-04-2020 21:43:07]

[30-04-2020 15:01:41] Tevreden, [EER over de kamerbriefing?

[30-04-2020 15:28:42] Ze hebben het goed gedaan. kVraagstuk van voorzien van rest van de zorg,

de preventieve vraag, lag wel duidelijk op tafel.

[02-05-2020 10:54:42]

zit met hemin ....

Tuurlijk.

[02-05-2020 11:21:08] Nog even een aanvulling: niet heer EEE
EEE ceed, maargiaheeft een mail van an dat VWS garant staat.

[02-05-2020 11:22:03] Helder. Ben al me bellen,|

[02-05-2020 12:18:53] 5.1.2e gesproken. Geadviseerd contact te leggen met Lumc en met

BEER dat gister al geprobeerd, maar lukte niet. Gaat hij weer doen. Mijn veronderstelling is dat er

wat ruis in de communicatie zat. En die moet je samen eerst verhelderen. Verder verteld datjij een mailtje van

EE gelijk hebt doorgestuurd naar Rotterdam. Net zoals zij zelf ook veel mailtjes doorstuurden. Dat is dus

geen issue. ERED]

[02-05-2020 PERE 0 sie |Ik ben in het begin van de crisis een keer op een

zondagmiddag in LUMC geweest vanwege NFU. Toen heeft in mijn aanwezigheid ENE tegenEESgezegd:
betaal maar. Mag ik nu ook onder ede gehoord worden?

[02-05-2020 12:39:28] Berichtje van

[02-05-2020 12:39:58] Dank voorje interventie

[03-05-2020 09:38:07]

[03-05-2020 09:40:08] heeft nog niets gehoord van

5.1.2e Wel heeft Martin van Rijn en passant iets gemeld aan Boosheid bij LUMC is nog

groot.

[04-05-2020 19:28:26] 1.2 6.1.2e, verze

e

eha verzoek

[04-05-2020 19:50:34] buiten verzoek 51.2e

[04-05-2020 19:52:04] buiten verzoek

buiten verzoek

[04-05-2020 19:53:51] buiten verzoek

buiten verzoek

[04-05-2020 19:56:55] Sorry, dan was ik te snel. Maar ja, me!

je ook voor een voldongen feit geplaatst en dat is best goed gegaan. Maar ik begrijp: n

[04-05-2020 19:57:19]
2

<bijgevoegd: 00000120

[06-05-2020 16:08:07]
©

Ik begrijp datJEfETookjouw goedkeuring heeft?
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[06-05-2020 17:24:09 | EEE = Hij lijkt mij een goede man. Wilje vanavond er nog wel even over bellen.

5.1.2e

[06-05-2020 17:32:43] A. Prima, na 8 uur dan. Want zit de hele tijd in overleg.

[06-05-2020 17:33:54

[06-05-2020 20:11:51 Zat nog even vast. Geef maar aan hoe laat het schikt | ERE
[08-05-2020 19:56:09] Wasje vandaag op LCH, aandachtspunten voor mij?

[08-05-2020 20:37:21] Ja was bij LCH. JERS lekker a d slag gegaan EE mooi in control. Hij is

mooi rustig! Gezegd ook met terugblik op Kamerdebat ,dat er nog meer maskers/handschoenen moeten worden

besteld. Dat ik komende week probeer een einde te maken aan alle nieuwe leads. Aanlevering pakketjes aan

nieuwe groep in de zorg, zoals mantelzorgers is nog een ding. Paar tegenslagen in afkeuren partijen en mogelijk

tijdelijk gebrek a handschoenenFREY
[08-05-2020 20:38:33]

[08-05-2020 20:40:10]

In mijn ziekenhuis weigert men kapjes net slechte fit..

Kan ik verder nog iets doen? Ik voel noodzaak om te zoeken

naar permanente vervanging Maar ligt mogelijk meer op jouw pad om dat te doen?

[08-05-2020 20:41:56] We zijn vandaag nog niet toegekomen aan tot hoe lang doorgaan en hoe

ziet het erna uit. Dat moet eerst wat scherper. Dan weten we wat we moeten zoeken [REY
[08-05-2020 20:42:42] fkeuring van kapjes gaan over de (niet goede) fit

[08-05-2020 20:44:43] Onrust in mijn huizen over voorbereiding voor najaar. Hoe

bereiden we ons voor op de nieuwe golf COVID patiénten?

[08-05-2020 20:44:57] Wat meer rust op VWS?

[08-05-2020 20:47:32] Die voorbereiding betreft wat mij betreft in ieder geval: voldoende PBM !

[08-05-2020 20:48:06] En VWS is nog niet rustig &

[08-05-2020 20:50:01]

[08-05-2020 20:50:38]

[09-05-2020 07:12:18]

niet op orde’ werd als argument gegeven.

[09-05-2020 07:31:37 HebiEShog niet gesproken, maar hem kennende vermoed

ik dat VWS op zoek mag naar nieuwe leiding LCH. Het wordt weer een onrustige zaterdag.

[09-05-2020 07:35:28] 1k zal het even checken bij EE die met hem sprak SE
[09-05-2020 07:42:03] En dit is overigens geen onderwerp om over te escaleren. Dan gaan we dit

oplossen/wel regelen

[09-05-2020 07:44:04] Tuurlijk niet, [ERE we gaan dit regelen. Ik merk bij mezelf

ook wel enige vermoeidheid. Er wordt wel heel veel deemoedigheid gevraagd.
[09-05-2020 oz:s620 | EEGelukkig is heel relaxted hieronder - krijg net een

berichtje.

[09-05-2020 07:56:39] Blijkbaar ken ik hem toch minder goed

[09-05-2020 08:54:58] Ik ben druk bezig metfiESen de anderen om aan de voorkant van het

verhaal te komen en daarmee in de komende week pro actief naar buiten te gaan! &

[09-05-2020 09:02:1IEE iin vertrouwen hierin is weg. Krijg het gevoel dat we ons

inzetten voor iets waar we ons voor moeten schamen.

[13-05-2020 18:32:57 | EE:<< - BEd = jij nog een uitnodiging ontvangen voor de

LCH meeting

[20-05-2020 20:1 5:59)[IIE <r ren we morgen even rustig bellen? Wil graag met

je spreken over exitstrategie. Heb moeite met beleid (aanschaf en communicatie). De notitie over

aansprakelijkheid (de werkgever is aansprakelijk voor de medewerkers) maakt dit voor mij niet gemakkelijker.

[20-05-2020 21:51:34] EEE Ja dat kan, morgen ochtend 512 |
[20-05-2020 22:02:42] 10 uur?

[20-05-2020 22:10:34]

Werd gebeld door [IEE FU (verenigde UMC’s)[26-05-2020 07:53:17]

die gister was gebeld door Zij had twee vragen: zijn er wel voldoende mondkapjes voor de

ziekenhuizen en zou er geen enquéte gehouden moeten worden onder het personeel hierover. Ze zou ook de

NVZ bellen hierover.

[26-05-2020 08:13:59] 5.1.2e Past in de de VWS communicatie strategie om duidelijk te maken dat er wel

vef>

VWS niet akkoord met optredenfEJOpP1: ‘te vroeg, cijfers
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voldoende spullen zijn SED

[26-05-2020 08:57:03]

[04-06-2020 07:29:46]

[04-06-2020 07:29:52]

[08-06-2020 08:03:29]

Deze snap ik niet, maar we spreken elkaar morgen

<bijgevoegd: 00000155-PHOTO-2020-06-04-07-29-46.jpg>

Eindelijk!
Kunnen we vandaag even bellen?

Buiten reikwijdte
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[18-04-2020 oo:18:521 [IEEBerichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand

buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[18-04-2020 09:18:52] EAL Hoi Kunnen wij even bellen over communicatie mbt LCH. Belde jou al met

mijn andere nummer

[18-04-2020 10:05:55] 1.2 Stuurjij de contactgegevens van ;

[18-04-2020 10:08:56] ERE <bijgevoegd: 00000004: vef>

[18-04-2020 10:09:46] 1; Dank

[19-04-2020 17:38:44] Afgelopen weekend is er hard gewerkt aan het LCH verhaal en een

externe strategie. Ik denk dat het voor 90-95% staat [EEN tevreden. Er worden nog Q&A's voor media en

zorgprofs/stakeholders gemaakt, die moeten woensdag eind vd dag klaar zijn.

[19-04-2020 EZ] sie |Wil jij de stukken zoals ze er nu liggen ontvangen? 5.1.2

mailadres?) Ik wil ze ook graag begin vd week intern binnen VWS bespreken, dus waarschijnlijk wel handig als jij

op de hoogte bent wat we nu hebben.

[19-04-2020 17:40:46]EE order kwamen de cijferrapportages aan de orde. Die worden

blijkbaar nu 3x per week gemaakt. Is het niet handig dat dit naar 2x gaat? Op dinsdag voor de TK brief en op

vrijdag voor de weekend-informatieset van Martin? Ik doe maar een suggestie hoor &

[19-04-2020 17:55:10] REL Hoi Dank voor bericht. Ja stuur het eerst aan mij voordatje het verder

stuurt. Naa gt eruit bij mij. En wat de rapportages betreft, daar moet ik nog even over

nadenken. Afspraak was elke dag, nu naar 3 gegaan. Ben nog niet zover dat het 2 wordt JERE
[19-04-2020 17:57:11] Ik stuurje een mail met de documenten. De cijferrapportages laat ik

tussen jou en Het is ook geen communicatie verantwoordelijkheid, maar het kwam terloops ter

sprake.

[19-04-2020 18:06:18] EAE Weet ik. Maa PLE meldde al datjij dat een goed idee vond

[19-04-2020 18:08:17] 5.1.2e Ik had natuurlijk geen weet van het feit dat het onlangs van dagelijks
naar 3x was gegaan. Ik heb alleen genoemd dat het op die manier aansluit bij informatie aan de minister, maar

ook dat dit iets is tussen haar en jou.

[19-04-2020 18:37:15] [chk

FR
te al dat het zo ging. © <&

[19-04-2020 19:12:44] ERE CE gun je even adem halen. Maar krijg net verzoek om een tekst over

LCH voor de Kanerbrief aan te levere gen. Het lijkt mij het beste als daarvoor (een deel van) jullie verhaal te

gebruiken. Graag jouw blik/aandacht. [SRE

[19-04-2020 19:14:05] 1. Wil je vanavond al een reactie?

[19-04-2020 19:14:23 A. Of is morgenochtend 9u oké?

[19-04-2020 19:15:38]

[23-04-2020 21:27:35] Hallo [EEE Bij woordvoering kwamen er vandaag veel vragen binnen

over dit briefje en het gevolgde proces bij LCH. We willen graag melden dat er intensief contact is, dat de

documentatie nu wordt bekeken en

n

bj positieve uitkomst dat we dan tot een overeenkomst kunnen komen.

Minister wil graag comforf op de iin en proces. Dat heb ik net met [JEEEElbesproken. Alle

=acorrespondentie die ik via al had ontvangen heb ik naar haar gestuurd. Groeten

[23-04-2020 21:43:38]FHFAN Welkoriefje bedoel je?

[23-04-2020 22:03:17] Het briefje dat Baudet gisteren aan Hugo de Jonge overhandigde

[23-04-2020 22:07:37) [ES SSPE LG voor het antwoord? B

[23-04-2020 22:08:27] Ja, zal ze morgenochtend via jou naar de minister laten sturen.

[23-04-2020 22:13:48JERELN Oke

[25-04-2020 12:14:49]E82L8 Waarom stuurje de communicatie strategie nieta sie
na jouw afstemming voor het zetten van vervolgstappen? [BES
[30-04-2020 09:27:47 e <bijgevoegd: 00000026-PHOTO-2020-04-30-09-27-47.jpg>

[30-04-2020 09:29:06 AFL zit zo in de Kamer voor de briefing en weet dat hier mogelijk al een vraag over

wordt gesteld. Stuur jou nu zijn reactie van nell
[30-04-2020 09:29:1sedPrima, geen probleem. We doen ook gewoon zaken met deze partij. We hebben ook

ingekocht bij deze partij. Een deel is niet goed genoeg bevonden voor de zorg.
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[23-03-2020 15:40:29] EEE: Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand buiten deze

chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[23-03-2020 15:40:29] [JEXEZIDit nummer gebruik ik voor Whatsappjes. Bellen meestal opoem BE
[24-03-2020 08:53:25] HK Zie nu datiEEE er niet is. De nieuwe richtlijn mag er nog niet uit. Leusden is er

nog niet klaar voor. Is het nu in jouw handen? [FEES]
[24-03-2020 08:54:28]

[24-03-2020 08:54:29]

[24-03-2020 08:54:42] at is het precieze punt van Leusden?

[24-03-2020 08:59:10] [EEEZILbijgevoegd: 00000007-PHOTO-2020-03-24-08-59-09.jpg>

[24-03-2020 10:48:11] EEEZIM Hoi BEET, ik ben in Leusden. Ik vang je zo op. Groeten

[24-03-2020 Bien 2

Lh
ben er over een kwa rier. ERE]

[24-03-2020 11:11:23]

[24-03-2020 11:27:031EFLN Welk pand is het?

[24-03-2020 12:18:59]

[24-03-2020 12:19:01]

[24-03-2020 12:19:01]

[24-03-2020 12:19:01]

[24-03-2020 12:19:02]

[24-03-2020 12:19:02]

[24-03-2020 12:19:03]

[24-03-2020 16:11:59]

osSEEN
[24-03-2020 16:12:05] Je kan hem bellen

[24-03-2020 16:12:20] FEF Oke. Dank [EEE
[24-03-2020 16:12:43] [JEXEEI: Men probeert vanuit hier distributielijnen te integreren

[25-03-2020 09:00:47] Goedemorgen FEES ik ben in Leusden aangekomen. En ik werd door

bewaking opgevangen aan het hek. Dus geregeld. Is er voor jou een moment waarop we even kunnen bellen?

Hartelijke groetEEd
[25-03-2020 09:23:51] [EEE Probeerdejou te bellen

[25-03-2020 10:36:46) IEEE EEE neemt nu niet op. Voicemail ingesproken

[25-03-2020 11:35:50]BEERS et twee x gesproken. Hij heeft op mijn verzoek gecheckt vil EE
Die heeft nu bevestigd dat ze niet op social media gaan.

[25-03-2020 11:57:55] Okee gelukkig!
[25-03-2020 12:11rlnog wel op een spoor, samen met [Bf om richting coolblue | BE
zaken verder glad te strijken. EE3
[25-03-2020 17:49:51] [EE Hugo. Op jouw verzoek ben ik gaan knuffelen met[ERES Dat is bijna een dagtaak.

&) Voor een deel is het gelukt om goede samenwerking af te spreken. Voor een deel niet. Kan zijn dat dat ergens

in het nieuws komt [ERT heeft gezegd dat hij dat niet zou doen. Houje op de hoogte.=)dit is mijn
2de 06 nr voor appen

[25-03-2020 17:49:51 Top, dank!

[26-03-2020 08:24:43] Dag ik ben Leusden. Q en A Coolblue is doorgezet. Ik kijk nog even een

cijferlijn vr AO. En ik zoek BEEHop navje mails. Groeten FEES
[26-03-2020 08:25:06] Detailcijfers (maar mogelijk dus niet betrouwbaar):

FFP2: EEE overeenkomst + EEE eschikt bevonden nog geen deal + JEREZ onderzoekt loopt

Chirurgisch IEEE vereenkomst + EE geschikt bevonden nog geen deal +|EEEEY onderzoek loopt

[26-03-2020 08:38:18] [REY Zie de mails van vannacht van

[26-03-2020 08:38:56 ]IEEDank. Hoor graag verder over de cijfers.

[26-03-2020 11:33:00] Dag[EEE] beademingsapp inkoop is geregeld

[26-03-2020 11:33:01 EPI Ook vanaf vandaag inkoop infuuspompen en patientenmonitoren

[26-03-2020 11:34:42]8RFA8 Dank. Kun jij mij vanmiddag even bijpraten over beademingsapparatuur etc’ EREY
[26-03-2020 11:37:30] Yes

[26-03-2020 11:37:36] Kom zo nr VWS

[26-03-2020 11:42:29] Gemist spraakgesprek

: 00000012-PHOTO-2020-03-24-12-18-59.jpg>

: 00000013-PHOTO-2020-03-24-12-19-01.jpg>
: 00000014-PHOTO-2020-03-24-12-19-01.jpg>
: 00000015-PHOTO-2020-03-24-12-19-01.jpg>

: 00000016-PHOTO-2020-03-24-12-19-02.jpg>
: 00000017-PHOTO-2020-03-24-12-19-02.jpg>
: 00000018-PHOTO-2020-03-24-12-19-03.jpg>

s ermee bezig
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[26-03-2020 21:28:18] <bijgevoegd: 00000041-PHOTO-2020-03-26-21-28-18.jpg>

[26-03-2020 21:28:40] EREEEN Heb al even|JIEEESloe vraagd. Ter info voor jou

[26-03-2020 21:28:51] Ook soda korrels gaan ze regelen

[26-03-2020 21:42:18] Klinkt allemaal goed! © %
[27-03-2020 18:09:36] Dag [EER ik heb net nog een stukje meegeluisterd

[27-03-2020 18:11:18] Ik ben gisteren na gesprek met IEEE(van Ich) meteen naar [XE4
gegaan.[JIEEEcoben specificaties. Proces om eerst hier lijst te accorderen en dan naar EE om te

kijken vr wanneer het over kan.

[27-03-2020 18:11:48]

[27-03-2020 18:12:44]

BEgniet alles meer registreert.

[27-03-2020 18:29:30] weer geprobeerd, neemt niet op. Bericht gestuurd

[27-03-2020 18:30:41 HEE Oké. Dank.

an a
LCH gaat morgen uitgebreid praten metfEEd Komt erop terug

5.1.2 FY®)]

[27-03-2020 18:30:49]

[27-03-2020 18:31:00]

[27-03-2020 20:58:42] EEF Hoi zalKEEagen brief aan leveranciers tot en met

maandag vast te houden? Uitgebreide lijst staat er nu op. Zieje mail. Groeten[EE
[27-03-2020 21:03:34] Te laat, brief is verstuurd naar leveranciers. Dus scope uitbreiding is eigenlijk
een feit nu.

[27-03-2020 21:56:1 1HEE Ik zie overigens dat ik EBElBer vanmorgen ook tweemaal over heb gemaild en

gebeld. Morgen maar even afwachten.

[27-03-2020 22:20:36] Ja morgen maar even checken en kortsluiten

[28-03-2020 10:55:48] EEX Hoorje van mij. Ook de @&€(&&"- brief van Hugo de Jonge over het LCH bespraken
we nog niet. [iE 3gaat kijken waar dit fout is gegaan. Wij hebben deze lijst iig niet zo doorgegeven.

[28-03-2020 10:56:51] Ik heb een paar ideeen hoe dit op te lossen?

[28-03-2020 10:56:55] Even bellen?

[28-03-2020 10:57:22] IG Ik besprak net metBEaantal zaken. Nog niet deze kwestie. Zal appen datjij dit
met JERE besprak. En Belje nu @
[28-03-2020 10:57:31] Ok

[28-03-2020 11:08:54]eyis besproken met [EEE Hij neemt contact op met jou. [Egmaildejou gister
de lijst. Besprak het nu net weer met Jen zij heeft een idee, een vervolg bericht met fasering en specificaties,
en bespreekt dat zo ook even met[IEEE
[28-03-2020 11:09:08] [ESE Dit mailde ik IEEE
[28-03-2020 11:18:59] Okee dank

[28-03-2020 11:19:19]8ERELIEN [k begrijp nu dat t punt principiéler is

[28-03-2020 11:19:58] Lch wil additionele inkopen doen en toch ook mondkapjes gewoon door

leveranciers laten bestellen

[28-03-2020 1 1:20:34] EEE EEE belt mij zo even FER geeft aan dat het Ich centraal de producten

inkoopt.

[28-03-2020 11:20:54]

Dit heb ik zo met EE] afgestemd
Ik heb je net gemaild omdat LCH mij mailde over infuuspompen. Lijkt erop dat

Er zit dus een andere discussie achter

[28-03-2020 11:21:19] Mijn idee om een extra mail te maken met een planning was okee vond EXER
[28-03-2020 11:25:52] Geloof dat ik het niet meer begrijp. Het ging toch niet over mondkapjes!?

[28-03-2020 14:41:32] EEEEEI <bijgevoegd: 00000071-PHOTO-2020-03-28-14-41-32.jpg>

[28-03-2020 15:03:13]

+2
al (@Buiten het consortium?

[28-03-2020 15:04:38] Benje al wat verder met het a d slag gaan door LCH met de nieuwe lijst!

[28-03-2020 15:25:44] Ik zou vanEES horen. Kreeg echter wel dit van fms, dat is doorgezet nr LSH

[28-03-2020 15:25:54] <bijgevoegd: 00000075-PHOTO-2020-03-28-15-25-54.jpg>

[28-03-2020 15:25:55] <bijgevoegd: 00000076-PHOTO-2020-03-28-15-25-55.jpg>

[28-03-2020 15:27:03] Beademingsapparaten komen van VWS, zal nog even precies navragen.

[28-03-2020 15:52:29] Beademingsapparatuur heeft VWS samen van [JEEZvan LCH geregeld

[28-03-2020 15:52:35] Waren er vanmorgen ook bij

[28-03-2020 15:52:56] ICH is akkoord met werkwijze mail over de brief

[28-03-2020 15:53:25] Tot slot is het verzoek of jij met [EESkan overleggen wat nu te doen met het



verzoek van de FMS

[28-03-2020 15:53:31]

[28-03-2020 15:54:58]

[28-03-2020 16:19:35]

<bijgevoegd: 00000082-PHOTO-2020-03-28-15-53-31.jpg>
Deze machines staan op de uitbreidingslijst maar nu is het tekort er

Dag zie je mail. GroetenfiEY
[28-03-2020 16:20:01] Ik ben heel even een boodschap doen, zo weer terug. Groeten EE
[28-03-2020 17:03:00] er komt zometeen een conceptmail waarmee we de brief on hold zetten. Kijk er

svp zsm naar. Ik hoop wel iwe in het weekend tot afspraken kunnen komen over de uitbreiding ofin ieder

geval over de meest urgente uitbreiding. Hoor graag van jou.

[28-03-2020 17:03:16] [ERIER Dit appte ik EXED et. I
[28-03-2020 17:16:13] Okee net mail verstuurd naar hem ter afstemming

[28-03-2020 17:17:40] BEL Dank © ck

[28-03-2020 18:08:51] EET: Mail aanBEES sour [EE
[28-03-2020 18:09:30 NL Zij vond het wel lastig om dit te versturen als het morgen wellicht weer anders

is. Heb gezegd dat het goed is afgestemd.

[28-03-2020 18:10:16] Tk gaFEEInu mailen met de vraag wat hij exact nodig heeft om de productlijst
uit te breiden. Wordt vervolgd. Fijne avond groeten EES
[28-03-2020 18:11:47] EFT Fijn en ja prima, die vraag moet [BEd snel (laten) beantwoorden. Wens jou ook nog

een goed weekend verder, ERED

[28-03-2020 20:24:06] Hoi EE we sourcen op FFP2, en dus ook de specificaties van de FFP2. KN95 is

de Chinese equivalent van FFP2. Volgens een statement van RIVM voldoet deze aan dezelfde specs, mits de

certificaten ook op orde zijn. Onze traders doen deze check. Ook is in de keten een kwaliteitscontrole bij de

fabrieken in China opgenomen ter verificatie. Dat is wel nodig, omdat de markt overspannen is en de Chinese

overheid de beste fabrieken voor eigen productie hebben gealloceerd. We kopen dus ook KN95.

Groeten [JEEEFEESonfu-inkoop.nl)
[28-03-2020 20:28:13] Tsja. Ik zei al tegenEE dat RIVM en inspectie akkoord gaven. Maar hij vond dat er

teveel discussie over was en dat de kwaliteit dubieus is! ©)

[28-03-2020 20:29:11] [IEEE © Q

[28-03-2020 20:29:39] Soms is dit niet te doen, zie ook je mail. Maar we houden vol!

[28-03-2020AJa heel goed. We houden vol & &

[28-03-2020 22:41:40]EEEpao IEEEheeft mij net gemaild. Het spijt me echt, maar dit is echt niet te

doen. Ik heb het LHC ook steeds verdedigd naa nBES oe. Ik neem morgen echt even weekend na 9

dagen werken. Mijn oprechte excuus. Groeten

[28-03-2020 23:10:37] ERIZI. Ik zie net de mails. Vervelend. En ja, zet mailbox uit en ga even heel goed
afstand nemen. Even lucht happen. Geniet van weekend! [E{ES
[29-03-2020 16:28:43] Ik hoop datjijjouw phone uit hebt staan en even geniet van zon en wind. Maar

voor morgen alvast: ik heb een stevig gesprek met[gehad en hij snapt dat hij echt fout zat en iets heeft

gedaan wat heel ongepast is. Vermoed dat hij excuses zal maken. Groetjes [FEES
[30-03-2020 11:28:33] Hoi [lB Hoe gaat het met jou? [EXER
[31-03-2020 10:13:29]IEEE: Dag FEEL het gaat weer iets beter. Ik vind het heel vervelend, ik ben nog nooit

uitgevallen oid. Ik wens je veel sterkte toe met alles rondom LCH.[EE heeft idd zijn excuses gemaakt. Ik vond het

heel leuk om vr jou te werken. Hartelijke groet BEY
[31-03-2020 11:07:37] EXEL Dank voor jouw berichtje. Balen inderdaad. Hoop datje viot weer lucht krijgt. En

ik was heel blij met jou. Heerlijk snel schakelen. Dank 2% & groetjes [EEE
[23-04-2020 19:00:52] Hoi [BE Hoe gaat het met jou? Kon/kun je de draad weer oppakken? Hoop dat het

jou goed gaat?! €9De Consortium-trein dendert intussen door. Langzaam maar zeker kunnen wij de

zorgverleners goed beschermen! (& Hartelijke groet, [ERED

5.1.2e

buiten verzoek
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[30-03-2020 19:31SEEBerichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand

buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[30-03-2020 19:31:39 5.1.2e Beste EXER
Horen graag welke ondersteuning jij zoekt op systeemniveau. Kan me bijv. voorstellen dat het nuttig zou kunnen

zijn om input te krijgen op prijsbepaling, scope van LCH en evt. andere initiatieven, en/of verdeling tussen/binnen

sectoren. Kunnen evt. iets over op papier zetten en/of dat metje bespreken. Horen graagje behoefte en wat

handig is qua afstemming!
Groeten FEES
[30-03-2020 20:28:43 EEE inderdaad hier wil ik graag met jou naar kijken. Vanavond of morgenvroeg

bellen? [EEE
[30-03-2020 20:37:26] CE HiEES
Top! Zouden nu of morgen voor 9u kunnen bellen?
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[24-04-2020 16:10:50HEEBerichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld.

Niemand buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[24-04-2020 16:10:59] Graag vandaag contact over communicatie strategie Teil 512 |
[30-04-2020 ayy LLLHallo EIR] kunnen wij vanmiddag even bellen? Gr[EXE

[30-04-2020 15:58:55] Na 5 uur ja

[30-04-2020 16:09:57] Ok bel ik dan

[01-05-2020 13:47:50] Hallo [BEES als je tijd hebt om te bellen vanmiddag dan geef
ik een korte update over de inzet vanuit communicatie zoals gisteren besproken. cr EEd
[01-05-2020 17:46:33] EEE Kan het nu nog?

[01-05-2020 17:47:19 Ja hoor krijg je voicemail

[02-05-2020 12:01:01 Visitekaartje weggelaten

[02-05-2020 12:01:19 Zoals afgesproken de contactgegevens.

[02-05-2020 12:09:5(EEEZIDank. In mijn herinnering heb ik gewerkt met IEEE ZatEEEdaarbij? Kreeg

overigens van [REH2 suggesties van AZ. Zal ik jou nog laten zien ENED

Buiten reikwijdte
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[12-04-2020 09:59:55] LCH -BEE: ichen en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand

buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[12-04-2020 09:59:55] heeft de groep “LCH - aangemaakt

[12-04-2020 09:59:55] heeft u toegevoegd

[12-04-2020 10:00:17] Makkelijker wellicht voor afstemming x 3. Tot 11.45

[12-04-2020 10:51:02 500 BEN Prima ik kan ook 11.45.

[12-04-2020 11:45:38] bel jij ons bijeen?[ Ed
[12-04-2020 11:46:11] Ik zit klaar

[12-04-2020 13:22:14] Ik vertelde net van de alternatief vanjE§Efdat vraagt om overheidsgarantie. Kan ik

dat in vertrouwen naar jullie sturen en vragen om met mij mee te kijken. Ik moet er om half 5 wat van vinden.

[12-04-2020 13:35:27] EB

[12-04-2020 13:40:45] Gestuurd 8

[12-04-2020 14:11:50] Reactie gestuurd. Alsje nog wil overleggen hoor ik dat graag.

[12-04-2020 14:26:24] Dank. Zie mijn vervolg punten.

[12-04-2020 14:47:29] [5.12¢] met antwoord.

[12-04-2020 15:23:04] Dank. Zie nog mijn mail reactie B
[12-04-2020 15:34:59] B e Cbm = m3 = kubieke meter (zie ook mail)

[14-04-2020 10:49:47] Dag - hoor net dat het kamerdebat ivm Pasen deze week op

donderdag plaatsvindt - dat komt goed uit met de cijferrapportage die voor woensdag 17 uur gepland staat. Ik

zal proberen om deze waar mogelijk uit te breiden met wat we kunnen toevoegen aan forecast. Vandaag dus

geen tussen-update

[14-04-2020 10:53:39] En - Vindje het prettig als en ik donderdag ook aanwezig zijn bij

Medig/Onemed bestuurdersoverleg in Bleiswijk?

[14-04-2020 11:46:23] Graag nog even bellen vandaag over cijfers. En prima als jullie erbij zijn.

[14-04-2020 14:32:39] Great news.[IEEbegint morgen bij LcH als

eel fin

[14-04-2020 14:42:07]
IE

[14-04-2020 15:01:16] Top!!

[16-04-2020 16:46:03] Dag

Morgenmiddag zou BCG beschikbaar zijn om naar de update van het vraagmodel te kijken
-

impact van lagere

patientencurve. We hebben op grond daarvan 2 scenarios te bespreken.
FYI: morgenmiddag 16 uur weer weekafsluiting. BEis daar ook weer bij en zal dan ook gebrieft worden over

Nieuwsuur,

Zoals altijd ben je zeer welkom daarbij!

[16-04-2020 17:49:36] Vraagje: de Telegraaf zit achter een verhaal aan over een verdwenen zending, schuld

LCH. Zegt julie dat wat?

[16-04-2020 17:52:40] En, heb minister voorgesteld een keertje in Bleiswijk te kijken en dan ook een

gesprek aldaar met jullie en mogelijk enkele andere sleutelpersonen van LCH te hebben. Vond hij een leuk idee.

Jullie ook?

[16-04-2020 17:53:20] Nee - ik check

[16-04-2020 17:53:47] Dank

[16-04-2020 17:57:37] Bij distributie en bij communicatie niets van bekend!

[16-04-2020 17:58:01] Kunnen we nog iets doen (dit soort dingen gaan altijd via communicatie)?

[16-04-2020 18:11:32] Zeker!

[16-04-2020 18:35:21] In Kamerdebat kwam GL met een mail van LCH waarin staat dat er voldoende is en

meer niet nodig is. Levert de vraag op: maar er moet toch ingekocht worden zonder rem. En zelfs de vraag,

kunnen al die berichten worden hersteld?! 1k wil dat laatste proberen te voorkomen. Kunnen jullie eens

Heel fijn! (J Goed gedaan -&
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meedenken hoe we dit zsm klein kunnen maken? Bijv een algemeen bericht, dat inkoop doorgaat....,

[16-04-2020 18:36:07] IEEJa pak ik op

[16-04-2020 18:44:50] Vraag in Kamer: wordt nasr kredietwaardigheid van bedrijven gekeken met wie jullie
zaken doen? Zo ja, hoe? Graag gelijk een antwoord £) sorry

[16-04-2020 18:45:49] EEAa altijd

[16-04-2020 18:46:01] Ik check even precies hoe

[16-04-2020 18:46:08] A@

[16-04-2020 18:52:33] Hier is een mailtje van, BB kun je dat nog terugvinden?

gesproken:
- credit check bij gerenommeerd gespecialiseerd bedrijf ( waar Mediq altijd mee werkt)

Maar daarnaast ook andere borgingen ingebouwd:
- zo min mogelijk prepayment
- veel bestaande relaties, samen met alle partijen in LCH een enorm netwerk

- tussenpartij in China die soms (ook voor kwaliteit) naar site gaat

[16-04-2020 18:54:10] En nu ook betreffende mail opnieuw aanje gestuurd

[16-04-2020 18:57:54] Credit bureau: Credit Device en Creditsafe

[16-04-2020 19:29:48] Dank voor snelle antwoord!

[16-04-2020 20:25:30] Ik had even een Raad van Toezicht overleg. Ik zie dat alle vragen goed
beantwoord zijn.

[16-04-2020 20:25:43] Ben wel benieuwd naar mail van G.L.

[17-04-2020 11:19:37] Ik kom naar Leusden. Is half4 oké?
[17-04-2020 11:58:18] Fijn! Iets eerder zou fijn zijn maar anders gaan we na de stand-up even

door!

[17-04-2020 12:10:01] Probeer er om 3 uur te zijn &

[17-04-2020 19:02:47] Ben benieuwd welke beeld we straks hebben als alle instellingen

aangesloten zijn! Hieronder volgt Philadelphia (VG):

Hallo super datjeme even appt. We hadden nog wat voorraad en distribueren de middelen nu vanuit

ons landelijk kantoor in Amersfoort door heel Nederland, dus vallend onder heel veel Roaz'n. En daar zit onze

vraag: kunnen wij 1x per week voor landelijk Philadelphia bestelling doen? En doen we dat dan via Roaz

Amersfoort? Of rechtstreeks via LHC. Hgr.

[17-04-2020 19:03:39] Kraamzorg ook aangehaakt, volgende week donderdag hebben we een

afspraak voor invoering van de 125 kraamzorgorganisaties. Met KNOV beginnen we maandag. (Verloskundigen)
[17-04-2020 19:17:02] Dank. Mooi.

[18-04-2020 07:49:05]

https://www.luchtvaartnieuws.nl/nieuws/categorie/2/airlines/kim-actief-binnen-alliantie-voor-levering-mondkapj

es?utm_source=dlvr.it&utm_medium=facebook

[18-04-2020 07:49:10] En dan deze ook nog

[18-04-2020 08:01:52] Hoe laat kunnen we even bellen Ik stel voor dat ik met

communicatie ‘het LCH verhaal’ maak dit wkd en dat dat morgenmiddag bij je is.

En dat we communicatie vragen hoe dit vanaf maandag positief naar buiten te brengen (VK uitnodigen,
Nieuwsuur item later deze week etc).

[18-04-2020 09:00:20] Nu even bellen? BE
[19-04-2020 11:05:56] Hi - toch leuk om ook dit soort dingen metje te delen:. Reflectie van

BEY (distributie) in onze team lead app groep J}. Het team is echt top.

Even een korte reflectie op de zondagochtend. Time flies mensen! Vandaag is het alweer 19 april. Eerste gesprek
was iets meer dan een maand geleden op 18 maart om 20.00 uur in Nijmegen. Er was een idee. Laten we kijken
of we iets kunnen betekenen.19 maart (dag dat Bruins een stapje terug deed) zaten we in Utrecht. 20 maart

gingen we naar Leusden en mochten we vanJEifli'kraken”. Nu een maand later staat er een organisatie met

een groep mensen die zijn ingestapt om iets goeds te doen voor Nederland. En waar nog steeds elke dag
kneiterhard wordt gewerkt. Van startup naar corporate in letterlijk dagen waarbij het soms wel eens flink botste

en kraakte. Maar altijd met een mentaliteit van knallen met zn allen, gas erop, geen gezeur! En het is gelukt! We
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hebben het toch samen gedaan mensen! Er komen nu dagelijks goede spullen binnen en deze gaan dagelijks
naar de haarvaten van onze gehele zorg. Gisteren een beetje chagrijnig over de media. Vandaag vooral trots op

ons allen. @Fijne zondag!

[19-04-2020 11:39:02] Dank. Leuk om te lezen!7k 8%

[19-04-2020 11:42:45] ik zag in de rapportage dat na de cijferbijstellingen er minder chirurgische
maskers zijn besteld dan we eerst dachten. Mijn verzoek is de orders weer flink op te hogen. Reden: ik vermoed

dat binnenkort veel meer mensen kapjes moeten gaan dragen. Daar moeten we op voorbereid zijn. We zien

omringende landen massaal aan het kopen slaan.

[19-04-2020 12:46:49] NB: Ik ben in contact hierover met LOT-C ( over andere dan zorgsectoren).
Ik heb hen om bevestiging gevraagd dat het voor deze sectoren gaat om chirurgische maskers. Dan kunnen we

nog maximaler gaan inkopen hierop, parallel aan de besluitvorming over belevering van deze niet-zorg sectoren

[19-04-2020 12:48:54] BE ll

[19-04-2020 13:43:06] - zojuist call afgerond met communicatie team. Zeer tevreden over

gedaan werk, regie en gezamenlijkheid die dit wkd is ontstaan.Jij hoort van[EEEZIN!
[19-04-2020 13:45:26] 2223 BEEEEI of aan dat het 2 x per week aanleveren van LCH cijfers (einde

middag dinsdag en vrijdag) perfect aansluit bij ritme en pakketjes info voor ministers.

Kunnen we hiertoe overgaan?

[19-04-2020 13:51:26] Morgenvroeg eerste ‘pro-actieve’ persmoment: landing eerste 747 met

LCH spullen. Bericht wordt vanuit KLM opgesteld ( samen met VWS gemaakt), en daarna breed verspreid. Mooi

begin van de kanteling van onze communicatie strategie naar pro-actief (eerst anderen laten vertellen).

Er zijn meerdere vragen vanuit TV media - morgenavond stelt het communicatie team voor waar we op in gaan

en wat er nog deze week op de rol staat.

[20-04-2020 08:27:05] Dag ben je akkoord dat we het rapportage ritme verleggen naar

dinsdag en vrijdag einde dag?
Zo niet, dan moeten we nu aan de slag met de rapportage voor vandaag.

[20-04-2020 08:37:00] LOT-C is bezig met inventarisatie van benodigde spullen voor

niet-zorgsectoren - wrsch Idd veel chirurgische maskers ( maar ook FFp2 , handschoenen, brillen).

We kunnen vandaag een order van 36 mio chirurgische maskers naar voren trekken (over 2 weken hier), zullen

we dat pro-actief alvast doen? Als er dan besloten wordt dat we ook niet-zorg moeten beleveren dan maken we

een snelle start

[20-04-2020 09:1 4:43 Ea graag alle orders flink omhoog nu. We moeten echt het aantal kapjes etc tot

grotere hoogte brengen en dat niet uitstellen.

[20-04-2020 09:16:28] Over het ritme van rapportages wil ik nog overleggen. Maar voor nu akkoord:

rapportage dinsdag. Liefst eerder op de middag dan. En svp met tenminste drie weken vooruit blik per week.

[20-04-2020 09:19:15] Vandaag wordt de Kamerbrief opgesteld. Daarin moet een stevige passage over

LHC. Inclusief een stukje over bericht ‘er is genoeg’. Ik eb EE 0evraao ook een alinea te maken over

wat het LHC is gebruikmakend van het stuk dat jullie in het weekend maakten.

[20-04-2020 11:18:03] Even opletten svp. Reactie naar hulptroepen is negatief. Svp omzetten naar wat

is nodig om het positief te maken JE
[20-04-2020 13:48:35] Goede certificaten .... kan eigenlijk niets creatievers verzinnen.

[20-04-2020 13:51:12] Snap ik. Zeg niet, nee. Maar zeg inderdaad graag goede certificaten en dan kunnen

we zaken doen . Kwestie van formuleren @)

[20-04-2020 14:02:26] ik kijk naar TK brief. Maar zie gee vragen aan ons. Of wel?

[22-04-2020 13:35:27] IEEE Stuk over LCH in kamerbrief rustig, vrijwel ongewijzigd overgenomen.

4H

a. Stand van zaken beschikbaarheid van beschermingsmiddelen
Het kabinet blijft alles op alles zetten om zoveel mogelijk persoonlijke beschermingsmiddelen beschikbaar te

krijgen voor de Nederlandse gezondheidszorg. In vorige Kamerbrieven heb ik u geinformeerd over de

verschillende sporen die hiervoor worden gevolgd: de inkoop van beschermingsmiddelen via het Landelijk
Consortium Hulpmiddelen (LCH), de productie van beschermingsmiddelen in Nederland en het hergebruiken van

beschermingsmiddelen.

Inkoop beschermingsmiddelen via het LCH



Het LCH heeft tot doel om, zonder winstoogmerk, schaarse persoonlijke beschermingsmiddelen in te kopen voor

de Nederlandse gezondheidszorg om daarmee te voorzien in de extra behoefte naar deze middelen als gevolg
van het Coronavirus.

Dit betekent dat zorginstellingen ook zelf nog schaarse beschermingsmiddelen kunnen inkopen via hun reguliere
kanalen. Dit past binnen de huidige afspraken, mits zorginstellingen de inkoop via hun eigen kanalen ook

betrekken bij wat zij daarenboven nog aanvragen bij de ROAZ in het kader van het verdeelmodel en dus niet

meer aanvragen dan ze nodig hebben. De schaarse hulpmiddelen moeten immers zo zorgvuldig mogelijk
worden verdeeld.

In de mondiale markt voor persoonlijke beschermingsmiddelen die behoorlijk gespannen is, zijn de reguliere
leveranciers op dit moment niet altijd voldoende in staat om voldoende middelen te leveren. De minister voor

MZS bepaalt welke producten het LCH centraal inkoopt en heeft bepaald dat LCH de producten aan

zorginstellingen uitlevert tegen pre-Corona tarieven. Dit om zorginstellingen in deze zware coronacrisis in staat

te stellen om hun medewerkers zo drempelloos mogelijk van veilige persoonlijke beschermingsmiddelen te

voorzien.

Het LCH is een open consortium, een privaat-publieke samenwerking waarin partijen belangeloos samenwerken

en hun kennis, expertise en infrastructuur op gebied van inkoop en distributie van persoonlijke

beschermingsmiddelen bundelen en delen. Naast de initiatiefnemers, de gezamenlijke inkooporganisatie van de

academische ziekenhuizen samen met het ministerie van VWS, hebben zich inmiddels andere organisaties

aangesloten. Het LCH werkt samen met grote professionele supply chain partners die hun distributie en

logistieke netwerken ter beschikking stellen om producten naar Nederland te krijgen (Skyteam/KLM) of om

binnen Nederland producten te distribueren naar alle zorginstellingen (OneMed/QRS en Mediq). Verder leveren

vele professionals uit onder andere zorginstellingen, adviesbureaus, defensie en overheidsinstanties een actieve

bijdrage aan het LCH en wordt het LCH gefaciliteerd door de branchevereniging FHI.

Het LCH heeft op dinsdag 21 april laten weten dat er meer dan 50 miljoen chirurgische maskers, meer dan 80

miljoen adembeschermingsmasker (FFP1, FFP2, FPP3), meer dan 50 miljoen jassen en schorten en ruim 120

miljoen handschoenen in bestelling staan. Dit is voor chirurgische maskers minder dan wat ik u vorige week

berichtte. Dit wordt verklaard doordat bestellingen in de diverse schakels in de complexe logistieke keten alsnog
kunnen afvallen. Het gaat dan bijvoorbeeld om producten die uiteindelijk minder of niet geleverd kunnen

worden of producten die kwalitatief niet goed genoeg zijn. Met betrekking tot de kwaliteit wordt op drie

momenten in het proces gecontroleerd, namelijk bij de fabrikant, in het warehouse in Azié en bij binnenkomst bij
het LCH via een onafhankelijk teststraat van het RIVM.

Via de speciaal opgezette luchtbrug met Azié komt nu vrijwel dagelijks een vliegtuig binnen met daarin

persoonlijke beschermingsmiddelen voor de Nederlandse zorg. Het LCH geeft aan dat er de komende week bijna

2,75 miljoen FFP2 maskers in Nederland aankomen, samen met nog eens 13 miljoen chirurgische maskers. Bij de

levering voor de komende dagen zitten meer dan 7 miljoen handschoenen en 1,8 miljoen isolatiejassen.

[22-04-2020 13:38:34] Dank voor jouw hulp/bijdrage
[22-04-2020 20:40:41] EEE3 -

morgen 14 uur werkoverleg met (15 uur cashflow overleg)

[22-04-2020 21:22:43] AEE

[23-04-2020 11:06:02] wordt ook aan de mantelzorg geleverd?

[23-04-2020 13:42:28] Ik ben 15 min later. Werd opgehouden bij VWS.

[23-04-2020 13:51:40] Nee, alleen instellingen (BtoB, geen BtoC).

[24-04-2020 17:39:48] Spreek zo minister. Weetjij hoelaat ongeveer de rapportage komt?

[24-04-2020 17:43:48] Nu

[24-04-2020 17:59:22] k@

[24-04-2020 21:55:38]

https://forumvoordemocratie.nl/actueel/voortdurend-tekort-aan-mondkapjes-in-nederland-onacceptabel

[24-04-2020 21:59:31] Dramatisch

[24-04-2020 22:02:52] Hoor graag [EEEEJof en wanneer we ons moeten voorbereiden op

beantwoording (of dat iemand hier een lijn gaat trekken dat we hier niet op gaan reageren)
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[24-04-2020 22:03:08] BEd BE

[24-04-2020 22:09:12] BEA Het is wel erg (politiek). We zouden niet aangegeven hebben welke

certificaten nodig zijn. Wat dachtje van CE. We zouden niet gevraagd hebben naar samples. Wat dachtje van 3

keer. Tja ....

[24-04-2020 22:19:17] ttps://eenvandaag.avrotros.nl

[24-04-2020 22:23:44] E 120

[24-04-2020 22:37:00] Martin top!

[25-04-2020 21:20:27] <bijgevoegd: 00000087-PHOTO-2020-04-25-21-20-27.jpg>

[25-04-2020 21:20:39] Martin dinsdag bij Jinek

[25-04-2020 21:20:54] De turn is ingezet

[25-04-2020 21:49:33] IEEE Martin en Hugo zijn heel blij met het LCHh

[25-04-2020 21:50:38] B BE J

[25-04-2020 21:50:53] IEEE Superfijn

[26-04-2020 12:09:11] IE

<bijgevoegd: 00000093-PHOTO-2020-04-26-12-09-10.jpg>

[26-04-2020 12:09:11] <bijgevoegd: 00000094-PHOTO-2020-04-26-12-09-10.jpg>

26-04-2020 12:

[26-04-2020 12:32:03] B

[26-04-2020 12:32:45]

5.4a

[26-04-2020 12:33:56] Kan ik BERLE zelf benaderen?
[26-04-2020 13:25:20] Ik heb niet meer dan dit.Ja benader hem maar. Dank.

[26-04-2020 17:12:35] BE Jassen beschikbaarheid zit op drie vlakken tegen: 1. Het volume is veel

groter dan gedacht, waardoor er meer vliegtuigen nodig zijn. 2. Als datum in de systemen staat Shanghai
aanleveren en deze werd in de voorspelling gezien als aanlevering Vianen. 3. De kwaliteit is onvoldoende nl. niet

PE gecoat.

[26-04-2020 18:32:27] Wat betekent dit voor de planning? En kwaliteit onvoldoende, betekent dat ‘niet

bruikbaar?

[26-04-2020 18:33:57]

verder en informerenje
[26-04-2020 18:39:03] Oké. Dat wacht ik dan af.

[27-04-2020 10:44:54] Dag net team lead call gehad. Even terugkoppeling op het signaal

gisteren over jassen.
- Deze week is het nog zeer krap met de jassen. Dit wkd zitten 250K jassen in de vluchten - 70K daarvan worden

door unvoldoende coating met schort uitgeleverd (biedt samen voldoende protectie)
- Voor de vervolgleveringen van jassen wordt het transport een enorme uitdaging. Gegeven de enorme (fysieke)
volumina van de jassen is een structurele alternatieve transportwijze nodig (boot/trein). Wordt dit wkd heel hard

aan gewerkt
Bericht voor minister/ het veld is dus dat jassen voorlopig krap blijven (niet vanwege sourcing maar vanwege
volume transport

[27-04-2020 10:48:36] Dat is geen goed bericht. Kan KLM niet meer vliegtuigen inzetten? Als er voldoende

vracht zou zijn was dat volgens KLM mogelijk.

[27-04-2020 10:52:33] Morgen verder.

In een vliegtuig kunnen niet alleen jassen ( te licht). Komt goed maar even goed opzetten en tot structurele flow

komen.

Daarnaast spreiding:
5.1.2a

[27-04-2020 11:01:04] <bijgevoegd: 00000107-PHOTO-2020-04-27-11-01-04.jpg>

[27-04-2020 11:01:55] LCH productie jassen! Deals voor 130 mio stuks rondgekomen dit

Het is een signaal - we bespreken het morgen ochtend in de team call
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weekend...

[27-04-2020 11:04:26]

[27-04-2020 11:04:26] E

1 truck for 1.2 million

[27-04-2020 11:06:13] Dit zijn KN95 maskers (RIVM getest op FFP2 fit en filtratie) reeds in

Brabant in gebruik. Vanaf nu wekelijkse aanvoer.

[27-04-2020 11:23:22] Dat is mooi nieuws! 2

[27-04-2020 12:09:13] Hadden jullie deze al gezien?

https://www.nrc.nl/nieuws/2020/04/26/dan-denk-je-toch-ik-heb-weer-een-vliegtuig-geregeld-a3997947

[27-04-2020 12:09:27]
5.1.2e

Super

[27-04-2020 13:51:46] App van kwaliteits controle Vianen:

Auping FFP2 masker scoort goed op PFE! (FFP3 niveau) FIT over het algemeen goed tot zeer goed.
Als Auping dit kwaliteitsniveau vol kan houden, hebben we een goede COVID-19 FFP2 te pakken...

[27-04-2020 14:00:21] Mooi! ck

[28-04-2020 07:14:34] <bijgevoegd: 00000117-PHOTO-2020-04-28-07-14-34.jpg>

[28-04-2020 07:15:00] Drukte bij warehouse Shanghai

[28-04-2020 12:20:27] J hebjij nog iets gedaan met de appjes die Hugo de Jonge van Baudet kreeg. En

leg jij nog contact met IEEE an VWS?

[28-04-2020 12:50:00] i Technische briefing Tweede Kamer is donderdag. Er wordt naar een moment

gezocht om de presentatie samen voor te bereiden.

[28-04-2020 14:15:58] B Me heb ik contact gehad. De stelligheid is aan de telefoon

gelukkig een stuk minder dan in de mail. Wij zulllen hem vandaag (opnieuw) van de juiste info voorzien. Het

beeld is bij zijn team overigens wel positief.

[28-04-2020 14:18:24] Fijn. Tk had het gevoel dat hij zelf niet goed was aangesloten.Jijhebt hem een

documentje beloofd?

[28-04-2020 14:18:33]
2

<bijgevoegd: 00000109-VIDEO-2020-04-27-11-04-26.mp4>

April 27 : 1 truck for 0.9 million , April 28,1 truck for 0.9 million, April 29:

[28-04-2020 14:20:02] Ook de is niet bekend bij ons JERE
noemde gisteren nog een mogelijke naam. Ik pak dat nog op.

[28-04-2020 14:20:45] Klopt. Stuur eind van de dag document. Jij krijgt van mij een afschrift.

[28-04-2020 15:02:14] 20 5.4a gize

[28-04-2020 15:05:01] Eind middag nog even met zn 3-en in een call spreken over ‘tekorten-verhaal thv

Tweede Kamer en anderen? JE

[28-04-2020 15:10:26] hoe laat ben je terug van Auping?

[28-04-2020 15:30:25] B

[28-04-2020 17:07:51] Zullen we om 17.45'bellen?

we zijn nog heeeel hard aan het werk met de cijferraportage. Is er om 17.45

[28-04-2020 17:15:11] 1k zit om 6 uur in een internationale call.BE
[28-04-2020 17:22:15]

Het bizarre artikel van Intrakoop is inmiddels off-line gehaald.
in principe zouden morgen 5 medewerkers van Intrakoop het LCH inkoop team komen versterken; dat hebben

we eind vorige week al afgesproken. Daar is nu rechtstreeks contact over vanuit LCH met Intrakoop (wrsch even

opschuiven tot dit issue opgelost is)

[28-04-2020 17:22:52] bel je ons bij elkaar zodra je klaar bent bij Tergooi?

[28-04-2020 17:34:40] Wat is Intrakoop?

[28-04-2020 17:35:12] Die inkooporganisatie die dat Skipr artikel publiceerde vanochtend

[28-04-2020 17:42:05] Zijn die zo goed ?dat we 5 mensen ? van inhuren?

[28-04-2020 21:34:17] Minister nu in Jinek oa over kapjes

[28-04-2020 21:34:33] En IC bedden ...

[28-04-2020 22:00:59] Nog eens een stevig gesprek met Intrakoop! &

[28-04-2020 22:01:09] Goed gedaan! Erg terughoudend, jammer dat er niet even gezegd kon

worden dat iedereen in de ouderenzorg nu gewoon kan bestellen.

[28-04-2020 22:02:02] Damage done inderdaad - is nu off line gehaald maar het zweefde al (iig
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bij Jinek) dus rectificatie vereist

[28-04-2020 22:02:37] Ja graag rectificatie

[28-04-2020 22:03:29] En Martin bleef goed overeind. 2

[28-04-2020 22:03:38] IEEE EE Zeker!

110:

buiten verzoek

buiten verzoek

[29-04-2020 15:20:52] en kijk svp naar de redenering die ik ook jullie net stuurde mbt tekort.

En kan BCG de (preventie)meervraag in de zorg tackelen? Zie eind van mijn mail.

[29-04-2020 20:01:42] <bijgevoegd: 00000148-VIDEO-2020-04-29-20-01-41.mp4>

[29-04-2020 21:58:09] Goede fit:)!

[29-04-2020 22:23:14] E EEE Zojuist de presentatie naar jullie opgestuurd. Suggesties zijn welkom.

Nog opleuken met een vliegtuig?

[29-04-2020 22:59:23] Zie reactie, li

[29-04-2020 23:00:03] [E <bijgevoegd: 00000152-PHOTO-2020-04-29-23-00-02.jpg>

[29-04-2020 23:00:19] Voor presentatie?? 3 ©)
[29-04-2020 23:07:12] E

[29-04-2020 23:07:26] Ha ha ha

[30-04-2020 09:00:27]

https://www.ad.nl/rotterdam/in-deze-loods-in-schiedam-liggen-miljoenen-mondkapjes-en-de-meeste-gaan-naar-
het-buitenland~af86fee0/

[30-04-2020 09:00:27] In technische briefing om 10:00 uur

[30-04-2020 09:01:02] E 2 Attentie. Komt vast zo in een vraag a D orde.

[30-04-2020 09:05:36]
71

Prima, geen probleem. We doen ook gewoon zaken met deze partij. We

hebben ook ingekocht bij deze partij. Een deel is niet goed genoeg bevonden voor de zorg.

[30-04-2020 10:01:48] voor morgen met [IEEE en [IEEvan LOT-C afgesproken in

Leusden om 12 uur. Kunjij zorgen dat zij aangemeld zijn?

[30-04-2020 10:07:18] Geregeld !

[30-04-2020 15:42:19] Martin.

[30-04-2020 15:42:42] In vertrouwen: dit stuurde ik net de minister [EE
[30-04-2020 15:45:13] IEEE <1:

[01-05-2020 07:39:29] <bijgevoegd: 00000165-PHOTO-2020-05-01-07-39-29.jpg>

[01-05-2020 07:39:29] <bijgevoegd: 00000166-PHOTO-2020-05-01-07-39-29.jpg>

[01-05-2020 07:40:33] Never a dull moment - we mochten fysio's die ons en masse belden niet

aansluiten, nu dit. Heb ET: Gr dat we de koepel nu gaan bellen om stappenplan te maken - 25000

fysio's, dat vergt grote inspanning

[01-05-2020 07:43:39] Tsja

[01-05-2020 07:44:53] <bijgevoegd: 00000169-PHOTO-2020-05-01-07-44-52.jpg>

[01-05-2020 07:44:53] Is lead vanEE:ri 5 min ligt al in Nederland. Zou morgen besloten

moeten worden vanwege Duitsland.....

Groet, Martin

[01-05-2020 07:46:56] EFA dit kreeg ik van/via minister. Kunnen jullie hier vanochtend naar kijken? Het

staat me bij datIIEEXESMMal eerder een partij aanbood? Klopt dat? EnJis gen vriendenprijs toch7EREY
[01-05-2020 18:46:14] Ik stuurde jullie net de cijfers die ik de minister stuurde. &

[01-05-2020 18:46:36] En ik krijg nog de rapportage?

[01-05-2020 18:53:09] Sorry had e-mail probleem - krijg je via [EXES)
[01-05-2020 20:27:27] %



[01-05-2020 23:21:30] buiten verzoek

buiten verzoek

[01-05-2020 23:21:54] buiten verzoek

[02-05-2020 07:49:27] E buiten verzoek

buiten verzoek

buiten verzoek

[02-05-2020 07:50:49] Wow super bericht. En terecht.

Succes met alles verder!

[02-05-2020 07:50:55] heeft de groep verlaten

[02-05-2020 07:50:55] U bent nu een beheerder

[06-05-2020 14:52:54] U hebt IEEEZE toegevoegd

[06-05-2020 14:53:14] U hebt het onderwerp gewijzigd naar “LCH -

5.1.2e

[07-05-2020 07:47:42] <bijgevoegd: 00000184-PHOTO-2020-05-07-07-47-41.jpg>

[07-05-2020 10:05:05] Vanmiddag is het Kamerdebat. Het VWS team staat klaar voor het snel leveren

van antwoorden. Maar het kan zijn dat jijzelf een antwoord hebt/moet hebben. Bijv als wordt ingegaan op watjij
in de briefing hebt gezegd. Dus svp bereikbaar blijven vanaf 2 uur vanmiddag. BAARN

[08-05-2020 18:00:42] 2 of BEEEZM Hoe laat krijg ik de rapportage?

[08-05-2020 18:04:43] E PA

Je krijgt hem nu van

[08-05-2020 18:11:30] [E

[11-05-2020 15:18:35] Begrijp ik het goed dat een kim vlucht vergeefs naar Singapore is geviogen? Dit

weekend had ik net kim opgepept om zich nog meer te gaan inzetten! €)En lukt het nog om deze week

handschoenen uit Maleisié te krijgen?
>

[11-05-2020 16:46:48] We zetten alles op alles om deze week nog handschoenen uit Maleisié te

krijgen. We hebben wel handschoenen voor de eerste noodpakketten.

[11-05-2020 16:48:29] Volgens mij hadden we wel alles in stelling staan, maar is er niet voor

niets gevlogen.

[11-05-2020 16:50:25] Inmiddels 400 miljoen chirurgisch extra in bestelling (dus 1 mrd grens

bereikt) eerste levering al mogelijk volgende week, maar gezien hoeveelheden kijken we naar boot. Prijs zakt

onder 40 cent.

[11-05-2020 17:33:49] B H BEE EXE We kopen nog wat handschoenen (4,5mkn) in Duitsland (11cent) en

5.1.2a

[14-05-2020 09:57:31] Als er deze week geen financieel overleg is, maar pas begin volgende week, dan

stel ik voor dat wij een afspraak maken eerste dagen komende week: bijpraten met jou en en gesprek over

Financién. Geef svp aan of dat ma of di is eventueel wo. Dan ga ik dat inplannen. J

[14-05-2020 10:00:41] 5.1.22 buiten verzoek

buiten verzoek

[14-05-2020 10:03:44] Jij komt wel vandaag?

[14-05-2020 10:04:11] BE buiten verzoek

[14-05-2020 10:06:06] Nee dan kom ik ook niet vandaag. Liefst ma of di een uur met jullie. Enbdan ook

overleg over Fin Wel graag even via tel paar puntjes bespreken.
4-05-2020 :04:36] IEE 512e buiten verzoek

5.1.2e

Buiten reikwijdte
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[30-03-2020 21:12:12]EEEZIV's: Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld.

Niemand buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[30-03-2020 21:12:12] Dag[EEEZM Hoor dat jij mij gaat ondersteunen. Heel fijn. Begrijp vanBEY dat jij

morgen bij vVWS bent. Ik zit eerst in Vianen. Maar ben hoop ik om 2 uur weer in Den Haag. Elkaar dan treffen bij
vws? Groet [IEEE
(30-03-2020 22:13:21] |EEEV's: Dag ERE klopt. Ik wacht nog op een laatste fiat van

hier bij invest-nl, maar ga ervan uit dat het goed gaat. Dus in principe akkoord morgen om 1400. Groet, [JEEEN
[30-03-2020 22:14:46] EEE} Fijn dank je wel

[31-03-2020 12:07:50][EEECNWS: HaEEE ik moet nog wat overdragen en kom daarom nog

niet naar den Haag. We kunnen elkaar wel telefonisch spreken. Is dat ok? Vanaf morgen ben ik dan iig de maand

april van de partij (en in Den Haag).

[31-03-2020 12:50:11] [EEX Oké. Dan wordt het straks telefonisch. [EES
[31-03-2020 14:03:40][EEEVS:Zeg maar wanneer hetje uitkomt. Ik heb alleen tussen 17 en

18 een telco.

[31-03-2020 20:47:39) [FHI Morgen half 12 op vws? BIER
[31-03-2020 20:48:02] IEEFI VS: Ja prima,

[01-04-2020 22:09:58] [EEE cca is viot getrokken. Vanochtend waren pitches van 4 partijen waar wij ook bij
zaten. Lijkt erop dat inzet op snelle/tijdelijke productie mondkapjes zonder financieringsinstrument ook los komt.

Was ook overleg met van Rijn vandaag die zich er achter schaarde begreep ik. Maar daar wasje misschien zelf

ook wel bij. Groet, FES
[01-04-2020 22:09:58] Hoi [EEXZat niet bij gesprek met Van Rijn. Kreeg wel terugkoppeling. Maar geen

financiering vooraf is nieuw voor mij. Mooi! [EEE
[01-04-2020 22:09:58] Dat is nu tenminste stavaza. Alleen Auping was daar nog niet helemaal uit.

[01-04-2020 22:09:58]
FI

Oké, laat maar weten wat ook daar uitrolt. [FEES
[01-04-2020 22:09:58] Will do. Groet, EEES
[01-04-2020 22:11:04] Dit kreeg ik vanIEEEvan EZ. Betrek dat bij de mails over productie
die ik jou stuurde.

[01-04-2020 22:11:19]IEEE's: Doe ik

[04-04-2020 14:03:39) BEE BE Eerder spraken wij over het benutten van het LCH, Consortiums, voor het

inkopen van testen. Volgens mijn info is er daarna geen contact met het LCH geweest om in te kopen. Hoor

graag snel van jou of dat toch gewenst is. Want dan moeten er snel afspraken worden gemaakt over wat en

hoeveel.

[04-04-2020 14:03:58] [BEER Dit stuurde ik net naar [EEE
[04-04-2020 14:05:06][IEEEvs: HaERETY ik bel zo met[ENEdan weten we meer.

[04-04-2020 14:05:38] Ja, voer de druk wat op &)®@

[05-04-2020 16:48:13][IEESs: HaIZEDhoestaal

[05-04-2020 16:48:15] VWS: T

[05-04-2020 16:54:58]FREE Wie isng E 5.1.2¢ vormen samen een 5.1.2e @®

[05-04-2020 16:56:27] VWS: 5.1.2e

[05-04-2020 16:56:38] VWS: Zie ik in smoelenboek

[05-04-2020 17:00:58] Aha ©

[05-04-2020 17:04:28)IEEECr is nog flinke ruis. Vanavond is er een telco met en

FH MaarlEEE geeft kabinet te weten dat er iets niet goed gaat. Merk dat team EER niet weet hoe Ich werkt en

wie het juiste aanspreekpunt is.

[05-04-2020 17:04:56] VWS: En hoe wij gepositioneerd zijn

[05-04-2020 18:33:30] [SZ en ik hebben dat samen ook geconcludeerd zaterdag. Hij had het over 3

inkoopclubs bij VWS. Probleem zit bij club [JEEEZM1k heb gezegd dat LCH klaarstaat. Hij zei kopen die

testen. Oké dus! & ©

[05-04-2020 18:39:40]EEE/ VS: Vig mij sluit iedereen nu ook aan. Dus afstemmen en idd

kopen.

[07-04-2020 08:56:11] Ben jij vanochtend bij VWS? EE
[07-04-2020 09:38:52] VWS: Yep



[10-04-2020 09:01:27] EEEEIM kunnen wij vandaag even overleg hebben. Heb een aantal vragen. En zie

jou hard a d slag maar mis het overzicht watjij a h doen bent.

[10-04-2020 11:14:08)EEEV's: Ja laten we vanmiddag even bellen. Weet niet of ik het

overzicht heb

[10-04-2020 11:27:25]
a

Jij hebt altijd overzicht @ cb
[10-04-2020 17:25:34] EEEZMJij bent mijn rechterhand! Maar die ben ik kwijt voor mijn gevoel©
[10-04-2020 18:46:51]EEEVS: Ja het is een dag met alleen overleg. We zijn nu de financiele

stroom aan het ontleden. Zal ik straks even bellen?

[10-04-2020 18:59:24] [EEE Kan het wat later? Na 8 uur? Eet wel wat en haal op tijd adem! En ja er wordt veel

vergaderd &)

[10-04-2020 19:20:32]
eo

\VWS: Prima

[14-04-2020 13:55:03]
=

vws: Ha [EE eind vd middag bellen? Ik zet nog iets op de mail

ook nav ons gesprek vrijdag.

[14-04-2020 18:25:37]

pra
net jouw mail. Dank. Zk Hoe laat kunnen wij bellen?

[14-04-2020 19:33:56] Ik heb om 2000 een call met ezk

[20-04-2020 10:17:32] Visitekaartje weggelaten

[20-04-2020 10:19:18]ER re rr — van mij jouw hummer om samen te werken

op gebied van PBM voor niet-zorg-sector. Stem hierover ook af met, ik vermoed team van|SEEE
[20-04-2020 17:00:18]|EEEZIVS: Doe ik. Hij belde net. Let op... dit is mijn prive nummer. Het

numme IEEEis mijn vws nr. or. BER
[25-04-2020 12:02:35]

[A
Zie mail die ik stuurde. BEER

[27-04-2020 17:33:48] Nu ook artikel van VNO-NCW over 2 innovaties voor Covid19, waaronder

deAir-wave.org protector:

https://www.vno-ncw.nl/forum/deze-bedrijven-gooien-het-roer-om-tijdens-de-coronacrisis

[27-04-2020 17:33:48] [BEEZ Ook goed nieuws trouwens: CZ, de zorgverzekeraar, heeft een sponsoring

toegezegd waarmee 5 ziekenhuizen bediend kunnen worden; Maar valt en staat bij de goedkeuring door VWS.

[27-04-2020 17:34:30] EEE] Dit hoort bij de mail die ik stuurde. Info van[IEEEvan Defensie. FEES
[27-04-2020 17:51:31] VWS: Airwave hebben we afgewezen. @

[27-04-2020 17:51:54] VWS: Auping overigens heel goed door rivm test in vianen.

[28-04-2020 10:40:46] 5.1.2e VWS: 1k bel je terug

[28-04-2020 13:39:28] VWS: Ff bellen?

[28-04-2020 21:05:47] VWs: Ha BEER.. in welke context had je die input over niet-zorg

nodig? Overleg morgen?

[28-04-2020 21:09:41] EKER} Ja overleg meEET
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[21-03-2020 13:23:51] Nat inkoop combinatie: Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand

buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[21-03-2020 13:23:51] heeft de groep “Nat inkoop combinatie” aangemaakt

[21-03-2020 13:23:51] 5.1.2e heeft u toegevoegd

[21-03-2020 13:31:06] Een korte update over de inkoopcombinatie
- ze zijn druk bezig met alles uit te werken

- hebben niet op stel en sprong aanwijzing nodig
- over 1 u weer contact met ze over waar ze staan bc over governance
- ze denken een oorlogskas van 12 min nodig te hebben om snel te kunnen handelen

- alle communicatie gaat via VWS

[21-03-2020 15:57:27]

EE| size GIGEVSGH
[21-03-2020 16:05:54] Update 2

- in Leusden zijn ze druk bezig om alles op te bouwen.

- ook druk bezig op papier alles uit te werken (bc governance, evt garanties)
- onder tussen ook druk aan het inkopen - dealen hier voor de centjes nu nog rechtstreeks met GMT/VWS.

- communicatie lijn wordt nu aangewerkt, zodat morgen (hoogst waarschijnlijk) iets naar buiten kan.

- vandaag krijgen we geen stukken meer, wordt morgen ...

- ik ga morgen naar Leusden

- dank aan ieder voor het werk tot nu en voor het stand-by zijn. Morgen weer verder.

[21-03-2020 16:06:42] 51.2e voor [EEE en JEEEZR hierbij update 1

Een korte update over de inkoopcombinatie
- ze zijn druk bezig met alles uit te werken

- hebben niet op stel en sprong aanwijzing nodig
- over 1 u weer contact met ze over waar ze staan bc over governance
- ze denken een oorlogskas van 12 min nodig te hebben om snel te kunnen handelen

- alle communicatie gaat via VWS

[22-03-2020 13:17:09]IEEETer attentie - straks heb ik fez en jz nodig
Buiten reikwijdte
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[21-03-2020 11:35:19] |EXEZIIBCG: Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand buiten

deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[21-03-2020 11:35:19][EEEan ik jou bellen?[IEEEEcet hoop ik jou verteld dat ik nu de

EEE
[21-03-2020 11:47:36] : uiteraard. Ik ben bereikbaar. Met groet, [FEET]
[21-03-2020 13:51:25] we hebben net een document gestuurd dat we om 14 uur kunnen

bespreken. Mochtje dat niet schikken, hoor ik het graag en zoeken we ander moment.

[21-03-2020 13:56:10] [BEEZ Krijg het net binnen. Half uurtje later bellen? Half 3?

[21-03-2020 13:59:24]

BEN:
Is prima

[21-03-2020 14:34:58]
_

BCG: EE laat me weten als niet lukt met inbellen, dan bel ik je direct.

[21-03-2020 14:37:17] Het lukt mij inderdaad niet ©

[22-03-2020 16:38:27]EE occ: BE ben benieuwd naar de voortgang en hoop datje ook nog even de

zon hebt kunnen zien. Hoe laat schikt het jou om even telefonisch contact te hebben over hoe verder?

[22-03-2020 16:46:15] alf 6 oké?

[22-03-2020 16:52:27] BCG: Prima, bel jij mij maar als je zo ver bent

[22-03-2020 16:53:34] Oké

[22-03-2020 17:42:25] ERLE <bijgevoegd: 00000013-PHOTO-2020-03-22-17-42-24.jpg>

[22-03-2020 17:43:14] Dit schema is van de werkorganisatie in Leusden. FEE
[22-03-2020 17:48:04] [EEE CG: ok, laten we morgen even bespreken wat Team Supply & Demand precies
doen (zit daar ook productie NL in?) en wat Team morgen doet (zit daar forecasting van de vraag in?). Ook

benieuwd naar waar interfaces met ROAZ/LNAZ en GGD/GHOR zitten. En hoe lijn naar BZ, Douane en Defensie

loopt.

[22-03-2020 17:48:42] [BEET) Dat zijn precies ook mijn vragen &

[22-03-2020 er

IES
Haha

[22-03-2020 17:49:59] BCG: Mail over (andere) schaarse middelen zit in je mailbox

[22-03-2020 17:52:44] a gezien Dank

[22-03-2020 18:28:41] BCG: [EEE morgenmiddag 12 uur zijn wij met zn drieén:[IEEE

nr aa. zorgen dat we aangemeld zijn. Dank

[22-03-2020 18:47:19] zie ook mijn mail. Overleg 12 uur. Kunnen jullie zorgen dat zij

aangemeld worden

[22-03-2020 18:47:35] orry foutje &

[22-04-2020 08:24:27] EEECG: Goedemorgen paar zaken:

-EFn heeft vanochtend een nog wat uitgebreider overzicht gestuurd van de stavaza schaarse in andere landen.

Dinsdagavond kunnen we daar nader op ingaan in de virtuele internationale roundtable.

- We hebben vrijdag een afspraak staan waarin we onder andere een ruwe inschatting van de vraag naar PPE in

andere sectoren bespreken. We proberen de afspraak iets naar voren te halen zodat we jullie feedback nog

kunnen verwerken voor onze betrokkenheid afloopt (althans daar ga ik vanuit, ik heb dit nog niet metje kunnen

bespreken). Zoals zondag gemaild denk ik overigens dat dit een groter onderwerp is, waarbij de belangrijke
eerste vraag is of centrale sturing van allocatie nodig is (het lijkt me wel). Voor deze sectoren zullen veelal geen

centrale verdeelmechanismen bestaan.

- lets geheel anders.Je zal geen of beperkte betrokkenheid hebben op de ontwikkeling van de track en trace app.

Maar gezien de discussies afgelopen dagen zou ik VWS aanbevelen om gebruik te maken van het MedMij

programma. Dit is een initiatief van de Patientenfederatie Nederland met steun van zorginstellingen en VWS. Het

is feitelijk een afsprakenstelsel voor het veilig uitwisselen van gezondheidsgegevens. Vergelijkbaar met de rol van

schemeprovider die Translink speelt voor de OV chipkaart. Het Medmij systeem inclusief de daarbij behorende

Persoonlijke Gezondheidsomgevingen (PGOs) is al jaren in ontwikkeling en zeer streng getest. Het is een

agnostisch platform waar partijen op kunnen aanhaken. Deze crisis kan een versnelling aanbrengen in de

implementatie. Hier nu niet op aansluiten lijkt me een gemiste kans. Voor wat het waard is...

Uiteraard altijd bereid even te bellen, maar ik weet datje agenda vol zit.

Met groet,

[03-05-2020 19:57:48] [JEEEBCG: Goedenavond ik zag je mail. Ik ga kijken of ik EE nog een keer

kan vrijmaken, maar hij werk inmiddels op een ander project. Ook Rijksoverheid (MinFin) dus ik reken op wat
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flexibiliteit daar. Wel goed om even te bespreken hoe groot dit stukje werk is en of er nog een kans is dat er later

deze week ook nog ondersteuning nodig is.

[03-05-2020 20:19:46] [EXEC Dankje wel. Desgewenst kan ikjEEZgoellen voor die flexibiliteit. Morgen even

bellen over deze opdracht? fied]

[03-05-2020 20:36:15]

Bl:
<bijgevoegd: 00000026 IEEE <>

[04-05-2020 10:15:30] ec: BEYis bereikbaar en kan rest van de dag vrijmaken!

[04-05-2020 10:19:48] [EESDankje wel ¢% Collega’s van VWS zijn nog bezig met definities. Maar ik zal alvast met

contact opnemen. BEES
[04-05-2020 10:20:09] IEEFIBCG: 2%
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[25-03-2020 15:42:21] EZK: Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand

buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[25-03-2020 15:42:21] [JEEEZIM dit nr voor appjes en IEEEZIvoor bellen. Neem ik niet op dan even

appen. EXER
[25-03-2020 16:1 os

a
Visitekaartje weggelaten

[25-03-2020 16:16:30] Dank je wel. BEES
[26-03-2020 14:05:48] 5.1.2 EZK: ER net goed nieuws binnen, test voor materialen mondkapjes is

goed gegaan. Op korte termijn kunnen 3 bedrijven naar verwachting gaan starten. Graag ook iom [EEX contact

over voorfinanciering inkoop (garantie) . Bedrag van max[EEE dis genoemd
[26-03-2020 14:28:35] Klinkt goed. &ZallEEEE straks bellen.

[27-03-2020 16:33:14] [IEEEZIIEZK: Graag ook jouw akkoord op communicatie lijn ezk mbt mondkapjes : -

we zijn serieus in gesprek met aantal veelbelovende initiatieven ,we willen deze gesprekken eerst goed afronden

voordat we met details naar buiten treden . Hoor graag even

[27-03-2020 16:41:38]EERWaarop moet ik dan nu akkoord geven? [JE
[27-03-2020 16:42:41) EEE E ZK: Of vws deze lijn ook wil aanhouden in de woordvoering en hiermee

dan aansluit bij ezk?

[27-03-2020 16:44:15] [JIEEEZIEZK: En dus eigenlijk niet met details over partijen waarmee we in gesprek

zijn nu naar buiten gaat

[27-03-2020 16:45:47] [FEE Klinkt logisch. Maar ken de lijn nog niet. Staat die op papier?

[27-03-2020 16:54:50] EZK: Dank, en zit in je mail

[27-03-2020 17:04:11] Niet in mijn mailbox &)

[27-03-2020 17:07:04] EZK: Nu wel, sorry tijd voor weekend denk ik(@)

[30-03-2020 19:23:49] EZK: Ik heb contact gehad metEEEover voorstel

mondmaskers dat bij inkoop Leusden ligt en daar nog geen akkoord heeft. Hoor dat jij,INNIEXESierover
vanmiddag gesproken hebben en dat snel follow up nodig is. Is het voor jou mogelijk om vanavond samen met

mij en EEE bellen om te kijken hoe we dit zo snel mogelijk kunnen oplossen?

[30-03-2020 19:42:57] e EZK: Mail met stukken ook doorgestuurd

[30-03-2020 peIzo in jouw mail. Die is ietsje langer/complexer dan ik eerst dacht

[30-03-2020 21:43:09]| size [2d¥5i2 [XE het voor jou om hier morgenochtend over te bellen? Gr

[30-03-2020 21:52:33] [EEEZlP ima. Wij bellen morgenochtend.

[31-03-2020 13:37:04] ik krijg net vanuit dinate GmT het signaal dat NL productie van

mondmaskers zo snel ——_ moet Arr Hoop dat dit ook bij

inkoop bekendis. Gr

[31-03-2020 13:56:02] EZK: Voorstel is nav onze bespreking nog aangepast, kan nu onder

vooruitbetaling inkoop mee



(21-03-2020 09:02:57] EEE Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand

buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[21-03-2020 09:02:57] hierbij de app-verbinding. [IEEE
Lo][21-03-2020 09:05:01]

[21-03-2020 12:42:19] <bijgevoegd: 00000004-PHOTO-2020-03-21-12-42-19.jpg>

[21-03-2020 12:43:31] Net geprobeerd te bellen, maar neemt niet op
- broedende kippen

moetje niet storen zullen we maar zeggen

[21-03-2020 19:11:12] F888
Zie de flink aangepaste tekst op verzoek van 5.1.2e

[21-03-2020 19:12:02] En JEREZweet niet van mijn bestaan hoor ik net. Legjij dat morgen even uit.JE
[21-03-2020 19:12:53]

.
:) heb het hem al uit gelegd

[22-03-2020 13:37:53] <bijgevoegd: 00000009-PHOTO-2020-03-22-13-37-53.jpg>

[22-03-2020 13:44:08] [El Mooi schema. &@ Maar vraag is wat zit wel/niet in deze blokjes. Geef maar aan alsje
wil/kan bellen. EE

kun jij mij bellen? [EXER]
en zie ook mijn mail. Overleg 12 uur. Kunnen jullie zorgen dat zij

aangemeld worden? e

[22-03-2020 18:51:04]

[24-03-2020 15:52:48][JEEZou jij ook om 16:30 kunnen inbellen? De Finance hebben iets meer tijd

nodig om de cijfers op een rij te zetten.

[22-03-2020 17:32:25]

.

Zullen we doen

[23-03-2020 13:32:44] <bijgevoegd: 00000014-PHOTO-2020-03-23-13-32-44.jpg>

[24-03-2020 16:05:43] [FFE] Dat is goed. Bel jij mij in?[Ed

[22-03-2020 18:47:53]

[23-03-2020 17:43:17] [EEEZIMbe!l me even over overeenkomst. [FEF]

[24-03-2020 16:05:53]
ve

Doe ik

[25-03-2020 09:06:28] Goedemorgen belde je net omdat Mediq aangeeft eerste orders

van edaan te hebben en dus meer voorfinanciering nodig hebben. Ze willen graag op korte termijn nog

een keer vandaag of morgen).

Ik zit even te kijken hoe we dat goedgekeurd krijgen binnen dit gebouw. Ik vermoed dat we een goedkeuring van

= nodig hebben. Ga nu mail maken richting hem met verzoek akkoord voor extraffvoorfinanciering. Ik zet er

in datjij akkoord bent :)

Groet,

5.1.2e

[25-03-2020 09:23:36]

[25-03-2020 09:26:09]

an even bijpraten.2x20 min doen. Ben straks op VWS. Kan

[25-03-2020 09:52:50] Zet nu in op Ben een mandaat voor jouw om in totaal BEEEEES te

verstrekkeni.komen we weer bij hem langs.

[25-03-2020 11:39:44]IEEEkkoord van 5.1.2e die mijn mail heeft doorgestuurd
naar [EEE Heb jij hem al gesproken. Zou graag snel akkoord van hem willen hebben zodat weIEEE «unnen

overmaken.

[26-03-2020 17:18:52][IEENog even met[JEEZvan Mediq gecheckt hoe markt tegen 30%

boven regulier aankijkt.

Probeerdejou te bellen

bij prima. Maar als dit elke dag de vraag is moeten we dan niet nu

5.1.2¢

[26-03-2020 17:19:07] |EEEis 2kkoord - verwachting is gezien de situatie dat de markt +30%

zal accepteren
- goede communicatie is key; bel me alsje een paar min hebt;

[26-03-2020 17:21:58]EE in dat hogere prijs (wat nog steeds een hele flinke korting is tov

huidige marktprijzen) ook zorgt dat niet iedereen als een dollen onnodig dingen gaan bes

[26-03-2020 17:22:52] bestellen en ook er voor zorgt dat men zuinig met mondkapjes ed

omgaat

[26-03-2020 19:38:00) EI:
vrienden in Leusden maken nu een mail aan jou (en[Een mij) met

140% voor de relatieve dure producten en 120% voor de relatieve goedkope producten(prijzen zouden anders
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boven marktprijzen zitten). Ze moeten dan van jou een akkoord krijgen op deze prijszetting.

[26-03-2020 19:53:35] ké. Kijk er zo naar.

[28-03-2020 14:33:27] Ha kreeg net vanBEEhoren dat is besloten om via de

hubs van ggd ghor enz te leveren. Voor Mediq betekent dat ze niet weten wie ze waarvoor moeten factureren en

daarmee komt de hele rekening richting VWS. Dat hoeft geen probleem te zijn als we alsnog dinsdag de deal met

verzekeraars maken dat zij VWS rechtstreeks vergoeden voor alle aankopen via LCH. Maar zonder deal wordt dit

een dure grap voor VWS,

Hebjij tijd om hierover te bellen?

[30-03-2020 19:05:43] IEEE =IEEE»< de mij met het mooie nieuws dat hij

nodig heeft mondkapjes. Het zou door Emet jou besproken zijn.Jij hebt het mandaat om tot te gaan.

Dit past daar net onder : 5.1.2b Dusjij kan zeggen dit voorschot. Het is

gezien de bedragen wel goed om een goede audit trail te hebben. Hebjij een voorstel van [Evia mail

ontvangen?

[30-03-2020 20:07:05) IEEE [k heb bij ook al de vraag uitgezet voor aanvullende info

op de mail. Zijn ze mee bezig. Begreep dat de deal inmiddels is.

[30-03-2020 20:26:57]BEE: de deal isIEE ce prijs en goede kwaliteit en continue levering;
mocht blijken dat kwaliteit toch niet op orde is dan stopt de deal; met|[EfIEElvooruitbetaling. Krijg het nu op

papier. Graag check door jou voor audittrail.[JES
[30-03-2020 20:28:28] IF 5

[30-03-2020 20:53:05] [EEE Heb jij naar de EZK stukken gekeken? EEN
[30-03-2020 20:56:39] Het voorstel van 4 producenten waaronder auping?

[30-03-2020 20:58:48] Yep

(30-03-2020 21:07:10]EEE<<ft dit ter info met mij gedeeld. Vanochtend met haar gebeld.

Zij begreep dat aparte voorfinanciering niet handig is en zouden moeten werken met vooruitbetalen van te

leveren producten. Ze moest snel weer door en zou later nog terug komen. Tot nu toe niets gehoord.

Wel ondersteuningsbriefal bij de GMT vrienden ter commentaar uitgezet. Heb hun opmerkingen binnen. Zij
wezen erop dat ook dsm met iets bezig zou zijn ...

Ook hier de lijn dat LCH met een onderbouwd voorstel bij jou moet komen.

[30-03-2020 21:43:1JlIEENHebjij al iets via de mail gezien over de deal van [EXER

Heb mensen voor overboeking vaniElREE op scherp staan, maar wil wel graag eerst onderbouwing via mail zien.

Denk dat er geen man over boord als het geld in de loop vd dag naar Mediq wordt overgemaakt. Ik denk dat ze

inmiddels wel door hebben dat we goed zijn voor ons geld : )

[31-03-2020 11:13:55]IEEE och nog effe checken: hebjij al iets over de mail ontvangen over de

deal van

[31-03-2020 12:59:59] Nee. Check jij bijEXEC
[31-03-2020 13:48:48][EEEcdaan - inmiddels blijkt order in tweeen geknipt te zijn - 2*20 - EXER]
checkt dat onderbouwing jouw kant op komt.

Hij wil wel extra cash hebben. Ik stuur je straks met mail waarin je toestemming geeft voor extra

Hoeveel hangt af van wat wij de komende dagen verwachten?

[31-03-2020 14:12:53] rima en oké! 5

[02-04-2020 15:26:44] Antwoord op vraag inzake BCG aanbestedingsgrens - BER ~ btw

[02-04-2020 15:35:48] [EI0ké. Dank EEE

[02-04-2020 15:40:12] uridische zaken geeft ook aan dat evt opdrachtverlening niet met hun

brief kan, maar met een contract met de standaard inkoopvoorwaarden.
[10-04-2020 13:18:25] [EE -o even over de prijzen - ik begrijp inmiddels dat bij LCH voor een

paar goede redenen een voorkeur bestaat om toch huidige prijzen te blijven hanteren.
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Even voor jou dat zou ons in week 20 [JJESEEM kosten en pre Corona prijzen kost ons in week 20 BEES verschil is

Dus ook dan kanje zeggen dat VWS het grootste deel van prijsverhoging voor zijn rekening neemt. En ik begrijp
dat er ook niet een duidelijke beeld is wat pre-Corona prijzen zijn. Dat geeft wat ruimte in discussie.

[10-04-2020 13:35:10]EE snap ik. Maar ik krijg een besluit waarmee ik moet werken. Heb dat net ook aan ZEd
en[EEElluitgelegd en die begrijpen het JE
[10-04-2020 13:38:11] [| 512 (8 kunnen wel de bovenkant van pre Corona opzoeken. Dat kan

misschien een deel van de ongewenste side-effects wegnemen.

Komen zij met een voorstel voor de prijzen?

[10-04-2020 13:46:09] LCH of Mediq werkt toch al met pre-Corona prijzen?!

[10-04-2020 13:50:25] Mediq heeft bepaalde aannames gemaakt om ons te kunnen laten zien

wat dat besluit zou kunnen betekenen.

Er is niet iets als een officieel gepubliceerde pre Corona prijs. Je krijgt bv een andere prijs alsje 5 inkoopt ipv

100.000. Leveranciers hanteerden ook verschillende prijzen.

[10-04-2020 16:06:24]
Si

<bijgevoegd: 00000052-PHOTO-2020-04-10-16-06-24.jpg>

[12-04-2020 16:47:18]
0

Voorste! JIEEEZ: toch een hoop vraagtekens bij (bv hoe zorgen we

over platforms heen dat kapjes juist verdeeld worden - waarom komen ze niet gewoon in Leusden helpen? LCH

heeft sterke punten en zij kunnen daar mogelijk hun sterke punten aan toevoegen.

[12-04-2020 17:06:50] Heb ik net ook duidelijk gemaakt aan |IIIIEGIEE2 en het met

mij eens. BE

[12-04-2020 17:11

2[20-04-2020 13:16:36]
_

Hebjij mail metEXEC!us gezien en mijn mail over voorschot [EJ
5.1.2b

[20-04-2020 13:24:50] a zie mijn vraag en reactie. [EY
[24-04-2020 19:29:27] Zag de opm van [EEE Mover bestuurlijke

verantwoordelijkheid LCH en ovk met Mediq. Ik was een verrast door opmerkingen. Had niet ingeschat dat dit

gevoelig lag. Hebben zij het idee dat ondanks alle interventies vanuit vws dat het nog steeds een leuk

onafhankelijk polder initiatief is waar VWS niet verantwoordelijk voor is?

[01-05-2020 10:18:47] zou jij naar mail met verzoek om volgend voorschot voor

Mediq kunnen kijken. Groet,

[01-05-2020 10:55:09][EEEoe ik. JB
[04-05-2020 14:54:21][IEEoct weer met spoed [EEE over maken, naast de eerder vrijdag

goedgekeurde ERIPEN- ben jij akkoord?

[04-05-2020 15:00:39] a akkoord

[04-05-2020 15:59:49] lk heb bij het LCH het gaspedaal ingedrukt. Zij zijn bezig met inkoop van[EEd

BESextra chirurgische maskers. En met spoed. Daarvoor moet nu het mandaat worden verruimd. Dat voorstel

komt nu naar jou toe. SVP direct tekenen.

[04-05-2020 16:08:06] esproken - hij is akkoord - De betalingsopdracht is nu ook via

EEESonderweg naar sg.

[04-05-2020 16:51:25] eeft net getekend

[06-05-2020 16:24:54][geHa[EEE
Twee vragen:
- hebjij al iets met acm kunnen doen?

- en ik ben bezig met ophoging mandaat - kan jij aangeven hoe ver de besluitvorming is over breder gebruik en

wat dit zou betekenen voor aantallen en uiteindelijk de benodigde voorfinanciering. Heb ik oa nodig om te

bepalen en te onderbouwen waar nieuwe mandaat moet liggen.

[06-05-2020 17:21:32] Heb ik al na concept brief voor ACM? Voor wat moet ik vrijwaring vragen? SE
[06-05-2020 17:22:51] Nog niet een exact idee tot welk hoger bedrag het kan gaan. Maar vraag extra
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[06-05-2020 17:29:27]

[06-05-2020 17:30:56]

1k heb de mail nog een keer naarje gestuurd.

is er besluitvorming over verbreding gebruik waar ik naar kan verwijzen?

[06-05-2020 17:31:27]

[06-05-2020 17:35:37)| EEEZI: ) heb jij een stuk of iets waar de minister ja tegen heeft gezegd. Maakt

het makkelijker in de gesprekken met fez en goed als we later moeten uitleggen waar de ophoging voor nodig
was.

[06-05-2020 17:37:02 BE Kijk of het in de Kamerbrief van vandaag staat .BE

[09-05-2020 15:04:28] Heb jij al kunnen kijken naar cash f] fiek? Gaat uit van de

komende weken forsI wat uiteindelijk resulteert WC voorfinanciering. Ben jij
eens met dit scenario?

[09-05-2020 16:11 :45) EEE Ja zag het. Is fors. Wat vraagt dit aan mandaat?J&
[09-05-2020 16:14:46] [NNNNCSEMM A'sje een paar weken vooruit wil met dit tempo zou ik gaan voor[EKER]
BEEqaan. Ik heb bij Mediq de vraag uitstaan wat het “verlies” voor VWS wordt in dit scenario.

[09-05-2020 17:00:22]JEKEH] Prima. Vraag om een mandaat van [JEREZIE
[09-05-2020 17:11:15] OK en dan neem ik de grafiek met de getallen mee als bijlage - dus ook

dat we richting 1 mrt doorgaan. ok?

Mediq voegt nu aan de grafiek toe:

- totale orde waarde pw
- totale verlies VWS pw

Als ik die heb stuur ik eerst aan jou; ter check of je het eens bent met verwoording van noodzaak om hard door te

kopen.

Daarna richting FEZ met verzoek om uiterlijk maandagochtend het bij Ete hebben, zodat hij danja kan zeggen

en wij mandaat hebben om maandagEEE over te maken als Trade er in slaagt om dit weekend weer grote

order (meer dan [EEE aanbetaling) binnen te halen.

Wordt weer een strakke planning :)

[10-05-2020 18:32:31] [EEN  laat zowel de totale waarde zien als het potentieel verlies voor VWS . Hoop
dat het lukt?!

[10-05-2020 18:33:26] Heb net concept mail naarje gestuurd met aangepaste grafiek

[10-05-2020 18:42:43] [FEA]Ja gezien. Tekst is prima! Dank. Zie nog vervolgvraag. Ji
[11-05-2020 os:24:441 EEEffe checken: kan ik in de mail opnemen dat de opdracht van de

minister is “kopen, kopen, kopen”.

FEZ wil graag meer onderbouwing van de noodzaak om door te gaan. Cijffermatig is die het ingewikkeld vanwege
allerlei aannames dieje moet maken en dan is een politieke opdracht makkelijker.

[11-05-2020 09:29:24]BE - dat mag je opnemen. Dat is de opdracht.J
[11-05-2020 09:30:18] Ok

[11-05-2020 10:28:45] ail met verhoging mandaat is richting

[11-05-2020 10:29:12]

[11-05-2020 12:07:58] ail ligt nog bijBE net nog gecheckt via whatsapp - hij kijkt er

naar.

[11-05-2020 12:16:37] BE3Ben zelf nog in gesprek met EERpover extra aantal maskers

[11-05-2020 12:22:28] [| sie YEW in dat fez vragen begint te stellen over bedragen en kopen,

kopen, kopen.

[20-05-2020 13:35:14]IEE H- EEnetje een mail gestuurd met verzoek omBEY over te

maken naar Mediq. Kan jij akkoord geven?

[20-05-2020 14:06:53] Kijk er zo gelijk naar. [EE
[20-05-2020 14:07:12] INNNEEEM 5
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[28-05-2020 08:50:19] 51.2 oedemorgen[EEE net weer een mail gestuurd voor [JEEIEZN
voorschot Medig. Kan jij akkoord geven?

We zullen weer aan de slag moeten om mandaat op te hogen. We zitten na dit voorschot o

[29-05-2020 16:48:51] HaBEd er zit weer een mail in je inbox met verzoek om over te

maken. Groet, BED

[29-05-2020 16:49:53]

ophoging mandaat.

[29-05-2020 19:54:29] ie mail

[03-06-2020 12:09:28] kun jij mij snel helpen aan inkoopprijs en verkoopprijs chirurgische makers.JE
[03-06-2020 12:57:00] Ga nu kijken of hebjij de gegevens al?

[03-06-2020 14:06:24]

[03-06-2020 14:15:09]

Ben benieuwd naar uitkomst van jullie gesprek - oa voor de notitie over

Nog een vraag van fez bij ophoging mandaat - is het inkopen feitelijk
nu ook gestopt in afwachting van besluit minister of gaan die nog steeds door?

[04-06-2020 11:37:07]
3

Gemist spraakgesprek

[12-06-2020 10:17:20] GoedemorgenBEd er zit weer een mail in je inbox met verzoek om

voorschot vans goed te keuren.

[12-06-2020 10:23:57] ERIE Net akkoord gegeven. FEES
[12-06-2020 10:24:18]

Buiten

Buiten reikwijdte

de volgende pagina's zijn verwijderd i.v.m. buiten reikwijdte



[28-03-2020 22:44:17]EE vs: Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand

buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[28-03-2020 22:44:17)[CEI<biivevoeqd: 0000000 KEI
[28-03-2020 22:44:20] Beste

Wij hebben elkaar wel kort gesproken vrijdag metEES erbij, echter wij hebben jou niet met verbonden. Nu

vroeg hij daar zelf naar. Ik geefje zijn nummer bij dezen. Met vriendelijke groet,

[28-03-2020 2245.00] [IEE Vs: PS Hij heeft momenteel een concrete vraag om een budget van

BE voor de productie van well plates overigens. MvaiER El
[29-03-2020 12:56:16] 512e

Dank.

Ik zocht gister al contact met [EEE] Lukte niet.

Maar spreek hem zo,

[29-03-2020 13:00:30 S: kb

[29-03-2020 13:00:59] S: Hoor graag even

Bij ons nieuwe collega die kan helpen verbindingen te leggen tussen VWS, Ff en LCH

[29-03-2020 13:01:05] (EIERES s: Ik schat in nodif

[29-03-2020 13:01:09] S: Nodig

[29-03-2020 13:01:44 Ben jij de verbinding of doet iemand anders dat?

[29-03-2020 13:02:13] 5.1.2¢ S: Ik naa [EXER
[29-03-2020 13:02:30] 5.1.2e S: Graag later even contact

[08-04-2020 12:56:16] Ik bel jou straks .

[09-04-2020 12:42:21] S: Beste

Tk heb een naam van k mail je haar CV ook. Prettig gesprek gehad. Indien nodig kunnen we

haar samen bellen. Groet JEEEZH
[09-04-2020 12:42:30] EEE VS: <bijgevoegd: 00000015IEEE<f>
[09-04-2020 18:23:56][EES2s misschien te snel. Want heb in mail voorgesteld aan |[JEKESN

Dank! Groet

[10-04-2020 08:35:14] <bijgevoegd: 00000018JEREcf
[10-04-2020 08:35:41] 1.2 Ja bel hem maar.

5.1.2¢

Buiten reikwijdte
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[22-03-2020 20:45:34] [JEEEZliBrichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand

buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[22-03-2020 20:45:34] EEE Cit nummer voor Whatsappjes; [JIZZ voor bellen en mail naar

nl. Met nogmaals dank voor jouw/jullie inzet. [IEEE
[22-03-2020 22:31:02] Dank voorje telefoontje EEIEH Stel ik zeer op prijs. Morgen zal ik je laten

weten wat we nog nodig hebben. Als we wat nodig hebben. De mensen van VWS die vandaag en gisteren

aanwezig waren openen nu al deuren waar ik niet van had kunnen dromen. Ik hoop dat morgen de

communicatie vanuit [BEEZ ook op gang komt.

[23-03-2020 06:45:25]EEGrootste dilemma vandaag: in de loop van de week helemaal geen

mondkapjes of een lagere kwaliteit. Afstemming RIVM.

[23-03-2020 07:08:59] Er is geen enkele (kans op) toevoer?

[23-03-2020 07:10:04]EEEoor je in de loop van de dag van mij. Maar voldoende kwalitatieve

toevoer schat ik erg laag in.

[23-03-2020 07:11:49] Ja hoor het graag.

[23-03-2020 14:12:33) 2 Zoals net geégd: akkoord. [FEES
[23-03-2020 14:14:58] IEEEZI gezegd dus

[23-03-2020 14:15:21] “& [EZ de brief komt er dan nog aan?

[23-03-2020 14:16:02] Yes. Ze zijn nu bezig met medig-concept.

[23-03-2020 15:13:12] . Maar nog steeds geen formele reactie.

[23-03-2020 15:16:05] EEE IEEETII heeft net de te tekenen tekst gekregen.JE
[23-03-2020 15:16:15]EEE=

[23-03-2020 16:14:0 EERE eerder besproken kom ik morgen langs. Circa 11.15 uur. Kan ik de

briefing van 12.15

inedliakas
komt ook zelfde tijd. Zij wordt jullie vaste liaison.

[23-03-2020 16:14:44] <1]

[23-03-2020 20:43:30] 5.1.2e ik wil de nieuwe concept richtlijn naar jou mailen. Wat is jouw mailadres.

Bedoeling is dat deze morgen ochtend uitgaat. [FEES
23-03-2020 20:46:04]IEEEEN: nsterdamume.nl
[23-03-2020 20:46:54]EEEWe hebben overigens echt [EEnodig op lokatie om de financién te

regelen. De risico’s worden te groot.

[23-03-2020

re aE
morgen ook naar Leusden. Vanavond is het Fin mandaat

opgestuurd naar

[23-03-2020 20:50:04] Nieuwe richtlijn net naar jou gemaild.

[23-03-2020 22:18:05] Ben jij nog bereikbaar?

[23-03-2020 22:22:39] Nieuwe richtlijn kan we nog NIET uit. Huidige strekking leidt tot

ontploffing van e-mail. Vandaag hadden we 150 mailtjes per uur. Van de 1000 mail vandaag waren er 3 om nader

te onderzoeken en heeft er uiteindelijk geen een geleid tot een serieuze deal.

[23-03-2020 22:23:14] Ik snap afweging van snel iets vertellen, maar we moeten er nog even

serieus naar kijken.

[23-03-2020 22:23:33] Morgenochtend even bellen?

[24-03-2020 08:26:24] Zo bellen?

[24-03-2020 17:34:31] Ll) Persbericht is toch nog met paar woordjes aangepast. En staat nu

verzendklaar. Ik krijg hoop ik snel een seintje dat ie echt uit is. Sorry voor vertraging. [EES
[26-03-2020 18:08:42] Ik stuurje nu nog even de serie mails mbt aanbod Fijn datjij hem
belt.

(26-03-2020 22:41:24][EEEsorry voor het vragen, maar bel jij nog met[IIIIIEENE
[27-03-2020 01 00.521 EEEZeker prio in deze ochtend. Er moest eerst gezorgd worden dat de

eerste levering naar ziekenhuis Bravis een feit was. Dat is uiteindelijk waar we het voor doen en is gelukt voor de

ochtend. Ik zal hem nu mailen dat ik na de stand up van 9.15 dus om 10.00 bel.

[27-03-2020 01:13:18] Wij moeten los van BCG even schakelen over de rol van BCG.

1. Zijn ze mijn adviseur in het Project management Office.

2. Zijn ze jouw steun en toeverlaat om er voor te zorgen datje “onafhankelijke” info krijgt naast mijn info.

[27-03-2020 01:13:42] Nu lopen de twee door elkaar.

[27-03-2020 07:40:16] Succes met de eerste levering en vier dat ook met jouw team![EEES]

5
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[27-03-2020 07:41 2 Fijn als je daarnaEREZgRuitleg kan geven. Ook over hoe het gegaan is. Want

daar heb ik geen kennis van.

[27-03-2020 07:42:57] Vandaag inderdaad even bilateraal bellen over oa BCG en convenant. Kan

dat tweede deel ochtend? #2

[27-03-2020 09:02:46] Ja graag om 11.00. Meteen[E§Eaanhaken (geen BCG)

[27-03-2020 09:03:21] regelt meeting.

[27-03-2020 15:00:07] Vast niet, maar mochtjeom 16.30 Leusden nog halen zou ik dat leuk

vinden. Is een “feestelijk” niet te momentje.

[27-03-2020 15:11:23]EEFDank. Maar gaat mij niet lukken. Komt dan ook het rode kruis? Wens

jullie een mooie moment! % @

[27-03-2020 16:47:39]

ore cod
ik de call van 5 uur zelf doen met BCG. En dan apart nog even met

jou op een iets later moment?

[27-03-2020 16:48:30] Graag!

[27-03-2020 17:30:27] 5.1.2e Ik probeerje te bellen.

[28-03-2020 07:51:12] Ik zat aan het eind wel erg stug in de wedstrijd. Dank voor het blijvende
vertrouwen.

Deze morgen kan ik weer wat flexibeler denken. Is ompakken en stickeren van de afgekeurde FFP2 maskers nog

een idee. Met een sticker (alleen te gebruiken als FFP1 in die en die setting).

[28-03-2020 08:59:23]EE | begrip daarvoor. En goed idee. Vanochtend nog tijd om even te

bellen? BEES
[28-03-2020 09:57:38]| EEEZII 1 9a even kijken naar het contact dat kan helpen bij het

“vrijwaringsverzoek” dat VWS bij Defensie moet neerleggen tbv militaire luchtbrug vanuitBe
bellen? (Over15 min?)

[28-03-2020 10:03:47) IEEE Prima. Op [IEEE nummer

[28-03-2020 10:11:45]

EE
oooooo47 IEEE vf

[28-03-2020 10:12:19] Dit is de persoon die mij wees op de mogelijkheid van de vrijwaring.

[28-03-2020 10:35:10]EF ve spraken net nog niet over de optie om voorraad om te

pakken/stickeren. Laatje weten of dat lukt? Dank EEE
[28-03-2020 10:46:16] Hoor je van mij. Ook de @&€(&&"- brief van Hugo de Jonge over het LCH

bespraken we nog niet. [EEEIgaat kijken waar dit fout is gegaan. Wij hebben deze lijst iig niet zo doorgegeven.

[28-03-2020 10:52:02] EEE Laat ik weten.

[28-03-2020 11:03:25] [EXEC D¢ liist is besproken met[JERETY Hij neemt contact op met jou.ElEmailde

jou gister de lijst. Besprak het nu net weer met [EE en zij heeft een idee, een vervolg bericht met fasering en

specificaties, en bespreekt dat zo ook even me EREN KET
[28-03-2020 11:11:41] Okay

[28-03-2020 14:15:29] maakt op dit moment ons team gek en vraagt om cijfers. Kan je

aangeven dat dit inderdaad pas maandag 9.00 nodig is?

[28-03-2020 14:18:41]
é

[28-03-2020 15:06:15]

bellen? TB
[28-03-2020 15:06:27] Nu?

[28-03-2020 17:02:51] EE3er komt zometeen een conceptmail waarmee we de brief on hold

zetten. Kijk er svp zsm naar. Ik hoop wel dat we in het weekend tot afspraken kunnen komen over de uitbreiding
of in ieder geval over de meest urgente uitbreiding. Hoor graag van jou. FEES

En dan even

id Moet jou toch nog weer lastig vallen. Hoe laat kunnen wij vanmiddag

[29-03-2020 08:18:13]
Sze CasusIEEEZis opgelost. Dank voorje bemiddeling hierin.

[29-03-2020 09:09:12]
_

Doel voor maandag 9.00 is. Wat is er vanaf vrijdag in welke

hoeveelheden geleverd vanuit Vianen. Dit gaan we dan dagelijks rapporteren. Eens?

Dinsdag gaan we kijken of we daar de voorraadstand bij kunnen doen. Opgedeeld in 1. Nog niet gecontroleerd.
2. Afgekeurd 3. Vrijgegeven voor levering.

Later in de week zal ook de geplande aanvoer worden toegevoegd. Hier heb ik alleen nog slecht zicht op wat VWS

vooruitlopend op LCH heeft ingekocht en wat er via andere partijen (inzamelingsacties etc) zit aan te komen en
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hoe het staat met de productie.

[29-03-2020 09:43:41]IEEE Afspraak was vorige week al bij de financiering: dagelijks overzicht van

aanvoer, in voorraad en levering. Mijn verwachting is dat ik dat maandag krijg. Wat VWS heeft gekocht is al

overgedragen, toch?! Maar ik wil dat nog wel checken JEEZ]
[29-03-2020 13:30:53][IEEEkunnen wij zo nog even bellen? BEER
[29-03-2020 13:36:37] Zeker over een half uurtje?

[29-03-2020 13:44:31] Prima

[29-03-2020 13:55:56] Wordt wat later. 1500 uur? Mogelijk belt intussen |ICAESiou a 38
[29-03-2020 14:02:08] 5.1.2e Prima

[29-03-2020 15:11:21] Probeerdejou te bellen. Bel jij mij ?

[30-03-2020 08:39:41]BEE oie “FH Kunnen jullie vandaag helderheid bieden mbt de extra

producten op de lijst, die we even on hold hebben gezet. En sprakjij al met BEI BES
[30-03-2020 11:23:05] Kunnen we zo even bellen?

[30-03-2020 13:38:32] Vergat nogIEEE: oesproken?EB
[30-03-2020 18:35:59][JEEEC1k heb je echt even nodig nu.

[30-03-2020 18:38:52] Probeer je te bellen&)

[30-03-2020 21:13:12] Kunnen wij nu bellen? JB
[30-03-2020 22:00:52] Deze kreeg ik nog wel:

Hi[ZE8 om te voorkomen dat de LCH zendingen met 6% invoerrechten worden belast moeten wij ontheffing

regelen voor niet-donatie zendingen voor onze Schiphol agent. Ik begreep dat 5.1.2 met de douane

directie zit deze week. Kan jij dit nog metEEE bespreken of hij daarin iets kan betekenen?

[30-03-2020 22:04:26] [EEEZI[k zet nu lijntje uit om te kijken wie van ons direct bij de douane iets kan

betekenen.
[30-03-2020 22:07:06] <bijgevoegd: 00000076 JIE <f>

[30-03-2020 22:07:21] 5.1.2¢ Enditis 5.1.2e

[30-03-2020 22:07:52] Je mag hem direct bellen, zal hij zelfs fijn vinden.

[30-03-2020 22:16:28] Doe ik morgenvroeg. &1k dacht dat dati leider was?

[30-03-2020 22:1 or Ioncontact gehad met |NENGfo was

toen dat mondkapjes zijn vrijgesteld van douanerechten en direct worden ingeklaard zonder vertraging. En dat

loket zou worden ingericht bij douane voor vragen, LCH heeft sindsdien contactpersoon. Ik kan zo nodig weer

met IEEE schakelen

[30-03-2020 22:17:49][EEECIdit kreeg ik van [JEREZ Met wie van jullie zal hij even dit proberen
kort te sluiten?§

[31-03-2020 08:11:17] EEE tussendoorvraag: de bestelformulieren zijn breed uitgezet? Ook

verpleeg/verzorg?FEES
[02-04-2020 09:15:53] IEEE vergat 1 ding. Kunje naar de mail kijken die ik net stuurde. BEES
[04-04-2020 12:47:30] IEEE <bijgevoegd: 00000084-PHOTO-2020-04-04-12-47-30,jpg>

[04-04-2020 12:49:19] |EEPrima 4%

[07-04-2020 14:17:19] ik hebje een mail gestuurd over de orders van boven de [S22 Dit

is inclusief de order die__maar uiteindeljk is verminderd naar EEE
Alsje overleg hierover wilt hoor ik dat graag.

or. BE
[07-04-2020 14:29:30][IEEEdank. Kijk ik zo naar. EXER
[07-04-2020 15:02:29] EI Zullen wij 17.00 weer even telefonisch overleggen (jij,[EXEen ik)?

[07-04-2020 15:15:58] [ERE Prima. Heb alleen minister staan om 17.15. Mag het iets eerder? Half 5738

[11-04-2020 17:34:59] Zie mijn antwoord. Overleg lijkt me dan niet nodig. Toch?

[11-04-2020 17:39:58]

sro]
Heb een reeks van punten inmiddelsFE

[11-04-2020 17:40:22] Okay nu even bellen?
[12-04-2020 09:59:00] [IIERIELIHet wordt iets later, 11.45 als dat kan?![EXES
[12-04-2020 FE] — hh bijzonder hoe zonder mij (of jou?) in te lichten er een deal gemaakt
wordt met Heb ik iets gemist?

[12-04-2020 17:35:23] Voel me ongemakkelijk als

oi overgemaakt wordt.

[12-04-2020 18:40:09] Dat ongemak heb ik ook. Vandaar dat ik doorvroeg. Ik vermoed dat de



toezegging al eerder door VWS is gedaan. Maar dat ga ik navragen. Met de vraag waarom dit zo'n goede deal is?!

[13-04-2020 10:46:31] 5.1.20 <bijgevoegd: 00000097-PHOTO-2020-04-13-10-46-31.jpg>

[13-04-2020 12:04:23][IEE© &
[13-04-2020 20:05:23) ECEECI <unnen wij even bellen?8
[13-04-2020 20:18:35] Dat kan. Heb alleen nog niet naar het document gekeken.

[13-04-2020 21:13:55] Ik heb het gelezen. Voldoende ruimte voor een gesprek, maar ook veel

vragen. Levering is DDP, maar ze willen wel gebruik maken van de luchtbrug of extra kosten voor LCH. LCH mag

uitleveren, maar ook Hulptroepen blijft leveren naar kleine zorgaanbieders (welke?).

Kwaliteit volgens TU Delft lijkt me niet bespreekbaar voor onze klanten (toch?). Risico van betaling vooraf laat ik

[13-04-2020 21:46:22]

IEE
is in het gesprek begin avond met z0 besproken. JE

[14-04-2020 12:13:37] BEEBwil jij zsm nu bellen. In lijn met onze afspraak gister. [EEE
[14-04-2020 15:06:36] 1k heb zojuist gebeld, maar krijg voice mail. Zal m appen.

[14-04-2020 16:40:08] [INCREAl gesproken? Ik heb morgen om 10.15 een afspraak.JB
[14-04-2020Mo

oi |
Ik rij straks naar ze toe.

[14-04-2020 17:20:05] Heb afspraak om 18.00

[14-04-2020 18:05:37] [EELheb net EEE voorgesteld 11 uur morgen bij VWS in Den Haag. Graag

met jou erbij.

Un
meenemen[14-04-2020 21:13:30]

[14-04-2020 21:13:58]

[14-04-2020 22:00:57]=]hebt een

voorgespre
om 10 uur metEIENzo begrijp ik. Oké als

daar al bijzitten om met 2 anderen.

rep 22:07:49] Wat mij betreft prima.

[15-04-2020 07:47:46] Kan je ook aanmelden? Hij is[EEE nen

LCH en was ook gisteren bij het gesprek metad ce
[15-04-2020 07:54:40] 5.1.2e Moet ik bij de Q park Pr. Irenestraat 1, 2595 BD Den Haag parkeren of is

er direct bij het ministerie iets.

[15-04-2020 08:41:26] Ik app dit door aan Die meldt aan en kan helpen met

parkeren. 3H
<bijgevoegd: 00000117IEEE<>[15-04-2020 08:42:52]

[15-04-2020 08:43:51] voor als het niet goed loopt bij entree.

[15-04-2020 08:55:35] Naast VWS is parkeergarage Helicon. Zwarteweg 40, 2511 VS Den Haag. En

zaaltje is Olympuszaal C-04.07.VZ.

[15-04-2020 18:09:08]

Stuur jou net een mail met een lead, waarvoor ik jouw persoonlijke aandacht vraag. Fijn alsjij ernaar kan kijken
en snel op kan reageren,

[15-04-2020 19:10:19] IEEE EF

[15-04-2020 22:04:44] Kijkjij ook naar de mail over de boot? EEE
[15-04-2020 22:38:11][EEEZie mijn mail.

[15-04-2020 23:01:44] 51.2e Thanks &
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[16-04-2020 22:08:29]

[16-04-2020 22:09:22]

[17-04-2020 21:49:43]

[17-04-2020 22:29:25] a hou hem aan boord!

[23-04-2020 11:16:43] iet meer nodig.

[23-04-2020 11:18:10] erdorie (@was ik net beschikbaar

[25-04-2020 14:51:13] (EEE ZieBE er handschoenen in de mail.

[25-04-2020 15:06:17] 5.1.2e Kijk ernaar.

[29-04-2020 09:59:58] 5.1.2¢ Maak ik voor de technische briefing mijn eigen presentatie?

[29-04-2020 10:15:21] Ja

[29-04-2020 10:53:04] GH

[01-05-2020 09:10:37] Gedoe op viiegveld |JIEEEENVe hebben met spoed “brief!

nodig van overheid om voorrang te krijgen.

[01-05-2020 09:10:49] [EEE an je bellen?

[01-05-2020 09:15:41] EEECIINog in call met minister. Belje zo.[JES
[02-05-2020 08:05:03] bijgevoegd: 00000139-PHOTO-2020-05-02-08-05-03.jpg>

[02-05-2020 16:20:57] Ik zag je e-mail. Kan ik morgen reageren?

[02-05-2020 16:22:00]

eeft een gesprek nog zin morgen ochtend?

bijgevoegd: 00000126-PHOTO-2020-04-16-22-09-22.jpg>

wijfel of JEEZ aan boord blijft. Doe mijn best.

[02-05-2020 16:26:16]

[02-05-2020 16:27:04]

[02-05-2020 16:32:35]

Morgen reactie is prima

oiets ...

[02-05-2020 16:38:32)[EEEON?!? 63 Is dit lead 1 van Baudet?

[02-05-2020 16:39:40] [IEEE Lead 2, lead 1 EEECI enadert me nu viaEEEE] We blijven in

gesprek.

[02-05-2020 16:46:37] [JIEXEZSIWat is rol [EEEDie belde mij ook al! En we zouden er toch een punt achter

zetten?

[02-05-2020 16:47:47] IEEE] werd benaderd met boodschap: of we gaan naar Forum/Media,

want we krijgen LCH niet te pakken.

[02-05-2020 16:48:09]INEEESWe blijven in gesprek en zullen de gesprekken gaan opnemen denk ik.

[02-05-2020 17:10:03] EEE Toch graag maandag samen even bespreken hoe we hier netjes een punt
achter gaan zetten![EES
[02-05-2020 19:50:29]

[03-05-2020 16:22:47] Kan ik jou straks nog even bellen?J8
[03-05-2020 16:27:22] Ik bel je over 5 min.

[03-05-2020 17:15:42] In Vianen:

Chir 1: 1.769.150

Chir 2: 1.276.050

In Bleiswijk:
Chir 1: 6.000.000

IIR: 500.000

[03-05-2020 17:21:57] cb

[03-05-2020 me Es.rapportage morgenmiddag beperken tot de top 4 artikelen toch?

Chirurgisch, FFP2, handschoenen en schorten. En dan inclusief vertragingen en afgeronde getallen.

[03-05-2020 19:15:45]EEE - Prima. Met vraag versus aanbod.

[03-05-2020 19:43:08] Maar vraag komt nog van BCG toch?

[03-05-2020 20:22:31]EEENee BcG doet de extra vraag in thuiszorg etc. Hier gaat het om de vraag

naar deze 4 producten, zoals LCH die kent. Dat is ofwel de prognose die LCH al hanteert. Zie ook de mail van

[IEEE vandaag met de neerwaartse bijstelling. Of dat is de feitelijke vraag via de Portal [EE
[03-05-2020 20:24:33] %

[04-05-2020 08:52:21]
~

i
hebben nu[IEEEZMin huis ingekocht en

utoezegging gedaan voor nog eens bbelcheck: Belgié gebruikt community masks en Duitsland type 2.



Voor we alles definitief maken even overleg of bevestiging van deze app.

[04-05-2020 09:22:20] Akkoord.

[04-05-2020 16:00:59] eb jij nu de cijfers die ik gister vroeg? FRED
[04-05-2020 16:09:40] ij hebt nog geen cijfers begrijp ik?

[04-05-2020 16:09:56] =H zou ze aanleveren. Sta nu in stand up

[04-05-2020 16:10:13] Lopen ook tegen funding aan van de deals van vandaag.

[04-05-2020 16:14:33] 1. Nee geen cijfers &3

[04-05-2020 16:19:09]

[sn oo
zitten in mijn mail. Stuur ze nu door. Excuus

[04-05-2020 16:31:21] Dit is nog niet wat ik zelf verwacht had. Laten we nog even bellen.

[04-05-2020 16:49:44] [JIEEEZIZit nu bij minister. Bel je zo weer. Heb zelf nog wat vragen.

[04-05-2020 16:50:09)INCREOkay
[04-05-2020 19:51:41]EEESorry, zie dat we ook naar handschoenen, schorten en brillen moeten

kijken. EXER
[04-05-2020ns ga er mee aan de slag.

[05-05-2020 10:14:38] 5 mei 2020.docx + 2 pagina's <bijgevoegd: 00000174-5 mei 2020.docx>

[05-05-2020 10:21

“=n
Kunnen wij vanochtend nog even bellen ?

[05-05-2020 10:22:10]
-

1k bedoel over de cijfers

[05-05-2020 10:22:19] Zeker. Zo even?

[05-05-2020 10:23:04] Over 10 min.

[05-05-2020A

oc[05-05-2020 10:54:13] Leuk verhaaltje! &)Wie heeft dit gemaakt?

[05-05-2020 10:55:28]EE Vin eigen creatieve uitspattingen van deze ochtend. Na al dat cijfer

gedoe 3)

[05-05-2020 10:55:52] 5.1.2e Leuk @ ch

[05-05-2020 10:57:20] IEEE Ht leukste vind ik zelf dat er hier in Ouderkerk daadwerkelijk een

beddenspecialist en fietsenmaker zitten. Maar dat de lijn naar Auping en Oostricho importeur an

fietsen) mooi gelegd kan worden.

5.1.2¢

[05-05-2020 11:40:15] Eind deze week do/vr. zitten de eerste containers op boot en trein. De

aangepaste presentatie zit in je inbox.

[05-05-2020 11:40:30]
soe <bijgevoegd: 00000185IEEE<>

[05-05-2020 11:42:26] Ik zou nog iets doen volgens mij:
-

aanpassen presentatie.
- verifiéren aanvoer trein/boot en inschatting
- tel van

QM

[05-05-2020 12:02:49] [IEEE Laatste puntje was datjij zou checken of inderdaad elke dag info over de

uitlevering via jullie portal naar de Roaz-zen gaat om feeling te houden met de faire verdeling. Nog 2 vraagjes in

de mail. JE
[05-05-2020 12:34:42] Kanje aangeven wie in de ROAZ precies wat zoekt? Kreeg gisteren te

horen dat slecht 2 van de 9 Roaz-en bereid waren iets te ontvangen vandaag. En ROAZ-en gaan natuurlijk
formeel alleen over ziekenhuizen.

[05-05-2020 12:36:10] Kortom er is nogal wat diversiteit in behoefte. Overigens is qua levering
alles uit de systemen van Mediq en QRS onemed te halen.

[05-05-2020 12:51:11] Zie antwoord in mail

[05-05-2020 18:06:58] Hebjijook een uitnodiging voor een call om 7 uur metIEEE
Gaat over dat punt dat ik jou mailde: wat als er toch schaatste is en hoe kan Roaz info gebruiken van LCH portal.

iE
[05-05-2020 18:28:46]IF
[05-05-2020 19:00:20] IEEE an ga ik kijken of ik het alleen kan & Mail van BEXezien? &@

[06-05-2020 19:54:16] <bijgevoegd: 00000194-PHOTO-2020-05-06-19-54-16.jpg>

[06-05-2020 19:54:28] Dit bericht is verwijderd.

[06-05-2020 19:54:53] eeft genoten.

[06-05-2020 20:09:15] [IEEEMooi © Zk

5.1.2e
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[06-05-2020 20:42:43]

[06-05-2020 20:43:30]

[06-05-2020 21:00:20]

[06-05-2020 21:01:01]

[06-05-2020 21:04:25] euke foto's

[06-05-2020 21:05:57] oed gesprek gehad met [EEE Maakt goede indruk. Vrijdag in ons gesprek
even stilstaan bij jullie rolverdeling. Oppakken van pakketjes is prima.JE
[07-05-2020 21:37:51] [EEE Viorgen ook ven op de agenda. Zitten voor tweede keer bij
een supplieer van ons met bij de eerste een brief van VWS en bij de tweede met een verhaal dat ze voor LCH

gaan inkopen. Ook het feit dat ze kennelijk de ruimte krijgen bij Martin, Hugo en diverse ambtenaren met steeds

wisselende verhalen begint te irriteren.

Zeker omdat er in tegenstelling tot collega’s die later een order kregen nog geen product geleverd is.

Wat ze van B2C uitleveren (maar ook zorg) komt onder andere van 51.2e bnze fietsenverkoper.

[07-05-2020 21:40:49] [EEE Prima. Bespreken we morgen. Ik ken geen ruimte die wordt gegeven.

schermt wel altijd zelf met goede contacten.

[07-05-2020po

sox |
Fijn om te lezen.

CAL

[09-05-2020 08:00:38] k gaf [IEEEZIlvanmiddag complimenten door over EEE
PEE Met hem afgesproken dat i | RE naam nog even zou door appen/smsen, zodat hij de complimenten
kon doorgeven. Heb jij zijn nummer of kan jij dit doorsturen aanBED Eg heeft ons echt uitstekend

geholpen (en helpt nog steeds) om de administratie van de VWS-orders heel secuur na te lopen en recht te

trekken. Hij heeft echt topwerk geleverd en verdient dus een compliment! 2) zijn e-mail is IEEE minvws.nl
[09-05-2020 08:03:05][IEEEEn ...

Daar zal ook beperkte pers aanwezig zijn.

[09-05-2020 08:55:14]
oe

Dank voor doorsturen! ck

[09-05-2020 08:55:55]
°

En leuk! Zk © Wel op 1,5 meter afstand van haar blijven &

[10-05-2020 11:14:58]

https://www.linkedin.com/posts phd-b7b5396_we-did-it-coronahulpmiddelen-activity-666483678
7246026752-ebG6

[10-05-2020 11:15:50]IEEETer info.

[10-05-2020 13:23:55] [IEEE Zie concept tekst in mail.

[11-05-2020 16:54:59][EEEoor woensdag: lijkt me vooral een gesprek tussen VWS Industrie en

LCH toch? Dan is BCG niet nodig. Een iemand (EEE voor verslaglegging opvolging eventuele actiepunten lijkt
me dan voldoende. Eens?

[11-05-2020 17:19:53] Eens

[12-05-2020 16:47:39] Kanjij morgen 18.30 aansluiten bij “Ziekenhuissponsors/ RvC” overleg?

[12-05-2020 17:24:18] Online?3&

[12-05-2020 21Es.
[12-05-2020 21:48:16] Oké. Zetjij mij in de call?

[12-05-2020 22:38:40] Wordt geregeld.

[13-05-2020 09:21:10] Kunnen we bellen voor de antwoorden?

[13-05-2020 09:21:34] Sta nu in stand-up

[13-05-2020 17:19:05] Ik stuurje even een mail om er zeker van te zijn dat een partij
handschoenen die in Nederland zou staan ook in Nederland blijft. We hebben inmiddels een aanbetaling gedaan

(via een tussenrekening) op deze partij. Maar we willen een aantal checks doen via de AIVD.

[13-05-2020 17:19:30] EEEZI De mail ligt al bij de AIVD, maar moet nog even bovenlangs.

[13-05-2020 19:24:24] heb contact gehad met[JEREZvan de IG) en ook

ot stand gebracht.direct het contact met

EEBonderneemt verder actie, AIVD is dus inderdaad niet nodig.

<bijgevoegd: 00000198-PHOTO-2020-05-06-20-42-43.jpg>

<bijgevoegd: 00000199-PHOTO-2020-05-06-20-43-30.jpg>

<bijgevoegd: 00000200-PHOTO-2020-05-06-21-00-20.jpg>

pakt de uitbreiding van pakketten op.

Afspraak is dat er nu toch een kleine taskforce in het leven geroepen word, waar [EEEImet dit soort vragen

terecht kan. Zodat deze direct multidisciplinair worden opgepakt. IG) heeft dagelijks al een triage overleg met de

FIOD en de Douane om dit type signalen te bespreken en gezamenlijk op te pakken.
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[13-05-2020 19:26:11] [IIEEEZSI Dit lijkt de snelste/beste route. EEE
Fijn![13-05-2020 19:48:30]

[13-05-2020 21:14:58] Financién overleg is sowieso uitgesteld naar begin volgende week. Dus

een week stand-up morgen om 16.00 is prima en dan daarna kunnen wij wanneer daar behoefte is nog even

overleggen. Voor 16.00 is dan wellicht het moment om met het VWS team te overleggen.

[14-05-2020 18:39:33] IEEE 22g je mail. Hoe laat wil je antwoord. Kom nu net thuis.

[14-05-2020 18:42:44)

[oD
9. 15 uur? Lukt dat?

[14-05-2020 18:44:42] 5.1.2e 5 £7 prima ik kijk er misschien vanavond al even naar.

[14-05-2020 18:45:51] [EEThanks ©

[14-05-2020 18:55:33] [EEE He lemaal in lijn met de rapportage die ik aan het voorbereiden ben.

Akkoord met de zinsnede.

De getallen vul ik morgenochtend in.

Groet,
512e

[14-05-2020 19:54:35]
Size

Okeck
[14-05-2020 21:15:43]

a

Kunnen wij onze weekafspraak in Leusden plannen op dinsdagmiddag?

Gesprek met jou enEEEGen gesprek over financién?Ji
[15-05-2020 09:07:30] [EEEZIMZ< staan in de uitgaande mail.

[15-05-2020 09:34:24] Dank ck Bij beide mails nog paar vragen retour.

[15-05-2020 10:58:31] Zie mail cijfers.

[15-05-2020 10:59:39] Tets anders we hebben [JEEZ hirurgische maskers liggen niet geschikt
voor medisch wel voor bijvoorbeeld NS. Zullen we deze met enige publiciteit schenken (of verkopen) aan NS?

[15-05-2020 11:36:32] Ajaj positief, maar ik zie nu ook in de rapportage grafiek dat dit alleen

Vianen betreft qua voorraad. Terwijl er ook nog extra in Bleiswijk ligt. Kortom het is nog iets gunstiger, Aan het

eind van de dag klopt alles &

[15-05-2020 11:40:05] EEE iin ervaring van de weken hiervoor was al dat cijfers elke keer extra

gecheckt moeten worden. & Maar in de loop van de dag kan het dus alleen maar beter worden

[15-05-2020 11:40:56] IEEE de aanvoer uit Maleisié is nog meer vertraagd. Niet verkeerd om te

vragen of er meer a d hand is.

[17-05-2020Nw

. il
nog gereageerd op het voorstel van EES Inclusief de check

van kosten van transport?

[17-05-2020 17:17:20]IEEEZI|=. voorlopig niet nodig en te duur (ook zonder transport). We vragen

FFP2 nog na.

[17-05-2020 18:00:32] EEE <bijgevoegd: 00000245-PHOTO-2020-05-17-18-00-32.jpg>

[17-05-2020 18:26:41] JEREZ Fin. Maakt het verhaal in pers en Kamer makkelijker. Nu nog landen in

Adam en kwaliteit controleren! &

[17-05-2020 18:27:1

TE.
uitgebreid gesproken. Morgen maar even over bijpraten [EE

[17-05-2020 18:34:48] Stuurdejou in mail ‘een offensief verhaal over LCH’ en een set

vragen/antwoorden tbv Kamerdebat in conceptvormBE
[17-05-2020 19:43:23) EEE 1k za er, na de sushi nu, naar kijken.

[18-05-2020 14:06:32] JEEEZ In antwoorden Kamervragen staan nu hoge prognose aantallen. Is de

prognose afgelopen weken niet meer (neerwaarts) bijgesteld?BE
[19-05-2020 07:52:19][EEEcet EEE aangeboden [EEE kapjes te verkopen? [EXER
[19-05-2020i

oc
willen wat eten kwijt. Waar wil je het hebben?

[27-05-2020 15:34:59] Ik heb zojuist een eenvoudige rapportage gestuurd op verzoek van

[27-05-2020 15:36:01] il graag magazijn ruimte bij huren nodig voor opslag.
Commitment is voor een jaar. Je praat wel over er jaar.

[27-05-2020 17:30:53]

a
Zag net rapportage. Handig overzicht. Nog wel paar suggesties. JEREZ]

stuurt die straks naar jou.
#&

[27-05-2020 17:31:31] EEEE Morgen hebben wij weekoverleg. Dan opslag ook bespreken?[gg
[27-05-2020 17:52:08] NE
[27-05-2020 18:03:34] EEEZIMs het nu een beeldcall of een fooncall?

5.1.2e



[27-05-2020 18:06:13] Ja 
[27-05-2020 18:06:41 l Lukt dat 
[27-05-2020 18:07:41] Beeld bel 
[27-05-2020 18:08:22]-Moet jij oflllleen link sturen. Ik zo klaar@ 
[27-05-2020 18:08:51]�Staat in de uitnodiging per mail. 
[27-05-2020 18:09:10' ffjf.- Stuur hem nog eens 
[27-05-2020 18:09:1 DJ-Uit mijn mail 
[28-0S-2020 14:19:37] Ik sluit ook aan bij het eerste kwartiertje met Martin van Rijn neem ik 
aan? 

[28-05-2020 22:23:45] bijgevoegd: 00000267-PHOTO-2020-05-28-22-23-45.jpg> 
[28-05-2020 22:23:46] bijgevoegd: 00000268-PHOTO-2020-05-28-22-23-46.jpg> 
[28-0S-2020 23:48:19] morgen is er een overleg over "terug naar normaal" bij VWS. Ik 
begeep dat ik daar ook voor uitgenodigd ben. klopt dat? 
Zo ja, wat is plaats het tijdstip? 
[29-0S-2020 09:17:46] 

IIE
Half 5 bij VWS. Zal vragen ofElflljou kan aanmelden en opvangen -Il 

[29-05-2020 11 :09:38] Kunnen wij zo even bellen?II 
[02-06-2020 12:26:17] - Even kort overleggen over de brief. Er staat namelijk niet concreet dat 
we iemand afwijzen. Ik wil een zin toevoegen. "Uw aanbieding komt via een aanvoerlijn die al bekend is bij LCH, 
het LCH zal daarom niet ingaan op uw aanbieding." 
[02-06-2020 13:34:47]-Even over bellen vanmiddag?II 
[09-06-2020 16:36:43] Nav ons gesprek net, in agenda gezet as donderdag 1 0 uur bij VWS.DEI 
[09-06-2020 18:13:31 l )d Okay, om even in gedachte te houden. Het lijkt ivel 
wat om het LCH in afgeslankte vorm te leiden. Gezien het feit dat logistiek (samen met financiën) een belangrijke 
component blijft, lijkt me dat een uitstekende keus. Zeker ook gezien de goede relatie met Mediq en Onemed. 

5 1 2e [09-06-2020 18:13:58] Hij is zelfs bereid op te geven hiervoor. 
.... }H Over hem zat ik zelf ook al te denken. Wat mij betreft goede persoon. Ook 

1 • 1 • 1 1 1 1 � • 

5.1.2e 

in voorraden etc. Donderdag graag bespreken.EIEII 
"i 1 Jp 
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buiten verzoek

[03-06-2020 16:13:45] 51.2¢ Dag EFT willen het besluit omtrent het niet

(nogmaals) testen van materiaal dat al een certificaat heeft van een NoBo vastleggen. Hoe zullen we dat doen?

Nota cor

SRE cort we deze lijn toelichten?

[03-06-2020 16:15:38] Want dan leg ik die vraag voor aan 2e

[03-06-2020 16:16:44] [JEEZ)a liikt me een goede lijn. Liefst ook aankondigen dat we hiermee komends
[03-06-2020 16:21:28] Ok

[08-06-2020 20:55:35] Dag

1) WJZ bij VWS denkt na over structurele ondersteuning voor LCH.

2) Ik heb vrijdag wat ballonnetjes opgelaten voor wat betreft onze WOB verzoeken maar had [IEEEnog
niet bereikt. Tk stem metiERErgaf wie dit van ons morgen oppakt

[08-06-2020 21:22:09] 5.1.2e dank. En ja prima.

[12-06-2020 14:03:01] 5.1.2e Dag ik heb nota kwaliteit voor jouw check gereed. Nota ‘leads’ ligt bij

jou en BEL Nota isolatiejassen kan ik nu niet mee door JEEZ <nJEMiin pas maandag bereikbaar

[12-06-2020 14:08:46] IEEE BE dank. Ga er zo naar kijken. [EES
[15-06-2020 12:33:25] INES Dag EET stuk over de leads is vrijdag door [EE goedgekeurd. Heb jij
daar al naar kunnen kijken?

[15-06-2020 16:27:07] EE. Zie mijn mailreactie. Met nog wat wensen. Hoop dat die duidelijk is.

Anders nog even bellen? EEA
[15-06-2020 21:01:05] |JIEEEZlHeder, ik pas hem aan en laat hem nog even langsJERER en gaan

zodat ze op de hoogte zijn van deze lijn



[15-06-2020 21 :01 :48] fF Notitie over isolatiejassen kan mogelijk morgen richting-dus ik hoop 
die morgenmiddag in jouw mail te hebben zitten 
[15-06-2020 21 :02:58] fM Algehele nota/memo over kwaliteitsissues mbt goederen LCH heb ikje 
vrijdag gestuurd. Heb je daar al kans voor gezien om naar te kijken? 
[15-06-2020 21 :55:26] Nota heb ik gemist. Sorry. Morgen reactie. (b 

Buiten reikwijdte 

Buiten reikwijdte 
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[24-03-2020 17:55:33] 5.1.2e Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand

buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[24-03-2020 17:55:33) [EEEIEEENk begrijp dat de conference call niet lukt?! [IEEE(dit is mijn
andere nummer)

[24-03-2020 17:56:00] IEEE c=! lukte en is zojuist geweest. Is hetje niet gelukt? Wat jammer.
BEE
[24-03-2020 17:57:36][EEE1k kreeg geen verzoek om in te bellen/was in afwachting van belletje. & Als

EEAvel in call zat bel praat hij mij wel bij

[24-03-2020 18:03:08] EEE 7 2 | ik je anders zo bijpraten?

[24-03-2020 18:03:28][IEEENU2
[25-03-2020 11:38:11]EEEheb een constante verbinding met

de luchtbrug er wel samenwerking is maar in de distributie niet. Dat laatste is jammer. [iO

[25-03-2020 11:41:03]EEEBeste EEE] dank voorje bericht. Begreep vaniEwat zijn opdracht
is vanuit jullie. Het lijkt mij prettig alsje dit vooraf even zou overleggen. We zijn vanochtend ongelofelijk bruut a/d

kant gezet en per beveiliging afgevoerd van het terrein. Terwijl wij al vier dagen bezig zijn ook voor de

gezamenlijke inkoop tegen kostprijs (eigenlijk eronder) te werken. Wat er nu ligt sinds gisteren is doordat directie

KLM haar nek heeft uitgestoken, mogelijk gemaakt, ism aantal private partijen. Prima dat voor de zorg NL de

overheid dit coordineert en KLM daarvoor inzet. Maar het lijkt mij heel zinvol zsm contact op te nemen met KLM

hoe jullie dit gaan regelen. En ons een beetje aangehaakt houden. Zou het op prijs stellen dat we nog even

bellen, alsje tijd hebt. Gr.

[25-03-2020 12:26:51]

[25-03-2020 12:28:41]

[25-03-2020 14:06:22] Lukte niet voor 13 uur. Later moment beschikbaar? [EEE
[25-03-2020 14:08:31] ben weer bereikbaar

[25-03-2020 14:56:58] Beste dank voorje telefoontje. Kou is zo uit de lucht lijkt mij.
5.1.2e neemt contact metje op. Geefje ook nog je

emailadres door voor eventuele call morgenochtend met alle cargo-hotshots van KLM? Dan voegen we je toe.

Tip: is het geen idee als overheid bv op weekbasis KLM garantie geeft op afname op aantal vluchten (ongeacht

cargo)? Met garantie weetje zeker

datje een strak vluchtschema behoudt voor NL. Mocht er wat zijn, bel vooral. Gr.

[25-03-2020 14:57:29] IEE Ps: is het handig om de license to operate van twee structuren nog

even op de mail te zetten, dat we daar beide OK mee zijn?)

[25-03-2020 19:31:32] 5.12e Kan ik je kort storen over mondkapjes cargo op KLM (die mee moet)?

KLM vraagt naar onze verhouding.

25-03-2020 19:51:44]IEEEJe doet mij genoegen door eerst hierover nog even te schakelen met EXE
[EEE van het LCH.

[25-03-2020 19:51:54]
Pie

OK

[26-03-2020 08:58:11] Goedemorgen. Om 10u de call met KLM. Wij moeten daarvoor nog

even afstemmen hoe we nu los of samen optrekken richting cargo KLM. Werd gisteravond rondgestuurd.
5.1.2e wil helpen, maar KLM zoekt specifiek akkoord namens overheid dat wij op de vlucht kunnen

en mee in dit proces

[26-03-2020 os:se:33 EEMochtje tijd hebben? Dan hoeven we dat niet openlijk te bespreken
waar kim bij is om 10u

[26-03-2020 08:58:57]EEEGat niet om specifics, maar alleen over intentie van samenwerking

[26-03-2020 09:04:45] Probeer je te bellen voor 10 uur

[30-03-2020 11:28:09] Gemist spraakgesprek

[30-03-2020 12:35:26] wat is je emailadres?

[30-03-2020 12:35:35] krijg bounce op[IEEE|
[30-03-2020 12:48:14] Puntje tussen [Een [EXE
[30-03-2020 12:49:38] You got mail

[13-04-2020 21:49:32] HiEEEH goed gesprek vanmiddag met minister 5120] Kijk uit naar

de hernieuwde samenwerking. Begreep dat VWS/LCH op de lijn komt vanavond of morgenochtend voor een

afspraak. Goed om de snelheid erin te houden. Is het nog nodig/nuttig dat wij ook wat afspreken met elkaar

Begrijp dat in

Dank voor jouw reactie. Hoe laat kunnen we even bellen? [EEES]
tot 13h

665287
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morgen? cr. | EER
[13-04-2020 21:510 IEEE Leg net neer. Hij belt jou morgenochtend voor een

afspraak. Daarna wil ik met jou spreken. Stel voor wo ochtend.

[13-04-2020 21:53:33]
’

OK

[14-04-2020 11:59:27] Beste Ed nog geen contact gehad met LCH en/of [IEEE en of

1.2e Kunnen wij zelf hierin iets betekenen?

[14-04-2020 12:12:16] nu vragen om jou te bellen FE}
[14-04-2020 16:35:09]

[14-04-2020 16:35:17]

[14-04-2020 16:37:36] 10.15?

[14-04-2020 16:42:47] OK

[14-04-2020 16:42:54] wie zal ik daarbij uitnodigen en waar spreken we af

[14-04-2020 16:48:06] [EXEC ysiek en niet tel? Zoja, Kan het in Den Haag? Zo ja dan graag om 11 uur.

[14-04-2020 17:56:49)EEEDat is goed
- locatie?

[14-04-2020 18:04:49] "

[14-04-2020 18:10:20] “2 [#1 tot morgen

[14-04-2020 18:10:43] we spreken straks inkoopteam, we mikken erop met een gezamenlijk
voorstel te komen bij je (zoals minister vroeg)

[14-04-2020 18:26:11] 1k heb daartoefEEHook al uitgenodigd. [FEES
[14-04-2020 21:08:39] [IEEESNik moet jullie aanmelden om bij het ministerie binnen te komen. Wie

kan ik aanmelden ? JF]

[14-04-2020 21:12:21]

[14-04-2020 21:17:16]

[14-04-2020 21:17:27]

[14-04-2020 21:17:46]

ook met zn drieen?

[14-04-2020 21 20431 IEEer ook bij om 11 uur. En prima om twee mensen meenemen. Wel

graag namen doorgeven ivm aanmelding. Moet ik ook voor gesprek met[EfEom 10 uur al een zaaltje regelen?[EE4
[14-04-2020 21:21:17 Als dat zou kunnen: heel fijn

[14-04-2020 21:21:23

[14-04-2020 21:21:26

[14-04-2020 21:29:38]

[14-04-2020 21:30:03] ik Tot morgen :)

[15-04-2020 08:42:52] A; <bijgevoegd: 00000054- IEE <F

[15-04-2020 08:43:44 1
: oor als het niet goed loopt bij entree. [EES

[15-04-2020 08:49:55]

Moeten we nogBEE. icnocigen?

[15-04-2020 08:49:58]

[15-04-2020 08:50:23]

[15-04-2020 08:50:29] Voor de vraag buiten mandaat LCH?

[15-04-2020 08:50:39] Was gisteravond nog de vraag

Nee, ik vertegenwoordig VWS

<bijgevoegd: 00000062-PHOTO-2020-04-17-16-24-53.jpg>

Hoe laat zullen wij morgen afspreken?

En Identiteitsbewijs meenemen

Ok, zal ik doen

Heb met afgesproken om 10u om laatste details door te nemen

Vind je het fijn als ik nog wat mensen van ons meeneem of lukt het

[15-04-2020 08:54:29]

[17-04-2020 16:24:53]

[17-04-2020 16:25:58] Zal zo samen met[EEE even brainstormen voor reactie. Maar heel

lang houd ik niet droog (anderen vissen net zo hard). Geloof dat Martin van Rijn maandag op Schiphol komt toch?

Mss zou dat aardig moment zijn om samenwerking te bezegelen. Zitten ook iets van 400.000 kapjes van ons in

dat toestel

iE zouden wij kunnen bellen? cr BE[14-05-2020 14:10:13]

Bericht gezien. Belje nog later. JB[14-05-2020 17:26:52]

[14-05-2020 17:29:38]

[14-05-2020 18:13:22] 1. robeerde het net. Zal later nog eens proberen. BE
[17-05-2020 15:51:02]



[17-05-2020 16:38:50]

[17-05-2020 16:40:57]

[18-05-2020 11:07:11]

[18-05-2020 11:07:16]

[18-05-2020 11:07:32]

[18-05-2020 11:07:47]

[18-05-2020 11:08:03]

[18-05-2020 14:06:58]

[18-05-2020 14:07:30]

[18-05-2020 14:08:18]

[18-05-2020 15:28:28

[18-05-2020 15:28:33

[18-05-2020 15:28:46

Natuurlijk. Tegen 6 uur? FEY
Prima

<bijgevoegd: 00000071-PHOTO-2020-05-18-11-07-11.jpg>
Goed elkaar gesproken te hebben

doe jij follow-up, of zal ik dat doen in reactie op vorige mail?

En hierbij een fotootje van weer een zeecontainer

van vanochtend

Mooi plaatje

ij Zou eea nog even op een rij zetten in een mail. BEES
En minister hoorde van mij dat wij gister goed hebben gesproken.

%
Will do

Bel/mailjij zelf |EEESllvan vNO Ncw?

[18-05-2020 15:28:54 Of moet hij andersom contact met jou opnemen?

[18-05-2020 15:47:48] Heb hem net al gebeld &

[18-05-2020 16:11:09
;

2)

[28-05-2020 16:58:04] HalEEEI kunnen we bellen over betalingen LCH? Gaat voor zevende

keer op rij (!) niet goed. Krijg niemand te pakken verder. Gr. JEEZ
[28-05-2020 17:13:24] EE3berichten kruisen. Lijkt toch morgen opgelost te worden. Gr

[28-05-2020 17:43:53] Fijn. 74 We zaten net bij LCH en hebben gevraagd snel te acteren.JES

Buiten reikwijdte

665287



(31-03-2020 09:07:35][EEE6 <richten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand

buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[31-03-2020 09:07:35] [IEEE dank voor het gesprek. Dit is mijn app 06; bellen or [EE = mail:

5.1.2e nl

[31-03-2020 09:08:34]NNER"jij ook. Kijk uit naar vervolg.

[31-03-2020 09:09:13]EEE£-mail : IEEEEI gmail.com
EE
[31-03-2020 09:10:01] 5.1.2e Ik verneem graag tijdstip feedback na en vanavond. Doe mijn
uiterste best.

[31-03-2020 09:10:12]
5.12e

orBEd
[31-03-2020 09:10:56] rima. Ga ik doen. Groet [EEE
[31-03-2020 10:56:57] MetEEE< sproken. Lopende actielijst mbt

mondmaskers heb ik vanmiddag rond 1500 cet. Nu net proef zendingen 10k stuks ve EE o-oo.

Zal actielijst direct aanBES. sturen. Hg

[31-03-2020 1 7so:361 | EEEDag

WhatsApp? Ho EES
[31-03-2020 18:02:49]FAF8 Kan ik jou bellen vanavond circa half 9?

[31-03-2020 18:03:07 Is primaHgni
[01-04-2020 09:47:43 ist spraakgesprek

[01-04-2020 09:48:13] | wanneer hebje 5 minuten ajb. orERES
[01-04-2020 11:30:43]

https://nevi.nl/nieuws/nederland-met-een-pmi-van-boven-de-50-een-positieve-uitzondering-europa : de video

[01-04-2020 11:30:43] |EEEMioed houden

[01-04-2020 12:49:45 JFEEEN Sorry lukt pas eind middag

¥meeting goedgegaan? Nog korte debrief evt. Of op de

[01-04-2020 12:57:54 5.1.2e Is ok. Dank je.

[01-04-2020 14:54:02] 5.1.2e Dag BEER enig idee hoe laat vandaag? Allerhand ervaren reeds

vandaag. Ook feedback van kernmensen. Zij willen graag dat ik deze metje deel. En waarnemingen van mij met

actie voorstel naar voren. Zou graagEEE IM = bij hebben met zijn inputs vandaag. Zoom zal weer makkelijk

zijn. Ok? Hg

[01-04-2020 17:51 WD sieDagEE heb je net een e-mail gestuurd met bevindingen en

bijlagen
i zet een zoom call op om 21 h vanavond. Ok voor je? Hartelijke groet,

FEES

[01-04-2020 18:29:22 Oké. Met de kennis van nu. &)

[01-04-2020 18:35:45] Deal!

[01-04-2020 19:53:16] BER gesproken. Hij gaat jou bellen.

[01-04-2020 19:53:16] Had net een prima gesprek.[NGG
=).

[01-04-2020 19:53:16]
”

Haha top! Wereld is klein

[01-04-2020 19:53:16] Morgen en regelmatig afstemming met jou [JERE kzelf en EEE

[01-04-2020 19:53:17,

[01-04-2020 19:53:17

[01-04-2020 19:53:58 Hi [EEE maakt call om 2100 h veel makkelijker:-)

[01-04-2020 19:56:38 Wil ook graag demand ondersteuning met EEN
Vandaag al voorbereid enigzins.

[01-04-2020 19:56:38 Nu 21 h met [EERzal positief zijn

[01-04-2020 19:56:38 eeft ook graag support [IEEE lle ijs gebroken en blij

Morgen 1830 h

met de hulp.

[02-04-2020 14:17:12] pagffRERy zie beneden de combinaties die er zijn. Info van EE
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[02-04-2020 14:17:38]

[02-04-2020 14:18:27]

me geweest

[02-04-2020

is,
Ook vanmorgen benadrukten de [IEEEEM in ons team dat het zeer

belangrijk is da aan zijn evenknie om hulp vraagt. Te beginnen met Brabant. DellEEEMzijde van ons

team zegt dat ze nog niets hebben vernomen van Nederlandse overheidszijde naar hun toe dat we echt hulp

nodig hebben. Ook de 5.1.2e in het team benadrukt het belang hiervan voor snelle

export. De regelingen wisselen nu vaak. Deze beleefdheid en het hulpverzoek zijn belangrijk.

[02-04-2020 14:22:26 ou jij hier werk van kunnen maken ajb?

[02-04-2020 14:22:55 eparaat stuur ik je weer een actielijst op. Enkel ter info.

[02-04-2020 14:23:30 heeft me nu ook benaderd voor isolatiejassen. We zijn ermee

gestart.

lig

[02-04-2020 14:25:49] ERE 1k heb het in samenspraak met het LCH, landelijk consortium ,
aan hen JEEEE

gelaten om een directe hulpvraag te stellen. Dus

PE[02-04-2020 14:26:15] FRED Dankje
[02-04-2020 14:26:46] EEEZStuur mij in de mail een concreet voorste! [|NNEGIEENNEEEEE

oratt etreIE

<bijgevoegd: 00000033-PHOTO-2020-04-02-14-17-38.jpg>
Eerder [REE us. Goede collega van

[02-04-2020 15:36:56] EE Deze draft komt van ons team en mezelf. Kunje
hiermee verder? Houje ons op de hoogte als ie uitgaat ajb? Hg EE

[02-04-2020 16:52:01] ERIPE Dit is een vriendelijke brief voor|JEIEEJ Kan geen kwaad als hij die

verstuurt Za

[02-04-2020 16:54:05]

[02-04-2020 17:07:17]

[02-04-2020 17:10:55]

[02-04-2020 17:12:22]

goed idee wordt gezien

Dank je.
ie neemt er actie?

Zou wellicht makkelijkst via de overheid lopen
Ik ben bezig op niveau minister VWS- minister Buiza. Zal kijken of dit daar ook als



[02-04-2020 17:12:59

[03-04-2020 08:27:54.

[03-04-2020 08:27:54

[03-04-2020 08:27:55

Het loopt

[03-04-2020 os27:55 J EERDear All,

Dank je!!

<bijgevoegd: 00000050-PHOTO-2020-04-03-08-27-54.jpg>

<bijgevoegd: 00000051-PHOTO-2020-04-03-08-27-54.jpg>
We hebben om 1000 h call met [JEETlen om 12 h met ons IEE

[03-04-2020 08:27:55]; We can also buy 17 million dentist masks, for the whole population

[03-04-2020 08:27:55] Bespreken we met[EESevt EE
[03-04-2020 08:28:46] We can also buy 17 million dentist masks, for the whole population

[03-04-2020 08:29:58] GoedemorgenfERIETY is er al eens besproken om kindermaskers te

hebben cq gewone voor de bewoners? Willen enkel meedenken. Ho BEY
[03-04-2020 ppl

oc
spraakgesprek

[03-04-2020 14:17:33] DagBES «un je de brief met tekst hierbaven vanuit het ministerie

getekend op whatsapp of in pdf aan mij sturen. De ontvangende partij kan zijn :

[03-04-2020 14:17:45]

[03-04-2020 14:17:45]

[03-04-2020 14:17:46]

[03-04-2020 14:19:01]

andere landen het reeds gedaan.

Er wordt dringend om gevraagd. Volgens onze traders hebben

kan eea ook in Wassenaar afgeven.

[03-04-2020 14:19:26] Kunnen we vandaag nog contact hebben? Hg

[03-04-2020 15:06:09] Hi gaat de brief lukken? Excuus voor de directheid

[03-04-2020 16:36:01] Dag kunnen we vandaag of vanavond nog vijf min bellen ?

[BEEEEen ons team hebben morgen om 1300 nog een meeting met Zoom. Hg

[03-04-2020 16:58:33]EEE O-- All,
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Many thanks

[03-04-2020 16:59:23]IEEE 0o« meen JERE gedeeld. En in onze team meeting morgen

om 13h. ord
[03-04-2020 schakel zo met minister over 5.1.23 en

over brieven van

[03-04-2020 17:00:4!

[03-04-2020 19:16:0

[04-04-2020 07:28:4.

[04-04-2020 07:28:4.

[04-04-2020 07:28:4.

[04-04-2020 07:29:3

vandaag? Hg
[JE

[04-04-2020 13:05:18

Blij te lezen. Dank

Gemist spraakgesprek

<bijgevoegd: 00000072-PHOTO-2020-04-04-07-28-42.jpg>

<bijgevoegd: 00000073-PHOTO-2020-04-04-07-28-43.jpg>

<bijgevoegd: 00000074-PHOTO-2020-04-04-07-28-43.jpg>
heb jij wellicht nog items voor ons team metEEF om 13h

Gemist spraakgesprek

[04-04-2020 14:01:11]

regelen vanuitje rol.

[04-04-2020 14:05:15] EAE Graag tekst naar mij in mail plus aan wie wij het gaan vragen. 1Cdk of meer? Eg
[04-04-2020 14:08:06]INNERECM «fst de combinaties die er zijn JJEEERJ stuurt je zo meteen de

combinaties en de tekst per mail. Dan

[04-04-2020 14:14:13] e werken nu ook aan isolatiejassen en handschoenen samen voor

nu

[05-04-2020 13:45:1JEHi

Dank voorje snelle reactie.

is sinds afgelopen zaterdag doo

vioNERETIN°"worden.

Tk kan helpen snel contact te leggen.

kun/wil je EE ven aan me koppelen?

Hartelijke groet,
5.1.2e

aangesteld.

kan je vraag snel onderzocht

Sent from my iPhone

On 5 Apr 2020, at 12:45,
SESEREL

<EEE@nfu-inkoop.nl> wrote:

Lijkt me slim alsEEE contact opneemt me: [REander door hem aan te wijzen contact.

Samenwerking in de Benelux is natuurlijk altijd goed.

Weetjij of er in Belgié producenten zijn van non-wovens? Qua grondstoffen is dat namelijk een beperking in het
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proces, aangezien die ook grotendeels uit ZEEE moeten komen.

Met vriendelijke groet,

2e

Oudlaan 4 | Postbus 9696, 3506 GR UTRECHT

anfu-inkoop.nl

Op 05-04-20 12:42 heer EXEC gmail.com> geschreven:

Many thanks for your kind answer.

Dear

SIVCCl RCT dell 8

Also in the Netherlands own mask production is scheduled.

Indeed I believe the Benelux could give an example.
In our country the Dutch sourcing of Corona PPE volumes with the right quality is led by
1 am coordinating a temporary trading team with Chinese know how included. We support the national group

ect JENN

We will check withEE hat can be discussed with regard to make/buy in mouthmasks.

It might make sense to compare production volumes in each country and quality. Also to compare volumes

bought and to be bought per week.

Then based on quantitative information and prices a fact based decision can be made.

Another area of neighbourship could be airshipments KLM, KLG/Sinotrans. And a few critical other categories.

Our[EEEZNteam meets at 1100 h tomorrow.

My aim is to come back to you later tomorrow.

Kind regards,

5.1.2e

Sent from my iPhone

On 5 Apr 2020, at 11:03, <BEEEE> debacker.fed.be> wrote:

[05-04-2020 13:45:30] Morgen meer, [EZ Fiine zondag hopelijk. o BEd
[05-04-2020 14:02:29] ankg

[07-04-2020 15:29:31 Dag ERE

Voor vanavond om 21.00 h hebben [ERE en ik om een zoom call verzocht met jou en B&H We hebben alledrie

reeds geaccepteerd.

Je vroeg me eerder om zo goed mogelijk waarnemingen te delen en te bespreken wat mogelijk is cq nog beter

kan.

We stellen het zeer op prijs om in strikt vertrouwen onderstaande document metje te kunnen doornemen en

metje te delen hoe we met onze acties omgaan.
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Mochtje vanavond een ander tijdstip prefereren zou het ons dan willen laten weten?

i groet,

[07-04-2020 15:29:2 IEE totus feedback.docx * 2 pagina's <bijgevoegd: 00000086-status

feedback.docx>

[07-04-2020 20:44:331EEEZN Call 9 uur is oke

[07-04-2020 20:49:45 We zitten klaar

[08-04-2020 20:18:18 5.1.2e DagEBEgheb je wellicht m'n mail kunnen lezen. Excuus voor de

directheid. Gaat over massief volume maskers 3M doch met zeer hoge prijs. Zou je een onderhandelingsmandaat
kunnen overwegen om ons eea te laten onderzoeken, bv [ERE en mezelf, of andere teamsamenstelling?
Ben bereikbaar. Hg e

[08-04-2020 20:44:31 ]EEFE

[08-04-2020 20:44:52 Heb ik net gezien. Ga verder checken.

[08-04-2020 20:45:wo
Dank voor de snelle feedback.

Ik ben ook wantrouwend. Doch ga eea verder uitzoeken.

Kon zo'n boodschap ook niet negeren.

Je hoort van me.

Bel je morgen weer ten laatste rond 0730 h.

Hartelijke groet,

[08-04-2020 22:42:31]

[08-04-2020 22:44:55]

<bijgevoegd: 00000093-VIDEQ-2020-04-08-22-42-31.mp4>
Hoort bij mail net verzonden. Gr [BE

09-04-2020 09:54:30] zie ajb de mails. De wens van Belgié ,

m gezamenlijk naar deze mogelij bevestigde me zijn directe contact met

en vandaag te kunnen besluiten wat nodig is.

Ik ben bereikbaar en klaar om te ondersteunen. Hartelijke groet, [EEE
[09-04-2020 13:42:19 Gemist spraakgesprek

[09-04-2020 13:46:08 Dag[EEEZ om 1400 h is de zoom meeting samen met de

Belgische kant Ei en een rechterhandvor met de 3M leverancier te praten.

[09-04-2020 13:46:34 Om 14:00 is er een call met Mercantum over 50M 3M 1860 masks.

EE coet de onderhandeling voor Belgié. In voorbereidende call met hem, en enkele andere mensen

uit het BE crisis team, stelt hij voor:

1) we willen zelf een test doen op enkele pallets product (niet de papieren maar de test bepalen of we de masks

kunnen gebruiken)

2) die hoeveelheid willen we kopen en betalen

3) als het goed is dan doorgaan en per aangeleverde container, testen en obv test betaling vrijgeven.

4) ze willen de deal doen samen met Nederland, dus moet iemand in de call als het kan die voor Nederland kan

spreken

Hopelijk kan er iemand in de call deelnemen.

Dank alvast.

[09-04-2020 13:47:09
55s

Gemist spraakgesprek

[11-04-2020 10:27:41
-

Dag er zijn nog meerdere leads naar LCH gebracht voor

maskers, handschoenen en jassen. Ons team is ook in China paraat dit lange weekend om orders op te volgen.

IEE neeft een [XE ons team geplaatst die nu de linking pin is voor alle detail opvolging.

Ik wensje goede en gezonde Paasdagen voor jou en je geliefden.



Hartelijke groet, BEY
[11-04-2020 12:49:44] J EEEIDank voor jouw inzet! Fijn dat er een link is. Wens jou ook een gezond en zalig
Pasen

[16-04-2020 14:06:07]EEE ico ipv herhalen van statements

https://twitter.com/netzfeuilleton/status/12505306364247121967s=12

[16-04-2020 14:06:16]
Ps

Gemist spraakgesprek

[16-04-2020 14:09:02] EA ons team werkt nu met [JEEZ plannings opzet,

voorraden , beslissingscriteria, ijzeren voorraden, transparantie en plan tot eind 2020 zullen key zijn. Zie filmpje
over 0.1 verschil hierboven. or EY
[16-04-2020 15:34:39] IEE in middels heeft het RIVM laten weten dat het gebruik van

mondkapjes een onderdeel kan zijn van de exitstrategie. GroenLinks-leiderJesse Klaver wil daarom dat het

kabinet nu al rekening houdt met de inkoop daarvan.

[16-04-2020 15:38:52] Yes. (&

[16-04-2020 15:39:18] Dat staat haaks op een advies dat de gezondheidsorganisatie ruim

tien jaar geleden zelf gaf, ontdekte Wilders. Ten tijde van een pandemie zijn gezichtsmaskers nodig, schreef het

RIVM destijds.

[16-04-2020 15:39:19]

[16-04-2020 15:39:52]

[16-04-2020 15:47:00]

Die uit Venlo blijven wel volhouden!! §
We blijven ervoor gaan|EREIgISamen gezond blijven. ori

Dank voor jouw inzet en betrokkenheid ¢&

[16-04-2020 15:58:31] Gaat steeds beter JEEZ en ik spreken over team integreren

[17-04-2020 07:35:54]; <bijgevoegd: 00000112-PHOTO-2020-04-17-07-35-54.jpg>

[17-04-2020 07:35:54] <bijgevoegd: 00000113-PHOTO-2020-04-17-07-35-54.jpg>

[17-04-2020 07:35:54] <bijgevoegd: 00000114-PHOTO-2020-04-17-07-35-54.jpg>

[17-04-2020 07:35:55] <bijgevoegd: 00000115-PHOTO-2020-04-17-07-35-55.jpg>

[17-04-2020 07:35:55]
i

<bijgevoegd: 00000116-PHOTO-2020-04-17-07-35-55.jpg>

[17-04-2020 07:35:55] <bijgevoegd: 00000117-PHOTO-2020-04-17-07-35-55.jpg>

[17-04-2020 07:35:55] <bijgevoegd: 00000118-PHOTO-2020-04-17-07-35-55.jpg>

[17-04-2020 07:35:55] En nu doorpakken

[17-04-2020 07:37:37] Vandaag met versterkt China Sourcing team.

vel
en extra

ex-collega van me omEEISte versterken. We gaan ervoor. Focus een vandaag nog de gowns. G

[17-04-2020 19:22:56 <bijgevoegd: 00000121-VIDEO-2020-04-17-19-22-56.mp4>

[18-04-2020 07:39:18 <bijgevoegd: 00000122-PHOTO-2020-04-18-07-39-18.jpg>

[18-04-2020 07:39:18 Respect voor de Duitsers

[18-04-2020 07:47:22 <bijgevoegd: 00000124-PHOTO-2020-04-18-07-47-22.jpg>

[18-04-2020 07:47:22 <bijgevoegd: 00000125-PHOTO-2020-04-18-07-47-22.jpg>

[18-04-2020 07:47:22 <bijgevoegd: 00000126-PHOTO-2020-04-18-07-47-22.jpg>

[18-04-2020 07:47:22 <bijgevoegd: 00000127-PHOTO-2020-04-18-07-47-22.jpg>

[18-04-2020 07:47:22 <bijgevoegd: 00000128-PHOTO-2020-04-18-07-47-22.jpg>

[18-04-2020 07:47:22 <bijgevoegd: 00000129-PHOTO-2020-04-18-07-47-22.jpg>

[18-04-2020 07:52:35 GoedemorgenfEEIkunnen we maandag via[JEEEZN
een transparant inkoop plan voor heel 2020 inzien? [ERE heeft eea toegezegd, zo deed

erder. Doch ondanks dat we beter integreren stapje voor stapje is veel nog niet transparant.

Is een zoom call mogelijk over :plannings opzet, voorraden , beslissingscriteria, ijzeren voorraden, transparantie
en plan tot eind 2020?

Bedankt alvast,

[21-04-2020 17:50:51

Hg

[21-04-2020 18:18:23]

Dag kunnen we ergens vanavond nog even 15 min sparren?

Gemist spraakgesprek

[21-04-2020 18:26:55] Dag sprak net me EEEOok over klankbord rol in

andere vragen van in het Corona spectrum.

Met LcH EEE steeds meer structuur doch het blijft
“

mistig en niet transparant in wat ik eerder noemde

“planningsopzet,voorraden,beslissingscriteria,ijzeren voorraden transparantie en plan naar eind 2020 toe. Ik

weet dat het duidelijk aan het worden is. BEoeeft aan naar voren toe ons team in te zetten in segmenten

665290



665290

zoals bv handschoenen.

Lang verhaal kort, met5.1.1 ik alle benodigde confidentiallity/NDA's getekend. Ontbreekt er wellicht een

verklaring naar de overheid toe? Zou zeer stimulerend zijn als de herhaalde helderheid in facts/figures gedeeld
kan worden.

Dit is waarom ik graag nog even kort wil sparren met je.

Zou bv 2100 hje schikken?

Hartelijke groet,

[21-04-2020 19:50:54] Ik zit in teveel gesprekken. Lukt vanavond niet EES
[21-04-2020 19:57:05] uiteraard begrip. Welk moment schikt wel? Het gaat om de

vraag hierboven. Hoe zou je dit op willen lossen? c) 5.1.2¢ |
[21-04-2020 20:05:06] Morgenavond 9 uur

[21-04-2020 20:12:43]
_

Dank je. Ik zal even bellen dan. Sterkte met alles.

[22-04-2020 08:04:45]
:

GoedemorgerfERIE zou 2130 h vanavond nog kunnen.

Dan kan, 1.2e ook. Ook ivm doorrekening PPE behoefte bij stap voor stap ontsluiten economie. We zetten

een zoompje op dan.

[22-04-2020 09:27:55] k

[22-04-2020 22:20:09]
SRE bedankt voor het delen van inzichten. Je vroeg nog naar

opslagcapaciteit. Vanuit mijn andere rol an ik je heel snel

met de opslagcapaciteit in Venlo in contact brengen. Grote warehouses van

VidaXL/Arvato/KLG/Seacon/Cabooter/Michael Kors etc. We werken met ze.

Hartelijke groet,

[05-05-2020 15:41:22] Dag hebje ergens even een moment? Ho ERED
[05-05-2020 15:50:39] Gemist videogesprek

[05-05-2020 16:27:58] Ben med XENen[Efbezig. Aligned. Zou graag even van

gedachten wisselen ajb. Hg

[05-05-2020 16:45:04] Zit tot 8 uur in calls

[05-05-2020 16:45:37] Wat zou even schikken voor je?

[05-05-2020 18:05:09] 8 uur

[05-05-2020 18:46:12] Ok. Dan zal ik even bellen

[10-05-2020 07:33:51] Is het verstandig om zelf een mondkapje voor in het ov te maken?

https://www.nu.nl/280694/video/is-het-verstandig-om-zelf-een-mondkapje-voor-in-het-ov-te-maken.html|

[10-05-2020 07:35:56] Dag gelukkig zijn er georganiseerde en gecodrdineerde acties

die zorgen en gaan zorgen dat er voldoende niet medische maskers voor de Nederlanders binnen komen en

gaan komen. or BEd
[10-05-2020 07:36:13]

[10-05-2020 07:36:13]

[10-05-2020 07:36:13]

[10-05-2020 07:36:13]

[10-05-2020 07:36:14]

[10-05-2020 07:36:14]

[10-05-2020 07:36:14]

[10-05-2020 07:36:14]

[10-05-2020 07:36:14]

[10-05-2020 07:36:14]
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it De Standaard. Een goed overzicht lijkt me waar we staan met het
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vinden van een vaccin en hoe wankel immuniteit nog is. Afstand houden en het nieuwe normaal zal nog geruime

tijd bij ons zijn.
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[26-03-2020 10:17:21] |EEEB-richten en gesprekken worden end-to-end versleuteld.

Niemand buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

buiten verzoek

[03-04-2020 16:32:09] 5.1.2e ERE ik hebje hulp nodig. 1k heb [IEEEaan
hulpgoederen nu staan op Shanghai welke ik dit weekend daar weg moet hebben. Ik zit met KLM alle opties door

te nemen, en met andere maatschappijen. Is het mogelijk om een DC10 van de KLU naar Shanghai te laten gaan

om de spullen op te halen. Spanje, en frankrijk hebben dit al gedaan. Kortom even out of the box. [JEEZ
5.1.2e

[03-04-2020 16:32:30] Belgie ook

[03-04-2020 17:51:18]

[03-04-2020 20:50:31]EENBeste FEET hetis denk ik wel wenselijk als iemand met de

KLU contact op neemt, ik heb helaas nog niets vernomen.

[03-04-2020 21:12:20] FEEL} Zie mails. Ik vraag minister om te acteren. Kunjij met[EEE] zie contact [JEREE

zelf ook contact opnemen? EER
[03-04-2020 21:14:38][NESE1oa even kijken of ik of kan

bereiken van de KLu. Beide generaals, en [EEEis volgens mijpura WI Te
5.1.2 De generaal in jouw mail ken ik niet.

[03-04-2020 21:15:12] ls Dank voorje hulp.

[03-04-2020 21:23:55]fKFIN aat maar weten als ik verder kan helpen JB

[03-04-2020 21:38:42] Nee, lukt niet. Ziejij nog kans om bovenlangs te gaan.??
Hoor helemaal niets. Een telefoontje of bericht dat men niks kan betekenen is ook een bericht. @®

[03-04-2020 22:59:43] Ik ga zo mijn mandje in, ben gewoon bereikbaar. Nog
niets gehoord van defensie of de KLu. Ik dacht dat zij ergens een OpCen hadden welke 7 x 24 hr bezet is.. dank

voorje support, morgen een nieuwe dag.

[03-04-2020 ee Inderdaad nog geen bericht. Morgen verder. EES
[04-04-2020 10:28:54] Minister heeft collega Def gesproken. Bel mij gelijk. We moeten verdere info gaan

sturen. BEES
[04-04-2020 11:10:09]-04- 0 Bel je nu.

5.1.2e

[04-04-2020 11:11“TEEBen samen met[EEEeen mail aan het divhten voor je
met daarin de achtergrondsitutatie en behoefte stelling.

[04-04-2020 11:1

ITT.
je voicemail. €

[04-04-2020 13:23:26] Mail heb je. Zojuist bericht gehad van KLM dat optie C,

coronatest met verklaring in NL gelukt is en op basis van die gegevens gaat is de brug hersteld. Vertrek 1e kist

naar Shanghai vanmiddag 17:30 vanaf Schiphol.

[04-04-2020 13:56:41] [EEEEIStond net op punt om mail aan ministers te sturen, Toen [ERE belde. Heb mail

nu aangepast naar een ‘open verzoek voor het geval het toch nodig is’. Dus mogelijk kom ik weer op jouw lijn
voor verder contact met De

[04-04-2020 15:13:49]

[04-04-2020 15:14:23]

Brilliant plan. Ik help daar wasr nodig
Een soort "standby" is ook niet verkeerd.

[04-04-2020 15:14:54] Dank voorje support en acties...

[04-04-2020 16:39:53] En ik hoop oprecht dat ik hetje niet te moeilijk heb

gemaakt. Mijn aanpak is minimaal met 2 alternatieven/scenarios en pas als dat niet lukt aan de noodbel trekken.

[04-04-2020 16:41:21] En ik denk dat het geen kwaad kan om met Def een

noodplan/scenario af te spreken "in-case-of".

[04-04-2020 18:44:1IEE i hebt het mij absoluut niet moeilijk gemaakt. En ik vind het prettig snel

schakelen met jou. Ik ga kijken of ik met||IEEE» contact kan komen. We houden

contact! BEES
[04-04-2020 18:45:26]EEEThanks, mijn motto is; We gaan het gewoon doen.

[04-04-2020 18:47:16] Goed mottok



[04-04-2020 21:01:50] Ik heb maandag tel afspraak met IEEOm een worst-case scenario

op te gaan zetten. Dan introduceer ik ook jou voor vervolg afspraken. EEE
[04-04-2020 21:02:53]

512s & EE

[05-04-2020 14:49:52] Hoi ter info heb zojuist van 5.1.2e

te horen gekregen dat er crewmembers van AirFrance toch in verplichte isolatie zijn gebracht vandaag. Ik heb

om 16:00 even een status overleg met KLM om even de laatste updates mbt capaciteit en de luchtbrug te delen.

Ik zal daarna heea delen met je voor zover dat interessant is voor je.

[05-04-2020 14:50:17]ee weetje in ieder geval wat er echt speelt.. @

[05-04-2020 14:51:34] Ja hoor graag daarna hoe het zit. KLM toestel is toch al in Shanghai?
[05-04-2020 enon ICE ——Jep, dat is een commerciele vlucht. Maar we hebben in

besloten om de commerciele cargo in te ruilen voor LCH goederen. Word vervolgd.

[05-04-2020 14:53:19] Twee staan er gepland een voor morgen en een voor

overmorgen.

[05-04-2020 17:38:23] 5.12e Stomme vraag, maar is er over nagedacht om al het

logistiek centraal op te pakken. Dat er een C17 naar de benedenwindse eilanden gaat is prima. Maar afstemming
over wederzijdse capaciteit militair en civiel moet toch kunnen dachtbik zo. Zoals we dat nu ook doen met KLM en

Delta

[05-04-2020 17:39:01] 5.1.2e Dat we het in ieder geval van elkaar weten wat en hoe is

denk ik van belang

[05-04-2020 17:39:11] 5.1.2e Zomaar een idee.. @3

[05-04-2020 18:35:05] ize
Was mijn gedachte ook. Wilde dat morgen met Defensie bespreken (&

[05-04-2020 20:13:32] : Kun jij mij morgenvroeg ook informeren over stand van zaken mbt luchtbrug: vlucht

dit weekend aangekomen? Lukt laden? Wanneer terug? Volgende viuchten gaan door.... etc?! BEES
[05-04-2020 20:25:14] Oh das simpel. De kist van vandaag die er nu staat was

bedoeld voor commerciele vlucht. Daarvan is vanmiddag besloten dat hij met LHC goederen zal worden geladen.
De lading is al geselecteerd. Morgen gaat er een full cargo die de rest van ons warehouse leeghaalt. Morgen heb

ik exacte tijden van aankomst in AMS. Vannacht heb ik om 3hr een operationeel overleg met ons team in

Shanghai en om 10:30 heb ik een Operationeel overleg met KLM, LCH leusden en LCH Shanghai omtrent de

laatste ontwikkelingen, belading en de planning. Dat zijn korte meetings waarin besluiten afgewogen en

genomen worden door alle partijen.

[05-04-2020 20:27:51]EEE1k verwacht woensdag of donderdag ochtend om Shr de

tweede kist vol beladen. Dan hebben we [EEEEMovergehaald. Op dit moment kijken we twee keer per dag de

situatie en passen daarop de planning aan. Door dit om 3hr af te stemmen hebben we 6hr winst ivm tijdzone.. #2

[05-04-2020 20:31:28] Ik zit er erg kort op.

[05-04-2020 20:33:33] ERED I's Fijn datjij er kort opzit! (& Ben ik heel blij mee! Hoor graag

morgen wanneer eerste viucht aankomt en wat erin zit. [SES

[05-04-2020 20:34:17)[EE <t team lokaal leusden en in Shanghai zijn erg op elkaar

ingespeeld. Ik stuur zo even de warehouse list door dan hebje een idee.

[05-04-2020 20:34:54] EEE Top@
[05-04-2020 20:41 251 EEELCH SHIPMENT OVERVIEW PVG.pdf * 1 pagina

<bijgevoegd: 00000049-LCH SHIPMENT OVERVIEW PVG.pdf>

[05-04-2020 20:43:39]

Rp RUN RA SE ERIS RAS
een pdf van de warehouse file waar we allen in

real-time in werken. Hier zie je exact wat er staat (=m3) enBEBaan gewicht staat nu klaar. De inspection
OK kunnen direct geladen worden.

[05-04-2020 20:46:04] dit is de actuele stand en geeft enig inzicht hoop ik.

[05-04-2020 20:59:48] Het gewicht is relatief laag. Het volume in CBM

daarintegen is enorm.

[05-04-2020 21:02:28] 51.2e En dit warehouse is binnen een paar dagen vol vanuit de

pijplijn die opgestart is.

[05-04-2020 21:04:54] Dankje wel. Wat zijn mask EN 149? FE
at zijn de benodigde FFP2 maskers. En alles wat hier

staat is door onze quality control aan de voorzijde gekomen. Dus gewoon goed.

[05-04-2020 21:05:57]

[05-04-2020 21:25:45] EEE: Fijn!
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[22-04-2020 06:47:14][IEEgoede morgen BEER. Ik wilde heel even een hele

grote "thank you" zeggen aan jou en de collegas in China op de ambassade in Beijing en het consulaat in

Shanghai. Het is erg fijn om gewoonweg het support, en het meedenken te ervaren dat we allen eensgezind hier

aan meewerken. Geweldig. Alleen zo kunnen we resulaten bewerken in een ongekende situatie die echt zijn

weerga niet kent. We moeten allemaal buiten onze komfortzone opereren, en raar genoeg, als team voelt het

goed. We gaan het gewoon doen. Samen eensgezind. Nogmaals dank voorje support.

[22-04-2020 07:50:55] EEE Wat aardigFEY Dank zal ik overbrengen. En inderdaad dit is teamwork! En daar

speel jij met jouw mensen ook een grote rol in. Dus de dank is wederzijds! Hou vol!

[01-05-2020 22:49:10] 512e Ik heb goed nieuws. Op het allerlaatste moment hebben

we nog een 747 vol met jassen uit Shanghai weten te krijgen. Morgen ochtend om 4.00h en om 4.30 twee

vliegtuigen vok met hulpgoederen. 8 grote vrachtwagens vol. Is de dag van de arbeid goed afgelopen voor ons.

[01-05-2020 23:20:15] Dat is goed nieuws! 2 Dank

[12-05-2020 14:15:50] [EEE]Ik heb mijn agenda graag vrijgehouden voor jou morgen. Maar het is niet meer

nodig, zo begrijp ik

[12-05-2020 14:57:53] lopt, er is een onverwachte Executive Board meeting

geplandEE zijn. Dan moetje denken aan de mannen van KLM,

Air France, Delta, Korean air, Aeroflot, China Eastern en nog een batterij anderen. Ik moet haar, [JERE

verontschuldigen, &). Ze komt graag na de 20e. Mei.

[12-05-2020 15:12:30] EE: Oké. Stond al klaar om jou de hemel in te prijzen &)

12-05-2020 15:18:22] |IIEGNGEEEZVou. ik hoop dat ik je daar nog voor mag inzetten. Eh,

EE cet ook een mooie livery van een model. Due zijn we natuurlijk na dit avontuur ook aan jouw schuldig.

[12-05-2020 15:24:56] EEX} Ja je mag me inzetten ( ch

[15-05-2020 05:01

TE
bericht is verwijderd.

[15-05-2020 05:02:33] Als het goed is hebben we a.s. zondag twee vluchten met

handschoenen. Vanuit Kuala Lumpur en vanaf Singapore. We hebben hier gisteren en vandaag meters mee

kunnen maken met dank aan de hulp en support van de NL ambassade in Maleisie, J IEEE

[15-05-2020 05:04:13] |EEE< |uchtbrug heb ik extended voor de handschoenen en

we gaan dan ook hetzelfde vliegen als in China, vanaf twee locaties om de cargonload efficiency zo optimaal

mogelijk te houden.

[15-05-2020 05:04:42] NEEFEICar go Load Efficiency
[15-05-2020 07:31:24] Top! &

[15-05-2020 08:12:17] En hoe vaak per week vliegje dan op Singapore en KL?

[15-05-2020 08:13:13] En China heb ik toch goed onthouden: per week 4 op Beijing en 10 op Shanghai?

[15-05-2020 11:16:44] Voor China klopt het, voor Singapore en Kuala Lumpur zijn
we aan het opschalen We willen het zwaartepunt in dagelijks vervoer vanaf Singapore gaan doen met een

overflow vanaf Kuala Lumpur.

[15-05-2020 11:21:06) |IEEEHet slechte nieuws is dat ik vannacht op basis van de

risicos die we zagen een reroute hebben gedaan in de veronderstelling dat lokaal transport geen issue was.

waardoor we helelaas beide windows kwijt zijn er er maandag geen handschoenen zijn. Het oorspronkelijk plan
was pas vanaf woensdag. Naar voren halen is niet gelukt. Daar baal ik enorm van.

[15-05-2020 11HH

.. prem pre
voor het ongemak.

[15-05-2020 11:22:54] Ai. Dat is inderdaad slecht nieuws! Wat was het risico? 3&8

[15-05-2020 11:25:26]ET - beschikbaarheid van goederen de goederen op Kuala

Lumpur van een Leverancier. En ik geen leeg vliegruig wil hebben.

[15-05-2020 11:29:1 BEd Het klinkt ofermeer a d hand is in Maleisié! We hebben nu al een reeks aan issues

aldaarlJE
[15-05-2020 11:31:17] |EEFENou het is een combo tussen beschikbare handjes lokaal,

de ramadan en de overschreiding van levertijden bij leveranciers...

[15-05-2020 11:37:26] Tk krijg zojuist een belletje dat we alle registers open

getrokken hebben in Maleisie... waardoor er’ handschoenen gepland (my call) naar nederland
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komen.. pfew....©
[15-05-2020 11:42:05] [ERIEE] Dank je wel! Maar die komen dus pas donderdag komende week aan?

[15-05-2020 12:18:49]

IEE
zondag om 15:50 op het vliegtuig naar nederland via

Bangkok. Maandag middag laat of avond aan dek op Schiphol &

[15-05-2020 12:30:35] Toph Knap werk @

[15-05-2020 12:35:00]| sie VOW het is wel een 3d puzzel op afstand waarvan je van

tevoren niet weet of je alle stukjes hebt. Erg gaaf.. en het team op de ambassade van Kuala Lumpur, EEE is

enorm behulpzaam. Alle documenten in orde, meedenken en out-of-the-box meedenken. Erg professioneel.

[15-05-2020 20:22:55] [JEREZ vraagjes: ik weet dat we bij kim tegen gereduceerd tarief viiegen; hoe duid je

dat?; is dat kostprijs? En vliegen we met andere [JEEZ partners onder dezelfde voorwaarden? Antwoorden

worden gebruikt bij Kamerdebat als ernaar gevraagd wordt.

[15-05-2020 20:31:33] | EEFZI Om te beginnen hebben andere [EEE partnrs onder

de marktprijs hun cargo capaciteit doorberekend. Ik kan het contract doorsturen met KLM en als je de marktprijs
van een charter vanaf EEE t/m BEER in het achterhoofd houd kun je direct doorrekenen dat we met het contract

op basis van capaciteitsaanvraag duidelijk een betere deal hebben dan de markt vraag op basis van een charter.

[15-05-2020 20:38:28]IEEEoccment Dutch Government_KLM.pdf + 14 pagina's

<bijgevoegd: 00000087-Agreement Dutch Government_KLM.pdf>

[15-05-2020 20:38:31][EEEit is het contract met KLM deze heb ik vandaag pas

gekregen en heb ik met gedeeld.
1k zoek naar een korte tekst/typering: kunnen we zeggen ‘dat kim en de andere[15-05-2020 20:49:59]

IEEE partners vliegen tegen aanzienlijk gereduceerde tarieven? Of...?

[15-05-2020 205456) INCI
LCH vliegt met de KLM tegen kostprijs en met |EXEC

partners tegen aanzienlijke gereduceerde tarieven. Is denk ik handiger 3

[15-05-2020 21:48:30] Prima. Hier kan ik goed mee uit de voetench

[17-05-2020 09:05:36] ttp://parcelsapp.com/en/tracking/074-35049840

[17-05-2020 09:06:38] e vlucht uit Kuala Lumpur met iets meer dan EXER
handschoenen hangt in de lucht.

[17-05-2020 09:07:25][EEEi= deze link kun je hem volgen en zien wat de laatste

status is.

[17-05-2020 09:07:48] Oh ja, goede morgen EXE
[17-05-2020 10:08:30] [FL Goedemorgen [EE Dankje wel. Attent datje mij aansluit! <&

[17-05-2020 10:20:54] Zo kun je als je wilt elke viucht volgen. Ik stuur voor

belangrijke vliuchten dan gewoon een app met de airway bill (AWB) dat is dat nummer en dan kunje alrijd
achterhalen wat en hoe. Ik wensje een fijne zondag toe.

(21-05-2020 18:27:56] |IEEEakvoorje support. De eerste lading gloves zijn

aangekomen in Singapore. Komende dagen 4 shipments vanuit Maleisie naar Singapore. We gaan ze op de

reguliere viuchten plaatsen van KLM. Vanaf komende donderdag drie vluchten per week vanaf Kuala Lumpur
samen met Singapore gaan er dan ongeveer [EEEEN Per week minimaal naar NL komen.

[21-05-2020 18:29:03] <bijgevoegd: 00000099-PHOTO-2020-05-21-18-29-03.jpg>

[21-05-2020 18:29:03] <bijgevoegd: 00000100-PHOTO-2020-05-21-18-29-03.jpg>

[21-05-2020 18:29:03] <bijgevoegd: 00000101-PHOTO-2020-05-21-18-29-03.jpg>

[21-05-2020 18:29:04] <bijgevoegd: 00000102-PHOTO-2020-05-21-18-29-04.jpg>

[21-05-2020 18:29:04] <bijgevoegd: 00000103-PHOTO-2020-05-21-18-29-04.jpg>

[21-05-2020 18:29:04] <bijgevoegd: 00000104-PHOTO-2020-05-21-18-29-04.jpg>

[21-05-2020 18:43:16] Dat is goed nieuws! Er kunnen dus circa KEI handschoenen mee per viucht?

[21-05-2020 1925341 EEE zou rekenen met [EREENlis omgeveer[EREH Per viucht,

zitbje altijd safe. Alles wat extra is is meegenomen. Handschoenen. We hebbenEE per vlucht, als ik wekelijks

IEEEuit Kuala lumpur trek kan ik de rest vanaf Singapore doen welke beter te plannen is. Als ik snel oploop
kan ik nog een kist van Saudia inplannen die in een keer [JJEEE[kan viiegen.. dan maken we meters

[21-05-2020 2037.05][EEEKortom, even afwachten wat komende week exact gaat

worden. Het duurt gemiddeld 10 dagen voordat een logistieke keten gaat lopen, we zitten nu op dag 3. We gaan

in ieder geval van Singapore en Kuala Lumpur nu de handschoenen overhalen.

[21-05-2020 20:38:30][EEED us 5 viuchten is realiseerbaar
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[21-05-2020 20:38:39] Per week

[21-05-2020 22:06:04]EFL Dankje voor de update! ck ©

[25-05-2020 19:53:29] bijgevoegd: 00000111-PHOTO-2020-05-25-19-53-29.jpg>

[25-05-2020 20:03:05] Sorry, 12 out of 60 skids. 22m3. Rest is booked SREY

[25-05-2020 20:03:45] ebben ze andere lading voor afgeladen.

[25-05-2020 20:17:24] BREE Hoeveel handschoenen zijn dat?

[25-05-2020 20:30:26] Niet veel ongeveer [EEE is in ieder geval iets. Rest komt

later (BEER. Los van de charter op Singapore en de vluchten vanuit Kuala Lumpur. Ze komen los nu. Nog twee

dagen feestdagen in Maleisie.

[25-05-2020 20:38:35] [EEET} Dank. En wat is later bij die IESEENPHE]
[25-05-2020 20:41:40] 28 mei volle charter [IEEEEMis [EE(op as Donderdag), en

1 Jun de resterende BERR

[25-05-2020 20:43:17]1§888 Dankje wel.

[25-05-2020 20:43:56][IIEDan 30, 1jun, 3jun, 5jun en 7jun elke keer [EXER] vanaf

Singapore.

[25-05-2020 20:44:58]

[29-05-2020 03:58:57] k1.JPG <bijgevoegd: 00000121-k1.jpg>

[29-05-2020 04:01:05] Goedemorgen EES dit is de planning van wat er gisteren

gepland is en vandaag gaat binnenkomen. de vlucht uit Singapore komt morgen aan. Vandaag al EEE aan

Gloves, J

morgen en dat blijft zo komen de komende weken.

[29-05-2020 04:10:31] 1.2e Wel is het wellicht zinvol om vandaag als het kan even kort

overleggen om een commitment uit te doen gaan naar KLM (JEEEEZMlletc.) dat we op basis van de laatste

gegevens, bij geen verandering (plotselinge piek of zo) gaan afbouwen. KLM heeft volgende week met [ERED
IEEen EAN een capaciteits meeting waarin de benodigde capaciteitsaanvragen doorgesproken gaan

worden. Zelf denken we Juni nog te kunnen doorvliegen, maar dan vanaf juli af te bouwen of al beginnen in eind

juni. en per juli op basis van BSA's (block Space Agreements) we netjes kunnen afschalen. en we indien nodig rest

goederen dan via lijnvluchten mee kunnen nemen.

[29-05-2020 06:09:18] <bijgevoegd: 00000124-PHOTO-2020-05-29-06-09-18.jpg>

[29-05-2020 06:09:45] En de laatste voor vandaag

[03-06-2020 18:25:17] <bijgevoegd: 00000126-VIDEO-2020-06-03-18-25-17.mp4>

[03-06-2020 18:25:18] <bijgevoegd: 00000127-PHOTO-2020-06-03-18-25-18.jpg>

[03-06-2020 18:25:18] <bijgevoegd: 00000128-PHOTO-2020-06-03-18-25-18.jpg>

[03-06-2020 18:25:18] <bijgevoegd: 00000129-PHOTO-2020-06-03-18-25-18.jpg>

[03-06-2020 18:25:18] <bijgevoegd: 00000130-VIDEO-2020-06-03-18-25-18.mp4>

[03-06-2020 18:25:19] <bijgevoegd: 00000131-PHOTO-2020-06-03-18-25-19.jpg>

[03-06-2020 18:25:19] <bijgevoegd: 00000132-PHOTO-2020-06-03-18-25-19.jpg>

[03-06-2020 18:25:19] <bijgevoegd: 00000133-PHOTO-2020-06-03-18-25-19.jpg>

[03-06-2020 18:25:19] <bijgevoegd: 00000134-VIDEO-2020-06-03-18-25-19.mp4>

[03-06-2020 18:25:19] <bijgevoegd: 00000135-PHOTO-2020-06-03-18-25-19.jpg>

[03-06-2020 18:25:20] <bijgevoegd: 00000136-PHOTO-2020-06-03-18-25-20.jpg>

[03-06-2020 18:26:03] Geeft een beetje een impressie van cargonin cabine en

het laden van een 747 in Beijing.

[03-06-2020 18:34:01] Dankje wel. Stel ik zeer op prijs! Wat zit in deze dozen?

[03-06-2020 ii ob ik nog met EE hakelen El
[03-06-2020 18:56:49] Heeeeel veel jassen. &3

[03-06-2020 18:58:25] Het zou fijn zijn als je[EEE morgen zou kunnen

inlichten mbt het downscalen. Vrijdag

[03-06-2020 18:59:08]

[03-06-2020 19:02:14]

[03-06-2020 19:12:18] [eA

[03-06-2020 19:13:05]

[03-06-2020 23:16:14]

management;

2e

Is er directie overleg met KLM

Hebjij de planning van het downscalen al ?

Nee die planning heb ik nog niet ZE&

Komt er aan..

We have proposed following schedule to LCH
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MALAYSIA 

For Kuala Lumpur (KUL) and Singapore (SIN) no new flights need to be scheduled (SIN endsJUN 8, KUL endsJUN 
15), 

CHINA 

Beijing (PEK) - Amsterdam (AMS) AirBridge operations will be stopped as from the JUN 14 

Shanghai (PVG) Warehouse; current available or announced goods to be transported to AMS until JUN19 
(10.050CBM). 

Shanghai (PVG) - Amsterdam (AMS) AirBridge operations will be stopped granularly between JUN 29 and JUL 11 

timeline is depending on available capacity and aircraft type. 

announced dates of suppliers will be taken into account 

TopOcean agent will communicate to suppliers to deliver on time. 

General; 
BeConnected (BC) is responsible for a detailed planning in close cooperation with LCH and KLM 

!'Il share this with 11111 to be shared with flFH 

Anyhow, I think this plan will be agreed upon. discussed, and shared the soonest. 

For your planning July and forward it's simple. Based on current knowledge and available goeds in our PVG 
warehouse we foresee a granular closing down of the AirBridge to start withJUN 14thto be finished as 
mentioned onwards to JUL 11 (Week 28) 

[05-06-2020 17:51 :261 Wif@ank voor alle info. Mooi dat we kunnen afschalen. Waarbij ik hoop dat als het 
nodig is toch snel weer vliegtuigen kunnen worden gecharterd?! EIEII 
[05-06-2020 17:52:46JIEIEIIk stuurde jouw foto's ook naar de minister. Die vond ze erg leuk. En wil een enkele 
ook gebruiken in social media. Veronderstel dat dat geen probleem is. 111 
[05-06-2020 19:16:56] No problem. 
[05-06-2020 19:26:17] Het contract met KLM is een open contract zonder 
einddatum. Daardoor kunnen we snel opschalen indien nodig tegen een scherp tarief. 
[05-06-2020 19:34:13] Oké dJ

5.1.2e 

5.1.2e 

Buiten reikwijdte 

5.1.2e 

5.1.2e 5.1.2e 
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[04-05-2020 13:54:26) IEE Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand buiten

deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

[04-05-2020 13:54:26) EREDTk begrijp datjij van[IEEE<2 nu de vragen hebt gekregen. Graag

terugkoppeling van resultaten (ook) weer naar mij.[IEEE
[04-05-2020 14:25:26] Klopt, dat zal ik doen

[04-05-2020 15:01:14]EEEH Kun je mij laten weten hoe laat jij iets hebt/JE
[04-05-2020 15:05:40] IEEE 1k verwacht rond 15:30, wacht nog even op input van

[04-05-2020 15:50:17]|EEEZ] Heb je al wat voor mij?

[04-05-2020 15:51:22][IEEE Zit als het goed is in je mailbox

(005.2020 15:52:57 @

[04-05-2020 15:53:42]EKEZ) Binnen ra
[04-05-2020 15:54:37] Top!

[04-05-2020 15:54:54] Hoor het graag alsje nog vragen/opmerkingen hebt

[04-05-2020 15:57:01] Ben het nu a h lezen

[04-05-2020 17:53:58] [IEEEZII Hi BEET ik begreep van [JEREZdat er nog een paar concrete punten voor

aanpassing waren vanuit de minister:

- uitsplitsen zorgverleners die alleen PBMs bij zich hebben voor uitzonderingsgevallen (huishoudhulp, sociaal

werk, geboortezorg en fysiotherapeuten)
- flexibiliteit aanbrengen in het model voor verschillende pakketten per type zorgverlener

Mochtjij nog inhoudelijke aanvullingen hebben dan hoor ik het graag. Ik zal deze aanpassingen vanavond nog

maken.

Daarnaast denk ik handig om even contact te hebben over hoe/wie dit verder kan oppakken na vandaag?

[04-05-2020 18:03:00] EEE:Ja klopt. Ik zat bij het gesprek. Bel je straks nog even. Koppel het naar mij. Mijn hoop
is dat we het hiermee gaan doen. [EXE
[04-05-2020 20:57:22] 5.1.2e Hi wilde je vanavond nog bellen of morgenochtend? Ik heb de

documenten gelipdatet als hierboven beschreven en kan deze delen. EXPY
[04-05-2020 21:41:43] Kun je het mij sturen en dat we er morgen ochtend nog over bellen? BEES
[04-05-2020 21

ig
Fijne avond FRIES]

[04-05-2020 21:50:27]

[05-05-2020 13:43:43] Hebjij nog gelegenheid om naar mijn mail te kijken? EEE
[05-05-2020 13:50:00] Hi zeker ik zal er zo naar kijken en terugkoppelen. Ik neem dan ook

de mail van [EFL mee

[05-05-2020 13:50:52] EER} Fijn! ck Lukt dat voor half 57 &

[05-05-2020 13:54:09] Dat moet lukken! De meeste punten zijn al verwerkt in de gelipdatet versie

van gisteravond, ik zal langs de specifieke vragen antwoord geven.

[05-05-2020 14:41:24] BEEZ: Primal <&

[05-05-2020 16:03:45]

ALT
Update is verstuurd!

[05-05-2020 16:04:44] Dank
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[02-04-2020 17:26:57] [EEA Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand buiten

deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

2e )uiten verzoek

[02-04-2020 17:31:34] Geen punt. Ga nu call in met minister. Kom later wel weer op jouw ijn. Kunjij
checken of er nog een recente versie is van het blokkenschema datjij gister achterop jouw notitie hebt gezet.

Handig voor mijn gesprek morgen met LCH.

[02-04-2020 17:32:49] Doe ik.

[02-04-2020 18:49:59] alle problemen losten zich weer op of werden elders opgelost. Dus bellen

nu niet nodig. Wens jou een goede avond!

[02-04-2020 19:08:57] EEE

buiten verzoek

[06-04-2020 17:10:45]

akkoord zo of mis je wat?

[06-04-2020 17:28:25] Ga ik zo naar kijken. BB
[06-04-2020 17:31:04] ie

[08-04-2020 11:11:36] Dag zal ik met|EEEH zorgen dat de uitleg van wat we doen aan de

directeuren wordt gestuurd vandaag?

[08-04-2020 17:20:04] graag aandacht voor mail van |IEEEGMT) van 17.16u

over NOS artikel. Ik heb m nog n keer aanje doorgestuurd om 17.17u met punten die mij opvielen. GroetEl
[08-04-2020 17:23:18] Oh stuur net reactie

[08-04-2020 17:32:44] &]

[09-04-2020 14:46:28] Ha heb jou enEEA net gemaild over stand van zaken

samenwerkingsovereenkomst en convenant: gaat niet goed. Graag aandacht hiervoor in je overleg met

straks.

Groet§E2%
[09-04-2020 16:29:06] lk zag het @ &

[14-04-2020 11:42:27] Geachte

ik heb uw naam en telnr gekregen vanEE. [k zelf ben[EEEbij de
Landmacht. Ik ben sinds begin maart achter de schermen actief met codrdinatie van innovatie initiatieven voor

Covid19. Er gebeurt ontzettend veel en natuurlijk moeten we het kaf van het koren scheiden. Vandaar dat

medische en test capaciteit essentieel zijn.

nog even: is t voorzetje voor samenvatting weekrapp LCH ministers

Specifiek zijn er de volgende innovatie opties die wat mij betreft kansrijk zijn:
= geanonimiseerde beweging conform AVG en concentratie van mensen per stad/regio etc. Met name handig
om effecten van maatregelen te monitoren. Zonder dat extra en persoonlijke apps nodig zijn.
« beschermde kennisdeling en video instructies voor ziekenhuizen : wordt nu door 1 ziekenhuis gebruikt, maar

kan landelijk veel meer impact hebben.

« Defensie heeft een 3D print netwerk (intern/extern) klaar staan voor het oplossen van tekorten zoals ventielen,

kleppen of spatschermen.



« met verschillende universiteiten en ondernemers zijn oplossingen bedacht voor bescherming personeel
ziekenhuizen en voor patiénten. Testresultaten zijn goed. Maar lijkt nu niet landelijk uitgerold te worden. Dit

gaat nu met specifieke ziekenhuizen verder, met als nadeel dat straks gevraagd wordt waarom de overheid dit

niet landelijk heeft uitgerold.
= thuismonitoringsmiddelen voor risicopatienten, maar ook voor de workforce van vitale beroepen. Als

Defensie hadden we op dit viak al diverse initiatieven lopen.

Dit zijn een aantal voorbeelden van zaken waarop we samen meer kunnen bereiken. Ik heb dit aan het Defensie

Crisis Actie Team gepresenteerd.

Ik merk alleen dat Defensie niks doet zonder een vraag van VWS. Terecht. Maar zijn deze opties ook bekend bij

jullie?

En hoe kunnen we als overheid jullie ondersteunen of ontlasten? Binnen Defensie staan genoeg mensen in ons

innovatie netwerk nu te trappelen om VWS en de maatschappij te helpen.

Ik heb veel respect voor jullie, want het zijn hectische tijden met een enorme verantwoordelijkheid bij VWS. Als

bovenstaande een last is en niet behulpzaam, hoor ik het ook graag.

Groeten,

Landmachtstaf

06- IEA

[14-04-2020 11:42:27] Hoi EEEEEEM Dank voor jouw bericht, met interessant ideeén. Het beste lijkt mij datjij
met iemand van mijn VWS team dit bespreekt op mogelijkheden. Dan kunnen jullie samen bekijken welke optie
waar kan ‘landen’. Zal ik zorgen datjijmorgen wordt gebeld?

[14-04-2020 11:42:27] Prima! Groeten,

[14-04-2020 11:44:12] zocht contact met VWS. Zou jij met haar contact kunnen

opnemen om te bezien met haar met wie zij verder kan gaan schakelen.

[14-04-2020 11:44:37] <bijgevoegd: 00000032 EEF v cf>

[14-04-2020 13:01:54] Doe ik!

[14-04-2020 13:05:03] %

[14-04-2020 19:05:58] Gedaan. Haar doorgeleid naar ZonMw en Directie I-beleid. Ga voor

videoplatform nog even bij MEVA sonderen.

[14-04-2020 19:42:32] Dank © ck

[16-04-2020 08:39:42] <bijgevoegd: 00000037-PHOTO-2020-04-16-08-39-41.jpg>

[17-04-2020 18:52:09] a EEE 1IEEEJie bijEEEen dan jou misschien

nog. Ze is woordvoerder bij BiZa geweest! Haar nummer is 06

buiten verzoek

[22-04-2020 11:40:35] Hallo kun je me vandaag laten weten hoe het bestuurlijk overleg

gisteren is verlopen en met name hoe we verder moeten met convenant en aanverwanten? Groeti

[22-04-2020 12:03:25] Ben bezig met een actielijst © &

[22-04-2020 12:03:46] SESEHS

[22-04-2020 12:03:52] 3.2

[22-04-2020 15:28:57] Over brief: zo verzenden dus niet eerstje krabbel eronder?

[22-04-2020 15:35:03] Heeft FEES al een krabbel? Zo niet dan moet ik die nog even zetten. JB
[22-04-2020 15:35:45] Ga ik na maar ik gelooft niet. Ben jij op VWS?

[22-04-2020 15:42:22] Ea FEE print m en geeft m aan de chauffeur mee. Dan kunje m tekenen en

gaat ie morgen als ie terug is uit.

[22-04-2020 15:54:32] Wordt brengen chauffeur , zo weet|FiEal
[22-04-2020 15:55:18] BE:B4E

[04-05-2020 14:57:11] <bijgevoegd: 00000051[NEC

665294



665294

[18-05-2020 11:35:02] IEEEZIM
BEE

Suitje aan bij de call met

5.1.2e 5.1.2
wditei vercuek

5120

5.1.2e

Buiten reikwijdte
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a | VFNL #StayCo... = 07:42 @ 9 95% (=m)
2 berichten

{© mondkapjes A

KN95 Protective Mask

IT stick

Angebotspreis:JER €/Sttick

Test Standards: GB2626-2006 KN95, EN

149:2001 + A1:2009

Schutzklasse: FFP2

Folgende Dokumentation erbringen wir bei

Lieferung: CE Certification (Certificate of

Compliance) CE Technical Documents Test

Report

lk hoop dat je hier genoeg aan hebt.

Als bij jouw telefoontje blijkt dat hier interesse

voor is, kun jij dan de contactgegevens aan

me melden? Dan zorg ik ervoor dat de juiste

personen bij DocMorris dit overnemen.

DocMorris heeft ons aangegeven nadrukkelijk
NIET op zoek te zijn naar publiciteit, dat

hebben ze ook niet gedaan bij de levering
aan de Duitse overheid. Ze zien dit als hun

maatschappelijke plicht.

|
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«1 Vodafone NL Wi-Fi & 21:27 (—)

<
TO

NIEUTIEL IEVETIS adliytyevern uly niet

productie NL team, morgen call om

daar de inzet op te bespreken 20:54

Teamleads LCH QS5.12e

Nulimaa Ala la daca lwliamaun

Tekort soda korrels is bekend en

wordt in inkoopteam IC opgepakt

Okee top fijneavond

Ben net gebeld door Rode Kruis die

40 pallets morgenmiddag (13:00 -

17:00) willen afleveren in Vianen.

Heb aangegeven dat spullen
welkom zijn. Zouden 400.000 FFP1,

FFP2 en FFP3 bij zitten!. Rode Kruis

geeft aan een verzoek ingediend te

hebben bij VWS dat

staatssecretaris of minister

aanwezig is bij overhandiging. Wie

van communicatie sluit hierbij aan?

Doorgestuurd ©
rijving CG EEET EEE] PEER

26-3-2020 t/m

25-3-2020

harminachrillan 27% EA1 11.4411

+ Q © &



<4 UEM Client ul = 14:45 -

{ Postvak IN Nn

Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 15:56

Aan: Sis

NFU.nl>

CC:

demedischspecialist.nl>;

IEEE@ demedischspecialist.nl>;
EEE© NFU n>;
ESE\FU. >
ziekenhuizen.nl>

Onderwerp: FW: Tekorten CVVH machines en

CVVH vloeistoffen en centrale aansturing:

vervolg

Geachte,

Bijgaand bericht ontvangen wij onze lid

organisatie de Nederlandse Vereniging voor

Interne Geneeskunde. Er is inmiddels een

urgente situatie. In excellfile een lijst met

beschikbaar CVVH apparatuur van 2 dagen

geleden. Echter is deze al niet meer accuraat,

want er zijn in de tussentijd snel nieuwe

tekorten ontstaan. Zie ook mijn mails van

vanochtend en zie onderstaand. Eer zijn dus

problemen in 15
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<4 UEM Client ul = 14:45 -

{ Postvak IN NV

ITser ook een

tekort aan CVVH vloeistof.

Hierbij de dringende oproep om het LCPS

hierop te laten anticiperen. Als wij zelf nog wat

kunnen doen, bijvoorbeeld door zelf nog te

schakelen met de ROAZ, laat het dan aub

weten, dan gaan we daar direct mee aan de

slag.

Graag dringend beroep om hier snel op te

reageren en anticiperen. Mocht u meer

informatie willen:

wr
GrootIES
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15:40
il 4G @m)

«4 Gmail

< 87 Be. gez. - om 15:39 (x 8

Vandaag

@ Berichten en gesprekken in deze chat zijn

nu beveiligd met end-to-end versleuteling.
Tik voor meer informatie.

Hi IEEE hebEE
vanochtend gesproken en die

vertelde ongevraagd dat[EERen
zijn kameraden in eerste instantie

zijn afgewezen door het ministerie.

Nu schijnt er toch weer toenadering
te zijn". Volgens hem moet het

ministerie ook met jullie
'‘Gideonsbende' in zee. 'lk heb het

vanaf het begin kunnen volgen: het

zit gewoon goed in elkaar.' Wil jij
daar niet op reageren? Ik zou ook

graag in het stuk willen zetten dat jij

en (weet niet wie nog meer...)zelfs

door de beveiliging van het terrein

in Leusden bent gezet. Zou dat

kunnen?
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Status on collaboration with LCH: 1 week on our way.

Below we share a few considerations regarding the current collaboration with the

LCH. We understand the difficult situations everybody is working in and are pleased
about all the results. Still we are concerned on the risks and the collaboration. These

are explained in some bullet below to support our meeting.

Are risks mitigated?

LCH: mask demand covered <> other organisations beg for PPE

LCH should combine the demand for the different PPE users. However, the

local organizations are also in the market. Is volumeplan, ie on masks,

complete (Red Cross, Police, local hospitals, housedoctors, ambulance,

nursing houses, home care etc)?
+ Will we use/need masks for citizens once we carefully restart the

economy/society. Demand plan?
Do we have a contingency plan? Do we prepare for altemative scenarios?

Also, for logistics. As an example: 1 source KLM/Skyteam? Multi carrier

proposed via Fox Logistics, others. Why not prepare and go to two or multi

source?

e Letter via CvK to Provinces China: status?

Improve collaboration

1) Is our support truly needed/appreciated? If not: OK don’t waist recourses. If yes:

enable us to collaborate.

2) We get a question for a quote when there is a shortage for a product on the short

term. We cannot prepare and are in a re-active mode. Can we move from re-

active to a more pro-active mode? Like for example:
a) Prepare leads for longer period or as a backup.

b) Start preparing for raw material needs for mask production?
c) Prepare test kits or components thereof, support needed?

3) To enable an effective collaboration, at least the following needs to be in place:
a) share specification sheets for the product
b) share specifications for the logistics and needed licenses

¢) share a volume plan for longer term (2020) on week base

d) share price range indications

e) share producers and traders already approached
f) agile communication on possible leads and orders

Strictly confidential
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marktprijs irktprij:

product nieuw 11] percentage

FFP2 maskers
Protectiejassen

Spatbrillen

Schorten

Chirurgische maskers
Lange handschoenen

Sterilium
Testkits Corono

r= INOS
WN
|=
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PANE LCH SHIPMENT OVERVIEW PVG <> AMS
R esos

:

:

ies

2Z) KLM oe} = EL
d

D Au Dik orb
TOG!

[se] SHIPPER COMMODITY. AWE PO nr. REC W/H WSPECTION FREIGHT €

1 |GBY-WECO VUURWERK B.V} NEW TIMES TRADE CO. LTD safety Glasses LCH-E-20200401 |  2-Apr OK

2 |PSCM CONSULTANCY REDMAN IMPORT i EXPORT LIMITED KN9S Mask LCH-E-20200402 | 2-Apr OK

|_3 |DOCTRADE BY NINGBO GREAT EASTERN IMPREXP CO.,LTD Mask EN149 LCH-E-20200403 | 1-Apr OK

4 |Mediq BY PYROMOO! FIREWORKS LIMITED. Safety Glasses LCH-E-20200404 | 7-Apr

5 |Mediq BY FUJIAN HENGAN HOLDING XIAMEN BUSINESS TRADE CO.,LTD. Mask EN149 LCH-E-20200405 | 3-Apr 0K

6 |edia BY. 3 Gun Mask EN149 LCH-E-20200406 | _8-Apr

4 Zhejiang MDKingdom Technology Co., Ltd. Syringe Pump, Infusion Pump LCH-E-20200407 | 9-Apr

8 ICOOL INTERNATIONAL COMMERCE LIMITED Mask EN149 LCH-E-20200408 | 5-Apr

9 |Mediq BY LIUYANG SAMLION SUPPLY CHAIN MANAGEMENT & SERVICE CO.,LTD. Safety Glasses LCH-E-20200409 | 9-Apr

3

Remark Local Freight Costs

1. LCH/NL team need to fill in the po# 1st Advance Payment 5.1.2b

2. inspection okay order is ready to go at airport open(costs refinanced by [EIEIFE]
3. LCH/NL must give approve to “release desk” from KLW/AMS

ONLY LCH SHANGHAI MAY MAKE CHANGES 2nd Advance Payment. 2b
reserved for upcoming shipments
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Hi all,

Following shipment on board the KLE36/23MAY SIN-AMS

5.N |LCH nbr [supplier (LH Consi nee [AWB Shipper (AWE) |AgentinPVG ([Airpor] AWS (074 Pcs
LCH-2020-0100-01 [Smart Glove [VWS/LCH mart Glove Internat]Skytruck Forw] 36585990

Following shipment on board the KLE76/28MAY KUL-BKK-AMS

sn JLCH br [supplier [Ic{consignes (Awe shipper (AWB) [Agentin PVG ([airpor] AWB (07a]Pes weight [M3 [Contents [Flown TT flown

LCH2020-0083-DdTopglave  |VWS/LC canwell logoistics {Kerry Logistics 350439851] loves A2]ki876[28-May] 42

Following shipments on board the KLE9S/28MAY PVG-AMS

S.N_[LCH nbr Supplier (LCH list) |Consignee (AWB! Shipper [AWB] [Agent inPVG Airp]AWS (074)| Pcs. z
Contents

225 |LCH2020-0092-012 |The house of E&J nhui Light industries |ali-Link Logis| PVG protection jacket]
234 |LCH2020-0045-01  [Medig BY rown Name WH Unite{all Link Logis|PVG

3

Isolation Gown

Flown | TTL flown |Flig
Pcs [Flight [date [Pcs [Flight [date [Pes

424

340|K1L836 | 27-May| 2076|KL8S6 | 26-May| 396

244 [LCH-E20200508 TODENT hangzhou Holymed PriAll-Link Logis)
3.1.2 Disposable Face

2538|.CH2020-0208-01  |Medig BV ong for you essqAll-Link Logis|

226 |LCH2020-0092-013 |The house of E&J nhui Light Industries All-Link Logis

ollowing shipments on board the KLE94/28MAY PVG-AMS

S.N [LCH nbr Supplier (LCH list) |Consignee (AWE) Shipper (AWB) Agent in PVG AIrp{AWB (074) [Pcs |WeighiM3 [Contents Flown | TTL flown date |Pcs [Flight [date [Pcs

224 [LCH2020-0092-011 [The house of ES) |VWS/LCI Anhui Light Industries |All-Link Logis PVG] 36433526 ratection jacket] 1000] 27-May| 466]

234 [LCH2020-0045-01  |Medig BV VWS/LCI Crown Name WH Unitedall-Link Logis|Pv6| 36483330 isolation Gown 2812] 27-May| 2076|KL836 | 26-May| 396

225 |LCH2020-0092-012 [The house of E&J  |WWS/LC Anhul Light Industries All-Link Logis PVG] 36433563 rotection jacket] 424]

Best regards JERETRN



Following shipments on board the KL898/29MAY PEK-AMS

5.N_|LCH nbr pplier (LCH list) Consignee [AWB] Shipper (AWB) Agent in PVG (fairpd] F date Pcs

80 |LCH2020-0064-04 Arch & Hook Holding BY [VWS/LCH] Shanghai Nuode SciqAll-Link Logistid PEK FP2 Masker| [] 27-May| 607

161 |LCH2020-0079-04 Medig BV VWS/LCH Shanghai Dragon Im|All-Link Logistid PEK 36H 2 Isolation Go!

187 |LCH2020-0148-01 & 02 [Medig BV VWS/LCH Hydrowear Asia Ltd |All-Link Logisti PEK | |

665758



20-03-2020 18:54 -IEEEWat een lichtpunt in een ingewikkelde tijd. Tot maandag Martin. Groeten

5.1.2e

20-03-2020 19:55 - Martin van Rijn: Morgen ff bellen?

Groet, Martin

20-03-2020 20:03 -EEEhoor primal
20-03-2020 20:08 -EEFEI Kijk maar wat uitkomt.

20-03-2020 20:09 - Martin van Rijn: Ok, ik probeer wel

22-03-2020 08:55EEESamenvatting van wat we gisteren bespraken heb ik je gemaild. Tot straks.

22-03-2020 20:05 - EEE Wereldgezondheidsorganisatie: 'Lockdowns alleen verslaan het virus niet’

https://www.nu.nl/coronavirus/6039417/wereldgezondheidsorganisatie-lockdowns-alleen-verslaan-het-virus-niet.
html

23-03-2020 10:39 IEEE Vin iets heel anders wil jij ook een gesprek met NOC NSF? Hoeft niet per se

deze week al maar mijn advies zou zijn laten we het wel plannen. Dan voelt men zich gehoord. OK?

23-03-2020 11:19 - Martin van Rijn: Ok

30-03-2020 08:33 -[EEEZI Martin, even voor de zekerheid: knvb vandaag toch naar buiten?

30-03-2020 14:52 - Martin van Rijn: IEEE
Ik bel KNVB om te zeggen dat ze zelf naar buiten moeten met 1 juni?

30-03-2020 14:58 -[EEE Top!
08-04-2020 10:12 Hoi Martin, mag ik je vragen het laatste iC cijfer van gisteren aan mij te appen

of sms-en? En dat van vandaag alsje dat straks krijgt? Stop ik bij Hugo in de map

08-04-2020 11:51 - Martin van Rijn: Dubbel

Dubbel

17-05-2020 19:58 - Martin van Rijn: <bijgevoegd: 00000017-PHOTO-2020-05-17-19-58-15.jpg>
17-05-2020 20:15 - |EEEZI Zeot mij niets Martin, ik zal het uitzoeken.

17-05-2020 20:23 - Martin van Rijn: Idd raar verhaal

18-05-2020 18:23TEENMartin, ik ben nog even in conclaaf met nctv over sportkantines. Nctv heeft

daar nu een juridisch verhaal bij, dat erop neer komt dat als een sportkantine een beetje commercieel is en

juridisch min of meer los staat van de vereniging, deze wel open mag en anders niet. Tk ben bang dat dit weer

zo'n niet uit te leggen monster wordt en pleit dus voor sporthoreca open, maar alleen onder zelfde strenge

voorwaarden als normale horeca. Ik heb [IEE ¢vraagd dit nog even goed uit te diepen met NCTV.

Vind jij dit ok? Dank vast en groeten [IEEE
18-05-2020 18:23 - Martin van Rijn: Eens

12-06-2020 14:20 - Martin van Rijn: Is VWS akkoord met brief IenW over vliegen?
12-06-2020 14:21 -EEEJa met de aangepaste versie, ik mail m naarje
12-06-2020 14:21 - Martin van Rijn: Graag
12-06-2020 14:24 -

TE
Zit in je mail

12-06-2020 14:26 - Is de MR nog niet afgelopen?
12-06-2020 14:26 - Martin van Rijn: Nee

15-06-2020 12:10 - Martin van Rijn: 5.1.2i
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25-03-2020 11:12 - |EEESprak net RES Heeft goede
contacten met Ziekenhuis Aken. Gaat nog niet over IC bedden. Haar grootste nood nu: personeel uit Duitsland

over grens krijgen. Certificaten moeten sneller.

25-03-2020 14:22 - <bijgevoegd: 00000003-PHOTO-2020-03-25-14-22-45.jpg>
25-03-2020 14:27 - Martin Van Rijn : Niet echt vrolijk..,,
Punt 5: spreek met [BIE en wie hij erbij wil een dagelijks tijdstip af voor een call met mij en iemand van jullie.
Vandaag beginnen!
25-03-2020 17:47 - |EEEIEEESNbevestigt stijging van 98 patiénten op de IC. Totaal is nu 644

25-03-2020 17:49 - 51.26 En er zijn volgens IIEEEEIIIA2 patiénten vervoerd

25-03-2020 17:49TEER...geen nieuwe getallen
25-03-2020 17:54 - Martin Van Rijn : Ik krijg van [EEEE600....
25-03-2020 17:58 - IEEIEEDgebeld : EEE is laatste stand, 600 van BEER was eerder op de dag.
25-03-2020 17:59 - Martin Van Rijn : Ok

25-03-2020 18:04 - Martin Van Rijn : Heb jij 06 van

25-03-2020 18:09 - EEE <bijgevoegd: 0000001 2JERE<>
25-03-2020 21:14 - 5.1.2e Zie mail over Philips.

26-03-2020 14:01 - Martin Van Rijn : Gesproken metIEEE:
Hij bevestigd dat per 1 april opgeschakeld kan worden naar 1600

Ig) ziet daarop toe.

Groet, Martin

26-03-2020 14:09 - IEEE EE eesti dat per 1 april opgeschakeld kan worden naar

1600.

Ig] ziet daarop toe.

Groet, Martin

2603-2020 14:09 4
26-03-2020 14:09 5.12e Tekst met reactie

28-03-2020 10:06 -[EEEGoedemorgen Martin, ik adviseerje om vandaag [JIIEEENI
bellen. Zie mijn mail.

28-03-2020 10:07 -[EEEA's het praktisch is dat ik mee inbel voor follow up, laat weten.

28-03-2020 10:52 - Martin Van Rijn : Thx. Ik laat weten

28-03-2020 11:58 - |IEEEZIEES verwacht begin middag de cijfers te hebben voor de regio’s, ook

heeft dan de info van haar inspecteurs. Zodra we de info hebben stel ik voor call te doen met IEEEZR
BEen jij. Ok?

28-03-2020 12:05 - Martin Van Rijn : Ok

28-03-2020 12:49 - Martin Van Rijn : Hugo er ook even bij, is-ie gelijk bijgepraat.
28-03-2020 12:58 - 5.1.2e OK

28-03-2020 13:15 - Martin Van Rijn : Ha. Half4 zou dus kunnen, En vanaf 5 uur. Graag[IEEEook
inbellen. Is ook bezig met verpleegbedden in verpleeghuizen, en met ‘zorghotels'.
28-03-2020 13:18 - Martin Van Rijn : = app Hugo
28-03-2020 13:24 -

J IEEFZI Kunnen we het in tweeen hakken? Gesprek 1: de IC en opschaling
ziekenhuizen. Kan alleen met jou,JEXIEEHERIE en ik. Gesprek 2: Over bedden in brede zin, daar haak ik[EEES

aan naast[JIIIEEEZ. Zi zijn hier beiden mee bezig (aanbod en verdeling).
28-03-2020 13:25 - Martin Van Rijn : Idd beter idee, bedacht ik mij ook net. Ik meld Hugo
28-03-2020 15:18 - Martin Van Rijn : Hebben we om 4 uur dan het opschalingsoverleg?
28-03-2020 16:26 -[EEE\ OS heeft blijkbaar lucht gekregen van verplaatsingen naar Duitsland. Wij
verstrekken geen info tot de zaken formeel geregeld zijn. Ze komen wel voor Isala filmen.

28-03-2020 16:27

———— re28-03-2020 16:30 -[EEEOverleg om kwart voor 5. Ik bel je in

28-03-2020 17:17 - Martin Van Rijn : Ben er uit

28-03-2020 18:47JEEZA toestemming van NRW om patiénten op te nemen?

28-03-2020 18:54 - Martin Van Rijn : Zeer bereidwillig. Geen verdere formele toestemming nodig. Samenwerking

vanzelfsprekend. Maandag nader ambtelijk kontakt met ministerie indien nodig. IZ koppelt namen.IEE.
Ik verwacht geen grote aantallen, maar elk ventieltje welkom!

668294



Groet, Martin

28-03-2020 20:00 -[IEEEZIMooi! Nu nog akkoord Nedersaksen

29-03-2020 10:43JEREs er al een Akk uit Nedersaksen? Er zijn vanuit Zwolle inmiddels twee

patiénten overgeplaatst naar Munster.

29-03-2020 10:45 -[EEEZITe snel geappt. Zie net op mail dat dit via Rutte moet vandaag.
29-03-2020 19:32TEEJe krijgt zo de tijdlijn van[JEEEZover de mondkapjes. Kunnen we als je wilt

vanavond bespreken maar kan ook tijdens crisisstaf morgen. Kern: we hebben vorige week zondag de

verspreiding van de kapjes stopgezet nav visuele inspectie en ook ROAZ gevraagd tot nader order niet verder te

verspreiden. Donderdagavond kregen we via via signaal dat uit testonderzoek bleek dat de kapjes niet voldeden

en hebben dit toen ook aan jou en aan Hugo gemeld. Gisteravond is dat ook aan de Roaz gemeld met daarbij de

opmerking dat zorgaanbieders kapjes kunnen teruggeven (nb er staat dus niet: moeten teruggeven).
29-03-2020 19:33JEREVer der volgt vanavond de annotatie voor het overleg met de Roaz

morgenochtend en een gemailde nota over geneesmiddelen.
29-03-2020 19:33 - Martin Van Rijn : Ok, thx

29-03-2020 19:34 - Martin Van Rijn : In crisisstaf bespreken prima
31-03-2020 12:10 -[EEEGoedemorgenBEEZ Minister wil graag cijfers om iets na 12.15 uur

vandaag mee te kunnen nemen naar mp met oog op persconferentie. Lukt/kan dat? Groet, JEN
31-03-2020 12:10-EEEZIBeste JEEERN dat lukt helaas niet, de Inaz call met alle roaz voorzitters is

nu

31-03-2020 16:53 - Martin Van Rijn : Er gaat een verhaal dat geleverde Philips spullen niet geschikt zijn (voor

thuisbeademing) 77?

31-03-2020 16:55 -[IEEE1 ga het na

31-03-2020 16:58 - Martin Van Rijn : Komt van VUMC?

07-04-2020 13:27 Dag Martin, EEE geeft aan dat jij geen tijd hebt voor call met [JEREZof
EEERlvanmiddag. Dat lijkt me wel nodig als jij een gezant in de brief wil noemen.Je krijgt vanmiddag ook nog

nota om akkoord te geven op een aantal productie lijnen.
07-04-2020 16:25 - Martin Van Rijn : Gaat het nu ok met Auping ?

Die zijn/waren onrustig...
07-04-2020 16:26 - Martin Van Rijn : Hoeft niet meer want besteld, toch?

07-04-2020 16:50 -JIEEEZI 2 hebjij goedgekeurd tijdens overleg.
07-04-2020 16:50 - Martin Van Rijn : Weet ik, maar weet Auping het al?

07-04-2020 16:50 -EEE[k probeer [ERERM te bereiken maar zit in een overleg. Berichtje zsm
07-04-2020 16:51 - Martin Van Rijn : Thx

07-04-2020 16:55 -[IEEEZo weten het

07-04-2020 16:59 - Martin Van Rijn : &
08-04-2020 09:47 - Martin Van Rijn : Zie app die ik kreeg. Suggesties ?

Beste heer van Rijn,
Voor de trait d'union functie tussen ziekenhuispersoneel en naasten van corona-patiénten hebben we een

vrijwilligers-systeem bedacht, dat personeel ontlast en info/steun aan naasten verzorgd. Met wie kunnen we ons

hierover het best verstaan? Mvrg 5.1.2e

08-04-2020 11:13 2e Handigste als 5.1.2e van MEVA contact met hem opneemt.

Medewerkers en ondersteuning van medewerkers. OK?

08-04-2020 11:49 - Martin Van Rijn : Prima, dank

08-04-2020 16:54 -IEEEZ“Net Akkoord gehaald bij martin op derde initiatief.*tekst nu dus:
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08-04-2020 17:20JEEZDit was app aan Hugo
10-04-2020 08:46 -[JEEEZIMartin, wist ook niet van NRC en reactie. Verder gisteren einde dag gesprek
met [BEEE gehad. Orders handschoenen en jassen zijn echt veel te weinig. Dat komt door het tekort op de

wereldmarkt, maar er lijkt bij LCH nog steeds te veel in te zitten dat ze kopen wat nodig lijkt (in plaats van bij

wijze van spreken een jaarvoorraad). Bespreek zo verder met collega’s GMT en daarna weer metEEES
10-04-2020 08:51 - Martin Van Rijn : Dat kopen wat nodig is moet er echt uit. We kopen wat kan. Voorraden

aanleggen!
10-04-2020 11:49EEE - hebt einde dag call met [EEE Zou ik vandaag wel door laten gaan. Wat

wij willen voorstellen aan jou:

1. explicitering opdracht aan [EEEE/LCH. VindtEEEZ] OK. Mailen je zo voorstel.

2. Aangezien er nu toch allerlei leveranties lijnen lopen lijkt een overleg voor donderdag van jou met

belangrijkste koepels van leveranciers samen met ERE¥LCH ons nuttig. Doel hoe doen we dit samen goed. Laat

dan waar nodig boven komen als er onderling zaken spelen, dan kunnen we dat adresseren.

10-04-2020 12:02 - Martin Van Rijn : Ik wil morgen wellicht naar buiten met verhaal wat doet LCH en wat zijn
resultaten. Moet daarvoor goed verhaal hebben vandaag.
10-04-2020 12:04 -[EEEZullen we aan§ER vragen. De resultaten zijn echt nog beperkt.
10-04-2020 14:36 - Martin Van Rijn : Bel jii EXER}
10-04-2020 14:36 Ja

10-04-2020 14:37 Over 2 min

10-04-2020 14:37- Martin Van Ryn : c=
10-04-2020 14:39 : Krijg voicemail

10-04-2020 15:22 - Martin Van Rijn : al kort gesproken. Geen bijzonderheden. Nog steeds wat weerstand

tegen de Duitsland-lijn bij IC's. Maar blijft ook nu heel erg nodig vanwege opstart non- Covid.

10-04-2020 15:35JEREZ)2 dank. Duitsland ook relevant bij evt tekorten hulpmiddelen zou ik

zeggen.

10-04-2020 21:03 Beste Martin, helaas is het niet meer gelukt om echt gestructureerd te

piekeren. Daarvoor was er te weinig tijd vanmiddag. Staat voor komende week op de agenda.

Wel paar vragen voor morgen mocht er al worden vooruitgeblikt naar 21/4. 1. weten we echt waarom IC nu

minder bezet raakt? 2. wat kan de zorg in tijden van Cofid wel en niet aan (niet alleen Cofid IC, maar CZ en LZ zin

in brede zin, zie ook je gesprek van [JEEZ ? 3. Wat vraagt “1,5 meter maatschappij” van de zorgsector zelf? Hoe

zou dat eruit zien? 4. Wat is er aan eigen productie van BHM en tests nodig om op een verantwoorde wijze stap

naar 1,5 meter maatschappij te kunnen maken? 5. Hoe organiseren we zorg zo in 1,5 meter maatschappij dat we

snel cofid uitbraken kunnen opvangen? 6. Wat bedenken we zelf en waarvoor vragen we rond deze vragen juist
externe denkkracht of draagvlak (WRR, RVS, SER, RvS). 7. Wat zouden we in Benelux verband of met DId samen

kunnen doen? Zie punt 4. 8. Ingewikkelder maar wat zou je juist makkelijker in EU verband kunnen doen (eigen

productie) (zie punt 4).

10-04-2020 21:14 -IEE cr ik mis er nog 1 voor nu: ad. 4: wat moet er op orde zijn voor

geneesmiddelen.
14-04-2020 21:36 Beste Martin, in de mail jouw onderdelen voor de brief. Mochtje vanavond
kunnen lezen kunnen we teksten morgen in covid staf doornemen en daarna met jouw opmerkingen aan de

slag.
15-04-2020 10:18 - |EEEZI Martin, wat we zijn vergeten is dat Tamara voorstel kapjes nog in mcbb wil

hebben (heb ik je dit weekend gemaild) maar ook dat ze jou daarover nog zou bellen. Heeft ze dat al gedaan?
Want SZW geeft nu aan het vanmiddag te willen agenderen.
15-04-2020 14:31 -JEREZDag Martin, “jouw onderdelen brief” zijn aangeleverd bij PG. Paul zorgt dat

je die stukken alvast krijgt.
20-04-2020 20:15 -[EEFDag Martin, in de mail hebjij jouw onderdelen van de brief. Bespreken we

graag morgen metje in de staf.

20-04-2020 20:16 - Martin Van Rijn : Ok, thx

20-04-2020 22:21 - Martin Van Rijn : Heb morgenochtend opm op hardcopy bij mij.
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buiten verzoek

23-04-2020 21:33 -

[EE woordvoering is op de hoogte.
23-04-2020 21:33 - Proberen vanavond nog denkstukje bij je te hebben over de kapjes.
23-04-2020 21:37 - Martin Van Rijn : 7
23-04-2020 22:01 -

5.1.2e <bijgevoegd: 00000094-PHOTO-2020-04-23-22-01-12.jpg>
23-04-2020 22:02 5.1.2e Wel goed om ministerIen W morgen en marge MR te vragen of ze ook

heeft bedacht waar de kapjes vandaan komen.

23-04-2020 22:02TEEZe heeft iig haar eigen luchtbrug....
23-04-2020 22:02 - Martin Van Rijn : Pfff

24-04-2020 14:43

Bara pp]
Martin je krijgt lijn over baudet lead van[EEEpe lijn spreekt van “wij” maar

dan is het juist van belang steeds te zeggen “het LCH"

24-04-2020 14:43 5.1.2¢ FEED be {ERE hier ook over

26-04-2020 15:51 5.1.2e jjkt Idd geen concurrentie met de medische kapjes te zijn. Appje zo wat

context. Bijzonder is dat men in bld kennelijk de voordelen van deze huis tuin en keukenmaskers zwaarder vindt

wegen dan de nadelen. Heb het gevoel dat dit bij RIVM omgekeerd is. Dat creéert dan risico dat er wel druk

ontstaat op medische beschermingsmiddelen.

buiten verzoek

26-04-2020 15:51 - https://www.rossmann.de/de/gesundheit/ratgeber/community-maske
26-04-2020 15:51 -[EEEGoede nieuws is dat dit niet concurreert

https://www.bundesregierung.de/breg-de/aktuelles/oepnv-schutzmassnahmen-1745060
26-04-2020 15:51EEEShawl mag ook ;)

https://www.land.nrw/de/corona
26-04-2020 15:53 -IEEE© community maskers worden in DLd ook commercieel al aangeboden zie

ik on line. Maar als ik het probeer kan ik ze nog niet naar NL laten verzenden.

26-04-2020 15:55 - Martin Van Rijn : Verhoogde druk op RIVM, maar wellicht geen concurrentie...

buiten verzoek

04-05-2020 21:58 - Martin Van Rijn : Niet vergeten: ook verhaal over opstarten reguliere zorg.

04-05-2020 21:59 - Martin Van Rijn : Kan in IC verhaal

04-05-2020 22:24 -EEEZIZit in stukken dieje vanavond mee hebt gekregen voor brief.

05-05-2020 12:06 <bijgevoegd: 00000111-Protocol verantwoord naar de kapper in

Coronatijd(20042020) Definitief.pdf>
05-05-2020 12:11EEE Biigaand het kappersprotocol. Daar staan nu dus nog chirurgische maskers

in. Ik stel voor om af te spreken: wat ze hebben mogen ze houden. Maar koop ajb geen nieuwe. Signaal is verder

wel: als iedereen kennelijk al chirurgisch 1 heeft is het niet zo moeilijk om aan te komen. Zouden zorginstellingen
die dat willen dan toch ook makkelijk aan moeten kunnen komen.

15-05-2020 13:03 - Martin Van Rijn : Ben wel bij debat

15-05-2020 14:38 5.1.2e

17-05-2020 13:09 5.1.2e oedemiddag Martin, graag check bij jou welke kapstokje wilt voorje
spreeklijn. Vorige keer hadden we de sprint en de marathon en drie thema's: zorg capaciteit, beschikbaarheid

beschermingsmiddelen en beschikbaarheid geneesmiddelen. Alledrie voorwaarden scheppend voor onze

zorgverleners.
Dit keer heb je:



1. zorgcapaciteit; kan me voorstellen datje hier toch ook iets wilt zeggen over de remweg/zorg weg wil nemen

dat we te lichtvaardig acteren

2. beschermingsmiddelen (inclusief offensief verhaal LCH).

3. en beetje sport.

Thema dat ik wel zie: we zitten volop in de overgangsfase maar bereiden ons waar nodig ook voor op nieuwe

normaal (lelijke term).
17-05-2020 13:13 - Martin Van Rijn : Iets met van in control komen naar in control blijven. Zit ook in remweg

verhaal. En zegt ook iets over: niet alleen huidige vraag aankunnen, maar ook buffers aanleggen. (IC, PBM)

17-05-2020 13:18 - Martin Van Rijn : Is dat wat?

17-05-2020 13:24EEEVraag is of we al in control zijn. Denk dat verpleeghuizen etc dat nog niet zo

zien. We oefenen wel even.

17-05-2020 13:24 -

[EEEVet een tekstje
17-05-2020 13:26 - Martin Van Rijn : Klopt. Misschien verschil in control komen, zijn en blijven.
18-05-2020 13:56 - Martin Van Rijn : <bijgevoegd: 00000121-NL-COVID-19 Biobank 20200504 aanbeveling op

bestuurlijk niveau v2.docx>

18-05-2020 13:59 - Martin Van Rijn : Ook aan [EEX gestuurd. Hebben jullie reactie/advies ?

18-05-2020 20:13ECE:Martin, kanjij het mailtje over wpg/mondkapjes en handhaving
middels persoonsvervoer ajb nog aan [IEEE<n mij (EEE minvws.nl) mailen?

18-05-2020 22:31 -| 512¢ [NOW over dossier morgen: omdat overall deadline voor aanleveren morgen

15.00 is voor oa LZ, zorgen we datje morgenje complete set van sport, LZ en CZ dan in 1 keer krijgt. We houden

ons aanbevolen voorje reactie op brieftekst capaciteit zorg, ook omdat we daar weer spreektekst op baseren.

18-05-2020 23:00 - Martin Van Rijn : Cap zorg in appgroep

18-05-2020 23:09 Sander Dekker in Op 1 suggereert dat er ruimte moet komen voor meer

gebruik in zorg van mondkapjes als er meer beschikbaar is. Nemen we mee in voorbereiding. Ik zou zeggen

bouw dan als zorginstelling of LCH eerst of parallel voorraad op.

18-05-2020 23:21 - Martin Van Rijn : We moeten QenA maken nav optreden[IEE
18-05-2020 23:26 - Martin Van Rijn : Zit nu in QenA maar niet goed

18-05-2020 23:27EENet al uitgezet bij waarom de 1 miljard niet aangenomen.

18-05-2020 23:31 - Martin Van Rijn : En: “er is geen onderscheid medisch- niet medisch”. Hoezo niet? Uitleggen.
18-05-2020 23:37 -[EEEDie is goed te leggen. Vraag waarom niet voor iedereen chirurgische kapjes
in NL vind ik moeilijker. OMT begint altijd met: ze zijn voorbehouden aan de zorg en ECDC zegt ook: bij beperkt
aanbod alleen voor de zorg. [EEE draait om: koop ze nu in voor heel NL. Zet heel ondernemend NL om tafel en

regel als overheid de garanties en financiering. Vergt eigenlijk gesprek met|EEER Stel we zouden het kunnen

inkopen (uitgaand van 17 miljoen NLers, 3 maskers per dag, voor 1 jaar: 18,5 miljard kapjes) verwachten we dan

dat het oude leven weer door kan gaan? Dat suggereert [JEREZ min of meer maar weet niet of RIVM er zo in zit.

Het kapje is geen excuses voor 1,5 meter, bij ziekte thuis blijven en niet opzoeken drukte.

18-05-2020 23:44 - Martin Van Rijn : En waarom zouden we in hemelsnaam iedereen aan de medische kapjes
zetten, 18 Mid per jaar voor kontakten tussen niet besmette mensen.

En dan doen alsof er genoeg is en geen concurrentie optreedt.....
18-05-2020 23:45 - Martin Van Rijn : Wat kost een chirurgisch masker?

18-05-2020 23:45 -[EEEnoemde|
18-05-2020 23:50 - Martin Van Rijn : Even gekeken op internet:zit rond de 1 euro

LekkerEEE per jaar uitgeven voor niks. Leuke markt.

18-05-2020 23:56

a.
morgen eens checken bij EEE wat inkoopprijs nu is. En ook hoor ik

toch graag nog een keer va wat zijn visie is op een gemaskerde maatschappij. Ik denk dat hij ook bij

chirurgische maskers vindt dat het schijnveiligheid creeert. Kan me ook voorstellen dat hij die vraag krijgt tijdens
de briefing. Meest relevante voor debat is: waarom geen preventief gebruik? Er is toch genoeg.Die moeten we

dus ook voorbereiden

18-05-2020 23:57 - Preventief gebruik voor de zorg

19-05-2020 19:25 -[EEF| CH rapportage van net leidt tot aanpassingen in brief. Tabel eruit. Tekst

ligt ter check bijEER
19-05-2020 19:26 - Martin Van Rijn : Wat nu weer. Andere conclusies?

19-05-2020 19:30 EEE <bijgevoegd: 00000140-PHOTO-2020-05-19-19-30-02.jpg>
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19-05-2020 19:30 - Martin Van Rijn : Ah, betere cijfers .....

19-05-2020 19:31 -[EEEE)2 maar vraagteken bij vraagdefinitie

buiten verzoek

26-05-2020 19:19 -

[EEEZI Goedenavond Martin, je hebt nota Sanquin in je tas. Hoop datje die kan

lezen. Het is allemaal erg krap en heb zelf nog nodige vragen maar moeten nu denk ik wel tempo houden. EY

staat ook klaar om getallen voor ons te beoordelen in kader van onderhandeling.
27-05-2020 19:49 - Martin Van Rijn : Van EXE gekregen:
Graag reactie.

Lang verhaal kort: Na een week onderhandelen over de tekst en uitwerking van de pool heeft NL op veel viakken

haar zin gekregen, maar dreigt nu voor de deadline (morgen) toch de steun in te trekken. Reden: Er zouden niet

genoeg andere EU landen meedoen. Dit is wat ons betreft het tegenovergestelde van leiderschap zoals jouw

ingediende motie het voorschrijft.

27-05-2020 20:22je . het na. Loopt via IZ en PG.

27-05-2020 20:45EEE uur je zo mail over stand onderhandelingen pool en samenloop
met onderhandeling met enkele partijen/landen over vaccins.

29-05-2020 12:23 - Martin Van Rijn : Martin, Een Vandaag belt over richtlijn behandelen IC. Is er nieuws? Ze willen

weten hoe t zit......

29-05-2020 12:24 - Martin Van Rijn : Weetjij hier iets van?

29-05-2020 12:27 -[EEENee.

buiten verzoek

SCHR ETWIGIE
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26-03-2020 20:17 -[EZMartin, even check bij jou. [IEEEEMzeot nu dat je toch wel voelt voor

verrekening aan de voorkant bij doorlevering?BEES
26-03-2020 21:03 - Minister Van Rijn: Nou... [EEE zei dat hij het jammer omdat jullie op de voorkant verrekening

zaten....inhoudelijk: hij verwacht afzetmoeilijkheden omdat zorgaanbieders de compensatiebereidheid bij
verzekeraars wantrouwen. Wel plausibel gelet op brief. Het maakt mij niet uit. Doen wat het snelste werkt en

eenvoudig is.

buiten verzoek

08-04-2020 15:46 - Minister Van Rijn: Ha JES eden maken zich zorgen over de meerkosten

(hulpmiddelen en extra bedden) die nu gemaakt worden, en willen overzicht krijgen. VWS zou het P-risico nemen

en nog voor Pasen een BO organiseren. Graagje toezegging voor een BO nog voor de Pasen, zodat iedereen

weer aangesloten is. VrGr [EEE
08-04-2020 15:47 - Minister Van Rijn: Van ZN verkregen. Kan ik toezeggen?

08-04-2020 16:11 -IEEEIOiscussie gaat over twee dingen. Punt 1 is niet ziekenhuisbedden,

projectkosten, coordinatie. Dat doen we donderdag samen met GGD-GHOR en Actiz. Punt 2 is meerkosten LCH,

watBEE zea. heb ik al toegezeqgd, ik zal dat later vandaag in mail bevestigen. Lijkt me minder om met

GGD-GHOR en Actiz te bespreken, Beetje ongeduldig is het wel. Op dit punt mogen ze namelijk ook heel content

zijn. Korte reactie: wordt geregeld (BO bedden) en bevestiging van dekking P-risico (via EEE

buiten verzoek

11-04-2020 13:43 -EEFStraks de communciatie niet vergeten: besluit van ons, bestuurders

kunnen goed volgen en dan smanevatting met met infographics naar buiten. En laten we deze groep benutten

voor commentaar (enigszins voorkomen dat die discussie daarbuiten wordt gevoerd).
11-04-2020 13:51 -[EEEZSTe gebruikrn masker lijst niet veranderen dit is rivm

11-04-2020 14:02 -ERECat 1 is andere masker ffp2 en andere maskers voor de rest.

Ik kan wel iets zegfen over proces en producten

12-04-2020 17:26 - Minister Van Rijn: Hoi[IEEEZH we krijgen vragen van huisartsen en kraamverzorgenden
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waarom zij niet expliciet genoemd worden in de lijst voor de verdeling van de beschermingsmaterialen. We

kunnen SV stellen maar wou eerst even bij jou checken. Groet!

12-04-2020 17:29 - Minister Van Rijn: Hoi we krijgen vragen van huisartsen en kraamverzorgenden
waarom zij niet expliciet genoemd worden in de lijst voor de verdeling van de beschermingsmaterialen. We

kunnen SV stellen maar wou eerst even bij jou checken. Groet!

12-04-2020 17:30 - Minister Van Rijn: Deze kreeg ik van TK lid Ploumen.

12-04-2020 17:31 - Minister Van Rijn: Hebben jullie antwoord?

12-04-2020 17:48 - IEEEdeze groepen lopen gewoon mee, zitten ook onder het

niet-openbare stuk dat gisteren voorlag (Huisartsen . Kan dat ze aanslaan op bericht op Rijksoverheid. Daar staat

wat losser geformuleerd:
“

Alle mensen die werken in de zorg, of dat nu in het ziekenhuis, in de thuiszorg, of in

het verpleeghuis is, moeten erop kunnen rekenen dat zij hun werk veilig kunnen doen.” Ze worden daar niet bij
namen genoemd maar zijn natuurlijk onderdeel van alle mensen die werken in de zorg, net als veel andere

groepen die we ook niet noemen (zoals gehandicapten, ggz etc).

12-04-2020 17:54 - Minister Van Rijn: Het komt door de kruisjeslijst waar sectoren en risicobehandelingen staan.

Daar staat kraamzorg en huisarts niet bij...
12-04-2020 17:56 - Minister Van Rijn: <bijgevoegd: 00000034-PHOTO-2020-04-12-17-56-03.jpg>
12-04-2020 17:58 -[EREDat is een fout van communicatie van nctv (grrrr, heel irritant). Heeft er

gisteravond en vanmorgen even op gestaan, maar zouden we niet hebben we gisteren besproken en was ook

obv oud stuk, niet laatste versie die in overleg. Die tabel staat sinds begin van middag ook niet meer op

rijksoverheid.
12-04-2020 17:59 - Minister Van Rijn: In onze goede tabel staan ze dus wel, en ze worden gewoon meegenomen ?

12-04-2020 18:00 -IEE7 cker weten

12-04-2020 18:01 - EEE <bijgevoegd: 00000038-PHOTO-2020-04-12-18-01-32.jpg>
12-04-2020 18:02 - Minister Van Rijn: Misschien op een of andere manier duidelijk maken op social media.

12-04-2020 18:17 -[EEEVV vragenEER snelle analyse te doen hoe vaak die voorkomt en

terugkomt. Als klein, dan wellicht laten lopen. Als groter, dan liever een algemeen bericht: iedereen in zorg deelt

mee zie website. Er is geen nieuwe lijst want nog in beweging (dynamisch werkdocument). Desnoods publiceren
we een lijst later deze week maar daar ben ik wel terughoudend in, dus ben geneigd eerst te kijken wat search en

algemene reactie doet.

12-04-2020 18:35 - Minister Van Rijn: Ok

12-04-2020 19:14JEREZGat om een misverstand. Het verdeelmodel geldt voor alle zorgverleners
die te maken hebben met patienten met (verdenking op) corona. Al deze zorgverleners moeten erop kunnen

rekenen dat zij hun werk veilig kunnen doen.

12-04-2020 19:15 -EEEZEEE het is niet groot op sociaal media (tientallen) maar kan toch beetje

doorzeuren is inschatting. Daarom idee dat we van vws account de bovenstaande tekst versprisen als reactie op

die tweets, dus geen algemeen bericht want dat trekt juist aandacht

12-04-2020 19:22 - Minister Van Rijn: Ok

13-04-2020 12:23 - IEE = zoals ik al eerder gemeld hebben kunnen we aan veel

materialen komen. We leveren nu aan steeds meer collega’s omdat ze via het roaz of ronaz niks kunnen krijgen.
Overal worden zalen ingericht om Corona patiénten te ontvangen waar niemand ligt. Ik vraag me echt af

waarom jullie dit allemaal zo doen. Begrijp de hele strategie niet.

13-04-2020 12:23 Dit was bericht vari gisteren, hen ik nog niet op gereageerd
22-04-2020 11:31

https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/coronavirus-covid-19/documenten/publicaties/2020/04/11/factsheet-v

erdeling-pbm
26-04-2020 13:43 -JEEZ<bijgevoegd: 00000048-Factsheet-Welk-mondmasker-25042020.pdf>
26-04-2020 13:43 -

EEF Aangepast en verspreid
01-05-2020 18:24 - IEE ttps://Ici.rivm.nl/covid-19/PBMbuitenziekenhuis
01-05-2020 18:24 -IEEERuimte voor professional aan begin
05-05-2020 21:20 5.1.2e Martin, zie mail.

06-05-2020 10:31 - Minister Van Rijn: dag Martin, ik ben ontstemd over zowel de brief die er nu ligt als het proces

van de totstandkoming.Je bent niet bij het BO helaas. We spreken nu met [IIBEEEZIM Wat mij betreft is het

echt niet goed. zowel qua inhoud niet als qua proces. Het spijt me zeer om je dat te moeten meedelen. De brief



geeft de intentie van ons gesprek niet weer, maarlilE!llhorende geeft het steeds minder vertrouwen. Waarom 

zijn wij zoals beloofd twee weken terug niet betrokken? 

06-05-2020 10:31 - Minister Van Rijn: Van lfl .... 
5 1 2e 06-05-2020 10:32 - Ik loop zo langs. 

buiten verzoek 

06-05-2020 23:42 -

07-05-2020 20:13 
ifl 
5 1 2e 

Heb de afspraken die ik naar bonden wil mailen nog even op mail gezet 

<bijgevoegd: 00000060-PHOTO-2020-05-07-20-13-21.jpg> 
5 1 2e 28-05-2020 18:44 - Ha Martin, nieuws ging snel vandaag en je vertrek is ook snel, jammer! 

05-06-2020 21 :44 ji4 Zie grafieken 

https://www. rtl nieuws. n 1/ nieuws/ a rti kel/5144186/ co ro na-d oden-sterf geva 11 en-ove rl eden-verpleeghuis-ouderen 

5.1.2e 

5.1.2e 

5.1.2e 

5.1.2e 

5.1.2e 

5.1.2e 

51.2e 

5.1.2e 

5.1.2e 

5.1.2e 

Buiten reikwijdte 

5.1.2e 

5.1.2e 

buiten verzoek 
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29-03-2020 10:55 - Martin van Rijn: Zit in Catshuis. Kunje appen?
29-03-2020 11:02 -

29-03-2020 11:03 -

graag wil ik je ook nog spreken over inkoop consortium gaat nog niet

goed.
29-03-2020 11:04 -|EEEheb wel idee hoe dit beter kan

29-03-2020 11:33 - Martin van Rijn: Belje straks

29-03-2020 11:34 -[IEEE=

29-03-2020 17:24 - Martin van Rijn: Zodraje wat hebt, ook graag appje naar [JEEEEN
29-03-2020 17:26 -EEEENdoe ik

29-03-2020 21:00 - Martin van Rijn: Een nieuwe VIP melding:

Ha Martin, Tets heel geks misschien. Ben net gebeld door [IEEE (internationaal bedrijf en IEEE
DEE- zi heeftEXEDMImondkapjes in Shanghai. Zij wil ze aan NL leveren tegen

kostprijs. Ze wil graag vaart maken. Ik ken haar niet, maar in het kader van ‘alles beetjes helpen’ stuur ik je toch

dit bericht. Kun jij contact met haar laten opnemen[EEE\Wellicht dat het helpt. Laat

ff weten of je dit gelezen hebt. ort. EE
02-04-2020 09:39 - Uw beveiligingscode voor Martin Van Rijn is gewijzigd. Tik voor meer informatie,

09-04-2020 09:57 - Martin van Rijn: EES
Vanaf wanneer gaan die bedrijven ook alweer produceren.?Wanneer die [ER min per dag.?
09-04-2020 10:54 - 5.1.2e oplopend vanaf begin mei

09-04-2020 10:58 - Martin van Rijn: Is dat voor de mondkapjes anders dan voor de beademing?
09-04-2020 11:12 - 5.1.2e Moet eerst getest worden. Nog niet duidelijk wanneer productie start.

09-04-2020 13:30 - 2e hebjij al met Koolmees gesproken?
09-04-2020 13:32 - Martin van Rijn: Ja. Bereid te matigen.

09-04-2020 13:34IEEfin!
10-04-2020 08:22 - Martin van Rijn: <bijgevoegd: 00000018-PHOTO-2020-04-10-08-22-08.jpg>
10-04-2020 08:22 - Martin van Rijn: <Media weggelaten>
10-04-2020 08:33 - Martin van Rijn: Hebjij nr van BEE
10-04-2020 08:37 zoek ik op.

10-04-2020 08:37 - zal ik even bellen voor toelichting
10-04-2020 08:39 - Martin van Rijn:Ja
10-04-2020 08:43 -

10-04-2020 08:43 -

10-04-2020 10:46 -

zorg datje vooraf spreeklijn hebt.

10-04-2020 13:30 - Martin van Rijn: Hebjij nog productieschema gekregen van [EE Wellicht morgen nodig.
10-04-2020 13:34 - Martin van Rijn: En nog suggestie bij tekst SZW: de zin over instrijd met arbowet is mi in dit

stadium onjuist en gaat nu te ver. Er wordt immers gelet op omstandigheden best mogelijke bescherming

geboden. Dus niet nu al zeggen
“

in strijd met”

10-04-2020 14:20 - ik vraag het aan [EEG
10-04-2020 14:20 - zin was op verzoek van SZW...

10-04-2020 14:20 - Martin van Rijn: Dacht ik al !

12-04-2020 17:26 - Martin van Rijn: Hoi Martin, we krijgen vragen van huisartsen en kraamverzorgenden waarom

zij niet expliciet genoemd worden in de lijst voor de verdeling van de beschermingsmaterialen. We kunnen SV

stellen maar wou eerst even bij jou checken. Groet!

15-04-2020 13:18TEEkan ik jou zsm spreken. SZW wil niet bewegen in de richting diejij wil.

<bijgevoegd: vcf>

BS <bijgevoegd:
kan jij vandaag nog met bellen over de mondmaskers. ik
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belangrijk om BEN voor MCCB te spreken. is volgens mij om 1600 uur.

15-04-2020 13:19 - Martin van Rijn: Ik ga haar bellen.

15-04-2020 13:19 - Martin van Rijn: Kun je mij tekst sturen

15-04-2020 13:27 - heb ik gedaan
15-04-2020 20:15 - Martin van Rijn: DagBEvertrouwelijk)
Ben gebeld door[IEEKadaster: zij weet dat er momenteelBEE ondkapjes in haven

Rdam liggen en met advocaat alle certificaten doorgenomen en goedgekeurd en Taskforce VWS geeft niet thuis

want elders besteld en onderweg en goedkoper.. deze zijn per acuut beschikbaar en er zijn hulpverleners
onbeschermd aan t werk...

Mag ik jouw telefoonnr geven zodat ze

rechtstreeks even met jou kan sparren wat te doen?

Hoor graag even?

Hoop alles okay met jou??
Het zijn barre tijden!

Hartelijke groet, JENIN
15-04-2020 20:16 - Martin van Rijn: Dit kreeg ik van[JEEEZl Kunjijnagaan?
15-04-2020 20:31 - 5.1.2¢ : doe ik

17-04-2020 08:55 - Martin van Rijn: <bijgevoegd: 0000003] ERE <f>

17-04-2020 08:55 - Martin van Rijn: Martin,

1k heb het nr van aan EER gegeven. Dit is een zeer serieuze partij, een vd grootste chemische

grondstoffenhandaren ter wereld.

Kan naast PBE ook bep medicijnen regelen.
Zeer betrouwbaar. Ik cc[EEE
Groet

Ferd

17-04-2020 08:56 - Martin van Rijn: Is van Grapperhaus. Vlgs. hem zeer betrouwbare lead.

17-04-2020 17:55ECTDe lijst wordt aangepast!
20-04-2020 20:42 -[AEAlle handschoenen komen uit

20-04-2020 20:46 - Martin van Rijn: Niet uit Maleisié dus. ( gerucht is Nederlands bedrijf uit Maleisié...)

20-04-2020 20:52 -EEE[k vraag het na.

20-04-2020 21:03

1...a
Idd ook leveranties uit Maleisié met behulp van ambassade, maar

overgrote deel uit

20-04-2020 21:19 - Martin van Rijn: Niks uit Europa dus?

aNee helaas20-04-2020 21:49 -

20-04-2020 22:03 - Martin van Rijn: Dan levert exportrestrictie ook niks op.

24-04-2020 18:07 + 5.1.2e <bijgevoegd: IMG-20200424-WA0042.jpg>
28-04-2020 19:33 - 5.1.2¢ Gaat overleg met{JERFEE Nu door?

28-04-2020 19:34 - Martin van Rijn: Even doen? Nu.

28-04-2020 19:34 - [JEEECIIEJ wij zitten al in webex

28-04-2020 19:37 - Martin van Rijn: Kom er niet in

28-04-2020 19:38TEE maak wel bel afspraak nu

28-04-2020 19:39 - Martin van Rijn: Ok

30-04-2020 13:35 - Martin van Rijn: Hoi Martin, om nog meer vertraging te voorkomen, is het echt belangrijk dat

jij vandaag die steun brief tekent an EEE Duflex Mechatronics,

Kolk 9

6662WE Elst). Hij ligt al een tijdje bij jullie |IEE£21.

Thx en sterkte!! orEREd
30-04-2020 13:36 - Martin van Rijn: Kreeg ik vanEi#I Kunnen we dat vandaag regelen? Gaat om essentieel

onderdeel van de ned. productie.
02-05-2020 14:57 - Martin van Rijn: Beste Minister van Rijn, ik begrijp vanEEE -t u contact opneemt

met Halix over productie van het COVID-19 vaccin. Dat is excellent om te horen. Hierbij de brief die ik naar de

Premier heb gestuurd. Als ik u verder ergens mee kan helpen neem dan gerust contact met mij op. Vriendelijke

groeten, 5.1.2e



02-05-2020 14:58 - Martin van Rijn:Jullie hadden toch kontakt met Halix ? 
5 1 2e 02-05-2020 16:37 - Ja klopt. We hebben deze informatie ook van AZ gekregen 

wordt opgevolgd door GMT samen met PG. 
02-05-2020 17:18 - Martin van Rijn: dl
03-05-2020 13:17 - Martin aan wie denk jij als je het hebt over externen bij mondkapjes 
overleg? EZK, VNO, Ziekenhuis koepels? Ik hoor het graag dan kan ik uitnodigen 
03-05-2020 15:04 - Martin van Rijn:BEI 

�aat even een zoom opzetten: jij, llfa,EIEI 11m en-n ik. Kunnen we even bepalen wie/wat. 
03-05-2020 15:28 
03-05-2020 18:22 - Martin van Rijn: Beste Martin, ik app je even persoonlijk over het volgende. In het Zaans 
Medisch Centrum hebben we een UV-C robot voor desinfectie van besmette ruimtes met UV-straling. Door de 
microbioloog, infectiepreventie en klinisch fysicus is een succesvolle studie gedaan om deze UV-C robot in te 
zetten voor desinfectie van mondkapjes FFP-2, FFP-1 en chirurgische maskers.-.-,,askers per 
week desinfecteren. Deze methode laat de pasvorm in tact, kan onbeperkt wo�goedkoop. Wij 
en de ROAZ willen dit breed gaan inzetten, maar wachten nog steeds op een akkoord van RIVM. RIVM geeft 
echter al vanaf eind maart aan geen tijd te hebben, terwijl er zo'n groot tekort aan mondkapjes is. Zou jij hier iets 

5 1 2e • in kunnen betekenen? Fijne dag verder. Vriendelijke groeten, aans Medisch Centrum 
03-05-2020 18:23 - Martin van Rijn: Zegt jou dit iets? 
Groet, Martin 
03-05-2020 18:47 5 1 2e Ik check dit morgen ook.. 
03-05-2020 18:48 - Martin van Rijn: Er ligt weer veel op je bord. Take care. 
03-05-2020 18:49 - Komt goed dank! 
05-05-2020 22:28 fi+ <Media weggelaten> 
05-05-2020 22:28 - ;e <bijgevoegd: 00000070-VIDE0-2020-05-05-22-28-43.mp4> 
05-05-2020 22:29 - Q$- Volgens mij zijn onze problemen opgelost! 
05-05-2020 22:30 - Martin van Rijn: Super ! 
11-05-2020 18:15 - Hit+ 
11-05-2020 18:16 - Martin van Rijn: Ok 

zit vanavond niet in op1. Dus we laten het hierbij. Oké? 

11-05-2020 20:26 - Snorkel maskers zitten wel in op1. We hebben tekst gemaakt voor minister 
Slob. §}4 heeft tekst naar OCW gestuurd. Ik stuur tekst nog even naar jou 
11-05-2020 20:26 - Martin van Rijn: Thx! 
15-05-2020 10:49 - Martin van Rijn: Was het een teststraat van RIVM waar EU Cie gebruik maakt ? 
15-05-2020 12:03 - Ja klopt 
20-05-2020 10:19 - Martin van Rijn: Zit er ook meltblown in chirurgische kapjes? Dit nav verhaal Afpro. Versterkt 
het tekort verhaal. 
20-05-2020 1 o:3o -■■Ellll■■Ja 
20-05-2020 10:31 - Zit er in 
20-05-2020 10:31 - Martin van Rijn: Dan is het nog belangrijker ze niet nodeloos te gebruiken. 

5 1 2e 20-05-2020 10:48 - Idd 
27-05-2020 11 :58 - 5 1 2e 5 1 2e is 5 1 2e . Hij heeft 
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28-03-2020 21:48 -IEEE Beste martin. Zie bericht in je mail nav NOS bericht. Graag je reactie

28-03-2020 21:54 - Martin van Rijn: Ik kan over ca 20 min bij mijn mail. Is dat op tijd?
28-03-2020 21:54 -EEE2 is goed. Is niet anders ;-)

28-03-2020 22:24 - Martin van Rijn: Zie mail

28-03-2020 22:27ECEThxs

28-03-2020 22:27 Fijne avond nog

28-03-2020 22:27 - Martin van Rijn: U2

09-05-2020 13:15 - Martin van Rijn:
Ik krijg signalen uit politieke hoek dat EZK de patent pool (waar motie over is aangenomen) aan het saboteren

zijn. Zie onderstaand. Kun jij er eens achteraan? Woensdag worden die teksten vastgesteld.

Groet, Martin

Kort gezegd gaat het er dus om dat EZK in de tekst van de 'call to action’ van WHO en Costa Rica en andere

landen voor een Covid Pool die as woensdag publiek gemaakt gaat worden passages over intellectueel eigendom

schrapt net als de verwijzingen naar de bestaande patent pool in Geneve. Dat zou vergaande ondermijning van

zo'n Covid Pool zijn.
09-05-2020 13:31 - |IEEEZIGaan we even checken Martin. Wij zijn voor die patent pool zolang die

vrijwillig is. Verplichte patent pool zijn wij ook niet voor maar EZK heeft idd nog wel eens neiging om door andere

bril te kijken dan wij &
09-05-2020 13:41 - Martin van Rijn: Klopt. Hoorde van Ploumen ook dat zij samen met hier al tegen moest

optreden.
Groen Links ook op Vinkentouw. Motie van hen in TK aangenomen.

18-05-2020 13:56 - Martin van Rijn: <bijgevoegd: NL-COVID-19 Biobank 20200504 aanbeveling op bestuurlijk
niveau v2.docx>

18-05-2020 13:57 - Martin van Rijn: <bijgevoegd: NL-COVID-19 Biobank 20200504 aanbeveling op bestuurlijk
niveau v2.docx>

18-05-2020 13:58 - Martin van Rijn: Kun je advies geven? Verkregen van[IIE
Thx, Groet, Martin

18-05-2020 14:24 -[EEEEKom ik zo op terug

04-06-2020 21:28 - Beste martin. Inmiddels is ook mijn andere mail verzonden mbt apotex. Mail

van 19.32u ik kan morgen focco bellen. Wellicht is politieke druk richting ezk een optie? Hoe staje zelf in deze

casus? Gr

04-06-2020 21:51 - Martin van Rijn: Toch nog inschakelen InvestNL?

04-06-2020 22:13 - IEEEDan zal het toch bovenlangs moeten. Er zit veel irritatie bij InvestNL. Ik heb

vandaag nog met InvestNL gesproken. Ook over Sanquin en Pallas trouwens. InvestNL stelt zich op standpunt
dat ze de business case willen beoordelen en daar tijd voor nodig hebben. Of kreeg jij van [EEE ander beeld?

04-06-2020 22:16 - Martin van Rijn: Nee, BEEEEEMwil beoordelen maar moeten idd antwoord op vragen hebben,

Hij wil het wel beoordelen. Kan via onze “liaison” ?

10-06-2020 17:24 -[EEEZ<an ik jou vanavond even bellen over Sanquin en Apotex? Gr [JEEEZN
10-06-2020 17:28 - Martin van Rijn: Ok

Buiten reikwijdte

668297



03-04-2020 21:41 TEE Martin. Het zou erg helpen als jij 'bovenlangs'EEE vraagt om steun van

Defensie bij het inzetten van een militair vliegtuig naar [EEE mijn mail van net IEE
04-04-2020 10:19 - Martin van Rijn: Kun je even bellen?

Groet, Martin

04-04-2020 10:23 - Martin van Rijn: <bijgevoegd: 00000004 cf>

04-04-2020 10:24 - Martin van Rijn: Dit is hun

04-04-2020 10:24 Oke

04-04-2020 11:06 - Jij zoekt contact? i
04-04-2020 11:07 - Martin van Rijn:Ja
04-04-2020 13:47jee) Stuur jou net een concept mail voor (EA Situatie is weer veranderd . Acute druk

Pp

05-04-2020 12:01 -[EEEThanks©
08-04-2020 12:26 -JEREZ 1k heb jou net het tabelletje gemaild mbt PBM stand vandaag.
08-04-2020 12:58 - Martin van Rijn: Thx

iik het ook nog naar Hugo sturen?08-04-2020 12:58 -

08-04-2020 12:59 - Martin van Rijn: Al gebeurd
08-04-2020 13:03 -[IEEE ©
08-04-2020 13:34 - Martin van Rijn: We bellen nog wel. VandaaglERE bested, gisteren
08-04-2020 13:39 -EEEKopt &
08-04-2020 13:41 -[ERETIINWe hadden alEEESin de voorbereiding zitten maar gister, of eigenlijk

maandagavond, was het nog geen harde order J
10-04-2020 09:09 Zag dat jij belde. Nu even?
10-04-2020 18:01 Jij zoekt contact?

10-04-2020 18:01 - Martin van Rijn:Ja
10-04-2020 18:05 - Stuurje net de nieuwsbri

in zie ik

niet dat getal
10-04-2020 18:58 - Martin. Wat is al pC zijn besteld. Maar zitten nog

niet in een vliegtuig komende dagen. Dus ‘onderweg’ mag niet gelezen worden als al in de lucht.

Er gaan nu wel 4x per week vliegtuigen. En binnenkort ook weer de 747, die 2x zo groot is. Dat betekent wel

constante aanvoer. FEF

10-04-2020 21:23 - Martin van Rijn

Net aanEET gemeld ( aansluitend op nieuwsbrief waarin gemeld wordt dat er veel onderweg is):

Concreet besteld zijn door het LCHIEEEMM chirurgische maskers type IIR en [IEE Frr2 maskers voor de

NL markt

Komende 4 dagen 4 vluchten naar NL met in totaal:

IEEE orillen

eademingsmachines
ERE Miassen.

Uiteraard nog met vervoer, handling, quality control daarna.

Kan ik dit gebruiken?
Groet, Martin
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10-04-2020 21:58 - : Ja dat kan.

14-04-2020 17:47 - Gesprek LCH is nog niet geweest. Pas om 18.00 uur. JE
14-04-2020 17:49 - Stoffen jassen is inderdaad een optie. Die zijn her te gebruiken. RIVM is

overigens nog bezig met criteria voor jassen. VVT werkte veelal zonder jassen maar moet dat nu wel doen: dus

ineens grote vraag. [EEE
15-04-2020 19:30

TELMail jou net de laatste cijfers mbt LHC en PBM. [EEE]
15-04-2020 22:00 - SO Zoek jij nog contact?| EES
15-04-2020 22:01 - Martin van Rijn: Belje zo.

15-04-2020 22:01 -

16-04-2020 17:18 - <bijgevoegd: 00000034-PHOTO-2020-04-16-17-18-02.jpg>
16-04-2020 17:18 : Dit is whare house 2 in Bleiswijk voor de fijndustributie. [SIE
16-04-2020 18:27EEEerste check bij LCH levert op: nee niets bekend van verdwenen zending. [FEES
16-04-2020 18:32 - Martin van Rijn: Thx

17-04-2020 17:55 - EEN Net de troepen in Leusden toegesproken over het belang van doorgaan met

kopen. Opgave is voor iedereen heel helder. [EEE
17-04-2020 17:55 - 5.1.2e <bijgevoegd: 00000039-PHOTO-2020-04-17-17-55-20.jpg>
18-04-2020 21:37

yo
LCH rapportage zit in jouw mailbox. [EES

20-04-2020 13:05 - 5.1.2e Mail jou net een mooi overzicht van de ‘politieke’ leads. Lees vooral ook de korte

beschrijving van het proces. [EER
27-04-2020 17:14 - Martin van Rijn: Is [JJEXEZSbij jullie bekend. Ank Bijleveld vertelde dat zij rijksinkoper bij
defensie is.

Groet, Martin

27-04-2020 17:20 ‘EEREHaar naam doet geen belletje rinkelen. Wij werken met[IEEan
Defensie inkoop. Zal vragen of zij uit hetzelfde team komen. Er loopt overigens ook nog een team van

Defensie-logistiek rond bij het cH BED
27-04-2020 17:21 - Martin van Rijn: Tevreden met NRC?

Tweede Kamer overweegt briefing geneesmiddelen. REE8?

27-04-2020 17:32EEE - het was een mooi artikel. Met goed weerwerk van jou op aantijging mbt

bureaucratie van LCH. Dank. We moeten er wel mee door blijven gaan. Want het verhaal in de pers over LCH is

nog steeds negatief.
27-04-2020 17:32 512 |Briefing over geneesmiddelen of over hulpmiddelen?
27-04-2020 17:35 - Martin van Rijn: Beschermingsmiddelen.
27-04-2020 17:48 -

EEFMoet ik nog even over nadenken.[Ff kent het grote verhaal JEREéén

van de 2[IEEE kent meer de feiten. [EES
27-04-2020 19:15 - [IEEEZIIE In het kader van goed nieuws: deze dagen komen elke dag [ERE ffp2 maskers

binnen; we hebben een deal gesloten voor[JEEE MM jassen; en maskers die Auping gaat maken zijn goed door de

test gekomen &)
27-04-2020 19:17 - Martin van Rijn: Top man !

28-04-2020 22:05 fastComplimenten! Verhaal goed neergezet bij Jinek! 5
28-04-2020 22:30 - Martin van Rijn: Thx!

29-04-2020 20:59 - Martin van Rijn: Hi Hugo, hopelijk gaat alles je goed. Zag dit fragment en dacht: toch even

appen. Wij hebben afgelopen weken intensief samengewerkt met LCH. Oa de luchtbrug van KLM helpen

opzetten. Hebben daarna oa van Martin van Rijn de vraag gekregen om (maximaal) spullen te halen. Gaan bv nu

mondkapjes voor NL halen komende weken via LCH. Daarmee denk ik de grootste leverancier. Maar

er lag voor IEEEstuks een aanbod. We zijn ze nu aan het doorleveren aan oa Duitsland, Artsen zonder

Grenzen, Duitse tandartsen, Griekenland etc etc om lberhaupt fabrikanten gaande te houden qua relatie.

Kwaliteitsproducten kortom waar LCH de waarde niet van in ziet, zonder winstoogmerk. Als NL wil, kan het

morgen veel en veel meer spullen krijgen. LCH is met zeer veel moeite tot beweging te krijgen. En heeft weinig
inzicht in productkwaliteit, waardoor men blijft sturen op papieren werkelijkheden. In de presentatie eea aan

inzichten en mogelijkheden. Zeker alsje beleidsopties wilt behouden bij afbouw lockdown is het mss nuttig hier

toch eens in te duiken. We helpen graag, ook als overheid direct zelf wil handelen met deze fabrieken zonder

tussenkomst. Gr.

29-04-2020 21:39 + Paar punten in steekwoorden als reactie:
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. Hij heeft een deal met het LCH kunnen sluiten voor JERERNfo2 maskers.

. Dat is een grote deal. Zeker met zijn propositie: wel goed verkend welke fabrieken zouden kunnen leveren met

testsamples, maar hij had nog geen productieervaring!
. Dat geldt wel voor andere Supply-lines. Die waren al verder dan hij.
. Hij werkte daarom met een grotere foutmarge (12%) itt Lch tot nu (8%).

. Gezien ook zijn inzet en kwaliteitsbewijzen zijn wij toch met hem in zee gegaan,

. Vind het heel teleurstellend dat hij vervolgens zo negatief doet over het LCh. Dat hadhij juist beloofd niet te

doen.

. Het verder opschalen van volumes kan met al beproefde productie lijnen waarmee we al ervaring hebben.

. Hij heeft het over einde lockdown. Dan gaat het over ‘niet-zorg" Daarover spreken wij nog verder zo spraken jij
en ik vanochtend af. Dan gaat het ook over chirurg. maskers en niet over ffp2.
. Dreigingen metJEEEZgtandartsen en [EEEEZM... komen heel ongeloofwaardig over.

. Hij raakt op dit moment zijn eigen voorraad ffp2nog niet kwijt zien wij bij zijn webshop.
Tot slot: hij heeft een heel goede deal kunnen sluiten en moet zich echt nog bewijzen.

30-04-2020 22:42 - Martin van Rijn: <bijgevoegd: 00000064-PHOT0O-2020-04-30-22-42-16.jpg>
30-04-2020 22:45 - Martin van Rijn: Is lead van Fred Teeuwen. PartijERED iat al in Nederland. Zou morgen

besloten moeten worden vanwege [EEN
Groet, Martin

01-05-2020 07:47 -[JEEZWe kijken er vanochtend naar. EREs overigens geen vriendenprijs. [EEE
01-05-2020 12:11 - Martin van Rijn: Is er al nieuw kim nieuws?

01-05-2020 13:06JEREVandaag is viiegtuig wel gevuld aangekomen. Maar drukte in is heel

groot. Jij krijgt zometeen een brief te tekenen om te prioriteren aldaar. [JEEZ hebben bewijs nodig dat het de

overheid is die deze ladingen naar Nederland haalt. Overheidsvliegtuigen krijgen voorrang. [EES
07-05-2020 13:07 Fs Kun jij mij nog bijpraten over jouw contact(en) met [JEEZ Mogelijk nu even

lastig ivm debat. Maar anders op later moment. [EEES]
08-05-2020 11:26 - EEEZIM: Hebjijvandaag even 5 min voor mij? Heb 2 punten die ik met je moet

afstemmen FEES
08-05-2020 11:30 - Martin van Rijn:Ja, ik ook

Nb: betalen wij btw over de mondkapjes ?

08-05-2020 11:31 - 5.1.2e Hoe laat schikt het?

08-05-2020 11:33 - Martin van Rijn: Weet nog niet exact. Zit nu in MR. Daarna.
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Oké.08-05-2020 11:36 - 5.1.2e

08-05-2020 11:37 - 5.1.2e
Wij betalen geen btw en geen invoerrechten. Wel wat voor inklaring dacht ik. (ES

08-05-2020 11:46 - Martin van Rijn: Er komt voorstel btw alle kapjes naar 0 voor 3 maanden

08-05-2020 11:47 - Ook voor de gebreide kapjes?
08-05-2020 11:48 - Martin van Rijn: Ja. Financién voorstel

08-05-2020 11:49 - Martin van Rijn: Vanwege verplichting OV

08-05-2020 11:53=Snap ik. Voor onze inkoop hadden we dit al geregeld. De kapjes kosten als het

goed is niet zoveel. Als referentie: chirurgische maskers kopen wij voorEXELN in. Oppassen dat er voor de

burger niet een markt ontstaat van dure maskers. (iE

08-05-2020 14:02 - Martin van Rijn: Nu ff bellen?

08-05-2020 14:32 -JEEEZII Probeerde het net. Bel jij weer?

11-05-2020 20:14 -JEEETII Martin. Als je tijd hebt, kijk dan eens naar de redenering die ik jou net mailde,

mbt ‘niet nog meer aanvoerlijnen’. pank [ED
15-05-2020 10:40 - 5.1.2e <bijgevoegd: 00000084-PHOTO-2020-05-15-10-40-35.jpg>
15-05-2020 10:40 -

<bijgevoegd: 00000085-PHOTO-2020-05-15-10-40-35.jpg>
15-05-2020 10:40 - <bijgevoegd: 00000086-PHOTO-2020-05-15-10-40-35.jpg>
15-05-2020 10:40 - <bijgevoegd: 00000087-PHOTO-2020-05-15-10-40-35.jpg>
15-05-2020 10:49 - IEE Het inpakken naar pakketjes in Oss is in volle gang JES)
15-05-2020 10:54 - Martin van Rijn: ck
15-05-2020 10:58‘EEWellicht leuk om te horen: 14 vliegtuigen per week I

part
10

17-05-2020 18:30 -[NESE 1k heb net uitgebreid met[EEETY] gesproken. Onder andere over het stoppen

van hemzelf, voorraden die hij nog heeft en samenwerking met VNO etc. Heb hem veel uitleg gegeven.Big
17-05-2020

NE,
Vanochtend is om 5 uur een vliegtuig mefEEEI handschoenen opgestegen in

Kuala Lumpur.

17-05-2020 19:16 - Martin van Rijn: Vanavond ff bellen?

Mede nav AD

17-05-2020 19:25

EER
Oké. Ii

17-05-2020 20:25 - SEA Schikt het nu?fEd
17-05-2020 20:28 - Martin van Rijn: Ja, kan

28-05-2020 17:34 - Martin. Stuur jou net het cijfer datjij kan gebruiken. [EXE
28-05-2020 17:42 - In de mail dus,

28-05-2020 18:24 - Zoekjij nog een keer contact?

29-05-2020 12:30 -

[EEFMartin. Stuurde jou net een mail over selectief omgaan met nieuwe leads.

Graag vanmiddag nog afstemming hierover.

29-05-2020 12:31 - Martin van Rijn: Stuur mij nog even de mail dieje wil sturen

29-05-2020 12:50 - 5.1.2e Gestuurd. I8

01-06-2020 17:45 - 5.1.2e Martin. Ik stuur jou net een nieuw voorstel voor de mail aan aanbieders. Heb jij
vanavond tijd om daar over te bellen. Zou tevens even met jou willen sparren over externe communicatie.

01-06-2020 20:23 - Martin van Rijn: Ik bel je straks.

Groet, Martin

01-06-2020 21:32 - Martin van Rijn: Nu ff bellen?

03-06-2020 23:26 - Martin van Rijn: Dank voor goed georganiseerde persmeeting. Voorlopig mooie publiciteit!
Groet, Martin

05-06-2020 17:23HEEvideo weggelaten
05-06-2020 17:23 TEERGeeft een beetje een impressie van cargonin cabine en het laden van een 747 in

5.1.2a

05-06-2020 17:23 - 5.1.2e <bijgevoegd: 00000108-VIDEO-2020-06-05-17-23-51.mp4>
05-06-2020 17:23go <bijgevoegd: 00000108-PHOTO-2020-06-05-17-23-14.jpg>
05-06-2020 17:23 -[EEEE <bijgevoegd: 00000109-PHOTO-2020-06-05-17-23-14.jpg>
05-06-2020 17:23 - [EEEZI <bijgevoegd: 00000110-PHOTO-2020-06-05-17-23-14.jpg>
05-06-2020 17:23TEE<bijgevoegd: 00000112-PHOTO-2020-06-05-17-23-14.jpg>

Plus vanaf dit weekend viuchten naajJEEECIEN Vooral voo andschoenen.
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05-06-2020 17:23 -

05-06-2020 17:23 -

05-06-2020 17:23 -

05-06-2020 17:23 -

<bijgevoegd: 00000113-PHOT0O-2020-06-05-17-23-14.jpg>

<bijgevoegd: 00000114-PHOTO-2020-06-05-17-23-14.jpg>

<bijgevoegd: 00000115-VIDEO-2020-06-05-17-23-53.mp4>

<bijgevoegd: 00000116-PHOTO-2020-06-05-17-23-14.jpg>
05-06-2020 17:23 - <bijgevoegd: 00000117-PHOTO-2020-06-05-17-23-14.jpg>
05-06-2020 17:24 - : <bijgevoegd: 00000118-VIDEO-2020-06-05-17-24-43.mp4>
11-06-2020 12:42 - Martin van Rijn:

jij wat hier speelt? Groet, [E3

11-06-2020 12:42 - Martin van Rijn: Mark, van BuZa. Graag even info

11-06-2020 12:54EEEAan het LCH zijn maskers van mindere kwaliteit aangeboden. De gewenste

kwaliteit kon niet geleverd worden. Daarop is onze reactie dat wij dat jammer vinden. Met buiza zijn wij bezig dit

heel diplomatiek te communiceren. Buiza hebben we gevraagd dit met de ambassade te communiceren. BE

Buiten reikwijdte



28-03-2020 15:24EEE tin, kan ik je even bellen ivm telefoongesprek me IEE
Groet,

28-03-2020 15:24 - Martin van Rijn : Ja

28-03-2020 16:57TEE atin. ik hebje net nog een annotatie met spreekpunten voor gesprek met

ESET estuurd.

28-03-2020 20:12 - Martin van Rijn :

28-03-2020 20:13 5.1.2¢ Ik kom er zo op terug.

28-03-2020 20:26 5.1.2e Ze spreekt Engels!
28-03-2020 20:26 - Martin van Rijn : Ok

03-04-2020 20:29EEE.kan ik je even bellen? Krijg [ENIZEN Fkniet te pakken JJERECIN
5.1.2a

5.1.2a

03-04-2020 20:37 - Martin van Rijn : Ok

03-04-2020 20:52 - Martin van Rijn : Top !

10-04-2020 13:25 - [IIEEEZII Martin, er is een eerste Nederlandse patiént in Duitsland overleden. In het

weekbericht datje vandaag krijgt, heb ik passage daarover opgenomen. Daarin geven we aan dat

organisatorische en financiéle kant van repatriéring momenteel geregeld wordt. Uitgangspunt is dat we het de

nabestaanden zo makkelijk mogelijk maken. Maar is natuurlijk media-gevoelig als zaken toch minder goed
zouden verlopen. Groet,

10-04-2020 13:26 - Martin van Rijn : Thx, Hou het heel scherp in de gaten !

17-04-2020 10:30 artin, ik hebje net een mail gestuurd. Vooral eerste punt daarin, “aanspreken
minister Kaag” heeft haast. Gaat om tijdelijke verlenging exportverbod PPE. Commissie stelt een verlenging van

dat verbod voor, dat beperkt in scope is en bijvoorbeeld geen schorten meer omvat. Wij willen dat de scope nu

nog niet wordt beperkt. BZ/Kaag wil wel met lijn Commissie meegaan. Ambtelijk komen we hier nu niet uit en

besluitvorming is maandag. Fijn als je tijd hebt om te kijken. Groet,
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NL Biobank COVID-19: een verbindende, nationale infrastructuur

voor onderzoek, validatie en innovatie van oplossingen voor de

pandemie

Samenvatting

In artsenpraktijken en ziekenhuizen door het hele land wordt momenteel van coronapatiénten

materiaal verzameld en in laboratoria getest. Helaas wordt dit patiéntenmateriaal daarna meestal

vernietigd. Hiermee gaat een cruciale bron verloren voor validatie van diagnostische testen,

wetenschappelijk onderzoek en innovatie. Het NL Biobank COVID-19 initiatief doet een dringende

oproep om biomaterialen en meetgegevens van corona-patiénten uit de gehele zorgsector op een

gestructureerde manier te verzamelen, beheren en delen.

Deze materialen moeten zo goed mogelijk beschikbaar worden gesteld voor onderzoek en innovatie.

Dit lukt alleen met een brede, landelijke coalitie van partijen uit de zorg- en innovatieketen en met

steun van landelijke en regionale overheden. De ontwikkeling van de NL Biobank COVID-19 is zeer

urgent; het verdere verlies van materialen moet voorkomen worden. Speerpunt hierbij is beheersing

van de huidige gezondheidscrisis en daarbij het ontwikkelen van de kennis- en innovatiebasis om

beter voorbereid te zijn op onvermijdelijke, toekomstige virusuitbraken.

Waarom een nationale COVID Biobank?

De recente COVID-19 uitbraak toont aan dat de Nederlandse gezondheidszorg onvoldoende is

voorbereid om snel en adequaat te kunnen reageren op urgente vragen die op korte termijn

beantwoord moeten worden. Dit is bijvoorbeeld gebleken in de ontwikkeling en validatie van

diagnostische en serologische testen. Een belangrijke oorzaak hiervoor is het niet snel beschikbaar

kunnen krijgen van bloedmonsters en medische gegevens van coronapatiénten.

Veelvuldig is in het verleden al geconstateerd dat onderzoekers onevenredig veel moeite hebben om

aan bruikbare materialen te komen, mede omdat veel waardevolle monsters binnen de reguliere

zorg worden weggegooid. Het leeuwendeel van de reguliere diagnostiek vindt plaats binnen de

eerste- en tweedelijnszorg. Hier ligt de belangrijkste bron van materiaal en gegevens die ongebruikt

blijft. Een belangrijke oorzaak hiervan ligt in de gebrekkig ingerichte informatiekanalen in de ketens

tussen de zorginstellingen, de medische laboratoria en onderzoekers.

In de landelijke aanpak rond COVID-19 ontbreekt het aan een voorziening voor een gecodrdineerde

(lange termijn) opslag van monsters en biomedische gegevens van coronapatiénten. Een dergelijke

voorziening in de vorm van een NL Biobank COVID-19 is cruciaal voor de ondersteuning van

translationeel en fundamenteel onderzoek in relatie tot deze pandemie.

Naar een NL Biobank COVID-19

Voor een landelijke aanpak moet het volgende worden georganiseerd:

1. Afspraken over gestandaardiseerde wijzen van bewaren en registreren van

patiéntenmateriaal en een minimale set aan noodzakelijke gegevens door zorginstellingen en

laboratoria. Dit is cruciaal om de onderlinge uitwisselbaarheid van beschikbare informatie en

de interpretatie ervan te vereenvoudigen.



2. |Inrichten van een platform waarop onderzoekers en laboratoria met elkaar kunnen

communiceren over behoefte aan én over beschikbaarheid van verzamelde materialen en

gegevens.

3. Ontzorgen van algemene zorginstellingen en laboratoria - naast de academische centra -

door het organiseren van een goede, technische infrastructuur om bloedmonsters en

gegevens vanuit de routineproductie over te zetten naar een landelijke COVID-19 biobank.

Onderzoekers kunnen hieruit vervolgens geschikte materialen selecteren.

Uitgangspunt is hierbij dat de gehele keten van partijen die te maken heeft met coronapatiénten

betrokken wordt en deel kan nemen.

Brede coalitie

Inmiddels heeft een coalitie van professionals afkomstig uit de gezondheidszorg, biomedische

wetenschappen en biobank- en data-infrastructuur het initiatief genomen om een NL Biobank COVID-

19 te organiseren. Uit de eerste gesprekken met verschillende sleutelpartijen uit het veld, zoals de

beroepsverenigingen van de Nederlandse Vereniging voor Klinische Chemie (NVKC) en de

Nederlandse Vereniging voor Medische Microbiologie (NVMM), STZ-wetenschapscodrdinatoren en

het RIVM, blijkt dat deze de voordelen van het concept van de NL Biobank COVID-19 onderschrijven.

Ook vanuit de biomedische wetenschappen wordt zeer positief gereageerd. Door dit initiatief aan te

sluiten op het Health-RI platform, sterk gesteund door de NFU, wordt de nationale en internationale

aansluiting van de NL Biobank COVID-19 versterkt.

Snelle uitrol

Een snelle implementatie van de NL Biobank COVID-19 is noodzakelijk om te voorkomen dat veel

waardevolle monsters die nu verzameld kunnen worden verloren gaan. Daarbij moet voorkomen

worden dat een versnipperd landschap ontstaat van lokaal geregistreerde monsters en data in

wisselende systemen. Deze versnippering belemmert onderzoek, validatie en innovatie.

De NL Biobank COVID-19 kan functioneel en per direct worden uitgerold door gebruik te maken van

bestaande multi-center cloud-based software. Om de implementatie snel te kunnen uitvoeren en de

inspanningen bij de deelnemende instellingen te kunnen minimaliseren tot het vullen van een

catalogus met eigen gegevens, zal dit platform voornamelijk complementair geschakeld worden aan

bestaande infrastructuren.

Plan van Aanpak
Om de NL Biobank COVID-19 op korte, maar ook op lange termijn tot een succes te maken, moet een

aantal initiéle stappen worden gezet:

eo De fysieke organisatie van de biobank moet conform landelijke richtlijnen en met technische

ondersteuning van o.a. Quaero Systems.

® Er moeten enkele proeftuinen worden opgezet binnen bestaande onderzoeksinitiatieven om

ervaring op te doen met de technologie en functionaliteit van de NL Biobank COVID-19.

e Er moet een onafhankelijke en inclusieve governance-organisatie worden opgezet waarmee niet

alleen de privacy- en databeveiliging worden gewaarborgd, maar ook het goede gebruik van de

NL Biobank COVID-19, waarbij de monsters en gegevens gewaarborgd en beschikbaar worden

gesteld.

® Voor de verduurzaming van de infrastructuur moet het belang in kaart worden gebracht voor

andere toepassingen, zoals wetenschappelijke studies binnen de reguliere zorg en uitbreiding

van de PGO-infrastructuur.
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Om deze stappen efficiént te kunnen zetten, zal facilitering vanuit landelijk niveau cruciaal zijn, mede

gelet op de vele partijen die vanuit de zorg en onderzoek betrokken zullen zijn bij de NL Biobank

COVID-19. Het ligt daarom voor de hand dat deze facilitering vanuit ministerieel niveau plaatsvindt,

zowel op het niveau van het beleidskader als financieringsmogelijkheden voor het inrichten van een

dergelijke, landelijke biobank.

Verzoek aan de minister

Ondersteun de volgende concrete onderdelen beleidsmatig en stel hiervoor het benodigde budget

beschikbaar. Wij stellen dit als volgt voor:

1. Het ministerie van VWS neemt een codrdinerende rol op zich om sleutelpartijen zoals RIVM,

FMS, STZ, NFU en GGD te betrekken bij het initiatief NL Biobank COVID-19 op zowel

bestuurlijk als operationeel niveau. Het doel hiervan is op korte termijn een

gemeenschappelijk draagvlak te bewerkstelligen voor de te nemen vervolgstappen (afgerond

1 juli; budget nihil).

2. De NL Biobank COVID-19 wordt op korte termijn geimplementeerd bij een aantal lopende

multicentrische studies met als doel zo veel mogelijk monsterverzamelingen onderling

beschikbaar te stellen en praktijkervaring op te doen met deze infrastructuur. Deze

proeftuinen zullen door de initiatiefnemers worden opgezet in samenwerking met

bovengenoemde sleutelpartijen (afgerond 1 juli: budge DIZ.
3. Er wordt een bedrijfsplan uitgewerkt voor een duurzame bedrijfsvoering van de NL Biobank

COVID-19, beschikbaar voor (inter-)nationale studies in wetenschappelijk onderzoek,

validatie van diagnostische testen en publiek-private innovatieprojecten. Als onderdeel

hiervan wordt een model voor de governance-organisatie uitgewerkt voor de NL Biobank

COVID-19, gebaseerd op de vigerende wet- en regelgeving, door specialisten op deze

gebieden (afgerond 1 oktober; budget [EXE euro).
4. De NL Biobank COVID-19 wordt gevestigd en de betrokken organisatie wordt op volle sterkte

ingericht (afgerond 1 januari 2021; budget conform bedrijfsplan).

Wij hopen dat het belang van een NL Biohank COVID-19 door de minister wordt onderschreven en

vanuit zijn hoedanigheid ons de mogelijkheid biedt deze infrastructuur samen met de partners in de

zorg en onderzoek op te zetten. Wij vinden het belangrijk dat ons land in de toekomst beter

voorbereid zal zijn op uitbraken van ziektes, waarop snel gereageerd moet worden.

NL Biobank COVID-19 initiatiefnemers

o EEF- Reinier de Graaf Gasthuis Delft - rdgg.nl

Quaero Systems

ES<2 th-R

ECEUc Ui-ch
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Rangesioten bij de ENV

Protocol Verantwoord naar de kapper in Coronatijd

Preambule

De kappersbranche wil dat er veilig gewerkt kan worden door

werknemers/ondernemers en alle werkenden in de branche. De branche wil voorzien

in de behoefte van de klanten om in de kapsalons veilig en verantwoord behandeld te

worden. Het uiterlijk van de klant is van groot belang voor het welbevinden van

mensen, en mooi haar speelt daar een grote rol in. De kapper heeft in onze

samenleving dus een belangrijke sociaal-maatschappelijke functie. Niet voor niets

wordt de kapper vaak als belangrijke levensbehoefte genoemd, een geluksbrenger.
Het veilig en verantwoord het kappersvak uitvoeren is voor de klant, de werknemer en

de ondernemer van groot belang. De inhoud van dit protocol is tussen ANKO en de

werknemersvakbonden in de kappersbranche (FNV Mooi en CNV Vakmensen) tot

stand gekomen. Dit protocol is ter goedkeuring voorgelegd aan de overheid.

1: Deze afspraken gelden voor alle kappersactiviteiten en worden door iedereen die

werkzaam is in de kappersbranche opgevolgd.
2. Uitgangspunt is dat deze afspraken helder zijn voor alle ondernemers, hun

werknemers en de klanten.

8. Ondernemers, werknemers, klanten en iedereen die zich in het bedrijf bevindt houden

zich aan dit protocol en de algemeen geldende RIVM-richtlijnen.
4. De branche en overheid communiceren over de afspraken. In kapsalons worden

afspraken zichtbaar medegedeeld.
5. De afspraken gelden voor de salon, onder andere de balie, de wachtruimte

(onderdeel van de salon), de medewerkersruimte, opslagruimte en het toilet.

Protocol Bepalingen:

Voor de ondernemers:

* Hang afspraken aan de buitenkant van de winkel en herhaal deze in de salon. Zet

deze ook op de website voor klanten.

e Zorg dat iedereen in de salon 1,5 meter afstand tot elkaar kan houden, zet stoelen op

1,5 meter van elkaar vandaan. Plaats indien nodig (kuch)schermen tussen de

behandelplekken waar een klant en kapper plaatsnemen
e Zorg dat de werknemers onderling 1,5 meter afstand tot elkaar houden of plaats een

(kuch)scherm.
e Zorg dat werknemers bij het houden van pauze in de pauzeruimte 1,5 meter afstand

nemen. Spreid de pauzes, zodat dit gerealiseerd wordt.
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Spreid klanten ruim over de dag/avond, zodat de afstand van 1,5 meter tussen

klanten in acht genomen kan worden, met een maximum van 1 klant per 10 m2

salonopperviak.

Doseer de klantcontacten en werk altijd op afspraak. De klant wordt verzocht kort

(maximaal 5 minuten) voor de afspraak in de salon te komen, zodat er nooit te veel

klanten in de salon aanwezig zullen zijn, met een maximum van 1 klant per 10 m2.

Zorg voor aanwezigheid van voldoende zeep in flesje met een pompje en

desinfecterende middelen in een flesje pompje en wijs aanwezigen op het belang van

handen wassen.

Zorg dat medewerkers minimaal éénmaal per uur en in ieder geval voor en na de

behandeling van de klant de handen wassen. Zorg ook voor de aanwezigheid van

verzorgende handcreme in flesje met een pompje.

Hang in het toilet de richtlijnen voor het wassen van de handen.

Wijs een klant met ziekteverschijnselen erop, dat hij/zij niet kan komen. Als de klant

de afspraak maakt telefonisch of online (via de website) wordt de klant hierop

geattendeerd.

Blijf thuis als jij een van de volgende klachten hebt: neusverkoudheid, loopneus,
niezen, keelpijn, lichte hoest, verhoging (tot 38 C°) of koorts.

Blijf thuis als iemand in jouw huis koorts heeft (vanaf 38 C°) en/of

benauwdheidsklachten.

Neem direct bij binnenkomst een intake af met de klant, waarin gezondheidsregels
worden besproken en naar de gezondheid van de klant gevraagd wordt.

Laat de klant direct na binnen komst de handen wassen.

Zorg dat werknemers met klantcontact elke ochtend thuis hun temperatuur opmeten

(zodat de veiligheid van klanten en andere medewerkers gewaarborgd is).

Ventileerje salon goed. Hiervoor gelden de ventilatierichtlijnen welke opgenomen zijn
in de Arbocatalogus voor de kappersbranche (www.healthyhairdresser.nl).
Als er updates komen op deze afspraken, communiceer die dan direct met alle

betrokkenen.

Voor elke werkende in de salon:

Blijf thuis en ziek uit als je een van de volgende klachten hebt: neusverkoudheid,

loopneus, niezen, keelpijn, lichte hoest, verhoging (tot 38 C°) of koorts.

Blijf thuis als iemand in jouw huis koorts heeft (vanaf 38 C°) en/of

benauwdheidsklachten

Was de handen elk uur, maar in ieder geval voor en na de behandeling van elke klant

met zeep uit een flesje met een pompje en water en gebruik desinfecterende handgel
uit een flesje met een pompje op basis van alcohol.

Hoest en nies in de binnenkant van de elleboog.
Gebruik papieren zakdoekjes of tissues, gebruik deze slechts éénmaal en gooi ze

meteen weg.

Groet zonder aanraking (geen hand geven).
Neem geen jas aan, laat de klant deze zelf ophangen. Desinfecteer de gebruikte

hanger of kapstok na elk gebruik.

Leg meerdere handdoeken neer en was deze na elke klant, of maak gebruik van

wegwerp handdoeken.
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Gebruik voor iedere klant een schoon kapkleed, of maak gebruik van wegwerp

kapkleden.
Maak na iedere klant de volgende zaken schoon met een desinfecterend

schoonmaakmiddel:

o de (kappers)stoelen, kaptafel en wasbakken

o het gebruikte materiaal zoals scharen, kammen, borstel, messen, tondeuses,

en het handvat van de féhn

de deurklinken en trapleuningen
de pinautomaat
alle touchscreens

de balie

de telefoon

toilet en fonteintje

gezichtscherm
eventueel aanwezige (kuch)schermen

Maak gebruik van papieren (koffie)bekers, indien geen afwasmachine aanwezig, en

papieren handdoekjes in het toilet.

Leg geen boekjes of tijdschriften neer om te lezen.

Draag handschoenen (max 4 uur per dag en volgens richtlijnen uit de Arbocatalogus
voor de kappersbranche) en een chirurgisch mondkapje type 1. Vervang dit

mondkapje na 4 uur. Ook je klant draagt een chirurgisch mondkapje type 1.

Draag handschoenen bij de behandelingen zoals genoemd in de Arbocatalogus voor

de kappersbranche (onder andere bij wassen, kleuren, omvormen en permanenten)
en maximaal 4 uur per dag. Draag handschoenen indien gewenst tijdens het knippen
van het haar van de klant.

Gebruik alleen je eigen gereedschap en wissel dit niet met collega’s.

Behoorje tot een kwetsbare groep, neem dan contact op met je werkgever In overleg
met de bedrijfsarts als bedoeld in de Arbowet wordt vastgesteld of en op welke wijze
er veilig gewerkt kan worden door de kwetsbare werknemer. Houd hierbij

aandachtspunten van de LCl-richtlijn Covid-19 rondom de inzet van kwetsbare

medewerkers en de LCl-richtlijn zwangerschap, werk en Covid-19 in acht.

C0

00

00D
O0CO

Voor de klanten en andere aanwezige in de salon:

Houd 1,5 meter afstand van elkaar, voor de salon en in de salon.

Kom alleen naar de salon. Een minderjarig kind en mensen die door een beperking

begeleiding nodig hebben mogen naar de salon vergezeld worden door één

volwassene.

Blijf thuis als je een van de volgende klachten hebt: neusverkoudheid, loopneus,
niezen, keelpijn, lichte hoest, verhoging (tot 38 C°) of koorts.

Blijf thuis als iemand in jouw huis koorts heeft (vanaf 38 C°) en/of

benauwdheidsklachten.

Was direct bij binnenkomst in de salon je handen.

Draag een chirurgisch mondkapje type 1 (deze krijg je in de salon).

Volg altijd de aanwijzingen van het personeel.

Betaal zoveel mogelijk contactloos (pin of mobiel).
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20-04-2020 10:23 - Kun jij mij helpen: wie gaat over de vraag naar mondkapjes etc voor

de wereld buiten de directe zorg. Ik vermoed dat er vraag gaat komen of het consortium LHC ook meer kan

inkopen. En daar wil ik op voorbereid zijn. INIEEEN
20-04-2020 10:33 -[IEEEHoi komt morgen in ICCB. Zou jij dat willen voor vitale sectoren? Straks

even bellen? Moet nu in overleg.
20-04-2020 18:04 -EEE| ullie beslissen over scope. En ik ken niet alle afwegingen. Maar zou

gemiste kans zijn om opgedane kennis/expertise/lijnen niet te gebruiken.
20-04-2020 19:02 - Eens! Goed dat ik dit weet!

5.1.2e

buiten verzoek
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21-03-2020 10:28 -

21-03-2020 10:36 -

21-03-2020 10:37 - Kan ik je even bellen?

21-03-2020 10:46 - <bijgevoegd: 00000005[J ERETI vcr
21-03-2020 10:58 - Dank

21-03-2020 11:12 - ERPI3ik ben van drie tot half vijf op werkbezoek met minister. Zou goed zijn
als hij half vijf stand van zaken kan hebben.

21-03-2020 11:20 - Oké. Inmiddels gesproken me IEEE -- niet a d lijn gehad.
Bericht achter gelaten. Idem

21-03-2020 11:22 - |EEEZIWij gaan de richtlijn inkoop aanpassen. Waarom is de vorige doorJERE
verstuurd? Kunnen wij dat nu ‘overnemen’ met aansluiten van ERECEEREPE

21-03-2020 11:29 - Hi at kan. De richtlijn is via het ROAZ/crisisstructuur gelopen. Moet

dus ook met worden afgestemd. Jij krijgt zo

zijn gegevens.

contactgegevens.

21-03-2020 11:30 -

gebruik dit nr voor whatsapp berichten [EES
Zal ik doen!

1k zal achter nummer aangaan.

21-03-2020 11:32 - <bijgevoegd: 00000013

21-03-2020 11:37 Ik mailje it aanbod door dat bij§sFEss binnengekomen waar ze in

Leusden misschien wat mee kunnen of niet. Ondersteuning zodat ze alle leads sneller af kunnen

21-03-2020 11:42 - <bijgevoegd: 00000015[EEE <>

21-03-2020 11:42 - weet dat jullie na afstemming met ROAZ contact met haar gaan

opnemen over nieuwe inkooprichtlijn
21-03-2020 11:51 5 fr Wellicht nog ander punt datje kunt opnemen met top VWS. Tk krijg daar

nog geen respons op,

Het punt is assententie bij het verwerken van de mails met aanbiedingen. Nogal wat signalen dat het team daar

wordt overspoeld, geen tijd voor reacties heeft. (Zie ook FD vanochtend) Ik heb met Centric contact opgenomen

en ben uitgekomen o EEHij heeft experts in zijn afdeling die kunnen helpen met

automatisering maar vraagt om meer details.

Mi kan het vrij eenvoudig zo worden geprogrammeerd dat aanbieders die nog een voorraad mondkapjes hebben

liggen automatisch respons krijgen waar zij hun voorraad kunnen afleveren (distributie locatie). Gaat nu allemaal

handmatig. CENTRIC staat in de wacht om bij te springen.

Wellicht kun jij suggereren ook de kennis en expertise van het topteam ICT te benutten?

21-03-2020 11:51fe ik van een van mijn medewerkers, Kunnen we hier

behulpzaam zijn en zo ja bij wie kunnen we ons melden? Groet,

21-03-2020 12:12 <bijgevoegd: 00000019 cf>

21-03-2020 12:12
ie Hom21-03-2020 12:12
a

heeft hem geappt datjij belt
21-03-2020 13:00 En vanochtend zijn 670.000 kapjes echt binnengekomen. Leek me ook goed

alsjij dat weer weet.

21-03-2020 13:08 Ja hoorde ik al

21-03-2020 13:09 Zet zo even op mail wat ik allemaal besprak met ACMEEERZN dC, BCG, etc

21-03-2020 13:12 OK

21-03-2020 13:33 Hi, morgen is Catshuisberaad. Mag ik daar al vertellen hoe Consortium gaat

opereren? Hebjij voor mij in steekwoorden hoe dat eruit ziet? En hebje nog een hulpvraag, extra

defensiemensen oid?

21-03-2020 13:33 -

21-03-2020 13:33 - Grt

21-03-2020 13:35 - Heb aangegeven dat we einde dag stand sturen inclusief evt hulpvraag.
Maar die laatste kan ook concreet bilateraal. Verzoek van Hugo aan minister Defensie werkt nu heel snel

Thx & get 5.1.2e
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21-03-2020 13:44 -

21-03-2020 13:52 -

21-03-2020 13:55

21-03-2020 13:58 -

21-03-2020 17:46 -

21-03-2020 17:49 -

21-03-2020 19:10 -

22-03-2020 15:29 -

22-03-2020 15:44 Probeerde het al
22-03-2020 16:13 - <bijgevoegd: 00000039 [JERE <>

22-03-2020 16:17 - Wie is dit?

22-03-2020 16:18 -

mail met meer info.

22-03-2020 16:18

22-03-2020 16:37 -

verdeeld,dus dat gaat goed :)

https://www.nu.nl/coronavirus/6039423/honderden-mensen-melden-zich-bij-rode-kruis-met-maskers-en-schorte
n.html

22-03-2020 16:59

22-03-2020 17:08 -

23-03-2020 12:05 -

23-03-2020 13:43

23-03-2020 13:59 -

23-03-2020 13:59 -

23-03-2020 15:00 -

Kijk even naar mail die ik net stuurde [EY
Gedaan, zie mail terug

Kunnen we even bellen?

Ja beldeje al. Probeerjij het zo even?

Kan ik je even bellen?

Je was in gesprek. Bel zo maar.

Zie voorstel in mail [SRF

Kan je me even bellen ajb?

Zie ook een

Oké &
Lees ik net op nu.nl,prima, als ik het lees wordt het door Roaz (LNAZ)

AEE hoort waar hij moet zijn meldt hij zich morgen :)

Prima. “2 Zal hem nog bellen @
Verzoek: vanmiddag praten we Hugo bij over consortium

Enig idee hoe laat?

3 tot 4. Over 15 min even bijpraten?
Oké. 14.15 kom ik naarjou [FEE

Half vier gaat waarschijnlijk niet door

23-03-2020 15:05 - 5.1.2¢ Oké. Dan ga ik waarschijnlijk na 4 uur weer thuis werken. Zit ik op tijd klaar

achter laptop als nieuwe berichten eind dag binnenkomen uit Leusden en cc BEY
23-03-2020 21:34 2e Dubbel bespreken we hopelijk morgen tijdehs pmt.

Ik denk ook dat beademingsapparatuur snel naar Leusden moet. Want wij trekken dit niet veel langer. Allerlei

diplomatieke dingen enzo. Wie kan er van die bcgers naar Den Haag komen deze week denk je? Om even te

bespreken? En dan kan defensie ook daarheen.

23-03-2020 21:40EER signal van [I BEIDat is dus een snel in te passen legosteentje.

Morgen half 10 nu het overleg over crisisonderwerpen CZ. Ben jij dan nog onderweg naar Leusden of kanjij
inbellen/ erbij zijn. Groet,

23-03-2020 21:59 Ik ben dan nog thuis en kan inbellen. Gepland om 10!uur nasr Leusden te

rijden FEES
23-03-2020 22:01 |ESEOK. be! ik jou dan in. Starten we met jou. Is er nog plaatje dat ik mee moet

nemen of iets dergelijks. Stuurje de algemene sheets die we al hadden.

23-03-2020 22:08 - Zie mail
23-03-2020 22:11 -

24-03-2020 14:49 -

24-03-2020 14:50 -

24-03-2020 14:50 -

24-03-2020 14:50 -

24-03-2020 15:39 -

24-03-2020 17:06 -

24-03-2020 17:07 -

uitgaat?
24-03-2020 17:28 -

25-03-2020 16:22 -

{© Even kort bespreken?
25-03-2020 16:26 - 5.1.2e a goed plan, ik ook niet, wil alleen dat lijnen helder zijn en zit natuurlijk op
stoel van ander iemand die straks komt en waarvoor ik het goed moet regelen.

<bijgevoegd: 00000058-PHOTO-2020-03-24-14-49-53.jpg>

<bijgevoegd: 00000059-PHOTO-2020-03-24-14-50-01.jpg>

<bijgevoegd: 00000060-PHOTO-2020-03-24-14-50-13.jpg>
Kan ik jou zo bellen?EEEY

<bijgevoegd: 00000062: 5.1.2e vef>

<bijgevoegd: 00000063-PHOTO-2020-03-24-17-06-08.jpg>
Kun jij aanfiElaten weten dat het persbericht nu met deze aanpassingen

Doe ik &

Zag jouw reactie op ‘wie ik ben’. Voor de duidelijkheid, ik hecht niet a e titel.
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25-03-2020 16:57 Hugo. Op jouw verzoek ben ik gaan knuffelen met [JEEEDat iis bijna een

dagtaak. £ Voor een deelis het gelukt om goede samenwerking af te spreken. Voor een deel niet. Kan zijn dat

dat ergens in het nieuws komt. EEE heeft gezegd dat hij dat niet zou doen. Houje op de voce TEESE
,
dit is mijn 2de 06 nr voor appen

25-03-2020 16:57

25-03-2020 17:36

25-03-2020 17:37 = Antwoord minister

25-03-2020 22:02 - Dank voor nieuwsbrief. Ik kom morgen nog even terug op je titel :) en ook

organisatie lijn (waar valt het onder/hoort het bij). Dan kan er ook meteen een nieuwsberichtje uit. Gr. SERES

25-03-2020 22:10 - 5.1.2 Prima! (& We schakelen nog steeds me IEEEr is een antwoord

hierover gemaakt voor het debat morgen. &,
25-03-2020 22:16 - OK mooi, hee dat voor crisistaf morgen?
26-03-2020 08:39 - Ja heb haar bijgepraat
26-03-2020 15:27 - Hugo. Begreep dat Martin adviseerde te bellen me JERE Mijn advies is niet

te doen of pas nadat ik jou kort heb bijgepraat. [XEN
26-03-2020 15:27 - Dit stuurde ik net naar

ce |Dit stuurde ik net naar minister26-03-2020 15:28 -

Ahum vandaag helemaal niet aan toegekomen. Kom morgen terug op je

Stuurde ik net ERED

Top, dank!

26-03-2020 22:09 -

aankondiging en titel en goed om ook vaste overleggen af te spreken denk ik. Gr SSEEEE

26-03-2020 22:18HEEZal ik nu jou nog even kort bijpraten tel? Of ben je al lekker gaar van volle dag?

[cD

26-03-2020 22:21 Ja gaar graag morgen

26-03-2020 22:22 - PCy
27-03-2020 07:56 - <bijgevoegd: 00000082-PHOTO-2020-03-27-07-56-10.jpg>

27-03-2020 07:56 - Eerste pakketten in Vianen. Die gaan vandaag J EE
27-03-2020 19:45 - Hoi [EXE was net op RTL nieuws een item Over mondkapjes, de vele

ondernemers die zich willen inzetten en een niet of traag reagerende overheid. Ik wildeje laten weten dat dit ook

precies mijn ervaring is. Gekke criteria. Wat er nu gebeurd is dat ziekenhuizen nu toch ons zeg gaan benaderen

omdat ze weinig vertrouwen hebben in de centrale inkooporganisatie. Echt een gemiste kans. Wilde graag mijn

ervaring metje delen

27-03-2020 19:50 HEEDKreeg ik net van iemand die mij eerder lead stuurde waar niets

mee is gebeurd. Wat gaat hier nu mis? Leg het signaal ook neer bij
27-03-2020 20:17 + Hele praktische: kan RVO nog helpen?
27-03-2020 22:40 - Elk voorstel wordt als het goed is serieus genomen. Belangrijk is dat ze voldoen

aan kwaliteitseisen rivm en niet veel te duur zijn. Mocht er toch onterechte afwijzing zijn dan mogen ze klagen en

doen we wederom een check. EREL

27-03-2020 22:44 - Eerder check leverde niet op dat RVO kennis hier direct nodig was. Maar zal het

nog opnemen ERE

27-03-2020 23:22 -

27-03-2020 23:23 -

27-03-2020 23:24 -

28-03-2020 13:28 -

28-03-2020 13:40 -

28-03-2020 14:27 -

28-03-2020 14:30

30-03-2020 15:20

Ben jij daar ook bij7lREd
31-03-2020 10:25 -

ajb?
31-03-2020 10:41

31-03-2020 10:45 -

31-03-2020 10:45 -

01-04-2020 08:23 -

Thanks! OK als ik je morgen even bel?

Thanks! OK als ik je morgen even bel?

a oke, EE
HiEEEY aat even weten wanneer schikt, dan bel ik je samen me EE

Schikt het om half 3?

Ja ik belje zo in

Om half4 staat afspraak met Hugo in agenda over stand van zaken.

HejERRIR ik heb een hulpvraag aan BCG, kunnen we daar even over bellen

a. Probeerdeje al te bellen. Bel me maar EY
Gemist spraakgesprek

Krijg je niet te pakken :)

is nog niet gebeld door een BCGer? Kan dag ajb vanochtebd?
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Gr. BERNE

01-04-2020 08:25 -

01-04-2020 08:29 -

09-04-2020 17:42 -

09-04-2020 17:45 -

10-04-2020 15:12

10-04-2020 23:34

Heb je haar nummer?

<bijgevoegd: oooooto1[EEN
Schikt het nu?

Ja kan. Rij net weg uit Leusden. iE

Kan je mij even bellen ajb?
Hi BES, BE omt vanavond bij mij op de lijn over tweet varie die

Hugo aan hem had doorgestuurd.
10-04-2020 23:38 -| Heb hem gemeld datjij een lijntje metjjEREonderhield op verzoek van

Hugo. Graag morgenochtend 10 uur even contact over, ook met EEEom alles weer aan elkaar te knopen. OK?

10-04-2020 23:39TEEIk heb regelmatig contact gehad metJERESNHij deed eerst mee met

consortium maar wilde niet de non-disclosure tekenen. Vroeg telkens om gunsten. En was geirriteerd als hij niet

gelijk bediend werd.

10-04-2020 23:47

10-04-2020 23:47

11-04-2020 09:49 -

15-04-2020 13:54 -

15-04-2020 19:39 -

15-04-2020 19:55 -

15-04-2020 20:08 -

15-04-2020 20:12 -

15-04-2020 20:16 -

15-04-2020 20:23 -

15-04-2020 21:11

16-04-2020 07:15

16-04-2020 08:50

en bij wie aanleveren?

16-04-2020 09:19

WE
10 uur maar even bellen ook meEXER]

Me edoel ik &

Jij belt?

Kan jij me even bellen over brieftekst.

Zie mijn mail. Graag je check zometeen

Dacht dat brief al weg was

Zie je mail

Gaat altijd ‘s avonds laat uit

Nieuwe tekst is akkoord JJEXECH)
Zia Martin zou nog iets voor brief bij je uit hebben staan?

<bijgevoegd: 00000119-PHOTO-2020-04-16-07-15-16.jpg>
Doen we. Is info uit eerste 72 uur toen tempo moest worden gemaakt. Hoe laat

Graag om 11 uur bij 5.1.2e

16-04-2020 14:24 Heeft LCH voldoende capaciteit? Vraag D66.

16-04-2020 14:33 Ja, maar we schakelen voortdurend bij als dat nodig is. Zo is eergisteren iemand

[EEEZ=rbij gehaald voor versterking team ‘testen inkoop' en gister een |IIIIEEES- de

kwaliteits-testen te codrdineren

16-04-2020 15:33EEE +; miljoen is alleen ziekenhuizen of meer. Begreep vanEiFtimeer maar

wat dan?

16-04-2020 15:36‘HEE Dit is ffp2 maskers voor hele zorgsector. Daarnaast 8min chirurgische maskers,

ook zorgsector breed. Van acad ziekenhuizen tot huisartsenposten
16-04-2020 15:36 En verpleeghuizen en mantelzorgers? Dus alle sectoren in verdeelborden?

16-04-2020 15:36 Verdeelmodel?

16-04-2020 15:37 - Ja allemaal. Verdeling met afwegingskader door ROAZ/GGD-GHor

16-04-2020 17:53 Volgende week echt een verhaal nodig waarom die reactie “we hebben

genoeg” is afgegeven terwijl VWS heeft gezegd:
Bestellen bestellen bestellen

16-04-2020 17:56 GL verwijst naar mail die bedrijf van LCH heeft gekregen
16-04-2020 17:58 Waarbij geldt: echt iedereen die die boodschap heeft gehad moet zijn

teruggebeld en lead moet volledig zijn opgevolgd
16-04-2020 20:34 5.1.2e HEE weet niet of je debat hebt gevolgd maar toon over de

hulpmiddelen vandaag bleef scherp: u minister moet aangeven wanneer we genoeg hebben (Hugo heeft

uitgelegd dat dat niet kan). Had inkoop en productie niet sneller gekund? Minister heeft uitgelegd dat

ziekenhuizen zijn gestart met samenwerking inkoop, toen VWS bijgeschakeld is en vervolgens LCH heel knap uit

grond is gestampt met bijzondere combi inkopers en leveranciers. In buitenland delen ze kapjes uit is er wel

genoeg. En Klaver noemde voorbeeld van iemand met aanbod waartegen was gezegd: we hebben genoeg. Hugo
heeft vb gevraagd en gezegd dat dit natuurlijk niet kan maar dat waar gehakt wordt spaanders vallen.

16-04-2020 20:38EE voor komende week dus belangrijk - naast bredere communicatie - te

e
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komen met goed verhaal in brief. Heb de internationale vraag al uitgezet (ook bij jou omdat BCG misschien

makkelijk aan info kan komen). Verder moeten we denk ik goed nadenken over hoe we cijfers LCH nog beter

kunnen benutten. En verder blijft het kopen kopen kopen.
16-04-2020 20:38 - Bel je er morgen nog even over. Voor nu fijne avond!

17-04-2020 08:54 - <bijgevoegd: 00000136 JERE <>

17-04-2020 08:54 Hej dit nummer kreeg ik van Grapperhaus. Ik zet zo zijn

begeleidende app naarje door. Wil jij ragen hier serieus aandacht aan te besteden? Dank je!!
17-04-2020 08:54 - 5.1.2¢ Martin,

Ik heb het nr van BERLE an BREEN gegeven. Dit is een zeer serieuze partij, een vd grootste chemische

grondstoffenhandaren ter wereld.

Kan naast PBE ook bep medicijnen regelen.
Zeer betrouwbaar. Tk <BEN
Groet

Ferd

17-04-2020 08:54TEEIk begreep trouwens van NCTV dat iedereen in NL nu op jacht is naar

mondkappen. Bij Aboutaleb/Rotterdam. Heeft LCH dat signaal al opgepikt? Straks zitten we weer tegen elkaar op

te bieden...

17-04-2020 08:55

17-04-2020 08:57

17-04-2020 09:38

17-04-2020 10:17

17-04-2020 18:40

17-04-2020 19:17 -

17-04-2020 19:18 -

21-04-2020 10:07 - <bijgevoegd: 00000147-PHOTO-2020-04-21-10-07-30.jpg>
21-04-2020 10:10 - Klopt. Maar vanwege het Kamerdebat en dus om voor woensdag in het debat

de meest actuele cijfers te hebben en het vele werk dat er aan vastzit, gaan we naar dinsdag eind middag en

vrijdag eind middag
21-04-2020 10:27 Voor mij is dit nieuws. Twee keer in de week snap ik maar dinsdag einde

middag is erg onhandig. Dat is te laat om netjes in brief mee te kunnen nemen. Dan graag maandag einde

middag en vrijdag einde middag.

21-04-2020 10:27 Zo maar even bespreken ook in context van wanneer ROAZ wat kan

rapporteren,

21-04-2020 10:30 -

:

Oké

21-04-2020 15:53 Team heeft nog weinig voortgang geboekt tov vanmorgen met de 2 leads. Heb

gevraagd om het nu samen te vatten in mail aan [EER aan jou JERE)
21-04-2020 15:58 - Dat kan echt niet. Dit weetje sinds zaterdag
21-04-2020 16:37 Mooi dat het er nu toch is.

21-04-2020 16:53 Kan jij me even bellen. lets wat we even handig moeten doen.

21-04-2020 18:13 Hebje de rapportage misschien al gestuurd maar naar mijnSS:EEL]
Zitten met smart te wachten op de getallen.
21-04-2020 18:24 Net binnen. Nu verstuurd &

24-04-2020 13:19 - Kan ik jou om half twee bellen?

24-04-2020 14:07 - Nee zit in calls tot 3 uur)
24-04-2020 14:33 - Kunje me dan om 3 uur bellen?

24-04-2020 14:44 -

24-04-2020 15:17 -

24-04-2020 15:28 -

Zie verzoek [JEREZKan jij deze oppakken?
Engl aanhaken gegeven grondstoffen?
Wanneer kunnen we bellen?

Moest nu zelf weer overleg in :( Half 11?

Laatjij mij nog weten of contract is getekend?

Ja er is een getekend contract EEE]
Fijn

1k ga overleg in maar loop eruit als jij belt

Probeerde te bellen. Kijk maar wanneerjij kunt bellen SiE

24-04-2020 15:29 - Probeerde te bellen. Kijk maar wanneerjij kunt bellen REO

24-04-2020 16:05 - bijgevoegd: 000001 6ANNERE IM vCf>

24-04-2020 16:20 - Noch [IEEE ohIIEEESIIl<<ft mij een bericht gestuurd of

ingesproken. Zie wel dat op wo avond het mij toen nog onbekende nr vanfiESheeft gebeld. Geen vervolg kwam

daarop. Heb inmiddels beiden met app gevraagd contact op te nemen. JERS



27-04-2020 18:46 - Zie je mail: technische briefing / hoorzitting. Wie als zijn aangedragen zijn

Lijkt mij ook goed als iemand er zit die verstand heeft van “de reguliere markt en

hoe het toen ging". Weetjij zo iemand? Bij
Pp

27-04-2020 19:14 JJEEEZIE zie stukken over crisisorganisatie waarin defJERER ontbreekt. Moeten

uiterlijk einde dag reageren.

27-04-2020 19:16 Ik stel voor dat we “jou tekenen” onder mMZ met lijntjes naar GMT CZ en

beschikbaarheid testen.

27-04-2020 19:23 -

27-04-2020 19:25

27-04-2020 19:32 - Bij de namen voor de briefing bedoel jeERE 1k ga nog even na of iemand van

Mediq dit kan doen 5.1.2e die alle deals kent. Alternatief is EE
meer de hoofdlijn kent.

27-04-2020 19:33 - 5.1.2e 4

27-04-2020 19:35 Prima en weet ook veel van de reguliere
markt.

27-04-2020 19:56 -

27-04-2020 20:17 -

28-04-2020 12:56 -

begonnen
28-04-2020 12:56 1 x proberen ajb. We zijn opnieuw opgestart

30-04-2020 13:27 jEREEE kunjijme nog even bellen voor het overleg zo?

Ja prima. Teken' mij zo maar in. LCH moet dan ook in die lijn staan. FREY
OK

anneer wordt deze gepland ?

Tk kom er niet in: na codes 3 x ingetikt krijg ik telkens bericht vergadering niet

30-04-2020 18:45 5:1 BEYvanavond LCH vragen NRC te doen. Ik stel voor nu

datje nog sneller doorpakt: weetjij niet twee handige types van 1 en W dieje tijdje kunt

lenen? En parallel vacatures open stellen?

30-04-2020 20:28 -| 5.1.2e Zie persvragen NRC: antwoorden waarjijwat van moet vinden vanavond

30-04-2020 21:03 -

03-05-2020 15:23

03-05-2020 15:23

03-05-2020 15:23 Dus je zou ‘m moeten hebben.

03-05-2020 15:40 Dank ik ben er weer

03-05-2020 16:22 Is het een optie dat ik de notitie van [EEE voor het Catshuisberaad nog

rij? IEEE
03-05-2020 16:24 -

03-05-2020 16:43 -

e Net pas antwoorden gekregen. EnEEESnu akkoord gegeven JERE)
SRE igesproken. Heeft hij ook een webex link?

Yes net gemaild

Tuurlijk, stuur ik

Je hebt 'm. Verder goed alsje donderdag in TK bent voor debat. Graag

Hej [ERED tip: wie wel zin heeft in een nieuwe klusSEE
06-05-2020 15:52 -

: Kan je mij even bellen ajb: even afstemmen hoe we debat morgen doen

06-05-2020 21:06 -
A. Nog even bellen?

07-05-2020 14:57 -

Contact over metfifdMaar belangrijk datjij strak meekijkt. Stevig en reeel antwoord nodig
07-05-2020 15:02 - 5.1.2e Doe ik. Ik zig net al dat we flink hebben opgeschaald. Naar 500 min chir

maskers.

07-05-2020 16:26 - Dank. Zie reactie op je mail. Maar klopt niet met LCH brief van net.

07-05-2020 16:28 - Martin gaat zo je mail uitspreken dus moet wel Kloppen :)

07-05-2020 16:34 - Info klopt. In de Nieuwsbrief zetten we alleen de cijfers die in rapportages

zitten. De laatste rapportage is van vrijdag. Extra bestellingen zijn gedaan vanaf vrijdagavond. ZED

07-05-2020 16:35 - OK:)

07-05-2020 17:20 - 51.26 Zie mail! Graag per ommegaande reactie.

11-05-2020 10:59 + Hebben we een reactie op dat VK-verhaal over de Refugee Company?
‘Ondanks ministerie..."

11-05-2020 10:59TEEJa zullen we maken. Belangrijk om ook beeld weg te nemen dat alles via

ministerie moet.
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11-05-2020 11:00 - 5.1.2e Moeten we op rij zetten ik vraag|EREgdat te doen met productie mensen

11-05-2020 11:30 5.1.2e Er was al vooraf a d VK een tijdlijn van contacten gegeven. Zal dit met RES
opnemen FEES
13-05-2020 00:03EETHilEEE lees net de rapportage. Met name tabel 2 roept veel vragen op.

Ik stel voor datje inbelt/aansluit bij crisisstaf om 8.30 uur om de rapportage iig op dit punt goed toe te lichten,

ook met het oog op persconferentie en mogelijke vragen morgen.

13-05-2020 07:39 Ik bel om 8.45 uur in. Ik heb dan nog overigens niet antwoorden op alle vragen.
2e

13-05-2020 07:43

13-05-2020 08:08

13-05-2020 10:55

13-05-2020 11:22 -

Is het dan nuttig in te bellen? Beter dan apart even overleg.

<bijgevoegd: 00000207-PHOTO-2020-05-13-10-55-55.jpg>

Twee bullits geformuleerd [JEEEEgsluit die nu kort met]

16-05-2020 10:15 Nabrander: valt me in mail van[JE op dat hijlg de mond legt dat er

genoeg is. ZouEadviseren hier goed op te letten. Want genoeg is natuurlijk relatief begrip. Er zijn voldoende

zorgaanbieders die zijn spullen willen denk ik. Hij kan ze gewoon aan onder meer verpleeghuizen ziekenhuizen

etc aanbieden. legt hem daarbij volgens mij niets in de weg.

16-05-2020ak pak het op. En klopt, [EXE wil heel graag de niet-zorg sector gaan

bedienen. EEE
16-05-2020 17:00TEEMooie rapportage van LCH|EEET Geeft veel meer inzicht. Roept ook weer

vragen op maar vragen die ons verder brengen denk ik.

16-05-2020 17:02-EENog wel 1 verzoek: graag volgende LCH nieuwsbrief voor breed publiek
niet uitsturen tijdens een debat;) Liever dag erna.

16-05-2020 18:18 Dank ©
16-05-2020 18:19 En ja, zal het debat niet spannender maken dan nodig &)
17-05-2020 15:17 HHa

17-05-2020 15:17 Uurtje van tevoren uit de diepvries.
17-05-2020 15:17 Heeft het wel een Beter-Leven certificaat?

17-05-2020 15:17 AD: Overheid kocht miljoenen foute mondkapjes

https://www.ad.nl/binnenland/overheid-kocht-miljoenen-foute-mondkapjes~acff8d86/
17-05-2020 15:17 Weer recycling oud nieuws...

17-05-2020 15:17 <bijgevoegd: 00000220-PHOTO-2020-05-17-15-17-38.jpg>

17-05-2020 15:17 Zou toch een keer met de auteur moeten worden besproken.....
17-05-2020 15:17 Woede in Kamer over zwendel mondkapjes, ‘markt nu van cowboys’

https://www.ad.nl/politiek/woede-in-kamer-over-zwendel-mondkapjes-markt-nu-van-cowboys~ac6cebf6/
17-05-2020 15:17TEENInkoop en testen van materiaal zijn twee dingen. Ziekenhuizen testen vaak

zelf. Denk dat we heel strak moeten reageren (in Kamer) om afstand te nemen dat alleen het LCH betrouwbare

spullen aanbiedt. Dat doen veel meer gerenommeerde leveranciers. Dus suggestie van PVV, SP en PvdA klopt
niet. Goede voorlichting helpt misschien (waar moetje opletten bij aankoop) en ik kijk met|EREof we
verpleeghuizen/koepels kunnen wijzen op / helpen met testfacilteiten.

17-05-2020 15:17 ... en de manier waarop sommige journalisten met dit onderwerp bezig zijn
trekt de hele situatie ook flink uit perspectief. Morgen maar even over hebben.

17-05-2020 15:17 - e En we moeten een supersterk offensief verhaal hebben. Echt heel strak aan

werken. De bonanza toont juist het nut van LCH aan. LCH is niet het probleem maar de oplossing.
17-05-2020 15:18 String uit app groep met voorlichters. Laatste app is minister. Ik mail je
daar zo over.

Mail gezien. Kijk ernaar.Ja het wordt tijd om tegengas te geven!EEEY17-05-2020 15:42 -

e

17-05-2020 18:30 - Ik heb net uitgebreid metJEREl gesproken. Onder andere over het

ivan hemzelf, voorraden die hij nog heeft en samenwerking met VNO etc. Heb hem veel uitleg gegeven.

17-05-2020 18:31 Dit net naar Martin gestuurd [EES
17-05-2020 18:32 Vanochtend is om 5 uur een vliegtuig met 5 min handschoenen opgestegen in

17-05-2020 18:33 - En dit ook ERIS



17-05-2020 19:43

18-05-2020 19:34

18-05-2020 20:27

18-05-2020 20:43 -

18-05-2020 21:46

18-05-2020 22:02 -

O wat wat fijn o

Kan je nog even naar mijn mailtje kijken ajb?

SAPLgaat vanavond zijn verhaal doen bij op 1.

Stuurde al reactie [EEE]
Nog geen mailtje ontvangen :)

Heb het 2x gestuurd. £2 Nu evraagd het ook te sturen aan jou
18-05-2020 23:44 HIEEER nav uitzending me nog twee q's met verzoek a's aan jullie

gemaild.
19-05-2020 00:01 ‘TEEEn je gemaild over aanbod 1 mld kapjes door Duitsers. Ook var RE griets
ontvangen@). Digitale Bermuda driehoek.

19-05-2020 08:03 -| Stuur mails svp naar[EE
19-05-2020 08:04 - En vreemd die mail. Me x verstuurd.

19-05-2020 08:13 - Veel items over preventief gebruik in zorg. Goed om LCH op voor te

bereiden. Gaat dan denk ik niet alleen om kapjes maar om alles.

19-05-2020 08:14 - Andere vraag: voor hoeveel koopt LCH een chirurgisch masker in?

19-05-2020 08:16 - 5.1.2e Ik stuurje een lege mail om te replyen.
19-05-2020 08:17 -

https://www.rtinieuws.nl/nieuws/nederland/artikel/5126731/fnv-zorgmedewerkers-onbeschermd-coronavirus
19-05-2020 08:22 - 2e 5.1.2b

19-05-2020 09:30 - 1.2e Zou goed zijn als ik jou, [EEE oo even samen kan spreken na jullie

overleg. Zou je seintje kunnen geven wanneer schikt.

19-05-2020 18:22 Ik moetje echt met spoed spreken!
19-05-2020 20:23 Minister wil vanavond nog in brief dezelfde tabel als afgelopen vrijdag
maar dan voor vandaag. Moet er dan over een uur zijn.
19-05-2020 20:26 - 5.1.2e Tabel of grafiek?
19-05-2020 20:44 - 5.1.2¢ Nog 1 aanvulling: tabel met per categorie de aanbodstaaf zoals nu in de

tabel en daarnaast het bestelde getal (uit tabel 4)

19-05-2020 20:49 -|EEEWe zijn er mee bezig. Maar als je morgen in de krant leest dat ik ernstig a d

drank ben geraakt ken je de verklaring 63
19-05-2020 22:26 - Dank moet nog 1 ding weten!

19-05-2020 23:44 Dank EiFEEde kolommen voor de kapjes staan erin:) Morgen
- niet

schrikken - om 8.15 voorbespreking debat. Ik bel je dan in. Gr. [JEEESJ
20-05-2020 08:13 ké. Zit klaar. (&

20-05-2020 08:40 Niet meer nodig?
20-05-2020 08:48 Sorry @ ging snel; niet eens tijd je in te bellen; geen vragen nu. Vanmiddag
om 14.00 -15.30 voorbespreking debat. Kanje dan bereikbaar zijn ajb? Dan bel ik je indien nodig.
20-05-2020 08:49EEEHele andere vraag van mij: wanneer komt LCH nieuwsbrief? Neem aan dat

jullie daar niet ingaan op cijfers vraag? or JEE
20-05-2020 09:44 Ik heb gevraagd de brief pas na het debat uit te brengen. Ei

20-05-2020 10:08 | C, B is mooi en neem aan dat inhoud vooraf met GMT is afgestemd (geen

verassingen).
20-05-2020 10:26 Nee. Wordt met mij afgestemd Jil

20-05-2020 10:28 OK

20-05-2020 20:14 Hi a lvast over de week van 1 juni. Het zou erg fijn zijn als de LCH

rapportage dan zoals gebruikelijk op dinsdag kan komen. Woensdag die week gaat nl de brief uit en ik wil heel

graag voor ons allemaal het gedoe van gisteravond &@voorkomen. Fijn als we daar gewoon een werkdag voor

hebben ©.
20-05-2020 21:58 Zal ik proberen te regelen. (& Geefje wel de overweging dat voor de brief niet

altijd de laatste cijfers hoeven te worden gebruikt.
20-05-2020 22:00 - I wish.

26-05-2020 12:57 m gesprek net nog even af te maken. Lijkt me goed datjij wel
dagelijks in de staf zit om half 9. Kanje daar ook vooraf de zaken bij Martin checken.

51
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26-05-2020 21:53EEE 2navond uitgebreid met Martin gesproken.|EEE vas daarbij. Ik zal

daarom morgen niet bij de staf zijn. Do en desgewenst vrijdag wel [EXER
28-05-2020 09:45 -

28-05-2020 09:50 -

28-05-2020 19:35 -

28-05-2020 20:45

28-05-2020 20:46

28-05-2020 20:46 -

28-05-2020 20:46

cf>

Buiten reikwijdte
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26-03-2020 12:11 EEE eh ii al stappen kunnen zetten in overleg met verzekeraars. En benjij
vanmiddag in huis om even in 10 min zaken kort te sluiten? ER

26-03-2020 12:14 - 5.1.2e Met verzekeraars gaan we in twee stappen, 1 stap is uit, andere stap

volgende week, dan wordt concreet. Goed om eff te bellen ik.

26-03-2020 12:59 - Hadden jullie ook nog iets van orde van grootte?
26-03-2020 14:27 - Het is lastig een goed bedrag te noemen; met de kleine lijst van hulpmiddelen
zaten we als schatting op zeker 100 min. Die lijst is inmiddels al verdubbeld en de periode kan ook langer
worden. Ik noemde jou een claim ook bij Fin van 300 min. We zijn nog even a h rekenen/prognose a h maken.

Kunnen wij vanmiddag bellen of benje in huis?[EXE
26-03-2020 17:41 - Wat is je mailadres?

26-03-2020 17:43 -

26-03-2020 20:14 - Ik liep tegen Martin op bij de uitgang. Vertelde wat ik a h doen was. Al

pratend kwamen we ook even op het puntje prijzen en verrekening. En hij vond ons voorkeursmodel toch zo gek

nog niet. Dus sorry, maar kunnen we toch nog even bellen hierover. JEXER]
26-03-2020 20:19 - RED Bel je later

26-03-2020 20:26

27-03-2020 13:50 - Jullie werken toch ook door in weekend? Ook inkopp
27-03-2020 13:52 Jazeker. Consortium werkt weekend door [FEE
29-03-2020 21:21 heb zorgvezekeraars do avond gevraagd te kijken hoe ze voor

aflevering kunnen bijdragen. Ze komen begin deZe week met een reactie, wij kijken ook.

29-03-2020 21:48 ké. Fijn. Dank [EXE
31-03-2020 08:05 eetje al of de e-formulieren (of wat is het woord) voor

behoeftestelling breed beschikbaar zijn (en hoe breed dan?). Heb begin van de vanmiddag weer sectoroverleg.
31-03-2020 08:10 - Zal ik zo checken EXE
31-03-2020 11:48 - En?

31-03-2020 12:56 Bestelportal gaat morgen open voor ziekenhuizen/ambulances. Alle overige,
ook verpleeg/verzorg verder in de week. Hoor snel van LCH wanneer dat is EES
31-03-2020 13:29 Zuurstof wordt ingekocht nu?

03-04-2020 13:12 - begint nu ook via tweede kamer te komen: 2uurstof/apparatuur [ERE
BEE de man die hier alles van weet, zit die jullie team. [EXER]
10-04-2020 09:19 - 5.1.2¢ Graag vanochtend nog even tel contact over prijzen en verzekeraars. |EXEG]
10-04-2020 10:17 - Even na half elf bel ik

10-04-2020 10:31 -

03-05-2020 16:11 -

03-05-2020 16:20 -

wie is de rekenaar achter model?

BE ie inmiddels alweer op een andere klus zit.

03-05-2020 16:55 raag dan kan ik iemand met hem aan het werk zetten

03-05-2020 17:11 Met wie van jou moet hij schakelen? EER
03-05-2020 17:11

04-05-2020 07:44

04-05-2020 08:34

Stuurde net jou een mail ivm het rekenwerk [JEREZ]
Je hoort spoedig, heb er zo overleg over

04-05-2020 10:44 EE
04-05-2020 10:45 - legt contact met hem, groepje gaat met hem aan de slag
04-05-2020 10:46 - 5.1.2¢ zit klaar. Heb hem verteld dat jullie aangeven waar het protocol
wordt verbreed. Heb hem ook gevraagd inschatting te doen naar meervraag in de zor. JERE
04-05-2020 10:46 -[IEEEGeef hem ook maar nummer van

04-05-2020 10:47 - Heb jij het nr van [JEEEEMvoor mij?
04-05-2020 11:00 - <bijgevoegd: 00000036 JINIEEI ~~

04-05-2020 14:36 - EF aten aanschuiven vanmiddag of loopt dat via jou?
04-05-2020 15:00 - Nee laat dat via mij lopen
05-05-2020 19:08 - Laat even weten of je de vergadering opent. Ik word nog niet toegelaten
05-05-2020 19:08 eeft gecanceld sorry

05-05-2020 19:09 -



15-05-2020 10:40 -

15-05-2020 10:40 -

15-05-2020 10:40 -

15-05-2020 10:40 -

15-05-2020 10:42 -

15-05-2020 10:49

<bijgevoegd: 00000042-PHOT0O-2020-05-15-10-40-35.jpg>

<bijgevoegd: 00000043-PHOTO-2020-05-15-10-40-36.jpg>

<bijgevoegd: 00000044-PHOT0-2020-05-15-10-40-36.jpg>

<bijgevoegd: 00000045-PHOTO-2020-05-15-10-40-36.jpg>

Pakketjes!!!
Het inpakken naar pakketjes in Oss is in volle gang. [SeEFL
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01-04-2020 08:59EEHoi[IEE roo mij om jou in contact te brengen met iemand die jou
inzicht kan bieden in het LCH. Om te bepalen wie dat het beste kan doen zocht ik even tel contact met mijn

Kunnen wij bellen voor 10 uur?

Buiten reikwijdte

de volgende pagina's zijn verwijderd i.v.m. buiten reikwijdte
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25-03-2020 16:57HEEHugo. Op jouw verzoek ben ik gaan knuffelen met [EES Datis bijna een

dagtaak. £ Voor een deelis het gelukt om goede samenwerking af te spreken. Voor een deel niet. Kan zijn dat

dat ergens in het nieuws komt. [EEEEgheeft gezegd dat hij dat niet zou doen. Houje op de voocr EES
,
dit is mijn 2de 06 nr voor appen

25-03-2020 17:08- Hugo de Jonge: Top, dank!

26-03-2020 08:36 U hebt dit bericht verwijderd.
26-03-2020 08:36 Dit berichtis verwijderd.
26-03-2020 15:27 Hugo. Begreep dat Martin adviseerde te bellen met [EEEIMijn adviesis niet

dte doen of pas nadat ik jou kort heb bijgepraat JENBEA1.2e

26-03-2020 15:28- Hugo de Jonge: Ok, ik laat me graag regisseren
15-04-2020 19:31 Mail jou net de laatste cijfers mbt LHC en

dl25-04-2020 11:40 Hugo. Misschien ten overvlioede: doet mee aan het LCH.; wij
tekenden een contract voor Max 40 mln mondkapjes. Verder in jouw mail gisteravond de LCh rapportage waaruit

je kan opmaken dat de stroom van PBM constant a h worden is. Inmiddels staan orders uit voor in totaal 450 min

hulpmiddelen JEXES
25-04-2020 12:33 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000010-PHOTO-2020-04-25-12-33-16.jpg>
25-04-2020 12:33- Hugo deJonge: <bijgevoegd: 0000001 1-PHOTO-2020-04-25-12-33-16.jpg>

27-04-2020 19:16

Lo
In het kader van goed nieuws: deze dagen komen elke dag 1 min ffp2 maskers

binnen; we hebben een deal gesloten voor 130 min jassen; en maskers die Auping gaat maken zijn goed door de

test gekomen ©
27-04-2020 19:17TEER: de 2e lead van Baudet zijn we a h uitzoeken. We leggen contact met de

aanbieder want appje was wat onduidelijk SSF

27-04-2020 20:42 - Hugo deJonge: Zo dan! Top!

27-04-2020 20:42 - Hugo de Jonge: Mooi!

01-05-2020 23:14 - Hugo de Jonge: Ha EEE heb vanmorgen vroeg de technische briefing teruggekeken, waar

onder andere[JEREZcte de presence gaf. Ik heb zijn nummer niet, maar wiljij hem mijn

complimenten overbrengen voor zijn krachtige en heldere optreden daar? Geen gemakkelijke setting, maar hij
deed het gewoon erg overtuigend. Alle recensies van kamerleden, VWS ambtenaren en journalisten die ik kreeg
waren ook gewoon zonder uitzondering positief. Kortom, hulde! Groet, Hugo
01-05-2020 23:19 Hugo. Dank voor jouw leuke reactie. Dit geef ik EEE door. Hij staat voor een

heel team gedreven en geéngageerde mensen in het LCH SERED

Buiten reikwijdte

Buiten reikwijdte

de volgende pagina is verwijderd i.v.m. buiten reikwijdte



25-03-2020 15:16 -

25-03-2020 15:20

15-04-2020 14:16 Krijg het signaal dat in de kamerbrief van vandaag een verlaging van

kwaliteitsstandaarden wordt gecommuniceerd. Doelstelling is oa sectoren die lagere kwaliteit nodig hebben

beter te bedienen. Weetjij hiervan?
15-04-2020 14:16‘EEMoet voor gevoel van veiligheid van medewerkers en vragen over onze

producten heel genuanceerd worden gecommuniceerd anders boomerrangt het terug

15-04-2020 14:31 De regels over kwaliteit worden nu bij[IEEEop tafel gelegd
18-04-2020 08:40 <bijgevoegd: 00000007-PHOTO-2020-04-18-08-40-15.jpg>
18-04-2020 08:40 <bijgevoegd: 00000008-PHOTO-2020-04-18-08-40-16.jpg>
18-04-2020 08:41 Goedemorgen[BRE zojuist kwam [EEE al weer op de lijn. Zie bijgaande
berichten en het antwoord dat ik hem heb gegeven.

24-04-2020 15:47 bijgevoegd: 00000010
5.1.2e

24-04-2020 15:48BEbegreep van

wilde hebben.

vcf>

datje het nummer varNEKECHN

buiten verzoek

oc-ERED
18-05-2020 21:57 krijg jij mijn mail wel binnen over de antwoorden die ik [EXE stuurde.
Zij niet namelijk
18-05-2020 21:57 -[EEE Heb zojuist een mail van je ontvangen

18-05-2020 22:00 - e Stuurjijhem dan eens naar JERE

18-05-2020 22:00 -EEE: Heb de ontvangen mail zojuist ook doorgestuurd naar [EXE
18-05-2020 22:02 - %
18-05-2020 22:02 -EEEHoop dat ze hem van mij wel ontvangt

19-05-2020 19:08 5.1.2e Begrijp: Weer paniek over de rapportage? Krijgjij de antwoorden bij elkaar?E&
19-05-2020 19:23EL:Vorige tabel ging uit van de vraag op de portal, nu gaat de tabel uit van de

uitlevering van de afgelopen 3 weken. Waarom is dit veranderd?

2. Is uitlevering een goede indicatie vd vraag? Als er minder uitgeleverd is dan de vraag kloptt niet nml

3. Hoe kan het dat we vrijdag voor FFP maskers eerst 12 wk voorraad hadden en schieten nu omhoog naar meer

dan 33 wk?? Dat is 3x zoveel.

19-05-2020 19:23TEEDag heb deze vragen van [IIIEEEontvangen en doorgezet naar

BE voor onderbouwing.
19-05-2020 19:23 - Zodra ik iets hoor meld ik me bij jou
19-05-2020 19:24 - Er is ook een vraag vanEEde mail, omdatje de aanpassingen mogelijk
niet kan zien, stuur ik je zo direct ook een foto

19-05-2020 19:25 - 5.1.2e <bijgevoegd: 00000032-PHOTO-2020-05-19-19-25-00.jpg>
19-05-2020 19:28 moet om half 8 in een call met de minister komen. @&Enig idee hoe laatje
antwoorden krijgt?

5.1.2¢e
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19-05-2020 19:28 -
-

19-05-2020 19:29 - Hij doet nu navraag bij de mensen die de cijfers hebben aangeleverd bij hem

19-05-2020 19:31 -

19-05-2020 19:32 - Ja, het antwoord is wat mij betreft kloppend
19-05-2020 19:33 -

[EER vraagt verder of de uitlevering van de afgelopen 3 weken een goede
indicator is voor de vraag, zoals onder de grafiek in de rapportage staat

19-05-2020 19:34EEEDeze onderbouwing in de rapportage blijkt niet geheel juist te zijn. Voor in

ieder geval de handschoenen is namelijk niet de uitlevering, maar de aanvragen in de portal weergegeven
19-05-2020 19:34‘TEEnu op mijn verzoek dit ook voor de andere producten aan het

controleren

19-05-2020 19:36

27-05-2020 09:04

27-05-2020 09:04

27-05-2020 09:04

Dit is inderdaad ook voor de andere producten het geval

bijgevoegd: 00000042-PHOTO-2020-05-27-09-04-18.jpg>

bijgevoegd: 00000043-PHOTO-2020-05-27-09-04-29.jpg>

bijgevoegd: 00000044-PHOTO-2020-05-27-09-04-44.jpg>

27-05-2020 09:05 bijgevoegd: 00000045-PHOTO-2020-05-27-09-05-01.jpg>
27-05-2020 09:07 oedemorgen BEES bovenstaande foto's stuur ik je naar aanleiding van de

mail van vanochtend van Waarin zij aangeeft dat in de beantwoording van de kamervragen een aantal

gerichte vragen aan jou staan, diejemogelijk gemist zou hebben en waar GMT nog een reactie op nodig heeft.

29-05-2020 12:02 - 5.1.2e Vanochtend met gesproken. Hij erkent dat hij zijn frustratie over cijfers niet

op jouw hoofd had moeten laten neerdalen.5
29-05-2020 12:31 Dank voor het bericht, en de interventie.

buiten verzoek

09-06-2020 13:20 ‘TEENDag [EEE]de persoon van KLM waar wij het zojuist over hadden betreft:

zit

VanBEbegrijp ik dat hij naar het transitiecentrum ikv reorg KLM moet. Hij zou per as vrijdag de laatste dag bij
het LCH moeten hebben. [EBou het erg op prijs stellen als hij over [BE zou kunnen beschikken over in ieder

geval t/m week 28 of eind Luchtbrug.

BEeert aan dat hij voor hem gezien zijn kennis en ervaring een onmisbare schakel is.

10-06-2020 12:52 Zal vanmiddag proberen te bellen. J
10-06-2020 18:30 - vandaag gebeld. Teruggekoppeld naar BE Die moet even met [EE spreken,
over wat EEEwil; gegeven een eindig contract bij kim, kunnen we praktisch mogelijk wat regelen zodat hij nog
even bij LCH blijft.
10-06-2020 18:31 JEREZDank voor het in de loop houden

Buiten reikwijdte

de volgende pagina's zijn verwijderd i.v.m. buiten reikwijdte



26-03-2020 08:36 - [ESERERE Hugo. Op jouw verzoek ben ik gaan knuffelen met ERE Dat is bijna een

dagtaak. £ Voor een deel is het gelukt om goede samenwerking af te spreken. Voor een deel niet. Kan zijn dat

dat ergens in het nieuws komt. JE§EZM heeft gezegd dat hij dat niet zou doen. Hou je op de hoogte. [IEEE
,
dit is mijn 2de 06 nr voor appen

26-03-2020 08:36 -

26-03-2020 09:14 - [EX

Top, dank!

lijkt Martin toch goed als Hugo metfii# Es belt.

26-03-2020 09:14 fi beetje knuffelen en beetje drukken

26-03-2020 09:15 -JEakd Hij gaat dit tegen Hugo zeggen

26-03-2020 09:19 -EEFaat Hugo nog even wachten. We zijn vanochtend nog a h bellen met hem. Wat

later kan ik Hugo hoop ik wat knuffelstof geven

26-03-2020 10:03 JEEEIGEFIEREMhij zit nu in debat

26-03-2020 10:06EECAMooi @ Kan hij nog niet bellen ©
26-03-2020 11:25 aa Zitjij in de Kamer? Hugo moet nog niet me [ERERocten maar eerst even met

mij kort spreken. Kan dat voorstel ook naar hem appen maar doe dat liever pas als hij klaar is met het debat.

BEE
26-03-2020 11:27 -

26-03-2020 11:29 Ik app Hugo wel na 2 uur

26-03-2020 11:54 -

26-03-2020 13:01 -

26-03-2020 13:13 Probeerde het . BelIEEE
26-03-2020 13:25 Ai ja ik zie het & [IEEEis
26-03-2020 15:28 - [EERE Hugo. Begreep dat Martin adviseerde te bellen met [JEEEEJIMijn advies is niet te

doen of pas nadat ik jou kort heb bijgepraat. [EE
26-03-2020 15:28

30-03-2020 16:54 - i <bijgevoegd: vef>

30-03-2020 16:54 <bijgevoegd:
5 bel je mij zsm. ik.heb iemand voorje

30-03-2020 19:13 -JEEED <bijgevoegd: [IEE
<bijgevoegd EEE vcf>

31-03-2020 18:04 - EAEIREES telco wordt waarschijnlijk eerder

31-03-2020 18:11 JEETIEEHoelaat. Want het werd telkens verschoven dus plande nu ervoor te gaan eten.

Heb erachter ook weer calls

31-03-2020 18:16 FEA zit ook te wachten

04-04-2020 08:58 ARENERINERTL Tk heb gister Martin ge-appt over contact met Defensie. Na het contact

dat [EEE heeft gelegd met zijn contact. Maar krijg nog geen reactie. Als check: wat is het 06 nr van Martin?38
04-04-2020 09:03 SEEEFREREE <bijgevoegd: Martin Van Rijn525.vcf>
04-04-2020 09:03 -

<bijgevoegd: Martin Van Rijn.vcf>
04-04-2020 09:04 EFS Dank! Had inderdaad goede nr)
04-04-2020 09:05 - d vreemd

04-04-2020 09:07 - Zal hem vandaag nog een keer contacten(®

ookje mailbox

06-04-2020 14:21 -J

06-04-2020 16:51

jij ERE

06-04-2020 16:51 -[AEEFEREREEN berichtje van secretaresse Martin

07-04-2020 14:34 - [EEEFRPTN 1k mailde jullie net een kort overzichtje mbt PBM ; mogelijk te gebruiken voor

ministers. Geef svp aan of dit bruikbaar|
07-04-2020 16:13 - BAEIEEEPRRERAN ivm inkopen testen is er waarschijnlijk versterking nodig.
weet een mogelijkheid hoe dit te regelen. zou jou daar graag over spreken.
07-04-2020 18:58 - zoom jij in

07-04-2020 19:01 [EAREINEREIN 1k zit erin F129
08-04-2020 15:24 -EErra BEjij overleg gehad met SZW over rol:positie inspectie SZW? En over de

Dank © ck
1700 metBEY:we niet redden. Ik zet de call nu om 1730. Informeer

512 5132 5.1.2e
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conclusie mbt de mondkapjes. Mogen die nu worden verspreid/uitgegeven?
08-04-2020 15:36 - men [IEEEEMja gesproken.
08-04-2020 15:37 -

EEA komt pas einde dag een voorstel uit. net JERERoesproken. vandaag

gewoon uitsturen met instructies

08-04-2020 15:38 - als het moet regelen we morgen overleg tussen bewindslieden

08-04-2020 15:57 - IEEEEMAls ik kan helpen bij SZW laat me dat weten. Ik ken IG én Dir beleid allebei heel

goed. Sprak ze vandaag al en ze willen graag meewerken.JE
08-04-2020 16:00 - e dat klinkt fijn. belje zo nig
08-04-2020 17:34 -

2 gaat door. ik bel je hoe laat

09-04-2020 16:53 - call wordt schriftelijk
09-04-2020 17:47 -

09-04-2020 18:31 -

16-04-2020 14:38 -

EEE eb gehaald voor versterking team ‘testen inkoop' en gister eenEEde

kwaliteits-testen te codrdineren

16-04-2020 18:59 - Hier is een mailtje van, [fEkun je dat nog terugvinden?
5.1.2e gesproken:

- credit check bij gerenommeerd gespecialiseerd bedrijf ( waar Mediq altijd mee werkt)

Maar daarnaast ook andere borgingen ingebouwd:
- zo min mogelijk prepayment
- veel bestaande relaties, samen met alle partijen in LCH een enorm netwerk

- tussenpartij in China die soms (ook voor kwaliteit) naar site gaat

16-04-2020 18:59 - Credit bureau: Credit Device en Creditsafe

16-04-2020 18:59 - Dit antwoord kreeg ik net van LHC)
16-04-2020 19:07 - %
21-04-2020 17:39 -

e Call met minister is nu

23-04-2020 17:20 - Hebben wij nog een call?

23-04-2020 17:20 - a maar Martin is er nog niet. Ben ook aan het wachten

24-04-2020 17:00 -

vp direct contact met mij over mannen/aanbieders die via Baudet

binnenkomen. Er zit teveel ruis op de lijn.
24-04-202017:28 - Oké

24-04-2020 17:28 - Om 1800 call zo te zien

24-04-2020 17:29 - [EX e Wel hele goede informatie gekregen
24-04-2020 17:34 - Zie mijn mail van net. Daarvoor probeerde ik jou te bellen.

24-04-2020 18:09 - Wachtjij ook nog op de call. Belje mij als het zover is?
24-04-2020 18:09 -

Yep
24-04-2020 18:09 - > Nog paar minuten

24-04-2020 18:12 - EXER EE
24-04-2020 18:16 - 3 We beginnen
28-04-2020 11:28 -

HORE
Werhezonk

Qn
LCH is uitgesteld. Heb hem wel gevraagd of jij

kan meerijden. Maar VWS policy is niet met 2 personen achterin de auto

28-04-2020 11:36 - Snap ik..

Is 1/2 8 nog de planning?
28-04-2020 19:28 - EX EEN Yep

Ik zie je nog niet?

Doeje mee aan de call

ae

IER<bijgevoegd:
—

vcf>

e Zoals besproken

Beljij mij zo in?

e

Doeje mee met overleg

Doejemee met overleg?
3EEE aagt of jij zelf met minister wil afstemmen voor morgen tijdens

menMERE

30-04-2020 14:48 - Ei

30-04-2020 18:50 -

30-04-2020 18:51 -

01-05-2020 08:27 -

01-05-2020 11:07 -

04-05-2020 16:19 -

06-05-2020 17:00 - IE

Dan stel ik voor dat ik in het weekend wat op een rij zet. Heb ik ook meer info. J

SPIN Ja, maar we schakelen voortdurend bij als dat nodig is. Zo is eergisteren iemand
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debat Belangrijk datjij ingebeld kan worden voor de schorsing lijkt haar

06-05-2020 17:01 - ¢ Waar minister meeste comfort bij heeft

06-05-2020 17:35 - Ik ben als was in jullie handen! probeerde [EXE al terug te bellen. Probeer het

straks weer

06-05-2020 21:07 - Hebjijvoor mij het setje Q & A's voor zover het PBM betreft alsmede de

Kamerbrief?

06-05-2020 21:14 - 8 Zorg datje morgen eea krijgt
06-05-2020 21:15 - [EER mem Al gesproken me EREN
06-05-2020 21:25 -

Fijn <& En nee

06-05-2020 21:28 -

:

9)
07-05-2020 09:30 - Kan je mij zal bellen

07-05-2020 09:30 -

2 Zal is zsm

07-05-2020 10:26 - SIE Drie mensen van mijn eam. J EEzitten bij jou

op de vloer straks klaar. In Leusden zitten klaar met desgewenst inhoudelijke deskundigen. Ik

zit thuis a d telefoon. En ga niet naar de Kamer. Me afgesproken dat ik bij de schorsing, indien nodig,
wordt ingebeld. We luisteren allemaal mee. Jij verdeelt eventuele vragen die wij nog moeten beantwoorden en

schakelt met mij. Oké?!

07-05-2020 10:30 - EXEE Zk lijkt mij meer dan genoeg

07-05-2020 10:32 -

[5 12] Bel je nog

07-05-2020 10:32 - Zit in overleg
07-05-2020 10:33 - Prima. klk ga nu een call in &
07-05-2020 15:10 - Hebjij nu een vraag bij uitgezet ‘waarom niet meer besteld/bestellen?’.

Lees graag mee.
&

07-05-2020 15:13 - Yep
07-05-2020 15:21 - Zie mail

07-05-2020 15:21 - ERED Plakt ze stuk [EREIE er in?

07-05-2020 15:22 - 512 Was 5.1.2¢ (>

07-05-2020 15:22 - © &moet ik iets doen nu?

07-05-2020 15:24 - Nope
07-05-2020 15:24 - IEEE Jouw tekst wordt er in geplakt
07-05-2020 15:25 - %

07-05-2020 16:37 - EEE Info klopt. In de Nieuwsbrief zetten we alleen de cijfers die in rapportages

zitten. De laatste rapportage is van vrijdag. Extra bestellingen zijn gedaan vanaf vrijdagavond
07-05-2020 16:37 - Net naar estuurd

07-05-2020 16:41 - [EES % ch
16-05-2020 12:08 - In het nrc artikel op pag 9 staat dat wiebes en de jonge overleg voeren

over publiek private samenwerking mbt gezamenlijk inkoop van niet medische mondkapjes. Wie is daar bij vWS

mee bezig ERED

26-05-2020 15:52 -

26-05-2020 16:08 -

26-05-2020 16:20 - EX EEN Yep
26-05-2020 17:10 - Call is nu op afroep..
28-05-2020 17:34 - BER Call loopt al

28-05-2020 17:42 - EEE Martin. Stuur jou net het cijfer datjij kan gebruiken [ERE
28-05-2020 17:42 - In de mail dus, JEXE
05-06-2020 17:05 -

ERED

Doejijnog mee in de call?

05-06-2020 17:06 - Kom erin

05-06-2020 17:12 - <Media weggelaten>
05-06-2020 17:12 - video weggelaten
05-06-2020 17:12 - <bijgevoegd: IMG-20200605-WA0037.jpg>
05-06-202017:12 -

<bijgevoegd: IMG-20200605-WA0036.jpg>
05-06-2020 17:12 - <bijgevoegd: IMG-20200605-WA0035.jpg>
05-06-2020 17:12 - EEE <bijgevoegd: IMG-20200605-WA0034.jpg>

Overleg vandaag met minister is 1/2 uurtje eerder.

EEN 1/26?©
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05-06-2020 17:12 - <bijgevoegd: IMG-20200605-WA0033.jpg>
05-06-2020 17:12 - <bijgevoegd: IMG-20200605-WA0032.jpg>
05-06-2020 17:12 - <bijgevoegd: IMG-20200605-WA0031.jpg>
05-06-2020 17:12 - <bijgevoegd: IMG-20200605-WA0030.jpg>
05-06-2020 17:13 - <Media weggelaten>
05-06-2020 17:22 - Geeft een beetje een impressie van cargonin cabine en het laden van een 747 in

Beijing.
08-06-2020 11:51 - Kunnen we elkaar nog even spreken voor het overleg om 1330?

512e 5.1.2e

Buiten reikwijdte

5.1.2e

512e 5.12e

de volgende pagina's zijn verwijderd i.v.m. buiten reikwijdte



03-06-2020 08:50 - lak bel jou iets eerder. 9 uurEXE
03-06-2020 08:51 - &
03-06-2020 09:30 - IEEE minocw.nl

03-06-2020 10:30 - Hall EEE ik kan maanda beginnen.Je kuntmel
contact opnemen om het administratieve deel te regelen IEEwordt om 12:00 uur tijdens het mt fez door

BE geinformeerd dat ik voor jullie kom werken. Ik stuurje zo haar contactgegevens. Tot maandag! Ik heb er zin

in. Groet EAE

03-06-2020 10:31 - IEEE [EEE <biigevoegd: 00000006 IEE  <F>

03-06-2020 16:07 -

net met [IEEE gesproken. Ik mag jou deze maanden lenen & met

gesloten beurs. Ik ga vragen jou te helpen met VWS account etc en zij gaat jou in de

groepsapp/mail zetten. Fijn datjij ons gaat helpen. &
03-06-2020 16:10 -

Fijn dankjewel. Groet

08-06-2020 08:41 - EE IEEESM Welkom bij het team. Tk wil even met jou afstemmen over het

inwerken en over jouw opdracht.

oe
dat wij elkaar vandaag even treffen op VWS? Bijv half 1 of half 3.

Of is dat nog lastig/niet verstandig?
08-06-2020 08:43 - Hallo EXERik zou graag naar VWS komen vandaag, ik heb alleen tussen

13:00 en 15:00 nog een afspraak staan. Ik kan wel eerder of later.

08-06-2020 08:44 - Opties zijn dan 12,00uur of 17.00 uur.

08-06-2020 08:45 - 12:00 uur werkt voor mij.
08-06-2020 08:46 - Oké. Zal vragen“EEEjou aanmeldt.

08-06-2020 08:46 - Fijn tot 12 uur.

08-06-2020 08:46 - Had je wellicht al wat stukken voor mij die ik kan lezen?

08-06-2020 08:55 - *LCH: voldoende beschermingsmiddelen voor tweede coronagolf* Het

Landelijk Consortium Hulpmiddelen (LCH) heeft eind deze maand voldoende mondkapjes, schorten, brillen en

handschoenen in huis om een eventuele tweede coronagolf op te vangen. Die boodschap had het LCH voor

minister Van Rijn voor Medische Zorg die vanmiddag een bezoek bracht aan een van de verdeelcentra in Vianen.

Er wordt nu gewerkt aan een zogenoemde 'ijzeren voorraad', zodat er altijd voldoende beschermingsmiddelen

zijn voor drie tot zes maanden. Vanuit verschillende plekken in Azié komen er nu grote partijen mondkapjes naar

Nederland. Het gaat daarbij om 1 miljard chirurgische maskers en 130 miljoen FFP-maskers met een filter. Bij
aankomst in Nederland worden de middelen op kwaliteit gecontroleerd. Ongeveer 10 procent wordt afgekeurd.
Het LCH hanteert op dit moment code lichtgroen. Dat wil zeggen dat er voldoende middelen aanwezig zijn om

aan de vraag vanuit de hele zorgsector te voldoen. Zorginstellingen kunnen bij het LCH inkopen, maar veel

ziekenhuizen en verpleeghuizen kopen inmiddels ook weer bij hun eigen leveranciers, omdat de markt enigszins
tot rust is gekomen. (NOS Livebog)

08-06-2020 08:55 - IEEE <bijgevoegd: 00000017-PHOTO-2020-06-08-08-55-38.jpg>
08-06-2020 08:55 -

IEEE <bijgevoegd: 00000018-PHOTO-2020-06-08-08-55-38.jpg>
08-06-2020 08:55 -

IEEEIN <bijgevoegd: 00000019-PHOTO-2020-06-08-08-55-38.jpg>
08-06-2020 08:55 - <bijgevoegd: 00000020-PHOTO-2020-06-08-08-55-38.jpg>
08-06-2020 08:55 - <bijgevoegd: 00000021-PHOTO-2020-06-08-08-55-38.jpg>
08-06-2020 08:55 - <bijgevoegd: 00000022-PHOTO-2020-06-08-08-55-39.jpg>
08-06-2020 08:55 - <bijgevoegd: 00000023-PHOTO-2020-06-08-08-55-39.jpg>
08-06-2020 08:55 - EX video weggelaten
08-06-2020 08:55 - <bijgevoegd: 00000024-VIDEO-2020-06-08-08-55-39.mp4>
08-06-2020 08:55 - <bijgevoegd
08-06-2020 08:55 - FF <bijgevoegd
08-06-2020 08:55 - <bijgevoegd
08-06-2020 08:55 - EF <bijgevoegd
08-06-2020 08:55 - <bijgevoegd
08-06-2020 08:55 -

<bijgevoegd
08-06-2020 08:55 - <bijgevoegd
08-06-2020 08:55 -

<bijgevoegd
08-06-2020 08:55 - <bijgevoegd
08-06-2020 08:55 - <bijgevoegd

: 00000025-PHOTO-2020-06-08-08-55-39.jpg>
: 00000026-PHOTO-2020-06-08-08-55-39.jpg>
: 00000027-PHOTO-2020-06-08-08-55-39.jpg>
: 00000028-VIDEO-2020-06-08-08-55-39.mp4>
: 00000029-PHOTO-2020-06-08-08-55-39.jpg>
: 00000030-PHOTO-2020-06-08-08-55-39.jpg>
: 00000031-PHOTO-2020-06-08-08-55-39.jpg>
: 00000032-VIDEO-2020-06-08-08-55-39.mp4>
: 00000033-PHOTO-2020-06-08-08-55-39.jpg>
: 00000034-PHOTO-2020-06-08-08-55-39.jpg>
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08-06-2020 08:55 -

https://www.ad.nl/binnenland/mondkapjes-en-spatbrillen-van-pure-paniek-naar-ijzeren-voorraad~a1850183/
08-06-2020 08:55 - <bijgevoegd: 00000036-VIDEO-2020-06-08-08-55-39.mp4>

Buiten reikwijdte

de volgende pagina's zijn verwijderd i.v.m. buiten reikwijdte



22-03-2020 17:48 - EFEI IEEEZN Kunjij mij bellen? Voor stand van zaken en voor vervolg morgenvroeg?
FRED

22-03-2020 21:07 - |EEEZ1k hoop datjijmorgen om 10 uur met ons/mij aan tafel kan zitten om de

verdere organisatie/acties te bespreken?!
22-03-2020 21:12 - 5.1.2¢ Ha EEEZ)a dat is goed
28-03-2020 17:58 -JEEZDag allen, vanochtend afgesproken dat we eerst helderheid hebben over

maskers en dan definitief naar buiten met communicatie. EiEEEInog even gesproken: idd zo doen we het, ook

iom VWS. Onrust kanaliseren. We weten nog niet alles. Helaas is onderstaande bericht geving door Bernhoven

uitgedaan. Dat betekent dat wij niet anders dan ook moeten communiceren in onze huizen en RoAZ. Ik wil dat

graag even met jullie afstemmen .

“Bernhoven heeft dit aan alle medewerkers gecommuniceerd:

Veiligheid Chinese FFP2 maskers?

Afgelopen weekend zijn er FFP2 maskers aan ons geleverd die bij nader onderzoek mogelijk niet aan de

veiligheidsstandaarden voldoen. Het gaat om de zogenaamde KN95-maskers uit China, die je op dit filmpje ziet.

De maskers zijn via het ministerie van VWS aan ons verstrekt. Volgens rapporten van het ministerie van VWS zijn
deze maskers veilig. Een rapport van een extern onderzoeksbureau dat is verstrekt door het Amphia Ziekenhuis

spreekt dat nu tegen. Een definitieve uitspraak hierover volgt nog. De maskers zijn van maandag 23 maart tot en

met vrijdag 27 maart gebruikt. We weten niet zeker dat de maskers onveilig zijn. Maar we nemen het zekere voor

het onzekere en daarom zijn gisteren alle maskers op elke afdeling weggehaald. We begrijpen dat dit onrust

veroorzaakt in huis en veel vragen oproept. Duidelijkheid over de kwaliteit van de maskers is zeer belangrijk en

we hopen dat het ministerie van VWS deze spoedig geeft.

Bij klachten, mogelijk om je te laten testen!

Hebje tijdensje dienst dit masker gebruikt en ontwikkelje in de daaropvolgende 14 dagen (tot en met 10 april)
klachten (hoesten en/of neusverkouden en/of koorts)? Neem dan contact op met Bernhoven Vitaal, T2010. Dat

kan van 08.00 - 19.00 uur.Je kuntje dan laten testen op COVID-19. Alsje geen klachten hebt, is testen niet zinvol.

Maar ben je ongerust en wilje daarover praten? Ook dan benje van harte welkom om contact op te nemen met

Vitaal."

04-04-2020 08:58-[IEEIEEE oecft nog geen antwoord. Hebjij contact? BEER
04-04-2020 08:59 -Te ee nog geen antwoord. Hebjij contact? [EEE
04-04-2020 09:38-— ie Tn maili

Antwoord [EKER] doorgezet naar bee
04-04-2020 10:26-EEheb antwoord [JIEXEZMniet gezien.

07-04-2020 14:35 -IEEE[k mailde jullie net een kort overzichtje mbt PBM ; mogelijk te gebruiken voor

ministers. Geef svp aan of dit bruikbaar is.

16-04-2020 12:45 - [IEEE IEEEEN 1k ben iets later. 10 minuten, Onderweg van pakhuis Bleiswijk naar VWS

21-04-2020 15:27 - Ha [EEE Hoor net datjij een brief namens de minister wilt versturen aan

een oor het leveren van jassen. Prima. Maar mag ik je wel adviseren om IZ en BuZa even

mee te laten lezen ivm Kunnen wellicht ook even helpen het

diplomatiek te laten landen daar. Gr

21-04-2020 15:51 - azeker. Wordt daar al neergelegd. Was een suggestie vanuit een organisatie
voor internationale handel

21-04-2020 19:15 -

[IEEEOK thxs

03-06-2020 14:41 -

Mag ik jou aandacht vragen voor de persvragen van follow the

money? Ligt gevoelig mbt mediq
03-06-2020 15:43 - [IEEE Liggen die nu bij mij?

buiten verzoek

706109

de volgende pagina is verwijderd i.v.m. buiten reikwijdte



04-05-2020 17:43 Dag ERE Begrijp datjijinmiddels bent begonnen. Maak graag nader kennis en

maak graag afspraken met jou. Kan dat bijv as woensdag? [EXER
04-05-2020 18:14 <bijgevoegd: 00000003-AUDIO-2020-05-04-18-14-21.0pus>
04-05-2020 18:14 <bijgevoegd: 00000004-AUDIO-2020-05-04-18-14-35.0pus>

04-05-2020 19:35 Dag [BEY ik sprak EEE net, wil je de afspraak met haar en mij samen?

Groet EEN
04-05-2020 19:49 -

vrijdag pas weer in Leusden

04-05-2020 19:50 - 5.1.2e Dus ik kom woensdag naar Den Haag?
04-05-2020 19:52 - [IRENE ijn. Kun jij bijv om 13.00 uur? Op VWs dan. [BEES]
04-05-2020 20:10 Uiteraard

04-05-2020 20:29 Ik heb geen rijkspas, dus moet wel even aangemeld worden. Tot woensdag
13.00 uur. Groet

04-05-2020 20:41

04-05-2020 20:41 Fijn, merci! Tot dan

06-05-2020 17:31 + Dank voor gesprek. Zie uit naar samenwerking. ck Vraagje nog: hebjij de
contactgegevens va Andere optie lukte niet, dus zoek nu een nieuwe steunpilaar!
06-05-2020 17:38GI was zeker een fijn gesprek. Hieronder de gegevens vari
IEEE Ver der ga ik de eerste dagen concept antwoorden op persvragen even langs jou doen om je aan te

haken en feeling te krijgen met hoejij erin zit. Er komen er zo twee langs © Groet en fijne avond.

06-05-2020 17:38 <bijgevoegd: 00000015[EXECv<f>
06-05-2020 17:56 Concept antwoord op overvraag voor akkoord in je mail

06-05-2020 17:56 Persvraag

06-05-2020 21:32 Hi ik heb hier een concept artikel| sie CO

jij wordt geciteerd. Hebjij hier jouw medewerking aan gegeven?
06-05-2020 21:43 - Ja dat heb ik

06-05-2020 22:04 Oké, goed te weten. Ik kom er morgen even bij je op terug

06-05-2020 22:07 +

08-05-2020 17:39

08-05-2020 17:39

Eerst apart. En daarna ook nog een keer samen. En liefst in Den Haag. Ben

gevraagd dit te regelen. [XE

<bijgevoegd: 00000022-PHOTO-2020-05-08-17-39-07.jpg>

<bijgevoegd: 00000023-PHOTO-2020-05-08-17-39-08.jpg>
08-05-2020 17:39 <bijgevoegd: 00000024-PHOTO-2020-05-08-17-39-08.jpg>

08-05-2020 17:39 <bijgevoegd: 00000025-PHOTO-2020-05-08-17-39-09.jpg>
08-05-2020 17:47 Dank je wel

08.05.2020 1752EEE
08-05-2020 17:57 @db
09-05-2020 07:34 VondEE het vervelend dat voor Op1 nog niet het moment was

09-05-2020 09:51 - Nee hij vond het oké. Hij zei: ik had het prima gevonden om het te doen en

ook prima om het niet te doen

09-05-2020 10:08 - Begrijp ik dallyniet Leusden bezoekt maar Afpro Alkmaar ?

09-05-2020 10:15TEENIk had gehoord beiden maar weet dat niet, ik zal het[EH vragen

09-05-2020 10:37 meldde dat hij uitgenodigd was bij Afpro. Laat maar even weten [JF

10-05-2020 13:23 Zie concept tekst in mail. BEES

10-05-2020 13:34 -[EEEOké ik kijk
11-05-2020 10:15 - 2e Zullen wij het na het teamoverleg gaan hebben over pro actieve publiciteit? Bi
11-05-2020 10:17LC 5Dat wil ik graag toelichten in ons overleg van 13 uur

11-05-2020 10:20 Ook goed. En past daarin ook in een weekendkrant een (achtergrond)interview

van/met [Een mij. Ik wil nu wel eens met hem verhaal doen van deze bijzondere publiek/private

samenwerking. EEF

11-05-2020 10:

16-05-2020 12:03 -

16-05-2020 13:07 -

16-05-2020 14:22 -

16-05-2020 14:41

Begrijp ik en gaan we aan werken

Hebben we al een aanvalsplan voor eigen publiciteit komende week?

Maandag bespreking met woordvoering VWS

Graag jouw akkoord op antwoord persvraag AD in de mail

Akkoord SEES
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16-05-2020 14:44 -

17-05-2020 12:10 -

buiten verzoek

17-05-2020 12:10 5.1.2e Ik vind dat VWS de vlucht naar voren moet nemen

17-05-2020 12:16 - 5.1.2e 1k ook. Geen terughoudendheid meer. Het eigen verhaal maken. En

onjuistheden bestriiden. Wat kan ik doen om dat te bewerkstelligen? Behalve zelf het verhaal te vertellen.

buiten verzoek

17-05-2020 12:18 Ik vind dat Martin dit beeld iig vandaag moet plat slaan

17-05-2020 12:18 Gaat nl ook over beleidsmatige keuzes

17-05-2020 12:18 Ik druk erop

17-05-2020 12:19 We komen er qua cijfers wel mooi uit met de 11% en qua veiligheid ook

17-05-2020 12:21 11% afkeuring? & Dat is wat geflatteerd, toch?!

17-05-2020 12:22 - Ja met de nuance erbij uiteraard

17-05-2020 12:24 Mss het signaal even afgeven aan Martin dat hij dit beeld moet weerleggen?
17-05-2020 12:24 -

lig in de kamerbrief maar liefst eerder

19-05-2020 20:19 - Hi hier m'n VWS nummer voor app. De andere is gecrashed

vooralsnog. Wel gewoon belbaar op t nummer datje al van me hebt

19-05-2020 20:24 - Dit nr verder voor alles gebruiken? Of alleen voor app. Zetje deze ook in app groep 7am
19-05-2020 20:25 Ik sleep beide telefoons met me mee dus op beiden te bellen

19-05-2020 20:25 [EEE gaat me toevoegen want kan ik zelf niet

19-05-2020 20:51 n ik zijn hele avond al bezig met aanpassing tabellen tbv Kamerbrief, Nav

rapportage

19-05-2020 20:51 -

19-05-2020 20:51 -

19-05-2020 20:52 ERP

29-05-2020 19:26

29-05-2020 19:30 -EAFAY Gedaan

29-05-2020 19:31 - Dank

29-05-2020 19:39 - Nog een keer kijken svp?
29-05-2020 19:55 - Hebje met Martin nog een ei gelegd over de mails?

29-05-2020 20:29 -BEXzal je mijn mail sturen. Hij snapt dat het moet. Maar vindt het nog niet goed

verkoopbaar. Ga even weer zitten voor nieuwe mail tekst. ©)
20.05.2020 20:29

30-05-2020 09:52 - ik ga ervanuit dat ik woensdag ook een stukje van de technische toelichting ga

geven.
[CREE

30-05-2020 10:15‘EEEpag ERED het is niet gebruikelijk datEER. media te woord staat. Ik zal

mijn licht eens opsteken bij we moeten voorkomen dat het een VWS overkill wordt met ook de minister

daar...

30-05-2020 10:17 5 he

30-05-2020 10:18 - Ik ga het besprekenBESen kom er bij je op terug
30-05-2020 10:36 -[EEK be met een mandaat die kan uitleggen hoe het LCH gepositioneerd is,

waarom het LCH deze vorm heeft, hoe kaders worden bepaald en risico’s worden beheerst/afgedicht. Daarmee

zit ik Martin niet in de weg BEY
01-06-2020 11:19 Kunnen wij morgenochtend afstemmen over de perspresentatie; over wat moet worden

gezegd en over wie wat doet

01-06-2020 11:25 -

DagBEY jazeker. Jouw behoefte om zelf ook een actieve rol te vervullen ligt
voor bij [ERE minister en we zijn druk bezig met de inhoudelijke voorbereiding. En uiteraard wordt dit aan jou

voorgelegd en hoor ik graag van jou of dat matcht met jouw beeld.

01-06-2020 11:35

>:
gh zie ik graag die inhoudelijke voorbereiding JJ)

01-06-2020 11:37 Tk mag toch hopen dat mijn bijdrage niet als vraag bij dC ligt maar als het nakomen van

eerdere afspraken,|
01-06-2020 13:47 - Dag

[Fi ik ken eerdere afspraken niet over jouw deelname. Een minister én

eenffEamens VWS is een zware delegatie die mijne inziens alleen maar vragen oproept. De setting van dit

5.1.2e

Ik zie t net in de mail

Heb meegekeken met schemaBES over de retourzendingen
LICR PALS

Kijkje nog even naar reactie[JFRET
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persmoment is juist luchtig bedoeld, we zijn druk met alles, kijk eens naar het resultaat. Als jij daar zelf ook een

rol wilt, zal je dat met VWS/Martin moeten bespreken. lk ben er geen voorstander van. Ik hebje verzoek wel bij

neergelegd en hij zal het morgen ook met Martin bespreekbaar maken.

01-06-2020 14:22 -[EEEE U hebt dit bericht verwijderd.
01-06-2020 14:28 - IEEE Vet een te grote VWS delegatie lijkt het op een verantwoordingsmoment?
01-06-2020 17:54 -EEEEen paar opmerkingen: Afgelopen week, toen we in Leusden eerst wat gepland
hadden, zou ik wel meedoen. Tot nu toe heb ik, ondanks afspraak bij jouw start, nog geen voorstel voor externe

communicatie gekregen; slechts argumenten waarom dingen niet zouden kunnen. Als bestuurder mag ik wel in

de wind staan, maar daar al 2,5 maand niets over vertellen/zeggen. Aanwezig zijn bij een brede presentatie en

daar techn uitleg geven is niet een te grote VWS delegatie.IEEE VWS mag wel uitleg geven over

appjes!?! Een verzoek bij EEE neerleggen vind ik niet de steun die ik hoopte te krijgen. En ik zal contact zoeken

met Martin. [IE
01-06-2020 18:14TEEDag heel jammer datje ervaart geen steun van mij te krijgen. Het

voorstel voor externe communicatie lag er al vrij snel en werd steeds ‘ingehaald’ door actuele, onzekere

ontwikkelingen. De afweging om wel of niet naar buiten te gaan als LCH had daar steeds mee te maken en keuze

over wel/niet als LCH naar buiten is steeds in samenspraak met de communicatieadviseur en woordvoerders van

VWS en de minister gemaakt. Ik weet datjij het niet eens bent geweest met de keuzes die daarin zijn gemaakt.
Ieder advies dat ik geef, aan jou en anderen, hebben de intentie om het juiste te doen voor het LCH, jou en

daarmee voor de minister. Daar - en in veel andere momenten - zie ik mijn steun aan jou, ook als we van mening
verschillen over de aanpak. lk kan niet anders dan met de woordvoerder van VWS overleggen over de aanpak
van het persmoment dat het departement organiseert. Het lijkt me heel goed datje hierover met Martin

overlegt. Ik stuurje zo een concept inhoudelijke opzet wat als leidraad kan dienen.

01-06-2020 21:53 -EEEE Met minister gesproken. Hij vindt het prima dat ik met Buitleg geef. Tevens

afgesproken dat wij woensdag kijken welke journalist echt geinteresseerd is in een

achtergrond/verdiepingsverhaal, voor erna . Graag jouw steun hierbij. Si

01-06-2020 21:53 - Suggesties voor mijn bijdrage aan jougestuurd
01-06-2020 21:54 - Verder is minister akkoord met verzending mail conform opzet die ik maakte. BES

01-06-2020 21:55EE ok. ik verwerk het in de opzet voor woensdag. We gaan idd na de pc

inventariseren wie wat nog verder wil qua diepte-interview.
01-06-2020 21:56 En wat een fijn nieuws! Heb je me deze opzet ook gestuurd? Want dan

kunnen we dit morgen direct in gang zetten

01-06-2020 21:58 2 Ja natuurlijk aan jou gestuurd. Kijk even of het zo kan. Minister is wel akkoord.J
01-06-2020 21:58 - Oké doe ik

01-06-2020 22:23 - Zag er prima uit. Heb minimale aanpassingen gedaan, zieje mail

02-06-2020 11:50  Kunnen wij elkaar nog even spreken vanmiddag of morgenochtend [IE]
02-06-2020 11:53EEE - ik ben bezig met de opzet van morgen, zodat iedereen een logisch deel

van het verhaal vertelt. Tk stuurje na de lunch de opzet zodatje kan kijken of dit voor jou logisch is en of je iets

mist/wilt toevoegen

02-06-2020 12:17
5120

IE prima. cb
02-06-2020 12:17

Ja

Maar ik wil ook een plan trekken voor deze maand. [ES

02-06-2020 12:30EEE - dat kan, eerst het persmoment goed voorbereiden en de afwikkeling
daarvan

02-06-2020 13:58 - BE je mail een Q&A dieje met spoed moet bekijken
02-06-2020 13:58 - Hoop dat t lukt

buiten verzoek
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buiten verzoek

uur bij en wil dit als een communicatie risico inbrengen omdat de man dreigt zijn verhaal in Trouw te

doen. Ik weet niet hoe laat jij Martin spreekt, maar handig denk ik als hij al iets van jou hierover weet...

09-06-2020 13:15[=Hi nog even als toevoeging aanje gesprek met[EESover de

documentaire. Er ligt nu al 15 minuten gemonteerd materiaal bij de producent! Hij liet het me gisteren via zijn

eigen laptop zien namelijk. En dat is natuurlijk gek want dat is vertrouwelijk materiaal en valt onder de

geheimhouding. Verder lijkt het me logisch datjij het verder me EEE bespreekt als zijnde jouw

opdrachtgever?

Buiten reikwijdte
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VFNL #StayConne... = 08:39 100% 43)

aatst gez. vandaag om 03:39
O

Is het geen optie dat LCH die 2

fabrieken doet, rest kopen we in via

Coolblue (alles regelen we zelf) en

dat VWS de stroppenpot faciliteert

voor die batches. Zodat de

spullenstroom op gang is. Kijken we

volgende week wat LCH doet met

de aanvullende opties

Mss is dat wel gewoon een dirty

quick fix

Het is een stichting zonder

winstoogmerk met

accountantscontrole (EY) en

notaris erop (CMS). Dus overheid

hoeft niet bang te zijn dat er ergens

iets blijft kleven.

Plus mensen als

die oogje in het

zZijl houden

Naja, just a morning thought

Mneten alleen nrividmancan haraid

+ CC© J§
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Moeten alleen privémensen bereid

zijn om dit weekend fors

werkkapitaal op de plank te gaan

leggen. Maar met stroppenpot kan

dat mss wel

|

Goedemorgen [EC het is zeker

creatief gedacht, ben alleen bang
dat dat geen optie is. Omdat dit

feitelijk terug is naar een tweede

samenwerkingsverband dat samen

met de overheid wordt ingericht.
Daarvan gaf EN cerder aan dit

niet als optie te zien. 08:39

+ Ce ® §



20-03-2020 13:38 - 5.1.2e Gefeliciteerd! Prima keuze van Rutte. Alleen hadjij wel de Corona

problematiek moeten hebben. Met jou ervaring en zonder politieke last in de toekomst.

21-03-2020 13:54 - Martin van Rijn: Die heb ik ook voor de medische zorg...,

Hugo doet Care en overstijgende zaken

Heel veel dank !, groet Martin

21-03-2020 15:33 -IEErima Martin, veel succes. Tzt zou ik je graag nog eens ontmoeten. Ben nog

redelijk actief met medische zaken.

31-03-2020 19:59EE artin waarom creéren jullie niet regionale ziekenhuizen die corona vrij

gehouden worden en waar de

OR
zorg productie door kan gaan. Dit gaat te lang duren en geeft een te

groot negatief zorg effect.

31-03-2020 20:01 - Martin van Rijn:[EXE
Zijn we ook naar aan het kijken. Maar vergt ook weer grote organisatorische aanpassingen die tijd en mensen

kosten. Blijft balanceren.

Groet, Martin

31-03-2020 23:23 - 5.1.2e Eerder samen over gesproken; academische specialisten denken anders dan

perifere specialisten en kernziekenhuizen en satellieten. Graag nader uitleggen. Ik hoor over specialisten die niks

lopen te doen! Telefoon morgen?

04-05-2020 09:32 - Martin ik krijg maskers aangeboden uit Wenen via betrouwbare bron. [§

per stuk. Belangstelling? [IEEE
Kan mail doorsturen04-05-2020 09:34

04-05-2020 14:00 - Martin van Rijn:

Kunjij idd mail doorsturen?

Groet, Martin

04-05-2020 14:05EEE =r middag 14.30 u vind inspectie plaats in Wenen, Wat is je mailadres? Gr

5.1.2¢

04-05-2020 14:31 - Martin van Rijn;

04-05-2020 19:12 -

wisseling vanavond via mail,

Sorry Martin, ondanks optie verkocht binnen Oostenrijk. Stuurje nog de Mail
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buiten verzoek

22-03-2020 11:02 Goedemorgen Martin, wat bijzonder dat we in deze bizarre werkelijkheid
weer samen gaan werken bij het oplossen van duivelse dilemma'’s, dagelijkse knelpunten, ethische dilemma’s

....totaal en toch ook weer niet anders dan anders. Blijft dat we goed de kennis, kunde en ervaring van

professionals nodig hebben, luisterend naar de beelden van burgers en patiénten. Ondersteunen waar wij aan

zet zijn. Bel mij vooral als je wat bijgepraat wil worden, specifiek op wat door jouw hoofd heengaat. Ik zit vandaag
voor een belangriik deel achter telefoon of laptop en waar kan voor de balans even naar buiten! Heb het goed

27-03-2020 09:34 JJ EEEEI <bijgevoegd: 00000021 [ERE  <f>
27-03-2020 14:04 - Martin van Rijn: Ha Martin,

Mag ik je even lastig vallen met onderstaand bericht?

Vanuit de jeugdzorginstelling| IEE s aan de GGD gevraagd of dit verantwoord is. Advies: niet doen

—> schijnveiligheid is mogelijk juist risicovol.

Weten jullie hier van? Moeten/kunnen jullie hier iets mee?

In elk geval: weet ervan!

Groet,

5.1.2

https://www.skipr.nl/nieuws/buurtzorg-laat-personeel-mondkapjes-maken-van-keukenrol/
27-03-2020 14:04 - Martin van Rijn: ....

27-03-2020 16:14 - Martin van Rijn: https://youtu.be/uClq978oohY
27-03-2020 16:14 - Martin van Rijn: Deze dus

27-03-2020 17:26 -IEEEVartin, suggestie voor andere invulling van mijn rol, vraagt dat Hugo en

EEESzich daar ook in kunnen vinden en het goed wegen. Doejij dat?
27-03-2020 17:27 JERE Vanavond volg ik de webinar over de triage met medisch specialisten .

Laatje de uitkomst weten

27-03-2020 20:17‘EE « zit in de webinar over de leidraden

27-03-2020 20:55 - Martin van Rijn: Kun jij misschien [ERE no9 bellen. Als hij 2 op 1 afserveert hebben we

weer een relletje. Ik denk ook datjij beter kan bellen dan ik....

28-03-2020 11:49 -

[EEEBen jij al belbaar?

28-03-2020 11:50 - Martin van Rijn:Ja
28-03-2020 12:13 - Martin van Rijn: cijferbijlage bij jouw mail niet meegestuurd.

28-03-2020 15:50 - Martin van Rijn: Kunnen we ff kort bellen?

28-03-2020 19:07EEE: BE vandaag en morgen even via deze weg. Telefonisch kan

uiteraard ook.

Vandaag ca 30 pt landelijk aangemeld en ook ongeveer uitgeplaatst. Daarnaast ca 20 pt intern in Brabant

verschoven om elkaar te helpen. Meeste beweging rond elkerlieck en Bernhoven. De eerste VT initiatieven zijn
ook in de lucht en de eerste pt hiernaar overgeplaatst. Vandaag nog beperkt. Maar is nu operationeel. Ik hoorde

van ons RONAZ dat er vandaag een brief naar alle huisartsen gaat met per subregio 1 nummer. Dus de structuur

gaat ook rust bieden.

Kortom: we zijn vandaag redelijk doorgekomen.
Groeten,

5.1.2e

28-03-2020 19:07

29-03-2020 08:57

ben

29-03-2020 09:06 Belangrijk hoe we naar de cijfers kijken. Ik zou de aandacht willen hebben

voor de regio en zorg buiten het ziekenhuis. Hoe mooi de cijfers ook zijn. Met de cijfers vanBEF ervii in de

prognose, zal bij uitval van personeel de lijnen elkaar snel kruisen

29-03-2020 09:26 - 5.1.2e

https://www.sccm.org/Disaster/Joint-Statement-on-Multiple-Patients-Per-Ventilato

Beeld uit Brabant over de dag

Benje belbaar? Ik begrijp dat straks 10.00 uur Catshuis is en ik daarbij



29-03-2020 09:26 Dus advies niet doen staat hierin.
5.1.2e

; A Be i

29-03-2020 16:50 Hoi Martin, alsje straks tijd hebt (eerst alle tijd voorjJjEKEZgl nog even

stelt toch voor dat ik snel [EEE wordt.. maakt het niet makkelijk
30-03-2020 21:56

S95
https://youtu.be/USbTenvOs_w

1.2e

01-04-2020 17:51 Londen bouwt noodhospitaal: 'Terug naar wat Florence Nightingale ons

heeft geleerd'

https://nos.nl/1/2329038
01-04-2020 17:52

is
Moeten hier echt over nadenken. Is dit nu voor ons een volgende fase?

02-04-2020 21:31
b

Hoi Martin, ben jij belbaar?

02-04-2020 21:44 - Martin van Rijn:Ja
03-04-2020 19:22 -

03-04-2020 19:22 -

03-04-2020 19:22 -

https://nos.nl/artikel/2329320-nog-striktere-selectie-bij-beddentekort-op-de-intensive-care.html
03-04-2020 19:27 - Wil je ophanden dan bellen we je in

04-04-2020 13:10 Ben jij belbaar?

04-04-2020 13:14 - Martin van Rijn:Ja
05-04-2020 15:02 -IEEE Helemaal goed. Ik ga morgen met haar in

gesprek om de kennis over de verpleegkundigen ontwikkelingen tot me te nemen. Gaat helpen voor woensdag.
Goed alsjijook even kennis met haar maakt. Is echt goed mens!

05-04-2020 15:53 - Martin van Rijn: Zeg maar dat ik graag afspraak wil. Tk zal mijn secr. Vragen afspraak te

maken.

06-04-2020 14:17 5.1.2e

https://www.demedischspecialist.nl/nieuws/gesprekken-over-medisch-ethische-zorgkeuzes-bij-ic-opname
06-04-2020 14:19 - Martin van Rijn: Ah, goede procestijd!
06-04-2020 19:28 - 5.1.2e Ik zie voorstel van [IEEEz0 nog even over bellen?

06-04-2020 23:02 5.1.2¢ Ging goed vanavond, helder en empathisch! Tot morgen

06-04-2020 23:33 - Martin van Rijn: Thx

07-04-2020 08:55JEREZDe angst voor het zwartste scenario

https://www.rtlnieuws.nl/columns/column/5082996/coronavirus-triage-vws-hugo-de-jonge
14-04-2020 20:12 Dag IEEEEN( vertrouwelijk)
Ben gebeld door[EFSzij weet dat er momenteel 26 miljoen mondkapjes in haven

Rdam liggen en met advocaat alle certificaten doorgenomen en goedgekeurd en Taskforce VWS geeft niet thuis

want elders besteld en onderweg en goedkoper.. deze zijn per acuut beschikbaar en er zijn hulpverleners
onbeschermd aan t werk...

Mag ik jouw telefoonnr geven zodat ze

rechtstreeks even met jou kan sparren wat te doen?

Hoor graag even?

Hoop alles okay met jou??
Het zijn barre tijden!

Hartelijke groet,

14-04-2020 20:13 - Hoi Martin, had jij het hierover vanmorgen? Kan ik iets betekenen?

15-04-2020 00:37 - Martin van Rijn: Nee, hier had ik het niet over maar wil wel weten wat dit is. Kun je kontakten

leggen? Dan laat ik LCH onderzoeken.

15-04-2020 20:32 512 https://iknl.nl/covid-19
15-04-2020 20:33TEEbeeld, vormt onderdeel van stuwmeer straks met

effecten voor een deel op de uitkomsten van zorg

15-04-2020 20:38 - Martin van Rijn: En ook hier weer veel zorg die nu best geleverd kan worden...

15-04-2020 21:01EEEdat vraagt van ons de ruimte en wat sturing. Er is 4- 6 weken geleden
echt afgeschaafd zowel door ziekenhuis als patient
17-04-2020 15:14 5.1.2e <bijgevoegd: ooocoos7 NIECE.
19-04-2020 14:12EEMartin, vandaag hebben wij stuk CABU beoordeeld. Het is echt

onvoldoende. Waarom zit er zo een druk op?

Gevonden. Het is de brief van de NVC

Nederlandse vereniging IC
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19-04-2020 14:17 Half of coronavirus deaths happen in care homes, data from EU suggests

https://www.theguardian.com/world/2020/apr/13/half-of-coronavirus-deaths-happen-in-care-homes-data-from-e

u-suggests?CMP=Share_iOSApp_Other
19-04-2020 15:49 bijgevoegd: 00000070-PHOTO-2020-04-19-15-49-26.jpg>
19-04-2020 15:51 - <bijgevoegd: 00000071-PHOTO-2020-04-19-15-51-38.jpg>
19-04-2020 15:52 - HebjeNRC? Anders zal ik artikel downloaden

19-04-2020 15:52 - Martin van Rijn: Heb ik, thx!

22-04-2020 20:26 Leuk om te kijken, zouden wij in Nederland ook moeten hebben.

World

Media player
Now playing: Should I wear a mask to stop coronavirus?

BBCFROM BBC

Close player
Now playing: Shoul

22-04-2020 20:34 -EEE<bijgevoegd: 00000075-COVID-19-use-face-masks-community.pdf>
22-04-2020 20:36 -EEEBiizonder WHO legt uit waarom geen maskers buiten. European center

fordisease prevention and Control brengt de evidentie waarom wel zinvol !

22-04-2020 20:40 -

[EEEDit laatste artikel geeft de wegingen goed weer. Zouden wij in onze uitleg

goed kunnen gebruiken
27-04-2020 10:26 - [IEEE <vijgevoegd: 00000078-PHOTO-2020-04-27-10-26-40.jpg>
27-04-2020 18:58 - Martin van Rijn: Helder verhaal ECDC. Blijft wel enerzijds anderzijds. Lijkt bij ons alleen zinvol

met hele goede gebruikscampagne. En natuurlijk geen concurrentie met zorggebruik.
27-04-2020 19:07 -

|EEEZHoi Martin, nog enigszins een vrij gevoel gehad deze dagen? Ik probeer
51.2e e ondersteunen bij het formuleren van de advies rol die de planbureaus en Rivm kunnen nemen.

Een team dat zich bezighoudt met de effecten van Corona. De puzzel over aan wie de adviezen gegeven worden

blijft. Heeft het Catshuis daarin helderheid gegeven?
27-04-2020 19:03 - Martin van Rijn: [IEEE Men maken voorstel. Adviezen zijn toch aan Kabinet?

27-04-2020 19:04IEEEBED heeft met fgesproken vanavond stuk te sturen aan [FRE en

morgenmiddag te bespreken
27-04-2020 19:07 - Martin van Rijn: Ah, mooi.

Ik denk overigens dat er geen “deskundigenrecept” voor de volgende fase zal zijn. Het gaat nu om balanceren

medische effecten, verloop besmetting en maatschappelijke reactie en effecten. Moet een gezamenlijk
verantwoord pad zijn. Niet een belangengevecht.
27-04-2020 19:08JEEZVo!gens mij zit hij op de goede weg met inhoud en organisatievorm. Gaat

hen lukken. Heb daar vertrouwen in

27-04-2020 19:18‘TEE i zou graag morgen even metje bellen als het stuk van planbureaus en

RIVM echt in concept klaar is. Dat kan toch altijd wel ergens tussendoor?

27-04-2020 19:19 - Martin van Rijn: Ja, is ok

29-04-2020 19:38 - 5.1.2e <bijgevoegd: 00000087-BD6656A8-FD8C-41F4-A7C9-599CF64A0E79.pdf>
29-04-2020 19:43 - Martin van Rijn: Maar nu begrijp ik niet hoeje kan testen zonder klachten. Het probleem bij
covid is toch juist dat testen zonder klachten geen zin heeft ? Hoe kan in dit onderzoek dan wel getest zijn

a/preasymptomati
29-04-2020 19:44 - Martin van Rijn: Pre/a symptomatisch
29-04-2020 19:48 Men heeft er voor gekozen iedereen in een unit met besmetting te testen

met en zonder symptomen, dat verder uitgebreid en vervolgens gekeken naar het beloop. Veel

asymptomatische patiénten hebben dementie. Goed om dit echt nog eens uitgelegd te krijgen doorERER 1k ga

hem berichtje sturen.

29-04-2020 19:49EEE wel aan dat de discussie over preventieve maatregelen en testen

echt vanuit meerdere kanten belicht kan worden

30-04-2020 20:29 -IEEEHoi Martin, nog je weekend zin hebben. Stuurje een paar leesbare

stukken over triage IC, deze week verschenen in Nederlands tijdschrift voor geneeskunde
30-04-2020 20:30 5.1.2¢

https://www.ntvg.nl/artikelen/niet-naar-de-ic-dat-een-autonome-keuze/volledig
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https://www.ntvg.nl/artikelen/nieuws/geen-uniform-triagebeleid-voor-ic-bedden-de-vs/volledig
30-04-2020 20:30 -EEE
https://www.ntvg.nl/artikelen/ethische-principes-het-gedrang-door-covid-19/volledig
04-05-2020 14:52 Voordat we om 17.30 uur met [JREDbellen, zullen we dan eerst 5 min

nemen met jou en mij? Groet EXEL]
04-05-2020 14:57 - Martin van Rijn: Ja! Wordt geregeld
04-05-2020 17:19 5.1.2 oronavirus may force UK doctors to decide who theyll save

https://www.theguardian.com/commentisfree/2020/mar/14/coronavirus-outbreak-older-people-doctors-treatme

nt-ethics?CMP=Share_iOSApp_Other
04-05-2020 17:23{EEEbijgevoegd: 00000099-PHOTO-2020-05-04-17-23-05jpg>
06-05-2020 08:06 -|IIEEEZGoedemorgen Martin, Straks voor ROAZ bijeenkomst nog even overleg?
Of nog even bellen?

06-05-2020 08:06 - Martin van Rijn: Is ok

13-05-2020 17:47 Ic-zorg moet altijd beschikbaar zijn en dus met collectieve middelen

worden gefinancierd

http://fd.nl/tekst/HFD_20200513_0_024_002
15-05-2020 07:58 y  512e |Aardige blog over verpleegkundigen. Te gebruiken in de gesprekken en

ons denken. GroetENEE
https://www.zorgvisie.nl/blog/verpleegkundigen-niet-duurzaam-ingezet-lessen-uit-covid-19/
15-05-2020 12:54 - Martin van Rijn: #%
16-05-2020 10:29 -[EEE <bijgevoegd: 00000105-PHOTO-2020-05-16-10-29-59,jpg>
16-05-2020 14:34 - Martin van Rijn: Gaat lukken. Mooi dat we in andere rollen weer kunnen samenwerken. Zie er

naar uit!

18-05-2020 10:51 [EEEVil jij straks nog even brief naar knmg uitgedraaid lezen FREES akkoord

18-05-2020 10:51 - Martin van Rijn: Graag
18-05-2020 10:52 -JIEEEZOké, over een uurtje is versie klaar die FEEen ik nog eenmaal lezen,

daarna loop ik even langs
18-05-2020 16:28TEEHoi Martin, brief ligt nu bij jou. Als je wil dat de brief voordat jij

spreekt naar Knmg en federatie gaat, dan mij even seintje geven. Een ik zijn akkoord

22-05-2020 09:00 - EE <bijgevoegd: 00000111-200521-COVID-goes-Cuckoo.pdf>
22-05-2020 11:20 - Martin van Rijn: Wat ik nu jammer vind van de studie, is de doorgeschoten cijferbenadering.
De aangedragen “oplossingen” ( centrale planning, aparte covidzorg, efficiénte triage) dragen niets bij aan het

door hen geschetste probleem. Ook zij deinzen dus terug voor de vraag: minder covid zorg, meer reguliere

zorg....

22-05-2020 11:37 -[EEEKopt betekent wel iets hoe wij naar alternatieve scenario’s toewerken.

Perspectieven zullen door andere deels vanuit eigenbelang of kwaliteiten naar voren worden gebracht. Kunnen

wij een visie stimuleren die de verschillende elementen in zich heeft en daarmee mensen meekrijgen in de

veranderingen?!BE it nu en bij NCPS en bij NZA.....

22-05-2020 11:43 - IEEE « ben volgende week vrij, me voorbereiden op dat wat gaat komen.

Altijd ruimte om samen eens te kijken wat onze mogelijkheden zijn.
29-05-2020 14:37 <bijgevoegd: 00000115-PHOTO-2020-05-29-14-37-48.jpg>
29-05-2020 14:38 Afscheid nemen op een anders dan andere wijze van[EEEEl
29-05-2020 14:38 <bijgevoegd: 00000117-VIDEO-2020-05-29-14-38-39.mp4>
29-05-2020 14:38 Thuis in de tuin...

30-05-2020 08:35 Goedemorgen Martin JERE heeft nu een weekje vakantie. We hebben

afgesproken dat ik het weekend alvast voor vragen en overleg bereikbaar ben....we gaan van start al is het

minder lang samenwerken dan ik had gehoopt4
30-05-2020 09:16 - Martin van Rijn: Ik zie er naar uit!

04-06-2020 12:14TEE oi Martin, ik was nog niet bekend met vooroverleg bij AZ voor debat.

Had gedacht dat het fijn voor jou zou zijnEe aansluiten. Hoor nu dat dit niet de

gewoonte is...wat wil jij?
04-06-2020 12:15 - Martin van Rijn: Eens, doen.
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07-06-2020 12:13 - 5.1.2e <bijgevoegd: 00000123-PHOTO-2020-06-07-12-13-36.jpg>
07-06-2020 12:36 - Martin van Rijn: Samen met ook low en mediumcare verhaal dus niet echt afwijkend beeld.

07-06-2020 12:37 - Martin van Rijn: Samen met ook low en mediumcare verhaal dus niet echt afwijkend beeld.

12-06-2020 08:35 - 5.1.2e

https://www.socialevraagstukken.nl/column/het-sinistere-stuwmeer-of-het-monster-van-lochness/
12-06-2020 19:16 - Martin van Rijn: Duitse milieusticker

12-06-2020 19:16 - Martin van Rijn: = fout bericht)
13-06-2020 17:12 -

5122
Onderstaand mijn bericht aan|e en zijn reactie:

13-06-2020 17:12 -

~

:

https://nos.nl/artikel/2337126-verpleegkundigen-en-ic-artsen-opschalen-naar-1700-ic-bedden-kan-niet.html

Dag
[Baka ik lees in dit stuk dat de VenVN eind volgende week met een stuk komt over de opschaling. Kan dit

niet volgen. 25juni staat immers op de agenda. Mis ik iets?

13-06-2020 17:12 - IEEEpag EE volgens planning LNAZ 12/6 eerste concept (wat we nu

hebben gedaan), 22/6 tweede concept en 25/6 einddocument. Volgens mij zit ik dan aardig in de planning. Ik wil

ook iets van speelruimte hebben naar tweede concept.

13-06-2020 17:12 -

STiEe
‘Ik’ moet zijn ‘we’ cq NVIC en V&VN.

14-06-2020 14:23 - <bijgevoegd: 00000132-PHOTO-2020-06-14-14-23-53,jpg>
15-06-2020 16:02 - Martin van Rijn: Slechte ontvangst onderweg uit Duitsland. Ik probeer er in te komen.

15-06-2020 17:25 - 5.1.2e Hoi Martin, adviesBES oor ambulancewet dat ik vanavond lees op de

kwaliteitsprikkels en invulling ‘ambulanceverpleegkundige’.Jijwat meer de politieke kleuring. Ben bereikbaar

15-06-2020 17:26 - Martin van Rijn: Thx

15-06-2020 17:44 - Martin van Rijn: Even verdere analyse van stijging; zit mn (6 vd +14) in ROAZ ZWN, en

daarbinnen mn in Rdam. GGD ziet ook een stijging in aantal positieve testen van 20-40 / wk naar 100 in

afgelopen week. Veel direct gerelateerd aan bijeenkomsten, zoals fruitkwekerij, suikerfeest, schoolbijeenkomst,
etc. Wordt nauw vervolgd.

ETCH ETC
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28-03-2020 15:13JEREZheeft de groep 'S uur overleg bedden™

a.28-03-2020 15:13‘TEEheeft E:\Share-E\chats_voor_samenvoege input\WhatsApp
conversatie Capaciteit en coérdinaticl EEN hatsApp Chat - Capaciteit en coérdinatie\_chat.txt

toegevoegd
28-03-2020 15:13

LT
Zoom Meeting

5.1.2h

28-03-2020 15:14 - 5.1.2e Collega’s, om 5 uur hebben we overleg over stand beddencapaciteit
28-03-2020 15:17 - 2e Ok

28-03-2020 15:17 -EEENOkK
28-03-2020 15:17 - Martin van Rijn: Ok

28-03-2020 15:17 -

28-03-2020 15:17 -

28-03-2020 15:19 -

Hugo de Jonge: Lukt 1715 ook?

28-03-2020 15:19 - Martin van Rijn: Bij mij wel

28-03-2020 15:22 - Oké

28-03-2020 15:23 -

i

kun je[IEEoe oegen
31-03-2020 16:25 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000013-PHOTO-2020-03-31-16-25-52.jpg>
31-03-2020 16:28 - Hugo deJonge: Het lijkt congruent, die 2400 met ‘onze’ 2400 van 5.1.2e die

Martin met Roaz-en heeft afgesproken. Maar....dat is 2400 totaal, incl 1900 corona. Hier en in de plaatjes vanEEY
lijkt het alleen corona te zijn. Hoe trekken we dit strak?

31-03-2020 17:11 -

Hugo deJonge heeft het onderwerp gewijzigd naar 'Capaciteit en codrdinatie’

31-03-2020 17:24TEER EEE ot zo op de lijn. Graag toevoegen aan groep ook.

31-03-2020 17:25 - Hugo de Jonge: Dat kunjij alleen als groepsbeheerder
31-03-2020 17:29 -

0 heeft[IEEEocgevoegd
31-03-2020 20:16 -

-

NOS noemt 1900 IC bedden die er nu zouden zijn. Getal dat we volgens

BEN os niet moesten noemen.

31-03-2020 20:25 - Hugo de Jonge: Had ie zelf niet moeten noemen dan

31-03-2020 21:03 - |EEESI: Heeft hil toch niet publiek gedaan?
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02-04-2020 07:08 - heeft de groep 'Corona conditie” aangemaakt
02-04-2020 07:08 - heeft E:\Share-E\chats_voor_samenvoegen EEE\input\WhatsApp conversatie

Corona conditie\WhatsApp Chat - Corona conditie\_chat.txt toegevoegd
02-04-2020 07:19EEEBeste Hugo, Martin er]goedemorgen!
Ik ben trots op wat we qua Corona tot op dit moment met elkaar hebben gepresteerd.
Het trekt een zware wissel op de mensen. Daar doen we van alles aan om het dragelijk te maken.

Al zal niet iedereen dit erkennen/toegeven, dit kunnen we zo niet lang meer volhouden terwijl het nog maanden

nodig is.

Veel kunnen we niet beinvloeden en zullen we mee moeten dealen.

Maar met twee dingen kunnen we per direct enige verlichting brengen
1. Stoppen met Catshuis op zondag
2. Overleg TK naar eens per drie weken

Doen we dat niet dan nemen we grote risico’s met onze mensen inclusief jullie zelf en daarmee met de kwaliteit

van ons crisismanagement.
Met collegiale groet,

02-04-2020 07:33 - Hugo de Jonge: Ha ES laten we het er gewoon zo over hebben. Er wordt inderdaad

verschrikkelijk hard gewerkt. Maar: Tweede Kamer naar minder dan 1 keer per week ain't gonna happen, en we

zullen ook echt nog wel een paar keer Catshuisoverleg hebben op zondag (daar heeft het gebouw trouwens geen

werk aan). Kortom, we zullen het echt in andere dingen moeten zoeken als we de mensen verlichting willen

brengen. Tot zo! Hugo
02-04-2020 08:25 - Paul Blokhuis: Goedemorgen, ben benieuwd hoe vaak het parlement in andere Europese
landen vergadert in deze crisistijd. Tot zo.
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25-03-2020 11:51 + heeft de groep 'Secretaris DG hulpmiddel" aangemaakt
25-03-2020 11:51 heeft de groep 'Secretaris DG hulpmiddel” aangemaakt
25-03-2020 11:51 + heeft E:\Share-E\chats_voor_samenvoegenBEEdinput\WhatsApp conversatie

Team Hulpmiddeler ERE WhatsApp Chat - Team Hulpmiddelen\_chat.txt toegevoegd
25-03-2020 11:52EEE o- EEhierbij een app groep waar wij alle drie in zitten voor

snel contact.

25-03-2020 11:52 EEE Te'efoonnummer[ERE
25-03-2020 11:53

TEN
<bijgevoegd: 00000006 IEEE.<F

25-03-2020 12:11 - Belafspraak met[JEEEZIllvan coolblue om 13:30

Telefoonnummer: 5.1.2e

25-03-2020 15:16 - 5.1.2e HERES ik krijg van IEEsignaal dat hij verschillende partijen

beademingsapparatuur via de NFIA kanalen heeft achterhaald maar dat het lastig is om de specs geverifieerd te

krijgen. Ik begrijp dat iedereen overloopt, maar vraag is wel hoe we dit goed koppelen want vaak zijn de

Windows kort om de apparatuur daadwerkelijk vast te leggen. Groet

25-03-2020 15:16 - IEE Geef maar zijn tel nr dan breng ik hem in verbinding met het team dat hiermee

bezig is. Groet

25-03-2020 15:16EE oor de goeie orde: hij werkt in opdracht van VWS maar het is dus

lastig de specs geverifieerd te krijgen
25-03-2020 17:49 | pe Op jouw verzoek ben ik gaan knuffelen met [JEEEZg Dat is bijna een

dagtaak. £) Voor een deel is het gelukt om goede samenwerking af te spreken. Voor een deel niet. Kan zijn dat

dat ergens in het nieuws komt. [EE heeft gezegd dat hij dat niet zou doen. Hou je op de hoogte. IEEE
,
dit is mijn 2de 06 nr voor appen

25-03-2020 17:49 - Top, dank!

buiten verzoek

27-03-2020 09:28EFGoedemorgen [ERE zojuist het verzoek om de call van 10:00 uur met FEES en

EEXte verplaatsen naar 11:00 uur.

27-03-2020 09:33 -

27-03-2020 09:34 -

27-03-2020 09:53 - SL) met RIFLE net kortgesloten dat ze het tekenen van voorlopige
documenten opschorten. Dan moet er wel vandaag (na de lunch....) iets liggen. Ik ben er mee bezig. Kunjij in de

FEPH afstemmen langs welke ogen het nog moet voor het getekend kan worden? Moeten EEE en jij
ernaar kijken? En[EEEook nog? Zo ja dan graag de instructie geven / lief vragen daar aan de hoogste prio aan

te geven. GroetFE
27-03-2020 10:09-EEFEgceft aan dat als VWS akkoord is met de teksten er bij het consortium

niemand meer naar hoeft te kijken. Wens van [EBs wel dat er ergens een plek is voor de onderlinge afspraken
waar in het consortium mee wordt gewerkt.
27-03-2020 10:16 -JIEEEZIIIM Een plek in de tekst?

27-03-2020 10:33 -[EEEk zal in de call vragen wat zij nodig hebben. Maar[EEE kan dat mogelijk al ter

plekke regelen?!
27-03-2020 10:35

SEER met 117 con smger
pak het vanaf deze kant op. Voor nu geen actie van jou

noodzakelijk. Zodra met WJZ een aangepast concept heeft komt deze naar jou toe voor akkoord.

Bij akkoord van jou zullen die stukken gebruikt worden door LCH.

27-03-2020 10:38IEEE
27-03-2020 10:48EE sprak zojuist met IEE het mogelijk om

IEE mij te autoriseren voor jou agenda? Op die manier kan er vanuit 1 account (minbzk) worden

gewerkt.
27-03-2020 11:17 5.1.2e svp zsm contact met mij opnemen. Er is een issue met de

Douane op Schiphol waar nu voor moet worden opgeschaald.
27-03-2020 12:18 -JEXEZIProblemen rondom zending van vandaag zijn opgelost. Voor structurele

zal jou bellen en [Ed toevoegen
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opzet zijn de onderlinge contacten gelegd.
27-03-2020 12:32 -

Size
©

27-03-2020 14:02 - Ik ben onderweg naar Den Haag, in de tussentijd alleen mobiel bereikbaar

27-03-2020 14:44EEEik stuur nu deel 1 - samenwerkingsovereenkomst VWS LCH naarje
toe. Graag check of ok zo.

27-03-2020 14:44-SEXECIE con
venant volgt later

27-03-2020 14:44-
27-03-2020 15:23 - hebje het convenant gestuurd.
27-03-2020 15:43 - Zie antwoord

27-03-2020 15:45 Heb directeuren voor jou en [EEveggehaald en namens gedaan. Verstuurd

naar [EES

27-03-2020 15:51EEE <b ii al gehoord dat er mogelijk een probleem is met de

luchtbrug, vanaf 27 mrt.

Ik probeer meer informatie boven water te krijgen.

27-03-2020 15:59

ENSorryBEE «cere net pas op stuk 2!

27-03-2020 16:00 - Nee ditis nieuw! Serieus een kans?

27-03-2020 16:03 - Zag het. Inkorten wordt moeilijk. Kan een samenvatting aan het begin maken

aan de hand van mail

Zal naar overeenkomst verwijzen voor rol VWS.

En wij tekenen dit niet idd. Maar wel belangrijk dat wij de onderlinge afspraken kennen omdat we wel garant

staan.

27-03-2020 16:07 -[JEEEEMJa dus in onze overeenkomst moet staan dat in een convenant iedere partij die

deelneemt het convenant tekent waarin samenwerking en geheimhouding wordt vastgelegd.
27-03-2020 16:30 - Aangevuld en nieuwe versie aan[BB gestuurd
27-03-2020 16:30 - Moet convenant ook naar [JEEEZN
27-03-2020 16:30 -

27-03-2020 16:32 - IEE EET va chtwoord voor de call

27-03-2020 16:32 - En hoe inbellen? Welk nummer? Kan mail niet meer vinden

27-03-2020 16:34

27-03-2020 16:42 -

1. Wie is gael

27-03-2020 16:42 -[EEEJa naar [BE team hoofd facilitair

27-03-2020 16:46 -EEEAha ©
27-03-2020 16:46 -

: Gedaan.

27-03-2020 16:52 - Call met BCG gaat niet door

27-03-2020 16:52 - Tk zet de call met om 17:00 uur op via de gewone telefoonlijn
27-03-2020 16:53 - 5.1.2e Dk

27-03-2020 16:58 - Call straks zonderFEED Zeg dat tegen [FY BCG.

27-03-2020 16:58 - BCG heeft de call zojuist geannuleerd
27-03-2020 16:59 - omdatfEE eerst met jou wil overleggen
27-03-2020 16:59 - Zal jou en fff daarom in 1 minuut gaan inbellen

27-03-2020 17:00 - Oké

27-03-2020 17:01 A denkt vermoed ik het omgekeerde, eerst BCG en dan hijzelf?!
27-03-2020 17:02-EEECIN

vet afgestemd wordt over 15 minuten

27-03-2020 17:03 - aidus?!

27-03-2020 17:03 over 15 minuten

27-03-2020 17:12 Call met [BF moet iets worden uitgesteld.
27-03-2020 17:13 Zijn assistent appt me zodra hij wel beschikbaar is. Verwachting is 18:00 uur

27-03-2020 17:16EEEDoen we dan toch eerst BCG, anders wordt het wel heel laat!

27-03-2020 17:22 - 5.1.2 EXER van BCG belt jou op

27-03-2020 17:22 2e Nummer is: 5.1.2e



27-03-2020 17:23 -EEEHij wil hun voorstel voor wat betreft hun rol met jou bespreken.

BE de baas van SERIES)

27-03-2020 18:42pC —jij svp BLN zsm bellen ivm de mondkapjes in Vianen

(van de VWS partij)
27-03-2020 21:48 -

27-03-2020 22:21 - Even bellen?

28-03-2020 09:15 Heb contact gehad met een collega binnen LCH, en het dossier van Fred

Teeven aan haar overgedragen.

ben jij nog bereikbaar? Zou graag kort met jou afstemmen.

EB neemt contact met op om af te stemmen hoe er mogelijk sprake kan zijn van zij-instroom in Vianen.

Daarbij zal het vraagstuk van kwaliteitscontrole voorop staan.

Ik wordt op de hoogte gehouden als er ontwikkelingen zijn.
28-03-2020 09:30 EEFrimads Dit is ook de route ingeval er verdere druk op ons wordt gelegd. Was

dat [JEEEEn hou mij maar aangesloten [JE
28-03-2020 09:48-JIEEENee, heb contact gehad met|JEEEZIIZi) houd zich meer operationeel

bezig met de logistieke en facilitaire vraagstukken binnen LCH.

BER eerder deze week aangegeven dit soort concrete zaken direct aan de werkvloer over te dragen.
28-03-2020 09:48 -JEREZ  houd je op de hoogte als ik iets hoor

28-03-2020 09:49 - %®
28-03-2020 10:30 - <bijgevoegd: 00000076 [ENE IN. >

28-03-2020 10:30 Dit is de persoon die mij wees op de mogelijkheid van de vrijwaring.
28-03-2020 10:32 net [BEE gesproken. Hij gaat a d slager cijfers, kijkt of voorraad toch kan

worden benut etc. Hierboven de persoon die in zijn team over vrijwaring wat zei/wist. Wil jij contact opnemen? fi
28-03-2020 10:35 -EEEEIM1k zat aan het eind wel erg stug in de wedstrijd. Dank voor het blijvende
vertrouwen.

Deze morgen kan ik weer wat flexibeler denken. Is ompakken en stickeren van de afgekeurde FFP2 maskers nog

een idee. Met een sticker (alleen te gebruiken als FFP1 in die en die setting).
28-03-2020 10:35 -[EEEWe spraken net nog niet over de optie om voorraad om te

pakken/stickeren. Laatje weten of dat lukt? Dank

28-03-2020 10:37 - e En deze 2 berichten tussenEEfen mij gaan over omstickeren.JE
28-03-2020 10:37 - 2e Wil je dat ik nu iets doe, of vooral ter kennisgeving?
28-03-2020 10:38 - Tkn behalve de vraag mbt vrijwaring
28-03-2020 10:39 + Oke pak ik op

28-03-2020 10:49 - Goede morgen heren. Al druk in de weer zie ik.

Hopelijk blijft het iets rustiger om ook even in de zon te kunnen zitten.

GroetTE
28-03-2020 11:10 - 51.2e Inderdaad, tussen het regelen door de zon of tussen de zo'n door wat

regelen@ Haal inderdaad goed adem dit weekend ck
28-03-2020 11:11 -

IEE©5%
28-03-2020 12:17EEEun jij voor mij de laatste cijfers opvragen gd 51.2¢ |
28-03-2020 12:19

28-03-2020 12:20 5.1.2a Een

algemeen verzoek tot steunverlening is overigens al geregeld binnen het kabinet.

28-03-2020 12:28EEE Vanuit het aanspreekpunt voor cijfers krijg ik de reactie terug dat ff gezegd
zou hebben dat de DG vraagt om de cijfers maandag 09:00 aan te leveren ipv vandaag.

Dat zou betekenen dat er buiten de cijfers diel gisteren toestuurde geen nieuwe cijfers beschikbaar zijn.

Ik heb aangegeven datjijnu vraagt om de laatste stand van zaken.

Hier gaan ze mee aan de slag, zodra ik iets binnen heb hoorje van me.

28-03-2020 12:33{EEEbet jou met betrekking de vraag om cijfers.
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28-03-2020 14:20EEIk dacht nog dat er elke dag nieuwe cijfers zouden zijn 3 Maar dat is niet het

geval dus . Afspraak is: maandag 9 uur harde cijfers. [JE
28-03-2020 14:22 - 5.1.2e dat was ook toegezegd.
28-03-2020 14:30 - e Klopt. Maar ze zijn vrees ik nog niet op orde

28-03-2020 14:31 -|EREEIDat risico bestaat op dit moment zeker. Ik ben maandag in Leusden en

schakel direct met degen die de cijfers codrdineert.

30-03-2020 12:09 -EEEE xcuus, ben vanochtend thuis begonnen en was onderweg naar Den Haag
toen overleg 11.30u werd belegd. Ben inmiddels op VWS

-

op de 4e om spullen voor 13u uit te draaien.

30-03-2020 12:56 - ik zitten klaar in[JETSWeet je dat te vinden?

30-03-2020 17:30 geen idee in welke van je parallelle calls je nu zit maar EEE
IEEEE heeft net n razende[IEEE=n de lijn gehad die 2 vrachtwagens jassen had.Jij had EF
gevraagd hem te bellen. Is dus niet gebeurd? Kun je alsBan de lijn hebt vragen dat alsnog te doen?

30-03-2020 17:37 -[EEEOké. Ben zo weer boven (&
30-03-2020 20:33 - [EEEZl Heren, met jullie goedvinden werk ik morgen vanuit huis. Ik werk

correspondentie en actielijst bij en ga aan de slag met een getekende structuur VWS -LCH mede aan de hand van

de schets die[RPI metBE corridos heeft gemaakt, de structuur die]EEEv asn LCH kreeg vanochtend, en

het 'verhaal dat ik al maakte en het smoelenboek van LCH.

Mochten jullie iets anders in gedachten hebben dan vind ik dat cok prima en dan hoor ik dat graag. Voor nu fijne
avond

30-03-2020 20:35 thuis werken is prima. En ja graag deze acties. Goede avond

30-03-2020 20:37 + Hebben jullie a h LCH gekoppeld?@Es
30-03-2020 20:38 -[IEEEBEET] on zouden met|EEEEN praten om EE naar LCH te krijgen. Zij willen

BEAnl ook zsm daar hebben.

30-03-2020 20:38 - Dus wat is het issue dan?

30-03-2020 20:40 -IEEEhad wat reserves kennelijk. Tk weet niet welke. Hopelijk nu opgelost.
30-03-2020 20:49 -EEEKan iemand dat checken?

30-03-2020 21:03 -IEEHeb daarna nog met[EEE en]

naar het LCH.

30-03-2020 21:04BEE: ik krijg net hetzelfde bericht van EEEdDus dan komt t vast goed! £3
30-03-2020 21:05 -[NERFTINDank 5
31-03-2020 10:20 -EEFvraag vanuit het LCH.

5.1.2e

Zl gesproken. iE gaat morgenochtend mee

buiten verzoek

buiten verzoek
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31-03-2020 15:03 -

31-03-2020 15:04 -

31-03-2020 15:05 -

heeft het onderwerp gewijzigd naar '@'
heeft het onderwerp gewijzigd naar 'Secretaris Hulpmiddelen &3'

Prima. En voeg hem maar toe. JH
31-03-2020 15:05 - heeft de groepsafbeelding gewijzigd
31-03-2020 15:06 - e jij dat als beheerder van de app-groep?do

31-03-2020 15:08Tg31-03-2020 15:08 - Done

31-03-2020 15:39 - EE 2a stem ik kort een en ander met jou af voordatje contact

hebt met BREEZE Mbt tot de brief.

31-03-2020 15:41 - Belje zo

31-03-2020 18:01 - RPI Tk word gebeld doo IEE die vraagt of er een call wordt

georganiseerd over kapjes-RIVM. Benjij daar mee bezig? Hij zoekt contact met jou. JE
31-03-2020 18:07 - IEEE het nummer van [toch nog niet opgeslagen
31-03-2020 18:09 - 5. volgens smoelenboek Ich

31-03-2020 18:10 -

Buiten verzoek

01-04-2020 15:26 -IEEHebje net een nieuw 'verhaal' gestuurd met schema's erin

over hoe LCH werkt en wat de onderlinge relaties zijn tussen partijen breed.

01-04-2020 17:05EEE « wilde net reageren . Maar word nu bij minister geroepen. Wordt vanavond .

01-04-2020 17:05 -

SDs
Ok. Succes

01-04-2020 17:31 - Neem telefoon niet mee.

01-04-2020 17:49 - %
01-04-2020 18:25 - Ben er weer. Heb ik iets gemist?
01-04-2020 18:27 - Nee hoor. Kan ik om 8 uur bellen?,

01-04-2020 18:27 - Wil je ons allemaal spreken om 20:00 uur?

01-04-2020 18:27 - Primal

01-04-2020 18:28 -[IEEEZINee hoor. AlleerifllEB
02-04-2020 11:01 - 5.1.2e Is er voor de testen ook financieel mandaat gegeven aan LCH?

02-04-2020 11:07 | Cn She kan je het beste even stellen aan IEEE
02-04-2020 11:12 - |EEEo\gens nieuwsbrief en Kamerbrief 26 maart vallen testen onder de

gezamenlijke inkoop van LCH.

02-04-2020 11:13 -[JEREZ Ok. Heb nu overzicht over testen. 17500 nodig per dag + toebehoren. Ik zet eea

op mail.

02-04-2020 11:13 -

02-04-2020 12:17 -

02-04-2020 12:18 +

Hebben we overzicht of er al testen worden ingekocht door Ich?

EFT zit EEN og bij jou?

benjijmorgen in Leusden?

Er wordt gevraagd of jij bij 2 overleggen aanwezig kan zijn:
10-11 vraag prognose

11-12 cashflow model

706871



706871

buiten verzoek

02-04-2020 12:34 - Mark Frequin: En Jasper, hoe zit het met dat vliegtuig in Shanghai? Weet jij dat? Moet minister

nog gaan bellen? M

02-04-2020 12:34 - Jasper Vermeer: Zal dat nu nagaan

02-04-2020 12:38 -

Jasper Vermeer: Vanmiddag land het 1ste vliegtuig op schiphol (met 24 uur vertraging)

buiten verzoek

buiten verzoek

02-04-2020 16:05 ik belje in een paar minuten

02-04-2020 16:06SEEMBen telefonisch in gesprek met[IEEE nIEEED

03-04-2020 14:11 5.1.2e begint nu ook via tweede kamer te komen: zuurstof/apparatuur.EEE
[EEEs de man die hier alles van weet, zit die jullie team. [FEES]
03-04-2020 14:12 -EEEkunnen jullie hierin acteren? App kreeg ik van[IEEECEE

5.1.2e

03-04-2020 14:37 - zit in het productieteam bij het LCH.

heeft nauw overleg met

03-04-2020 14:39 -EEEZIM Dat is het team van

03-04-2020 14:40 - 5.1.2e eg jij die vraag daar?

03-04-2020 14:41 - at is de vraag precies?

03-04-2020 14:42 heeft daarstraks met hem gesproken
03-04-2020 14:45 -

vraagt of er zuurstof wordt ingekocht? Of productie daartoe wordt

opgezet. EB
03-04-2020 14:54EEEgaat hier achteraan

03-04-2020 14:55 - Sk

03-04-2020 16:57 5.1.2e Zak had bedacht om volgende week weer eens naar Den Haag te komen

- om precies te zijn maandagmiddag. Zijn jullie er dan ook? Zo ja, zal ik dan een bijpraatmomentje inplannen?
Groet en een rustig weekend gewenstEEd
03-04-2020 16:58 -

Size
Ik kan maandag middag in Den Haag zijn

06-04-2020 17:08 - zojuist me IESE o=s ron. EI

Contact met BZ nog niet gelukt.

Communicatie stemt af met hen over welke draai eraan gegeven kan worden. Mogelijk met een



neutrale tweet vanuit het VWS algemene account in de trant van het voorstel zoals door BZ gedaan.
06-04-2020 17:27 - Mark Frequin: Dat vond ik ook al. Graag nog contact met Buiza leggen hierover en LCH

informeren. M

06-04-2020 17:42 - Maurice Galla: Mark.. benjijnog op vws?

06-04-2020 17:44 - Mark Frequin: Nee alweer weg ©

06-04-2020 17:45 - Maurice Galla: Heb productielijst gemaild. We kijken even en dan maken we een advies.

06-04-2020 17:47 - Jasper Vermeer: BuiZa is akkoord met het niet aanwezig zijn. Zij melden dit aan [EKER
06-04-2020 17:53 - Veronique Ruiz: @Maurice: laat je t ons ook weten - voor de archivering en zo...

buiten verzoek

07-04-2020 12:53 Oké. Kunjij vragen of het eerste vliegtuig vandaagis geland of gaat landen?

07-04-2020 13:07-EEE. 5.1.2a

Gisteren rond 15:00 is er een vlucht geland.

Op dit moment wordt er een vlucht geladen in [EE ie komt morgen rond 05:00 uur aan

Eind van deze week staat een vlucht vanuif El gepland (met beademingsapparatuur)

Donderdag is er viucht gepland vanuit| ERE)met een lokale kleinere lading.

Er wordt geprobeerd nog op te schalen en nog 1 of 2 extra vluchten in te plannen deze week.

07-04-2020 13:19 -[IEETer info:

Zit om 14u met hele club van cz over overdracht beademingsapp - hoe dit Fin - jur te structureren

07-04-2020 13:36EEETop, check svp ook goed hoe de directeur er in zit. Krijg via diverse kanalen

signalen dat er mogelijk toch nog wat koud watervrees is. Wellicht goed te benadrukken dat het verstandig is als

morgen oolk bij het gesprek op het LCH aanwezig is en niet alleen een MT lid.

07-04-2020 15:20Fe
https://www.nrc.nl/nieuws/2020/04/06/onrust-bij-thuiszorg-en-wijkverpleging-om-gebrek-aan-bescherming-a399
6015

de belafspraak kan cerder IEEEbellenjou zo.07-04-2020 16:32 -

07-04-2020 17:14 - en IEEE 2fgelopen—is er afgesproken dat er

komende week weer een financieel overleg zou zijn opry

5.1.2¢

Onderwerp: update cashflow model en afspraak voor verkoopsprijzen.

Gevraagd wordt ofjullie beide weer in Leusden aanwezig zullen zijn?
07-04-2020 17:15 - Het overleg staat van 10:00 - 11:00

07-04-2020 17:17 - Ik ben er bij
07-04-2020 17:19 - bijgevoegd: 00000214-20200407 brief mondmaskers.pdf.pdf.pdf>
07-04-2020 17:21 - deze brief kreeg ik vanuit het LCH doorgestuurd en doet

blijkbaar de ronde. De brief zou aldus LCH onjuist zijn. |NIEiin hier druk mee bezig en

vanochtend werd juist als succes gemeld dat er afspraken zouden zijn gemaakt. Benjij hier ook bij betrokken?

08-04-2020 10:10 -EEEben jij al in Leusden? Kunnen wij straks na jou overleg en het

overleg van [EESen mij over de IC nog even afstemmen over de scope?
08-04-2020 10:17 5.1.2e Die scope wordt een lastige. Ben nu in gesprek maar geen overeenstemming
over werkwijze.
08-04-2020 10:18EE Hebben we het dan zo met elkaar even over. Want moeten denk ik wel

proberen vandaag duidelijkheid te krijgen.
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08-04-2020 10:25 -JEEEZI \erkwijze in welke zin? Volgens overeenkomst VWS - Medig moet nieuwe lijst
ondertekend worden door beide partijen en bij de overeenkomst gevoegd worden.

08-04-2020 11:18 - Zal straks toelichten.

08-04-2020 11:46 - zou de afspraak van vrijdag bij het LCH

verplaatst kunnen worden naar 13:00 uur?

Mogelijk is de afspraak korter (30 minuten) is er dan de voorkeur om de afspraak telefonisch te laten

plaatsvinden?
08-04-2020 15:33 -

09-04-2020 11:32 -

09-04-2020 11:33 -

zojuist met [EEE gesproken. Graag even afstemmen.

lukt het om in te bellen voor de call met BCG?

De link staat in het vergaderverzoek
09-04-2020 15:29 - Ik had niet gecheckt, maar moet ik bij het cashflow overleg zitten?

09-04-2020 15:30 - Ik heb om 1630 vidcall met ezk en minister. [EXECkan aansluiten bij overleg
met fEmbt scope. Ik sluit dan aan en weet dan ook iets meer over testen (en productie).
09-04-2020 15:32HEEGraag kort de afspraken uit de verschillende overleggen naar mij

-

voor de

overzichten...

09-04-2020 16:04 - heeft en oegevoegd
09-04-2020 16:04 | Wor Setoegevoegd
09-04-2020 16:08 - zoujij een dienstpostbus aan kunnen laten maken met de

naam: IEEE minvws.nl
09-04-2020 16:38 -

09-04-2020 17:02 -

09-04-2020 17:03 -

09-04-2020 17:59 -

Prima

Goed fotootje.
Is een groepsapp van t team ook handig? Wellicht wat veel?

Hele team zit nu in deze app.

09-04-2020 17:59 - eeft het onderwerp gewijzigd naar 'Team Hulpmiddelen &'
09-04-2020 18:06 - Super!

09-04-2020 20:16 -EEFminister nog iets gezegd over prijzen?
09-04-2020 21:18 -[JEEEZI Nee vanavond verviel de call. Heb EEE nog proberen te bereiken.

Morgenochtend ga ik kijken wie ik nog te pakken krijg.BE
10-04-2020 08:54 - 5.1.2e an jij vanochtend in Den Haag nagaan hoe het er voorstaat

met het allocatie vraagstuk en wie daar bij betrokken zijn?

10-04-2020 09:03‘TEEBen druk bezig met fez voor een hoger inkoopmandaat - die stellen mij de

logische vraag: Is er geen overzicht van wat er ingekocht is en wat de behoefte is (bv per week). Zodatje een

beeld hebt waar tekorten zijn en waar niet. Ik begrijp van BCG dat er een dergelijk overzicht bestaat. Kan iemand

mij daar aan helpen?

Zij willen vooral comfort hebben dat we niet blind aan het inkopen zijn en we straks met grote bergen dure

mondkapjes zitten. Of bv beademingsapparatuur.
10-04-2020 09:07 Elke week wordt een vraag-aanbod planning gemaakt. De nieuwe moet nog

komen.

Maar voor de goede orde: mijn opdracht (ministers, sg en DG) is veel kopen en geen enkel probleem als dat

teveel is!

10-04-2020 09:07 -[EEEZl 2anvulling beademingsapparatuur wordt door VWS (CZ) zelf ingekocht en

VWS blijft ook eigenaar
10-04-2020 09:08 -EEE - meest recente cijferoverzicht is dat van 6 april. Die hebjij toch ook

A

(radio A10-04-2020 09:11 - Fez snapt dat : ) maar wil graag het idee hebben dat we in control zijn.

Kanje mij het overzicht mailen van vorige week; daar heb ik genoeg aan. Dan ik laten zien dat we deze info

hebben.

10-04-2020 09:12 -[EEEo¢ ik.

10-04-2020 09:14 -[EEEZID2 zijn alleen inkoopcijfers - ik heb ook vraagcijfers nodig
10-04-2020 09:14 - IEEE - krijgt in de loop van de ochtend een aanvulling. Vraag
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prognose in de tijd en recente inkoop cijfers.
10-04-2020 09:16 -IEEEk stuurje overzicht 8 april met aantallen (dus geen bedragen) kopende deals,

bestellingen en uitgeleverd.
10-04-2020 09:18 -JEREZVanuit LCH wordt nu eenmalig een ander overzicht opgesteld om in deze

vraag te voorzien.

10-04-2020 09:34 -EEoc staat het met de overeenkomst met Mediq. Idealiter

wordt deze vandaag aangepast ondertekend.

Daarbij 3 aanpassingen:
- factureren

- handeling fee (waar geen sprake is van inkoop door Mediq)
-

scope (wordt aangeleverd door] met als tussenstap vaststelling door[IEEE
10-04-2020 10:13 -

Hebjijeen idee hoe laat?

10-04-2020 11:01 + Heb je zojuist de supply en demand cijfers van gisteren doorgestuurd
10-04-2020 11:01 + Alsje vragen hebt bel me dan even

10-04-2020 11:03 - Voor de prijsstelling per product kan je het beste verwijzen naar de prijzen
van de presentatie van van gisteren
10-04-2020 11:05 -|EEEDe gisteren geplaatste orders zitten hier nog niet in verwerkt (deze

vertegenwoordigen een waarde van +/- [EXIES hierin zitten ook veel handschoenen)

10-04-2020 11:22 -IEED Hoi [EXE BRET probeertje te bellen. Kan dat? Zie mail.

10-04-2020 14:57 -EEEzie antwoorden op jou vragen in de mail. JEEEElbenadrukte
dat de brief met de uitbreiding vandaag verstuurd moet worden. De vraag is even aan wie die gericht moet

worden. Is dat aan [EE of is dat aan jou? Lastige is dat LCH juridisch geen entiteit is, maar dat VWS ook niet aan

VWS een brief kan versturen.

10-04-2020 15:08 - 5.1.2e Hai we zitten er al. [IIEEES-n ik

buiten verzoek

er informatie:

Morgen komt er bij het LCH iemand kijken die de rol van kwaliteitsmanager gaat opnemen.

Het betre evens

14-04-2020 12:12 -IEEE=©

14-04-2020 13:38 -EEEERIjd nu weg richting Den Haag

14-04-2020 13:42 - 5.1.2e Ben nu net in Leusden :)

14-04-2020 13:53 - 5.1.2e Ben in DH,

14-04-2020 13:56 - EI bijgevoegd: 00000265-PHOT0O-2020-04-14-13-56-21.jpg>
14-04-2020 21:19 -EEEMorgenvroeg heb ik me!

IKE
11 uur overleg me ERE

EEN»VWs.EEE<unnen jullie erbij zijn? We koersen aan op een aangeklede lead van 40

min mondkapjes.EE
14-04-2020 21:21 - |EEE»rima dan kom ik morgen direct naar Den Haag en ga ik niet

eerst naar Leusden.

14-04-2020 21:29 -JEEZ Prima. Hij heeft om 10 uur al een vooroverleg met|EE Kunjij daar al bij zijn?

14-04-2020 21:29
oie

Ja natuurlijk
14-04-2020 21:30 Weetjij waar ze elkaar treffen?

En zijn beide bij VWS aangemeld of moeten ze worden opgehaald?
14-04-2020 21:35I 512 pW in mijn agenda passen; geef maar aan of je het handig
vindt als ik ook aansluit.

14-04-2020 21:40 -

ja ook jij graag erbij. Gaat over 40min kapjes garantie. Jf
14-04-2020 21:41 - Ik heb neffREgevraagd ze asn te melden en een zaaltje te regelen
14-04-2020 21:53 -[CAENOk; 11u of ook 10u met [REY
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14-04-2020 21:56 -

14-04-2020 21:59 -

14-04-2020 22:23 -

als tussenpersoon?
14-04-2020 22:30 -JEEEZI Aansluiten bij LCH met het regelen van 40min mondkapjes tot aan de voordeur

van LCH onder voorwaarden van LCH

14-04-2020 22:35 - kan sowieso, maar ik probeer iets beters te regelen. Groet

14-04-2020 22:35 - Die is niet geschikt
14-04-2020 22:36 + Die is niet geschikt
14-04-2020 22:37 - Bullen verzoek

14-04-2020 22:38 -BE EE Prima, dank. buiten verzoek

14-04-2020 22:46 - 5.1.2e Allen prima wat mij betreft

14-04-2020 22:47a me komt goed.
14-04-2020 22:55 -[EEEDe telco morgen om 0900 is teambreed?

14-04-2020 22:57JEREZNiet per se. Is met BCG over wat we nog van ze nodig zouden kunnen hebben.

Zie mail.

Beide zou ik zeggen.

Wat is doel van gesprek: laten aansluiten bij LCH of toch tweede kanaal? Of

15-04-2020 08:39 -[IEXEDIIGaat wel ook over scope toekomst en over zwakke plekken in keten. JE
15-04-2020 08:52 -ESEic0p kantoor en zo ja

gaan we op een gezamenlijke plek zitten voor de call met BCG?

15-04-2020 08:53 - Ja en prima Jil -

15-04-2020 08:54 - Ik heb alleen geen inbelcode gezien - jullie?
15-04-2020 08:54 -

buiten verzoek

15-04-2020 08:54 -

15-04-2020 08:54 -

15-04-2020 08:56 -

iet voor [[EEEZgtoch dan he?

Zelfde als vorige keer

15-04-2020 08:57 - s voor met [EXE
15-04-2020 08:57 - Kom nu naar Z8fE toe

15-04-2020 08:57 - Ok

15-04-2020 08:58 -

mensen bezig!!
15-04-2020 08:58 -

15-04-2020 09:01 +

15-04-2020 09:02 -

15-04-2020 09:04

Is niet helemaal coronaproof- in restaurant ervoor zijn ze met heel veel

STERCEAES70U beter zijn

Bellen jullie mij in?

Zie nu een link. Probeer ik die. &) (&
Herstel. buiten verzoek

15-04-2020 09:25 -

afgesproken dat ik de gasten ophaal.
15-04-2020 10:48 nd overleg van SE bij minister en ochtendbriefing GMT een

aantal vragen: 1. wat betekent ‘uitgeleverd’ in LCH verslag. Door Roaz? Aan zorginstellingen? 2. Komen er

vandaag nog cijfers? Wordt wel verwacht. 3. Klopt het dat er een schip met mondkapjes in de haven van

Rotterdam ligt. IG kwam ermee. 4. GMT kwam met bericht dat vanuit LCH brieven naar leveranciers wordt

gestuurd met vraag om gegevens te melden. Klopt dit en ik begrijp dat dit in overleg met [EEE ook met jou
wordt aangekaart. 5. Hoe is het met het bestelformulier dat door instellingen instellingen kan worden ingevuld
en opgestuurd. Groet, [FEES
15-04-2020 10:49 -

gaarne aanvullingen als ik iets niet goed verwoord.

15-04-2020 11:04 - Overigens ook besproken bij minister dateventueel| NIINIEEIINEGEG
‘gezicht’ wordt voor LCH, begrijp ik van BEES
15-04-2020 11:10 - [IEEE Hoi allen, overleg cashflowmodel bij Mediq morgen gaat door. Gepland van

11:00-11:45 uur. Groet, [EXER]
15-04-2020 13:44 -

EEEcb ben jullie ook al uitslag voor GMT voor wat betreft de vragen van

vanochtend? Wellicht niet de goede weg?
15-04-2020 14:13EEEAls er cijfers binnenkomen van Lch, niet gelijk doorsturen in VWS, Daar

wil ik eerst naar kijken. e

15-04-2020 14:15 - Prima en wil je je mail checken? Bericht van [JEEEZ
15-04-2020 21:09 -[EEken mbt voorstel 51.2 zitten in je mail.



15-04-2020 22:03 -|

ry
Kom ik vanavond niet aan toe. Kijken jullie er alvast naar? XE

15-04-2020 22:24 -

-

Beste EE] dank voor het contact metIEEE TB heeft mij

doorverwezen, dus ik ben in contact.

Tot op heden snap ik alleen nog steeds niet waarom een zeer kansrijk project met grote mogelijke impact door

VWS is afgewezen. Misschien zijn twee projecten door elkaar gehaald?

Bijgaande post gaat over het traject om ca 9000 IC en Corona zorgmedewerkers te beschermen. Het is getest

door TUDelft en voldoet op alle punten beter dan de huidige middelen. Het gaat om relatief geringe kosten. Het

gaat hierbij dus niet om een masker voor patiénten, maar voor zorgverleners. Want ik begreep dat er een

richtlijn voor was om geen maskers voor patiénten te gebruiken.

Het zou mooi zijn als we als overheid een dergelijk bottum-up initiatief omarmen en faciliteren. Dat stimuleert de

positieve energie die er nu is, en laat ook de slagvaardigheid van de overheid zien. Alle betrokken ondernemers

steken er namelijk sowieso tijd en energie om niet in. De pompen kunnen de komende maanden in bruikleen

verstrekt worden uit de lasindustrie.

Groeten,

15-04-2020 22:24 - IEE heb zelf niet de kennis over de afwijzing. Na dit signaal van jou

ga ik nog eens doorvra

zie dank var[EE vet ji waarom dit niet ging15-04-2020 22:25 -

vliegen?
15-04-2020 23:33JEREj= omdat er ingezet is op productie van mondmaskers en nu ook spatbrillen en

faceshields. Dit was een masker dat korte tijd op de ic te gebruimen is.

15-04-2020 23:36 Maar let op.. we proberen niet specifiek op proposities in te gaan. Want dan

moeten we ieder voorstel met redenen omkleed gaan beantwoorden. De investering was idd beperkt. De partijen
zouden ook zelf kunnen oppakken.
16-04-2020 08:39 - <bijgevoegd: 00000318-PHOTO-2020-04-16-08-39-41.jpg>

16-04-2020 08:40 - zou jij hierop een vraag-antwoord willen maken? Verzoek komt van

5.1.2e

16-04-2020 08:41 - 5.1.2e Tbv het debat vandaag

16-04-2020 08:44 5.1.2e De 1ste opmerking over NW Europa heeft in het allereerste begin in de

standaard mail gestaan. De oorsprong lag toen, in het proberen te bemachtigen van alle voorraad die in de 1ste

72 uur bemachtigd kon worden. Dit is er zsm uitgehaald. Omdat juist alle kansrijke mogelijkheden op in de 1ste

plaats kwaliteit en in de tweede plaats prijs en beschikbaarheid worden beoordeeld.

16-04-2020 08:46EEE Webshop hulptroepen is niet gisteren gepubliceerd, maar gaat vandaag life.

Wel is de webshop reeds te vinden via: www.coolblue.nl/hulptroepen/producten
16-04-2020 08:49 - IEEE - is goed. Hoe laat moeten ze klaar zijn? Ivm afstemming. En naar wie stuur ik

ze?

Graag om 11 uur bij16-04-2020 09:23 -

16-04-2020 13:52 - Wat is de laatste vraagprognose voor isolatiejassen?
6 min16-04-2020 13:57 - A.

:

Per week

Ja

16-04-2020 14:03 -

TF afspraak met [JERESvoor morgen staat om 09:00 uur. Hij

16-04-2020 14:33 -

16-04-2020 14:39

neemt alleen Ji e omt niet mee).

16-04-2020 14:42 |

sf
VWS?

16-04-2020 14:42 - Bij VWS

16-04-2020 14:42 -[REEEn isEREerbij?
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16-04-2020 14:43 -

. J is er ook bij
16-04-2020 14:50 - e Prima, 9 uur is dus ok. Aanbod van 11 uur is dus, zoals net met FREYbesproken,
niet nodig. Zaal volgt. Gasten zijn aangemeld.
16-04-2020 16:41EEELukt het jou om mij voor 6 uur een belnotitie te maken die ik met de

minister kan delen?

16-04-2020 16:43 - [JEEIIEEERkun jij mij voor 6 uur wat inzicht bieden in stand gesprek [FEES cs. Waar

staan we? En wat voor een gesprek wordt het morgen?
16-04-2020 16:51 - Bel notitie voor de call? Of ben ik mis? Die is om 17 uur.

16-04-2020 17:05 - Call is net naar voren gehaald. &) Dus notities krijg daarna wel voor volgende
call. © &
16-04-2020 17:05 - 5.1.2e Het gesprek morgen is gericht op het nader tot elkaar brengen en indien

mogelijk concrete afspraken maken over het maken van een bestelling.

5.1.2

Ik heb met hem besproken dat:

- het idee is om te starten met de beste 2 fabrieken;
- dat het idee van 50% vooruitbetaling een mogelijkheid is met de restbetaling bij aflevering;
- dat de wens is om tot 1 gezamenlijke luchtbrug te komen;

- dat zowel aflevering in Shanghai als in Leusden bespreekbaar is;

Dat we potentie zien om in de breedte, ihkv continu verbeteren van de processen graag met hun kijken naar:

- verbeteren luchtbrug
- mogelijkheden van hun expediteur
- en de test capaciteit die zij hebben opgebouwd

Voor morgen wordt het volgende voorbereid:

- samenvatting van bovenstaand voorstel (actie [FEED
- opbouw om tot de voorgestelde prijs te komen (acti [EEE
- uitzoeken welke twee fabrieken de meeste potentie om een productielijn op te starten, inclusief onderbouwing
waarom met ondermeer test rapporten (acti EXEE
16-04-2020 17:09[ootkledereen nog opgewekt?
16-04-2020 17:10 - 22ja hoor (3)
16-04-2020 17:10 5 Zeker hoor

16-04-2020 17:10EE
MESEAAE  prpmemrror

Dank voor voorzet factsheet. Ja communiceer hierover gelijk met

indt dit zelf ook belangrijk! Zet er eerst nog veel meer partijen erin: kennisclubs als TNO

en RIVM
, departementen, niet alleen de grote/brede leveranciers..., departementen als VWS en Defensie.

Logistieke partners als Sky team en Post NL.... liefst gelijk al in het begin. En even een aparte Bullit over link met

productie: kennis van vraag, kwaliteitscontrole, distributie, inkoopgaranties.... Brede samenwerking moet van

papier knallen

16-04-2020 18:14 - EEallen. Overleg morgen metIEEEs i»EEE

buiten verzoek

16-04-2020 18:35 - In Kamerdebat kwam GL met een mail van LCH waarin staat dat er voldoende is

en meer niet nodig is. Levert de vraag op: maar er moet toch ingekocht worden zonder rem. En zelfs de vraag,

kunnen al die berichten worden hersteld?! 1k wil dat laatste proberen te voorkomen. Kunnen jullie eens

meedenken hoe we dit zsm klein kunnen maken? Bijv een algemeen bericht, dat inkoop doorgaat..... NEY
16-04-2020 18:36 Uit het Kamerdebat kwam deze kwestie naar voren. Stuurde bovenstaande app

Denken jullie ook even mee?JE
16-04-2020 18:39 open zonder rem gebeurd alleen niet door het LCH op dit moment. Vanuit

706871



BE: deze rem er namelijk nog wel op.

16-04-2020 18:41 2e Daar was zojuist nog een discussie over binnen het team trade, nav een

gesprek vandaag metES Die naar ik begreep ivm een lead

oi
aan een trader dat er moest worden

ingekocht. Waarop angaf dat die call niet bij EE maar bij ligt.
16-04-2020 18:43 - MT denkt daar heel anders over!

16-04-2020 18:43 - Voor maskers kunnen de bestaande inkoop lijnen worden opgeschaald om

nog 50-100M extra te bestellen, omdat deze calls ook nog volgende week gemaakt kunnen worden, wordt dit

vooralsnog vooruit geschoven.
16-04-2020 18:45 EEE andaag kwam een trader langs om aan te geven dat er echt genoeg in de

pijplijn zit en dat de call nu echt gemaakt moest worden om te zeggen dat dit soort leads niet meer nodig zijn.
16-04-2020 18:47 - IEE Dank. Zet het even op een rij voor mij voor gesprek met morgen. Het klopt,

EEE geeft een go. Blijven kopen is het devies. Maar dat is niet hetzelfde als, elke deal sluiten.

16-04-2020 19:25re pdmeld net dat het kamerdebat voorbij is en dat de website van

hulptroepen nu online staat

16-04-2020 19:39 - 5.1.2e et gesproken. Is zich van geen kwaad bewust - heeft alleen nog eens

bevestigd dat het devies van VWS is: ruim inkopen. Maar hij zou nooit een trader rechtstreeks opdragen een lead

in te kopen.
16-04-2020 21:32 JECT EE <<: etweet: We zijn live met

https://t.co/J5CffQxUAX! Ongelooflijk mooi dat het ons gelukt is samen een supply chain te bouwen waarmee we

structureel mondmaskers beschikbaar maken voor de zorg. Veel dank aan @Coolblue @KLM @Flexport @TUDelft

ea #zorghelden #samenkomjever #trots #hulptroepen https://t.co/3CvHFi2R04

https://twitter.com, status/12508322203418992647s=20

16-04-2020 21:35 - Gelukkig zijn er helden zoals ERE
17-04-2020 07:34 - aarschuw BCG dat call misschien wat later begint als gesprek ervoor uitloopt.

17-04-2020 07:39 -

17-04-2020 07:47 -

17-04-2020 07:50

17-04-2020 10:03 -

morgen discussie.

17-04-2020 10:04

TIER
“2 EZ hebje haar de inbelgegevens gestuurd?

17-04-2020 10:16 -

a, is gelukt. Verder heb ik teamoverleggen op maandag van15-16 uur

ingepland. Schikt dat voor iedereen? Ben benieuwd.

17-04-2020 10:20 - Prima.Je had 2e Pinksterdag er al uit gehaald zag ik &}

17-04-2020 10:40 - Koningsdag bedoel je.
17-04-2020 10:41 ®)
17-04-2020 11:28 - Die ook

17-04-2020 16:14 -AI
Kunjij vragen of mijn call met de minister wat later kan? Zit nog bij LCH.

BE
17-04-2020 16:14 -

17-04-2020 16:23 -

17-04-2020 16:25 -

17-04-2020 16:27 -

17-04-2020 18:26 -

leven?

17-04-2020 18:29 -JEXEZIM Ze zitten er nog. Gesprekken pas vanaf 5 uur. Teams zijn nu de punten a h

doornemen!JE
17-04-2020 18:30‘EEE - ik zijn gezellig bezig met auping contract - ook een zware

bevalling
17-04-2020 19:16 -EEE£1 is toch een getekend contract met Mediq?
17-04-2020 19:16 -

ET
Ja

17-04-2020 19:17 -|

a

Mail t je nu even

Prima, doe ik.

In mail zie ik da(EE oord is hoor. 20.30 uur.

10.30 uur

Ik heb [JEREZ gevraagd aan te sluiten ter voorbereiding op tekorten van

Prima

Hoi BEE schikt 18 uur?

Ja prima. Zit dan in auto. Kijk of beeld lukt. Anders met telefoon. [EEE]
Oké, ik geef het door.

Hoe is het gelopen met de hulptroepen in Leusden? Vrienden voor het
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17-04-2020 19:17 - Onderweg
17-04-2020 20:14 - het is me niet geluktEEY te pakken te krijgen. Heb hem een

bericht gestuurd met de vraag om mij terug te bellen.

17-04-2020 20:17 - Gemaild of geappt id
17-04-2020 20:22 - Geappt
17-04-2020 20:22 - In reactie op het wegdrukken van de oproep, met bericht kan ik later bellen

17-04-2020 20:24 - Dag IE zou graag zsm metje afstemmen over Hulptroepen.

Groet, [EEE
17-04-2020 20:24 -

17-04-2020 20:37 -

schakelt waar nodig/gewenst met jou.
17-04-2020 20:38EEEh <b EEE gesproken en hij houd in de gaten hoe het loopt en

schakelt waar nodig/gewenst met jou.
17-04-2020 20:54 -

17-04-2020 21:10 - We zijn nog steeds vrienden? Dat zou mooi nieuws zijn.
17-04-2020 21:32 - zojuist weer een half uur [EEE aan de telefoon gehad. Hij

heeft met gesproken en kan zich niet vinden in het idee van starten met 2 productielijnen. Wat in zijn ogen
door [BE is gepresenteerd als take it or leave it.

Hij gaat intern overleggen of hij Gberhaupt nog deze twee lijnen wil aanbieden. Verder is hij van plan om rond te

bellen om toch het geld bij elkaar te krijgen om 8 of 10 lijnen op te zetten, die dan via het Coolblue kanaal gaan

lopen. (In dat geval dus toch volledig via het model zoals hij eerder presenteerde met de eigen luchtbrug).

Hij will of Martin hier over benaderen, heb hem op het hart gedrukt de afspraak met jou in ere te houden, dit

niet te doen zonder afstemming met jou.
Verder gaf hij aa te willen bellen om het eventueel via de zorgverzekeraars te regelen.
17-04-2020 21:38 - Heb hem geadviseerd dat als hij iets wil veranderen/verbeteren, dat hij er

verstandig aan doet om met [3 in gesprek te blijven. Nu de purchase orders voor twee lijnen te maken. Om dan

als hij iets wil veranderen of verbeteren, dat hij dit beter van binnenuit met een goede relatie kan doen dan van

buiten

17-04-2020 21:39 -

Side
Betwijfel of het me voldoende gelukt is hem te deéscaleren.

17-04-2020 22:50 - Productielijnen??
17-04-2020 22:51 - In China, bij bestaande fabrieken

17-04-2020 22:52 -IEEEPfff
17-04-2020 22:53 - Geen zorgen, geen productie zonder jou &
17-04-2020 22:53 -

18-04-2020 10:21

5.1.2¢

Was wat xEE3ook zojuist nogmaals heb gestuurd
heb gesproken en hij houd in de gaten hoe het loopt en

<bijgevoegd: 00000400-PHOTO-2020-04-18-10-21-51.jpg>
18-04-2020 10:22 -

Japan
- bron cnn - voorbeeld van tekorten

18-04-2020 11:05 - https://www.bbc.com/news/uk-52335561
18-04-2020 11:09 - 5.1.2e In de action zijn regenjassen ook uitverkocht

18-04-2020 11:12 2e Tja...
18-04-2020 11:14 -EEE
https://www.vrt.be/vrtnws/nl/2020/04/17/apothekers-willen-duidelijkheid-over-de-verkoop-van-mondmaskers/
18-04-2020 11:19 - 5.1.2e aarom geen katoenen jassen gemaakt van recyclelde kleding? Die kunnen

gewassen worden op 90 graden en hergebruikt. Is zwaarder en warmer, maar de basis uniformen zijn ook van

katoen toch?

18-04-2020 11:20 - 5.1.2e

https://www.vrt.be/vrtnws/nl/2020/04/14/twee-belgische-bedrijven-starten-productie-op-van-mondmaskers/
18-04-2020 11:21 -EKECHN
https://www.vrt.be/vrtnws/nl/2020/04/14/mondmaskers-importeren-nieuwe-feiten/
18-04-2020 11:24 -IEEE
https://www.tijd.be/dossiers/coronavirus/van-heurck-en-eca-gaan-belgische-mondmaskers-produceren/1022055
1.html

18-04-2020 11:26 - 5.122

https://www.hIn.be/nieuws/binnenland/-mondmaskers-kregen-positief-rapport-van-door-belgische-overheid-erk



end-chinees-lab~a222eeb41/

18-04-2020 11:40 - 5.1.2e

https://www.bruzz.be/samenleving/de-backer-al-14-miljoen-chirurgische-maskers-verdeeld-2020-04-18
18-04-2020

a
metals metBE collega’s) gesproken. Heb

in overleg met hen het nummer va doorgegeven om de purchase orders in orde te maken en

de benodigde gegevens aan te leveren.

Zij zullen voor twee testorders, met aansluitende productie lijnen een purchase order aanleveren. Dit zal gaan

om de twee beste fabrieken die ze hebben.

Hulptroepen gaat met privaat geld proberen de andere productie ook op te starten en zal die productie tzt ook

aan het LCH aan ieden om over te nemen.

Met beide heb ik afgesproken op te treden als ,Zwitserland”, met betrekking tot ,gevoelige” informatie om te

voorkomen dat er onderlinge concurrentie ontstaat.

18-04-2020 13:25 -IEEEGoed gedaarlERE %EEEEontvangt het wel positief?
18-04-2020 13:26 - zou met hem afstemmen

18-04-2020 17:36 - Rapportage nog niet verder sturen. Ik kijk er eerst naar. BEES
18-04-2020 19:04[ERIEWat is de laatste vraagprognose en in hoeverre is die vertrouwelijk? BZ wil dat

we die invoeren in een EU database.

18-04-2020 22:41

TE
https://www.telegraaf.nl/w/386587063/

18-04-2020 22:45 - Mondkapjeswinkel in centrum Amsterdam, politie neemt poolshoogte

https://nos.nl/I/2330938
18-04-2020 22:56 -EEE9 euro x 4.5 min = 40,5 min per week. X 12 weken = 500 min aan lapjes stof.

Why not.

18-04-2020 22:56 -

18-04-2020 23:00 -

komen.

Goed verdienmodel idd...&

Van hulptroepen overigens nog steeds geen purchase order voorbij zien

Ondanks de afspraak van 14:30, op zijn verzoek, dat hijEEEden mij in de cc zou opnemen.

19-04-2020 09:49 - 5.1.2¢

http://www.philippedebacker.com/oproep-om-medische-materialen-aan-te-bieden/
19-04-2020 09:50 - Bron: Belgische minister van “bpm”
19-04-2020 09:52 - 5.1.2e <bijgevoegd: 00000424-PHOTO-2020-04-19-09-52-37.jpg>

19-04-2020 10:13 + <bijgevoegd: 00000425-PHOTO-2020-04-19-10-13-10.jpg>
1904-2020 10:15 KET I
19-04-2020 10:18‘EEVond overzicht van BCG over hoe het staat in andere landen wat mager

-

ben dus zelf maar gaan Googlen. Als jullie er genoeg van deze berichten hebben dan moet jullie het maar

aangeven :)

19-04-2020 10:21 -[EEEIk had iz gevraagd om een uitvraag te doen via de posten. Dan krijg je meer

gewogen info.

19-04-2020 10:32 - 5.1.2e 5.1.2e iten verzoek

19-04-2020 10:33 -

19-04-2020 10:34 -

19-04-2020 10:54 - buiten verzoek

19-04-2020 11:19 -

19-04-2020 21:59 - buiten verzoek

19-04-2020 22:05 -|

20-04-2020 08:04 - 5.1.2e buiten verzoek

buiten verzoek

buiten verzoek
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buiten verzoek

20-04-2020 09:19 - 5.1.2e ben je akkoord dat we het rapportage ritme verleggen naar dinsdag
en vrijdag einde dag?
Zo niet, dan moeten we nu aan de slag met de rapportage voor vandaag.
20-04-2020 09:19JESLOT-C is bezig met inventarisatie van benodigde spullen voor niet-zorgsectoren
-wrsch Idd veel chirurgische maskers ( maar ook FFp2 , handschoenen, brillen).

We kunnen vandaag een order van 36 mio chirurgische maskers naar voren trekken (over 2 weken hier), zullen

we dat pro-actief alvast doen? Als er dan besloten wordt dat we ook niet-zorg moeten beleveren dan maken we

een snelle start

20-04-2020 09:19 -BEEN: graag alle orders flink omhoog nu. We moeten echt het aantal kapjes etc tot

grotere hoogte brengen en dat niet uitstellen.

20-04-2020 09:19 -[JEEEZIM Over het ritme van rapportages wil ik nog overleggen. Maar voor nu akkoord:

rapportage dinsdag. Liefst eerder op de middag dan. En svp met tenminste drie weken vooruit blik per week.

20-04-2020 09:19 - [JEEEZI Vandaag wordt de Kamerbrief opgesteld. Daarin moet een stevige passage over

LHC. Inclusief een stukje over bericht ‘er is genoeg’ . Ik hebBEN gevraagd ook een alinea te maken over

wat het LHC is gebruikmakend van het stuk dat jullie in het weekend maakten.

20-04-2020 09:22 - [IINEEEZII Bovenstaande correspondentie is tussen [IIEKIEZIM en mij vanochtend. JERE
svp scherp opletten dat inderdaad de orders nu omhoog gaan. en ve moeten een passage aanleveren

over waarom veel leads zijn afgewezen, met aandacht voor het kritische punt dat gezegd is ‘er is genoeg'.
20-04-2020 10:53 - RES zojuist mondeling terugkoppeling gekregen van

over de purchase orders die door Hulptroepen zijn aangeleverd.

Van 1 van de twee PO's ontbreekt de documentatie rondom het CE certificaat.

Van de andere PO is het bijgeleverde certificaat niet op orde.

EEE koppelt hierover terug aan Hulptroepen. Om de orders af te kunnen ronden moet aan dit kwaliteitscriteria

worden voldaan. Kunnen ze dit niet, dan kan de deal dus alsnog niet doorgaan.
20-04-2020 11:14

EE
ze eerst kijken hoe het wel een succes kan worden!FF

20-04-2020 11:14 - 5.1.2e Heb de mail, van [EEE&Inaarje doorgestuurd
20-04-2020 11:18 -ERECIZie mail

20-04-2020 12:27EEb:'t zo even met[EREvan GMT Leads

team die vandaag in Leusden zit.

Uit mails SG hebben we nu 3 afwijzingen op 'genoeg’ - die belt [FEET even na voor check op laatste stand van

zaken.

Alle andere mails gaan om zaken die zijn afgewezen op kwaliteit, kredietwaardigheid [EXEC En ik struinen onze

mails nog door.

20-04-2020 12:28EEE Correctie. Voicemail ingesproken. Stuurt mail.

20-04-2020 12:32 -EEEHeb net een aanvulling rondgestuurd op basis van input van het VIP team van

het LCH/VWS

20-04-2020 12:35
i

<bijgevoegd: 00000450-Virusvrij met snorkelmasker - NRC.pdf>
20-04-2020 12:35 + Dat het masker voor patiénten is afgekeurd om centraal uit te rollen, snap ik op

zich. Dat moet zich misschien op kleine schaal zich klinisch bewijzen.

Maar de andere masker opleiding voor zorgverleners moeten we in mijn beleving centraal uitrollen.

Gelukkig is het artikel nog niet negatief over de overheid. We kunnen nog heroverwegen?
20-04-2020 12:36 -EEEis van[IEEEjij hier nog eens naar kijken?[EXER]
20-04-2020 12:46 - 5.1.2e ooi! Alleen dachten wij datje op input van ons zat te wachten. Hebben we

beetje dubbel werk gedaan.
20-04-2020 12:48 -EEEExcuus, dacht dat dit de mail van [EER was.

20-04-2020 12:51 JEFFS het nu dan nog nodig onze eigen mails door te vlooien? Ik ben tot dusver

geen andere zaken tegen gekomen.
De mailwisseling met als onderwerp Belronde kamer LCH bevat eigenlijk maar 1 concrete naam -BE



IEEEZom ik in onze correspondentie niet tegen en ook niet in POL overzichten. Kunjij die nog nagaan

5.1.2
§

20-04-2020 12:53 -JEREZolgens mij is op 2 vragen na nu alles in beeld. Zie ook overzicht. 1 daarvan

check ik zo bij[EEN

Zal deze naam ook nog even controleren.

Volgens mij nu even geen aanvullende actie van jullie nodig.
20-04-2020 12:57 + 5.1.2e

sHEGES04+H4E402082084E40284040404848
20-04-2020 13:00 -[EEEZIHeb de aanvulling van [JJEEEZJ in het document opgenomen. Moest dit snel

opslaan. Staat nu in de map acties, maar kan me voorstellen dat er een betere/andere plek is. Verplaats dus

gerust.

20-04-2020 13:31 -[IEE©
20-04-2020 16:10 - Ik ben er niet want bezig voorfERFIEI mbt contract auping.
20-04-2020 16:13 - Ze hoeft alleen een handtekening te zetten ... :)

21-04-2020 07:46 - BEEZbij de bespreking van de aanpassingen van de

overeenkomst met Mediq herinnerde ze ons er aan dat wij met AMC contact zouden zoeken over iets als een

letter of comfort die zou aangeven dat ze niet later worden aangepakt vanwege het gebrek aan mededinging.

Pakjij dat op met ACM?

21-04-2020 08:47 - EEE Hadden zij niet een voorbeeld daarvan?§&
21-04-2020 08:57 -[EEEZa! het vragen

21-04-2020 08:59 Vraag ook wat zij precies nodig hebben. Dan zal ik contact opnemen met ACM

21-04-2020 09:01 + EBEin er sinds zaterdag geen nieuwe orders voor chirurgische maskers uit

5.1.2e

gegaan?
21-04-2020 09:42

EEE
dat er gisteren 12 min besteld zijn

21-04-2020 09:44-JEREZK opt, werd net ook gemeld in de standup
21-04-2020 10:10-IEEEzie mail van[IEEEnet doorstuurde.OEEis

misschien het handigst alsjij dat opneemt met het VIP team daar?

21-04-2020 10:12 - 5.1.2e 2e

21-04-2020 10:15 - 5.1.2e Zat in SG2 mail met als titel belronde. Certificaat leek niet te kloppen, en hij

geeft wissekende wel vorige week aantal X getracht contact te leggen. Zonder succes

21-04-2020 10:40 Hoi allen, heb begrepen van gister datIEEXEZMlbrief uitgaat. Referentie is wel

nodig, dus in overleg met overwogen of inname EFAS door GMT optie is. Ik heb moeite om zonder

verwijsnummer te versturen, dus overleg graag even met secretaresse over wat mogelijk is. Akkoord?

21-04-2020 10:44 -[IEEE522g stem ik met jou af nav de standup van vanochtend in

relatie tot de overeenkomst met Mediq.
21-04-2020 11:35IEEEvoor EXE is het nodig dat er een door BE getekend
addendum is, waar spatschermen in zijn opgenomen. Zonder deze handtekening wordt de order niet uitgevoerd.
21-04-2020 14:12 -EEEheb jou telefoonnummer doorgegeven aan de collega’s van

Internationale zaken. Zij verzochten hierom, op verzoek van de Britse Ambassadeur. De ambassadeur zal dus

mogelijk contact met jou opnemen.
21-04-2020 14:35 -IEXEEMID aarmaast nog een korte update, mbt Hulptroepen [iE en [ERE hebben
nog kort contact gehad. Het wachten is op aanvullende documentatie.

21-04-2020 14:37 - 5.1.2e ukt het jullie nog om vandaag voor 18u te reageren

op het stuk mbt inkoopstrategie LCH? Gisteravond had ik alsnog t stuk met mijn opmerkingen gemaild.
21-04-2020 14:37TTTheb een wat urgente vraag mbt de partij waar de letter of

intent voor is bestemd. Ook ivm dossier Hulptroepen.
21-04-2020 14:40 Ok. Ff in telco metfEEETel zo terug

21-04-2020 15:14- En waarover belt ambassadeur?
21-04-2020 15:51 - Ha BEER
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51.22 orIEEE
21-04-2020 15:51 - Jazeker. Wordt daar al neergelegd. Was een suggestie vanuit een organisatie
voor internationale handel

21-04-2020 15:51 - EEE Correspondentie van [JESSEN mij.
21-04-2020 16:17-[EEE<ank voor hetmiTk zal ook schakelen met IZ

en de [ETP SCTE
Sprak zojuist met[JEEZzi kijkt hoe we dit archief/paraaf technisch het meest pragmatisch kunnen

regelen) komt hier morgen op terug.

Tk sprak ook even met[IEEEZIIM (bij het LCH) deze fabriek is mogelijk dezelfde partij als een van de 2 purchase
orders die door [EER is aangeleverd. Waarvan hij bericht heeft gekregen dat de certificaten niet op orde zijn.
Dit was er mogelijk doorheen geglipt omdat het om andere producten ging. Ik kijk met hem even goed dat deze

processen elkaar niet bijten.
21-04-2020 16:18 -

Fijn! & Goed dit wordt verbonden!

21-04-2020 16:20 - Geen idee, vermoedelijk een hulpverzoek
2 -04-2020 17:

25 -

nog nav

vde concept tekst voor
de

brief waar
ook jou

is weer... waarom sturen we deze brief, wat willen we bewerkstelligen?
21-04-2020 18:29 -EEEE Jongens wat een drukte. Als het niet helpt, doen we het niet &
21-04-2020 18:36 [EAE Advies van[JEREZis inderdaad niet doen en als we iets nodig hebben,

dan is de license to operate als het goed is voldoende. Iedere |leverancier is hier tot nu toe erg blij mee

21-04-2020 19:03 + 5.1.2 Oké

21-04-2020 22:30 5.12e morgenochtend om 09:00 uur heb ik een afspraak met

BESEE3bij het LCH, om te kijken hoe we gezamenlijk alles weer glad trekken.

21-04-2020 22:31 IEEE> EE FE 3 ©
21-04-2020 22:36 -[IEEETShy a billion items of PPE is not enough

https://www.bbc.co.uk/news/business-52362707
21-04-2020 22:36 -EEESucces!

22-04-2020 07:51 -JEREZEen goede morgen Tk wilde heel even een hele grote "thank you" zeggen

aan jou en de collegas i 5.1.2a et is erg fijn om

gewoonweg het support, en het meedenken te ervaren dat we allen eensgezind hier aan meewerken. Geweldig.
Alleen zo kunnen we resulaten bewerken in een ongekende situatie die echt zijn weerga niet kent. We moeten

allemaal buiten onze komfortzone opereren, en raar genoeg, als team voelt het goed. We gaan het gewoon

doen. Samen eensgezind. Nogmaals dank voorje support.

22-04-2020 07:51 -[IEEEWat aardig EEE Dank zal ik overbrengen. En inderdaad dit is teamwork! En daar

speel jij met jouw mensen ook een grote rol in. Dus de dank is wederzijds! Hou vol! [FEES
22-04-2020 07:53 -EEEHierboven appjes van JEEElen mijzelf: kunnen

jullie een aardige concept brief maken voor mij die ik aan collega’s [JEIEENkan sturen?ZE
22-04-2020 08:52

EN.
fijn om zo'n hartverwarmend compliment te krijgen! {!

22-04-2020 08:53 - Weetje aan wie de brief gericht kan worden? Ambassade en consulaat is zo

algemeen?[EEoa?
22-04-2020 08:53 -[EEE(k maak n opzetje
22-04-2020 09:07 -IEEEEI)2 graag met namen JEREMIkent die. IE
22-04-2020 09:07 -EEE=
22-04-2020 09:21 -

EEEellicht bij [EEE controleren wie er nog meer op

moeten worden vermeld

22-04-2020 10:13 -EEEEID¢ afspraak van vrijdag met BCG verplaats ik naar donderdag. Groet



22-04-2020 10:30[Echebben met de jongens van

Hulptroepen

a —
purchase order zou daarom nu

geplaatst moeten worden. Graag stemmen en ik met jullie af. Gaat om twee orders van 20M stuks. Waarde

rond de 50M per order.

22-04-2020 10:31EE© £1 2 ©
22-04-2020 12:13EF17:“Hoor net dat het geen officiéle term is en er geen

template voor is. AIEEE contact opneemt met acm dan moet hij de casus uitleggen en vragen hoe zij daarmee

om zullen gaan. Dat zal acm wrs met brief beantwoorden en evt ook publiceren op hun site (ze hebben meerdere

stukken gepubliceerd op de site hoe ze met concrete situaties om gaan ihkv Corona)”

22-04-2020 12:14 - Zoiets zou het misschien kunnen zijn, maar dan voor de partijen die binnen

LCH samenwerken

https://www.acm.nl/nl/publicaties/acm-heeft-vertrouwen-toezeggingen-roche-om-problemen-testmateriaal-te-he

Ipen-oplossen
22-04-2020 12:23 -[EEE[k wil wel met ACM contact opnemen maar ben geholpen als Mediq en

Onemed aangeven waarvoor zij comfort willen hebben.EE
22-04-2020 13:01 -EEEVediq gaat iets op papier zetten

22-04-2020 13:10 -IEEE© 5
22-04-2020 15:50 -[EEEHoiBEESin overleg met[EEEDe chauffeur van[EEE wil de stukken

wel meenemen. Hij zal er wat later op avond zijn (verwachting is rond 21 uur). Schikt het om hem dan meteen te

tekenen, zodat de brief ook weer mee terug kan? Dan kan hij morgen verstuurd worden. Is het een idee of kom

je er liever voor langs. Groet, BEES
22-04-2020

AL
hij wacht teken ik gelijk. 9 uur is juist goed moment. Zie ook nog mijn vraag

over uitdraaien.

22-04-2020 18:56 -[JEEEZIDe purchase orders zijn zojuist voorzien van de tweezijdige handtekeningen
van EE 51.2¢

22-04-2020 18:57 -IESEDIN7%, £3 A
22-04-2020 19:01 - Goed zeg!
22-04-2020 19:01 - 5.1.2e Nog wat.....

22-04-2020 19:02 - Hoi [IBEEEEMbelt met het bericht dat er morgen om 15 uur een

cashflowgesprek bij LCH is wat betreft Mediq. Schikt dat en zo ja, wil je er heen of liever telefonisch deelnemen?

Groet,

22-04-2020 19:39 -

1

Zie mail

23-04-2020 11:10 Allen. Ik stuurde jullie een actielijstje. Ik heb om kwart over 12 weer een

vervolggesprek , afstemmingsoverleg VWS. Kunnen jullie de reactie die [EEE gaf aanvullen? Met de stand

van zaken.

23-04-2020 11:11 -IEEE ik heb de prognosecijfers van afgelopen vrijdag nog niet £3)
23-04-2020 11:15rrhier nog een keer om vragen FREY)van BCG gaf aan dat hij dit had

overgedragen binnen het LCH en van de mensen die het hebben overgenomen nog geen reactie ontvangen.

23-04-2020 11:19 -[EEEZI Dit duurt te lang. Inderdaad overgedragen. Zie actielijst van BCG. Afspraak is

elke week de update. En hij is van afgelopen vrijdag.g
23-04-2020 14:08 -[EEEvv zitten straks boven

23-04-2020 16:12 -EEFheeft beg al prognoses voor kapjes bij contactberoepen?
23-04-2020 16:13 - IEEZie mail an vanochtend. Maar ze gaan hem nog aanpassen en verbeteren.

Morgen denk ik een vervolg
23-04-2020 16:15 - Ok. Ik moet wat cijfers aanleveren voor een stuk vanavond. Heb wel een

berekening van vno/ mckinsey
23-04-2020 16:16 - Ja zag ik! Graag nog even afstemmen daarover. FEES
23-04-2020 17:40 -

Kunjijeven opvragen of de infuuspompen al ingekocht worden en zo ja

hoeveel; zo nee, waarom niet en wanneer wel?FE
23-04-2020 17:57JED<2 stonden enige tijd terug toen hier behoefte aan was nog niet in de

scope. QRS/Onemed heeft toen een partij ingekocht. In overleg met [EEIEis afgesproken dat dit rechtstreeks

aan VWs gefactureerd zou worden. [JJEEEZIMheeft hier akkoord voor gegeven.

5.1.2e
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uy
hier rechtstreeks contact over met[IEEEvan GMT)

020 08:44 - 5.1.2e kunnen jullie nagaan of wij ergens een

stempel hebben, die we op een brief voorBE unnen plaatsen. In 1 van de fabrieken wordt hier namelijk ihk

de license to operate om gevraagd.
24-04-2020 09:00 -[IEEEZIVat voor stempel? VWS?

24-04-2020 09:00 -

oe
Ja van VWS

24-04-2020 09:01 - In China is het gebruikelijk dat brieven van overheden voorzien zijn van een

stempel
24-04-2020 09:01 -IIIEREZSIN Zit toch in t briefpapier?? [JERE weet jij dat?

[lienvos BY
24-04-2020 09.03 [EKERGa ik achteraan.

24-04-2020 09:03 - buiten verzoek

24-04-2020 09:04 -

24-04-2020 09:04 -

24-04-2020 09:10 - dit gaat om een al verstuurde brief. Hebje het stuk ook?

24-04-2020 09:24 -|
1 bag [EY ja heb het origineel met alle handtekeningen in mijn tas. Kom

vanmiddag richting VWS

24-04-2020 09:29 -

Sle
Perfect.

24-04-2020 10:08 - Hoi allen en[EEE afstemmingsoverleg LCH di en do gaat voortaan via Webex.

Aankomende teamoverleg plan ik dinsdag 15 uur.

24-04-2020 15:17

24-04-2020 15:26 -IEEHeder. Dank.

24-04-2020 16:40 -[IEEEHa EEE Korte reactie naar aanleiding van je mail; ik bedoel bijvoorbeeld
shell juristen (bij contracten Afro sion en auping) Wieringa advocaten (meerdere casus). Deze worden dan vaak

ingevlogen door personen die bij het Ich werkzaam zijn
24-04-2020 16:40 -EEENiet door jullie direct, maar als jullie zien dat dit gebeurt is het handig om hier

op te reageren. Zoals nu voor het verplaatsen van apparatuur door een medewerker van amc wieringa

advocaten is ingehuurd waarvan de kosten kennelijk voor Vws zijn. Althans zo begrijpen wij
24-04-2020 16:41 - [EEEZI Avpjes vanERESN nav vraag om concrete voorbeelden van inhuur externe

advocaten.

24-04-2020 16:41 -EEElets om alert op te zijn en waar aan de orde met[IEEEt<
bespreken?
24-04-2020 16:54 - Hoi[EEE wat betreft de vraag van Baudet. Eerste mail van [EEE] dateert van

vanochtend en ik vind niks in mijn box en die van jou/VWS. [JEEEZlllis gemaild, maar zij is al weg. Wie kan nog

meer in je mailbox?

24-04-2020 16:55 -

mailtje waarmee ik

Afenemers betalen (ook)

24-04-2020 17:12 - 5.1.2¢

Jij kan toch in mijn BZK mail kijken? Daarvoor gaf ik toestemming!
Niet min verder zoeken hoor.

24-04-2020 17:20 -[JEEZJe hebt akkoord gegeven, maar goed instellen blijkt een ingewikkelder klus.

IEE heeft gekeken en in haar bijdrage zit niks bijzonders. Ik mail ze door.

24-04-2020 17:40 -

.

Aha ©
28-04-2020 16:38 - He [IESE net weg. Is morgen ook ok en bovendien wordt om een

kijk ook even mee. Betreft ook productie issues.[J ENEZI graag een

kan attenderen. Vraag me verder af of VWS betaalt wel een punt is.
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annotatie gevraagd. Mail naarfifis ook goed. Groet

28-04-2020 17:37 Medische hulpmiddelen:
Medical supplies/ medical products

- Chirurgische maskers:

Surgical masks

- FFP2 maskers:

Medical respiratory Masks FFP2

- jassen en schorten:

Medical Robes and Aprons

- beschermingsbrillen:
Protective Goggles

- Handschoenen:

Protective Gloves

- spatschermen:

Splash guard

- beademingsapparatuur:
Ventilator

28-04-2020 17:40 -

ls
hanks © ck

28-04-2020 17:55
ee

netEEEH gesproken van BCG. Update behoefte niet zorg mrt daarin ook

contact beroepen komt vandaag nog.

In prognosemodel zitten

- ziekenhuizen

- ambulances

- verpleeg- en verzorgingstehuizen
- test labs

- thuiszorg
- gehandicaptenzorg
- huisartsen en huisartsenposten
- tandartsen

- verloskundige zorg
- bereidingsapotheken
-GGD

-GGZ

28-04-2020 17:56 -[IEEEDus niet mantelzorg
28-04-2020 18:02 - 5.1.2 raag BCG ook om inschatting te maken van het gebruik in de zorgwereld uit

preventieve overwegingen. Betreft dat alleen mantelzorg?
28-04-2020 18:04-EENKun je een korte samenvatting in de mail maken van wat in het prognosemodel

zit, zodat ik het kan delen met 51.2e p12
28-04-2020 18:10 -IEEEZINVat bedoel je met preventieve overwegingen? Op acute zorg na is het gebruik
van PBM toch sowieso preventief?
28-04-2020 18:14 + 5.1.2e wil je wel dat ik de nieuwe cijfers van wat in bestelling is

gebruik voor de reactie aan of moeten we de cijfers zoals in de kamerbrief vermeld laten staan?

28-04-2020 18:19 - Er zit immers een groot verschil tussen.

2R maskers:

FFPZ;
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Jassen 5.1.2b

Handschoenen:

28-04-2020 18:19 -

28-04-2020 18:28 -

a goed punt. VraagliESIEZll wat zij bedoelt als extra preventieFE
Moet Communicatie beslissen. Tot nu toe worden alleen cijfers gebruikt die aan

de Kamer is gemeld

28-04-2020 18:32 BORREEIR  oitter comimirii satus 2551568581863383047s=20

28-04-2020 19:52 -EEFMondkapjes voorlopig niet beschikbaar voor contactberoepen buiten de

zorg

https://nos.nl/1/2332071
28-04-2020 19:54 -[ESE<bijgevoegd: 00000570-PHOTO-2020-04-28-19-54-33 jpg>
29-04-2020 10:27 -HEEFTop verzoek van[BERE heb ik met BE afgestemd en de

volgende afspraken gepland voor vrijdag in Leusden:

- 14:30-15:00 financiéle afstemming
- 15:00-16:00 afstemming metIEEE
- 16:00: centrale standup
- Na de standup, indien nodig uitloop gesprek met[IEEE

Kanjij deze afspraken in de agenda zetten en zorgen dat er voor EEETen auto wordt geregeld?

graag ook jou aanwezigheid bij het overleg in Leusden.

29-04-2020 10:46 - Prima, dankBERFEN Ga ik doen.

29-04-2020 13:49 - HalEEETYis afspraak te vervroegen? Start om 16 uur en vertrek [BEES om 16.30

uur? Komt beter uit met vervoer.

29-04-2020 13:54 -[EEE Sorry, 14 uur dus. Ik koppel terug.

29-04-2020 13:57 -EEvc hebben zojuist vanuit communicatie een stuk

toegestuurd gekregen ten behoeve van de voorbereiding van de technische briefing die (iE morgen geeft aan

de tweede kamer.

5.1.2e

Graag stem ik met jou af over jouw verwachtingen hieromtrent?

29-04-2020 13:59 - Even bellen?

29-04-2020 16:16 - iREFINen allen. Chauffeur is geregeld.
29-04-2020 16:29 nav de mail van[IEEEvan DCO, heb ik kort

telefonisch contact met hem gehad en uitgelegd datjij deze vraag ook zo bij hebt neergelegd. Dus dat deze

vraag niet bij zijn mensen ligt.
29-04-2020 16:29

TEE.
was hierdoor gerust gesteld.

29-04-2020 16:30 - De lijn die we eerder vandaag toegestuurd kregen ligt inmiddels ook bij het

LCH.

29-04-2020 16:31 -EEEis ook zelf met de presentatie bezig en wordt ondersteund door de

mensen van de reputatie groep.

29-04-2020 16:31

TEN
Naar ik begrijp vind er rond 18:00 uur nog een proef van het verhaal plaats.

29-04-2020 16:37 Zodra alles klaar is krijg jij uiteraard het stuk van EEE toegestuurd
29-04-2020 16:42 - 3]
29-04-2020 17:09 -[EEEheb il, met EE. nog wat gedaan met mail |EREover
tekstmateriaal?

29-04-2020 18:21 +

29-04-2020 18:22

29-04-2020 18:23 +

29-04-2020 18:42 -

29-04-2020 18:47 - Zal ik doen.

29-04-2020 18:47 +

<bijgevoegd: 00000591-PHOTO-2020-04-29-18-47-59.jpg>
29-04-2020 18:48 -[EEF ha! Helder © ch
29-04-2020 18:49JEREZo klaar als een klontje 3

Ja gisteren besproken en morgen verder.

Tk heb om 12.45 afstemmingsoverleg. Kun je mij voor die tijd informeren?Z&
We hebben om 1300 overleg. Het is een taai verhaal.

Mag je voor die tijd nog even uitleggen wat de taaiheid is!



29-04-2020 19:37 -EEEEn als je denkt datje het snapt blijkt het toch net weer anders in elkaar te

zitten.

Heeft deels te maken dat [EEE door de bomen het bos niet meer zit. Ze heeft te maken met zoveel (ingewikkelde
en verschillende) bomen dat het ook heel moeilijk is om afstand te nemen. Kijken of we morgen dat toch voor

elkaar kunnen krijgen.

heeft mogelijk een oplossing via de inkoopclub van RIVM - die kunnen inkopen (zijn aangesloten op systemen

van de leveranciers) en facturen aan labs en hebben ook de inhoudelijke “lab” kennis om dit goed te doen. Ze

hebben als voordeel datje ze als overheidsonderdeel kan vertrouwen en ze dus een budget van zeg JERFLN kan

meegegeven met de opdracht regelen jullie de testen. Laat zij maar

dealen met de complexiteit.
En je kan later open boek met ze afrekenen. Hopen dat dit morgen ook nog een mogelijke oplossing blijkt te zijn.

&
30-04-2020 07:47 -

bijgevoegd: 00000595-VIDEO-2020-04-30-07-47-33.mp4>
30-04-2020 07:47 - 5.1.2e bijgevoegd: 00000596-PHOTO-2020-04-30-07-47-33.jpg>
30-04-2020 08:42 - £4waarom moeilijk doen alst makkelijk kan!

Nog n tip van de uitvinder van het spatscherm voor de niet brildragers: koop gewoon een leeg montuurtje en de

voice-over vond dat het ook wel met zonnebril kon...

30-04-2020 08:49 -[IEEE Maar dat koolblad is misschien niet eens zo gek - planten hebben ook zo hun

verdedigingsmechanismne tegen virussen, en hun pectinelaag houdt wel t een en ander tegen. enige punt is dat

t verdroogt en dan uit elkaar valt...H@
30-04-2020 09:25 - @

5.1.2e

30-04-2020 12:10 - Hi EES

Ik heb geen concretere aanwijzingen, maar zo'n soft signal is wel belangrijk.

Kijken of er een (follow-up) ‘Courtesy call’ gedaan kan worden richting de ambassade, mss ambassadeur

uitnodigen bij LcH?

Logistieke uitdaging - vollopend magazijn infEEFEN alle hens aan dek om spullen naar Nid te krijgen nodig
30-04-2020 12:10 - Begrijp datje al rechtstreeks door [ff bijgesproken bent vanochtend

30-04-2020 12:10 - 5.1.2e Kennen jullie de aanleiding voor de fuss?J
30-04-2020 12:10 - Algemeen neg sentiment over Nederland ( in rijtje met USAE2) zegt [BES niets

specifieks over LCH

30-04-2020 12:10 - 5.1. 5.1.22

30-04-2020 12:12 - zie de correspondentie over gedoe bij inladen vliegtuig vandaag. Kun jij
contact leggen met onze eigen ambassade in of aangeven dat ik zelf moet bellen?JE&
30-04-2020 12:13 -IEEEZ al BEY bellen als de technische briefing is afgelopen.
30-04-2020 12:15 -IE:©)
30-04-2020 13:55 -

EEEvanES van communicatie kreeg ik de vraag of jij
nog opmerkingen hebt op de nieuwsbriefdie hij naar jou toe heeft gestuurd.
30-04-2020 14:06 -

EEEzo; uist kort gesproken met [IEEop de ambassade.

Graag stem ik kort met jou af. Zijn verzoek is dat de minister nog geen contact opneemt met de ambassadeur.

Graag stemt hij samen met[JEEZ nog nader met ons af. Vraag hierbij is of het toch handig is als dit met jou
is.

30-04-2020 15:42 -

30-04-2020 15:42 In vertrouwen: dit stuurde ik net de minister.JE
30-04-2020 21:10 - Naamswijziging Nederlandse ‘Taipei Office’ zet relatie met China op scherp
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https://nos.nl/1/2332349
30-04-2020 21:13 -IE©
01-05-2020 11:25 -[EEE<b je zojuist een concept brief gestuurd voor de minister, als

jij akkoord bent, dan zal ik de volgende stappen in werking zetten.

02-05-2020 19:56 -[IEEEHoog spel in een louche wereld: hoe Nederland faalde in dejacht naar

mondkapjes

https://www.volkskrant.nl/a-b3c35680
02-05-2020 19:58 - 5.1.2e a vanochtend al twee uur mee bezig geweest. &) Goede kant hiervan is dat

noodzaak LCH duidelijk is! JB
02-05-2020 20:02EE Ct dat dacht ik ook :)

02-05-2020 20:07 -[NEKETINNEn dat de overheid wel durf heeft getoond.
02-05-2020 20:23 -JEREZOok dat :)

02-05-2020 20:44-JIEEEESheeft wel wat van John Wayne ....

02-05-2020 22:49 -

.

So hee!

03-05-2020 14:27 - Even ter overleg [REG heeft morgen om 8.15 uur overleg op kantoor bij
minister. Is het een idee om het teamoverleg naar bijvoorbeeld 9.30 uur te verplaatsen? Of houden zoals het is?

Of via Webex? Ben benieuwd en groet, [EXER]
03-05-2020 14:29 - zit voor het grootste deel van de dag al weer volgepland.
03-05-2020 16:31 - Voor mij kan beide, alleen wel belangrijk om het te weten voor ik in de

ochtend van huis ga (richting Leusden).

03-05-2020 16:44HEENou, ik zag nog gaatje om 9.30 uur maar als|JEEEIniet kan laten we het bij 15

uur.

03-05-2020 16:44 - 5.1.2e Prima

03-05-2020 16:51EENet minister neergelegd €3( Webex-telefoon bedoel ik &)). Gesprek met

minister morgen van 8.15 is verschoven naar 16.00 uur. Dus team kan blijven staan op 1500 uur JIE ons

A

gesprekje wordt dan om 14.30. en[EEE Inodig 5.1.2e ook uit. Zij komt ons versterken. EY
03-05-2020 17:15 - eg Oh wat goed! Prima hoor. Tot morgen.

03-05-2020 18:23 -[IERIE SESEEE
04-05-2020 15:58 - 5.1.2e

ERED

04-05-2020 16:03

5.1.2e

04-05-2020 16:14 - In Vianen:

Chir 1: 1.769.150

Chir 2: 1.276.050

In Bleiswijk:
Chir 1: 6.000.000

IIR: 500.000

04-05-2020 16:43 - 5.1.2e nogmaals gecontroleerd er worden alleen maar chirurgische
maskers type 2R ingekocht. Soms wordt er echter een ander dan het bestelde type masker geleverd, of blijkt na

controle dat een masker een lagere kwaliteit heeft.

De cijfers die jij doorstuurde met betrekking tot de actuele voorraad kloppen dus (helaas) wel.

Wat betekent dat er actueel maar 500K type 2R uit voorraad leverbaar is.

Voor de types 1 en 2 is het wachten op een knoop die doorgehakt moet worden waar deze maksers voor gebruikt
kunnen worden.

In de rapportages die we twee keer per week ontvingen werden alle types chirurgische maskers op 1 hoop

gegooid, waarmee een overschatting van de leverbare voorraard is ontstaan.JE zorgt dat dit in de volgende

rapportage uit elkaar wordt gehaald.
04-05-2020 16:53 -[JEEZJ. Vervelend. Veel minder 2R dan ik dacht!IE
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04-05-2020 17:03 -[IEEEce ft toegevoegd
06-05-2020 08:46 -| heb met EEE ocsproken. Zij is vandaag
vanaf 11:00 uur voor jou bereikbaar. Van 09:00-11:00 heeftZ& een overleg met het team dat de matching doet,

daar zal ze vast overleggen of er iemand beschikbaar is die geschikt is voor de behoefte van ons team. Zij gaf

daarbij wel al een winstwaarschuwing af dat ze mogelijk geen of niet direct een kandidaat beschikbaar heeft.

06-05-2020 08:43 - [NEEEI 1 heb net metJERIETIl gesproken die ook betrokken is bij

crisismatching. Zij gaf dezelfde waarschuwing.
06-05-2020 08:48 -JEEZPan B bedenken dus...

06-05-2020 08:48JEREZZij gaf aan dat het daarom handig kan zijn om al vast over alternatieven na te

denken.

06-05-2020 08:50JEREa SG of DG's ken aa me uit n directie regelen bijv, zo als met IEEE
IEEEis gedaan destijds
06-05-2020 08:52 -EEFKen aa me = iemand

06-05-2020 08:56 -JIEXEZI Twee mogelijkheden (die beide niet geheel aansluiten, maar die we kunnen

verkennen) zijn:

1)EEEZ van curatieve zorg, die de 1ste dagen van het LCH in Leusden zat en zich daarna met beademing
heeft bezig gehouden. Nu weer uit het crisisteam, gaf aan mij aan graag een rol voor ons te willen spelen. (Dit

zou afgestemd moeten worden met haar directeur)

>EEE= IEE «1 ru werkzaam oisIESEbi ret Jeroen

Boschziekenhuis. Kreeg zijn naam door van als iemand die goed in staat is on door te pakken.

Zoals gezegd beide niet geheel passend in het profiel en mogelijk meer geschikt voor een rol op locatie bij het

LCH dan in het Haagse.

06-05-2020 09:51 5.1.2e voor vrijdag heb ik met

iL drie overleggen gepland in Leusden:

14:30-15:00 finance

15:00-16:00 5.1.2

16:00 standup
06-05-2020 09:52 -EEEDank 7
06-05-2020 09:56 - Prima, ik zorg voor een auto.

06-05-2020 10:23 -EEEvat is er gisteren precies besloten rondom de ,reserver

pakketten” en de rol hierin voor het LCH?

- welke producten
- hoeveel

- wie stelt samen

- hoe kan worden aangevraagd
- hoe wordt uitgeleverd

Of is dit nog onduidelijk?
06-05-2020 10:24EE Merk dat er in ieder geval zowel bij communicatie VWS als bij het LCH nog

onduidelijkheid is op dit onderwerp.

06-05-2020 11:20CTEinformatie [JEJE heeft weer contact gehad met Martin

van Rijn. Hij geeft aan dat Martin vandaag waarschijnlijk nogmaals met hem wil bellen.

06-05-2020 11:29 -EEE'Mondkapjes inkopen is als zwemmen tussen de haaien'

https://nos.nl/1/2332905
06-05-2020 11:30 - 51.2e HHH

06-05-2020 11:33 5.1.2e Dank voor signaal. Had ik jou de attentiepunten die ik Martin eerder stuurde

doorgestuurd?JB
06-05-2020 11:35 -[IEEEDat hangt van het tijdstip.
Heb mijn laatste mail van rond 18:00 uur

06-05-2020 11:36 -[JEXEPaar punten in steekwoorden als reactie:

. Hij heeft een deal met het LCH kunnen sluiten voor[EXE ffp2 maskers.



. Dat is een grote deal. Zeker met zijn propositie: wel goed verkend welke fabrieken zouden kunnen leveren met

testsamples, maar hij had nog geen productieervaring!
. Dat geldt wel voor andere Supply-lines. Die waren al verder dan hij.
. Hij werkte daarom met een grotere foutmarge (12%) itt Lch tot nu (8%).

. Gezien ook zijn inzet en kwaliteitsbewijzen zijn wij toch met hem in zee gegaan,

. Vind het heel teleurstellend dat hij vervolgens zo negatief doet over het LCh. Dat had hij juist beloofd niet te

doen.

. Het verder opschalen van volumes kan met al beproefde productie lijnen waarmee we al ervaring hebben.

. Hij heeft het over einde lockdown. Dan gaat het over ‘niet-zorg’! Daarover spreken wij nog verder zo spraken jij
en ik vanochtend af. Dan gaat het ook over chirurg. maskers en niet over ffp2.

5.1.2a

Hij raakt op dit moment zijn eigen voorraad ffp2nog niet kwijt zien wij bij zijn webshop.
Tot slot: hij heeft een heel goede deal kunnen sluiten en moet zich echt nog bewijzen.
06-05-2020 11:37 - 5.1.2 Dit is al van 29 april.§
06-05-2020 14:29 + 2e HeEEE in Sri op mijn eerdere onbescheiden vraag over eens

meekijken bij Het LCH. Is het oké als ik zarsliit bij de stand up vrijdag? Als het niet gepast is, ook oke hoor.

Groet, [ECE
06-05-2020 14:29 - Volgens mij geen bezwaar

06-05-2020 15:18 -

ijn hoor. Moet ik me nog ergens aanmelden of zo?

06-05-2020 15:33 - contact gehad met[JEEZ Hij moet intern vragen of

het akkoord is als hij meerekent met prognosemodel. Komt bij me terug.

Hij wist van het bestaan - is van de week doorEXECSgebeld over eerste overzicht werkzame personen.

En hij kent jou nog van toen je [IEEE opvolgde bij Wonen.

06-05-2020 15:34 - Ik zal je aanmelden

06-05-2020 16:46 -

07-05-2020 07:46 <bijgevoegd: 00000661-PHOTO-2020-05-07-07-46-59.jpg>
07-05-2020 08:31 512e is er al enige duidelijkheid rondom het vraagstuk van de

Jreserve pakketten” voor de bredere zorgsector en de rol van het LCH hierin?

07-05-2020 09:03IEEEa daarvoor moet het LCH inkopen. Distributie en financiering moet nog worden

verhelderd. Zie de prognoses die ik dinsdag heb aangeleverd. Afstemming met directie van[IEEE
07-05-2020 09:06TEENIn het bericht dat op rijksoverheid is geplaatst staat namelijk dat mensen die

zo'n reserve pakket nodig hebben bij het LCH terecht kunnen.

07-05-2020 09:08

TEE
Ga eens na hoe ze dat bij mantelzorgers etc gedacht hadden?!

07-05-2020 10:02 - Voor vanmiddag Kamerbehandeling.FE coérdineert de vragen-antwoorden.

Stel voor dat] bij vws zit enIEEEa fspreken of zij allebei in Leusden zitten of één in Den

Haag. Er is weinig tijd om antwoorden te regelen. Dus dat wordt dat wij ofwel zelf snel het antwoord geven ofwel

snel zorgen dat de persoon die het antwoord heeft wordt benaderd. |IIE:» ook

bereikbaar zijn. Ik zal [fE8vragen om ook stand-by te zijn. Zelf zal ik ook a d telefoon zitten. In de Kamet zitten op

afstand heeft geen zin. Dus ook met mij tel schakelen.

07-05-2020 10:03 - is al op de hoogte, maar goed om nog even te bevestigen
07-05-2020 10:03TEEin Den Haag, met [JEEEEN op een kamer

07-05-2020 10:05 -IEEEE Vanmiddag is het Kamerdebat. Het VWS team staat klaar voor het snel

leveren van antwoorden. Maar het kan zijn dat jijzelf een antwoord hebt/moet hebben. Bijv als wordt ingegaan

op watjij in de briefing hebt gezegd. Dus svp bereikbaar blijven vanaf2 uur vanmiddag. BAARN

07-05-2020 10:05 -[EEESIDit stuurde ik net. EB
07-05-2020 10:05

TE
&

07-05-2020 10:07 - Waar ben jij fysiek,
07-05-2020 10:07

TE
=met 2 telefoons vanuit huis &

07-05-2020 10:08 - met wie kunnen wij gaan schakelen over de PBM pakketten ‘aanvragen
en leveren’ en over de kostenafwikkeling? Mi moeten we vandaag een vVWS-LCH team vormen voor alle

uitvoeringsvragen.EEE
07-05-2020 10:09 -[IEEEZDappte ik net na

07-05-2020 10:09 -EEE:ucces! Batterijen vol? Bue
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07-05-2020 10:16EEEz it in Leusden vanmiddag. Ik ben in Den Haag.

Verder zitten in Leusden, [JIEEFCIllgereed en luisteren mee met het debat.

Verder hebben zij een aantal mensen, ondermeer uit test team, gereed om waar nodig vragen te beantwoorden.

07-05-2020 10:17 + 5.1.2e Primal

07-05-2020 10:27 -NTFuit dagstart GMT graag de laatste cijfers
vanuit LCH op een rijtje voor de minister. Hoeft niet tot vandaag bijgewerkt, gewoon even de laatste stand. Laat

even weten welke dat zijn
- dan stuur ik ze naar [JEREZ

07-05-2020 10:30 -[EEIEZI Wellicht overbodig, maar hieronder verslag briefing GMT mbt debat. Verzoek

om cijfers LCH op A4 en achtergrond briefje Baudet.EEE cent contact op.

Briefing 7 mei:

0-0Begin gemist.

0-OHandhaving opjuist toekennen van leveringen. Moet naar zorg.

0-0OLCH is additioneel, maar alles moet naar zorg.

0-LJEEE gaat met overleggen hierover.

-OWat met overschot straks van medicinale kapjes? Voor nu doorgaan zoals insteek is.

O-OMinister zorg over richtlijnen zorg thuis. LZ pakt het op? Vraagteken.
[-OLaatste cijfers LCH op A4 voor minister.

[-OMinister wil tijdlijn voor GMT.

0-ODonorweek ikv Corona. GMT.

O-OProductieNL vragen. QenA's te maken nav nota [JEEZ GMT.
O-OBriefje Baudet, verhaaltjeBE opsnorren. Daarna certificaten enz. QenA’s te maken. GMT.

0-OSpreektekst wordt aangepast.

O-OKoepelbrief? Eventueel nieuw?

07-05-2020 10:31 - |EXEE Briefing 7 mei:

0-0Begin gemist.

I-OHandhaving opjuist toekennen van leveringen. Moet naar zorg.

0-OLCH is additioneel, maar alles moet naar zorg.

U-U EEE gaat met bverleggen hierover.

[-OWat met overschot straks van medicinale kapjes? Voor nu doorgaan zoals insteek is.

O-OMinister zorg over richtlijnen zorg thuis. LZ pakt het op? Vraagteken.
O-OLaatste cijfers LCH op A4 voor minister.

0-OMinister wil tijdlijn voor GMT.

0-ODonorweek ikv Corona. GMT.

O-OProductieNL vragen. QenA's te maken mag nota [EREEEN GMT.

0-OBriefje Baudet, verhaaltje BE] opsnorren. Daarna certificaten enz. QenA’s te maken. GMT.

0-OSpreektekst wordt aangepast.

0-OKoepelbrief? Eventueel nieuw?

07-05-2020 10:31 - Yes. Er is al VWS team, dus daar kunnen we iemand van jou aan toevoegen.

07-05-2020 10:31 | coe MELEHet is een flinke operatie om de pakketjes & bij iedere zorgverlener
te krijgen. [JEEEZI za! direct contact opnemen over deze operatie. En met wie we vervolgens allemaal

afspraken moeten gaan maken. Met wie kan hij direct contact opnemen?[EXER
07-05-2020 10:32 -

Mijn app verkeer met[EEE
07-05-2020 10:32 5.1.2¢ EEL reinen. Ik stuurje gegevens
07-05-2020 10:32 -

<bijgevoegd: 00000686 JERE >

07-05-2020 10:37 EEEZI En ik zit in Leusden en heb net call gehad metIEEEover PBM
voor pgb zorgverleners/mantelzorgers.
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07-05-2020 10:38 -IEEE???
07-05-2020 10:40 -EEEZM De grens tussen zorg en burger vervaagd zo wel geheel.
07-05-2020 11:02 -[EEESNNH<b EES: ojuist gesproken en was wat mij betreft wel verhelderend. Er

liepen eigenlijk twee vragen door elkaar heen.

1) reserve pakketten voor medewerkers in de WMO, in dienst van een organisatie. Deze krijgen een klein

noodpakket van hun organisatie. Levering naar deze organisaties zo mogelijk rechtstreeks vanuit het LCH.

2) de categorie mantelzorg, pgb etc. Indien er sprake is van een cliént met klachten, dan gelden er 2 routes.

- tijdens de test een korte termijn pakket (voor duur test)
- na positieve test een lange termijn pakket (voor duur ziektebeeld)

In deze gevallen worden de pakketten op niveau cliént uitgereikt, waar ze voor de betrokken hulpverleners voor

handen zijn. Hierin spelen mogelijk de huisartsen een rol als voorschrijvende partij.

Voorstel is LCH stelt pakketten samen en levert aan de reguliere kanalen, welke dit moeten zijn is nog niet

duidelijk.
07-05-2020 12:11 - 5.1.2e eeft oegevoegd
07-05-2020 12:18 - 5.1.2e Hoi en anderen, via secr. minister aankondiging van voorbereiding debat.

Zie mail.

07-05-2020 18:55 - 5.1.2 Hoi heb vergaderverzoekje verstuurd n.a.v. voorstel voor

overleg communicatiestrategie. Schikt morgen 14 uur in Leusden?

07-05-2020 18:57 - 5.1.2e a ik kan!

07-05-2020 19:07 - [EKELI Hoera! Dank en tot morgen. Overbodig, maar als iedereen kan zijn |EEE
BE en jij erbij. Ik neem aan dat je het adres weet? Groet

07-05-2020 19:10 - 5.1.2e Ik ben morgen de hele dag in Leusden, is m'n standplaats zeg maar ©
07-05-2020 19:14 -

07-05-2020 22:05 - bijgevoegd: 00000698-PHOTO-2020-05-07-22-05-55.jpg>
07-05-2020 22:06 - Extra vraag naar PBM van musici...5)@
07-05-2020 22:16 - Leuk!

07-05-2020 22:22 -

3130
Hahaha

08-05-2020 15:06 -

-

Klopt het dat onze teamvergadering bij VWS is verplaatst naar dinsdag?

08-05-2020 15:09 - Ja

08-05-2020 15:10 - Ik geloof dat [Eff maandag 11e niet kon

08-05-2020 15:10 - Heeft iemand een locatie en tijd voor me ©)

08-05-2020 15:10 - Ik heb als het goed is een account van VWS waar ik dit weekend op kan

inloggen
08-05-2020 15:11 -

08-05-2020 15:11 -

08-05-2020 15:12 -

08-05-2020 15:13 -

08-05-2020 15:14 -

08-05-2020 15:38 - cD
08-05-2020 19:59 - Hoi allemaal, wat betreft het verplaatsen van de afspraak naar maandag. Ik

maak er nu 13 uur van. Schikt dat of liever eind van middag?
08-05-2020 20:00 -BEEGraag 13u - aan het eind vd middag kan ik niet

08-05-2020 20:17 - : Voor mij prima EXEL)
08-05-2020 23:10 - Dan wordt het 1 uur

08-05-2020 23:46 - : Prima, hij staat.

09-05-2020 11:35 -

51.2e :He hebje net een update van de cijfers van gisteren gestuurd. Er

bleek een telfout in te zitten waardoor de het totale cijfers van chirurgische maksers niet overeenkwam met de

som van de uitgesplitste types.
Dit is gecorrigeerd, waardoor het aantal bestelde masker type 2R nu 58M hoger is dan in de eerdere rapportage.

09-05-2020 12:12 - |EEEEIIoké. Dank.JE

VWS zaal Aarde A01.13

Mogelijk moet deze afspraak in Leusden worden

o?

: Bel je straks wel op met een toelichting
Is voorBEA -n mij niet handig.
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10-05-2020 10:06

EN:jgevoegd: 00000720-VIDEO-2020-05-10-10-06-15.mp4>
10-05-2020 10:07 Zojuist ontvangen van[EEEO¢ 1ste zending die gereed staat

om door hen vanuit de fabriek in Shanghai afgeleverd te worden.

10-05-2020 10:09 - Kijk! En dan duimen dat het door de kwaliteitscontrole komt &

10-05-2020 11:21 -

https://www.nrc.nl/nieuws/2020/05/08/ministerie-spreekt-met-retailers-over-distributie-mondkapjes-a3999193
10-05-2020 11:21 - LCH wordt ook genoemd in het artikel

10-05-2020 11:22 - <bijgevoegd: 00000725-PHOTO-2020-05-10-11-22-20.jpg>
10-05-2020 11:29 - heeft hier nog op ingegrepen. Ze stuurt me net:

10-05-2020 11:29 - Ik heb vrijdag hier nog flink op ingegrepen omdat ezk van plan was om te

zeggen dat VWS en LCH niet medische mondkapjes ging inkopen en verspreiden.
10-05-2020 11:34 -INEEEZI Mijn VWS account is nog niet operationeel, dus ik kan niet bij mijn VWS-mail.

Dit hoop ik morgen bij VWS op te lossen. Mails dus graag ook naar [IEF gmail.com en vergaderingen
via de app

10-05-2020 12:34 -

10-05-2020 12:34 -

10-05-2020 12:35 - Meld jij me weer aan?
10-05-2020 12:35 - Tuurlijk.
10-05-2020 15:45 - <bijgevoegd: 00000733-PHOTO-2020-05-10-15-45-18.jpg>
10-05-2020 15:45TEsook de opmerkingen die ik je net per mail heb

toegezonden,
10-05-2020 15:47 -

10-05-2020 16:20 -

Hoi in ieder geval teamoverleg dus def morgen 13 uur,EEL
Merci!

dank. Ik kon het ook in de mail zien

zie mail voor mijn op- en aanmerkingen
10-05-2020 17:01 - <bijgevoegd: 00000737-PHOTO-2020-05-10-17-01-10jpg>
10-05-2020 17:05 - De opmerkingen zal ik even apart vermelden:

- voldoende (in rood) vervangen door in die fase zo snel mogelijk

Lead(s) -

graag in begrijpelijk Nederlands, is vakjargon
- ‘nog meer robuust maken’ - volgens mij kan dat er helemaal uit? Geeft een zweem van toch niet stabiele

aanvoerlijnen
- mss ergens iets toevoegen over de samenwerking binnen Europa om eigen leveranciers te hebben dichter bij
huis?

11-05-2020 09:36 - ben je bij VWS aanwezig?
Nee nog niet11-05-2020 09:56 - 5.1.2e

11-05-2020 09:56 - 5 Ik kom wel voor overleg straks

11-05-2020 10:17 - Is er een tijdschema te maken van alle contacten met

Refugee Company? Zie Volkskrant vandaag. Zal vast in het Kamerdebat a d orde komen EE
11-05-2020 10:17 - 5.1.2 <bijgevoegd: 00000743-PHOT0-2020-05-11-10-17-14.jpg>
11-05-2020 10:19 - EENDag ERE er is een tijdlijn, deze is ook aan de Volkskrant verstrekt. Daarnaast

is er zeer pro-actief gecommuniceerd naar de VK. Ik stuur jullie na mijn overleg van nu alle communicatie.

11-05-2020 12:26 - Ben iets verlaat voor teamoverleg. Ben er 13.10 schat ik.

11-05-2020 12:29 - Onderwerpen: overdracht [JEEEEN, Kamervragen- Pers, bijpraten door BEY ,

financien

11-05-2020 12:30 - Ben er ook pas om 13.10.
11-05-2020 12:34 - NERC: 1k ben er niet bij maar |JEEESgwe!
11-05-2020 13:28 -EEE:<bijgevoegd:

00000749-ssionele_inschatting_van_zorgverleners_om_gebruik_te_maken_van_persoonlijke_beschermingsmiddel

en.pdf>
11-05-2020 13:48 - <bijgevoegd: 00000750-PHOTO-2020-05-11-13-48-00.jpg>
11-05-2020 16:23

5.1.2e

11-05-2020 18:12 - [J EEEZI Begrijp ik het goed dat een kim vlucht vergeefs naar Singapore is gevlogen? Dit
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weekend had ik net kim opgepept om zich nog meer te gaan inzetten! En lukt het nog om deze week

handschoenen uit Maleisié te krijgen?
11-05-2020 18:12 - IEE ve zetten alles op alles om deze week nog handschoenen uit Maleisié te

krijgen. We hebben wel handschoenen voor de eerste noodpakketten.
11-05-2020 18:12 Volgens mij hadden we wel alles in stelling staan, maar is er niet voor niets

gevlogen.
11-05-2020 18:12 - 5.1.2e InmiddelsIEEEMchirurgisch extra in bestelling (dus 1 mrd grens bereikt)

eerste levering al mogelijk volgende week, maar gezien hoeveelheden kijken we naar boot. Prijs zakt onde {FEY
512b

11-05-2020 18:12 - 5.1.2e e kopen nog wat handschoenen [IER in [NEXECIIEXETg ruilen

mogelijk met de (iES8ER tegen FFP2 voor de ergste nood.

11-05-2020 18:12 -

Mijn app correspondentie met [JEREZ
11-05-2020 20:20 - Attentie JI]lEEEZ hoe staat het met de antwoorden (door LCH) op de

Kamervragen? Zie ook mail van

Jl ouwoorden
moeten er morgenochtend zijn. FEES

11-05-2020 20:22 Ik zal bericht sturen en hier morgenochtend bij de standup aandacht

voor vragen.

11-05-2020 20:24 - 5.1.2e ik heb al met [JEREZ gereageerd op de eerste versie vanjiIEEEN
11-05-2020I gaat (weer) niet goed. Wie komt nu met de

definitieve tekst?

11-05-2020 20:27EEE:is idd nog n tweede set van donderdagavond, maar daar werd ik vandaag
door [EEE op gewezen

- Is donderdag blijven hangen bij ERIE tjkt het. heb die set vandaag van BE
gekregen. Mee bezig
11-05-2020 20:28 -IEEEagBEEik stem af meEiEM heb de input van[EE
ontvangen. En zorg dat alles bij elkaar komt.

11-05-2020 20:44 - Bij mij ligt nog de 'testbrief.Jijzou mij nog aangeven of die uitkan.

11-05-2020 20:48EE eftje om 15.45 uur een mail gestuurd met de vraag

of jij akkoord bent met de voorgestelde formulering.
11-05-2020 21:27 -EEEJa Klopt. Maarjijzou nog checken of die uitkan gaan. BEd
11-05-2020 21:38 HEE EEEhebje een aantal opmerkingen en suggesties gestuurd nav

de nota van [ES

12-05-2020 09:38 - <bijgevoegd: 00000790-PHOTO-2020-05-12-09-39-08.jpg>

12-05-2020 09:38 - <bijgevoegd: 00000791-PHOTO-2020-05-12-09-39-08.jpg>
12-05-2020 09:39 - <bijgevoegd: 00000771-PHOTO-2020-05-12-09-39-05.jpg>
12-05-2020 09:39 - <hijgevoegd: 00000772-PHOTO-2020-05-12-09-39-05.jpg>

12-05-2020 09:39 - <bijgevoegd: 00000773-PHOTO-2020-05-12-09-39-05.jpg>

12-05-2020 09:39 -

<bijgevoegd: 00000774-PHOTO-2020-05-12-09-39-05.jpg>
12-05-2020 09:39 - <bijgevoegd: 00000775-PHOTO-2020-05-12-09-39-05.jpg>
12-05-2020 09:39 - <bijgevoegd: 00000776-PHOTO-2020-05-12-09-39-05.jpg>
12-05-2020 09:39 - <bijgevoegd: 00000777-PHOTO-2020-05-12-09-39-06.jpg>
12-05-2020 09:39 - <bijgevoegd: 00000778-PHOTO-2020-05-12-09-39-06.jpg>
12-05-2020 09:39 - <bijgevoegd: 00000779-PHOTO-2020-05-12-09-39-06.jpg>
12-05-2020 09:39 - <bijgevoegd: 00000780-PHOTO-2020-05-12-09-39-06.jpg>
12-05-2020 09:39 - <bijgevoegd: 00000781-PHOTO-2020-05-12-09-39-06.jpg>
12-05-2020 09:39 - <bijgevoegd: 00000782-PHOTO-2020-05-12-09-39-07.jpg>
12-05-2020 09:39 - <bijgevoegd: 00000783-PHOTO-2020-05-12-09-39-07.jpg>
12-05-2020 09:39 - <bijgevoegd: 00000784-PHOTO-2020-05-12-09-39-07.jpg>
12-05-2020 09:39 - <bijgevoegd: 00000785-PHOTO-2020-05-12-09-39-07.jpg>
12-05-2020 09:39 - <bijgevoegd: 00000786-PHOTO-2020-05-12-09-39-07.jpg>
12-05-2020 09:39 -

<bijgevoegd: 00000787-PHOTO-2020-05-12-09-39-08.jpg>
12-05-2020 09:39 - <bijgevoegd: 00000788-PHOTO-2020-05-12-09-39-08.jpg>
12-05-2020 09:39 -

<bijgevoegd: 00000789-PHOTO-2020-05-12-09-39-08.jpg>
12-05-2020 09:39 - <bijgevoegd: 00000790-PHOTO-2020-05-12-09-39-08.jpg>

<bijgevoegd: 00000791-PHOTO-2020-05-12-09-39-08.jpg>12-05-2020 09:39 -
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12-05-2020 09:39 -

12-05-2020 09:39 -

12-05-2020 09:39 -

12-05-2020 09:39 -

12-05-2020 09:39 -

12-05-2020 09:39 -

12-05-2020 09:39 -

12-05-2020 09:39 -

12-05-2020 09:39 -

<bijgevoegd: 00000792-PHOTO-2020-05-12-09-39-08.jpg>

<bijgevoegd: 00000793-PHOTO-2020-05-12-09-39-09.jpg>

<bijgevoegd: 00000794-PHOTO-2020-05-12-09-39-09.jpg>

<bijgevoegd: 00000795-PHOTO-2020-05-12-09-39-09.jpg>

<bijgevoegd: 00000796-PHOTO-2020-05-12-09-39-09.jpg>

<bijgevoegd: 00000797-PHOTO-2020-05-12-09-39-09.jpg>

<bijgevoegd: 00000798-PHOTO-2020-05-12-09-39-09.jpg>

<bijgevoegd: 00000799-PHOTO-2020-05-12-09-39-10.jpg>

*Update webcare*

_de jonge_
In de afgelopen 24 uur zijn er 1377 berichten verwerkt op de kanalen van Hugo de Jonge.

*Vragen:*
Waar vallen sporten als biljart en bowlen onder?

*Zorgen/signalen:*
Over de besmette en/of overleden mensen in verpleeghuizen
Berichten dat we moeten werken naar mensen met een hogere weerstand door o.a. gezonder eten te promoten

Wel een heel AZC testen, maar in verpleeghuizen niet

Mensen vragen niet alleen voor bezoek in verpleeghuizen, maar ook of de ouderen gewoon weer naar buiten

mogen voor een wandeling.

_minvws_

De afgelopen 24 uur zijn 2013 berichten verwerkt en beantwoord.

*Zorgen*
- FIT20 fitnesclub die open is gegaan
- de pandemie is een hoax

- het vaccin gaat meer kwaad dan goed doen

- de overheid pakt het allemaal verkeerd aan

- ophef over zwembaden

- Veel discussies over de 26 zorginstellingen de wel bezoek mogen ontvangen en de andere niet

*Vragen*
-

nog steeds voornamelijk over de nieuwe maatregelen en waar ze dan precies wel / niet voor gelden. Vooral het

maximum aantal personen waarmeeje buiten mag zijn wordt vaak gevraagd.
- Ook vragen over Fit20, zoals waarom zij wel open mogen en overige sportscholen niet (deze stond al uit in het

document).

-Geldt de bezoekersregeling voor alle locaties van een instelling?
-Is het al zeker dat muggen dit virus echt niet kunnen overdragen?
-Moeten buschauffeurs zelf ook mondkapjes op?

_van rijn_

Bij Van Rijn waren het 55 berichten.

Voornamelijk discussie over de nieuwe maatregelen en onderlinge discussies zonder duidelijk terugkerend

onderwerp.
12-05-2020 09:39 - [JIEEEZII Er hier de analyse/het sentiment

12-05-2020 11:02 - 5.1.2 Wie weet hoe het staat met de afspraken mbt test-spullen? Is duidelijk wat LCH

wel/niet moet doen?[Ed

12-05-2020 11:23 -

12-05-2020 12:03 -

12-05-2020 12:06 -

BEESik stuurje zo een mail

laat vragen hoe het staat met ACM. Al gesproken?
Bel ik vanmiddag &
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12-05-2020 12:15 - FEB EE succes! 3

12-05-2020 12:30 - de mail met de kamer vragen heb ik aan je toegestuurd
12-05-2020 12:43 - Denk het wel -EEFELR zou de afspraken op papier zetten en met alle

stakeholders delen - laatste beeld is: de meeste dingen voor labs worden op advies van LCH deskundigen door

VWS ingekocht. HIS zou LCH deskundigen hierbij ondersteunen. Het feitelijk inkoopwerk ligt grotendeels bij LCH

en HIS.

Ik check het nog wel even bij
12-05-2020 12:46 -

12-05-2020 12:46 -

12-05-2020 12:47 - Na

12-05-2020 13:09 - 2e CEEEZbearijp zojuist van het Trade team (JEREZ. dat

inmiddels 1 miljard chirurgische maskers in bestelling staan.

12-05-2020 13:09 -IEEEWauw

12-05-2020 13:11 -

EEE:IEEECIdaarnaast zojuist bericht van[IEEE dat afspraak
met Skyteam morgen om 10:00 uur niet door gaat.

Er is een ingelaste EB board meeting van de 19 aangesloten CEO's.

12-05-2020 15:17 - 5.1.2e

https://www.koninklijkhuis.nl/actueel/nieuws/2020/05/12/koningin-maxima-bezoekt-afpro-filters-voor-productie-
van-medische-mondmaskers

12-05-2020 15:18 -

BEE
graag mail naar mijn VWS account [IEKIECIR minvws.nl

12-05-2020 15:24 - ¢% EZ heeft ze n zakje meegekregen voor thuis?

12-05-2020 15:26 - <bijgevoegd: 00000818-PHOTO-2020-05-12-15-26-00.jpg>
12-05-2020 15:35 - Vanaf nu kunnen jullie mij mailen op [JEEFEIPMinvws.nl
12-05-2020 18:04 - @ heb je zojuist de rapportage gestuurd. Aandachtspunt is het

aantal chirurgische maskers, deze staat op rond clea Doordat de hogere aantal orders nog niet met order

nummer is verwerkt

12-05-2020 18:25TEEKoningin Maxima bezoekt mondkapjesfabriek in Alkmaar

https://nos.nl/1/2333627
12-05-2020 18:25 -

eerdere voorspelling © ¢)
12-05-2020 18:44 - @
12-05-2020 18:46 - Ik ga morgenochtend het LCH verhaal dat er ligt lezen en aanpassen (er

liggen nog commentaren van 2 DG's) zodat we ‘ons’ verhaal hebben. Zelfde voor de Q&A's.

12-05-2020 19:00 -

12-05-2020 19:00

12-05-2020 19:22

12-05-2020 19:37 -

13-05-2020 08:11 - CRFEN Zie de vragen die ik

ministers: kunjij snel wat antwoorden ophalen bij LCH?(

13-05-2020 08:22IEEEMomenteel is er nog bijna niemand binnen bij het LCH. Zodra de mensen er

zijn zal ik achter de antwoorden aangaan.

13-05-2020 09:10 - Oké. Ze hebben wat nodig tegen 10 uur. Zie ook mailtjes van zonet. B
13-05-2020 09:11 - Mails.ook graag naar mij voor archivering

Zie mijn mail

Sorry EER jou vergeten in de mail mee te nemen, ik stuur m ns

J Ja dank. Was hem al a h bestuderen. Aanvoer deze week blijft flink achter bij

Ja dat is en blijft een terechte vraag....

HEE heb EEE gesproken en haar met haar vragen geholpen

3 stelde gisteravond. Ivm persconferentie

13-05-2020 09:12 - Ik kan helaas zowel op m'n telefoon als Vws laptop niet in mijn mail. Hang in

de wacht bij ssc-ict.

13-05-2020 09:13EEEerder liggen er persvragen van het AD over afkeurbeleid en cijfers. Hoe ver

staat het met dat beleid?

13-05-2020 09:19 - 5.1.2e *Webcare update*

_de jonge_
In de afgelopen 24 uur zijn er 1111 berichten verwerkt op de kanalen van Hugo de Jonge. Het is opvallend rustig.
We zien vooral veel van de vaste namen nog in negatieve discussies hangen.
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*Zorgen/signalen:*
Na de post over #dagvandezorg reageren veel mensen dat er ook een financiéle en blijvende waardering moet

komen

_minvws_

Op de reguliere kanalen van VWS hebben we 1260 berichten behandeld. Er was vooral veel discussie naar

aanleiding van de tweet

a

*Zorgen*
- openen/niet openen verpleeghuizen
- vergoedingen voor zorgpersoneel

*Vragen®
-

mag een privesauna wel open

- waarom met 4 aan tafel in een restaurant maar met 3 op bezoek in huis?

- maximaal aantal deelnemers buitensportsessie
-

mag mijn afslankstudio wel open
- dus als ik ga bbquen voor mijn huis op afstand mag dit wel?

-

mogen de escaperooms open?

_vanrijn_

Bij Van Rijn hebben we 103 berichten behandeld

- Discussie (14 reacties) over een tweet van Van Rijn over het gebrek aan beschermingsmiddelen in de zorg en de

piek
- discussie (32 reacties) over tweet van van Rijn over sportscholen
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000836-PHOTO-2020-05-13-09-19-35.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000837-PHOTO-2020-05-13-09-19-36.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000838-PHOTO-2020-05-13-09-19-36.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000839-PHOTO-2020-05-13-09-19-36.jpg>

13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000840-PHOTO-2020-05-13-09-19-36.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000841-PHOTO-2020-05-13-09-19-36.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000842-PHOTO-2020-05-13-09-19-37.jpg>

13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000843-PHOTO-2020-05-13-09-19-37.jpg>

13-05-2020 09:19 -

<bijgevoegd: 00000844-PHOTO-2020-05-13-09-19-37.jpg>
13-05-2020 09:19 -

<bijgevoegd: 00000845-PHOTO-2020-05-13-09-19-37.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000846-PHOTO-2020-05-13-09-19-37.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000847-PHOTO-2020-05-13-09-19-38.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000848-PHOTO-2020-05-13-09-19-38.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000849-PHOTO-2020-05-13-09-19-38.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000850-PHOTO-2020-05-13-09-19-38.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000851-PHOTO-2020-05-13-09-19-38.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000852-PHOTO-2020-05-13-09-19-38.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000853-PHOTO-2020-05-13-09-19-39.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000854-PHOTO-2020-05-13-09-19-39.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000855-PHOTO-2020-05-13-09-19-39.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000856-PHOTO-2020-05-13-09-19-39.jpg>
13-05-2020 09:19 -

<bijgevoegd: 00000857-PHOTO-2020-05-13-09-19-39.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000858-PHOTO-2020-05-13-09-19-40.jpg>
13-05-2020 09:19 -

<bijgevoegd: 00000859-PHOTO-2020-05-13-09-19-40.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000860-PHOTO-2020-05-13-09-19-40.jpg>
13-05-2020 09:19 - <bijgevoegd: 00000861-PHOTO-2020-05-13-09-19-40.jpg>
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13-05-2020 09:19 -

13-05-2020 09:19 -

13-05-2020 09:20 -|

duidelijk te maken

13-05-2020 09:22HEEEERwil met jou bellen voor de antwoorden

13-05-2020 09:40BEHoi allen, 5.1.2e gaan vanmiddag naar Leusden en zijn beiden bij het

overleg.
13-05-2020 10:02IEE EEE je een lijstje met antwoorden gestuurd, die is afgestemd
me EEA
13-05-2020 16:05 - 5.1.2e Hoi [IEEE loopt het gesprek uit en wat is de planning?

5.1.2eBuiten reikwijdte EFA rijden om 17.30 uur. Ben benieuwd en groet.

13-05-2020 16:06 - 5.1.2e IEEEZlis onderweg
13-05-2020 16:06 - 5.1.2¢ Super! Dank!

13-05-2020 16:45 - 5.1.2¢ CEEEZI kan jij akkoord geven op de concept antwoorden aan de

leveranciers van PBM?

: <bijgevoegd: 00000862-PHOTO-2020-05-13-09-19-40.jpg>
: <bijgevoegd: 00000863-PHOTO-2020-05-13-09-19-40.jpg>
Heb het gezien en lijstje bij me, urgentie wordt niet gezien, probeer dit

buiten verzoek

13-05-2020 18:56 - JIE heb contact gehad met[EEE van de IG en ook

direct het contact met tot stand gebracht.

BEHonderneemt verder actie, AIVD is dus inderdaad niet nodig.

Afspraak is dat er nu toch een kleine taskforce in het leven geroepen word, waar EEE met dit soort vragen

terecht kan. Zodat deze direct multidisciplinair worden opgepakt. IG) heeft dagelijks al een triage overleg met de

FIOD en de Douane om dit type signalen te bespreken en gezamenlijk op te pakken.
13-05-2020 18:57 heb contact gehad met[IEEEvan de IG en ook

direct het contact met| tot stand gebracht.

onderneemt verder actie, AIVD is dus inderdaad niet nodig.

Afspraak is dat er nu toch een kleine taskforce in het leven geroepen word, waar EEE met dit soort vragen

terecht kan. Zodat deze direct multidisciplinair worden opgepakt. IG) heeft dagelijks al een triage overleg met de
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FIOD en de Douane om dit type signalen te bespreken en gezamenlijk op te pakken.
13-05-2020 19:07 - <bijgevoegd: 00000890-PHOTO-2020-05-13-19-07-46.jpg>
13-05-2020 19:16 -

buiten verzoek

14-05-2020 09:14 IEE twee korte controle vragen mbt mails vanuit IZ. Voordat ik

contact opneem:

Ben jij hiermee akkoord?

14.05-2020 05:17 - ICRECS NTT
14-05-2020 10:07 - e Er is morgen geen stand-up. Die is vandaag. En deze week geen financieel

overleg. Dus ik ga niet naar Leusden morgen. Heb voorgesteld ma of di in Leusden gesprekken te hebben. Moet

nog even horen van if welke dag het wordt [JF
14-05-2020 10:08 Betekent dit datjevandaag niet naar Leusden komt?

14-05-2020 10:08 - Inderdaad, kom vandaag ook niet.JE
14-05-2020 10:09 \ Helder, melde namelijk in de standup van zojuist van wel

14-05-2020 10:09 -
A. gevraagd of hij ons team komt versterken. Hij belt hoop ik

14-05-2020 10:13EE EEE on je akkoord met de voorgestelde lijn voor de beide IZ

donatie vragen?
14-05-2020 10:14 - CEFN vraag 1: eens. Maar check of er met iemand van Lch is gesproken.

14-05-2020 11:03 -

14-05-2020 14:29 -

14-05-2020 14:37 -

14-05-2020 14:38 -

14-05-2020 15:40 -

[EEF wil je nog meelezen voordat ik het verstuur.

Ik heb het mail naar jou, [EEE oestuurd
... de mail...

CIEEEE concept antwoorden AD in je mail voor akkoord, nieuwsbrief

komt eraan

14-05-2020 18:39 -[EENIEEEcc mail van is binnen

14-05-2020 18:45 - a ben hem a h doornemen. Wil het in mailvorm dan kan ik corrigeren
14-05-2020 18:53 -EEE| is t nog maar voor n paar dagen: graag mails die gearchiveerd moeten
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worden ook naar mij!

buiten verzoek

buiten verzoek

14-05-2020 21:11 - (en eventueel [EEEals jij je ogen open krijgt), kijk svp naar de

antwoorden op de Kamervragen ‘wat/wie’ is het LCH?! M

14-05-2020 21:14 - 5.1.2¢ Komende week start 5.1.2e oor halve dagen in ons team. Ik wil

voorstellen dat hij dinsdagmiddag naar Leusden komt voor kennismaking met ons team en met LCH. EE
14-05-2020 21:15 - Mooi! Zou hij maandagmiddag het teamoverleg ook al bij kunnen wonen?

14-05-2020 21:16 - En hebje een mailadres voor me? Dan kan ik beginnen met overdragen
14-05-2020 21:16 - Wat fijn en een goed idee

14-05-2020 21:17 - e Nee lukt niet. Hij werkt Wo, Do en vrijdag voor ons. Maar vanwege Hemelvaart

veranderen we komende week di in do IB
14-05-2020 21:17 - Veel sterkte.! Hij is in goede handen!!

14-05-2020 21:19 - Fijn dat hij het team komt versterken!

14-05-2020 21:20 - Dat in ieder geval ® £3 4
14-05-2020 21:27 - Alsje n mailadres hebt probeer ik woensdag of vrijdag met hem af te spreken

5.1.2e

14-05-2020 22:28 - Kom maar naar Leusden & ck
14-05-2020 22:28 - Allemaal naar Leusden &
14-05-2020 22:29 -

15-05-2020 07:37

15-05-2020 07:37

15-05-2020 07:37

15-05-2020 07:37

15-05-2020 07:37

15-05-2020 07:37

15-05-2020 07:37

15-05-2020 07:37

15-05-2020 07:37

15-05-2020 07:37

15-05-2020 07:37

15-05-2020 07:37

15-05-2020 07:37

: 00000944-PHOTO-2020-05-15-07-37-11.jpg>
: 00000945-PHOTO-2020-05-15-07-37-11.jpg>
: 00000946-PHOTO-2020-05-15-07-37-12.jpg>
: 00000947-PHOTO-2020-05-15-07-37-12.jpg>
: 00000948-PHOTO-2020-05-15-07-37-12.jpg>
: 00000949-PHOTO-2020-05-15-07-37-12.jpg>

00000950-PHOTO-2020-05-15-07-37-12.jpg>
: 00000951-PHOTO-2020-05-15-07-37-13.jpg>
: 00000952-PHOTO-2020-05-15-07-37-13.jpg>
: 00000953-PHOTO-2020-05-15-07-37-13.jpg>
: 00000954-PHOTO-2020-05-15-07-37-13.jpg>
: 00000955-PHOTO-2020-05-15-07-37-13.jpg>
: 00000956-PHOTO-2020-05-15-07-37-14.jpg>
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15-05-2020 07:37 - <bijgevoegd: 00000957-PHOTO-2020-05-15-07-37-14.jpg>
15-05-2020 07:37 - <bijgevoegd: 00000958-PHOTO-2020-05-15-07-37-14.jpg>
15-05-2020 07:37 - <bijgevoegd: 00000959-PHOTO-2020-05-15-07-37-14.jpg>
15-05-2020 07:37 - <bijgevoegd: 00000960-PHOTO-2020-05-15-07-37-15.jpg>
15-05-2020 07:37 - <bijgevoegd: 00000961-PHOTO-2020-05-15-07-37-15.jpg>
15-05-2020 07:37 - <bijgevoegd: 00000962-PHOTO-2020-05-15-07-37-15.jpg>
15-05-2020 07:37 - <bijgevoegd: 00000963-PHOTO-2020-05-15-07-37-15.jpg>
15-05-2020 07:37 - <bijgevoegd: 00000964-PHOTO-2020-05-15-07-37-15.jpg>
15-05-2020 07:37 -

<bijgevoegd: 00000965-PHOTO-2020-05-15-07-37-15.jpg>
15-05-2020 07:37 - <bijgevoegd: 00000966-PHOTO-2020-05-15-07-37-16.jpg>
15-05-2020 07:37 - <bijgevoegd: 00000967-PHOTO-2020-05-15-07-37-16.jpg>
15-05-2020 10:06 -[NERF Fijn dat er iemand bij komt! Gaan we het team overleg op VWS voortaan op

dinsdag plannen zod rbij kan zijn?
15-05-2020 10:07 Ik bedoel woensdag
15-05-2020 10:50 - Dus teamoverleg dinsdag bij LCH en tijd afhankelijk van mogelijke afspraak

?

En voor het vervolg teamoverleggen naar woensdag? Schikt dat iedereen of dinsdag

bespreken? BEF ik neem wel even contact op met secr. [EE over afspraak met [BEES of is dat onhandig? En

verder voeg ik 5.1.22 oe aan verdeellijst en wellicht moet hij dan ook in de appgroep? Als dit zo de

bedoeling is, voor wie dan di mee wil rijden uit DH is welkom (op 1,5 m inSSERFIE). root LXE
15-05-2020 11:36TEEPlanning is: dinsdagmiddag teamoverleg in Leusden (en dan niet maandag bij

VWS), finance overleg en overleg van mij met] Tk ochtend schuif ik aan bij overleg met zorginkopers (9

uur dacht ik). Dan doen we dinsdag de overdracht van en de startee
15-05-2020 11:54 - EEF graag nogmaals akkoord beantwoording persvragen AD

15-05-2020 12:44 - EEE AO zit weer in je mail. Graag asap akkoord

15-05-2020 12:46 - Prima ik kom ook naar Leusden.

15-05-2020 13:23 - CHIEEEEnog cen laatste keer akkoord graag

15-05-2020 13:31 -

15-05-2020 13:32 -

15-05-2020 15:14 - <bijgevoegd: 00000978-PHOTO-2020-05-15-15-14-10.jpg>
15-05-2020 15:29 -

15-05-2020 15:31 -

15-05-2020 15:34

graag doe ik dat ook voor de e-mail groep. Hebje al een VWS account of ben je in aanloop naar je start via mail

op een andere manier te bereiken? Ben benieuwd. Alvast dank en hartelijke groet, [EEX (ondersteuner EES.
15-05-2020 15:35 -

15-05-2020 15:41 -

Dag EEE ankjewel! Ik heb nog geen VWS account en vanuit m'n

huidige werk kan ik wel mailen (hoewel niet optimaal).
15-05-2020 16:10 - |EEEWekom!
Wat is je mailadres?

1505-2020 16:10 JJIEEETINN Prima hoor, doen we dat tot die tijd via |ERED
15-05-2020 17:56 - 5.1.2e HEEde opgevraagde informatie heb ik zojuist al aan je

doorgestuurd.
15-05-2020 18:48 - IEEESNDank voor info . Zal even kijken wat wij doen met Niet Ondertekend. J
15-05-2020 20:25 - Hoorde vanavond van minister dat hij op 28 mei op werkbezoek komt bij LCH in

Leusden. Waren wij daar al bij betrokken? Hij neemt dan tv ploegen in zijn kielzog mee! Betekent waarschijnlijk
ook bezoek aan Vianen/Bleiswijk. Daar valt wat te filmen.g

15-05-2020 20:27 -EEE 0-0BER we hoorden gisteren iets over een eventueel bezoek. Dat hij het

wil combineren met een persmoment heb ik net van de woordvoerder gehoord. Meer dan dit weet ik ook niet,

maandag bij VWS word ik nader geinformeerd
15-05-2020 20:31 Dké. Past in totale openheid die ik graag wil!

15-05-2020 20:34

buiten verzoek
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15-05-2020 22:44TEEwe kunnen begin vlg week nog wel bellen om eea bij te praten! Goed

weekend.

15-05-2020 23:19 - e bellen maandag [FEES]
16-05-2020 10:59 - <bijgevoegd: 00000995-PHOTO-2020-05-16-10-59-08.jpg>
16-05-2020 10:59 - <bijgevoegd: 00001040-PHOTO-2020-05-16-11-04-50.jpg>
16-05-2020 10:59 - <bijgevoegd: 00001041-PHOTO-2020-05-16-11-05-11.jpg>
16-05-2020 10:59 - <bijgevoegd: 00001042-PHOTO-2020-05-16-11-05-11.jpg>
16-05-2020 10:59 - <bijgevoegd: 00001043-PHOTO-2020-05-16-11-05-12.jpg>
16-05-2020 10:59 -

<bijgevoegd: 00001044-PHOTO-2020-05-16-11-05-12.jpg>
16-05-2020 10:59 - <bijgevoegd: 00001045-PHOTO-2020-05-16-11-05-12.jpg>
16-05-2020 10:59 -

negatieve zin gelukkig
16-05-2020 11:00TEE « verwacht eigenlijk maandag nog een artikel van

aan ons vragen gesteld en hij wordt niet aangehaald als journalist boven de artikelen van vandaag.
16-05-2020 11:01 -

<bijgevoegd:
16-05-2020 11:01 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:01 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:01 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:01 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:01 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:01 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:01 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:01 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:02 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:02 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:02 -

<bijgevoegd:
16-05-2020 11:02 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:02 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:03 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:03 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:03 - <bijgevoegd:

16-05-2020 11:04 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 - <bijgevoegd:

16-05-2020 11:04 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 -

<bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 -

<bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:04 -

<bijgevoegd:
16-05-2020 11:05 - <bijgevoegd:
16-05-2020 11:05 - <bijgevoegd:

We worden niet genoemd in het AD. Niet positief helaas, maar ook niet in

00001004-PHOTO-2020-05-16-11-01-35.jpg>

00001005-PHOTO-2020-05-16-11-01-35.jpg>

00001006-PHOTO-2020-05-16-11-01-36.jpg>

00001007-PHOTO-2020-05-16-11-01-36.jpg>

00001008-PHOTO-2020-05-16-11-01-37.jpg>

00001009-PHOTO-2020-05-16-11-01-37.jpg>
00001010-PHOTO-2020-05-16-11-01-37 jpg>

00001011-PHOTO-2020-05-16-11-01-37.jpg>

00001012-PHOTO-2020-05-16-11-01-55.jpg>

00001013-PHOTO-2020-05-16-11-02-20.jpg>

00001014-PHOTO-2020-05-16-11-02-20.jpg>

00001015-PHOTO-2020-05-16-11-02-20.jpg>

00001016-PHOTO-2020-05-16-11-02-21.jpg>

00001017-PHOTO-2020-05-16-11-02-39.jpg>

00001018-PHOTO-2020-05-16-11-03-37.jpg>

00001019-PHOTO-2020-05-16-11-03-45.jpg>

00001020-PHOTO-2020-05-16-11-03-55.jpg>

00001021-PHOTO-2020-05-16-11-04-12.jpg>

00001022-PHOTO-2020-05-16-11-04-13.jpg>

00001023-PHOTO-2020-05-16-11-04-13.jpg>

00001024-PHOTO-2020-05-16-11-04-13.jpg>

00001025-PHOTO-2020-05-16-11-04-13.jpg>

00001026-PHOTO-2020-05-16-11-04-13.jpg>

00001027-PHOTO-2020-05-16-11-04-14.jpg>

00001028-PHOTO-2020-05-16-11-04-25.jpg>

00001029-PHOTO-2020-05-16-11-04-41.jpg>

00001030-PHOTO-2020-05-16-11-04-41.jpg>

00001031-PHOTO-2020-05-16-11-04-42.jpg>

00001032-PHOTO-2020-05-16-11-04-42.jpg>

00001033-PHOTO-2020-05-16-11-04-42.jpg>

00001034-PHOTO-2020-05-16-11-04-42.jpg>

00001035-PHOTO-2020-05-16-11-04-43.jpg>

00001036-PHOTO-2020-05-16-11-04-43.jpg>

00001037-PHOTO-2020-05-16-11-04-43.jpg>

00001038-PHOTO-2020-05-16-11-04-43.jpg>

00001039-PHOTO-2020-05-16-11-04-43.jpg>

00001040-PHOTO-2020-05-16-11-04-50.jpg>

00001041-PHOTO-2020-05-16-11-05-11.jpg>

00001042-PHOTO-2020-05-16-11-05-11.jpg>

5.1.2e
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16-05-2020 11:05 - <bijgevoegd: 00001043-PHOTO-2020-05-16-11-05-12.jpg>
16-05-2020 11:05 - <bijgevoegd: 00001044-PHOTO-2020-05-16-11-05-12.jpg>
16-05-2020 11:05 - <bijgevoegd: 00001045-PHOTO-2020-05-16-11-05-12.jpg>
16-05-2020 11:05 - <bijgevoegd: 00001046-PHOTO-2020-05-16-11-05-18.jpg>
16-05-2020 11:05 - <bijgevoegd: 00001047-PHOTO-2020-05-16-11-05-27.jpg>
16-05-2020 11:05 - <bijgevoegd: 00001048-PHOTO-2020-05-16-11-05-36.jpg>
16-05-2020 11:05 - <bijgevoegd: 00001049-PHOTO-2020-05-16-11-05-56.jpg>
16-05-2020 11:06 - Laatste is 2e deel artikel NRC over mondmaskers

buiten verzoek

5.12¢

buiten verzoek

16-05-2020 13:17 - a 5.1.2e eel succes!

16-05-2020 13:36 - en GEEEE 2anvullende vraag van het AD

16-05-2020 13:36 - wie draagt de financiéle schade van een afgeteste partij mondkapjes? Zijn die

kosten voor WVS (de aankoper) of voor de leverancier?

16-05-2020 13:36 - 5 Met wie kan ik een antwoord uitvogelen? Vlgs mij hebben we hier nog geen

eenduidig beleid op?

16-05-2020 13:42 -IEEE principe natuurlijk de leverancie, want die moet leveren wat

afgesproken is - als je dat tenminste je kan verhalen bij die [JEEEZMleverancier - als dat niet het geval is dan is

via het contract met Mediq risico VWS.

Voor de kapjes die in het pre-LCH door VWS zijn gekocht geldt feitelijk hetzelfde: eerst leverancier en dan VWS.

16-05-2020 13:43IEE Natuuriik hebben wij eenduidig beleid G)Precies zoals het stelt. Allemaal

a d voorkant afgesproken &
16-05-2020 13:43 - A oke! Fijn
16-05-2020 13:44 - Ik dacht dat we soms uit strategische overwegingen niet verhalen? Uit angst
dat ze geen zaken meer met ons willen doen?

16-05-2020 13:44 - Ik ga iig even een concept antwoord op de mail zetten en dan komtt naar

jullie
?» Dank vast voor de info

16-05-2020 14:01 - G IEEEon ceptantwoord in jullie mail

16-05-2020 15:37 -

https://www.ftm.nl/artikelen/inkoop-mondmaskers-china?share=Bs)]QqrWqowpbsdPoj9FKHy2ZYZ8SBTDotUn%2

BHMmt7QpqiLgDXDmIDpwKUc2eA%3D%3D
16-05-2020 15:37 - Dit hebben doorgestuurd gekregen van [EE << ondernemer

bekend bij ons.

16-05-2020 15:41 |

immo A
in het artikel is niet bekend bij VIP

16-05-2020 16:50 - AD: Overheid kocht miljoenen foute mondkapjes

https://www.ad.nl/binnenland/overheid-kocht-miljoenen-foute-mondkapjes~acff8d86/
16-05-2020 16:51 -

0s
Jammer van die laatste zin. Dat is namelijk niet gevraagd

17-05-2020 10:39 -

b

https://www.gelderlander.nl/politiek/woede-in-kamer-over-zwendel-mondkapjes-markt-nu-van-cowboys~ac6cebf
6/

5.1.2e
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17-05-2020 10:40 -

17-05-2020 10:41 -

17-05-2020 10:42 -

17-05-2020 10:43 -

17-05-2020 11:59 -

weerleggen
17-05-2020 12:58 -IEEEE Afgesproken met [EEEdat we het in de gaten houden. Mocht het zich

verder verspreiden, grijpen we vandaag in. Zat zelf te denken om Martin morgenavond bij Op1 te laten

aanschuiven om dit te tackelen. Hebje iets meer ruimte voor nuancering en je pakt podium met het oog op

debat.

17-05-2020 12:58 - Ter info, ik houd jullie op de hoogte
17-05-2020 16:38 - In jullie mailbox zit inmiddels de ‘offensieve tekst’. Graag jullie
reactie. BXEQ
17-05-2020 16:40 -

17-05-2020 16:40 -

Voorschot op het debat....

Ik las het inderdaad ook al in het AD

We hebben hier een goed antwoord op

Er is voldoende, van goede kwaliteit

Ik heb aanIEEECIEEEZoc raagd ofVW dit actief gaat

17-05-2020 16:40 - A.
, kanjijjouw reactie naar mijn Gmail sturen? Dan kijk ik

daarnaar

17-05-2020 16:41 - 5.1.2e Voor wanneer is de reactie gewenst? Is als ik vanavond kijk vroeg genoeg?
17-05-2020 16:45 - .1.2e Ja vanavond is prima. Teksten moeten er morgenochtend zijn. Ik denk dat we

veel zelf kunnen beantwoorden. Maar vanavond ook kijken wat we aan
[88% CH vragen. gies

buiten verzoek

18-05-2020 11:51 - Afspraken voor morgen:

09:00-11:00 zorginstellingen

pecinemers IESE
11:00-11:30 finance

Deelnemers; 5.1.2e

11:30-12:30 management

Decineme:: INEXE
12:45-13:30 opdrachtgevers webex

Deelnemers:

13:30-14:00 kennismaking
Decnemers: IEE
14:00-15:30 team

Deelnemers: hele team

18-05-2020 11:52 -

S12
Dank, ik plan in.

18-05-2020 12:03 -

-

5.1.2 | meld je alle mensen aan en ik heb niet voor alle bijeenkomsten een

zaaltje aangegeven gekregen. Kan ik ervan uitgaan dat zich dat wijst morgen? Groet

18-05-2020 12:14 - Zal ik doen

18-05-2020 12:14 - En ja, krijgen dit morgen definitief door

18-05-2020 12:16 - ik ben de spreektekst aan het bewerken

18-05-2020 12:16 - Komt zsm

er18-05-2020 12:42 - In je mail @ 5.1.2e

18-05-2020 13:40 - Reactie in mail (5
18-05-2020 13:40 - Ook mbt Q en a's &
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18-05-2020 16:37

http://digitalekrant.volkskrant.nl/volkskrant/952/article/1138858/2/2/render/?token=6a7d3105b7e18a37d35b90c
2798cad7d

18-05-2020 16:37 - 2e HO
18-05-2020 17:37 e Kan iemand eens checken bij LCH : in het Gelderlander bericht stond fraude bij

ffp2 maskers in verpleeghuizen. Worden die daar gebruikt? Of zijn het vooral chirurgische maskers aldaar? JE
5.1.2e SRPCEzat goed op zijn praatstoel. Hij kan t allemaal regelen.18-05-2020 23:03 -

19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001107-PHOTO-2020-05-19-06-54-53.jpg>
19-05-2020 06:54 -

<bijgevoegd: 00001108-PHOTO-2020-05-19-06-54-53.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001109-PHOTO-2020-05-19-06-54-53.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001110-PHOTO-2020-05-19-06-54-54.jpg>
19-05-2020 06:54 -

<bijgevoegd: 00001111-PHOTO-2020-05-19-06-54-54.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001112-PHOTO-2020-05-19-06-54-54.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001113-PHOTO-2020-05-19-06-54-54.jpg>
19-05-2020 06:54 -

<bijgevoegd: 00001114-PHOTO-2020-05-19-06-54-54.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001115-PHOTO-2020-05-19-06-54-55.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001116-PHOTO-2020-05-19-06-54-55.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001117-PHOTO-2020-05-19-06-54-55.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001118-PHOTO-2020-05-19-06-54-55.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001119-PHOTO-2020-05-19-06-54-55.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001120-PHOTO-2020-05-19-06-54-56.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001121-PHOTO-2020-05-19-06-54-56.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001122-PHOTO-2020-05-19-06-54-56.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001123-PHOTO-2020-05-19-06-54-56.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001124-PHOTO-2020-05-19-06-54-56.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001125-PHOTO-2020-05-19-06-54-56.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001126-PHOTO-2020-05-19-06-54-57.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001127-PHOTO-2020-05-19-06-54-57.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001128-PHOTO-2020-05-19-06-54-57.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001129-PHOTO-2020-05-19-06-54-57.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001130-PHOTO-2020-05-19-06-54-57.jpg>

19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001131-PHOTO-2020-05-19-06-54-58.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001132-PHOTO-2020-05-19-06-54-58.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001133-PHOTO-2020-05-19-06-54-58.jpg>

19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001 134-PHOTO-2020-05-19-06-54-58.jpg>

19-05-2020 06:54 -

<bijgevoegd: 00001 135-PHOTO-2020-05-19-06-54-58.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001136-PHOTO-2020-05-19-06-54-59.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001137-PHOTO-2020-05-19-06-54-59.jpg>
19-05-2020 06:54 - <bijgevoegd: 00001138-PHOTO-2020-05-19-06-54-59.jpg>
19-05-2020 07:51 -[IEEEIk heb gister niet gezien/gehoord wat [JEREZS heeft gezegd. Heeft hij gezegd dat

hij het LCH IIEXEZMkapjes heeft aangeboden? [EEEXY is dat zo?

19-05-2020 08:00 -IEEEIk heb 2 tel nrs gekregen van

Welke is het goede? ©
19-05-2020 08:27 - <bijgevoegd: 00001141-AUDIO-2020-05-19-08-27-31.0pus>

19-05-2020 08:28 - <bijgevoegd: 00001142-AUDIO-2020-05-19-08-28-10.0pus>
19-05-2020 08:41 - <bijgevoegd: 00001143-AUDIO-2020-05-19-08-41-59.0pus>

19-05-2020 09:04 -[NERF

spullen naar Nederland te krijgen.
19-05-2020 09:26 -

19-05-2020 09:26 -

19-05-2020 09:27 -

heeft het nog wel opgenomen voor LCH (zonder idd die naam te

noemen - voor de goede verstaander...) door te zeggen dat er vanaf het begin heel erg hard gewerkt werd om

https://twitter.com|EETstatus/12626413681256366087s=12

Kan iemand mij vertellen waar ik precies moet zijn in Leusden?

Mss handig om mee te nemen in jullie overlegIEE
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19-05-2020 09:29 - Kom je met auto? Dan adres navigatie[EEE
19-05-2020 09:32 -

fe

I<bijgevoegd: 00001149-PHOTO-2020-05-19-09-32-58.jpg>
buiten verzoek

CHORTLE. dus als er geld naar Medig overgemaakt moet worden kan ik dat wel regelen.
LRYCTpde]-14

buiten verzoek

buiten verzoek En verder, ook voor B&H Adres is

maar niet via navigatie te vinden. Dus gps via [[IEFEZY Het betreft locatie met meerdere

gebouwen. Na ingang doorrijden tot parkeerplaats aan het eind. Daarna teruglopen en gebouw links

aanhouden, daar is nr. 12. Ik wil wel even klaar gaan staan.

19-05-2020 09:45 -

Size
Dank!

19-05-2020 09:45 - 5.1.2e buiten verzoek

19-05-2020 11:35 Waar zitten we?

19-05-2020 11:35
-

Boven

19-05-2020 13:54 We komen er aan, bijna klaar met Q&A's voor VWS

19-05-2020 13:55 -

1. aar zitten we?

19-05-2020 13:56 -

19-05-2020 13:56 -

A. Grote zaal rechts als je door de deur gaat

19-05-2020 13:57 -

A. ké

19-05-2020 21:27 -
ik heeft [IEEE toegevoegd

19-05-2020 21:27 -

j

19-05-2020 21:43 - -1. Werkt het weer?

19-05-2020 21:43 - 1. Via deze telefoon, is ander nummer. Maar ben aangesloten, dat is het

belangrijkst
19-05-2020 21:44 - Mooi zo. En je Whattsapp is veilig gesteld?
19-05-2020 21:46 - de geupdate tabelle zijn verstuurd en heb de cijfers

gecontroleerd. Dit heb ik zojuist ookfp Sadbevestigd.

De aangepaste brief is nu op weg richting de minister.

19-05-2020 21:47EEEEcht <i voor jullie drietjes, wat een klus weer

20-05-2020 08:59 - Attentie. Geen nieuwsbrief van LCH uitbrengen tijdens het Kamerdebat! Debat

is vanmiddag/vanavond!#&

20-05-2020 09:25 -

20-05-2020 15:26

BPZ in orde gemaakt zal worden.

20-05-2020 15:27 -

20-05-2020 15:27 -

20-05-2020 15:28 -

20-05-2020 16:08 -

23-05-2020 10:06 -

Yes!

Zojuist bericht ontvangen van[JIEdat de detachering van Evia

Fijn! En dan meteen account, laptop met simkaart en telefoon aanvragen

Dat is fijn !!

Goed gedaan [EEE dank!

Heb hier uiteraard ook direct om gevraagd ©)
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Raakt indirect ook aan de kwaliteitsdiscussie die we nu voeren

buiten verzoek

buiten verzoek
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buiten verzoek

24-05-2020 21:52 - Overigens het telefonisch overleg kwaliteit mondkapjes kan om 12 uur.

buiten verzoek

25-05-2020 07:06 - Veel mondkapjes in verpleeghuizen deugen niet: ‘We zijn besodemieterd’

https://www.ad.nl/binnenland/veel-mondkapjes-in-verpleeghuizen-deugen-niet-we-zijn-besodemieterd~a91dfea5
/
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25-05-2020 10:29 - Hoi [EES en anderen. Er is om 11.30 uur een spoedoverleg bij JEREELE met

5.1.2 over communicatie persoonlijke beschermingsmiddelen.
25-05-2020 10:34 - Willen jullie dan nu liever belmoment? gi kan tot 11 uur. [EEE moet gecheckt
worden.

25-05-2020 10:36 -

25-05-2020 10:55 -

25-05-2020 10:56 -

25-05-2020 11:01 -

25-05-2020 11:24 -

25-05-2020 12:30 -

25-05-2020 12:32 -

25-05-2020 12:33 -

25-05-2020 12:37 -

Nee, hou maar op 12.30 uur

Is het handig dat ik hier ook bij aanhaak?

a prima. [EER kun jij dat regelen ?

Ja, ga ik doen.

lis uitgenodigd.
Lukt aansluiting via Webex?

Jazeker. Zit al uur in de call. &

Oké, jullie lopen dus uit. Kan deze in aansluiting dan wel doorgaan?

Ja we lopen iets uit. Gelijk erna door. Check even bij[EEEbf 13.00 uur een harde

a, is harde eindtijd. Wordt zonder [KE25-05-2020 12:37 -

.

25-05-2020 12:42 - Het kan nu [JE



25-05-2020 12:42 -[EEEPrima, je kunt inloggen via link.

25-05-2020 12:45 - 5.1.2e Ik heb geen link

25-05-2020 12:48 - Gestuurd

25-05-2020 13:11 - Hoi [BEEZ] update voor de rest van de middag. 15 uur, korte call met MKB over

mondkapjes.Je wordt ingebeld. 15.30 uur afspraak [JE via Webex over toekomst beschermingsmiddelen met

5.1.2e 16 uur Pels Rijkcken via Webex.

25-05-2020 13:21 - Zag het net. Flink beldagje
25-05-2020 13:23 - Lukt dat?

25-05-2020 13:24 - Als iedereen maar weet dat er bij elk gesprek een eindtijd is.

25-05-2020 13:26 - Zo is het. Alles is kort.

25-05-2020 16:19 - Beste allen en wellicht overbodig, ter info. EREDdoet morgen mee aan overleg
van Radboud UMC over ‘Terug naar normaal’.

25-05-2020 19:41 -[CAEN
https://www.ad.nl/politiek/boze-tweede-kamer-laat-verpleeghuizen-mondkapjes-testen~a4c711df/
25-05-2020 19:46 -[EEFvgs mij hebben we het al duidelijk is beantwoording vd kamervragen
staan maar mss toch dit er nog eens langs leggen? Er staat de verpleeghuizen niets is weg om bij ons te bestellen

25-05-2020 19:47 -[EEE[k vind het niet zo'n goed idee dat er maar weinig mensen zijn bij het

werkbezoek in Leusden. Bedoeling is juist dat minister veel mensen ziet/spreekt en omgekeerde. [ERE]
25-05-2020 19:48 - IEEE ga er morgenochtend naar kijken met EEE ik hoor en begrijp jouw wens.

Voor t persmoment ligt dat mogelijk wat genuanceerder
25-05-2020 20:17 - Fijn als je dat wil doen! ch
25-05-2020 20:18 - Dffcourse

buiten verzoek

26-05-2020 08:56 - buiten verzoek

buiten verzoek Tussen 1530 en 1700 uur niet bereikbaar. 1k werk daarvoor (en daarna)

vanuit huis. Er wordt hard gewerkt aan de website en aan de voorbereiding van het bezoek van de minister en

het persmoment. buiten verzoek

buiten verzoek

51

26-05-2020 13:55 - Is er al wat meer bekend over donderdag? Planning teamoverleg icm

werkbezoek

26-05-2020 13:56

TEN
In Leusden

26-05-2020 13:56 - Het werkbezoek begint op

Z'n vroegst om 15.15 uur

26-05-2020 13:57 - IEE weet niet of dat al een definitieve tijd is, er wordt nog aan gewerkt. Ik

check het

buiten verzoek

26-05-2020 14:39 - agenda voor vrijdag is als volgt:

10:30-11:30 management

11:30-12:30 finance

12:30 -13:00 Lunch pauze
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13:00-14:00 kwaliteit

14:00-15:00 Team EES

15:15 ontvangst minister

15:15-15:30 minister met team

26-05-2020 14:45 -

26-05-2020 14:45 -

26-05-2020 14:46 -

26-05-2020 17:40 -

https://www.omroepgelderland.nl/nieuws/2452046/Operaties-in-Harderwijk-afgezegd-na-corona-uitbraak-op-ver

pleegafdeling

a

26-05-2020 17:43 [JBENE CIIEED

alleen maar extra vragen op.

26-05-2020 18:06 - 5.1.2e

kloppen?
26-05-2020 18:09 - IEEE - dat kan kloppen, althans dat was het plan maar heb nog geen officieel

bericht

26-05-2020 18:09 -

26-05-2020 18:20 -

26-05-2020 18:20 -

26-05-2020 18:20 -

26-05-2020 18:20 -

26-05-2020 18:21 -

als RTV.

26-05-2020 18:21 -

26-05-2020 18:22 -

voelen zodat hij comfort krijgt

5.1.2¢

Hoi, toevallig sprak [ 512 |Het bezoek van minister donderdag is nu

gepland 15.15-16.30 uur. Persconferentie vervalt en ik geloof dat EE oo meegaat. Kan dat

Ik check nog

onder voorbehoud)

Donderdag bedoel je hoop ik

Haha, ja donderdag

de cijfferrapportage laat nog op zich wachten. Heb een versie

gekregen, maar daar zaten weer een redelijk aantal telfouten in en riep nav de vragen die ik daar over stelde

Ik kreeg daarstraks door van

Aha ze heeft jou gebeld
Dat de minister alleenBEJen een fotograaf meeneemt

Het persmoment is idd definitief verplaatst naar volg week woe of vrijdag (de

twee opties in de agenda van de minister). Er komen zoals het er nu naar uitziet 8 journalisten, zowel schrijvend

Er komt idd een fotograaf mee voor foto's voor intern gebruik
We krijgen alle rust en ruimte om de minister het LCH goed te laten zien en

26-05-2020 18:22 - Prima. Dat laatste is belangrijk!
26-05-2020 18:22 -

26-05-2020 18:22 -

26-05-2020 18:36 -

schema

Yes!

26-05-2020 19:18 -[EEEDank je wel ck
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buiten verzoek

27-05-2020 12:33 - En ik heb tussen 13.30-15.00 uur overleg. Reageer wellicht wat later.

buiten verzoek

27-05-2020 13:19 - - ERB kiik iii
27-05-2020 14:02 -

:GEEZook concept antwoorden Telegraaf in je mail. Graag jouw blik,

dan kan het daarna door naa

buiten verzoek

27-05-2020 15:24 -

oncept antwoorden zitten in je mail

27-05-2020 15:26 - Thanks gezien
27-05-2020 15:26 - @ SRIF kan jij kij

27-05-2020 16:37 - Hen anderen, voor morgen even dubbelcheck. Het is neem ik aan

gewenstEEfysiek aan het teamoverleg meedoen en minister zien? Geen punt om te

komen, maar als het overdreven word gevonden vinden we Webexen ook prima.
27-05-2020 17:13JEREDat was wat ik afgelopen overleg begreep wel de bedoeling
27-05-2020 17:33 - e Prima hoor.

27-05-2020 17:37 - 2¢ IEF

buiten verzoek

27-05-2020 17:40

call zit JERE

CRIPEE Morgen 5 uur gesprek minister met VNO. Kunjij zorgen dat ik ook in die

buiten verzoek

27-05-2020 17:51 - : Mark, reageerjij nog even op Telegraaf?
27-05-2020 17:51 - : Ik stuur m je nogmaals metIEEEIMin cc



27-05-2020 17:58 -[EEEZI Is al geregeld. Kan precies in auto. Heb vertrek uit Leusden om 16.30 uur aan

chauffeur doorgegeven.
27-05-2020 18:04 - 5.1.2e Overigens, kan ik nog iets aan de stukken doen en joepie voorfiiedy!

28-05-2020 10:23 - ; © 5.1.2 GEM heeft al gereageerd op de

webteksten. Omwille vd snelheid zet ik het door naar VWS/GMT, akkoord?

28-05-2020 10:23 -[JEEEZM En kunnen jullie me om half 11 inbellen?

28-05-2020 10:24 -[IEEEJa zet maar gelijk door.JB
28-05-2020 10:24 - 5.1.2e concept vervolg antwoorden nrc in je mail. Graag jouw check,

28-05-2020 10:25 -
fl we noemen jeBEY omdat dat én interessant klinkt, maar

ook omdat de| i oo heet

28-05-2020 10:28 - Passender zou zijn EEE met alleen hoofdletters

28-05-2020 10:28 2
28-05-2020 10:28 Jij bent van de hoofdletters idd

28-05-2020 10:30 Jij snapt het!
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28-05-2020 12:30 -

28-05-2020 13:03 -
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Ik excuseer mij voor het overleg om 14 uur ben nl vanaf 13.30 in een

ander overleg.
28-05-2020 13:04{5 | buenvemo IY jullie me weer in voor

kwaliteitsoverleg?
28-05-2020 13:19 - 5.1.2e MoetERER] even doen. Teamoverleg neem ik aan ook. Spannend hoor.

28-05-2020 13:19 - 51.2e Ik hang al @
28-05-2020 13:19 - Mooi.

28-05-2020 14:21 <bijgevoegd: 00001402-PHOTO-2020-05-28-14-21-30.jpg>
28-05-2020 14:21

28-05-2020 17:06 -

https://www.telegraaf.nl/nieuws/2068366766/tamara-van-ark-vvd-wordt-minister-voor-medische-zorg-en-sport
28-05-2020 17:10 - 5.1.2e Ik hoor graag hoe het bezoek is gegaan!
28-05-2020 17:45 - e Bezoek ging prima. Minister heeft veel gehoord. Zelfs van een CO assistent dat

de mail lead nu uit moet

28-05-2020 17:46 -

28-05-2020 17:46 - stuur zo nav diverse vragen een mail mbt de nota voor de

28-05-2020 20:59 - EFI Nweetjij of die nota nog naar de minister ging?J
28-05-2020 21:00 - Begreep van dat de nota al naar de minister is gestuurd.
28-05-2020 21:01 + Begreep van BEN dat de nota al naar de minister is gestuurd.
28-05-2020 21:02 - Oké 5
28-05-2020 21:06 as nog wel van mening dat de door [4 aangeleverde gegevens dus

verbeterd moeten worden. En dat morgen aan de minister word uitgelegd dat de in de nota vermelde gegevens

dus niet juist waren.

5.1.2e

buiten verzoek

5.1.2¢

28-05-2020 21:18 - kunnen wij zelf de getallen goed invullen?EE
28-05-2020 21:21 - Mogelijk, maar alleen als ik het aanpas aan de cijfers van de dinsdag

rapportage, in elk geval niet met de door ebruikte cijfers van woensdag. Daar beschikken wij niet over en

kan ik daardoor ook niet op correctheid Controleren

28-05-2020 22:10 - https://twitter.com/mjrijn/status/1266083474479427587?s=21
28-05-2020 22:11ERhttps://nos.nl/I/2335426
28-05-2020 22:21 - GIEEEZI v<bsiteteksten zijn vanmiddag naar [IEEE VWs

gegaan voor verdere afstemming.
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buiten verzoek

29-05-2020 11:02 -[EEE CERES zcivist terugkoppeling gekregen van

heeft 17 april de NDA getekend. Dit is dus inderdaad niet in de begin fase geweest, maar vlak voor het afsluiten

van de purchase order.

buiten verzoek

buiten verzoek

29-05-2020 12:43 - CIEE teksten in je mail

29-05-2020 12:49 - 2@
29-05-2020 16:35 - 2¢ CEEEZIssue Telegraaf getackeld samen met @ IEE, we

geven geen cijfers. [FREE was snel overtuigd en Martin vervolgens ook

29-05-2020 16:35 - Top
29-05-2020 16:36 - BEB
29-05-2020 18:48 - : @ EEE spoedvraag in je mail over beantwoording nrc

30-05-2020 21:49 - ;

https://www.nrc.nl/nieuws/2020/05/29/chef-mondkapjes-sywert-van-lienden-je-moet-in-china-ballen-hebben-en-

gewoon-cash-op-tafel-gooien-a4001293
02-06-2020 12:29EmHoi allemaal, goed Pinksterweekend gehad? [gf], even vraag over

persmoment in Vianen morgen. Is daar nog iets voor nodig? Zijn er stukken of zo? Groet, EXE]
02-06-2020 14:32TEERHoi allemaal. Ben vanmiddag niet fysiek aanwezig bij VWS. Verder wel

bereikbaar.

03-06-2020 09:16 - [|EEN:
https://www.rijksoverheid.nl/ministeries/ministerie-van-volksgezondheid-welzijn-en-sport/organisatie/organogra

m/landelijk-consortium-hulpmiddelen
03-06-2020 12:45 -[IEEECIEEESIvil jii vrijdag weer overleg hebben in Leusden? Zo ja, waar

hebjij behoefte aan.

5.1.2e

706871



03-06-2020 12:48 -EENee, deze week geen overleg in Leusden voor mij. Zie/spreek straks El cs in

Vianen. [ERE

03-06-2020 13:39 - 5.1.2e

weten.

03-06-2020 16:10 - EE Net perspresentatie in Vianen gehad. Was leuk om te doen. E2¥3dank! Heb

Telegraaf en Volkskrant gevraagd er een leuk stuk van te maken. Maar dat konden zij niet beloven. &
03-06-2020 16:11 ‘BEEFin rapportage deze week, per mail. Eventueel morgen bij teamoverleg over

vroeg hier namelijk zojuist om, maar dan zal ik hem dat laten

hebben?

03-06-2020 16:11 - Goed gedaan allemaal % £3
03-06-2020 16:13 - 512e : Graag gedaan en we gaan duimen voor een paar mooie artikelen!

03-06-2020 16:13 - : Van Rijn: ‘Eind deze maand voldoende mondkapjes voor tweede coronagolf’

https://www.ad.nl/binnenland/van-rijn-eind-deze-maand-voldoende-mondkapjes-voor-tweede-coronagolf~aebbb
fd7/

03-06-2020 16:14 - 5.12e van dFez OCW komt als informatiedeskundige ons team

maandag versterken. Zal morgen toelichten wat zij gaat doen, mbt infosysteem nu en in de toekomst. [EEE k

stuur zo haar gegevens. Kun jij gaan helpen met account etc?JB
03-06-2020 16:23 Hoe verhoud de komst van [JJEEEEIich tot een eventuele rol voor [EEE
BEN van MEVA waar ook een vraag voor deze rol was neergelegd en de stappen die had aangegeven

binnen het LCH te gaan zetten?

Is er sprake van een detachering? We hebben laatst met van BPZ afgesproken dat

we zaken rondom inhuur, detachering, account en dergelijke ook vooraf met] zouden afstemmen. Hebjij al

contact met hen gehad, of wil je dat ik dat doe en zo ja zijn er afspraken waar zij van op de hoogte moeten zijn?
03-06-2020 17:11 on |*LCH: voldoende beschermingsmiddelen voor tweede coronagolf* Het

Landelijk Consortium Hulpmiddelen (LCH) heeft eind deze maand voldoende mondkapjes, schorten, brillen en

handschoenen in huis om een eventuele tweede coronagolf op te vangen. Die boodschap had het LCH voor

minister Van Rijn voor Medische Zorg die vanmiddag een bezoek bracht aan een van de verdeelcentra in Vianen.

Er wordt nu gewerkt aan een zogenoemde 'ijzeren voorraad', zodat er altijd voldoende beschermingsmiddelen

zijn voor drie tot zes maanden. Vanuit verschillende plekken in Azié komen er nu grote partijen mondkapjes naar

Nederland. Het gaat daarbij om 1 miljard chirurgische maskers en 130 miljoen FFP-maskers met een filter. Bij

aankomst in Nederland worden de middelen op kwaliteit gecontroleerd. Ongeveer 10 procent wordt afgekeurd.
Het LCH hanteert op dit moment code lichtgroen. Dat wil zeggen dat er voldoende middelen aanwezig zijn om

aan de vraag vanuit de hele zorgsector te voldoen. Zorginstellingen kunnen bij het LCH inkopen, maar veel

ziekenhuizen en verpleeghuizen kopen inmiddels ook weer bij hun eigen leveranciers, omdat de markt enigszins
tot rust is gekomen. (NOS Livebog)
03-06-2020 17:11 - : <bijgevoegd: 00001461-PHOTO-2020-06-03-17-11-45.jpg>
03-06-2020 17:11 - : <bijgevoegd: 00001462-PHOTO-2020-06-03-17-11-46.jpg>
03-06-2020 17:28 - : Mooi zeg!
03-06-2020 17:29 - <bijgevoegd: 00001464-PHOTO-2020-06-03-17-29-22.jpg>
03-06-2020 17:29 - <bijgevoegd: 00001465-PHOTO-2020-06-03-17-29-24.jpg>
03-06-2020 17:29 - <bijgevoegd: 00001466-PHOTO-2020-06-03-17-29-24.jpg>
03-06-2020 17:29 - <bijgevoegd: 00001467-PHOTO-2020-06-03-17-29-25.jpg>
03-06-2020 17:29 - <bijgevoegd: 00001468-PHOTO-2020-06-03-17-29-25.jpg>
03-06-2020 17:31 - Dankje well Wat strak!

03-06-2020 18:36 - <bijgevoegd: 00001470-VIDEO-2020-06-03-18-36-20.mp4>
03-06-2020 18:36 - <bijgevoegd: 00001471-PHOTO-2020-06-03-18-36-20.jpg>
03-06-2020 18:36 - <bijgevoegd: 00001472-PHOTO-2020-06-03-18-36-20.jpg>
03-06-2020 18:36 -

<bijgevoegd: 00001473-PHOTO-2020-06-03-18-36-20.jpg>
03-06-2020 18:36 - <bijgevoegd: 00001474-VIDEO-2020-06-03-18-36-20.mp4>
03-06-2020 18:36 -

<bijgevoegd: 00001475-PHOTO-2020-06-03-18-36-20.jpg>
03-06-2020 18:36 - <bijgevoegd: 00001476-PHOTO-2020-06-03-18-36-20.jpg>
03-06-2020 18:36 - <bijgevoegd: 00001477-PHOTO-2020-06-03-18-36-20.jpg>
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03-06-2020 18:36 - <bijgevoegd: 00001478-VIDEO-2020-06-03-18-36-20.mp4>
03-06-2020 18:36 -

ls
<bijgevoegd: 00001479-PHOTO-2020-06-03-18-36-20.jpg>

03-06-2020 18:36 - <bijgevoegd: 00001480-PHOTO-2020-06-03-18-36-20.jpg>
03-06-2020 18:36 - Geeft een beetje een impressie van cargonin cabine en het laden van een 747in

Beijing.
03-06-2020 18:37 +

Bs:
2]

03-06-2020 18:40 - sBE...zeg

Leuk die filmpjes. Zs [ &Fk
03-06-2020 19:21 -

03-06-2020 19:25 - 5.1.2e

03-06-2020 19:41 -

https://www.telegraaf.nl/nieuws/1769041003/live-van-rijn-eind-juni-genoeg-beschermingsmiddelen-voor-tweede

-golf
03-06-2020 19:41- _

: Prima artikel

03-06-2020 19:49 -

: Mooie quote in dit artikel om door te geven aan de LCH collega’s: Van Rijn zei

Jheel trots” te zijn op de medewerkers van het LCH, en op de ,heroische” taak die ze de afgelopen maanden

hebben verricht.

Kijk eens aan @§2
Wauw wat prachtig

03-06-2020 19:52 5.1.2e Oh en ah! Wat geweldig!
03-06-2020 21:54- 5.1.2e

https://www.ad.nilinnenland/monclapis:en-spatbrillen-van-pure-paniek-naar-ijzeren-voorraad~a1850183/03-06-2020 22:29 - 5.1.2e

be
00001491-VIDEO-2020-06-03-22-29-29.mp4>

03-06-2020 22:32 -Ua1.2e Mooi, ook het beeld van de kleine mannetjes met op de achtergrond al die

voorraden!

Ja heel mooi beeld idd
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:

https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2020/06/04/kamerbrief-over-stand-van-zaken-covid-19
04-06-2020 07:55 - PBMs vanaf p.19
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512e

buiten verzoek

5.1.2¢

04-06-2020 17:27 - : il jij voor morgen een overleg via webex inplannen,

parvwezic:ESEi=

Tijdstip: Van 14.00 tot 14.45

Graag ook aan iedereen een vergaderverzoek sturen met de link.

04-06-2020 17:28 - Doe ik.

04-06-2020 17:44 - Geregeld. Ik neem aan dat iedereen met Webex uit de voeten kan.

05-06-2020 07:47 - <bijgevoegd: 00001543-PHOTO-2020-06-05-07-47-41.jpg>
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05-06-2020 07:47 - <bijgevoegd: 00001568-PHOTO-2020-06-05-07-47-47.jpg>
05-06-2020 07:47 - <bijgevoegd: 00001569-PHOTO-2020-06-05-07-47-47jpg>
05-06-2020 07:47 - 5.1.2e <bijgevoegd: 00001570-PHOTO-2020-06-05-07-47-48.jpg>
05-06-2020 07:47 - <bijgevoegd: 00001571-PHOTO-2020-06-05-07-47-48.jpg>
05-06-2020 07:48 - Artikel Trouw over tekort handschoenen. Enige dat ontbreekt, is info over

tekort aan grondstoffen daarvoor

05-06-2020 07:51 - IEE Er wordt wel genoemd datje ‘ook nog miljoenen tonnen grondstoffen nodig
hebt

05-06-2020 07:53 -

05-06-2020 08:05 -

05-06-2020 08:05 -

05-06-2020 08:33 -

05-06-2020 08:35 -

05-06-2020 11:00 - 5.1.2e Heb titel vergadering aangepast.

05-06-2020 11:21 - Dan doen we het voortgangsgesprek in een call. Check metERE of we
ook over finance een gesprek in een call zullen hebben. En ik wil zeker over kwaliteit spreken. Daarbij graag

5.1.2e en als het kan ook

05-06-2020 11:26 - Voor finance is er vandaag geen call, vandaag was redelijk vol gepland met

gesprekken voor de nieuwe kandidaat die voor finance wordt gezocht.[ESEhebben vandaag
wel contact, ook in verband met de sollicitatie gesprekken.

In de call van vanmiddag zijn ook [IEE -rvvezig.

Onderwerpen voor de call zij in ieder geval:
- Kwaliteit

- Toekomst LCH

- Positie/ rol [EEE
- Afwijzingsmails
- Waiver

05-06-2020 11:27 {JEEZ Het likt me handig dat ik daar ook op aanhaak? Dan ben ik meteen

geinformeerd
05-06-2020 11:34

Sze
1k voeg je toe en EEEs dit zo akkoord?

05-06-2020 11:44 Ja dat is oké. Vermoed dat [EXE er ook bij is. En ik denk dat 3/4 uur te kort is.

Uitloop a h eind inbouwen svp.

05-06-2020 11:44 -

EKITS Klopt EXER) ben er ook bij.

Uitloop in de agenda vanEEvas er niet. Mogelijk kunnen we wel metBEd verder praten over het onderwerp

Kwaliteit.

05-06-2020 11:45 |ESE: 0=t <lopt ben er ook bij.

Uitloop in de agenda van [Ed was er niet. Mogelijk kunnen we wel met|ERERY verder praten over het onderwerp
Kwaliteit.

05-06-2020 11:51 - |EEE: Wellicht willen jullie ook wel call met [EE onderling over resultaat controler

en meer finance resultaten n.a.v. overleg straks? Of gewoon maar digitaal houden?

05-06-2020 12:11 EE Ooo met [EREEINis oké. Maar heber ook graag bij. Kunnen we mogelijk ook

eerder beginnen?
05-06-2020 12:12 -EEE:IEEEheb een drietal kamervragen naarje doorgestuurd mbt de

2de suppletoire begroting. Zou jij hier svp zo snel mogelijk naar kunnen kijken. De antwoorden moeten vandaag
al weer terug de lijn in naar FEZ. Heb al concept antwoorden opgesteld.
05-06-2020 12:12 - (EEE gaf aan dat dit zijn enige ruimte vandaag was

05-06-2020 14:02 - Kunnen jullie erin. Wachtwoord is gemaild. Doe het nog een keer.

05-06-2020 14:02 - We zitten in het overleg, maar krijg geen geluid
05-06-2020 14:02 - Moetjijnog iets accepteren/aanzetten?

Ja ik vind het een prima artikel

<bijgevoegd: 00001575-PHOTO-2020-06-05-08-05-01.jpg>
NOS pakt m over kort door de bocht

Kan iemand met NOS bellen om dit recht te zetten?

Ik bel je even
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05-06-2020 15:42 -

Zou niet weten.

51.2¢

Ik probeer of ga eruit

als host kunjij ons allemaal aanzetten qua geluid [FEES
jij als host kunt ons allen op mute of inmute zetten,XE

: Ben er even uit want spoed pers dingetje
: Meld me zo met info hierover

Zijn er van ons uit stukken t.b.v. het overleg maandag met minister over

productie Nederland? BelPLR vraagt erom voor in tas minister.
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08-06-2020 07:27 - Je staat in de Telegraaf @|IIEREN
08-06-2020 08:04 - CEEEZI vriidag om 14:47 heb ik je een set kamervragen en

antwoorden gestuurd, mbt de 2de suppletoire begroting. Deze moeten vanochtend aangeleverd worden bij FEZ.

Hebje hier al naar kunnen kijken en zoja, ben je akkoord met de concept antwoorden?

08-06-2020 08:42 - Net geantwoord. FEES
08-06-2020 08:43 - Dank, neem de toevoeging bij antwoord 3 op en zet ze door

08-06-2020 08:43 - n groepsapp en groepsmail zetten? en ERE

08-06-2020 08:44 -

A. Komt in orde

08-06-2020 08:48 -

aanmelden? En kunjij of fSBlELN zorgen voor het aanmaken van een pasje? 32

08-06-2020 08:49JEREA's het goed is heeft [JEREIlals OCW medewerker al een rijkspas. Dan kan

ze binnen zonder kloppen aanvragen via rijksportaal en kan ze zonder problemen VWS binnen.

08-06-2020 09:12 - Prima, ik check het even bij haar. En ik check even of dat kamertje op de 9e

beschikbaar is.

08-06-2020 10:32 - Hoi allen, om 11 uur en om 14 uur ben ik even minder bereikbaar door

overleggen van VGP. Groet

08-06-2020 10:40 - heeft toegevoegd
08-06-2020 16:14 - Wo." o
08-06-2020 16:28 - Hoi [JEREZ welkom!
08-06-2020 16:30 - (Ft Dankjewel! Ik heb er veel zin in.

Groet Liesbeth

09-06-2020 10:18 -IEEE IEEE vanuit het verzoek om het finance overleg deze

week op de donderdag in te plannen. Een half uur voorafgaand aan het overleg met Mediq.
09-06-2020 10:24 -

51100
Prima.

09-06-2020 10:27 -

a

Neem aan dat alles in Leusden daarmee vrijdag vervalt.

09-06-2020 10:36 [IEEE Management overleg kan ook op donderdag, op verzoek van [EE graag ook

voor overleg met Mediq
09-06-2020 10:51 - : Prima, doe ik.

09-06-2020 10:55 @IEEEEM2'sjij ergens in de gelegenheid bent, zou je mij dan willen

bellen. Wil graag een paar zaken aan jou voorleggen.
09-06-2020 17:16 - Hoi allen, wat betreft het kwaliteitsoverleg donderdag kan [EEESer door

omstandigheden niet bij zijn. Hij levert graag voor donderdag een kwaliteitsrapportage aan. Voldoet dat ook?

09-06-2020 17:46 - EE -- BEE nu is het verzoek het teamoverleg donderdag 18 juni van 12-13 uur te

plannen. De anderen hebben om 13 uur net lastige afspraken. Ander alternatief is woensdag 17 juni van

15.30-16.30 zijn? Kan dat?

09-06-2020 19:24 -

09-06-2020 19:51 -

09-06-2020 21:57

over de rapportage:

Liever 18/6 1200 uur

: Oké, ik voeg m toe.

IEE herbi de antwoorden op de vragen dieje per mail stelde

Admin afkap punten: op de dinsdag en vrijdag 12.00 uur wordt in de admin “geprikt”, een vraag of uitlevering
kan hierdoor aan de ene of andere kant van dit moment uitvallen. Dit effect middels zich uiteraard uit als een

langere tijdsperiode wordt genomen.
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Push levering: in geval van schaarste worden producten soms de markt ingeduwd omdat er ergens veel vraag

naar is. Gebeurde in verleden bij mondmaskers, nu handschoenen.

Verpakkingseenheden: producten zitten met x aantal in een verpakking. We leveren geen halve verpakkingen uit.

Het kan dus zijn dat we wat meer uitleveren aan een instelling dan gevraagd.
10-06-2020 07:58 - : HERECik pakje vraag over de docu op

10-06-2020 12:29 Beste allen, zijn er nog agendapunten voor het teamoverleg morgen? Ben

benieuwd en groet, JERE

10-06-2020 12:40 -

mogelijk langer kunnen beschikken overBEvoor het LCH.

10-06-2020 14:13 - IEEer stukken te verwachten voor het Finance-overleg morgen?[REd
A.2e vraagt erom. Dank vast.

10-06-2020 15:55 - Die komen meestal kort te voren. 1
10-06-2020 16:15 Rima, ik geef het wel even door.

11-06-2020 10:51 - is (Lik kom er niet in hier bij VWS

11-06-2020 10:51 - Kan je even bellen met de beveiliging
11-06-2020 10:53 - Kom eraan

12-06-2020 12:19 [NC CHEF on CIESETIijken jullie even met spoed mee naar de

Telegraaf antwoorden over kwaliteit? Dan kunnen ze daarna naar BE
12-06-2020 13:49PEE EEE <n jij svp snel kijken naar vragen Telegraaf voor akkoord?

Moeten daarna naar Martin

12-06-2020 14:08 Gedaan (&
12-06-2020 14:08 -

12-06-2020 14:10 -

12-06-2020 14:10 -

12-06-2020 14:11

Let op, er zit nog 1 PM in

a die gaatEEE oy aanvullen, dank

Het cijfers is namelijk niet te geven

Buiten reikwijdte
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03-04-2020 20:38 - Hugo de Jonge heeft de groep 'Capaciteit & Coordinatie™ aangemaakt
03-04-2020 20:38 - Hugo de Jonge heeft deze groep aangemaakt
03-04-2020 20:38 - Hugo de Jonge heeft E:\Share-E\chats_voor_samenvoegenBEinput\WhatsApp conversatie

VWs afstemmingsoverleq ERE hatsApp Chat - VWS Afstemmingsoverleg\_chat.txt toegevoegd
03-04-2020 20:38 - Hugo de Jonge heeft Martin van Rijn toegevoegd
03-04-2020 20:38 -

Hugo de Jonge heeft E:\Share-E\chats_voor_samenvoegenEREEinput\WhatsApp conversatie

VWS afstemmingsoverle INE VV hatsApp Chat - VWS Afstemmingsoverleg\_chat.txt

toegevoegd
03-04-2020 20:38 -

Hugo de Jonge heeft de groepsafbeelding gewijzigd
03-04-2020 20:40 - Hugo de Jonge: Even een whatsappgroep om elkaar van onze escapades mbt de capaciteit
enzo te kunnen vertellen....

03-04-2020 20:41 -

Hugo de Jonge: Dit is de reactie die ‘aldus de woordvoerder’ naar NOS is gegaan. Is tevens

gebruikt als reactie op nrc-vragen buiten verzoek

Op dit moment wordt volop gewerkt aan de opschaling van IC-capaciteit naar circa 2400 plekken aanstaande

zondag. Dit vergt een enorme inspanning van de sector, maar dit gaat lukken. Dit aantal plekken is vooralsnog
niet nodig, maar goed om beschikbaar te hebben.

Artsen en verpleegkundigen hebben aangegeven dat dit het maximum is met oog op werkdruk en de kwaliteit

van zorg. Het kabinet begrijpt de zorgen van artsen en verpleegkundigen.
Ondertussen wordt verkend op welke wijze nadere IC-capaciteit kan worden gecreeerd, waarbij met name wordt

gekeken naar plekken in Duitsland. Mocht ook dat niet voldoende blijken te zijn, zal over andere scenario’s

moeten worden nagedacht, bijvoorbeeld hoe op andere wijze basis-ic capaciteit kan worden geleverd. Daarover

zijn artsen op dit moment aan het nadenken. De uitkomst hiervan moet aan de Inspectie worden voorgelegd, dit

proces is nog gaande. Het kabinet is, zoals eerder uitgesproken, van opvatting dat van selectie op

leeftijdsgrenzen geen sprake kan zijn.
03-04-2020 20:41 - Bas van den Dungen

03-04-2020 20:41
|
buiten verzoek

Dubbel

03-04-2020 20:43 - Beste collega’s. Ik hebELIN gesproken, die zich van geen kwaad

bewust was. Immers tijdens een pandemie kan op basis van wetenschappelijke literatuur het uitgangspunt van

70 jaar onderbouwd worden. Het is inderdaad zo dat dergelijke ontwikkelingen volledig aan de dokters voorbij

gaan. Zijn excuses daarvoor. Heb aangegeven de reactie van VWS en het feit dat conform de normale gang van

zaken de IGJ een reactie zal formuleren op hun brief. Is dus in behandeling. Als er verder geen gedoe is, wacht ik

met een reactie. We zorgen wel dat die klaar ligt. Tot zover JERE
03-04-2020 20:46 - Martin van Rijn: Blijft toch bijzonder dat er weinig gevoel is dat een pandemie niet alleen gaat

over medische techniek maar ook over maatschappelijke acceptatie.

Dubbel
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03-04-2020 22:03

03-04-2020 22:08

04-04-2020 09:04

woordvoering.
04-04-2020 14:19 - Hugo de Jonge: Dank!

04-04-2020 14:20 -

Hugo de Jonge: Valt me nog best mee hoe het verhaal opliert. Zit best enige nuance in.

04-04-2020 14:20 - Hugo de Jonge: Maar...zijn er zeker niet hoor.

04-04-2020 14:21 - Hugo deJonge: Volgende week woensdag zal dit toch een van de springende punten zijn, en

komt het echt aan op geconsolideerde teksten in de brief en de briefing.
04-04-2020 14:21 - Hugo de Jonge: lets anders: hebben we al nieuwe getallen van LPCS?

04-04-2020 14:22 - Bas van den Dungen [EEE] heeft zojuist geappt
04-04-2020 14:22 - Bas van den Dungen: Het wordt iets later

04-04-2020 14:22 - Hugo deJonge: Ok

04-04-2020 14:23 - Bas van den Dungen: Is nu druk met regelen bedden in Duitsland

04-04-2020 14:23 -

Hugo de Jonge: Mooi!

04-04-2020 15:08 IEEE <bijgevoegd: 00000024-PHOTO-2020-04-04-15-08-32.jpg>
04-04-2020 23:14 - Hugo de Jonge: Speciaal voor EEE uit buiten verzoek

05-04-2020 09:32 - ijgevoegd: 00000026-PHOTO-2020-04-05-09-32-03,j

05-04-2020 09:38 - Hugo de Jonge:

<bijgevoegd: 0000001 1-PHOTO-2020-04-03-22-03-22.jpg>
5.1.2e buiten verzoek

Gisteravond nog even contact gehad met ouderenbonden en gewezen op

05-04-2020 09:50 5.1.2e Mee eens, hier ligt de prioriteit voor het gesprek straks.

05-04-2020 10:30 5.1.2e Heb nog beetje lopen zoeken in medisch-ethische literatuur. Denk dat

medische oordeel overlevingskans (frailty index is daarbij behulpzaam) heel lang het bepalende criterium blijft
naarmate schaarste toeneemt. Daar zit ook een leeftijdsdimensie in, maar niet in absolute zin. Deze lange fase

blijft eigenlijk ook doorgaan als alle IC-bedden zijn bezet. De situatie van nieuwe patient op IC vergelijkje dan
met de overlevingskans van de liggende patiénten op basis van ontwikkeling (in behandeling zitten

meetmomenten en die zeggen ook iets over kans van slagen gedurende IC-behandeling). Dat kan er dus op neer

komen datje iemand ontkoppelt van beademing en nieuwe patient aankoppelt (doe je dat niet, dan is first

come-first serve het principe, dat is niet-medisch). Lang blijft overlevingskans dus voorliggend. Maar geven

verschillende auteurs ook wel aan: hou er rekening meer dat informatie is gebrekkig en tijd om beslissen is er op

gegeven nauwelijks meer, zeker als schaarste absoluut geworden is. Ik kan me dan wel voorstellen datje in die

hevige hectiek bepaalde ‘vuistregels’ hanteert, die nog wel hun basis vinden in overlevingskans, maar niet meer

individueel in die situatie bepaald. En dan weet je dat gemiddeld genomen een oudere minder kans maakt, dat

weten we obv evidence tot nu toe. Ligt dan - in die buitengewone situatie - ook wel voor de hand om eerst bij 80

jaar grens te leggen. Ben geneigd dat nog steeds medisch te noemen overigens en altijd nog voorliggend op

andere, juist ethische overwegingen als gelijkheid (lotterij), first come-first serve, of juist meest kwetsbaren

helpen, maar begrijp ook medici daar ook steun voor willen hebben omdat leeftijd als niet-medisch wordt

ervaren. En watje sowieso moet doen is reflectie in ziekenhuis mogelijk maken over de ontstane praktijk.
08-04-2020 07:50 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000030-PHOTO-2020-04-08-07-50-46.jpg>
08-04-2020 07:58 - Martin van Rijn: Ja. Oplossen door *vanaf* tweede week te zeggen.

08-04-2020 08:01 - Hugo de Jonge: Ja moet maar. Wel jammer.

Dubbel

08-04-2020 08:03 - Martin van Rijn: Ja. Kan overigens zijn dat we IC piek al hebben. Projectic REYover 2 wkn is

daling IC cap.

buiten verzoek

09-04-2020 07:31 - Hugo deJonge heeft
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09-04-2020 07:32 - Hugo deJonge heeft [EEE coegevoeyd
09-04-2020 07:32 - Hugo de Jonge heeft het onderwerp gewijzigd naar 'VWS Afstemmingsoverleg'
09-04-2020 07:32 - Hugo de Jonge heer(ERE toegevoegd
09-04-2020 07:35 - Hugo de Jonge: Beste mensen, even een bestaande app-groep omgebouwd tot app-groep in

de samenstelling van ons afstemmingsoverleg. (Als er mensen moeten worden toegevoegd hoor ik het graag)
Omdat het afstemmingsoverleg pas vanmiddag is, voor nu alvast een aantal punten waarop ik dan vanmiddag

graag terugkom:
09-04-2020 07:36 - Hugo de Jonge: - Verpleeghuiszorg: is er een verdere aanscherping van beleid nodig? We

moeten met RIVM en Verenso de cijfers op een rij zetten, we moeten Verenso vragen het nieuwe testbeleid te

vertalen in een nieuwe richtlijn voor de cliénten (iedereen met klachten), we moeten het OMT vragen of dit

nieuwe testbeleid ook tot het beleid moet leiden dat iedereen in de verpleeghuiszorg en wijkverpleging thuis

moet blijven en eerst moet testen voor men weer op het werk verschijnt, we moeten bezien of er betere

guidance mogelijk is voor de manier waarop men de strenge bezoekersregeling weet te combineren met

liefdevolle zorg...maar is dat het dan? Of is er meer mogelijk en nodig? Wil dat we daarover grondig nadenken,

ook met Verenso en een aantal mensen uit de sector. Denk dat we daar volgende week woensdag in onze brief

iets over moeten kunnen zeggen.

09-04-2020 07:36 - Hugo deJonge: - Persoonlijke beschermingsmiddelen: voor de Pasen heb ik toegezegd moet

het nieuwe verdeelkader af zijn. Welke stappen zijn daarvoor nodig? En hoe en wanneer gaan we communiceren?

09-04-2020 07:36 - Hugo de Jonge: - Testen/apps: wil vanmiddag graag over de aanpak kunnen besluiten, ligt er

dan een procesvoorstel voor?

Dubbel

09-04-2020 07:37 -

Hugo deJonge: - MCCB vanmiddag: wat hebben we behalve het vervolg op het vliegverbod te

doen?

09-04-2020 07:37 - Hugo de Jonge: - Overlegschema de komende dagen: denk dat het heel verstandig is als we

het departement en onszelf een beetje ontzien de komende dagen. Maar toch: zou wel fijn zijn om op Goede

Vrijdag en op Tweede Paasdag wel gewoon (via Zoom) ons afstemmingsoverleg te kunnen hebben, lukt dat?

09-04-2020 07:37 - Hugo de Jonge: Tot vanmiddag!
09-04-2020 07:39 - Hugo de Jonge heeft de groepsafbeelding gewijzigd
09-04-2020 08:17re (vooralsnog) datadeling telecom en CN

09-04-2020 17:30 - Hugo deJonge heeft E:\Share-E\chats_voor_samenvoegen[Einput\WhatsApp conversatie

VWS afstemmingsoverleq | IEE WhatsApp Chat - VWS Afstemmingsoverleg\_chat.txt toegevoegd
09-04-2020 17:30 - Hugo de Jonge heeft Paul Blokhuis en

Dubbel

09-04-2020 17:30 -

Hugo de Jonge heeft [IEEE toegevoegd
10-04-2020 11:24 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000054-PHOTO-2020-04-10-11-24-14.jpg>
10-04-2020 11:24 - Martin van Rijn: Zullen we dat ook gaan doen?

10-04-2020 11:45 - Paul Blokhuis IENENE
10-04-2020 11:48 - <bijgevoegd: 00000057-PHOTO-2020-04-10-11-48-

+531pg>13-04-2020 14:38 We zijn zojuist geinformeerd dat|NEG
suicide heeft gepleegd aangezien ze was besmet met Corona en meerdere patiénten TT besmet.

13-04-2020 14:39 51.2 Bovenstaand bericht kreeg ik net van 5.172

welke woordvoerder heeft dienst vandaag?
13-04-2020 14:44 -

Hugo de Jonge: Tjonge. Graag 1. Iets meer feiten en omstandigheden verzamelen 2. call

opzetten met IIE acties uit te zetten en reactie voor te bereiden

13-04-2020 14:45 - Martin van Rijn: Wat verschrikkelijk. Deze akties idd noodzakelijk.
13-04-2020 14:47 - Paul Blokhuis: Afschuwelijk. Sterkte en wijsheid.
13-04-2020 14:55 1k leg even contact metf ERIE en we komen bij je op de lijn.

Rillingen over mijn rug fei belt metfRien vervolgens met ERE13-04-2020 14:57 -

die directe lijn heeft metfREE Hoe hebben we regie? IG) voor de feiten?

15-04-2020 07:45 - Gisteren contact geweest met
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Gebruikelijk is geen mededelingen naar buiten, lijkt

goed geeerbiedigd worden.

16-04-2020 19:37 -

16-04-2020 19:38 -

16-04-2020 20:50 - +31 6 13048645:

https://www.rtinieuws.nl/nieuws/nederland/artikel/5093211/evenementen-corona-festivals-1-september-verbod

https://www.coolblue.nl/hulptroepen
@31654213943 is dit een positieve uitkomst?

51.2¢

[s]0]=]=1=1

16-04-2020 21:16 - Bas van den Dungen:@:EFIE gebeld het is “en eigen toko en “als supplieer
van Lch (paar miljoen) Gesprek met Ich nog niet afgerond maar gaat voorlopig de goede kant. Maar prijst de

dag niet...

16-04-2020 21:28 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000070-PHOTO-2020-04-16-21-28-11.jpg>

16-04-2020 21:31 - Bas van den Dungen: Daar hebben we hem niet van kunnen weerhouden. Wisten we ook wel.

Belangrijker dat hij een grote deal sluit met Ich. Ook voor Ffp2. Daarover lopen gesprekken nog, en signalen zijn
niet slecht, maar zoals ik zei we moeten het zien. Het is een bijzondere jongen
19-04-2020 23:01 TEEHallo allemaal, Morgen lopen een journalist van de Telegraaf en een

cameraman van EenVandaag met minister De Jonge mee. Dat doen we om te laten zien hoe de crisis vanuit het

departement bestreden wordt. Dergelijke reportages geven inzicht in de manier waarop besluitvorming tot stand

komt. En dat kan naast inzicht ook leiden tot meer begrip en draagvlak voor die besluiten. De journalisten zijn in

principe bij alle afspraken van de minister aanwezig, dus julliekomen ze morgen bij het afstemmingsoverleg

waarschijnlijk ook tegen. Hieronder de werkafspraken die gemaakt zijn met de Telegraaf. De belangrijkste: de

uitspraken die medewerkers doen zijn op achtergrond en komen in principe niet in de krant. Met EenVandaag

zijn vergelijkbare afspraken gemaakt. Daar kan het natuurlijk wel zijn datje in beeld komt. Wilje dat liever niet,

geef dat dan even aan bij die de journalisten begeleiden. Bij hen kunje ook terecht alsje nog
vragen hebt. Tot morgen

Gemaakte afspraken:
-Vorm van registratie is op papier. Er wordt (door de Telegraaf) niks opgenomen.
- De registratie gaat om de minister, uitspraken gedaan door anderen zijn off the record. Wanneer er toch graag

een uitspraak van een ambtenaar gebruikt wordt, dan wordt dat voorgelegd. Uitspraken van derden worden met

hen zelf afgestemd.
- Als de journalist toevallig op nieuws stuit, moeten we kunnen afspreken dat daar niks mee gedaan wordt. Ook

niet richting collega’s.
- Het artikel wordt voorgelegd aan het ministerie voor controle op feitelijke onjuistheden en zaken die

vertrouwelijk zijn.
- Moment van publicatie gaat in overleg; op zijn vroegst woensdag.
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Dubbel

29-04-2020 19:24 - Hugo deJonge: Zit deze belemmering bij ons? Ze kunnen toch gewoon aan de slag?

https://nos.nl/1/2332213
29-04-2020 19:37 - Crux zit in interpretatie medische noodzaak

29-04-2020 19:51 - Martin van— Maar waar wachten ze dan op? Toestemming van wie?

29-04-2020 20:01 - Bas van den Dungen: Volgens mij hebben we een heel mooie leidraad gemaakt en is daar

geen woord Spaans aan. Ik check nog even bij
29-04-2020 20:24 5.1.2e Net even bij echeckt:

@ VWS heeft idd zelf een mooie leidraad gemaakt en gedeeld met branches.

@ Parallel hieraan heeft de paramedie haar eigen leidraad gemaakt.
@ Goede nieuws: de leidraad van paramedie sluit aan bij die van VWS.

@ Op verzoek van paramedie is hun leidraad voorgelegd aan RIVM.

@ Die moet hierover nog met uitsluitsel komen. Dat wordt nog vandaag of morgen verwacht.

@ Zou ook gaan om passend gebruik beschermingsmiddelen.
@ Daar wachten dus ook de fysio's op.

30-04-2020 00:00 Als richtlijn er is, afgezegebd door rivm, en die zegt pbm nodig dan

kunnnen we mee in verdeling en nog belangrijker: in aanvraagportaal. Vandaag die vraag ook van Ich gehad.
30-04-2020 00:02 - Martin van Rijn: En dus de tandartsen en anderen

30-04-2020 00:05EE Tandartsen hebben aangegeven niey te verwachten een beroep te

hoevene doen en regeken dus zelf (acute mondzorg zat al in verdeling). We nemen het wel gewoon mee in

verdeelkader maar dus meer uit volledigheid.
30-04-2020 00:07 - Martin van Rijn: Maar zij gebruiken toch FFP2?

We moeten dan onderzoeken of eea concurreert.

30-04-2020 00:07 5.1.2 Dat is acute mondzorg zat er altijd al in

30-04-2020 00:28 5.1.2e In de leidraad diefiEgal noemde hebben we gezegd dat het niet acceptabel
is als voor opschaling reguliere zorg beschermingsmiddelen, apparatuur of menskracht worden onttrokken aan

covid 19 zorg of aan zorg op de urgentielijst NZA.

30-04-2020 00:30TEEMondzorg heeft hiermee in lijn en zoals PE aangeeft gezegd: wij regelen
de beschermingsmiddelen zelf.

30-04-2020 14:03

30-04-2020 14:04

30-04-2020 14:04

30-04-2020 14:04

30-04-2020 14:05

30-04-2020 14:10 -

30-04-2020 15:13

vanmiddag intern de lijn.
30-04-2020 16:06 -

bijgevoegd: 00000085-PHOTO-2020-04-30-14-03-50.jpg>

bijgevoegd: 00000086-PHOTO-2020-04-30-14-04-07 jpg>

bijgevoegd: 00000087-PHOTO-2020-04-30-14-04-25.jpg>

bijgevoegd: 00000088-PHOTO-2020-04-30-14-04-42.jpg>
Zoals vanmorgen aangekondigd.

Woordvoeringslijn RIVM?

RIVM heeft vooraf richting Story gereageerd. Daarnaast bespreken ze

05-05-2020 22:03 - Hugo de Jonge: Waar vind ik de laatste versie van de lijst met (uitgetrilde, geconsolideerde,

geteste, etc) gedragadviezen?
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06-05-2020 09:51 -

06-05-2020 09:53 -

06-05-2020 11:33 -

<bijgevoegd: 00000094-PHOT0-2020-05-06-09-51-35.jpg>

<bijgevoegd: 00000095-PHOTO-2020-05-06-09-53-48.jpg>

<bijgevoegd: 00000096-PHOTO-2020-05-06-11-33-34.jpg>
06-05-2020 20:36 - <bijgevoegd: 00000097-PHOTO-2020-05-06-20-36-11.jpg>
06-05-2020 20:37 - <bijgevoegd: 00000098-PHOTO-2020-05-06-20-37-53.jpg>
06-05-2020 20:51 -

Hugo deJonge: Net aanfiEgnog wat doorgegeven
06-05-2020 20:52 -[IEEEWe passen het aan.

06-05-2020 20:58 - Hugo de Jonge: Ook hier:

- ‘blijf thuis bij klachten’ graag als eerste

06-05-2020 20:58 - Deze is al uit. Paste niet in de opmaak om als eerste te noemen.

Dubbel

06-05-2020 21:04 -

Hugo de Jonge: Maar serieus: kan het in een volgende versie anders?

06-05-2020 21:14-IEEHet was passen en meten alle info er op te krijgen. Vandaar. Ik zal dit

verzoek voor vervolguitingen doorgeven.
06-05-2020 21:20 -

Hugo de Jonge: Graag! Volgorde consequent hanteren zoals in de speech.
08-05-2020 10:34 Hierbij de uitkomst van mijn resultaatsverplichting. Volgende week ma

tussen 10:00-12:00 uu alleen in hoorzitting TK. Er zijn nog suggesties gedaan voor andere partijen maar

TK heeft maar beperkte ruimte en tijd maandag dus dit is de uitkomst. Onderwerp van gesprek is nogal diffuus

maar positie van verpleegkundigen in het opstarten van reguliere zorg, de ic en de verpleeghuizen. Tweede

resultaat is volgende week geen andere technische briefing of hoorzitting op het terrein van de zorg. Aangeven

dat we week daarna bij technische briefing nader willen ingaan op bron en contactonderzoek.

08-05-2020 10:37 - Hugo de Jonge nee ERE ocgevoesd
11-05-2020 10:49 -

Hugo de Jonge: Hebben we een reactie op dat VK-verhaal over de Refugee Company?

‘Ondanks ministerie...!

11-05-2020 10:59TBE - zullen we maken. Belangrijk om ook beeld weg te nemen dat alles via

ministerie moet.

11-05-2020 11:33EEEWoordvoering die uit is gegaan (en waar Volkskrant weinig tot niks mee

gedaan heeft) komt ook nog naarje toe.

11-05-2020 11:38EEEhebben van IEE cen excuus app gekregen. Ze was absoluut

niet blij met insteek.

11-05-2020 11:38 -EXER an ze beter publiekelijk doen

11-05-2020 12:43 - Hugo de Jonge: Graag echt even publiekelijk reageren hoor.

11-05-2020 12:44 - Hugo deJonge: Liefst zij, maar anders gewoon wij
11-05-2020 13:15EEE v2 rmiddag is op haar verzoek call met haar om

boodschap voor te bereiden.

12-05-2020 08:16 -

Hugo de Jonge rect SRS ovout
12-05-2020 08:46 -

Hugo de Jonge hee toegevoegd
12-05-2020 08:47 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000118-PHOTO-2020-05-12-08-47-46.jpg>
12-05-2020 22:10 - Hugo de Jonge: Is IG) al nagegaan of hier een rol/mogelijkheid ligt om in te grijpen?

https://nos.nl/I/2333683
12-05-2020 23:19EEE - doen navraag bij GGD Kennemerland over welke testen daar plaats
vinden en betrokkenheid medici in deze

19-05-2020 17:08 - https://nos.nl/I/2334414

51.2i,5.2
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5.1.2i,5.2

20-05-2020 11:44 - Hugo de Jonge: Mr is al klaar. Laten we voorbereiding debat gewoon op vws doen.

20-05-2020 11:45 - Hugo de Jonge: Rond 13u terug op de zaak.

21-05-2020 00:06 -

Hugo de Jonge: Lieve mensen! Wat is er weer indrukwekkend veel en goed werk geleverd

afgelopen week. Echt, het is een zegen om met jullie te mogen werken. Willen jullie al die zwoegers bedanken?

En écht even uitchecken - het is even mooi geweest. Maandag weer verder!! Tot dan! Hugo
21-05-2020 00:08 - 5.1.2e Hear hear!

21-05-2020 00:08 - Martin van Rijn: Echt doen hoor!

Trots op jullie!

Groet, Martin

26-05-2020 22:55 - Hugo de Jonge: Zo. Dan horen jullie het eens van een ander:

https://www.steveseager.com/wp-content/uploads/2020/05/Download-Why-The-UK-Government-COVID-19-Com

munication-Sucks-And-Dutch-Corona-Comms-Rock.pdf
28-05-2020 12:40 - Hugo de Jonge: Mag ik hierop reactie van Rivm?

https://twitter.com/nos/status/12659124684732497937s=12
28-05-2020 13:10 - doen we!

28-05-2020 17:32 - <bijgevoegd: 00000143-PHOTO-2020-05-28-17-32-27.jpg>

28-05-2020 17:32 - <bijgevoegd: 00000144-PHOTO-2020-05-28-17-32-27.jpg>

28-05-2020 17:44 - Hugo de Jonge: Wow zeg!
29-05-2020 19:59 -

Hugo de Jonge: Leuk dit, dashboard onderdeel uitgelicht

https://nos.nl/1/2335574
29-05-2020 21:12 - Hugo deJonge: Hoe zit dit? We hadden toch juist wel die toiletten op recreatiegebieden open

gedaan?

https://twitter.com/hiswarecron/status/12664453083948646417s=12
29-05-2020 21:31 wordt even precies gecheckt. maarje aanname klopt idd. per 1 juni
29-05-2020 22:07 eeft even op rijtje gezet: Het klopt dat toiletten bij

recreatiegebieden, natuurgebieden en stranden open mogen vanaf 1 juni. Dat staat ook in het nieuwsbericht van

Hiswa-Recreon. Het is dan echter nog wel verboden om gemeenschappelijke toilet-, was- en

douchevoorzieningen bij vakantieparken, kampeerterreinen en kampeerveldjes geopend te houden. En

daarnaast is het verboden om gemeenschappelijke was- en douchevoorzieningen bij jachthavens geopend te

houden. Bij jachthavens mogen toiletten wel open zijn. Het bericht van Hiswa-Recreon klopt dus.

5.1.2i5.2 de toiletten open op Veluwe ed is overigens al vorige
week in aanwijzing geregeld
29-05-2020 22:21 - Hugo de Jonge: Ok. Dank. Dit gaat dus eigenlijk over openstellen vakantieparken per 1 juli.
Dan is de boosheid wel weer bijzonder. We hebben toch nooit iets anders gezegd dan dat. Maar goed - dat
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gesprek moeten we wel willen voeren. Toch?

29-05-2020 22:22
1s

ja. en zit ook in overweging tbv 24 juni mccb

29-05-2020 22:58 Van Rooi slachterij update

gaan niet alle medew testen

Besmettingshaard is waarschijnlijk slachthuis.

ze gaan 2e steekproef doen op 2e pinksterdag. bedrijf heeft twee compartimenten..en op basis van steekproeven
is voldoende te zeggen voor sluiten geheel.
In aparte fabriek Someren testen ze 20 man.

morgen rond middaguur persbericht.
30-05-2020 17:08 5.1.2e nieuws tav slachterijen. Vion in Boxtel ong. 15% van de werknemers positief is

getest. Er zijn 120 van de ongongeveer 1800 mensen getest. Alle besmettingen zijn van werknemers.

ijsselstein wordt dit weekend ook nog getest
30-05-2020 18:01 5.1.2e boxtel: Uitkomsten zijn vergelijkbaar met Helmond qua percentage

besmetting: 15% obv representatieve steekproef. ze volgen beleid VR BZO, zodat er eensluidend beleid is. Dus

tijdelijke sluiting t/m dinsdag. Aanvullend steekproef onder ziekgemeld personeel. Bedrijf wordt hier vanavond

over geinformeerd. Ze zijn dicht met Pinksteren, dus dat scheelt.

30-05-2020 18:49 - Hugo de Jonge: Om 19u webex-call met Schouten over vervolgstappen.
30-05-2020 18:50 - wil je dat ik aansluit?

30-05-2020 18:58 -| 5.1.2e ik heb nl geen link

30-05-2020 19:04 - ah begrijp dat het over de nertsen gaat &) dat is voor ERED
30-05-2020 19:04 - Hugo deJonge: Ja sorry, nertsen

02-06-2020 12:15 -

A. van rooi meat wordt voor 14 dagen gesloten. krijg zo meer info

02-06-2020 12:15

02-06-2020 17:30 1.
Motie Wilders mbt het recht op pbm is verworpen (V67-T69)ck [7

02-06-2020 17:30

02-06-2020 17:30 - Martin van Rijn: @@

02-06-2020 18:02 - e Super
02-06-2020 19:13 | Cn Se
03-06-2020 07:20 - Hugo de Jonge: Is het niet gek dat we dit uit de krant moeten lezen?

https://www.ad.nl/binnenland/stijging-immuniteit-bescheiden-5-5-procent-van-de-bloeddonoren-heeft-corona-a
ntistoffen~a104176f/

03-06-2020 21:23 - Hugo deJonge: <bijgevoegd: 00000168-PHOTO-2020-06-03-21-23-23.jpg>
04-06-2020 06:05 -[IEEE <bijgevoegd: 00000169-PHOTO-2020-06-04-06-05-17.jpg>
04-06-2020 06:34 - Hugo de Jonge: Ook voor in een lijstje!
04-06-2020 15:18 - Bas van den Dungen heeft de groep verlaten

05-06-2020 08:32 -

215s
<bijgevoegd: 00000172-PHOTO-2020-06-05-08-32-22.jpg>

06-06-2020 12:23 - Ter informatie: datalek bij Infectieradar. Vermoedelijk ligt er van alles op

straat: e-mailadressen, persoonlijke gegevens enzovoorts van 61.000 mensen. NOS kwam erachter en daarop
heeft RIVM de site offline gehaald. Zij bereiden nu reactie voor. NOS houdt het stil totdat RIVM alles geregeld
heeft. Het gaat waarschijnlijk over een uur naar buiten.

06-06-2020 15:49 - Hugo de Jonge: Dat is best heel lelijk. Kan ik meer info krijgen?
06-06-2020 16:09 -

https://nos.nl/artikel/2336416-lek-in-rivm-coronasite-gegevens-van-gebruikers-makkelijk-in-te-zien.html

5.1.2i,5.2
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07-06-2020 12:11 av besluitvorming mccb is RIVM gestopt met breder advies waar men mee

bezig was tav vliegtuigen, omdat daar al aantal besluiten was genomen. wel wordt geadviseerd obv de

protocollen die opgesteld worden. we hebben daar vrijdag nog met hen over gehad. ik heb hen daarbij

aangegeven dat formulering nogal nauw luistert gezien ervaring tot nu toe (oa interpretatie ienw). daar loopt dit

helaas op vooruit. obv bovenstaande kunnen we eventueel nog kijken of aanvullende vragen gewenst zijn
we hebben al wel gevraagd nader in te gaan op verhaal rond ventilatie. moeten verder samen met ienw doen.

[EEEZJen ik kunnen dat oppakken. zodat rond verhaal ligt. dat lijkt me beste.

07-06-2020 14:02 - Hugo de Jonge: Volgens mij zit het zo: de EASA heeft richtlijnen geformuleerd op basis van de

algemene gezondheidsadviezen van ECDC. Deze worden door luchtvaartmaatschappijen omgezet in protocollen.
I&W/VWS vragen RIVM te adviseren waar onze luchtvaartmaatschappijen rekening mee te houden hebben.

5.1.2i,5.2

07-06-2020 14:46 - Hugo de Jonge: En deze: hoe gaan we hier mee om?

https://twitter.com/nos/status/12695949352018698347s=12
07-06-2020 14:58{JEREZag em. NemenEEERJen ik straks mee in vooroverleg TAO. En zullen zo

alvast lijntje leggen met IenW. Komende dagen sowieso weer intensieve afstemming met IenW nodig. Zit in

planning straktrekken mobiliteit

07-06-2020 15:13 - Hugo de Jonge: En wat is het tijdpad en de voorlopige woordvoeringslijn naar buiten?

08-06-2020 08:04 <bijgevoegd: 00000185 JIEKEMvF>
08-06-2020 10:21 Excuus foute groep, is overigens|

We krijgen inmiddels persvragen. Appje van08-06-2020 11:05

08-06-2020 11:05 Hoi omroep max vraagt naar de officiele opdracht van het

kabinet aan RIVM voor protocollen luchtvaart. heeft tegen omroep gezegd dat ze die

opdracht niet hebben. Tk begrijp van ons beleid dat er geen opdracht door jullie is gegeven maar een verzoek

aan het RIVM is gedaan om mee te kijken op de protocollen. Heb jij meer info?

Groet [3% Be

09-06-2020 13:17 - Hugo de Jonge: Deze brief moet nog naar de Kamer toch?

https://twitter.com/nos/status/12703120974324203527s=12

09-06-2020 13:17 Klopt
09-06-2020 13:17 Die brief komt vandaag begrijp ik?

09-06-2020 13:18 Yep vanmiddag...
09-06-2020 13:24 - Hugo deJonge: Ik moet nu woordvoeringslijn hebben. Moet zo naar de Kamer.

09-06-2020 13:44TEE kommettot de volgende lijn:

- Het klopt dat toiletten en douches op campings per 15 juni open gaan.
- Het OMT heeft hier naar gekeken en oordeelt dat dit kan, met extra hygiénaatregelen.
- We doen dit ook om te zorgen dat mensen zoveel mogelijk gespreid op vakantie gaan.
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09-06-2020 13:53 - Hugo de Jonge: Welke hygiene maatregelen?
09-06-2020 13:54 Vaker poetsen toch?

09-06-2020 13:54 - Extra poetsen, voldoende wc papier en hand doekjes en uiteraard 1,5m

09-06-2020 14:07 Mag deze app wisseling ook openbaar worden :-)

09-06-2020 14:19 ventilatie. eigen wc's voor medewerkers, beperk aantal mensen voor de

ruimtes ivm 1.5m

11-06-2020 23:53 - Martin van Rijn: <bijgevoegd: 00000203-PHOTO-2020-06-11-23-53-23.jpg>
12-06-2020 06:35 - Hugo de Jonge: (=) die man heeft gewoon overal verstand van

12-06-2020 06:35 -

Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000205-PHOTO-2020-06-12-06-35-33.jpg>
12-06-2020 06:45 - Hugo de Jonge:

13-06-2020 15:05 - Hugo de Jonge: The job is done, finally! Hulde voor en anderen. J

Mogelijk coronavaccin voor Europa gecontracteerd®
Nieuwsbericht | 13-06-2020

De vaccinalliantie, bestaande uit Nederland, Italié, Frankrijk en Duitsland, heeft vandaag afspraken gemaakt met

farmaceut AstraZeneca over de levering van een coronavaccin. Als de ontwikkeling van het betreffende vaccin

goed verloopt, komen vanaf eind 2020 stapsgewijs in totaal 300 tot 400 miljoen vaccins voor Europa beschikbaar.

Dat schrijft minister Hugo de Jonge (VWS) vandaag in een brief aan de Tweede Kamer.

Nederland, Duitsland, Frankrijk en Italié bundelden eerder deze maand hun krachten in de zogeheten ‘Inclusieve

Vaccin Alliantie’ om te zorgen voor een sterke onderhandelingspositie in de zoektocht naar een coronavaccin.

De samenwerking stelt hen in staat om nu snel resultaat te bereiken in de gesprekken met belangrijke spelers in

de farmaceutische industrie over veelbelovende vaccininitiatieven.

De contractafspraken met AstraZeneca zijn de eerste afspraken van de alliantie om te zorgen dat een potentieel
coronavaccin voor Europa snel beschikbaar kan komen. Het gaat initieel om 300 miljoen vaccins, mogelijk op een

later moment uit te breiden naar 400 miljoen.

De EU-lidstaten krijgen allen de mogelijkheid om onder dezelfde voorwaarden mee te doen in deze door de

kopgroep gemaakte afspraak. Mocht het vaccin beschikbaar komen dan is de afspraak dat het vaccin wordt

verdeeld op basis van het aantal inwoners per land. Dat betekent dat eind 2020 de eerste vaccins voor Nederland

beschikbaar kunnen komen.

Minister De Jonge: “Heel belangrijk dat we vandaag deze stap kunnen zetten. Een vaccin is cruciaal in de strijd

tegen het virus. Totdat het vaccin er is, zal het virus onder ons zijn en zal het kop opsteken. Aan een vaccin wordt

dan ook met man en macht gewerkt. Wij willen daarbij samenwerken en wedden op meerdere paarden tegelijk,

omdatje van tevoren niet weet wie de race gaat winnen.”

De onderzoekers van AstraZeneca werken op dit moment aan een grootschalig klinisch onderzoek, waarbij het

vaccin op ruim 10.000 mensen zal worden getest. Aanvullend onderzoek zal later deze maand plaatsvinden met

nog eens 30.000 deelnemers.

De vaccins worden tegen de kostprijs ingekocht. Hoeveel precies voor het potentiéle vaccin is betaald, wordt

vanwege de onderhandelingspositie niet bekendgemaakt.
Of het vaccin daadwerkelijk in productie kan worden genomen, is helaas met veel onzekerheden omkleed. De

kans op mislukking is in elk van de ontwikkelfasen tot het einde aanwezig. De alliantie verkent daarom
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gezamenlijk diverse kansrijke initiatieven, is in gesprek met verschillende andere farmaceutische bedrijven, en

beoogt in te zetten op meerdere initiatieven. Hierover vindt momenteel ook overleg met de Europese Commissie

plaats, om zoveel mogelijk gezamenlijk op te trekken.

De komende dagen en weken gaan de landen in overleg met geinteresseerde andere lidstaten en de Europese
Commissie hoe zij kunnen aansluiten. De alliantie heeft als belangrijke doelstelling dat alle EU-lidstaten kunnen

aansluiten. Ook kijken we naar welke aanvullende inzet voor kwetsbare landen, zoals in Afrika, mogelijk is.

13-06-2020 16:22EEEVat cen prachtig bericht!

13-06-2020 17:15 - Martin van Rijn: Mooi hoor!

13-06-2020 17:38 JJEEE<biigevoegd: 00000210-PHOTO-2020-06-13-17-38-50.jpg>
13-06-2020 18:24 - Paul Blokhuis: Compliment! Zou geweldig zijn als dat vaccin eind 2020 beschikbaar is.

14-06-2020 22:57 -

Hugo de Jonge reer JERE tocoevoeg

14-06-2020 23:03

Succes maandag met de marathon sessie in de TK.

14-06-2020 23:34 - Paul Blokhuis: Succes Hugo en Martin morgen. Ik ben de hele dag op werkbezoek in

Zuid-Limburg.
15-06-2020 07:41EEE idd verstrekkend. Betekent ook dat mensen in zorg veel vaker zullen

worden getest. Zie link met onderzoek presympromatisch klachten van buurman dat als in volgend omt zou

moeten worden besproken. Overigens dit weekend ook nader onderzoek uitgekomen diamond princess met

relatief veel asymptomatische patienten (die dus niet presymptomatisch werden).

15-06-2020 07:59 - nb voor omt voor morgen ligt er al vraag voor over testen zonder klachten.

15-06-2020 08:01 - dus goed om te kijken wat we dan aanvullend vragen

15-06-2020 13:29 Minister heeft net toegezegd in debat dat brief over geleerde lessen

vanavond of morgenochtend komt

Daar koersen we ook op15-06-2020 13:55 5.1.2e

15-06-2020 21:33 e Peuter met snottebel moet gewoon weer naar de opvang kunnen

https://www.volkskrant.nl/ws-bd923c03
15-06-2020 21:34 hier even over gesproken. had ook al brief gehad varfien neemt nog
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mee in omt
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auping

Deventer, 7 april 2020

Betreft: bij uitblijvende opdracht van LCH, zijn we genoodzaakt te stoppen.

Geachte heer IEEEZIN

Op vrijdag 20 maart hebben Koninklijke Auping BY, designstudio Panton BV en diverse

landelijke experts op het gebied van medische hulpmiddelen en hoogwaardige toeleveranciers,
zoals DSM, de handen in een geslagen om een oplossing te bieden voor een urgent en gevaarlijk

probleem: het tekort aan aantoonbaar veilige mondkapjes. Zonder commercieel belang is er

sindsdien onophoudelijk gewerkt aan het ontwikkelen van een mondmasker waar zorgverleners
op kunnen vertrouwen.

Op vrijdag 27 maart lag er een ontwerp en voorstel voor productie. Geheel conform de instructie

van het LCH is er die dag een aanbieding voor het leveren van grote aantallen FFP2

mondmaskers met marktconforme prijzen en korte tijdslijnen bij het LCH ingediend. In

afwachting van de respons van het LCH is er voor gezorgd dat het ontwerp zowel bij DEKRA in

Duitsland als bij BSI in Engeland wordt getest op veiligheid. DEKRA bevestigt dat ons ontwerp
de in Duitsland verplichte eisen haalt voor een FFP2 masker ter bescherming tegen corona. De

testen bij BSI lopen nog en uitslag (en CE certificaat) wordt eind volgende week verwacht. Dit

moment sloot aan bij de verwachte start van productie - conform het op 27 maart ingediende
plan. Om de productie op te starten is een bevestiging van het LCH nodig in de vorm van

afnamegarantie of voorfinanciering.

Verschillende keren is ons door het LCH toegezegd dat er graag gebruik wordt gemaakt van

onze oplossing voor het urgente probleem en dat ons voorstel een werkbare oplossing is voor

LCH en de betrokken ministeries. Daarbij is benoemd dat het definitieve besluit daartoe nog

moet vallen en dat de schriftelijke bevestiging binnen enkele dagen kan worden verwacht. Die

toezegging is niet waargemaakt en inmiddels zijn we al 12 dagen verder. Productiemiddelen

zijn daardoor nog steeds niet aangeschaft, materialen niet aangekocht. Onze toeleveranciers

geven te kennen dat andere partijen -ook uit het buitenland- een dringend beroep doen op de

middelen die wij voor de mondmaskers nodig hebben. Inzicht in de oorzaak van de vertraging of

inhoudelijke terugkoppeling op ons voorstel is tot op heden niet gegeven. Daardoor komt ons

vertrouwen in een goede afloop onder druk te staan.

Het is voor de betrokken bedrijven niet langer haalbaar om in deze economisch moeilijke tijd
onze core-business stil te blijven leggen en dag in dag uit te blijven klaar staan voor een

mogelijke bevestiging van het LCH op basis waarvan wij de productie zouden kunnen opstarten.

_
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Koninklijke Auping bv
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Dagelijks ontvangen we zeer urgente aanvragen uit de zorgsector om productie ter hand te

nemen. Dit motiveert ons om door te zetten. Ook nu staan we nog steeds klaar om deze

maatschappelijke rol op ons te nemen. Echter, omwille van bovenstaande zijn we genoodzaakt
om na vandaag ons aanbod aan het LCH terug te trekken als om 20:00 er geen schriftelijke

bevestiging is ontvangen.

Namens Koninklijke Auping BV

Namens Panton BV

706901
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buiten verzoek

buiten verzoek

10-04-2020 20:35 - Hugo deJonge: <bijgevoegd: 00000098-PHOTO-2020-04-10-20-35-00.jpg>
10-04-2020 20:35 - Hugo de Jonge: (En[ESEwerd gebeld door inspectie v gezondheidszorg omdat al zijn
medewerkers lopen met FFP2 - compleet privaat georganiseerd)
10-04-2020 20:35 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000100-PHOTO-2020-04-10-20-35-00.jpg>
10-04-2020 20:39 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000101-Sywert van Lienden.vcf>

10-04-2020 21:04 - Bas van den Dungen: Gebeld, voicemail ingesproken dat ie mij vanavond kan bellen en anders

heel het weekend. Ik zal zelf ook nog wel paar keer bellen.

Gr Bas

10-04-2020 21:04 - Hugo de Jonge: Super!
10-04-2020 21:05 - Hugo de Jonge: https://twitter.com/sywert/status/12486575821574307917s=12
10-04-2020 21:05 - Hugo de Jonge: Dit was de tweet waar ik op aansloeg
10-04-2020 21:09 - Bas van den Dungen: Mijn idee is om hem in een call te krijgen met Martin, [EEERen onze

mensen om nu echt meters te maken. Keep you posted
10-04-2020 21:09 -

Hugo de Jonge: Is echt een goed idee!

10-04-2020 21:09 - Hugo deJonge: Zal EE wellicht wat weerstand moeten overwinnen, maar true!

10-04-2020 21:13 - Bas van den Dungen:Ja maar we zitten niet meer in de fase van het pamperen van ego's
10-04-2020 21:30 - Hugo de Jonge: True!

10-04-2020 22:05 - Bas van den Dungen: Morgen call, klinkt bijna te goed om waar te zijn, maar we gaan alles op

alles zetten.

10-04-2020 22:05 - Bas van den Dungen: Doe ik met Martin oké?

10-04-2020 22:05 - Hugo deJonge: Super, doen!

buiten verzaek

5.1.2e

12-04-2020 20:30 - Bas van den Dungen: Zijn nog best druk met die Sywert, maar goed kijken waar het toe leidt

12-04-2020 20:31 -

Hugo de Jonge: Deel je iets van zn zorgelijke observaties over LCH?

12-04-2020 20:34 - Bas van den Dungen: Ik denk dat die observaties 3 weken klopten, inmiddels echt heel veel

stappen verder. En dus nu risico dat zijn idee een concurrerend initiatief wordt. Daar houden wij niet van in een

crisis met schaarste. We Kijken of we dingen kunnen combineren, maar het woord samenwerken staat redelijk

laag in zijn woordenboek. Tegelijkertijd is hij echt niet dom. Morgen call met Martin SywertfERES en mijzelf.

Kijken waar we kunnen komen!

12-04-2020 20:42 - Hugo de Jonge: Heel goed - en true, concurrerend initiatief slaat nergens op. Je kunt die

Sywert beter inside pissing out hebben dan outside pissing in. Met een klein beetje verdraagzaamheid moet dat

lukken. Hoop echt dat t lukt.

13-04-2020 15:18 - Hugo de Jonge: Ha Bas - hebje al iets qua mogelijke uitwerking van preventieve

plasmabehandeling voor de verpleeghuizen?
13-04-2020 15:19 - Bas van den Dungen:[JEEEElheeft contact genad. [NGImorgen hier

verder over spreken met hem.

13-04-2020 15:20 -

Hugo de Jonge: Ok.

13-04-2020 15:24 - Bas van den Dungen: Ik zou willen inzetten op zsm een aantal huizen opnemen in klinisch

onderzoek. Past ook een beetje in de lijn die we net bespraken dat we kijken met een groep verpleeghuizen wat

er meer kan. Wat leren we daar van

13-04-2020 15:31 - Hugo de Jonge: Eens. En dan ‘experimentele behandelingen’ als een van de lijnen van een

710111De vorige pagina is verwijderd i.v.m. buiten reikwijdte en buiten 
verzoek
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aangescherpt verpleeghuisbeleid waar we dan in het '28-april-pakket’ mee naar buiten komen. Ik heb er nog een

buiten verzoek

buiten verzoek
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51.2e Buiten reikwijdte

15-03-2020 12:12 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: IMG-20200315-WA0006.jpg>
15-03-2020 12:12 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000002-PHOTO-2020-03-15-12-12-30.jpg>
15-03-2020 12:13

EZ
gaan er naar kijken thnx!

15-03-2020 12:16 - Hugo de Jonge:
15-03-2020 19:34 -

Hugo de Jonge: <bijgevoegd: IMG-20200315-WA0021.jpg>
15-03-2020 19:34 - Hugo deJonge: <bijgevoegd: 00000005-PHOTO-2020-03-15-19-34-01.jpg>
15-03-2020 20:43 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: IMG-20200315-WA0022.jpg>
15-03-2020 20:43 -

Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000006-PHOTO-2020-03-15-20-43-14.jpg>
15-03-2020 20:43 - Hugo de Jonge: Wat is het meldpunt, tel of mail? En venten we dat uit via social?

buiten verzoek

16-03-2020 21:01 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: IMG-20200316-WA0015.jpg>
16-03-2020 21:01 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000012-PHOTO-2020-03-16-21-01-52.jpg>
19-03-2020 07:10 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: IMG-20200319-WA0035.jpg>
19-03-2020 07:10 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000013-PHOTO-2020-03-19-07-10-20.jpg>
19-03-2020 07:19 - 5.1.2e ik kijk er nog een keer naar. heel veel mensen blijven berichten sturen. het

is moeilijk om alles te verifiéren en veel klopt helaas niet. maar deze pak ik vandaag nog op

19-03-2020 07:23 - Hugo deJonge: Snap ik, hoor. Dankjewel!!
19-03-2020 08:04 -

Hugo de Jonge: <bijgevoegd: IMG-20200319-WA0036.jpg>
19-03-2020 08:04 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000016-PHOTO-2020-03-19-08-04-16.jpg>

buiten verzoek

27-03-2020 19:31 - Hugo de Jonge: Ha. Kunnen we even bellen?

27-03-2020 20:36 - probeerdeje te bellen

27-03-2020 20:38 - Hugo de Jonge: Checkje mail, bel je later

27-03-2020 20:46 -[IEEzie reactie in mail

29-03-2020 08:50 - Hugo deJonge: Ha, krijg de jou welbekende[ FEY (awel!) weer op de lijn. Nu met een initiatief

van iemand TU Delft voor desinfecteren van mondkapjes. Ziet er wel kansrijk uit. Kunjij hem koppelen aan

iemand om dat verder te helpen? Grt. Hugo

29-03-2020 08:51 -

Hugo deJonge:
https://www.skipr.nl/nieuws/uv-apparaat-van-start-up-desinfecteert-mondmaskers/
29-03-2020 08:51 -

Hugo de Jonge:

https://www.rtlnieuws.nl/editienl/artikel/5072041/hergebruik-mondkapjes-schoonmaken-uv-licht-ontsmetten-ultr
aviolet

29-03-2020 08:51 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000026-1. Advies alternatieve desinfectie methoden van FPP2

en FFP1 maskers_Spaarne Gasthuis.pdf>
29-03-2020 08:51 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000027-2. Onderbouwing advies m.b.t hergebruik masker na

stoom steriliatie en UVC desinfectie.pdf>
29-03-2020 08:51 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000028-Annex 1. Report D25 CE studies-final.pdf>
29-03-2020 08:51 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000029-Annex 2. Filtration of Masks after UV 2020-03-23.pdf>
29-03-2020 08:51 -

Hugo de Jonge: <bijgevoegd: AUD-20200329-WA0001.opus>
29-03-2020 08:51 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000030-AUDIO-2020-03-29-08-51-13.0pus>
29-03-2020 08:51 - Hugo deJonge: <bijgevoegd: 0000003 1-UVGI of facepiece respirators.pdf>
29-03-2020 08:51 -

Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000032-Fisher-UV-on facepiece respirator-2010.pdf>
29-03-2020 08:51 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: IMG-20200329-WA0000.jpg>
29-03-2020 08:51 -

Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000033-PHOTO-2020-03-29-08-51-13.jpg>
29-03-2020 08:52 -

WEIETN,
onze [ERs lekker actief €3. ik laat het oppakken

29-03-2020 08:52 - Hugo deJonge: Thanx. Zal ik hem jou naam noemen dan?



29-03-2020 08:53 -

[EEEoe maar...

29-03-2020 08:53 -

SE
de

il
ullie kennen mekaar, tenslotte ©

29-03-2020 08:53 -

09-04-2020 07:47 - Hugo deJonge: Hugo,
Ik weet datje een centrale inkoopteam hebt voor PBM's.

IEEE<<ft op mijn verzoek een team dat jaagt op kleine volumes. Zo hebben we op eigen kracht

spullen uit Frankrijk gehaald. Maar ook uit Lansingerland. Aanhaken bij het centrale inkoopteam lukt niet.

Vandaag speelt een lading van 50.000, beschikbaar in Leeuwarden. Ik heb aan [EEE gevraagd de spullen
te beoordelen. Als ze geschikt zijn, kopen we die. Nogmaals, het lukt niet om over dit soort aantallen (50.000!)

aangehaakt te zijn.
Ahmed

09-04-2020 07:48 -

Hugo de Jonge: Ha[FEEE smsje van Ahmed. Zegt dit jou iets?

09-04-2020 07:54‘TEEnee, maar ga er achteraan. Gisteren heb ik nog tegenEE oezegd
ook kleine partijen mee te nemen.

09-04-2020 09:33 -

Hugo de Jonge: Top. En nemen zij zelf even contact op met Aboutaleb of EEF
23-04-2020 23:36 - Hugo de Jonge: Geachte minister De Jonge,
Ik ben in de VVT sector. Graag leg ik een dringende vraag bij u neer

over de problemen die wij ondervinden bij de levering van schorten uit het buitenland.

Er wordt ontzettend hard gewerkt om meerdere soorten PBMs tijdig beschikbaar te hebben. In onze organisatie

stoppen we er veel energie en tijd in, waardoor we gelukkig nog geen medewerkers onvoldoende beschermd

hebben laten werken. We zijn blij met de verbeteringen die we zien bij de levering van maskers en

handschoenen. De schorten zijn nog steeds een landelijk probleem, ze blijven bijzonder schaars en slecht te

verkrijgen is onze ervaring. Onze hoofd inkoop heeft toch weer 2500 schorten kunnen inkopen via het netwerk.

Daarbij zien we dat een lading van 1500 stuks inmiddels ruim twee weken bij de Duitse grens staat (track en

trace) en niet verder komt. Vanuit Oostenrijk (productieland) komt het Duitsland wel in, maar daar stagneert de

aanlevering. Waarschijnlijk zijn wij niet de enige. Is dit ook een oorzaak van de schaarste in ons land en kan er

politiek contact zijn met Duitsland om dit te onderzoeken en de doorlevering te versnellen?

Ik hoop dat het ministerie iets kan betekenen in dit knelpunt.
Met vriendelijke groet en hoogachting,

5.1.2e

23-04-2020 23:37 - Hugo de Jonge: Ha. Herkennen we dit? Kunnen we iets doen?

24-04-2020 07:10IEEE - hebben dit vaker aan de hand gehad maar met name in Frankrijk. Als ze

heel concreet worden over de partij, welke grenspost etc dan kunnen we er wat mee. Vaak wordt door de

autoriteiten om een concrete casus gevraagd..
24-04-2020 07:33 -

Hugo de Jonge: Ok, dan vraag ik daar om. Pakjij t dan op of 12?

24-04-2020 08:03TEEGeef maar aan mij dan doe ik dit wel samen met IZ

24-04-2020 08:27 - Hugo deJonge: Joe!

24-04-2020 08:28 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000049-PHOTO-2020-04-24-08-28-23.jpg>
24-04-2020 08:28 - Hugo de Jonge: <Media weggelaten>
24-04-2020 08:37 - 5.1.2e Thnx!

29-04-2020 11:45EEFN .v bovenstaande appjes: Volgens ambassade NL in Duitsland geen

problemen bij de grens. Ze hebben gevraagd om concrete gegevens over lading, welke grenspost etc. We

hebben herhaaldelijk gevraagd om deze informatie en nog niets ontvangen. Als ik meer hoor laat ik dat weten.

Buiten reikwijdte

710112
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20-03-2020 15:05 - Hugo deJonge: <bijgevoegd: 00000002-PHOT0-2020-03-20-15-05-36.jpg>
20-03-2020 15:06 - Hugo de Jonge: Wiljij deze bellen?

20-03-2020 18:00 - Gemist spraakgesprek
20-03-2020 19:56 - Done. Levert wat info maar geen concreet aanbod denk ik vooralsnog
20-03-2020 19:57 - Hugo de Jonge: Mmm. Balen.

21-03-2020 10:14 - 5.1.2e 690.000 mondkapjes op schiphol. Gaan nu naar de ladijng
21-03-2020 10:36 - <bijgevoegd: 00000008-PHOT0-2020-03-21-10-36-27.jpg>
21-03-2020 10:45 -[IEEE Suggestie voor dco bericht. Afgelopen weken hebben inkopers van het

Erasmus MC en het ministerie gewerkt aan een toelevering van z.g. FFP2 maskers voor NL. Gelukkig kan ik

melden dat de eerste lading van zo'n 690.000 mondkapjes geleverd is. Deze zullen zo snel mogelijk

gedistribueerd worden naar de plekken waar de nood het hoogst is.

21-03-2020 12:19 -

Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000010-PHOTO-2020-03-21-12-19-34.jpg>
21-03-2020 12:19 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 0000001 1-PHOTO-2020-03-21-12-19-35 jpg>
21-03-2020 12:19 - Hugo deJonge: <bijgevoegd: 00000012-PHOT0-2020-03-21-12-19-35.jpg>

21-03-2020 12:21 -

Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000013-PHOTO-2020-03-21-12-21-08.jpg>
21-03-2020 20:46 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000014-PHOTO-2020-03-21-20-46-45jpg>
21-03-2020 22:20 - Hugo deJonge: Sorry, vergat mn vraag te stellen...zou je deze willen oppakken?
22-03-2020 16:35 - Hugo de Jonge: Ha Huug, van 5.1.2e

EEN cen grote wereldspeler in cargo vluchten vervoert grote partijen mondkapjes over de wereld. Hij kan

partijen naar NL sturen. Hebjijgsm nr van Hugo de Jonge of kunjij hem bellen met de vraag of dat in een

dringende behoefte voorziet ? In dat geval zal ik zorgen dat het goede contact gelegd wordt. We moeten allemaal

proberen in deze bizarre situatie te helpen waar mogelijk.
Hoor graag. H gr.

22-03-2020 16:36 - Hugo de Jonge: Is [NEE IEEE) i= Marja van Bijsterveldt
22-03-2020 16:37 - Hugo de Jonge: Kun je het allemaal nog verstouwen wat ik je doorstuur?

22-03-2020 16:40 - Hugo de Jonge: Ik stuurje zijn nr, kan een van je mensen het afhandelen.

22-03-2020 18:07 - Het zijn er best veel maar ik bel ze, of laat bellen

22-03-2020 18:27 - Hugo deJonge: DagfREY ik probeerdeje net even te bellen. Ik kan/heb de mogelijkheid om

extra medische middelen in China aan te kopen (nav een ziekenhuis in NoordNL). Echter ik loop vast op het

luchttransport en zoek aansluiting bij VWS, maar bij wie? Kunje mij misschien helpen? Gr 5.1.2e

22-03-2020 18:27 -

Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000022 IEEE vf

22-03-2020 18:27 -

Hugo deJonge: Dank! Nog maar eentje dan...

01-04-2020 21:08 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000024-PHOTO-2020-04-01-21-08-41.jpg>
01-04-2020 23:03 -ea Hugo. Janssen (onderdeel J&J) heeft gisteren ook met MP gesproken.

Terugkoppeling krijgen we nog in meer detail. Ik spreek nog met ze.

01-04-2020 23:08 - Hugo deJonge: Graag. wil [ff graag asap wat laten weten.

10-04-2020 19:15 - Hugo de Jonge: <bijgevoegd: 00000027 JERE vcr

10-04-2020 19:15 - Hugo de Jonge: Dit is ‘m!

17-04-2020 08:27 - Hugo de Jonge: Ha [GREEN - hoe staat het met het voorstel van | BENF
17-04-2020 10:03 - Je krijgt vandaag een A4

17-04-2020 11:29 - Hugo de Jonge: Super!

Buiten reikwijdte

710113
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buen verzoek

miljoen stuks die middels luchtvracht volgende

week in Nederland kan zijn. Op dit moment

wordt veelal type FF1 gebruikt,echter de

beschikbare hoeveelheid is nog maar heel

klein. De verwachting is dat vanaf volgende

week voorraad vrijwel 0 is. Mijn vraag : is de

overheid geinteresseerd in deze grote partij

mondkapjes type 2? Tegen zeer interessante

prijs. Op dit moment is er veel belangstelling,

dus graag jouw snelle reactie.

Ik ben bereikbaar op nr:[IEE
Met vriendelijke groet,

ZATERDAG

Beste Hugo, we hebben de partij mondkapjes

inmiddels ook aangeboden aan andere

partijen ; groothandel en supermarktketens.

Kan je ons informeren of er bij de overheid

belangstelling is om deze partij aan te kopen?

Hoor graag op korte termijn, want as maandag

16 maart zullen de onderhandelingen met de

andere partijen gevoerd worden. Met

5.1.2e

( Vriendelijk bedankt, JIEEIN | ( OK ) ( & )

+ | Schrijf een bericht... Gg
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ull 3G ®

®

(CIFTol gl CRIT DIM [oTgTe [Ml0-15{=}
Hugo, dank voorje snelle

reactie! Mijn leverancier

garandeert kwaliteit en supply.
Hoe kan ik eea aanvliegen?
Verneem heel graag. Hartelijke

fol fo li &=1a Wa T=  RV=TETRS (14 SCHR)

deze gezamenlijke strijd
512e

(ETN[To MEE ErdosNAVI = F- To 1

geen Bbz aan maar zo snijdt
het mes aan twee kanten!

5.1.28



5.1.2¢e

Beste Hugo, zojuist vernomen

dat het team op zoek is naar

o [IIoCH[=VETgla Te RVETaIUIN8
Velolgr-F:-loMI 4 EAB ER'E PAL GlE= 1]
dat niemand thans 80.000 op

Welelgg--[o Mal-T-1aol | HE 1a K-18

(Lolo XololoNI=IVI=Te=ToN olla l=TaWY = VA

dagen maar dat duurt

NEEL CILRCAE RRL LT

oETaleNe EIR CE RCIRA] [of
EERoolgl do =] (=AVolo]d = F=o]

te zoeken..... en die tijd is er

niet zoals je weet. Puur een

Clo ERE R=TTg

(IAF dale Fo [S15 (Wlalo [Te TSME=1E | 4

VERN==[a R=a le! fs [ST {{][e|
kan ik voorraad houden want

1 Qa(=oe X=T=TaWe dole) ya =To b= Pd |g MEE1ES

Zzp'r kan ik het niet voor

financieren. Wil/kun je iets

olelgln ll oSCLG[ClakaiS{VoI
o]=TeF-1alqe l= a RNYI=H alelUle [Tale [=]

pplel=Te M=lglal!
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(€lol=Yo [Yaalol fo Tal 5 (Vo[o] Mo [Yl {Pdo)

HSCEI RCA (=laRalol=Ne 5}
overheid struggled en ik ervan

overtuigd ben hen/ons zo

fool=TeMyilo]I RaR= [Te IEE| &
kunnen helpen met het

aanleveren masks ....ik kan er

Clelpiaulelelelole Nee ETSRELCTp

o]gele[Wlel=T¢=Tol {=To[TaWe]g|FL=Tn]

olple[Tle [-MalWlle[[e[-H na t-10LMV/[=)

juiste CE... kan ik je separaat

mailen mocht je nog iemand

moeten overtuigen van mijn
intenties. Wat kan ik doen???

#samentegencorona
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5.1.2

[ TulIm twee WEeKET DIj Ue DuILlse grerns

SEEING ERRECI RR EE (eg

LCI ATEUT J oTet Cal] fl(o]fe]e[Mer {(=] Egle)
komt het Duitsland wel in, maar daar

£2 Sele [al=T=Ta ale (SR=F 11 (SAVIETala le ALF FT 8 ol a Tal [1]
= zijn wij niet de enige. Is dit ook een

- EKololp EL AVEa Ne [SRT EE 16 CRIs RelaSH = ale M=Ty!

kan er politiek contact zijn met Duitsland

eTNe [1 CRel ple[ldoll Clal=laNe [=]

doorlevering te versnellen?

= lk hoop dat het ministerie iets kan

|| betekenen in dit knelpunt.

|

~

Met vriendelijke groet en hoogachting,

ClelcTeaalelge [aMal=leol a Ne [| AVE IgETpNe [=]

aElaleNeh Ele FNEEIENSIMEINCR NSEla(gl ¢
Als je heel concreet kunt worden over de

oC 1a IE CRel(=]pt ole fd =] (eleTaN {V]ala[=Tg]

RCE REIS CEERole| fe lo]e]dle[=
autoriteiten om een concrete casus

o[=\V=F-Te[oMl | dlaloo] @al-Ife [= F-IoMUCIgMl o[V]e]e

Ela CT Fe lalQV elo] IRS a I=} [CRToad[SH | §

RerRe CRIpl{eldEI RANE|@ole}[=] (Igo)oN =T<Tgl

|

werk vandaag!
Ly[
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VAINi (=Ig¥le[o[=] ol [o IRETAVNo [To]!
Hartelijk dank Hugo, wat een

massieve operatie hebben

jullie te voeren! maar als het

goed is mag ik jullie

lolalo[TESC=1W]alTal!



51.2e

Beste Hugo, excuses voor mijn

“gestalk” maar ik heb al mijn
ole]R= [oA(ICTICTa Mela ale][oe MelFdCT

lelaaNnalilaWelgele[Slel-Tal oloNEYC=1gl
schalen. Ik heb ieder uur 10-

1G] Elald=Tefe [Te [goa RET aTT

inkopers aan de tel die niet

MEEIEEEI oll ale] Ta NS lala El

functioneren; echt

hartverscheurend! En dan te

WEIGHNe EIRVETaa ET QYETa RT|

een order krijg deze binnen

een week in miljoenen op de

stoep kunnen staan. Mij wordt

ICICIES l= ole)fo Melo R(Relfo [13]

(e[Iplelpg[Ta WeeNe [SRINAV Ta!

(oT a1{g=1{=R a]Colo]o JOM 0s F-F-I =]
ol[11 {| MOT]qoI=Te [IIIT B= 1 ES
AN]\V [IVER| IES (VI =Ta WFTo ENEFT

mij toe omdat ze weten dat ik

nlaReE (ea CEWAM ANID;
waarmaak! lk heb si

Vologl odo [|MIS T-INETg4 8
medische systemen verkocht

etc. Ook PHILIPS begrijpt niet

WEEIfenla ciavdeN Elle Nyglo]=le

(o[U]¢=1oWIsleTega -F=1 ENnal]!
oprechte respect voor u en uw

ICEIMENEEIA EE TRE EY[ol=TaY]
To \VIIY={ (Tale [o]0]8
eI NpY={=IN[=V [={=T3 p PY FSP|

710153



\CEIRWITS pele NeTaNe[=Fdolgle] sI=ITo I

Hartelijke groet, sz

(O)V/=Tglo [Ia {[e]o)fl l= flo =| fe [=]

(o[gelo)CI (=N ole) ai [To l-TelQa [VRE FE]

mondkapjes uit China niet

compliant zijn volgens de ppe

plelgaaN=TaWe EETd0elaaNe [VES

E1{e [ICT do Roldo [Cla YNEo FEY dbdo)
is zou ik die norm

versoepelen... altijd beter dan

hergebruik van masks en

Yelplola (=1g

Onze masks voldoen aan de

NEN EN 149:2001+A1:2009

norm

09
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Ha Hugo!
[QUIKo Tolelp)oa e=1c] fo Holo]o]g

5.1.2e A Hij
werkt voor 5.1.2e

lo [IR a LT RVI=T Motelg =Tor =1a a)

China heeft. size kent daar

Ta REVITTaloi [Tele [RAO0)
nallifel=laNaglelple ET] (SIN1g}
elolgr-EleNgl-Tolid

Aol [oT=To INR FEIN aT=) ag [ole [=11}]
daar een deel van naar NL te

halen.

Het nr van siz js

5.12¢
. Hijis in

Vancouver (8 uur tijdverschil).
Het nr van Ss12e js 5.1.2e

512e,

Ik zou even iemand met ze

ECTal o=1| [Ta MANVIT-RVITETSN|
Hartelijke groet,

succes,

5.12e

710156



940811

Audio bericht ID 707090

Uitgeschreven tekst

EE - heeft een vaag interview gehad, waarin ie wel riep dat ie miljarden mondkapjes

heeft. En hij heeft niet echt gezegd dat hij geen zaken met ons deed, maar ook niet echt dat hij wel

zaken met ons deed. Hij bleef heel vaag, voleenS IEEdie het heeft gezien. Want hij

kreeg ook wel de vraag, waarom ben je dan niet aan het distribueren nu en waarom is het er dan

allemaal niet. En waar ie vooral heel erg op los ging, is de discussie medisch/niet-medisch

mondmasker en dat zeg maar de Nederlander geen genoegen moet nemen met niet-medisch, want

dat er genoeg medische mondmaskers zijn, die je kunt krijgen. Nouja, dat is vooral een beetje de

toon van het interview. Maar hij kwam... ‘t was allemaal heel vaag in ieder geval.
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